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Je 14.9.2023 23:21. Dnes je 14. den v 
měsíci a já zahajuji 14. díl svého 
příběhu. Pro příznivce poslechu místo 
čtení je slušná čtečka textu k dispozici 
skrze odkaz v minulém díle na straně 
274.

Minulý díl příběhu jsem zakončil 
pozvánkou na křesťanskou konferenci 
Čech a Slovenska, která se bude konat 
23. - 24. 9. 2023 v Banské Bystrici. 

Konference, která věřím, že povede k vylepšení organizování církve a tak se otevře více ostatním lidem. 
Nějaké první organizační změny jsem už zaznamenal a jsem za ně rád. Budu je popisovat níže.

Na obrázku vidíte krásnou velikou horu. I v knize Daniel na konci 11 kapitoly zde (překlad 21) je psáno o 
Nádherné svaté hoře. Hora obrazně symbolizuje lid. Lid, co je pevný ve svém jednání. Ukotven v Božích 
zákonech. Hora biblicky symbolizuje něco, co zlo nepřemůže. Je ale důležité správně myslet a hlavně také 
správně jednat.

Je 15.9.2023 11:54. Pokračuji ve vyprávění o 
posledním nedělním setkání ve sboru církve Milost na 
sídlišti Šumava dne 10.9.2023. Jaké změny se tam 
udály od setkání vedoucích popisovaném v minulém 
díle na straně 338.

1) Úvodní shrnutí událostí. Tentokrát se nezačalo 
rovnou zpěvem, ale pastor Vladimír Kocman shrnul 
informace z jednání vedoucích a za to jsem moc rád. 
Jde o to, aby členové sboru byli informovaní 
pravidelně o to, co se děje v ostatních sborech. Co když
někdo ve sboru například v Plzni přijde s nějakým 

senzačním nápadem a Bůh si bude přát, aby se o tom dozvěděl například sbor v Pelhřimově? Normálně by se
o tom nemohl dozvědět, ale takto si to vedoucí sborů mohou předat. Nebo jiný příklad. Příklad, kdy sbor 
například v Olomouci bude narážet na nějaký problém a s řešením tohoto problému bude mít zkušenost už 
sbor například v Českých Budějovicích. Bůh bude chtít ten problém efektivně vyřešit, ale organizačně k 
tomu nemá příležitost a díky tomuto jí mít bude. To shrnutí, co se děje v jiných sborech na úvodu je super 
věc a vedoucí církví by měli mít jednou za čas setkání ať už budou chtít se někde sejít na nějaké chatě a nebo
třeba jen v online videohovoru, který proběhne bez finančních a časových nákladů na cestování.

2) Sdílení svých příběhů. Další důležitá věc. K tomu, abychom si mohly pomáhat, tak musíme o sobě vědět. 
Marketingoví učitelé vědí, že pozornost lidí upoutávají příběhy. Naše životní příběhy se navzájem proplétají 
a když je budeme navzájem znát, tak Bůh může lidem dát impulz k tomu, aby se propojovali a 
spolupracovali. My si nebudeme moci efektivně pomáhat, pokud všechen čas bude využit jen na vyprávění a 
komentování pouze biblických příběhů. Je dobré je znát, ale my potřebujeme žít také v přítomnosti a povídat 
si, co se nám děje teď. No a k tomu tam právě ten den došlo. Jedna paní předstoupila a povyprávěla příběh. 
Nebyl to žádný pastor z daleka, který by přijel vyprávět biblické příběhy. My si ty biblické příběhy konec 
konců můžeme přeci prostudovat i samostatně. Byla to místní paní a přišla nám říct svůj příběh, ve kterém 
zmínila, že se modlila o to, aby jí vstoupil do cesty muž jménem Jirka a to se pak nakonec i stalo.
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3) Během zpěvu byl sbor vyzván k vyznání hříchů. Po tom, co pastor v úvodu shrnul události, tak následoval
zpěv a co si pamatuji, tak tam byla malá přestávka. Pastor zmínil, že bychom měli vyznat své hříchy, pokud 
jsme tak neučinili a pak pokračoval zpěv. To je správně! Je to pojistka, že chvála bude mít správný účinek na 
duchovní svět. Poukazoval jsem na to v minulém díle na stránce 293.

4) Památná večeře. Po chválách se konala památná večeře, kde se jí chleba a pije víno. O tom jsem se v psaní
také několikrát zmiňoval. Zmiňoval jsem, že chlebem je myšleno přijímání těla Kristova jako že máme v 
duchu činit pokání a víno symbolizuje pohár s novou smlouvou a tedy že máme jednat podle nového zákona 
lásky. V některých sborech přímo berou doslovně chléb, že je to tělo Kristovo a víno jeho krev, ale to je 
podle mě okultismus a nebo minimálně to odvrací pozornost od pravého významu. Pokud je ta událost braná 
jen jako památeční připomínka a Ježíš o tom vlastně i mluvil, že to máme dělat na jeho památku. Pak není 
asi nic špatného na tom si vzít. Přemýšlel jsem, zda si vezmu a nebo ne a nakonec jsem vnímal, že si to dát 
mám. Tak jsem si vzal kousek pečiva a kelímek s trochou vína. Jenom se mi nezdá moc ideální tuto památku 
dělat zrovna v neděli, kdy je den Slunce. Ježíš nikde neurčil den.

5) Nabídka pomoci od pastora. Co se mi určitě také hodně líbilo a bylo to zmíněné i v minulém díle na straně
330 v příspěvku od pastora Vladimíra Kocmana, že nabízí případnou pomoc, radu, službu pro toho, kdo bude
potřebovat. Dokonce se mě i sám v tu neděli ptal, zda jsem už volal tomu panu Křížovi. Povídal jsem, že 
zatím ne. Já nějak mám hlavu plnou jiných věcí a důvěřuji, že stačilo napsat a že o mě určitě ví. Věřím v to, 
že církev je pod Kristovým vedení a věci jsou v pohybu tím správným směrem bez toho, abychom se museli 
opakovaně dotazovat a nebo žádat o to samé. Tedy mělo by to tak správně fungovat. Na úplném konci pastor 
zmínil, že je vedle k dispozici kavárna. Já tomu říkám vlastně klubovna. Zmínil, že tam můžeme být a 
popovídat s ostatními. To je prostor, kdy můžete oslovit ostatní na základě třeba jejich příběhů, co vás 
zaujali. Tady je vidět, že v církvi nemusí být pro lidi problém nasdílet svůj příběh, byť je třeba i cca 20 
sledujících. To o co se pokoušejí někteří lidé v E-koruně, že cca pouhých 20 členů z celé republiky se 
pokoušejí rozštěpit do izolovaných online setkání podle regionů tak to je podle mě špatně.

Když jsem pak odcházel, viděl jsem v klubovně různé hloučky lidí, co si povídali. I to je cesta, ale nevíte pak
z jednom hloučku, co se řeší v druhém hloučku. Dá se to dělat i moderovaným způsobem, že někdo vhodný 
se ujme vedení. Ať už pastor a nebo někdo jiný a povede diskusi, ve které se všichni navzájem uslyší. 
Povede to stylem, že se zeptá, zda někoho něco konkrétního netrápí a nebo by něco chtěl předložit. U online 
setkání není jiná možnost a tam musí mluvit jen jeden, jinak tomu není rozumět. V normální místnosti, 
pokud lidé nejsou k tomu vedení, tak dělají hloučky a na tom také není nic špatného, ale není to diskuse. V 
diskusi může člověk snadněji vstoupit do debaty aniž by měl připravený nějaký příběh. Takový člověk může 
mít postřeh, může mít dobrou zkušenost, ale nemá žádný příběh, kterým by upoutal pozornost v době kázání.
V diskusi se hodí udělat prostor, kde je ticho. A před tím vyzvat ostatní, zda nemají nějaký návrh. To může 
být z počátku nepříjemné ta chvilka ticha, ale pak se to může i pěkně rozjet a bude to fajn. K tomu, aby 
mohla vzniknout diskuse, tak není dobré, když jsou hned vedle nějaké hloučky co, řeší jiná témata. To pak 
narušuje pozornost ostatních v diskusi. Ideálně by bylo mít to organizačně předem domluvené, že po 
ukončení například kázání a nebo co je poslední, tak bude určený nějaký vedoucí diskuse a na tu bude 
prostor v klubovně. Prostor na společné myšlení nad společnými tématy co koho napadají. No a pro toho, 
kdo se bude chtít izolovat s nějakým osobnějším tématem a řešit ho jen s někým konkrétním, tak to může 
probrat třeba v hlavní místnosti. Je to tolerantní vůči diskutujícím, protože neodvádí pozornost ostatních na 
něco, co stejně nechce řešit s ostatními. Pak je ještě dobrá věc pohlídat si, aby se dostalo slovo všem. I těm, 
co jsou více nesmělý. Pokud moderátor diskuse uvidí, že se stále o slovo hlásí ti stejní lidé, tak by měl 
vytvořit prostor ticha, kdy vyzve i ostatní, zda k tomu nechtějí něco říct. Chvilku na ně počkat. Třeba se 
někdo zapojí. Když se zapojí tentokrát, třeba se v budoucnu rozpovídá více a bude mít i větší sebevědomí. 
Jde jen o to udělat prostor ticha a ne nijak nikoho nuceně vyzývat, že ještě nemluvil a jestli nechce něco říct. 
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To je nepříjemné pro ty lidi. Lidé si pak budou v církvi připadat jako v rodině. Když si budou připadat jako v
rodině, budou o tom mluvit s ostatními a církev bude mít dobrou pověst. Pak bude větší zájem lidí se připojit
a nebude nutné nikde na ulicích nic kázat.

Je 15.9.2023 14:43. Jak jsem psal výše, tak v neděli 
10.9. jsem byl ve sboru na sídlišti Šumava. Byly tam 
i lidé z organizace Connect. Jedna paní z této 
organizace tam sdílela svůj příběh, jak jsem také 
zmiňoval. O této organizaci jsem něco zaslechl. V 
Praze jezdí jejich tramvaj v evangelikálním stylu. 
Prý mají zahraniční sponzory. Zajímavé jsou jejich 
aktivity ohledně propojování církví. Zaujalo mě, že 
pořádají videokonverence. Něco takového se ve 

sborech právě nevídá. Mají v symbolu šestiúhelník. Když někde vidím šestiúhelník, někdy mě napadá, zda to
nemá nějaký skrytý význam. Třeba něco s Davidovou hvězdou. A zrovna v Praze mají tramvaj. Praha je 
posvátná půda obou druhů židovských skupin. To je zajímavé téma. Třeba by nám mohl pan VK na 
svobodném vysílači dnes k tomu něco říci? Jsem jejich pravidelným přispěvatelem :). Někdy mi přijde, že 
pan VK je jeden z mých čtenářů a má i duchovní vhledy. Přijde mi, že když si jdu uvařit gulášovku z pytlíku,
tak ví o tom, že si do ní nakrájím i bramboru. Mě by zajímalo, pokud toto dnes čte, zda jde jen tak snadno ve 
městě jako Praha, jen tak zasahovat do infrastruktury a měnit tam hromadnou dopravu? Jestli to jde bez 
nějakého většího vlivu.

Je 15.9.2023 17:53. Pokračuji ve vyprávění o nedělním 
setkání ve sboru církve Milost. Povídal jsem, že tam jedna 
místní paní vyprávěla svůj příběh. Paní, která je z Connectu. 
Paní tam vyprávěla příběh, jak se modlila, aby narazila na 
muže se jménem Jirka a na ulici mluvila s různými muži, 
vydával jim svědectví o Kristu a ptala se jich, jestli se 
nejmenují Jirka. Až nakonec narazila na hlouček, asi 
nějakých mladíků, a tam Jirku nakonec našla. Je to zajímavý 
způsob, jak vydat evangelium. Když je fantazie, dá se 
vymyslet ledacos. Protože mě zajímalo více o tom, co to ten 

Connect vlastně je, jaké mají online setkání a podobně, tak jsem v době přesunu do klubovny tu paní oslovil 
a zeptal se jí na to. Řekla mi o tom více a i já jsem řekl něco málo o sobě. Představili jsme se a když jsem 
řekl, že se jmenuji Jirka, tak se tomu usmála, že mi pak řekne příběh :). Povídala, že se za mě modlili. No a v
tom co se nestalo :). Hned vedle stál další člověk a také z Connectu. No ale kdo to byl. Stál tam můj bývalý 
kolega z Pošty. Tou dobou, co jsem tam chodil pracovat na halu v roce 2018 - 2019, tak tam pracoval jako 
vrátný. Jednou jsme se i bavili na zastávce a já vůbec netušil, že je v nějaké církvi. No ale kdyby jen tak v 
nějaké. On je ze stejné církve, jako je pastor, který mě pokřtil. Pastor Petr Petrášek. Budu mu tedy říkat Bratr
z Pošty. Bratr z Pošty se k nám připojil do debaty a s úsměvem říkal, že těch Jirků se objevuje nějak dost a 
nebo něco takového. Bylo mi divné, že tam je ve sboru, když je z jiné církve. Mají sbor vedle plovárny a 
jmenují se Cesta života. On to vysvětlil tak, že jejich sbor zasáhla záplava a proto výjimečně přišel sem, ale 
jinak chodí do Cesty života. Také říkal, že další týden už jde v neděli do Cesty života. Povídali mi, že se 
Connect setkává online pravidelně v pondělí od 19:30 a jestli se nechci připojit? Povídali mi, že se učí teď 
Školu uzdravování od Curryho Blakea a půjdou teď na lekci 25. Řekl jsem, že se v pondělí rád k nim 
připojím na Connect skupinku a lekci si prostuduji. Tak jsem se připravil a nastudoval jsem si lekci 25. Curry
Blake je určitě dobrý učitel léčení, ale zrovna v této lekci trochu lidi mate, když ze svého subjektivního 
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pohledu svádí lidi od objektivního pohledu na Boha. Curry Blake tam tvrdí něco jako že nemoc nezpůsobuje 
Bůh a že nemoc nemá motivovat k tomu, aby se lidé přiblížili ve svém jednání k Bohu. Nemoc právě má k 
tomu motivovat. Nebo jestli ten jeho výklad chápu nějak špatně? Curry Blake nemůže překrucovat Bibli. Ve 
Zjevení v kapitole 3 verše 20 a 21 je vyloženě, že Bůh sešle nemoc na falešnou prorokyni. Bůh určitě sesílá 
pohromy, ale co určitě Bůh nedělá je, že by někoho zaváděl na scestí. Bůh nezavádí na scestí a to dělá jen 
ďábel. Pokud je někdo zaveden na scestí, a nepřijme včas milost a odpuštění a nenapraví své jednání, pak 
spravedlivě musí přijít Boží trest. Lidé mají tendence neustále hledat zlo někde jinde, než ve skutečnosti je a 
děje se to i v církvích. V Bibli jsou příběhy o sesílání pohrom například Egypt. To je starý zákon. Nový 
zákon nevyjímaje, kde jsou dva svědci oblečení v pytlovině. Pytlovina jako symbol smutečního šatu. Dva 
svědci pravděpodobně podle dvou cherubů u Archy úmluvy. Michael ochránce a Gabriel anděl smrti. Dva 
pomocníci doprovázející Lota, když byl v Sodomě. Nebo, když Abraham odevzdal desátek. Dvě postavy u 
Ježíše v hrobce, když vstal z mrtvých.

Intuitivně jsem vedený, že bych se měl do Cesty života tuto neděli podívat. Jestli byli vyplavení, musí to mít 
nějakou příčinu asi. Přeci Bůh může zabránit tomu, aby v jednom místě tak šíleně pršelo.

Je 16.9.2023 11:53. Pokračuji ve vyšetřovatelských 
aktivitách, aby se mi podařilo odhalit příčinu, proč byl 
zaplaven sbor Cesty života v Českých Budějovicích.

Včera v noci mi volal Ondra. Můj spolužák z Hluboké 
a i z VOŠky. Zrovna jsem vylezl z vany a Ondra mi 
volal, že za 20 minut jsou u mě a jestli nechci jít do 
hospody. Přijeli s Mílou do Budějovic. Byl jsem rád, že
přijeli. O Ondrovi a Mílovi jsem psal v minulém díle 
na straně 243, kde Míla zmiňuje „To je divné jsme 
čtyři, nemáme děti, ženy, bude nám čtyřicet a když 
jdeme kolem takových holek, bavíme se o NVIDII. My
si asi zasloužíme vyhynout.“. Před tím jsem na straně 

229 psal o Ule, která je z té samé party a Ula možná přijede s Ondrou a Mílou dnes do Budějovic. Mílu 
zmiňuji i na straně 283 v souvislosti s Bitcoinama. Přijeli včera v noci a stavili se na parkovišti před 
panelákem, kde bydlím. Oba mi podali ruku a čišila z nich dobrá pozitivní energie. Ondra povídal, že slaví 
čtyřicátiny. Jelo se do hospody a kam jinam, než do noční hospody U Šebestů. O této hospodě jsem také už 
psal v minulém díle na straně 136 v souvislosti s kamarádem Pošťákem. Na této hospodě je něco zvláštního. 
Funguje přes noc a jak mi jednou říkala jedna servírka, je to hospoda, kde se v noci scházejí všichni 
hospodští. Něco jako komunikační centrála hospodských. Tato hospoda je strategický bod a ještě je navíc v 
ulici Krajinská skoro hned vedle Čajového ateliéru. Čajový ateliér je pro změnu podle některých nejkrásnější
čajovna ve střední Evropě. A hned naproti přes ulici je kousek od těchto podniků kaple církve Hope. 
Nedaleko odtud je plovárna a vedle ní je kaple církve Cesta života.

Cestou do hospody jsem se Ondry ptal, jak je na tom zdravotně jeho brácha Kuba. Kuba totiž má schizofrenii
a byl s tím i v psychiatrické nemocnici. Propojuji se poslední dobou s lidmi, kteří se zajímají o léčení skrze 
oslavení Ježíše Krista a třeba bych mu mohl zařídit nějakou pomoc. Ondra povídal, že Kuba byl jeden čas už 
i doma, ale zase se do léčebny vrátil, protože doma nechtěl brát prášky. Já u Kuby vnímám stejný problém, 
jako má Honza z Moravy, který také jezdí do léčebny se schizofrenií. O Honzovi z Moravy jsem něco napsal
už ve 12. díle příběhu na stranách 41, 42, 45, 48, 49, 51, …. Také mi jeho stav ve tváři přišel podobně skleslý
jako u Strakoničáka, o kterém jsem psal v minulém 13. díle na straně 50, 51 a jinde. V hospodě se mě Míla 
ptal, jak se mám. Povídal jsem co teď dělám, že jednám se všelijakými organizacemi a snažím se je 
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propojovat kvůli spolupráci. Zmiňoval jsem i církve a že vidím cestu pomoci pro Kubu skrze církev. Míla 
zmiňoval, že ten směr, kterým jdou církve, tak se odklání od toho, čemu rozumějí běžní lidé. Já ten problém 
také vnímám a povídal jsem mu, že se to snažím změnit. Že se například pokouším zavádět to, aby v církvi 
bylo možné diskutovat tak, jako si lidé povídají v hospodách. Ondra byl skeptický v pomoci Kubovi tímto 
směrem, protože tam je problém fyzicky na mozku. Míla říkal, že fungují věci jako soustředění energie a 
zmiňoval i kult osobnosti. Povídal, že někdy skupina lidí něčemu dovede věřit jednotně tak, že se to opravdu 
stane. Zmiňoval lidi, kteří dovedou ovlivnit věřící a jejich strach z trestu a nebo odměnu v nebi, že se stanou 
centrem pozornosti a v tom je energie. Dovedou je přemluvit, aby jim třeba posílali prachy. Zmiňoval i 
hudební hvězdy na koncertech. Já jsem řekl Mílovi, že v církvi je silná energie, ale to je energie Krista, která 
působí ty divy. Míla ale připustil, že způsob, jak se dají lidé přesvědčit ke spolupráci, je třeba když vidí 
laskavou pomoc ze strany ostatních. Když je někdo třeba v nouzi. Shodli jsme se na tom všichni tří, že lidé 
jako Kuba není možné dostat do církve, ale bylo by možné jim pomoci, kdyby lidi z jejich rodin, kterými 
jsou obklopeni v církvi byli. Přišlo mi, že je to zajímá, co to vlastně obnáší. Míla se mě ptal, jakou tam mám 
hodnost v té církvi? Pro lepší vysvětlení, jsem se to snažil přirovnat k nějaké počítačové hře, kde jsou hráči v
gildě a každý má nějaké zaměření. Někdo je třeba dobrý čaroděj, někdo je dobrý válečník. Společně se 
navzájem doplňují. V církvi někdo umí léčit to a tamto, někdo jiný zase dovede sesílat požehnání a když jsou
pohromadě, jsou tak silní. Míla se mě ptal, co když je nějaké společenství špatně vedené? Odpověděl jsem 
mu, že dochází i k tomu, že lidé se přesouvají do těch společenství, která jim vyhovují. Pak jsem jim ještě 
vysvětlil, že různé schopnosti člověk v sobě objeví až po křtu. Křtem člověk dobrovolně vstupuje do služby a
před tím by měl být v duchu obrácený ke Kristu, aby pocítil, že je to dobré, osvobozující a že chce pomoci, 
aby se to dostalo i ostatním.

Míla povídal, že Ula je věřící a obchází v Praze různé kostely. Tak to by 
mohla zkusit i sbor církve Milost v Praze na adrese Erbenova 130/9. 
Koukám, že oni mají i On-line modlitby v úterý od 18:00. A o víkendu je 
shromáždění ne v neděli, ale v sobotu. Vede to dokonce pastor Peter 
Kuba. Zajímavé je, že v poslední době jsem posílal emaily adresované 
dvěma pastorům a jeden se jmenuje příjmením Kuba a druhý příjmením 
Kříž. No a Ondra se jmenuje příjmením Kříž. Tedy jeho nemocný brácha 
je celým jménem Kuba Kříž. Třeba je to znamení, že se mu dostane 
pomoci :). Oba emaily jsou v minulém díle na straně 316 a 334.

Když jsem zmínil ty online modlitby, tak v pondělí jsem byl poprvé na 
online setkání Connectu od 19:30. Představil jsem se i statním z online 

skupinky. Pak byl prostor, aby si každý mohl říct, co má na srdci, jaké má potíže a podobně. Po tom co si o 
to lidé řekli, tak přišlo modlení pro podporu jejich přání. Na začátku modlení jsem cítil, že mnou něco 
příjemně procházelo. Modlení trvalo nějakou dobu, ale neměřil jsem to. Vím, že i když jsem byl v neděli v 
kapli, tak po představení svých aktivit a že na ně potřebuji sehnat finance, tak  se za mě Bratr z Pošty i ta 
paní ze sboru modlily. Také se mi Bratr z Pošty zmínil, že je součástí akčního Budějovického týmu a 
pořádají s tím týmem i fyzická setkání, kdy posílají požehnání městu. Měl jsem po modlitbách s Bratrem z 
Pošty ještě nějakou online debatu a někteří lidé z Connectu odešli a někteří to poslouchali. Povídal jsem mu, 
jestli by se mnou nechtěl pomoci nějak duchovně Martinovi z Čajového ateliéru. Trochu jsme to tam řešili a 
rozebírali, jak správně na to. Povídal mi, že je teprve začátečník. Vybavuji si film Piráti ze Silicon Valley. 
Spojení sil šikovného vynálezce a člověka, který to uměl propagovat dalo vzniknout nemalé firmě a to 
začínali jen v garáži. S kamarádem Pošťákem se pravidelně vídám v noční hospodě U Šebestů neděle od 
20:00. Pošťák má problémy s plícemi v důsledku očkování. Pošťák si pamatuje na Bratra z Pošty. Byla by to 
příležitost se znova vidět a třeba i pomoci. Zatím jsem na Whats App neviděl odpovědět na tuto výzvu od 
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Bratra z Pošty, tak uvidíme. Navrhoval jsem, že pokud bude chtít, můžeme se v neděli sejít i s Pošťákem v 
Čajovém ateliéru.

Bratr z Pošty je z církve Cesta života. Zítra se tam jdu podívat. 
Pátrám po záhadě, proč byla vytopena. Těžko říct, zda naleznu 
odpověď. O pastorovi Cesty života Petrovi Petráškovi jsem se 
zmínil trochu více v osmém díle na stranách 80 a 81. Byl to článek 
s titulkem „4.4.2018 – S pastorem na plovárně“. Pak jsem ho potkal
na plovárně koncem minulého roku a myslím před tím tam byl 

jeden pán z církve Milost. Píšu o tom v 13. díle strana 205 třetí odstavec. Podivoval jsem se tomu, proč lidi z
církve nepotkávám v necírkevních skupinách. Petra Petráška jsem na plovárně potkal několikrát, ale to 
nebylo to místo, kde jsem ho chtěl původně potkat a kde jsem žádal, že bych se s ním chtěl potkat. Na 
plovárně si sice pěkně spolu popovídáme, ale nevytváří se tam vztah s jinými lidmi. To místo, kde jsem ho 
chtěl potkat byl jeden ze strategických bodů. Nešlo jen o to si spolu popovídat, ale vytvořit další vztah. Přál 
jsem si sejít s ním v Čajovém ateliéru. Martin z čajovny má teď problémy a třeba se tomu dalo předejít. Za tu
dobu, co tam chodím jsem ho namotivoval k určité zbožnosti, ale zbožnosti ke Krišnovi. Je to posun vpřed, 
ale ne do cíle. Čajový ateliér má formu klubu a být tam sympaťák jako Petr Petrášek, třeba by se s ním 
Martin dal do řeči. Třeba by ho to namotivovalo více věřit křesťanství. Třeba by ho Petr obrátil nějak lépe, 
než dovedu já sám. K tomu ale nedošlo. Těžko říct, zda to má nějakou souvislost se záplavou. Možná ano 
možná ne. Když byly tuhle ty bouřky před několika týdny a intenzivní déšť, tak mě i mamce to přišlo nějaké 
nepřirozené doprovázeno podivnými zvuky a to bydlíme každý jinde. Třeba to je nějaké znamení, že lidé z 
církví mají více navštěvovat veřejnost a to jako že komunikovat a seznamovat se. Ne jen kázat z povzdálí.

Ve sborech je tendence i soupeřit o své členy, aby nepřicházeli jinam. Pak to bere sboru finance jako 
podniku. Nebylo by lepší mít tedy nějaké sdílené finance, aby tato starost odpadla? Může to být určitá 
pomocná ruka i pro lidi, co fungují mimo sbory, potřebují oporu, ale nikdo jim nepomáhá, protože staví 
náročnější základy něčeho většího. Na straně 6 je obrázek mrakodrapu. Postavit menší dům s menší 
kapacitou je rychlejší, ale stavitelé mrakodrapů nad tím tráví více času a mohou být staviteli menších domů 
odsuzovaní, že ta jejich práce nikam nevede, protože nemají kde bydlet. No ale časem třeba může být jiné 
podnebí a menší stavby nevydrží, tak je potřeba stabilní stavba a pak se ukáže, že to odsuzování byl omyl. 
Církev může a měla by být rozsáhlejší a měla by pojmout více lidí. Má se na tom dělat a mělo by se to 
podpořit.

Je 18.9.2023 11:31. Dostal se
ke mně zajímavý páteční
rozhovor z YouTube kanálu 
Studio Morava Radek, který je
zde:

https://www.youtube.com/
watch?v=dO-kEVyxNxs

Na YouTube obrázku videa je vidět zasněžený strom jako kdyby ve tvaru 
lví hlavy. Ten rozhovor začíná akčně bez nějakého přivítání a rovnou
otázka na Jirku Sapetu, zda proběhlo nějaké zajímavé setkání a nebo 
něco, o čem by se dalo mluvit od doby posledního rozhovoru. Jirka
Sapeta odpovídá, že setkání proběhne až 21.10.2023 v penzionu Ráj z
důvodu čekání na plné obsazení. Mě to připadá, jako kdyby se Radek ze
Studia Morava v otázkách nechal trochu motivovat tím, co jsem psal ve smyšleném fantasy příběhu 
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podobajícímu se chování Rohanského krále Théodema v minulém díle na straně 345 a 346. Radek naráží 
snad i na stránku 341, kde je příběh s názvem „Ledová tříšť a papežský stolec“, když vypráví o hospodě v 
Německu o kapacitě pro 3000 lidí a když tam přišli, byly během pár minut, nebo snad dokonce jedné minuty 
(už nevím), obsloužení a to co si objednali, tak také dostali během chvíle. Radek se dotýká témat, jako je 
autoritativní vedení a že bez toho je ve společnosti celkem úpadek.

Mě hrozně Jirka Sapeta připomíná toho unaveného nemocného krále Théodema, který sídlí na neopevněném 
kopci, nechá odhánět své bojovníky (nejednota) do vyhnanství, vesničky Rohanu nechráněné na loukách.

O učiteli véd jsem se začal negativně zmiňovat v minulém díle myslím už na straně 205. Pak jsem se tam na 
straně 210 zabýval tématem ega a že je tato vlastnost v poslední době často špatně chápána jako negativní.

Gandalf po uzdravení krále Théodema mu řekl něco v tom smyslu, že jeho ruka je zesláblá a co kdyby si 
připomněl sílu svých prstů uchopením svého meče :). Máme přeci bojovat mečem pravdy. Hájit pravdu. 
Jirka tam ve středu 13.9.2023 na posledním hlavním kulatém stole E-koruny zatajoval věci kolem učitele 
véd. Učitel véd, pokud má v sobě čest, musí jako učitel způsobů správného životního stylu svědčit svým 
životem ostatním. A ne ve stylu přísloví, že pod lampou je největší tma. Jestli ho Jirka Sapeta nějak kryje 
zatajováním a myslí si, že je to nějaký projev laskavosti? No možná je to laskavost, ale laskavost ke zlu a 
bezohlednost k ostatním. Jeden ze členů tam ve středu zahlásil na Jirku Sapetu takovou úsměvně položenou 
otázkou směrem na učitele véd něco ve stylu „Aha, tak že se to dozvíme, až mu předáš klíčky na namístě 
toho 21.10.?“. Nevím o co jde, ale připadalo mi to trochu jako narážka. Něco mi na tomto přístupu zatajování
vážně nesedí.

Dále z rozhovoru vyznělo, že E-koruna začíná svojí pozornost upínat 
k nějakým Slovanským mytologickým božstvům a že se dělá nová E-
koruna, tedy nový program, co se bude jmenovat Živa (podle jedné 
Slovanské bohyně), a bude to také měna, ale osvobozená od převodů 
do současných upadajících měn. Jirka se tam na jednu stranu odvolává
na desatero, že člověk má milovat ostatní, ale Radek ho usměrňuje 
poukázáním na první bod desatera, že máme mít jen jednoho Boha. 
Jirka zmiňuje, že hledá spojence v Německu a Radek správně dodává,
že to je další komplikovaná jazyková bariera a proč nehledá raději 
více spojence v Čechách a na Slovensku.

No vidím tam, že to s E-korunou nějak škobrtá. Zkusím se podívat na 
vznik problému a nějak ho analyzovat. Kdy jsem zaznamenal s E-
korunou nějaké rozcestí, kdy já oproti ostatním vnímám (asi ne všem) 
určité zásadní věci jinak. To bylo v místech, kdy jsem psal v minulém 

díle na straně 210 věci kolem ega. Tou dobou mi někteří lidé z E-koruny říkali věci jako že po vzdání se ega 
se mi uleví. Jako kdyby mě vnímali, že jsem nějak nemocný. Nebo věci v tom duchu, že oni už dosáhly v 
jednotě vědomí, jaké měl Ježíš Kristus a že já nějak stále zaostávám. Přitom rozkládáním ega, jakožto 
přirozené složky osobnosti, se ve skutečnosti více a více podvolují satanovo vůli a to je zavádí někam na 
nebezpečné scestí.

No ještě v nedávně době jsme měli přeci já a ostatní z E-koruny jednotné myšlení v tom, že my se musíme 
nejprve propojit s ostatními a narůst. To je hlavní priorita E-koruny a v těch dobách se vývoj programů ani 
moc neřešil. Jenomže my jsme nerostly. Pak se začali vyskytovat programátoři, jako třeba Vejmazka, co 
hledali podnikatelské příležitosti a uměli se prosadit na E-koruně. Vývoj programů se nějak zase rozjel. 
Možná tým E-koruny měl zájem o mě jako o programátora, ale já vnímám věci jinak a to tak, že my se 
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musíme prvně sjednotit a hlavně já jsem křesťan a vnímám potřebu lidi dostat pod ochranu Krista. Toto lidé 
z E-koruny nechápou a mezitím, co sázejí na vývoj software, tak já se snažím stavět základ pro evangelizaci 
sepisování myšlenek, které mi přicházejí a na které se v budoucnu asi budu potřebovat nějak odkazovat při 
evangelizaci. Já to beru tak, že právě ta evangelizace nás propojí i v přemýšlení a sjednotí a tak naplní hlavní
záměr E-koruny, který se nedaří stále naplňovat. No a tuto činnost musím bohužel dělat pouze z vlastních 
prostředků. Zajímavé je i to, že já mám technologie, které bych E-koruně mohl třeba nějak nabídnout, ale 
musím je držet, protože nikdo mě za evangelizaci nijak neplatí a pro mě finanční zhodnocení technologií 
představuje jedinou cestu, kterou vnímám, jak získat prostředky na další evangelizaci. Já si nemohu dovolit 
ty technologie jen tak uvolnit i z toho důvodu, že mi to jen tak někdo vezme, bude to považovat za vlastní a 
třeba se bude pokoušet vlastními podnikatelskými aktivitami mi ještě navíc házet klacky pod nohy.

Tak že z analýzy příčiny problému my tedy nakonec vyplývá, že celým problém je jen v rozdílném pohledu 
na Krista.

Je 18.9.2023 14:13. V sobotu 16.9. večer jsem 
dokončoval velký článek, který jsem začal psát v 
sobotu na straně 6 v 11:53 a skončil až na straně 8 
kolem osmé hodiny. Normálně v sobotu moc nepíši, 
ale cítil jsem, že to mám dopsat. Psal mi Míla, že už 
jsou v hospodě a Ula dorazí za chvilku. Vyrazil jsem 
za nimi k Šebestům. Vcházím do vchodu, který je 
zhruba v místě, kde stojí fotograf fotící fotku nalevo. 
Míla, Ondra Kříž a Ula už tam seděli u stolu, který je 
na fotce úplně vzádu u cihlové zdi. No jo, jen že on 
tam s nimi seděl ještě někdo, koho neznám. Na lavici 

vlevo seděl blíže u vchodu neznámý muž a dále od vchodu Ula. Na lavici u cihlové stěny seděl Ondra Kříž a 
na lavici vpravo dále od vchodu seděl Míla. Mě tedy nezbylo, než se posadit přímo naproti člověku, kterého 
neznám. Přišel jsem, pozdravil ostatní a posadil se. Nikdo nás nepředstavil. Naproti mě seděl mohutný 
neznámý muž s mohutnými pažemi. Cítil jsem z něj vyzařovat energii ne moc přátelskou. Ten důvod, proč 
nás nikdo nepředstavil jsem pak asi pochopil. V sedmém díle jsem psal na straně 113 dne 7.3.2018 článek s 
titulkem Přívěsek. Na obrázku je přívěsek se stříbrným lvem. Psal jsem tam, že Ula má přítele, kterému její 
kamarádi říkají přívěsek, protože ho všude tahá sebou. No a jednou se mi Míla zmínil přímo o něm, že to 
psaní čtou a v něm tyto informace nebudí moc dobré pocity. Když jsem se ho ptal, kdo tu přezdívku vlastně 
vymyslel, povídal že to nikdo neví a každý ukazuje na někoho jiného. Jednou jsem z doslechu slyšel, že tento
muž se jednoho dne rozhodne ukázat kamarádům úder pěsti o síle devíti hromů, ale prozatím se k tomu 
neodhodlal. Za nedlouho jsem poznal, že tento muž je katolík! Ne bane. Teď jsem si to nadsadil. O žádném 
úderu pěsti o síle devíti hromů nikdo nikdy nemluvil. To bylo přibarvení, ale to s tím, že je katolík mi sám 
řekl, tedy nepoznal jsem to, ale řekl mi to. Důvod, proč nás nikdo nemohl představit byl asi ten, že nikdo 
nemohl říct „Jo vy dva se ještě neznáte...“. No protože on mě zná, ale já jeho ne. Tak jsem se představil sám 
v domnění, že mě asi nezná se slovy nějak v duchu „My dva se asi neznáme...“.

Je 18.9.2023 18:12. Pokračuji ve vyrávění o sobotním setkání v hospodě. 
Krátce na to, co jsem přišel. Byla to chvilka, tak Ula a Ondra Kříž odešli 
na cigaretu a zůstali jsme tam jen Míla, já a neznámý muž přede mnou. 
Hodně mi připomínal Česťu, jak postavou, tváří i sečtělostí. Míla se mě 
ptal, co jsem dnes dělal a já jsem říkal, že jsem psal článek a zhruba o čem
a také v čem jsem poslední dobou aktivní. Přidal se do diskuse neznámý 
muž a krátce na to jsme se poznali a představily, tak že byl už známý. 
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Pojmenuji ho v příběhu jako Uly přítel. Ptal jsem se ho, jestli je věřící a on, jak jsem psal, řekl, že je katolík. 
Poukazoval na katechismus, že ho vytvářelo velké množství duchovních badatelů a je jasně napsaný. Podle 
něj je to věc, o kterou se dá opírat a naproti tomu Bible je plná rozporuplných nejasných tvrzení a třeba ve 
starém zákoně pravděpodobně nějaký král David a podobní ani ve skutečnosti neexistovaly. Povídal jsem 
mu, že katechismus jsem nestudoval a že na nový zákon, když má člověk pokoru, tak ho pochopí správně i 
tak. Říkal jsem, že je potřeba jít ke zdroji a nespoléhat na to, co od zdroje už někdo podle svého mínění 
odvodil. Uly přítel je ale něco jako zastánce fundované většiny. V tomhle, dá se říct, prostě spoléhá na 
ustanovený systém. Míla se zapojoval do debaty a měl správné postřehy typu jako že v té mase mohou být 
lidé, kteří sledují své zájmy. Cítil jsem z Uly přítele zprvu tu nepříjemnou energii, ale časem se mi jí podařilo
odbourat. Pak šla debata jinam a ke konci se dostalo na ožehavé téma povinného očkování a omezování 
svobod. Uly přítel povídal, že se tu máme dobře, tak co někteří lidé pořád řeší? Já na to reagoval, že řeší 
prevenci před potencionální zločinnou totalitou, která může snadno vypuknout. Pak Uly přítel povídal, že 
očkování bylo nutné a zachránilo to životy spoustě lidem a opíral se o zveřejňované statistiky. Míla reagoval,
že na testování nového očkování se ale normálně dává 10 let a to teď nebylo. Uly přítel také zmínil, že ve 
Francii v 18 století také vymýšlely kde co líbivého a že týden bude mít 10 dnů a podobné věci, ale nakonec 
se to vrátilo zase do normálního stavu. Já jsem si zase vzpomněl oproti tomu na Mojžíše, že ten přišel s 
něčím novým a tam zase naopak zaniklo to staré.

Na konci to dopadlo tak, že Míla a Uly přítel se už docela pohádaly a padali tam už trochu útočná slova. 
Pohádali se nad tématem povinného pojištění a to bych už zde asi nepopisoval detailně. Uly přítel na konci té
hádky pak řekl, že už pojedou a pak jsme už jeli domů. Ula s jejím přítelem daly Ondrovi Křížovi k 
narozeninám knížku s nadpisem „Jak přestat kouřit“ a ještě nějaké jiné knihy. Rozloučili jsme se a oni jeli 
svým autem do Prahy. Míla s Ondrou mě odvezli Mílovo transformer-kabrioletem domů. Mílovo auto mělo 
sice střechu nataženou, ale okna byla poskládaná nějak dole. Zaujalo mě to. Míla to nechal přetransformovat 
na kabriolet. Vypadalo to stylově. Tak jsem asi poprvé jel kabrioletem. Na zadní sedačce teď v září bylo 
celkem svěží počasí při jízdě :). Povídal jsem Mílovy, že ten Uly přítel hodně sází na to, že to co dělá většina 
je to správné. Opírá se o veřejnou statistiku, ale už ho nenapadne, že by ta statistika mohla být podvržená. 
Povídal jsem mu, že on postrádá intuici, která by ho chránila. Míla s tím v podstatě souhlasil, když řekl něco 
v na způsob „No právě“ a pak dodával příklady podobně špatného jednání ve finančních oblastech. Ono by 
se tomu dalo v podstatě říkat něco jako přivěšenectví.

Je 19.9.2023 9:59. Pokračuji ve vyprávění o cestě domů Mílovo transformer-
kabrioletem. Míla věří tomu, že lidé z církve by nemocnému Kubovi dokázali 
pomoci i když je v podstatě ateista. No a jak je na tom vlastně Kubův brácha 
Ondra Kříž? Ondra Kříž a Honza z Moravy jsou dvě důležité osobnosti ze 
stejné třídy na elektrikářském učňáku na Hluboké nad Vltavou. Ondra a 
Honza měli jakýsi vliv na hledání mé životní cesty v době, kdy mi bylo cca 17
let, byl jsem ve druháku a nezvažoval jsem úplně, že se budu živit jako 
elektrikář, protože mě zajímalo celkem programování, ale s mým ADHD mě 
školský systém nasměroval na učňák. O Honzovi z Moravy jsem zde něco už 
psal a odvolávám se na to na straně 6 vespod. O Ondrovi samotném jsem zde 
moc nepsal, ale zmiňoval jsem ho v souvislosti se skupinkou lidí, kterou jsem 
díky němu poznal. Když jsme byly druhý ročník na Integrované Střední Škole
Hluboká nad Vltavou, tak naší malou třídu připojili ke druhé větší třídě. Došlo

ke sloučení dvou tříd. V jedné menší třídě jsem byl já a v té druhé třídě byl Ondra Kříž. Honza z Moravy 
nebyl nikde. Ten přišel na školu až do druháku a sedl si přímo vedle mě, kde bylo volno. Volno vedle mě 
nebylo pro to, že bych někomu nějak vadil. Měli jsme naše třída dobré vztahy, ale méně jsem mluvil, tak že 
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asi více pro svojí nevýraznost.

Důležité je zmínit, jaký byl tou dobou můj náboženský stav. Mé znalosti o křesťanství v době, kdy jsem 
přišel do třídy a byl tam spolužák s příjmením Kříž, který nosí delší blonďaté vlasy asi tak po ramena a 
přitom to není zjevem žádný metalák. Má náboženská situace v té době byla, že mamka je z ateistické 
rodiny. Nevlastní otec to samé také ateista. Můj vlastní otec s tím jsem se začal vídat právě nějak tou dobou, 
co jsem začal chodit na učňák a on povídal, že se modlívá. Děda, který byl asi nevlastním otcem mého 
vlastního otce, tak byl katolík a přál si, abych byl po narození pokřtěn, ale doma Bibli neměli. Jen nějakou 
katolickou knihu, která se jmenovala myslím že nějak jako „Poutnická hůl římskokatolického křesťana“. 
Mamka měla ráda film Modrá laguna a tam bylo zfilmováno, že když byla ta žena nemocná, tak její muž jí 
odnesl k oltáři, kde byla obrovská socha a říkali tomu Bůh. Tam se modlil a ona se pak uzdravila. To ve mně 
zanechalo takový otisk, že Boha můžeme o něco požádat, když je nějaké trápení. O Ježíšovi jsem nic moc 
nevěděl, ale protože se podle něj slaví různé křesťanské svátky, věřil jsem, že to byl hodný člověk. Občas 
jsem se i modlíval nějakým svým způsobem, ale Bibli mi donesli svědci Jehovovi až zhruba v roce 2008 a do
té doby jsem se o církevní věci nijak nezajímal. Díky svědkům Jehovovým se mi dostalo vzdělání, ale 
pořádně modlit mě vlastně ani oni nenaučili, protože Ježíše Krista mají jen jako proroka, ale když se 
modlíme, máme se modlit ke Kristu jakožto k Bohu a máme mu vyznávat své hříchy. Teprve tuto zásadní 
věc mi vysvětlil až jeden člověk z Církve Bratrské, který mi říkal, že jsem nebyl jediní zasažený učením SJ 
kterého vyvedl z tohoto omylu. No a pak se teprve začali dít podstatné věci a začal jsem být uvnitř 
osvobozován, když jsem se začal modlit přímo ke Kristu a dělat pokání. Modlení k Jehovovi a nebo ke 
Krišnovi a nepřijímání milosti, kterou nám Bůh dal tak to člověka vnitřně neposune dál.

No ale to je budoucnost až v roce 2008 a dále. Když jsem byl ve druháku, to mohl být tak rok 2001. To jsem 
neměl doma Bibli a nikde jsem jí nestudoval. Mé modlení bylo velice amatérské :). No a tou dobou jsem 
začínal vídat na škole Ondru Kříže, který tam byl ubytovaný na internátě i s dalšími lidmi jako Míla, ale ty 
jsem poznal až dlouho později. Já jsem v těch dobách měl docela velký odpor k hospodám celkově. Kvůli 
alkoholu. Když jsem viděl, co alkohol dělal s mým vlastním otcem a že jsme od něho museli utéct. Měl jsem 
zafixováno, že lidé, kteří se dotýkají alkoholu a nebo chodí do hospod, tak mají problém.

Ondra Kříž byl klidné a vyrovnané povahy. Ondra seděl ve třídě v prostřední řadě úplně v první lavici 
nalevo. Já také seděl v prostřední řadě, ale zhruba někde uprostřed a také nalevo v lavici. Na Ondru Kříže 
jsem viděl. Ondra seděl vedle žáka, který byl jiným žákem někdy šikanován. No a jednou jsem viděl, jak 
Ondra sedí ve své lavici, vedle něj seděl jeho lavicový spolužák a v tu chvíli přijde ten, který měl tendence 
ho všelijak otravovat a začal na něj nějak fyzicky útočit. No a co se nestalo. Ondra mu přidržel ruku a 
zabránil tomu. Odehnal útočníka. Já jsem měl o Ondrovi takové mínění, že podle jeho klidného chování, 
vzhledu, příjmení a že žije někde na statku. Připadalo mi to, jako když to je nějaká křesťanská komunita. Tak
nějak se mi to celé jevilo. Ještě k tomu má kuráž a dovede pomoci utlačovanému. Ondra je přitom na jedno 
oko skoro slepý a druhým špatně vidí. Když Ondra sedí u monitoru a kouká do něj, tak je to ze vzdálenosti 
asi 5 cm. Ondrův bratr Kuba také chodil na Hlubokou, ale do jiného ročníku. Býval zdravý a myslím i 
celkem společenský, ale jednou měl autonehodu. Od té autonehody se postupem času nějak začal uzavírat do
sebe a dostalo se to až k tomu, že má teď paranoidní schizofrenii a je nucen brát prášky. Úplně stejný 
problém jako můj lavicový spolužák Honza z Moravy.

O Ondrovi jsem se dozvěděl, že s bráchou mají chatu a tam si dělají nějakou diskotéku a bar. Nešlo mi to 
nějak dohromady s tou jeho klidnou povahou. Když jsem ho pak začal poznávat později více, věděl jsem, že 
chodí do hospody s kamarády z internátu. Jako kdyby Ondra byl pod nějakou duchovní ochranou. Nešlo mi 
to moc na rozum i když jsem pak začal poznávat později ostatní, že jsou také celkem v pohodě. Netrvalo 
dlouho, co jsem se s Ondrou skamarádil. Pamatuji si, že mi tehdy na druháku dal Shreka. Ještě než jsem 
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poznal ostatní kamarády Ondry a asi i než on sám je pořádně poznal z internátu, nějak jsem měl nějakou 
předtuchu, že Ondra je ve skupince, kterou bych měl poznat a jít k nim. No ale Ondra nebyl v žádné 
křesťanské komunitě. To byla jen má představa. Nebo možná něco jako vize či předtucha budoucnosti. Také 
jsem Ondrovi pověděl, že máme doma garážovou hernu a ta skupinka z intru tam u nás v herně i byla myslím
párkrát. Od té doby ostatní tak nějak poznali i mě. Pamatuji si, že vývoj Ondrovo a Kubovo chaty se jeden 
čas změnil z baru na hernu a pořádali se tam LAN párty stejného okruhu lidí, kteří se poznali na Hluboké nad
Vltavou.

Je 19.9.2023 14:35. Pokračuji ve vyprávění. Přijeli jsme tedy na 
parkoviště před panelákem, kde bydlím. Míla postavil auto do 
vjezdu na malé parkoviště, kde byl klid, nikdo tam nejezdil a stál 
u něj. Ondra stál více na cestě směřující do nitra sídliště, kde 
občas projížděli auta a já stal zhruba mezi nimi. Najednou začala 
diskuse. Byla noc a já se chvílemi koukal do oken paneláku, jestli
se v sobotu z okna třeba nějak nepřipojí i když to nebyl můj 
záměr tam něco probírat v tuhle hodinu. Zeptal jsem se Ondry, 
jak to tedy vidí s pomocí tomu Kubovi a zda by umožnil nějakou 

spolupráci s církví. Ondra byl skeptický a tvrdil, že tam není možnost mu pomoci církví. Povídal, že Kuba 
odmítne někam chodit. Povídal jsem mu, že to není o tom, aby Kuba někam šel, ale pustit lidi, co mu 
pomohou k němu. On povídal, že to je problém, že například odmítá, aby k němu chodili sociální pracovnice
z Domina, protože jsou ošklivé. Povídal jsem, že to můžu být třeba jen já, jako kámoš. Ondra říkal, že to je 
problém, protože Kuba, jak má tu paranoidní schizofrenii, tak mě může vidět jako nějakou postavu z 
nejhorších představ. Neuvidí mě jako kamaráda, ale třeba jako nějakou příšeru a jak se k němu přiblížím, 
bude mít z toho takovou hrůzu, že z toho může mít do smrti psychickou újmu. Ptal jsem se Ondry, zda i jeho 
takto Kuba vnímá a on říkal, že ano. Ondra pak dodal, že jediný způsob, jak tyto myšlenky potlačit, tak je 
práškama. Já jsem dodal, že prášky potlačují ale celkovou funkci mozku. Ondra řekl „No právě!“. Co vím, 
tak některé psychiatrické léčebny mají vlastní hřbitovy a do nich dostávají pacienty právě tyto všelijaké 
prášky.

Ondra jako kdyby stál na rozcestí a má tendenci si vybrat ze strachu nesprávnou cestu. Na jedné straně je 
nevidomé spolupodílení se na smrti vlastního bratra ze strachu, že by mohl něco špatného jeho bratr vidět a 
na druhé straně může dát šanci mu pomoci, když trochu přemůže svůj skepticismus. Jenom že aby se Ondrův
skepticismus snížil, bude potřeba nejprve ukázat nějaké důkazy, že tyto věci fungují.

Pak už jsem k tomu neměl co říct. Míla a Ondra tam něco rozebírali a ono stejně z parkovišťátka vyjíždělo 
auto, tak se sebrali a šupajdili.

Je 19.9.2023 15:44. Tak Ondra Kříž své čtyřicátiny oslavil a ode
mě dostal, když už nic jiného, alespoň dva články. Jeden asi pro
něj příjemný a druhý asi nepříjemně pravdivý. Pravdivé jsou 
oba dva.

V neděli 17.9.2023 jsem byl po dlouhé době ve sboru církve 
Cesta života. Líbilo se mi to. Pastor Petr Petrášek měl pěkné 
kázání. To kázání se týkalo něčeho, takové tajemné biblické 
postavy, kterou jsem zmínil už v úplně prvním díle příběhu na 
konci strany 2 a začátku třetí strany. Tam se píše „v nádheře 

svatyně jako rosa z lůna úsvitu se objeví tvé mužstvo.“.
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Svůj hlavní úkol, který jsem v neděli potřeboval v Cestě života udělat 
bylo něco, co bych v hráčské řeči nazval jako „vyzvednout hílera“. Híler
je vyslovení anglického slova healer a to znamená léčitel.

Nalevo je fotka ze stránek: http://www.cestazivota.cz/

Zde je vidět, že si Petrovo kázání archivují. To je dobré, že jsou ta kázání
k dispozici ke stažení a časem tam asi přibude i to ze dne 17.9.2023.

Přišel jsem na setkání. Nejprve jsem si sedl dozadu. Mám takovou 
potřebu nějak vidět celek. Pak jsem se porozhlédl a uviděl Bratra z 

Pošty. Vedle něj bylo volno, tak jsem šel k němu. Pastor Petr mě zahlédl a nahlas zahlásil s úsměvem „Je 
tebe jsem dlouho neviděl!“. Nějakou dobu se zpívaly chvály a pak začalo kázání. Petr měl připravené téma, 
které se týkalo tak zvaného královského kněze. Povídal o záhadném muži, který byl velekněz 
Malchisedechova řádu. Zmiňoval, že v biblických spisech se objevoval muž, který měl velice blízko ke 
Kristu. Zmiňoval například Enocha, který údajně nikdy nezemřel, ale byl vzat k Bohu. Povídal o Janu, který 
napsal poslední biblickou knihu Zjevení na ostrově Patmos. Na ten ostrov ho převezli jeho věznitelé, kteří se 
původně pokusili ho uvařit v oleji, ale jemu se nic v horkém oleji nestalo a tak si s ním nevěděli rady.

Je 19.9.2023 18:24. Pokračuji ve vyprávění toho, co se dělo na 
nedělním shromáždění v církvi Cesta života. Pastor vyprávěl o 
biblických postavách a pak tam řekl něco, co jsem úplně nevěděl. 
Řekl něco, co se mě dotklo a cítil jsem krátce na to příval zvláštní
pozitivní energie, kterou za určitých podmínek mám přeposílat na
ostatní. On říkal, že Abrahamovo potomci, tedy Izrael, sice 
vzhlíželi k Abrahamovi, ale on tam byl ještě někdo vyšší, kdo 
vlastně Abrahamovi udělil požehnání za to, že mu Abraham 
odevzdal desátek. Bylo zmíněno něco, co by se dalo popsat asi 

jako vyšší požehnání? Nevěděl jsem, že je více druhů požehnání. Každopádně na mě něco tlačilo, nějaká 
pozitivní energie, kterou mám posílat na ostatní, ale jen za podmínek, že mi ti lidé přispějí finančně, abych 
mohl dále fungovat v těchto aktivitách. Vnímal jsem, že mám k tomu vyzvat ostatní, ale ne přímo tak, že 
budu o tom mluvit s pastorama. Mám k tomu vyzvat zde v tomto příběhu, který lidé čtou a určitě i mnozí 
pastoři. Příspěvek může být poslán bankovním převodem a je jedno zda od jednotlivce a nebo od církve 
jakož to od organizace. Nevadí, že to bude věnováno vzdáleně, protože Kristus požehnání dovede seslat také 
vzdáleně. Já jsem formálně živnostník a mé zaměření je programátor. Mám rozpracované své technologie a 
formálně mohu přijmout dar a na požádání vypsat potvrzení o daru.

Další věc, která mi tam přišla na mysl, tak bylo naopak to, že mám i spravovat finance pro Krista. Pokud mě 
někdo z církve požádá o nějakou konkrétní částku a bude vůlí Krista, abych mu to vydal a já se budu sám 
modlit aby mi potvrdil, že je to opravdu jeho vůlí, tak dotyčnému částku vydám. Napadlo mě to v souvislosti
s žádostí o dobrovolné přispění na Teen Challenge, které se tam konalo. Já jsem v neděli na nic nepřispíval, 
protože to jde momentálně mimo mé přesvědčení, aby když potřebuji prostředky na další fungování získat a 
tolik prostředků už jsem do služby Kristu vydal, tak já teď prvně potřebuji naopak nějaké získat. Navíc o 
víkendu bych chtěl jet na křesťanskou konferenci a potřeboval bych do té doby něco získat. Kristus povede 
případné zájemce o věnování daru. Povede myšlenku na konkrétní částku. Je možné přispět převodem na 
bankovní účet a nebo třeba i pomocí Bitcoinů. Informace o finančním spojení jsou pod odkazy na příběhy 
zde na této stránce:

http://jkali.cz/index.php?page=apokalipsa
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Je 19.9.2023 23:06. Psal jsem o tom, že jsem šel v neděli do sboru 
Cesta života, abych vyzvedl léčitele. Já jsem mu psal už myslím ve 
čtvrtek, že bych s ním rád šel pomoci v neděli večer jednomu 
kamarádovi z Pošty co má nemocné plíce, ale někdy lidé váhají a 
jsou nesmělý, když jde o nové výzvy a pak je dobré se sejít osobně. 
Tím léčitelem není nikdo jiný než Bratr z Pošty. Ještě než jsem se s 
ním sešel ve sboru, tak mi psal, že neví zda mu to vyjde, protože v 
neděli večer mají modlitební skupinku, kde se modlí za církev. Na to
jsem mu odpověděl, že to je dobré a můžeme toho modlení využít, 
aby se skupinka modlila za Pošťákovo zdraví a Bratr z Pošty půjde 

se mnou za ním. Abych to upřesnil, tak léčení není žádná speciální schopnost jednotlivce v církvi. Ve 
skutečnosti léčit může jenom Bůh. Důvod, proč potřebuji spolupracovat s Bratrem z Pošty je ten, že máme 
každý jiný charakter a i jiné znalosti. Jako tým při jednání tak máme lepší jednatelské schopnosti s ostatními 
lidmi. Bratr z Pošty má asi o něco jemnější povahu než já a tak mi připadá jako léčitel. Důležité je vydat 
člověku svědectví o Kristu a nabídnout pomoc pro Kristovo oslavení. Samotné uzdravení nemusí asi 
proběhnout ze dne na den a třeba proběhne pozvolna. Kromě evangelizace dojde na místě i k modlitbě ze 
strany členů církve, ale to nezabere moc času.

Někdy se setkávám třeba i s názorem, že věřící musí být členem pouze jednoho sboru a necestovat mezi 
sbory. Osobně s tímto názorem nesouhlasím, protože pro určitý typ služby Kristu může být dokonce nutnost 
mít nějaký vzdálenější nadhled na věc. Třeba například pastor Petr Petrášek povídal v kázání ze dne 
3.9.2023, že je jako pastor pomalejší, protože se snaží věnovat i těm slabším a to stojí čas. To je v pořádku 
mí tento postoj, ale on se na to dívá jen ze svého subjektivního pohledu pastora sboru. Já jsem pastora Petra 
Petráška zval, že se s ním rád sejdu v čajovně. Cítil jsem, že Bůh si přeje, aby to místo Petr navštívil, ale to 
se nestalo. Z mého pohledu správce čajovny Martin je vlastně zranitelnější, než kdokoli z Petrovo sboru. 
Kdyby tam Petr byl, třeba na Martina udělá dojem. Nebo mi Petr doporučí někoho ze sboru, aby se do 
čajovny se mnou občas stavil. Kdyby k té návštěvě došlo, třeba by Martin dnes byl mnohem dále a mnohem 
šťastnější a navíc o tom v čajovně vydá svědectví i spoustě zákazníkům. Já se nechci organizačně vázat jen 
na jeden sbor, protože by mi to bránilo v mé specializované službě.

To je podobné, jako když sklenář objíždí firmy, kde se rozbije nešťastně okno. On zná svůj obor, zná normy 
a dělá zkušeně kvalitní práci, za kterou si nese před státními orgány zodpovědnost. Je do určité míry 
autoritou ve svém oboru a proto ředitelé místních podniku mu nemluví do toho, jak má zasklít rozbitá okna. 
Sklenář ale zase nemluví například kuchařkám do toho, co mají jaký den vařit. To má na starosti zase naopak
vedení firmy. Proto není vhodné, aby se rozbitá okna pokoušeli zasklívat zaměstnanci firem, kteří na to 
nejsou specializovaní.

Proto mi připadá jako omyl, když někteří lidé z církví mají tendence říkat, že není možné, že by někdo mohl 
fungovat ve více církvích a nebo že takový člověk je k ničemu. Naopak to může mít velký přínos pro zdravý 
růst církve, ale musí se to řídit Kristovou vůlí. Lidé v církvi jsou si všichni před Kristem rovni a silní slouží 
slabým. Pokud kdokoliv dělá neplechu, může být kýmkoliv napomenut bez ohledu na svou specializaci a jak 
je v ní zkušený.

Bratr z Pošty obešel Petra, pak jednu paní a nakonec přišel ke mně s tím, že modlitební skupinka odpadla a 
že tedy může jít se mnou :). Do hospody ale říkal, že nechodí. Domluvili jsme se, že tedy půjdeme do 
čajovny. Pak se mě zeptal, jestli nechci mluvit s Petrem. Mě nenapadlo, co bych s Petrem měl projednat a on 
určitě bude mít spousty starostí s ostatními, tak jsem už šel. S Petrem se třeba sejdeme někdy zas na plovárně
a nebo možná v čajovně :).
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Je 20.9.2023 1:14. V neděli večer cca ve čtvrt na devět 
jsem vystupoval u zastávky Zelená ratolest. Už tam na mě 
čekal Bratr z Pošty. Pošťák měl dorazit až na devátou a 
alespoň jsem měl čas, abych provedl Bratra z Pošty 
čajovým komplexem počínaje sestupem do Jeskyně. Ještě 
před vstupem do komplexu jsme se pomodlili, aby Bůh 
žehnal úspěchu pro svou slávu.

Dopoledne jsem sice ve sboru nic finančně nepřispěl, 
protože tam to mohly udělat jiní, ale teď bylo potřeba, 
abych zaplatil Bratrovi z Pošty čaj a působili jsme tak 
jednotně. Něco jako jeden klub, kde členové mají nárok na 

jednu objednávku zdarma. V tomto podniku se považuje za slušnost, že každý návštěvník si objedná alespoň 
jednu věc. Martin to vede ve stylu klubu a když tam budou chodit lidé, kteří také fungují jako klub. Klub co 
své členy odmění jednou objednávkou zdarma a tím tento klub podporuje vlastně i ekonomiku podniku 
Čajový ateliér, bude tam sympatie ze strany Martina a kdo ví. Třeba se z toho jednou stane nakonec jeden 
velký klub. Udělalo mi radost, že Bratr z Pošty mé pozvání přijal. Dostali jsme se až do hlavní podkrovní 
místnosti. Martin byl zrovna mimo České Budějovice, tak že jsme se s ním nepotkali.

Je 21.9.2023 9:51. Včera jsem šel do čajovny s tím, že si tam budu poslouchat 
nahrávky o Božích generálech, které mi Bratr z Pošty doporučil, ať si je určitě 
poslechnu. Jsou k dispozici zde:

http://jkali.cz/data/Bozi_generalove.zip

Pak jsem měl v plánu jít na hlavní kulatý stůl E-koruny od 20:00. Zval jsem i 
Bratra z Pošty, zda nechce přijít, ale říkal, že nemůže, že se musí modlit za církev
a také být s Bohem. Potkal jsem v čajovně Martina a i jeho přítelkyni a vnímal 
jsem z jejich strany příjemnou energii směrem ke mně. Seděl jsem na sedačce 
před pultem, která je vedle skleněné stěny salonku, kde často bývá Martin. 
Martin byl u pultu a povídal mi, že tam mám na poličce speciální dózičku 

určenou jen pro mě, kde je můj oblíbený čaj. Ukazoval mi jí a říkal, ať vím kde je, kdyby tam nebyl a já 
mohl říct snadno obsluze co si dám. Vnímal jsem to jako příjemnou pozornost. Pak vím, že Martin byl v 
salonku za mnou a řešil tam něco kolem démonů. Já jsem v ten moment cítil, že mnou něco prošlo. Přeposlal
jsem něco jako energii napomenutí na duchovní bytost, které Martina sužuje. Něco jako ať ho nechá být. 
Možná že to zafunguje. V Božích generálech myslím že je to asi 6 díl, co jsem zrovna poslouchal v čajovně a
nebo doma před tím, tak bylo, že je možné léčit lidi i skrze média, že evangelista nahraje v jeden čas 
modlitbu za uzdravení lidí a Bůh se pak oslaví tím, že lidi začne uzdravovat v době, kdy si nahrávku budou 
poslouchat a uvěří tomu. Podobně to může možná fungovat i s tímto příběhem v PDF.

Je 21.9.2023 10:59. Pokračuji ve vyprávění, co se 
dělo včera v čajovně. Přišel tam kamarád, který chodí
občas i na Svobodnou buňku a povídal, že tam teď 
byli indiáni Kogi. To mě mrzelo, že mi tato událost 

unikla, protože ty bych rád viděl. Ptal jsem se ho, kdy to bylo a on povídal, že v úterý. V úterý jsem zrovna 
nic neměl, to jsem tam mohl jít. Paradoxní je, že byl zmíněn úterek a ne pondělek. Svobodná buňka se přeci 
před prázdninami scházívali pondělky. Zrovna v úterý je na večer i setkání v kapli církve Milost. Čas setkání 
byl pěkný, ale nedošlo k němu v místě, kde by to vidělo vice lidí. Já jsem Šárce psal, zda se nechtějí setkávat
v kapli církve Milost, že jsou zvaní. Ta zpráva je v minulém díle na straně 302 a Šárky odpověď na straně 
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306. Od té doby řeším jiné věci a od Šárky se mi nikdo neozval, že by měl o to propojení zájem. Kdyby se 
někdo ozval, tak by se mi Svobodná buňka více připomněla a o těch indiánech bych se asi včas dozvěděl. 
Mohla to být pěkná výměna zkušeností s jinou kulturou. Škoda no. Člověk si vždy nemusí vyměnit vše, ale 
může se inspirovat tím, co je pro něj obohacující a hlavně musí umět i projevovat toleranci vůči ostatním. 
Máme se to učit a když pak k těm setkáním nedojde, není se bohužel co učit. Nejsou výzvy.

Je 21.9.2023 11:38. Včera jsem byl v čajovně a večer jsem si všiml jedné
strašidelné zprávy na WhatsApp od jedné členky skupinky Connect. 
Jména jsou rozmazána, ale chci sdílet příběh. Zpráva z času 21:48. Je to 
zpráva o démonovi viděném cestou do ložnice kolem 4 hodin ráno. No 
jo, ale co se stalo v čajovně pak, když bylo už po zavíračce.

Martin se rozhodl, že nám přečte příběh o démonovi. Bylo to z nějaké asi
pohádky. Já vstával a šel k pokladně, že zaplatím, když Martin četl. 
Martin mě viděl a zarazil se se slovy „Jirko, ty nechceš slyšet příběh?“. 
Já jsem řekl, že chci a rád jsem si ho poslechl, jen jsem stál u kasy s 
peněženkou a Martin vlastně tam jediný z obsluhy. To mé jednání není 
asi příliš citlivé a do určitých situací se nehodí. Ucítil jsem toto 
uvědomění. Tak jsem se rozhodl, že pro lepší atmosféru si sednu na 
pohovku, dal jsem peněženku do kapsy a poslouchal Martinovo četbu. 
Martin četl pohádku, že se někdo pokoušel vyhnat démona a nejprve na 
něj šel silou. Jak na něj šel silou, tak démon byl více a více agresivní, ale
nakonec se rozhodli démonovi začít podstrojovat a být na něj hodní. Už 
si nějak nevybavuji závěr toho příběhu, ale vím že jsem Martinovi na to 
nakonec řekl, že démon se dá vyhnat ve jménu Ježíše Krista. Nějaké 
podstrojování a laskavosti nemohou nikdy fungovat. To může platit jen 
na lidi a ne na démony. Pak jsem se mu zmínil, co zrovna psala jedna 
paní o démonovi. Je vidět, jak jsou ty osudy propleteny. No jo, ale co já 
jsem si vlastně uvědomil cestou domů. Já píši o situacích, které se mi v 

hlavě poskládají třeba několik dnů po tom co k nim došlo. Uvědomím si věci později a dám je do souvislostí.
Já když jdu do sboru, nemluvím tam s pastorem o ničem, ale pak mi dojde o čem bych měl napsat a pastoři si
mé myšlenky mohou snadno přečíst. V ten moment, kdy jsem tam seděl a Martin vyprávěl příběh o 
démonovi, nenapadlo mě, že by Martin mohl tím třeba žádat o pomoc. Něco tím naznačovat. Kdyby tam v tu
dobu byl Bratr z Pošty, tak on je pohotovější v jednání to jsem viděl při komunikaci s Pošťákem. Je 
pohotovější a jemnější k lidem. No jo, jen že on tam nebyl, protože povídal, že se musí modlit za církev a být
s Bohem. Co když ale ve skutečnosti on se Bohu vzdaluje tím, že se vzdaluje lidem. Lidé z církve často prosí
Boha o pomoc ať je chrání, ale co když pro to, aby se jim dostalo ochrany, tak musí i oni chránit zase jiné 
lidi. Je to logické a férové. Kdyby tam se mnou byl Bratr z Pošty, věřím, že by dovedl komunikovat s 
Martinem asi detailněji nad některými věcmi, než dovedu já. Bratr z Pošty se mnou šel v neděli z čajovny 
pěšky domů na Máj. Dal mi odkaz na nahrávky o Božích generálech. Povídal o Božím generálovi Johnu 
Alexandrovi Dowie, který žil v letech 1847 – 1907. On byl velký Boží bojovník a mnoho lidí uzdravil, ale 
sám skončil ochrnutý, protože zbohatl a pokusil se v Jeruzalémě postavit svaté město Sion. Možná se to 
mohlo zdát jako správná myšlenka, ale v tom městě nakonec bylo všechno možné jen ne Bůh. Ono totiž Boží
služebníci se mají vídat s lidmi a ne být izolovaní v nějakém městě. Poslední dobou mi připadá při jednání s 
lidmi z církve, jako kdyby byli v nějakém klášteře, kde se stále jen modlí a s nikým se nechtějí stýkat. To je 
špatně. Při zamyšlení se nad zprávou výše na obrázku cítím, že musím napsat pastorovi Petrovi Petráškovi. 
Tady se musí řešit reálná příčina problémů a modlení je už řešení následků. Cítil jsem, že lidem z církve se 
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nemusí dostávat dostatečné pomoci, protože není naplněno to, co jsem psal na straně 14 o požehnání, které 
mohu za určitých podmínek seslat. Nedávno mi přišlo, že se mám modlit za jednu paní z Connectu o 
uzdravení jejího dítěte. Přišla mi potřeba se modlit a udělal jsem to. To bylo ještě před nedělním setkání v 
církvi Cesta života. Teď přišla podobná žádost, ale já teď vnímám, že tentokrát ale musíme řešit skutečnou 
příčinu těchto problémů.

Je 21.9.2023 13:24. Včera kolem poledne jsem měl už asi cca týden 
naplánovanou schůzku s jedním starším pánem, který má chronickou 
obstrukční plicní nemoc (chopn). Byli jsme domluvení, že se mi včera 
ozve a domluvíme se na setkání. On je čtenářem mého příběhu. On se 
mi ale včera vůbec neozval. On později asi četl, že se snažíme 
Pošťákovi pomoci duchovně s plícemi a možná znejistěl, že teď má 
cesta vede za ním. Tento starší pán, co má chopnu, tak kdysi 
spolupracoval s jedním společenstvím, které se angažuje v jistých 
duchovních oblastech a asi se bojí možného konfliktu s nimi. On jejich 
praktiky přestal uznávat a tak nějak se, v rámci možností, od nich 
odloučil. Chopnu dostal v důsledku léčení leukémie chemoterapií a 
leukémii dostal v těch dobách, kdy přestal být naplno aktivní v tohoto 
duchovního společenství. Já jsem ale včera kolem poledne ucítil určité 

energie v souvislosti s ním a s tím, že se mi neozval. Něco, co by ho mělo dostat na správnou cestu. Něco 
takového mnou prošlo. Bůh si to tak musí přát a jinak by mi ta energie nepřišla. Tento člověk je záhadou 
lékařům. Podle stavu jeho plic už měl být dávno po smrti, ale věřím, že Bůh má s ním nějaký speciální 
záměr, na kterém se chce oslavit.

Tuhle jsme šli s Pošťákem poblíž ulice Krajinská. Vzpomínali na noční LAN pařby her, kde byl i Ondra 
Kříž. Pošťák moc rád vzpomínal na Ondru, jak dobře mu hraní šlo a do čtyř do rána jsme hrály po síti 
Warcraft 3. Kluci na chatě u Ondry dělali věci, třeba jako že v kuse koukali na všechny tři díly filmu Pán 
prstenů. A že ten jeden díl je časově dlouhý. Tuhle mi Ondra v hospodě povídal, že za těch časů LAN párty 
třeba na chatě tři dny v kuse ani nespali. Někdy třeba i více. Je zajímavé to sledovat, čeho všeho je fyzické 
tělo schopno. A že zrovna Ondra od pohledu takový klidný slušný člověk. Já jsem s jimi tyto extrémní výzvy 
nikdy neabsolvoval. Nějak mě to nelákalo.

Ve hrách, jako je Warcraft bývají hrdinové, co mají větší sílu, než řadoví vojáci. Mají různé útočné a i 
obranné schopnosti. Mají třeba i jednu ultimátní schopnost. Tu mohou uplatnit jednou za delší dobu a stojí 
hodně energie, ale ten efekt je velkolepý. Třeba hrdina Paladin dovede jako ultimátní schopnost udělat 
vzkříšení asi 5ti jednotek. No a právě asi 7 vzkříšení z mrtvých dovedl pro oslavu Boha zajistit jeden z 
Božích generálů.

Cestou do čajovny jsem v neděli Bratrovi z Pošty povídal, že Pošťák občas navštěvuje noční hospodu U 
Šebestu a tam si povídává s jednou servírkou. Kdyby se ty jeho plíce uzdravili, mohlo by se to roznést po 
hospodách pro Kristovu slávu. V této hospodě se setkávají v noci různí hospodští z města. Ptal jsem se v 
čajovně Bratra z Pošty, zda se dá uzdravit třeba i paranoidní schizofrenie. Povídal mi, že dá, ale ať se 
připravím na to, že tato nemoc je démonického původu a to není tak snadné jako léčit běžnou nemoc. No a 
zrovna včera jsem poslouchal Boží generály. Byla tam řeč o jedné takové ultimátce. Jeden z Božích generálů
byl vytržen z těla ostatními členy církve a pak došel v duševní podobě do jedné psychiatrické léčebny, kde 
pomohl osvobodit jednoho člověka posedlého démony. Pak se zase vrátil. Tomu říkám užitečná věc. 
Odmítaví lidé ve fyzických tělech nejsou překážkou. Bratr z Pošty dovedl s Pošťákem jednat skvěle a Pošťák
se nechal přemluvit ke spolupráci. Žehnali jsme mu, ať se uzdraví, vyjde mu nová práce a i si najde 
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vysněnou přítelkyni. Pošťák jde 25.9. k doktorovi na kontrolu s plícemi. Tak uvidíme, jaký bude výsledek. S 
touto nemocí se trápí už cca rok, bere kortikoidy a doktoři si s tím nevědí rady.

Je 21.9.2023 18:57. Včera jsem si z čajovny psal s jedním člověkem, 
kterého jsem už ale hodně dávno neviděl. To už je cca 20 let. On si mě sám 
přidal na Facebooku do přátel minulý rok dne 20.12.. Tak jsem ho v chatu 
jen pozdravil. Napadlo mě nabídnout mu, zda se třeba nesejdeme, ale nějak 
jsem to neudělal. On totiž dříve žil ve Strakonickém okrese, ale teď mi psal,
že žije v Budějovicích. Možná to byla taková nabídka na setkání, že se 
zmínil o Budějovicích, ale já jsem se v prosinci před Vánoci nějak nechopil 
této výzvy se s ním vidět. O Vánocích má člověk tak trochu svůj svět. No 
ale teď po tom, co Ondra Kříž oslavil čtyřicátiny a já napsal Ondrovi dva 
články, tak se mi nějak v hlavě tento člověk připomněl. On je to totiž 

spolužák z Hluboké a dokonce přímo ten, který seděl vedle Ondry v lavici. Už si nějak ani nepamatuji, jestli 
šel s námi na nástavbu. Možná ne. Psal jsem o něm, že se ho Ondra zastal. Dokonce jsem mu můj dárek 
Ondrovi ke čtyřicátinám ukázal. Poslal jsem mu odkaz na ty články. Vím ale, že nebyl součást té Ondrovo 
party, se kterou se občas vidím. To je škoda a mělo by se to napravit. Rád by Ondru viděl. On ne jen že bydlí 
v Budějovicích, ale dokonce i nedaleko mě. Ptal se mě, jestli nemám ženu a děti. Zrovna jsem akorát včera 
poslouchal Boží generály a tam zmiňovali že těmto lidem se v mnoha případech rozpadla rodina. Není to 
aktivita vhodná pro rodinu. Spolužák z Hluboké, co bydlí nedaleko mě, by se se mnou rád sešel v pátek 
večer a já mu rád vyhovím. O víkendu nebude mít čas. Ono se to drobet kryje s tou konferencí. Je to dost 
daleko cca 500 Km. Na cestě je hodně přestupů. V pátek večer bych asi už měl být nějak na cestě, ale mě 
nikdo na tu cestu od úterka nepřispěl. Já navíc bych měl věnovat přednost těm, co jsou slabší a v tomto 
případě to je můj spolužák z Hluboké. Já tam stejně nic moc nevymyslím, co bych tam řekl. Nápady mi 
přijdou později, až co tu konferenci uvidím a ta bude někde na YouTube.

Je 22.9.2023 11:00. V úterý mi volal Bratr z Pošty a sdělil mi 
jednu zprávu. Abych přesněji uvedl situaci, tak on mi volal už 
v pondělí večer od 21:17 a ten hovor trval 43 minut. Pak jsme 
si ještě dopisovali a jeho poslední zpráva na chatu byla v 
23:45 a to už jsem potřeboval opustit chat. Přišlo mi to moc 
pozdě na to, že mi tvrdil, že vstává o půl páté do práce. Sám 
mi v neděli tvrdil, že pokud Pošťák přijde do čajovny na 
devátou večer, tak tam bude moci být jen krátce kvůli práci. Já
to chápu, ale co se nestalo v úterý. On mi volal, že po tom, co 
jsme v pondělí dokomunikovali, tak se ještě do noci modlil za 
to, aby zjistil, jak správně k této službě Kristu v čajovnách či 
hospodách přistupovat a zda se tím ještě někdo nezabývá. Já 
jsem z něho cítil, jak touto službou pohrdá a toto mi to jen 
potvrzovalo. Tato informace byla částečně projev nedůvěry 

vůči mé výzvě a částečně pohrdání službě lidem, kteří v těchto místech jsou. No ale jak to nakonec dopadlo? 
Co mi sdělil? On mi sdělil, že mu Duch Svatý dal informaci, ze které měl radost. Tou informací bylo to, že 
jeden pán přímo od nich ze sboru se přímo touto službou zabývá a dokonce mu potvrdil, že to má ještě lepší 
výsledky, než kázat evangelium někde na ulici. Tato informace byla dobrá i to, že se ke mně dostala i když 
na jednu stranu to pro mě bylo trochu jako plivanec do tváře. Kdo ví, jestli ten pán to nakonec neudělal na 
základě toho, že se k němu dostalo něco o mém psaní, že proč nevídám žádné křesťany například v čajovně a
nebo na E-koruně a podobně. Tak že mě začala vrtat hlavou jedna zásadní otázka. Jak je možné, že do sboru, 
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kde jsem byl naposledy asi v roce 2016 a přijdu tam znova v roce 2023, tak jak je možné že si tam dva 
členové nedokáží předat užitečnou informaci týkající se toho, jak efektivně evangelizovat? Jak je možné, že 
to musím udělat teprve já, co tam po tak dlouhé době přijdu? On mi ještě Bratr z Pošty povídal, že tento 
člověk, co se touto evangelizací zabývá, tak je ten samý, co ostatní informoval u mikrofonu o zahájení Alfa 
kurzů. Tedy kurzy evangelizace pro začátečníky, které se konají v kapli. Tedy měl slovo promluvit k 
ostatním o událostech. No toto není právě vhodná situace něco takového zmiňovat. Toto se má dostat mezi 
lidi na diskusi. O tom jsem psal na straně 4 v bodě 5. Tam jsou poznatky, jak může diskuse probíhat a je 
možné tak lépe šířit užitečné i potřebné informace ve sboru.

Po tom, co mi Bratr z Pošty řekl tuto novinu, tak ještě dodal, že pokud se chci této službě věnovat, musím se 
stát členem církve. Já jsem říkal, že jsem člen církve a do členství jsem vstoupil křtem. On mi říkal, že církev
má dvě úrovně členství a ta jedna je křest a druhá je formální vstoupení do církve jako do organizace. Já 
jsem se mu snažil vysvětlit, že mě Bůh do ničeho takového nevede a já jsem po formální stránce živnostník a
to mi bohatě stačí. On mi tvrdil, že ne že toto je špatně a v církvi musí fungovat také nějaká autorita ze strany
pastorů. Já jsem mu pak s pokorou v srdci, úsměvem na rtech a radostným hlasem říkal, že já jsem autorita a 
mě mají pastoři poslouchat. No a on se pak nějak asi zatvrdil, nebo urazil. Já pak potřeboval už hovor 
ukončit, protože to nikam nevedlo.

Já jsem byl v roce 2019 konkrétně ve čtvrtek dne 12.9. vyzván Duchem Svatým, abych se modlil za to, že 
mám být autoritou v této zemi pro oslavení Kristovo jména. Na tom není nic špatného. Píši o tom v desátém 
díle na straně 91. Přijal jsem tuto úlohu ne proto, že bych po tom toužil, ale byl jsem k tomu vyzván. Každý 
pastor se může modlit ke Kristu a ověřovat si, že to co tvrdím není v nesouladu s Kristovo vůlí.

Tady je zásadní chyba v jednání některých lidí, že si dělají domněnky. Povídají že ten nemůže toto, ten 
nemůže tamto, a musí se to tak a tak a jen na základě pouhých domněnek. Pokud je někdo veden Duchem 
Svatým k nějaké, tak pod nohy mu může házet klacky jen vliv zla a zlo má vliv i v církvích. Nemáme si 
vytvářet domněnky. Pokud vím na 100%, že nějaká aktivita povede do něčeho špatného a někdo se do toho 
chce pustit, pak má smysl na to upozorňovat.

No a jak to dopadlo s Bratrem z Pošty? Byl se mnou jen v neděli v akci a tím to haslo. Ve středu jsem ho 
vyzval, ale odmítl spolupracovat. Povídal, že musí být s Bohem. Jenomže Bůh ho ve středu potřeboval jinde.

Je 22.9.2023 17:30. Obrázek nalevo nasdílel na Facebooku Bratr
z Pošty v neděli 17.9. v 7:45. Přijde mi to dost příhodné přísloví.
Na to kolik jsem toho už udělal pro církve za ty léta a na oplátku
jak mě vlastně církve ve skutečnosti podporují. Snad už se to 
konečně změní.

Zde je email odeslaný na adresu budejovice@cestazivota.cz a 
určený pro pastora Petra Petráška. Odesláno dnes v 17:24 s 
předmětem „Něco ke spolupráci s Milanem“:

„(adresováno pastorovi Petrovi Petráškovi)

Ahoj Petře,

mám nějakou zpětnou vazbu na spolupráci s Milanem. 
Mrzí mě tedy, že se mnou byl v akci pouze v neděli a pak v

týdnu už nic. Jemu to jednání s lidmi jde docela dobře a má i dost užitečných znalostí. Těch 
příležitostí bylo více a ve středu jsem ho přímo vyzval a on nešel s argumentem, že musí být s 
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Bohem a také se modlit za církev. Nakonec mi ten den chyběl. Já nemohu těm lidem rozkazovat, co 
mají dělat. Já mohu jen ukázat směr a počítám, že Duch Svatý je povede.

Tady jsou mé připomínky:

1) Ve sboru chybí diskuse. Milan mi sdělil, že se dlouho do noci modlil o to, aby zjistil, zda ta 
služba v čajovnách a hospodách je správná a zda není někdo z církve, kdo se tím zabývá. No a 
Duch Svatý mu ukázal na jednoho člověka přímo z vašeho sboru, který se tím zabývá už nějakou 
dobu a podle něj to má lepší výsledky než kázat evangelium na ulici. Připadá mi ztráta času a 
energie tak dlouho se modlit pozdě do noci kvůli něčemu, o čem může v diskusi povyprávět někdo, 
kdo má nové metody ověřené praxí. Bůh chce být oslaven a chce, aby se evangelium kázalo co 
nejefektivněji. Proto je potřeba spolu i efektivně komunikovat. Čas milosti ubíhá. Není neomezený 
a proto by se s ním nemělo plýtvat. Já jsem nějaké postřehy k diskusím v církvi Milost sdílel už 
veřejně v tomto dokumentu. Je to ne jen pro církve Milost, ale obecně pro inspiraci všech církví.
http://jkali.cz/data/pomahame_si.pdf
Je to na straně 4 v bodě 5. Ve vašem případě, pokud chcete diskutovat o něčem, tak nevím zda máte 
klubovnu a jak je velká. Možná ne, ale bohatě stačí dát židle do kroužku a diskutovat se dá také v 
hlavní místnosti. Stačí vybrat moderátora a inspirovat se bodem 5. Pokud vznikne chvilka ticha, tak 
Duch Svatý povede lidi ke sdílení svých potřeb.

2) Milan mě úkoluje, že mám jít do nějaké církve a stát se členem sdružení. Já necítím, že by mě 
Duch Svatý do něčeho takového vedl. Milan nemůže na základě svých domněnek panovačně 
úkolovat ostatní. Měl by v tomto ohledu nechat lidem více svobody. Může ostatní napomenout, 
pokud jasně dělají něco špatně a prokazatelně to má špatný dopad. To rozhodně není ale tento 
případ. Připadá mi, že Milan si může tímto svojí přehnanou panovačnost promítat do ostatních. Na 
to může být diskuse také dobrá. V diskusi může více lidí poukázat na stejný problém u jednoho 
člověka. Pokud k tomu dojde, tento člověk nemůže tolik uhýbat a schovávat se za to, že ten kdo 
oproti němu mluví, tak je nějak špatný. Pokud se za tento argument neschová, může si tak snadněji 
uvědomit pravdu. Lidé se mají otrkávat. Cesta do života je trnitá a ta do záhuby je pohodlná. V 
hloučcích, které se utvářejí po kázání nemůže tolik fungovat meč pravdy a tak i osvobození. V 
takových hloučcích mají lidé tu svojí bublinku plnou iluzí a to je drží od reality.

3) Milan mě napadl, že nemůžu po církvích chtít autoritativně, aby mi věnovali nějakou konkrétní 
finanční částku. No Milan si do toho asi zase promítl své panovačné tendence. Já po nikom 
autoritativně nic nechci. Milan asi naráží na mou žádost církvím Milost v ČR a SR ohledně daru na 
rozvoj informačních technologií. No to byla jen žádost o dar. Církve jsou ekonomické subjekty a já 
jako živnostník v oblasti informačních technologií mohu požádat druhou organizaci o finanční dar 
na podporu přátelských vztahů mezi církví a veřejností. Na tom není nic špatného. Je to něco jako 
sponzoring. Těch sborů Milosti je v Čechách a na Slovensku celkem myslím 62 a já to bral jako 
jednu organizaci. Ona to asi není jedna organizace, ale jen druh franšísingu. To jsem nevěděl, ale 
vážně nevidím, co špatného na tom Milan vidí. Mé informační technologie se pro tuto dobu hodí.

4) Milan nepomáhá dostatečně ostatním. Ve středu v čajovně jsem ho potřeboval. Vedoucí čajovny 
Martin mi četl z knížky věc ve smyslu, že na démony mají být lidé hodní a jinak by se mohly 
naštvat. Tak já nevím, zda skrze Martina mi v ten moment nevyhrožoval nějaký démon a nebo to 
Martin mi nějakým jinotajem naznačuje, že přímo na něj mám být hodný. Každopádně to byla 
vhodná situace, aby tam byl někdo z církve a zasáhl více empatičtěji než to umím já. Zrovna tou 
dobou psal někdo z Connectu, že jejich rodinu pronásleduje démon. Je to na straně 17 v dokumentu,
co jsem zmínil výše. Připadá mi, že lidé z církví by měli více chodit mezi ostatní a neuzavírat se. 
Pokud chtějí Boží ochranu, musejí i oni chránit více ostatní.
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5) Připadá mi celkem jako vhodný nápad, že by se pastoři v rámci Budějovic měli vídat a sdílet si 
informace mezi sebou. O tom, co se ve sborech děje. Přijde mi, že tato potřeba v těchto dobách 
přichází více a více. No a jako místo těchto setkání by bylo vhodné použít právě Čajový ateliér. Aby
pastoři svou Božskou energií a svým vzděláním uměli dát lidem v tomto místě ochranu, správné 
znalosti, vyměnili si informace a udělali i dobré jméno církvi.

Tak to prozatím vše z mé strany. V neděli mám v plánu přijít opět k vám :).

Měj se fajn,
Jirka“

Je 23.9.2023 13:35. Zapnul jsem si dnes živý přenos z křesťanské 
konference v Banské Bystrici. Kouknul jsem tam mezi 12 a 13 hodinou. 
Zatím to tedy nevypadá jako nějaká konference. Na konferenci se má 
diskutovat. Mají se řešit problémy, jak naplnit Boží plán. Jak lépe šířit 
evangelium a pomoci lidem. Já v tom vidím ale zatím jen obdobu 
hudebního koncertu, kde pastor křičí nahlas do zblbnutí pořád dokola a 
dokola věci, které jako křesťané známe. Tohle mi připadá jako nebezpečné
vymývání mozků. Způsob, jak z lidí udělat nemyslící ovce. Teď už se tam 
snad hodinu hraje. No ještě že jsem tam nejel. Někteří pastoři ze sebe 
dělají hudební hvězdy a tohle nikde Ježíš neučil. On chodil mezi lidi a 

pomáhal jim. Léčil je. Nedělal ze sebe nějakou hudební celebritu. Nevtahoval lidi na nějaká společná masová
shromáždění. Když se dva nebo tří sejdou ve jménu Boha, mají diskutovat o Božích věcech a desítky či 
stovky lidí se na ničem nedomluví. Desítky a stovky se dají akorát dobře programovat k poslušnosti. Tohle je
podle mě cesta velkého odpadlictví církve.

Je 23.9.2023 22:54. Tak bylo nakonec předčasné si 
dělat názor na konferenci kolem jedné hodiny 
odpoledne. Upozorňuji na nedělání si domněnek na 
straně 20 a sám jsem si asi jednu udělal. Ta 
konference se nakonec pěkně vydařila co jsem tak 
sledoval kázání jednotlivých pastorů později. Já měl 
původně obavu, že to bude nepřátelsky mířené proti 
lidem, jako jsem já, ale ono možná naopak to je na 
podporu mých aktivit. Na konferenci bylo hodně 

poukazováno na osobu Mojžíše a na snahu chápat jeho situaci a postoje. Ono pastoři by měli být vidět a 
hodně slyšet a kde jinde je vidět, než na tom pódiu. To je v pořádku. Zpívání chvál je také v pořádku. Já 
jenom kritizuji praktiky, které připomínají modlitbu růženec. To je opakování stále dokola jedné fráze. Při 
takovém opakování fráze to člověka může hypnotizovat a pak není ovládán rozumem. Jinak konference byla 
pěkná. Kdo ví, třeba mi církev Milost nějak i finančně pomůže. Já cítím stále přesvědčení, že mi bude 
Bohem posíláno nějaké požehnání, které přesměruji na lidi, kteří mě nějak finančně podpoří. Toto mi bude 
posláno ale teprve až k tomu dojde. To se zatím nestalo.

Senior pastor tam také zmiňoval horkost (česky asi zahořklost). Zahořklost některých lidí. Asi myslel lidi 
jako já, co neustále někoho kritizují. Možná jsem trochu podrážděný poslední dobou. Podle véd existuje 
skupina lidí tak zvaní státo správci a ochránci společnosti. Tito lidé jsou stavěni do určitého psychického 
tlaku ze strany ostatních. Musí si umět pevně stát za svým. Tento tlak si kompenzují tím, že mají určitou 
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hojnost. Nepotýkají se s nedostatkem. U mě nedostatek není běžná záležitost, ale od té doby, co nepracuji pro
Sodexo, tak jsem už od cca července minulého roku bez příjmu. Peníze 150 000 Kč, které mi poslal v lednu 
kamarád, beru jako investici. To beru jako dluh, který mu chci splatit a nevnímám to jako příjem. Proto 
dlouhá doba bez příjmů, dluhy, psychický nátlak společnosti že jsem podivín a intenzivní práce hlavou nad 
tvorbou slohů mě tlačí k určité podrážděnosti v moment, kdy se začnu domnívat, že místo pomoci se proti 
mně obrátí další hromada lidí. Ono nakonec to co dělám je zkušenost a věřím, že mě to posílí. Je to ale 
nelehké, když víra mě drží od jakéhokoliv zaměstnání a musím dělat naplno toto, za co mě nikdo neplatí.

Zde jsou odkazy na záznamy konference:

Od 10:30:

https://www.youtube.com/watch?v=qsP8kgaZhBA

Od 15:30:

https://www.youtube.com/watch?v=QvYo7tHkrPI

Od 18:00:

https://www.youtube.com/watch?v=5LEQT_PphEo

Ve třetím videu od 18:00 je hezký projev v čase 1:54:40 o jednání podle víry, který někteří nemusí chápat. 
Udělal jsem si v chatu konference reklamu na svůj příběh, kde jsem poznamenal, že pastor se asi inspiruje 
mým příběhem a uvedl jsem odkaz a stranu 17.

Je 25.9.2023 7:45. V pátek jsem měl domluvenou 
schůzku s bývalým spolužákem z Hluboké. Chtěl se 
sejít se mnou ten den od 18:00 a tak jsem se mu 
přizpůsobil. Navrhl jsem mu jít do čajovny, ale tam 
se mu moc nechtělo. Nechal jsem výběr místa 
setkání na něm. Zvažoval buď to Big Poppu a nebo 
Větrnou. Restaurace Na Větrné je kousek od místa, 
kde bydlíme a on tvrdil, že by mohlo začít pršet, tak 

jsme šli nakonec tam. Nechal jsem to na něm. Bratr z Pošty, když jsem mu o tomto setkání vyprávěl, tak se 
divil, že chodím do hospody. Beru to jako výzvu jít pro změnu zase jinam, než obvykle chodívám. Člověk by
se měl někdy umět přizpůsobit ostatní a nebát se prostředí. Prostředí člověka neznečišťuje. Já jsem mu tam 
byl povědět evangeliu a Bůh takovéto aktivitě žehná, byť místo setkání je takové, kde se pije alkohol. Lidé v 
hospodě žijí pod novým zákonem úplně stejně jako každý jiný a měli by o tom vědět. No a kde jinde, než v 
místě, kde se komunikuje, by bylo vhodnější něco takového řešit. Ten člověk na to má i čas, protože si nejde 
do hospody sednout, když má jít za chvilku do práce a nebo je v každodenním „kolotoči“. V momentě, kdy 
má čas se bavit s ostatními, tak je ta vhodná doba to probrat třeba i hlouběji. Více do hloubky, než by k tomu 
byla možnost na jiném místě a v jiný čas.

Přišel jsem na Větrnou, rozhlédl se po terase a pak v interiéru a nikde jsem si ho tam nevšiml. Psal mi sms, 
že už tam je a že mě viděl. Já jsem mu napsal, že ho nevidím a že čekám u vchodu na terase. Pak teprve až si 
stoupl přímo přede mě, a já mu koukal do obličeje, tak jsem ho začal poznávat. On mi tvrdil, že mě poznal 
hned, jak jsem tam přišel. Že vypadám pořád stejně. Já ho mám v hlavě, jak vypadal před dvaceti lety a to 
neměl vousy. Teď tam ty vousy byly znát a celkově i těch 20 let za námi. On s námi tehdy nešel na nástavbu,
protože měl už sehnanou nějakou práci. On vlastně ani o počítače se moc nezajímal a tak se nechytil s tou 
skupinkou od Ondry Kříže. Jeho hodně zajímal fotbal a hrál ho jeden čas i profesionálně, ale povídal, že už 
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to nejde, protože má šrouby v kolenou. Není na to zdraví. Povídal, že ve fotbale dělal kapitána. Prý dal 
jednou rozhodčímu i pěstí. Sám jeden čas dělal rozhodčího. Dokonce i v zaměstnání v jedné firmě byl 
vedoucí oddělení. Povídal jsem mu, že na to jak si ho pamatuji ze školy, by mě nenapadlo, že se takto změní.
Ukazoval mi fotky pohárů z fotbalu a i fotky, jak byl s přítelkyní (nebo manželkou), na druhém největším 
stadionu v Anglii Manchester United. Zrovna tam přišel jeden chlapík z fotbalu a sedl si ke stolu za mnou. 
Povídal mi o něm, že doufá, aby ho neviděl. Prý ho tento chlapík nahání, aby šel hrát fotbal, protože je 
šikovný. Ptal jsem se kamaráda, zda by ten fotbal chtěl hrát. On mi povídal že jo, ale nemá na to zdraví. Ptal 
jsem se ho, co si myslí o tom povinném očkování. Povídal mi, že si všiml u některých lidí z fotbalu, kteří se 
nechali naočkovat, že jim to poškodilo plíce a je to znát. Podle jeho chování na mě působil jako slušný 
člověk. Bavili jsme se i o tom co dělám já. Prý se mu ten můj odkaz na článek o Ondrovi nepodařilo otevřít 
na telefonu, ale pak se na to rád podívá na počítači. Povídal mi, že se k mému profilu na Facebooku dostal 
minulý rok tak, že mu mě FB sám navrhl. Lámali jsme si hlavu, na základě čeho to FB udělal, ale je dobře, 
že si mě kamarád přidal do přátel. Jinak by jsme se asi nesešli. Povídal mi, že je věřící a že je pokřtěný, ale 
jako malý. Povídal mi, že vždycky, když se modlil v kostele o to, aby dal gól, tak nikdy ten gól nedal. Uvedl 
jsem mu, že modlit je potřeba se ke Kristu a pokud se modlil otčenáš, tak to dělal dobře. Pak jsem mu říkal, 
že křest se má dělat až v dospělosti ze svobodné vůle a je to vstoupení do služby Kristu. On mi na to 
reagoval ve smyslu, že to je akorát tak teď pro něj. Já to vidím úplně stejně. On bydlí kousíček od kaple 
církve Milost. Úplně si dovedu živě představit, jak tam mezi ostatní zapadne :). Povídal jsem mu, že to jeho 
přání hrát znova fotbal mu Bůh třeba vyplní.

Je 25.9.2023 9:10. V neděli jsem se dozvěděl ve 
sboru Cesta života, že dnes se koná od 19:00 tak 
zvané společné ztišení. Mluvil jsem s Bratrem z 
Pošty, aby mi to nějak lépe uvedl. Podle jeho popisu 
se jedná o to, že nasloucháme Bohu, co nám chce 
říct, ale je to vlastně společenská událost. Podle mé 
zkušenosti, když chci vědět, co mi chce Bůh říct 
napřímo, tak je naopak lepší být naopak co nejdále 
od lidí. Třeba na procházce v lese. Někdy je nejlepší 
se vyspat a ráno jsou ideálně uspořádané myšlenky. 
Ne jeden text jsem psal vyspaný a nelitoval jsem 

toho, že jsem si dal čas na spánek před psaním. Naopak někdy k nám Bůh potřebuje mluvit skrze ostatní. To 
musí být naopak společenská událost a tam je potřeba organizovat správně tichost, aby mohli ostatní mluvit. 
Jedná se o diskusi.

Dotýkám se tohoto tématu na straně 21 v bodě 1 a pak na straně 4 v bodě 5. Někdy nám Bůh chce sdělit 
zkušenost ostatních, ale k tomu, aby to mohl udělat, tak je potřeba umět navázat na diskusi. Musí se rozebírat
nějaké téma, kde mluví vždy jen jeden člověk. Neskákají si lidé do řeči. Proto je potřeba se umět hlásit. 
Znáte to, když někdo mluví a v ten moment vás něco napadne, co chcete sdílet. Přihlásíte se, ale ono se před 
vámi hlásí další lidé a vás nebaví se pořád hlásit, protože z toho bolí ruka. Nakonec to vzdáte a myšlenka se 
ztratí. Nepředáte informaci, kterou jste ale měli předat. Napadlo vás to, Bůh vám to vnukl, ale není udělaný 
prostor a potřebná informace se nešíří dále mezi ostatní. Kdyby jste měli prostor se vyjádřit, třeba Bůh pak 
dá myšlenku zase někomu jinému v návaznosti na to, co jste povídali a to bude další obohacující informace 
pro ostatní.

Tedy je potřeba se umět správně hlásit a někdo by měl mít na starosti vyvolávání. Moderování diskuse. Na 
kulatých stolech E-koruny se většinou používá online komunikátor Jitsi Meet. Tam funguje hlášení tak, že 
jednoduše kliknete na přihlášení a všichni vidí, že se hlásíte. Může se hlásit více lidí najednou a přitom nikdo

http://jkali.cz                                                                                                                                    24

http://jkali.cz/


nemusí držet dlouho zdviženou ruku. Koordinátor vidí pořadí v jakém se lidé hlásí. Program Jitsi Meet to 
sám umí seřadit (mám za to tedy). Koordinátor tedy vyvolává lidi v pořadí, v jakém se přihlásili. Vždy 
domluví jeden člověk a koordinátor pak vyzve dalšího.

Pokud se bude diskutovat třeba v nějakém kroužku, kde se dají židle do kruhu a lidé se navzájem uvidí. Ještě
jsem to tedy nedělal takto naživo, že bych někde viděl aplikovat hlášení z online světa ve fyzické místnosti. 
Asi by to ale bylo šikovné. Dalo by se to udělat třeba tak, že se vezme například 7 papírů, jako je dní v 
týdnu. Nebo klidně jiné množství. Na každý papír se napíše výrazně číslo od 1 do 7. Tyto papíry se položí 
doprostřed tak, že na vrchu je nejmenší číslo a vespod je to největší. Když někdo bude mluvit a vás napadne 
se vyjádřit, dojdete si doprostřed pro papír na vrchu a ten si položíte před sebe, aby ostatní viděli, že se 
hlásíte. Moderátor diskuse vás podle čísla pak vyzve. Když domluvíte, vrátíte pak papír na místo, kde jste ho
sebrali, ale úplně dospodu.

Když chcete a napadne vás více podnětů, můžete si dělat třeba poznámky. Pak až na vás dojde řada, nic se 
vám neztratí. Díky poznámkám může diskuse probíhat jako proces, který probíhá na více setkáních. Dejme 
tomu, že se nedostanou ke slovu všichni a už uplynul čas setkání. Necháte si poznámky do příště a příště to 
ostatním řeknete. Takto bude moci Bůh promluvit skrze jednotlivé lidi a ke všem. Sdílet kvalitně informace.

Je 25.9.2023 13:02. Vzpomněl jsem
si na tu pohádku s Werichem Byl
jednou jeden král. Jak se tam ten
král snažil skoncovat se solí a
kuchař mu radil „Bez soli to nebude
nikdy ono.“. Nebo smyšlená
představa: „Pobožný kuchař se

modlí hodiny k Bohu, aby guláš zázrakem osolil, ale Bůh se mu marně
pokouší vysvětlit, že si má dojít pro slánku kousek vedle do skříňky.“.
Modlitba se nedá použít ve všech případech. Někdy je potřeba zjistit, jak řešit situaci. Na straně 17 je žádost 
o modlení za nepříjemné paranormální události. Já z toho ale vnímám, že je zádrhel v komunikaci a ne v 
nedostatku modlení. Na minulé straně jsem psal něco o tom, jak být vyslyšen na diskusi a před tím, jak být 
vyslyšen v hospodě. To jsou dva případy, kdy je potřeba umět člověka vyslechnout. Znát jeho potřeby. Na ty 
se dá pak reagovat. My si tyto informace potřebujeme ale mezi sebou sdílet. Tak třeba dnes je od 19:00 
možnost v kapli Cesta života komunikovat s ostatními. Od 19:30 je online setkání Connectu. Já se dnes na 
Connect asi nedostanu, ale možné žádosti o modlení si mohou členové nasdílet v chatu pro ty lidi, kteří 
nebudou přítomní, jako třeba asi budu já. Pokud se to jen řekne ve videohovoru, já na to nebudu umět 
reagovat. Pokud to bude v chatu, třeba mi přijde popud k modlitbě a nebo třeba mi přijde nápad na možné 
řešení jiným způsobem. Každopádně se o tom dozvím a to je hlavní. Já zase budu tou dobou čerpat 
informace od lidí v Cestě života. Stejně tak Connect nemusí být primárně určen jen k modlení, ale lidé si tam
mohou v klidu promluvit. Více rozebrat situace. Více se tam sdílet. Zkusit přemýšlet nad řešeními a zda 
nevíte o někom, kdo má to či ono. Někom z lidí a nesnažit se úplně se vším obracet jen na Boha. Bůh jedná s
lidmi hodně také skrze jiné lidi.

No a co se nestalo. Na straně 22 v bodě 5 jsem psal něco pastorovi Petrovi Petráškovi. O tom, že bych byl 
rád, kdyby docházelo k nějakému mezicírkevnímu setkávání pastorů v rámci města. No v sobotu ve 22:22 mi
psala ta paní z Connectu, která se modlila o to, aby jí přišel do cesty muž jménem Jirka. Psal jsem o tom na 
straně 3 a i dále. No a ta paní povídala, že ve čtvrtek od 17:00 budou mít evangelizaci s ostatními lidmi z 
jiných církví. To je asi to, o co jsem Petra žádal. Nevadí, že se nesetkají přímo pastoři, ale stačí třeba, když si
budou sdílet informace z jiných sborů nějací jejich zástupci. Tady je vidět, že je už stanovený i čas. Tak proč 
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se ideálně nesejít v ten čtvrtek přímo v Čajovém ateliéru. Můžeme tam sdílet potřeby ostatních z pondělních 
setkání Connectu a Cesta života. Může se tím, že o tom zde napíši i přitáhnout pozornost ostatních, co rádi 
čajovnu navštěvují. Ta paní by si s Martinem i ráda promluvila. Možná tam bude.

Je 25.9.2023 15:50. To je zajímavé. Já jsem psal na 
straně 22 o tom, že by bylo dobré scházet se v rámci 
Budjovických církví v Čajovém ateliéru. Čajový 
ateliér sídlí v ulici Krajinská 22. No a co se nestane? 
V sobotu mi píše Sestra Lucka v čase 22:22 o 
evangelizační skupince z různých Budějovických 
církví a že se sejdou ve čtvrtek od 17:00, ale neurčila
místo. Jeden kamarád, co má Chopnu a zítra bych se 
s ním měl sejít, tak mi jednou říkal, že teď je doba 
Vodnáře a ta fandí oboru komunikace. Možná se do 
toho promítne způsob nového šíření evangelia. Méně

cestování a více vzájemné komunikace. I Ježíš říkal, když se ho ptali, kdy přijde znovu, tak poukázal na 
muže nesoucího vodu. Sestra Lucka. To je lepší pojmenování, než „paní, co se modlila o to, aby jí vstoupil 
do cesty nějaký Jirka“.

…

Je 25.9.2023 16:32. Tak jsem teď mluvil s Bratrem z Pošty alias budu mu říkat Bratr Milan a upřesnil mi, že 
setkání tichosti je až další týden. Dnes mám tedy online skupinku Connectu. Ta minulá doba, co uplynula, 
tak byla ve znamení Ryb, ale teď je další milénium a máme tu znamení Vodnáře. Apoštol Pavel byl 
cestovatel a rozšířil evangelium pro národy. Hodně lidí má dnes nějaké podvědomí o Kristu, ale 
denominacím chybí určitý prvek vzájemné komunikace mezi lidmi. Možná bych to popsal jako schopnost 
naslouchání.

V pátek večer mi volal Bratr Milan, když jsem byl v hospodě s lavicovým spolužákem Ondry Kříže. To jsem
neměl moc prostor mu volat zpět a vlastně jsem si všiml až později, že mi volá. Volal mi v čase 19:19. To už 
jsem měl sepsaný článek na straně 20, kde je vidět jeho vlastní příspěvek o ponížení a povýšení. Já jsem to 
jeho volání po tak dlouhé době a to vlastně až od úterka vnímal trochu jako obavu, že dojde k nějakému 
nepříjemnému střetu. Já jsem si ve zprávě pastorovi Petrovi na něj vlastně stěžoval. Přišlo mi, že je nějak 
moc pasivní ohledně té středy. Mě bylo celkem i jedno, jak se na mě Bratr Milan kouká. No a tak jsem mu 
volal tedy v sobotu. To jeho páteční volání mi přišlo trochu jako verš 25 z knihy Matouš kapitola 5 „Se svým
odpůrcem se dohodni rychle, dokud jsi s ním na cestě, aby tě tvůj odpůrce nevydal soudci a soudce zřízenci a
byl bys vsazen do vězení.“

Jen že Bratr Milan si to naštěstí uvědomil včas. Cítil jsem to z něj v sobotu. Určitou pokoru a uznání, že 
nejednal moc dobře. Tím se vyhýbáme určitým zbytečným problémům v mezilidských vztazích. Není dobré 
nechat problémy tak říkajíc „vyhnít“. Je třeba se sdílet a komunikovat. Já proti němu nic špatného necítím.

Bratr Milan mi povídal, co mě potěšilo. Povídal mi, že mě seznámí s člověkem z jeho sboru, který má tu 
evangelizační aktivitu v podnicích, kde se lidé scházejí jako třeba čajovny, restaurace, cukrárny a podobně. 
No představte si co jsem se v neděli dozvěděl. Ten člověk, který začal s touto aktivitou je dokonce vedoucí 
evangelizace v tom sboru :)! On to dostal jako vizi a osvědčilo se mu to! Budu tomu člověku říkat Bratr 
Karel. Bratr Karel, tedy vedoucí evangelizace v církvi Cesta života. Dokonce mi povídal, že v těch 
cukrárnách plánuje lidi i léčit a to jsme dělali s Bratrem Milanem v čajovně. Bratr Karel měl problémy s 
epilepsií a jeho žena měla leukémii a díky Kristu se uzdravili. No a dnes jsem volal s Pošťákem, kterého 
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jsme léčili s Bratrem Milanem a podle výsledků z vyšetření se jeho stav zlepšuje! Možná škoda, že je moc 
skeptický. Kdyby měl trochu více víry v Krista, asi by to bylo efektivnější.

Je 26.9.2023 9:27. Tak teprve včera jsem zažil křest Duchem 
Svatým. Teprve teď, když už mi bude pomalu 39 let. A došlo k 
tomu na online setkání Connectu. Tedy ne způsobem, že by mi 
někdo přiložil ruce na hlavu. Nebylo potřeba nikde ve sboru být. 
Bůh to asi tak chtěl, aby k tomu došlo tímto způsobem.

Řešili jsme včera, co budeme probírat dále a jako možnost se 
nabízí materiál pro výuku učedníků online od Josefa Bajzíka. 
Sestra Lucka se mě ptala, zda už mluvím andělskými jazyky. Já 
jsem jí řekl, že to neumím. Přišlo mi, že to není dar, který je mi 
určen. Povídal jsem jí, že pokřtěný ve vodě jsem a že i na 
setkáních, kde se léčí jsem byl mnohokrát, ale toto neumím. 
Povídala, ať si o to zkusím požádat, pokud chci a oni se za mě 
budou modlit, ať tento dar získám. Já jsem jí řekl, že si požádám o 
to, ať mám dary, které mám opravdu mít. Tak došlo potom k 
modlení. Já jsem hned po modlení nezačal nijak neobvykle mluvit. 
Povídala mi i, ať si prostuduji Biblickou knihu Skutky. Po modlení

mě ale trochu začala bolet hlava. No a po skončení setkání se to stalo. Měl jsem potřebu se modlit a 
vyslovoval jsem něco, co připomínalo nějaký druh zpěvu. Jak jsem to několikrát udělal, tak se začalo dít to, 
co mi popisovali. Že se do člověka dostane lepší životní energie a že komunikuje přímo k Bohu. Cítím se teď
tak nějak více svěží.

Dokonce i Bratr Milan mi psal, že měl rozpolcenou mysl a teď už se cítí lépe. Bylo to po tom našem rozporu 
a on pak začal zpívat chválu, kterou jsme slyšeli na posledním setkání. Chválu, že nemá mít strach a že je tu 
Boží autorita a jemu se začalo ulevovat. Zmiňoval se mi, že v listě Jakubovo je, že ten kdo má rozpolcenou 
mysl, tak se nemůže líbit Bohu a to u něj reálně bylo.

Je 27.9.2023 2:25. Včera jsem toho moc nenapsal, protože jsem 
byl skoro celý den mimo domov. Kolem poledne jsem byl s 
jedním starším kamarádem, co má Chopnu. Potom jsem myslel, 
že pojedu domů, ale nakonec jsem to přehodnotil a šel jsem do 
čajovny. Vnímal jsem to, že tam ten den mám být. Přišel jsem 
tam a bylo tam relativně prázdno. Martin byl v salonku. Podle 
toho, co mi povídal, tak mi přišel nějak jiný, než obvykle. Řekl 
bych vážnější. Jako kdyby dospělejší. Z jeho promluvy bylo 
vnímat, že je více otevřený Boží milosti. To jeho chování mi 
připadalo, jako kdyby se stal snad nějaký průšvih. Pak se Martin 
na docela dlouhou dobu někam ztratil. Zaslechl jsem od obsluhy, 
že jeho přítelkyně je nemocná a je s ní. Myslel jsem si, že je s ní 
doma, ale pak tam někdo říkal, že je dokonce v nemocnici. 
Nevyptával jsem se. Řešil jsem si svojí administrativu. Byl tam 
dokonce Bratr Milan a předal mi nějaké užitečné informace. 
Stavil se tam i Pošťák si promluvit. Já jsem nějak intuitivně cítil, 
že tam mám vydržet a neodcházet. Nakonec se mi potvrdilo, že 

jsem jednal správně, když jsem tam zůstal. Viděl jsem potom v noci přicházet Martina i s jeho přítelkyní, 
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která se sotva pohybovala. Byla to zvláštní situace, když někdo v takovém stavu je přesunut z nemocnice a to
ne domu, ale na sedačku do veřejných prostor přímo přede mě. Přišlo mi, že to musí být snad nějaké 
démonické napadení, či co. Pravděpodobně jsou v nemocnici bezradní a nebo Martin jí odmítá nechávat v 
tak hrozném prostředí jako je nemocnice. Martin věřil, že pomoc nalezne jinde a podle mě udělal dobře. 
Nikdo mi nic neřekl, co se stalo. Bylo to, jako kdyby jste sledovali v přírodě zvířátka. Samečka a samičku. 
Ta samička onemocní a sameček si neví rady co s tím, tak jí odvede k lidem a ukazuje jí lidem, aby jim 
pomohly. Nebo na straně 12, jak jsem popisoval film Modrá laguna, kde se muž modlí za svou ženu, aby se 
uzdravila.

Mě v ten moment, když jsem to viděl, přicházela jen jediná věc a to, že mám přivolat na pomoc ostatní z 
církve. Toto je věc, do které je potřeba zapojit ostatní. Bůh chce, abychom si více pomáhali. Jako jeden 
celek.

Na štěstí zítra má být akce na Srubci, kde lidé z církví mají sesílat požehnání městu. Toto by se mělo 
upozadit a raději pomoci lidem, kteří jí potřebují. Zítra o tom řeknu Bratrovi Milanovi, který má akci na 
Srubci řídit.

Je 27.9.2023 8:53. Dnes je očekávané setkání členů 
různých církví, které se koná pravidelně poslední 
středu v měsíci. Budu tam poprvé. Je plánované 
setkání na Srubci, ale psal jsem Bratrovi Milanovi o 
nepříjemné události v čajovně a třeba budeme před 
tím i tam.

Příští týden pátek a sobota 6-7. 10. se koná akce 
National Revival Camp České Budějovice. Koná se 

to ve sboru církve Hope na adrese Krajinská 17. Hned kousek od čajovny. Vstup je zdarma. Já tam plánuji 
jít. To by mohlo být hodně obohacující pro lidi, co by měli zájem dozvědět se více o křesťanství.

Zde jsou detaily pozvánky:

„O Národním probuzení budeme mluvit také v Českých Budějovicích. Tentokrát 6.-7.října. Program bude v 
pátek od 19 do soboty do 21. Tak bookujte datum, bližší informace dodáme později!

PROGRAM

Pátek

19:00-21:00 – Úvod a společné modlitby

Sobota

9:00 Modlitby (buďte včas)

10:00 Vyučování 1

11:00 Vyučování 2

12:00 Oběd s pastory

14:00 Vyučování 3

15:00 Evangelizace
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17:00 Vyučování 4/Sdílení vize

18:30 Večeře

19:00 Večerní shromáždění

21:00 Konec

Adresa: Krajinská 17, České Budějovice

Událost na Facebooku: https://fb.me/e/2QLtPsg51“

Je 27.9.2023 9:23. V neděli 24.9. jsem byl ve 
sboru církve Cesta života u plovárny. Mám k 
tomu nějaké postřehy:

1) Byla tam jedna paní na vozíčku, která měla 
ještě asi nějaký vývod tekutin z krku. Pastor 

vyzval ostatní, abychom zprostředkovali léčení. Byl jsem také u toho. Prošla mnou energie a byl to zprvu 
docela silný impulz. Až se mi z toho třásly prsty. Pak jsem měl nutkání několikrát se ještě za ní modlit to 
také mnou procházela energie. Když jsme léčili s Bratrem Milanem Pošťáka, tak to nebylo tak intenzivní. 
Tak byla to jiná situace, ale podle mě má vliv určitě víra toho dotyčného. Něco jiného je asi skeptik léčený 
na ulici a něco jiného je paní, která navštěvuje církev. To mě jen tak napadlo, jako taková zajímavá okolnost.

2) Všiml jsem si, že se zpívaly chvály, ale téměř nikdy tam nepadlo jméno Ježíš Kristus. Ve chválách se 
vyskytuje oslovení jako pán a nebo třeba Hallelujah, ale Svědci Jehovovi také například chválí Jehovu a to 
nemá ten správný účinek. Já jsem si potichu pro sebe zpíval chválu, kde jsem použil jméno Ježíš Kristus a 
přišlo mi, že to má ráznější účinek.

3) Pastor Petr Petrášek na začátku zmínil, že shromáždění se konají v neděli, protože to je na počest dne, kdy
Ježíš vstal z mrtvých. Za tohle se nějak neumím zaručit, zda je to správné. Asi nemám dost faktů, kterým 
bych důvěřoval. Nezdá se mi, že se to kryje s dnem slunce (Sunday).

4) Petr poukázal na zákon přitažlivosti, že je to magie. Když si někdo pořád dokola a dokola něco přeje a 
přitahuje si takovou realitu. Poukazoval na to, že je to špatná věc. Já jen dodám. Může to dělat takový člověk
z nevidomosti. Jde o to, že Bůh má ideální řešení na to, co si přejeme, ale ta cesta k tomu nemusí být zrovna 
taková, kterou si touto praktikou přitahujeme. Pak si zbytečně komplikujeme život. Je lepší modlit se za to, 
ať se děje Boží vůle.

5) V jeden moment tam Petr prohlásil něco, co mi přišlo v nesouladu s Biblí a ještě k tomu navíc v nesouladu
s tím, co se rozhodli udělat lidé organizující sbírku. Snad úplně poprvé v tomto sboru jsem si všiml, že se 
konala sbírka na humanitární pomoc. No přiznávám, že jsem tam hodněkrát nebyl, ale co si tak pamatuji, tak 
se vybíralo snad vždy na evangelizační aktivity Teen Challenge pro drogově závislé. Tentokrát to bylo ale 
jinak. Petr tam zmiňoval, že smyslem církve není charita, ale zajistit, aby lidé jednali v souladu s Boží vůlí a 
Bůh jim pak bude žehnat v životě. Přišlo mi trochu, že Petr mluví o církvi jako o právní organizaci, která 
všechny své prostředky má používat na osvětu. To může být pohled, který je asi většinově přijímaný, ale 
takto se to nedá brát. To může lidi i zavádět na scestí. Církev, jaká je popisovaná přesně v Bibli podle mě 
není toto, o čem mluví Petr. V Bibli je příběh o samaritánovi, který jednal v souladu se svou vírou a projevil 
své chování charitativním způsobem. V Bibli je přece i to, že Boha těší pomoc sirotkům a vdovám. To je také
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charitativní charakter. Tam jde o to jednat v souladu s vírou a tím tedy, jak chce Bůh. Nikde přeci není 
vyloučeno, že například nějaký hospodský je hledající Boží cestu a způsob, jak se má dostat k informacím je,
že Bůh předurčí nějakému svému služebníkovi, tu hospodu navštívit a udělat hospodskému tržbu. Hospodský
si pak bude vytvářet pověst u toho člověka a bude ho mít třeba i rád. Až teprve potom časem, co se budou 
vídat, tak hospodský bude mít otevřenější srdce a může uvěřit. No a je to přitom způsob, kdy člen Kristova 
těla se nijak neizoluje ekonomicky od okolního světa.

Je 27.9.2023 12:04. Psal mi Bratr Milan v reakci na 
žádost pomoci lidem v čajovně:

„Ahoj Jirko, pomodlíme se za to a vyženeme 
démona, Ale z toho kopce. já na ten Srubec 
rozhodně půjdu, musíme být věrní svým službám, 
navíc já to tam dnes povedu, byl jsem o to požádán 
Libuškou. Jsou na mě závislí další lidé. Tohle není 
modlitba za jednotlivce ale za celé město a kraj. Dej
mi prosím vědět jestli půjdeš také. A ještě je 
mnohdy lepší se za démonizovaného člověka modlit
když tam není.“

Tak že se to provede vzdáleně. Tedy na Srubec se 
jede rovnou.

Je 27.9.2023 13:09. V pondělí 25.9. ráno jsem psal článek 
na straně 23 o kamarádovi, kterého zajímá fotbal a byl i 
kapitánem. Hrál fotbal profesionálně. Na nedělním setkání 
sboru v církvi Milost jsem nebyl, protože jsem byl v Cestě 
života. No a co se nestane? Tady je záznam z nedělního 
kázání pastora Vladimíra Kocmana:

https://www.youtube.com/watch?v=97wX7anCO08

Vladimír v čase záznamu 29:54 jako kdyby promlouval na 
adresu lavicového spolužáka Ondry Kříže, který jistě 
vnímá svět tak, jak ho dříve vnímal Vladimír, ale změnilo 
se to. Vladimír povídal, jak byl mistr v Judu a byl i 

kapitánem. Chtěl vždy vyhrát a tak podobně. Poslal jsem tip na to kázání i čas kamarádovi a pověděl mu, že 
to kázání mu možná posílá Bůh.

No a pak další věc. Začátkem kázání je ve videu vypnutý zvuk. Až zhruba v čase 11:49 se zvuk nahodil. No a
o čem tam Vladimír povídá? Řekl bych, že dopřesňuje to, o čem vyprávěl Uly příteli na straně 11. On je to 
katolík a zná katechismus. Já jsem mu sice říkal, že Duch Svatý vykládá, jak je to v Bibli myšleno a že oni ty
znalosti v ní jsou zamčené. Vladimír to také potvrzuje. Dokonce dodává, že my se musíme znovuzrodit. 
Často ve svém psaní mluvím o pokání a modlení se přímo ke Kristu.

No a v čase 26:55 Vladimír popisuje, že je hodně obtížné motivovat lidi právě k tomu pokání. Včera jsem 
byl skoro celý dne v čajovně. Měl jsem tušení, že bych mohl zkusit zavolat Pošťákovi, zda se nebude chtít 
sejít. No a on na to kývl. Tak že se zastavil do čajovny včera asi tak kolem sedmé hodiny večerní. Ptal jsem 
se ho, zda už rozposlouchal ty Boží generály. On mi řekl, že na to úplně zapomněl. Přitom jevil původně 
zájem. Je to člověk, který je zavalený prací. Pracuje tolik, že pořádně nemá čas věnovat se jiným oblastem 
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života a to ani těm nejzásadnějším. On si vlastně teď i shání novou práci. Pracuje jako datový analytik pro 
jednu nejmenovanou společnost. Umí celkem i s databází. Když jsem poprvé Pošťáka poznal, tak to bylo po 
maturitě na brigádě ve firmě PPL. Kde jsme překládali zásilky. Tam jsme se poprvé viděli. On byl tehdy 
úplně nadšený z filmu Český sen. Ten film byl o marketingu a co dovede reklama. Nějaká skupinka 
propagátorů udělala reklamní kampaň na obchod, kde bylo myslím ve sloganu něco jako „Nechoďte, budete 
zklamaní.“. Ten obchod neexistoval a byl to jen billboard někde na okraji města myslím. I tak se tam hodně 
lidí přijelo na otevíračku podívat a byli zklamaní. Pošťáka ten film v něčem fascinoval. Pamatuji si to, jak mi
o tom tehdy vyprávěl. No a co se nestalo ten den. Když jsem přišel do čajovny po plovárně, tak krátce na to 
tam přišel člověk, kterého jsem tam nikdy asi neviděl. Člověk z oblasti marketingu, který je celkem známý. 
Pošťák ho také zná. Jak sedívám na svém oblíbeném místě na sedačce, která je opřená o skleněnou stěnu 
salonku, tak on si sedl nalevo kousek ode mě na nižším poschodí, kde jsou sedačky podél stěny. V podstatě 
když jsem se otočil doleva, tak jsem koukal skoro přímo na něj. Něco si poslouchal ve sluchátkách. Jsem si 
celkem bezpečně jistý tím, že on ví o mém psaní. Řekl bych, že o sobě asi víme. On zná mě a já znám jeho. 
Dal si čaj a ptal se obsluhy, zda mu do toho dají i rum. Já jsem se na něj otočil a tak nějak přátelsky s 
úsměvem mu řekl, že tady v tom podniku se rumu nedočká. On odpověděl, že každý den nemůže být 
posvícení. To bylo celé, co jsme spolu prohodily a on tam přišel jen na chvilku. Já jsem ale z něj cítil, že je 
na něm něco navěšené. Něco negativního. Myslím, že se mi podařilo to z něj setřást. Pak se mě Pošťák ptal, 
co se tam dělo. Zmínil jsem se mu, kdo tam byl a také jsem zmínil, že když ten člověk odcházel, tak na mě 
mávl a vnímal jsem to celkem přátelsky. Pošťák byl, jako kdyby v něm něco přecvaklo. Povídal mi „Když já 
pořádně nevím, jakou cestou se mám vydat.“. Tak jsem mu zase začal poukazovat na evangelium, na 
modlení se a podobně. Byl tak nějak otevřenější hledání. Lidé se dají ovlivňovat hlavně vzájemnou 
komunikací. Toho známého člověka z čajovny, co seděl kousek ode mě jsem zde nejmenoval, protože si 
nejsem jistý, zda by o to stál.

Martin se později ptal své přítelkyně, zda četla ten můj příběh. Ona mu říkala, že ne a on jí odpověděl 
nadsazeně, že je to jediný člověk na tomto světě. Že podle něj ten můj příběh čte více lidí, než je na planetě 
Zemi a že na cizích planetách tam tomu stavějí monumenty a všelijak to uctívají. Měl tedy vtipnou 
fantazii :).

Je 27.9.2023 15:01. Včera se uskutečnilo něco, co 
bych nazval Operace plovárna. Nebo Stratég v parní 
komoře. Měl jsem dopoledne domluvené setkání na 
plovárně s jedním starším pánem, co má Chopnu. 
Přišel jsem do parní komory a on už tam seděl. V 
parní komoře mu to dělá prý dobře na plíce. On tam 
seděl fakt dlouho a já tam nevydržel tak dlouho 
sedět. Bavili jsme se spolu a v té komoře a byli tam i 
další lidé. Nabízel jsem mu léčbu těch plic v rámci 
oslavení Božího jména a on říkal potichu, že to 
zvládne sám. Cítil jsem povinnost, že ho mám 

osvobodit od toho negativního vlivu, ale ono to moc nejde, když hned vedle sedí další lidé. K tomu člověk 
potřebuje i mluvit. Pak jsem z komory vyšel. Vzpomněl jsem si na knihu Přišel osvobodit zajaté, jak tam ta 
paní osvobozovala lidi přes stěny. Tedy přikazuje hlasem démonům, aby nechali lidi být, ale ti lidé to 
neslyší, protože jsou za zdí. Tak jsem vyšel z parní komory a udělal to kousek za dveřmi. Přikázal jsme ve 
jménu Ježíše Krista svázat ty síly a uvolnit kamaráda. Pak jsem se tam vrátil za ním a povídal mu, že se za 
něj budu modlit, aby se uzdravil. On pak vyšel stejně na chvilku ven a tam byla možnost se pomodlit, ale 
nějak jsem si myslel, že jsem to už udělal a znova to nedává smysl. Myslel jsem si, že půjde domu a tak jsem
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se rozloučil a šel jsem do vířivky, ale on se ještě vrátil do parní komory. Když jsem byl ve vířivce, tak jsem 
ho zahlédl, jak na mě mává z dálky. To se už šel vlastně opravdu rozloučit. Vnímal jsem jakousi potřebu se 
pomodlit za něj, aby to viděl, že se za něj modlím. Tak jsem se ho na to zeptal, zda si přeje, abych se za něj 
pomodlil no a reakce byla už jiná. On na to teď kývl. Tak jsem to udělal. Jako kdyby změnil postoj. 
Zajímavé.

Kamarád strategicky prohlásil na mou nabídku, zda se nechce sejít s lidmi z církve a že budeme v čajovně a 
nebo na Sokoláku. On prohlásil, že půjde do čajovny, ale jen když bude pršet. To znamená, že jemu se asi na 
Sokolák moc nechce a že chce, aby pršelo :D. Asi není fanda venkovních evangelizací. Teď si nejsem jistý, 
zda to o tom dešti prohlásil před uvolněním a nebo až po. Pamatuji si ale včera, že mi Bratr Milan povídal v 
čajovně, že při evangelizaci, když se on osobně dotazuje lidí, tak jsou kolikrát docela agresivní.

Je 28.9.2023 9:30. Dnes na mě padla únava a bolí mě i hlava. Budu si 
muset dát dnes přestávku od psaní. Dvě soboty po sobě jsem se věnoval 
něčemu jinému, než jsem měl. Včera jsme jeli autem ze Srubce s Bratrem 
Milanem a on říkal, že plánuje na sobotu nějakou evangelizaci. Já mu řekl 
že o to nemám zájem a že si v sobotu potřebuji odpočinout. On mi včera 
tvrdil, že mu přišla silná myšlenka od Ducha Svatého, že se máme držet 
organizace. No a to byla myšlenka na to, co jsem mu tvrdil v autě a to že 
od něj potřebuji, aby si promluvil alespoň chvilku s Martinem. Aby tam do
té čajovny zašel. Cítil jsem to jako důležité. On mi tvrdil, že synovi slíbil, 
že bude doma a už teď je pozdě. Že je už přetížený z těch všech aktivit. 

Mě připadá, že funguje neefektivně. Místo toho, aby si v sobotu odpočinul, tak vymýšlí nějakou evangelizaci
někde asi na veřejném prostranství, kde na něj budou lidé jen naštvaní a když ho žádám, aby zašel do 
čajovny, tak je to obtížné. No naštěstí se nechal přemluvit a tu promluvu s Martinem jsem mu zařídil. Došlo 
k tomu nakonec, což je dobře. Byla tam i Martinovo přítelkyně. Dnes z ní úplně sršela pozitivní energie a 
usmívala se. Povídala, že je to o dost lepší. Povídal jsem, že jsme se za ní modlili se skupinkou na Srubci na 
kopci. Tak byla ráda, že jsou tu tak hodní lidé.

Dnes mám v plánu jít od 16:00 do čajovny. Cítím, že bych tam měl být a dnešní evangelizace venku prý byla
zrušena. Ať bude pršet, nebo ne, tak prý to odpadlo. Bratr Milan se mě ptal, čím se vlastně živím takhle 
mimo. Já jsem mu říkal, že podnikám a tím jsem měl na mysli teď konkrétně hlavně psaní a křesťanské 
aktivity. Těžko vysvětlovat lidem, jak moc je to náročné na psychiku to vše promyslet. Může se zdát, že 
psaní je jednoduché, ale není. Nemám žádný jiný příjem a je to vidět na mém účtu. Z 20 000 Kč, který byl 
dar od rodiny, tak jsem si včera vzal poslední 2000 Kč. V úterý jsem si v čajovně dal i jídlo, protože jsem 
tam byl dlouho. Neměl jsem už dostatek hotovosti na zaplacení a tak jsem šel do bankomatu vybrat. Myslel 
jsem si, že v bance mám ještě cca 1600 Kč, ale nešlo mi vybrat 1000 Kč, nešlo vybrat ani 600 Kč a ani 400 
Kč mi to nedalo. Tak že jsem v čajovně nechal dluh a to nevím zda se mi v životě někdy vůbec stalo. Dluh 
jsem zaplatil další den ve středu.

Žádal jsem představitele církve Milost o příspěvek na evangelizační aktivity a je to už nějaká doba. No a 
takto momentálně funguji. To není moje hanba, že mám na účtu tak málo peněz. Mamka říkala, že mluvila s 
bráchou a že mi pomůže, když budu potřebovat. Třeba i investor Pavel by mi pomohl. Já mám ale potřebu 
řídit si finance, aby šly z těch zdrojů, ze kterých mají jít. Brácha mi už v minulosti pomohl a peníze jsem mu 
i vrátil. Investor Pavel mi také pomohl a peníze jsem mu zatím nevrátil. No jo, jen že ani jeden z nich není ve
službě Kristu a já je o pomoc ani původně nežádal.
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Je 29.9.2023 9:30. Včera kolem poledne, co jsem 
dopsal poslední článek, tak jsem si nějak vzpomněl 
na Gabrielu. Psal jsem o tom, že mám potřebu 
přijímat finance z těch zdrojů, ze kterých to má 
správně být. Přijde mi, že všelijaké profily, které si 
mě přidávají na Telegramu a podobně a snaží se mě 
vmanipulovat do nějakých Bitcoin investic. Připadá 
mi podle těch zpráv, že je to všechno Gabriela. Jako 
kdyby byla někým stále naváděná. Pod vlivem nějaké

zlé moci. Včera jsem s tím ztratil trpělivost a energeticky jsem se postavil proti těm silám. Svázal jsem ty 
síly ve jménu Ježíše Krista. Možná, že už toto nepříjemné chování přestane a najde si ke mně nějak cestu.

Je 29.9.2023 12:56. Předminulý čtvrtek 21.9. jsem zahlédl paní jedoucí
na kole. Byla to Sestra Milena, se kterou už dlouho nejsem v kontaktu. 
Poznal jsem jí kdysi na domácí křesťanské skupince u jednoho Honzy, 
který je z Církve Bratrské. O tomto Honzovi jsem se také několikrát v 
dokumentu dříve zmiňoval. Na Vyšší Odborné Škole Okružní to byl 
můj garant. Vlastně to on mě naučil, jak se správně modlit, když jsem 
byl zasažen učením Svědků Jehovových. Také praktikoval léčení 
dotykem ruky, ale jak se později ukázalo, nebylo to z Boha. I o tom 
jsem v minulosti psal. Vzpomněl jsem si na tu dobu. To mi mohlo být 
cca 24 let a byl jsem krátce po obrácení ke Kristu. Honza mě vzal do 
skupinky k sobě domů, ale já jsem z toho byl nějak zklamaný. To 

nebylo to, co jsem čekal od křesťanů. Honza měl problémy, které zakrýval, ale já jsem to prohléd. Tehdy 
jsem o tom napsal příběh. Chtěl jsem Honzovi nějak poradit, co jsem vnímal jako že dělá špatně. Vnímal 
jsem to jako svojí povinnost už tehdy. Že mě k tomu vede Duch Svatý a to jsem nebyl ještě pokřtěný tou 
dobou ani ve vodě. Mojí první zprávu Honzovi viděla i Sestra Milena a na to mi tehdy odepsala:

„Ahoj Jirko,

díky za zaslané. No je to docela nářez. Čekala jsem ledaco, ale tohle ani zdaleka. 

Modlím se za Tebe. Ať Ti Pán požehná i celý dnešní den. :) M“

Ta má zpráva je v tomto dokumentu, který jsem zkrátil o osobnější komunikace a na konci je poslední 
odpověď od Honzy:

http://jkali.cz/data/Prava_nebo_pokrytecka_laska_vynatek.pdf

Když jsem se dnes díval na to, co jsem psal tehdy před těmi cca 14ti lety, tak asi bych to dnes napsal skoro 
stejně. Mě připadá, jako kdybych tu zprávu napsal jen pro to, že jí tu dnes nasdílím. Jenom že tehdy to 
nebylo ode mě jako začátečníka moc dobře přijato.

Nepříjemným středobodem celého konfliktu je něco, co je tam popsáno jako členský slib. Jak může být v 
nějaké církvi vyžadován nějaký slib. To člověka musí strašně svazovat. Co když pak člověk pod slibem 
ztrácí vnímavost na to, co má doopravdy teď dělat.

Zajímavé je, že Sestra Lucka, která je ve sboru Milost, tak kdysi bývala v Církvi Bratrské a Honzu zná. 
Honza se se mnou nějak nebaví. V přiloženém dokumentu jsem zmiňoval Honzovo ženu, která pila alkohol. 
Lucka mi psala, že Honzovo žena je už po smrti. Mě se Honzu nedaří kontaktovat, ale možná se s ním Sestra
Lucka domluví a nějak se snad propojíme.
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Je 29.9.2023 18:04. Ve čtvrtek 21.9. jsem viděl Sestru Milenu jet na kole. 
To mi drobet formovalo nepříjemnou vzpomínku na lidi z Honzovo 
skupinky, jak se do mě naváželi větami typu „POKUD NEJSI V ŽÁDNÉ 
CÍRKVI,…… TAK NEJSI DOBRÝ KŘESŤAN A HOTOVO!!!!!!!!“. To 
co jsem Honzovi napsal v první zprávě je ve skutečnosti zaujalo. Zaujala 
je má vnímavost. Jenomže oni se mi snažili vnutit svojí představu, že 
mám být začleněn v nějakém společenství. Já jsem to v ten moment tak 
nevnímal a přišlo mi to celkem manipulativní. Říkává se, že než člověk 
začne sloužit, měl by prvně upevnit sám sebe v Bohu. To může vyžadovat
být nějakou dobu oddělen od takovýchto organizací. Já jsem se pak cca o 
5 či 6 let později ve třiceti letech nechal pokřtít a snad jediný pastor, který

nabízel křest bez nutnosti vstoupit nějak člensky do církve byl právě Petr Petrášek z Cesty života. Petr mi jen
chtěl předat jakési potvrzení o křtu v jeho sboru, ale já si ho doposud nevzal. Nějak netoužím a ani nechci 
něco takového vlastnit. Beru se jako člen Kristovi církve, která je jen jedna.

Zrovna ve čtvrtek 21.9. jsem pročítal trochu i FB profil Vladimíra Kocmana a trochu mi připadalo, jako když
svými příspěvky asi poukazuje na mě jako na nějakého lucifera, co se staví na místo Boží. Tak jsem to cítil a 
nepříjemné vzpomínky to zesilovalo. Cítil jsem v ten čtvrtek cca v 17:15, jak mnou prošla nějaká energie 
směrem k němu. Možná ho to mělo osvobodit z nevidomosti, podobně jako jsem o tom psal na straně 19 u 
Bratra Milana. No a později asi až ten další den jsem na FB profilu Vladimíra Kocmana viděl něco o tom, že 
lidé vidí žluté klobouky a jiné věci, když už si Duch Svatý neví s nimi rady. On asi mluvil o znameních. No a
právě včera měla být ta evangelizace na Sokolském ostrově, kde měl být i Vladimír Kocman. Jen že ono se 
to nakonec nekonalo. Já jsem o tom mluvil, že vnímám jako vhodné místo čajovnu a ne veřejné prostranství. 
Věřil jsem v to a poukázal jsem i na zajímavé znamení v čase 22:22. Píšu o tom na straně 25 a 26. To trochu 
vypadá, jako kdyby vlastně Vladimír poukazoval na problémy někoho jiného, že nechodí moc na 
shromáždění, ale boží intervence to obrátila přímo proti němu. No a pak co se stalo v sobotu. To byla ta 
konference. Já to zapnul cca v půl jedné odpoledne. Jeden pastor tam povídal, že „satan zná dokonale Bibli a 
umí jí využít“. Mě se to spojilo s Vladimírovo příspěvky a dostal jsem nepříjemný útok do hlavy, že se 
nevidomě najednou všichni obrátí proti mně. Ještě to bylo posíleno tím, jak tam ten pastor pořád nahlas 
dokola a dokola tvrdil podobnou frázi a to bylo ještě nepříjemnější, tak jsem musel odejít a napsal jsem 
kritický příspěvek s koncertem na straně 22. Večerní kázání to ale zachránilo a udělalo se mi lépe.

Kázání v neděli 24.9. od Vladimíra Kocmana je divné. Odkaz na to je na straně 30. No on tam z počátku je 
vypnutý zvuk. Těžko říct, co tam vlastně probíral. Třeba to mělo spojitost s tou energií, co jsem na něj poslal.
Možná to nechtěli zveřejnit.

Je 30.9.2023 10:34. Minulou sobotu se mě ptala 
Sestra Lucka, zda přijdu do sboru. Pověděl jsem 
jí, že jsem domluvený s Bratrem Milanem, že mi 
u nich představí jednoho bratra, tak že do sboru 
Milost přijdu pro změnu zítra.

Minulá středa byla poslední v měsíci a tak se jelo
na duchovní akci na Srubecký kopec. Ne, že by 
modlitby nefungovali doma, ale být v přírodě, 
kde je dostatečná volnost se vyjádřit a společně 
vnímat proudění energií je celkem podivuhodný 
zážitek. Byl jsem tam poprvé.
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Bratr Milan povídal cestou autem, že je dobré nepouštět se do bojů, na které člověk nevěří, že má. Pýcha je v
tomhle nebezpečná věc a člověk snadno může narazit. On mi tím vlastně potvrdil, že jak jsem se zachoval 
den před tím v čajovně, když jsem viděl Martinovo přítelkyni a nepouštěl se do žádného léčení, tak jsem 
vlastně udělal dobře. Milanův impulz to zmínit v autě mě vlastně motivuje psát to sem a poukazovat na 
praxi. Toto je vlastně učební materiál. Pokud mi nepřijde myšlenka, že se mám dát do léčení a jen si 
uvědomuji, že je potřeba přivolat pomoc ostatních, tak určitě není dobré usmyslet si něco jako že „A já teď 
zamachruji a teď se předvedu!“. Toho by se mohl chopit ďábel a léčení by sice fungovalo, ale pak bych na to 
doplatil. Já jsem viděl moc dobře, co se tam děje a věděl jsem, co mám udělat, ale neřekl jsem k tomu ani 
písmenko, protože se mě nikdo neptal. Navíc Martin s Milanem se v čajovně v úterý potkali, ale neproběhla 
tam žádná komunikace. Kdo ví, třeba kdyby se Martin s Milanem nějak zapovídal. Třeba se mu jen 
představil, tak by došlo i na věc kolem trápení Martinovo přítelkyně a já bych tam nemusel sedět až tak 
dlouho do noci. On vlastně ani Martin se mi s tím nějak nesdílel, pokud si dobře pamatuji. Tak že Martin 
málo mluvil a já také málo mluvil. Když jsem pak odcházel a nikdo mi nic neřekl o tom, co se děje s 
Martinovo přítelkyní, tak Martin na rozloučenou řekl něco jako „Děkujeme Jirko za tvůj příběh.“. Já si to 
přebral v dobrém, protože díky svému příběhu jim dovedu celkově pomoci. Dalo se to ale vzít i ve zlém a 
myslet si jako že kvůli tomu, že já toto píšu a oni to čtou, tak se přihodí takovéto problémy a navíc si jen tak 
bez slova k tomu odejdu. Takhle já si to ale nepřebral.

Milan v autě také povídal, že lidé z církví jsou pod různými útoky. Například jeden člověk, kterého jsem 
viděl první den, co jsem byl na online setkání na Connectu a povídal, že ten den cítil tak silné požehnání, 
jako dlouho už ne. Tomuto člověku nějaký vnitřní hlas pověděl, že teď se má úplně přestat vídat s lidmi z 
církve. No a já ho tam od té doby fakt neviděl. To byl hlas zla a pravděpodobně to bylo kvůli mně. Křesťané 
prý hodně myslí i na sebevraždy a podobně. Já zase vnímám, že se spolu vůbec nebaví. Jak si mají křesťané 
vyndat třísky z očí a napomínat se, když spolu moc nekomunikují a bojí se všelijakých konfliktů, protože je 
neumí řešit. Ta církev je hrozně zřízená. Není divu, že modlitby mají tak slabý účinek, jak mi povídal Milan. 
Až přijde Kristus, tak to tu nemůže takto vypadat. To je potřeba dát do pořádku.

Dorazili jsme na místo setkání. Milan mi představil Sestru Janu, která je z Třeboňské Apoštolské církve. 
Žena pastora. Milan jí přede mnou řekl, že mu přišlo ten den silné vnuknutí od Ducha Svatého a to, že je 
důležité ukotvit se v organizaci. No o tom jeho vnuknutí jsem psal na straně 32. Povídal jsem jim, že jsem 
byl nedávno pokřtěný Duchem Svatým a došlo k tomu v Connectu na online setkání, tak že patřím asi tam. 
Oni mi řekli, že Connect ale není církev. Tak že vlastně ten můj křest Duchem Svatým v Connectu 
symbolicky znamená, že všechny církve se musí připojit ke mně, aby nebyly v úpadku. Všechny církve + 
navíc ještě lidé, co nejsou ani pokřtění.

Je 30.9.2023 15:09. Další člověk, kterého jsem v 
dálce viděl přicházet byl už starší Bratr Václav. 
Myslím, že říkal, že je mu 86 let. Bratr od katolíků.
Opíral se oběma rukama o hole a šel velmi pomalu
do toho kopce. Bylo to těžko uvěřitelné, že je 
někdo tak motivovaný, jít se v tomto věku 
pomodlit na kopec. Vypadal ale osvíceně navzdory
svému stáří. Vlastně všichni tam vypadali 
osvíceně. Pak ještě dorazil Bratr Andrej z 
Apoštolské církve, který tam jako jediný měl 
hudební nástroj. Hrál na kytaru a bylo to pěkné. 
Modlení vedl Bratr Milan. Probíhalo to tak, že 
jsme stáli v kroužku a Milan nám řekl, ať si 
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vybereme nějaké uskupení obyvatel, kterým budeme žehnat. Tak si vždy někdo z lidí vybral nějakou 
skupinu, řekl modlitbu a za to se modlili vlastně všichni. Sestra Jana si vzala školáky a myslím obecně děti. 
Bratr Andrej se modlil za vězně. Bratr Václav, teď to nevím, asi něco kolem humanitárních záležitostí a pak 
zkusil modlitbu za zemřelé svaté a to ho Sestra Jana napomenula :). Bratr Milan myslím že se modlil za 
vládu a já se modlil za neobrácené lidi, za nemocné a za zlepšení komunikace mezi lidmi a myslím i vztahů  
celkově. Všichni jsme se vlastně modlili za to všechno, ale vždy jen jeden byl jako kdyby tahoun v určité 
oblasti. V jednu chvíli tam do Bratra Milana přišlo něco zvláštního. Takové vnuknutí a povídal, že má nápad,
za co se budeme modlit. On to ale povídal s takovým zvláštním nábojem :D. Jako když nějaký profesor 
Hrbolek, nadšeně vyvolává žáky. Bylo vidět, že je ve svém živlu, když nás může nějak korigovat, ale to co 
do něj vjelo, nebylo podle mě z Ducha Svatého. On nám s nadšením představil svůj nápad, že se budeme 
modlit za to, že děkujeme že Kristus je na úrovni nás tří. Nebo tak nějak to říkal a to byl blud. Já koukal na 
Andreje, jak na to bude reagovat a on se tak zamyšleně koukl na Milana a zeptal se „A to je pravda?“. Milan 
ještě měl tendenci ostatní vedle něj trochu pošťuchovat rukou, ať jdou do toho :D. Ono to vypadá sice 
legračně, ale je to nevidomá snaha potápět ostatní do bahna. Je třeba se takovému chování nepodvolovat a 
ideálně na to upozornit. Já jsem v ten moment nic na to neříkal a jen jsem sklopil oči dolů. Jsem tam nový a z
Honzovo domácí skupinky se mi horlivé napomínání z pozice nového člena neosvědčilo. No ale co se dělo 
pak? Já přemlouval Milana, ať jede se mnou ještě na chvilku do čajovny a promluví si s Martinem. Ten 
rozhovor Milana a Martina byl přínosný pro oba podle mě. Martin se dozvěděl, že Milan je poměrně 
vzdělaný křesťan a to mu na křesťanství dává lepší světlo. Milan ale měl možnost v Martinovi zahlédnout 
něco, co Milan sám považuje za temné, ale on sám se podobného jednání dopouští. Milan na kopci 
nevidomky ponížil význam Krista a přitom tuto vlastnost na Martinovi odsuzuje a považuje jí za povýšenost.
Pokud to Milan tak odsuzuje, má motivaci sledovat více své myšlení a být opatrný na myšlenky, které mu 
přichází. Milan svým jednáním někdy odstrkuje ostatní tendencí napomínat. Svojí snahou učit. Třeba se v 
tom učení někdy i plete a například takové Sestře Lucce to může tak vadit, že ho na evangelizacích nechce. 
No a tím přichází určitý žalářník, který ho trestá za jeho jednání, které dělá jiným. On si to pořádně 
neuvědomuje, protože se odděluje od lidí, kterým má sloužit a svým způsobem se od nich i učit. Další den v 
čajovně Milan Martinovi i přinesl pěkný dárek, který Martina zaujal. K tomu by ale těžko mohlo dojít, kdyby
se ve středu nepotkali. Bratr Milan byl na kopečku sice ve vedení a líbilo se mu to, ale sám se může učit od 
lidí, od kterých by to nečekal.

Je 30.9.2023 18:34. Ve 
čtvrtek na svátek jsem
byl v čajovně. Martin s
personálem něco
předělávali v salonku,
kde je projektor.
Povídal, že ty změny budou hotové až tak za 
tři hodiny. Měl jsem tušení, zda to třeba nějak 
nesouvisí s tím mým psaním a třeba nakonec i
jo. Když jsem pak odcházel, udělal jsem fotku
toho, co je nového v salonku s projektorem. Je

tam černý stůl s židlemi zdobené jakousi perletí. Logo Connectu je také černé a má šest vrcholů. I židlí je 
tam u stolu šest. Připomíná to trochu kulatý stůl to rozpoložení židlí. Příští týden budou naproti přes ulici lidi
z Connectu, tak třeba by mohli navštívit Martinův podnik :). Zrovna v ten čtvrtek, co jsem toto fotil, tak než 
jsem šel do čajovny, přišla mi myšlenka, že si mám nastříhat papírky na hlášení, kdyby byla případná 
diskuse. Mám je v peněžence a skoro jsem je ten den už i využil. Když se diskutuje a ten kdo mluví vidí na 
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stole u lidí papírky že se hlásí, bude mít větší tendenci dát slovo ostatním. Nějak mi přišla i představa, že 
Martin toto řešení časem pojme nějak stylověji a použije místo papírků třeba nějaké vltavíny, které budou 
mít třeba puntíky. Tolik kolik puntíků, takové číslo. Nevím zda vltavíny, ale třeba něco podobného a 
stylového.

Je 30.9.2023 20:30. Ve čtvrtek mi volal do čajovny z 
hradu Landštejn jeden vysoko stupňový svobodný 
zednář. Jeho stupeň zasvěcení je 27. Je to ten člověk, 
kterého se mi podařilo přivést ke Kristu toto úterý na 
plovárně. Je propojený s mormony a když nejvyšší 
mormon v Čechách odešle zprávu o nových členech, 
tak až někdy potom se to dostává k tomuto člověku. 
On mi kdysi tvrdil, že tato organizační struktura je 
úplně ve všech církvích. Je divné, že takovéto 
církevní informace jdou zrovna právě ke svobodným 
zednářům. To byl myslím ten úterek 19.9. co jsem se 
nepohodl s Bratrem Milanem a zaslechl jsem od něj i
informaci, že se musí v církvi odevzdávat jakési 

reporty, kdo kolik získal lidí. To je divné, že to takto funguje. Přijde mi to celkem zvrácené. Vždyť to přeci ty
lidi musí nabádat k tomu, že svět je nějaká soutěž v chytání lidí. To postrádá motivaci k tomu vytvářet nějaké
vztahy mezi sebou. Ono to o těch vztazích právě hodně ale je.

Ten člověk, o kterém mluvím, jak je zednářem, tak to je postava Jarda z mého příběhu. Už jsem o něm 
několikrát psal. Býval režisér National Geographics. Volal mi z hradu Landštejn. Vycházel tam schody. Asi 
kvůli tréninku plic. Já ho pro jistotu zval do čajovny v sms, aby věděl že i když neprší, je také vítán. Tak se 
mi opožděně omlouval, že je pryč. Zmiňoval se, že jeho a nějaké ženy zval nějaký kluk z církve Hope, ale 
ten účinek to nemělo absolutně žádný. Nic to v těch lidech nevzbudilo. Jarda povídal, že mu připadá jako 
nesmyslné jeho tvrzení, že musíme absolutně vše odpustit. Kdyby jsme museli úplně vše odpustit, tak 
nebude prostor pro spravedlnost. Někdy hold musí přijít trest. Odpuštění není vše spásné. No a to je zase 
další ukázka toho, že na ulicích se tyto informace špatně předávají. Tam není prostor zacházet moc do 
detailů.

Potěšilo mě, že se zmínil, že věří v Krista a v to, že se pro nás obětoval. Jen nevěří žádným církvím, protože 
jsou podle něj strašně zprofanované. Jarda ještě před nějakou dobou ale odmítal věřit v Boží oběť, To je 
zásadní posun v před.

…

Je 30.9.2023 22:49. Včera jsem na Connect chatu zahlédl jednu takovou zprávu, že jedna paní evangelizuje 
děti ve školce či někde na hřišti. Nějak se mi vynořila vzpomínka, kterou cítím, že sem mám dát. Asi jí 
možná někdo nějak použije. Týká se jednoho člověka z Honzovo domácí skupinky, kterému říkali Charlie. 
Myslím celým jménem Karel Navrátil. On měl také na starosti malé děti u nich v církvi. Já jsem s ním 
jednou seděl na lavičce myslím u řeky a on se mě snažil přesvědčit, že mám jít do nějaké církve. To co jsem 
z něj cítil vycházet za energie, tak ty byli poměrně nepříjemné. Celkem silně to z něj vyzařovalo.
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Je 1.10.2023 8:15. 28.9. na Svátek české státnosti se 
evangelizace na Sokolském ostrově nakonec nekonala. 
Mě ráno bolela docela hlava. Plánoval jsem jít od 16:00 
do čajovny, ale vařil jsem a drobet jsem se opozdil a to 
mi volal i Bratr Milan. Nebylo tam naplánováno žádné 
setkání, ale věřil jsem, že tam prostě mám jít. Než jsem 
uvařil, najedl se, vyřídil telefonáty s Milanem a ještě na 
poslední chvíli nastříhal papírky pro hlášení v diskusi. 
No nakonec jsem se stejně do čajovny dostal až tak cca 
v 16:30. Milan mi volal, že je doma s dětma a vyptával 
se mě, jak to dopadlo den před tím s Martinem. Jak 

reagoval na ten rozhovor s Milanem. Já jsem mu řekl, že se mě Martin jen ptal, zda nebyl v rozhovoru moc 
tvrdý a pak dodal, že má prostě ten svůj pohled, jak na to kouká. Víc mi ve středu Martin v podstatě neřekl. 
Milan byl váhavý, ale nakonec se rozhodl, že do čajovny půjde. Bavili jsme se o Sestře Lucce, že by bylo 
dobré jí pozvat také. Milan to schválil a dodal, že ať jí dám vědět o tom, že tam bude i on. Psal jsem tedy 
Lucce a pozval jí. Povídal jsem jí, že vnímám, že by bylo dobré, kdybychom tam byly tří. Ona Lucka se 
vlastně chtěla sejít s Martinem a navíc evangelizace ve městě odpadla, tak že se zdálo být ideální tam přijít. 
Jen že tam byl problém. Lucka a Milan mají spolu nějaký konflikt, který jsem naťukl na straně 36. Lucka mi 
odpověděla, že pokud tam bude Milan a ani tak Martina nepřesvědčí, tak že víc s tím zatím neuděláme a 
musíme se za Martina modlit. Já jsem řekl, že to není tak docela pravda. Pověděl jsem, že lidi nepřesvědčuje 
jen příběh z Bible, ale i naše osobní příběhy mohou lidi nějak zaujmout. Připomněl jsem Lucce, že i ona mě 
do Connectu dostala tím, že mi řekla svůj příběh a jinak bych tam asi nebyl. Pak jsem ještě dodal, že v 
čajovně může narazit i na jiné lidi, kromě Martina, kterým může pomoci. Lucka na to už pak nereagovala. 
Pravděpodobně tam byla možná nějaká averze k Milanovi a nebo možná uvažování, že pokud budou v 
čajovně oba, tak kdo si pak bude registrovat zápis za evangelizovaného člověka? Lucka sice odpověděla, že 
nemůže že už něco má, ale to mohla být klidně jen výmluva. Pokud si něco člověk naplánuje z vlastní mysli 
a Boží plán je pro ten moment pak jiný, může se to změnit. Stejně ten den měla být evangelizace a vědělo se 
to dostatečně dopředu.

Tak že jsem dorazil do čajovny a sedl jsem si k hlavnímu stolu, kolem kterého se vejde nejvíce lidí. Milan 
dorazil chvilku po mě. Milan zmínil něco o tom, že víc lidí už asi nepřijde, protože je dlouho čtvrté. Já jsem 
mu řekl, že někdy se setkání neorganizují tak, že se řekne přesně čas a všichni tam musí být. Řekne se třeba 
jen čas od kdy tam budeme a lidé přicházejí pozvolna, jak mohou a jak chtějí. Ten, kdo tam přijde jako první 
se může zapovídat s obsluhou. Já jsem tuhle evangelizoval jednoho nového člověka z obsluhy. Všiml jsem 
si, že tam přišel jeden pán. Vypadal celkem solidně. Mě přišla myšlenka, že Bůh nám ho posílá do cesty. 
Sedl si ke stolku vedle schodiště a o chvíli později zjistil, že v salonku s čaji je jeho kamarád, se kterým se 
chtěl sejít a tak šel za ním. Byly tam dva a já s Milanem jsme u hlavního stolu také byli dva. Obsluhoval nás 
Martin a v podstatě jen nás 5 obývalo ten prostor. Bylo tam celkem slyšet, co si v salonku s čaji povídají. 
Mluvili o Anastázii ze Sibiře. No a Milan ten den předal Martinovi jeden dárek. Dárek, který nakoupil Bratr 
Karel, tedy vedoucí evangelizace u nich. Byla to nějaká kniha, která má údajně silný přesvědčiví účinek. 
Kniha o vzkříšení myslím nějakého potápěče. Nevím teď název té knihy. Vnímal jsem, že mám zajít do 
salonku s čaji a pozvat je, zda se nechtějí připojit k nám, že jsou vítáni. U hlavního stolu bylo místa dost. Oni
poděkovali za pozvání. Působili příjemně. Milan dokonce těch knížek nabral víc. Milan tvrdil, že ta diskuse 
by mohla být dobrá, ale to by u toho nesměl být Martin. Martin křesťanství napadá. No a tady v ten moment 
nám právě mohla chybět ta Lucka. Ti dva džentlměni kolem nás i procházeli a usmívali se, ale možná tam 
chyběl ten ženský prvek, který by je nějak upoutal.
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Pak Milan odešel. Jo a po tom, co odešel jsem myslím evangelizoval toho mladíka z obsluhy, který myslím 
den před tím sám projevil zvědavost, jak jsme se s Milanem bavili o dědičném hříchu, nebo či to bylo s 
Martinem už nevím.

Po tom, co Milan odešel, tak jsem psal Lucce, že Milan je už pryč a že ho mrzí, že s ním nekomunikuje. 
Zmínil jsem se Lucce, že nás zlo takto rozděluje a to nám brání v evangelizaci. Lucka mi na to nereagovala 
nijak, ale o chvilku později mi volal rozhořčený Milan, že mu Lucka napsala dost ošklivou zprávu! Že prý co
jsem to udělal a že jsem ty věci, co mi o ní říkal neměl před ní vůbec říkat. Vnímal jsem z něj démonské 
jednání. Tak jsem ho přísně napomenul, že toto je zlé jednání a proti biblické. Musel jsem mu to zavěsit, 
protože byl mimo. Mluvil něco o tom, že jsem ten vztah mez nimi úplně zničil. Milan mi volal teprve až v 
pátek. Volal krátce po tom, co jsem napsal a uložil článek se žlutým kloboukem na straně 34. Volal, že mluvil
s pastorem Petrem Petráškem a že mu snad nějak před chvilkou volala i Lucka. Prý se mu umluvila. Tak 
jsem to bral jako vítězství. Pravda zvítězila a i Milan si to uvědomil. Vítězství i pro Lucku. Milan mi tvrdil, 
že Bůh mu říkal, že do toho nemá zasahovat a to je pravda. Jen že já jsem měl do toho zasáhnout a Milan mi 
v tom bránil. To bylo špatně. Lidé se nemají přetvařovat a mají říkat jeden druhému, co si o něm myslí. To 
mi i Honza tehdy tvrdil, že to je biblické. Milan mi říkal, že pastor Petr Petrášek mu o mě tvrdí, že bych 
neměl trávit v té čajovně tolik času a že bych se měl někde ukotvit v nějaké církvi. Já jsem toto vnímal jako 
útok proti svým aktivitám. Byl jsem přesně tam, kde jsem v tu dobu měl být a toto je manipulace. V pátek 
cca ve 20:00 jsem poslal energii na Petra Petráška. Proti těm silám, které ho svazují.

Je 2.10.2023 8:15. Včera jsem měl jakési 
přesvědčení, že mám dopsat poslední článek ještě 
před tím, než půjdu do sboru Milost, který měl sraz 
od 10:00. No a co se nestalo. Zrovna, když jsem 
článek uložil na server, tak mi chvilku na to volal 
Bratr Milan. Zmiňoval se mi, že už volal Bratru 
Karlovi (vedoucí evangelizace v Cestě života prvně 
zmíněný na straně 26) ohledně našich aktivit v 
čajovně, ale mě zatím nezmiňoval. Já jsem Karlovi 

včera pak psal a on o tom i věděl, že se schyluje k nějakému setkání ten čtvrtek v čajovně. Zval, jsem ho na 
to nějakou dobu před tím, ale má dovolenou a je pryč. Včera jsem Karlovi psal v sms, že evangelizace v 
čajovně byla dobrá, a Milan si vedl dobře. Také jsem se zmínil, že Milan dal jednu knížku o vzkříšení, které 
Karel koupil, Martinovi a to ho zaujalo. Také jsem Karlovi napsal o tom, že je událost popsaná na straně 38 a
39 a poslal jsem mu odkaz na tento dokument. Karel mi odpověděl, že to je super a až se vrátí z dovolené, 
domluvíme se a zajdeme tam spolu.

Pak se mi Milan zmínil, že prý nemám nikde zmiňovat věci, které se dotýkají Sestry Lucky, protože některé 
ženy, když se na ně poukazuje, tak ztrácí důvěru. Já mu pověděl, že akorát před chvilkou jsem nasdílel 
článek o událostech v čajovně, kde je Lucka zmíněná. No a Milan začínal dostávat zase ty jeho záchvaty, tak 
jsem mu to musel zavěsit. No a co se stalo potom. Rozlomil jsem zase ve jménu Ježíše Krista démonské 
svazování, ale ne na Milanovi. To šlo na Lucku. Ona ho musela nějak ovlivňovat.

Vzpomněl jsem si, že jak mi Milan v pátek volal ohledně pastora Petra Petráška, poukazoval i něco kolem 
mluvení o smrti, že tím může člověk něco špatného přivolat. On mluvil asi o tom, že jsem na straně 33 
zmiňoval, že Honzovo žena je po smrti. No to musí být zmíněno a zvýrazněno, aby se to Honza dověděl a 
dal si to do kontextu. Protože on se jinak neprobere. On se mnou nekomunikuje, ale Lucka je s ním v 
kontaktu, tak se třeba začnou bavit. Fakta je potřeba zmínit, když k tomu Duch Svatý vede, jinak na sebe 
hodně lidí vůbec nevidí, jací ve skutečnosti jsou. Dále Milan v pátek tmářsky poukázal na to, že nerad lidem 
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říká pravdu, protože to na lidi může přivolat pohromu. Já jsem mu říkal, že to je ale Boží spravedlnost. On 
mi Milan v podstatě tvrdí, že raději nechá lidi ve lži, aby problémy oddaloval a o to to pak bylo horší. To je 
tmářský postoj. Pravda osvobozuje. Můžeme si pak uvědomit chyby a vyznat se ke hříchům.

Večer jsem šel k Šebestům na pravidelné setkání s Pošťákem od 20:00. Před vstupem stály Zuzka 
Kudláčková a Honza Hošna od pirátů. Zuzku jsem potkal i ve čtvrtek, když jsem šel do Čajovny. Stála 
kousek před vstupem do čajovny, tak jsem jí pozdravil. Ona mi řekla, že v té ulici bydlí. To je něco. Zase v 
Krajinské ulici. Tak jsem jí pozval, ať přijde někdy do čajovny popovídat. Na setkání s Pošťákem mi můj 
Alchymistický mentor,  který mě naučil dělat CDH, tak jsem na telefonu zahlédl pozvánku na nějakou 
událost u nich v Kolíně.

Ona to vlastně není událost, ale FB skupina zde.

Bavili jsme se s Pošťákem, zda už se mu utřídilo 
myšlení. No a dozvěděl jsem se radostnou zprávu. Prý
se mu to po modlitbě ke Kristu propojilo. Zjistil že 
měl dělat různé aktivity, ale vše to zazdil prací. Teď 
zjišťuje, že to byla hloupost, tak se to na něj navalilo. 
On to tak sám chtěl, být workoholik, ale nebylo to 
dobře a teď si to uvědomuje. Já jsem se mu zmínil, že 
ať mrkne na první knihu Matouš kapitoly 5 – 8 a před 
tím čtení se pomodlí ke Kristu o vedení. Samotného 

mě zajímá, co tam z těch kapitol na něj „vykoukne“. Povídal jsem mu, až něco na něj začne poukazovat, že 
to porušuje, tak ať se pomodlí ke Kristu o odpuštění.

Od Šebestů jsem šel pěšky domů. To byla už noc. Rozpomněl jsem se na bráchu, že mi nabízel finanční 
pomoc přes mamku. Uvědomil jsem si, co jsem psal na straně 32, kde se podivuji nad tím, proč mi církve 
nepomáhají. No v ten moment, když se podívám na to, co se děje, tak se těžko tomu divit. Oni to celé asi 
vnímají úplně jinak, než to ve skutečnosti je. Oni jsou pod vlivem zla. Já už vlastně osvobodil pastory 
Vladimíra Kocmana (Milost) i Petra Petráška (Cesta života) a oba představitele těchto sborů v Connectu z 
těchto církví a to Bratra Milana a Sestru Lucku. Já za tím bráchou musím jít teď pro pomoc. Bůh mě k němu 
posílá. Psal jsem, že půjčené peníze jsem mu vrátil a když ho teď požádám o pomoc, nebude to tak obtížné. 
Navíc já teď vnímám, že teď dělám něco, co už má přímý vliv na pomoc lidem. Není to jen nějaké 
plánování, ale přímá akce. S tímto pro mě bude lehčí za ním jít. Tak jsem včera cestou domů svázal ve jménu
Ježíše Krista síly, které bráchu svazovaly. Cítil jsem, že to mám udělat.

Když jsem dorazil domů, tak jsem ve jménu Ježíše Krista osvobodil i Zuzku Kudláčkovou a Honzu Hošnu 
od pirátů. Ráno cca v 5:45 jsem se sám probudil a v autoritě Ježíše Krista jsem osvobodil mého 
Alchymistického mentora  z Kolína.

Koukal jsem se na telefon a bylo 7:17, když jsem zhruba tou dobou šel po sídlišti. Před panelákem, kde 
bydlím je oplocené hřiště a u vchodu stál jeden starší metař. Měl vousy a kšiltovku. Koukal na mě tak 
zaujatým pohledem. Já jsem ucítil, že potřebuje pomoc, tak jsem pokračoval v osvobozování autoritou 
Krista. To samé jedna menší starší paní s černými vlasy. Měla takový zvláštní pohled ve tváři. To bylo 
kousek od přechodu nedaleko oploceného hřiště.

V 8:06 jsem se koukal na čas. Zahlédl jsem tou dobou na telefonu nějaký příspěvek od někoho ze skupiny 
Jirky Mazura. Jirka Mazur z Klubu Inteligentních Investorů. Také jsem ho osvobodil ze špatného vlivu ve 
jménu Ježíše Krista.
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Další člověk v 9:20. Je to spolužák z Hluboké nad Vltavou. Je to ten, který napadal lavicového spolužáka 
Ondry Kříže. Viděl jsem ho aktualizovat si FB profilovou fotku s celkem naštvaným pohledem. Tato 
aktualizace fotky proběhla myslím v datu 29.9., ale všiml jsem si toho až dnes.

Koukal jsem se na čas a bylo 10:41. Osvobodil jsem v autoritě Ježíše Krista Honzu Janouda a Karla 
Navrátila, kterého jsem potkal u Honzy na domácí skupince cca před nějakými 14ti lety.

Je 2.10.2023 15:06. Tak dnes
v 11:53 jsem v mocné autoritě
Ježíše Krista osvobodil
postavu z mého příběhu,
kterou jsem pojmenoval 
Kuřák. Vyprávění o něm je v 
13. díle příběhu na straně 90,
kde píši, že tvrdil že ho
Arcibiskup ochrání. Další

člověk, za jehož uzdravení jsem se také modlil je Martin Džuriš. Americký Youtuber, který je původem z 
Československa. Včera navštívil sbor Milosti v Českých Buějovicích. Ja na obrázku nalevo.

Jarda Křešnička je na obrázku napravo. Toho jsem léčil v úterý na plovárně. Jarda je také celkem známý a je 
obrácený svobodný zednář a vyšel o něm článek i na iDnes zde:

https://www.idnes.cz/ceske-budejovice/zpravy/jaroslav-kresnicka-vypravi-o-nemoci-i-
filmovani.A160205_172134_budejovice-zpravy_khr

Připadá mi, že ti dva vypadají trochu jako příbuzní a Kuřák se jim i docela podobal. S Martinem jsme včera 
seděli u stolku a byl tam i pastor Vladimír Kocman. Bavili se celkem o Izraeli. To by jim asi mohl povědět 
Jarda, jak byl u zednářů málem adoptovaný do jednoho z Izraelských kmenů. Nebo jestli k tomu došlo. Ani 
teď nevím.

Další, koho jsem ve jménu Ježíše Krista osvobodil dnes v 13:04 je Václav Vorel. Zmiňuji se o něm na straně 
273 v 13. díle.

Je 3.10.2023 7:36. Včera jsem ještě v autoritě Ježíše Krista osvobodil od zlých 
sil tři lidi a to Česťu v 18:06, kterého znám ze zaměstnání v budově Cetinu, kde
vlastně Bratr Milan také jeden čas dělal vrátného a vídali jsme se tam krátký 
čas. Nebyl vrátným, kde jsem pracoval, jen na Poště. Další osvobozený člověk 
byla tmavovlasá paní v trojce v době 18:56. Seděla úplně ve předu vpravo u 
okna. Lidé, na které mi Bůh ukazuje, že je mám osvobodit a jsou někde ve 
městě, tak já s nimi o ničem nemluvím, ale mohou přijít na nějakou 
evangelizaci, která se koná na veřejných prostranstvích a pak budou otevřenější 
si to vyslechnout. No a poslední osvobozený člověk ten den na sobě měl asi tu 
nejtěžší démonskou sílu, se kterou jsem se za poslední čas setkal. Možná něco 
podobného jako Strakoničák ne li více. Podle mě ta paní to měla asi z nějaké 

ezoteriky. Osvobozování začalo v 19:33 v kaply Cesty života. Nešlo to tak snadno. Byla to paní kousek 
přede mnou. Měla celkem nadváhu. Šedivé krátké vlasy, tmavě zelené oblečení a měla připnutý mikrofon. Já
jsem jel na to setkání s tím, že se tam podívám na tu událost, které se říká týden tichosti. Tato událost se koná
ve třech dnech a to je myslím pondělí, pak středa a nakonec pátek. Musím říct, že to je tedy docela těžký 
okultismus a pastor Petr Petrášek by měl být více opatrnější na to, jaké materiály se mu dostávají do rukou. 
V církvích je i spousta ničemných vlivů. Já se pak nedivím, že potkávám v církvích lidi, kteří jsou posedlí 
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démony. Když jsem tam dorazil, bylo něco kolem sedmé hodiny večerní. Petr hrál na kytaru a zpíval. Zase 
jsem si všiml, že ta píseň neobsahuje Boží jméno. No a co se dělo pak, k závěru té písně. Začala se tam 
dokola opakovat jedna fráze a to začínalo být více a více nepříjemné. Já už zvažoval, že odejdu. Cítil jsem 
se, jako kdyby mi někdo narazil do hlavy trychtýř a nějaký démon se do mě snažil dostat. Jak něco takového 
může vnímat neznalý návštěvník hledající teprve cestu k Bohu? Pro tyto lidi to může být celkem nebezpečné.
Petr tam povídal, že měl jednou nějaké posednutí a bolela ho záda, ale díky těmto akcím se to zmírnilo. 
Důvod, proč to tak je může být ten, že démoni nechávají na pokoji ty, kteří plní jejich služby. Po tom, co 
skončilo hraní, tak následovala chvíle ticha a lidé měli naslouchat, co jim Bůh říká. No v tento moment je 
právě naopak nebezpečné si nechat něčím naslouchat. Člověk se může snadno otevřít zlým silám. Pokud 
někdo chce naslouchat Bohu, měl by jít naopak do ticha a někam do samoty. To je ideální prostředí. Co mi 
Bratr Milan povídal, tak ten týden tichosti údajně končí v pátek nějakou divokou akcí, kde se lidé polévají i 
nějakými oleji a dělají to, co jim bylo v tichosti předchozí dny sděleno. Zase okultismus. Emmanuel Eli, 
kterého jsem zmiňoval v předchozím díle, tak povídal, že v některých domech bohoslužby se používá 
svěcená voda, která je ale zamořená démony.

Petr tam povídal o rodině, že člověk se má věnovat své rodině. Ta zasažená paní ke konci poděkovala, 
protože se jí ulevilo. Já jsem pak vnímal, že jsem potřeba jinde a tak jsem odešel. Vnímám, že mám fungovat
na více místech a ne být ukotven pouze v jednom sboru. Tak jsem šel do čajovny a tam se připojil na online 
setkání Connectu, které začalo v 19:30 a ještě probíhalo. Sestra Lucka pak nasdílela pěkné a povzbudivé 
citáty z Bible a to Koloským 3:1-17 a Římanům 8:1-17. Mě tam přišla jedna myšlenka, co jsem to tak 
poslouchal. Jenom jsem se rozpomněl na jednu věc, která se řešila kdysi na jednom fóru. Je to to, že my 
máme poslouchat Boží slovo. Někteří lidé si to vykládají tak, že si zorganizují nucené pravidelné čtení bible. 
Poslouchat Boží slovo si já představuji tak, že děláme to, co nám Bůh říká, že teď máme dělat. Pak je 
nebezpečné nuceně si organizovat nějak pravidelné čtení Bible. To může být i odpadnutí od Boha, když po 
nás teď něco chce a my se rozhodneme studovat si Bibli. Bibli by si měl člověk studovat jen v případě, že ho
k tomu Bůh vede a ne nějakou rutinou. To je forma zotročování. Pokud člověk je v nějakém křesťanském 
společenství, dá se očekávat, že Bůh jednotlivé lidi vede duchem ke studiu Bible a ti lidé se spolu baví a 
sdílejí si informace. Mají se spolu bavit. Mají se bavit o různých věcech a ne jen o tom, co se týká Bible.

Pak online setkání Connectu skončilo a když všichni odešli, tak tam byl jen Martin a já. Martinovo 
přítelkyně vypadala nějak zdravěji, než jí obvykle vnímám. My jsme se s Martinem bavili a stalo se něco 
neuvěřitelného. Z Martina začala lítat jedna arogance za druhou proti Boží milosti. Ten se začal ve své 
nevidomosti a namyšlenosti tak povyšovat, až to bylo silně znechucující. To je absolutně neuvěřitelné, že po 
tom, co jsme my křesťané a hlavně Boží milosrdenství pro jeho přítelkyni udělali. Škodu, kterou si on 
natropil, tak se takto začne svojí grand kolosální aroganci v úplné nevidomosti povyšovat nad Boží milost. Já
jsem z čajovny odešel a ani jsem ho nepozdravil po tom, co tam předvedl. No přesně toto arogantní chování 
je příčina jeho problémů.

Tady jsem složil jednu básničku. Básničku s názvem Pán bolesti:

„A toho dne Jirka nemocnou paní osvobodil a pán bolesti chtěl, aby ho k 
němu doprovodil.

Opasek krutý se k němu už blíží, no kde je ten pacholek, co na sebe tak 
vzhlíží.

Pán bolesti je po schodišti už veden, silný opasek v jeho ruce je netrpělivostí
roztřesen.

Jazykem pyšným se ten zmetek chvástal, opasek silný se čím dál víc 
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roztřásal.“

Je 3.10.2023 13:23. Včera jsem zahlédl na chatu E-koruny komentář k učiteli véd. 
Že prý aby lidé dali vědět dopředu, kdo přijede, že učitel véd, který se jmenuje 
celým jménem Robert Machačka a je z Krišnovské komunity nedaleko Benešova u 
Prahy. Že prý z jimi vyrobené mouky bude nabízet nějaké občerstvení. Na Roberta 
jsem si tím vzpomněl, ale nepřišlo mi na mysl, že bych ho měl nějak osvobodit od 
démonských sil v autoritě Ježíše Krista. Ono totiž k tomu řekl bych už došlo. Jak 
jsme měli ten konflikt koncem roku. Je docela možné, že on se obrátil ke Kristu, 
ale nemluví o tom. Těžko říct.

Ve středu jsme jeli na Srubec se pomodlit za město a kraj. Cestou autem se mi zmínil Bratr Milan, že Sestra 
Lucka nevěří, že by se mohla dopouštět hříchu. Přitom jsme se ale oba shodli na tom, že něco takového 
reálně u křesťanů možné je. Příčina tohoto omylu mi byla poukázána v neděli, když jsem viděl kázání 
pastora Vladimíra Kocmana zde:

https://www.youtube.com/watch?v=hUIg7QPCB5E

Ono z toho kázání jde vnímat jakási spojitost v extrémním rozdílu pohledu na duchovno Martina z čajovny a 
Vladimíra. To co kázal Vladimír mi připadá podobné názoru Honzy Janouda. Honza Janoud mě sice naučil 
správně se modlit, ale v některých oblastech mi připadá, že měl více pravdu bývalý zaměstnanec Českého 
Telecomu (dnes budova Cetinu) Jaroslav Švec. Jaroslav Švec je od Svědků Jehovových a to on mi tehdy 
přinesl Bibli, kterou jsem cca ve 23 letech poprvé získal. Svědkové Jehovovi se opírají o matematiku, když 
tvrdí, že bude existovat v posledních dnech 144 000 vyvolených. Z toho jde usuzovat, že počet vyvolených 
je menší než počet lidí, co se obrátily ke Kristu a nechali se pokřtít do služby. Vladimír popisoval svaté a 
předpokládám, že myslel ty biblické vyvolené. On to popisoval tak a nebo to na mě tak vyznělo, že každý, 
kdo se znovuzrodí, tak je svatý. Přitom v Bibli se píše, že je mnoho povolaných, ale málo vyvolených. 
Vladimír tam dokonce říkal něco jako, že člověk, který se považuje za hříšníka, tak jeho modlitba je slabá. 
Podle mě by se někde dalo v Bibli dohledat, že člověk, který prohlašuje že není hříšník, tak na něm není 
spravedlnost. Nebo že modlitba spravedlivého má velkou sílu. Já bych řekl, že Milan to řekl docela přesně, 
že někteří léčitelé dovedou dobře léčit, protože chodí v Kristu. Dělají to, co Kristus vyžaduje, což zahrnuje i 
skutky a přes to i ti léčitelé také občas nějak určitě zahřeší. No kázání Vladimíra Kocmana mi připadalo 
trochu jako když vytlouká Bibli pomocí Bible, a vzpomněl jsem si na Martinovu nedávnou kritiku tímto 
směrem. Martin, který absolutně popírá, že by mohla existovat Boží milost. Nedalo mi to, a trochu jsem 
Vladimíra napomenul.

Pak se tam ten den dělo něco, co jsem si nevšiml, že by dělali v Cestě života. Bylo to zase jedení kousků 
chleba a pití vína. Nejprve jsem si řekl, že je správné tam nechodit, protože ta symbolika poukazuje na něco 
jiného. Nakonec jsem si vzal, ale asi si příště už brát nebudu. V Bibli jsou teologické paradoxy a když platí 
něco, neplatí do druhé. Později jsem se rozpomněl, že kazatel Baptistů Jaroslav Hrůza mi jednou povídal, že 
dělat toto může být dokonce hřích. Člověka to svádí myslet si, že ten chleba je skutečně Boží tělo a to může 
být modlářství. Nováček to tak může pochopit. Proč podporovat něco, co může nováčky zavádět na scestí? 
To je podobné, jako s tím zpíváním opakujících se chvál v Cestě života.

Pak tam jedna paní měla nutkání se přede všemi pomodlit. Povzbudit ostatní k modlitbě za evangelizaci na 
náměstí tento čtvrtek. Já jsem se vlastně na Srubci modlil za neobrácené mimo jiné. Ono když lidé více 
naslouchají, má smysl jakýkoliv způsob evangelizace. Má to smysl evangelizovat na veřejných prostorách, 
jako je náměstí. Člověk by ale měl cítit, že když je k tomu povolán, je tam, kde má být. Pokud má někdo být 
v čajovně a je na náměstí, tak je to špatně. Stejně naopak pokud je někdo v čajovně a má být na náměstí, je to
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také špatně. Je třeba být tam, kde člověk má být a jednat tak, jak má jednat a s kým jednat. Třeba by se to 
dalo i propojit a z toho náměstí dát tip lidem, zda nechtějí jít třeba do čajovny a nebo do nějaké hospody, kde
v ten moment jsou také lidi ze sborů a vysvětlují lépe problematiku.

Ve sboru byl i Martin Džuriš a já ho zval do Connectu. Když budeme mít možnost modlit se za lidi z 
Ameriky, určitě budou rádi. On říkal, že teď je na cestách ale pak třeba jo.

Je 4.10.2023 6:06. Včera měla mamka velký den. Měla, jako malířka, společně s 
dalšími umělci vernisáž na radnici na podporu Domina a Fokusu. Byli jsme tam s
bráchou a zahlédl jsem tam spoustu nemocných lidí, ale o tom později.

Pokračuji ve vyprávění o osvobozování od zlých sil v mocné autoritě Ježíše 
Krista:

Včera v noci byl osvobozen Bubeník, tedy muž, který je v blízkosti mé vyvolené 
lásky Gabriely. Ta byla osvobozena už 28.9.. Dnes ráno v 5:14 to byl Mojmír z 
Čechaslavakie, tedy Gabriely kolega. V 5:26 to byla Mojmírovo žena. V 5:39 

společná známá Jardy Křešničky a Gabriely. Myslím, že se jmenuje Veronika a je to nějaká Budějovická 
koučka. Přes ní mám od Jardy informaci, že Bubeník psychicky tlačí Gabrielu na dno. Bubeník se mě bojí a 
proto mě nechtěl pustit na jejich setkání. No ale to dělala zlá síla v něm.

V noci byl osvobozen muž, o kterém jsem psal v třináctém díle na straně 92. Psal jsem o něm, že je to muž s 
odznáčky a hlásil se k Církvi svaté Korony. Nejsem si teď jist, ale možná šlo o Norberta Naxaru. Ten se zná 
s Kuřákem, který byl osvobozen předevčírem.

Před chvilkou v 6:45 byla osvobozena Šárka Dominová ze Svobodné buňky Jihočeské. V čase 6:51 byla 
osvobozena paní Andrea Svobodová Křešová ze Zpráv z Galaxie.

Dnes v 5:43 byl osvobozen člověk ze základního chatu Jirky Mazura kolem investování. Tento chat byl 
nedávno vytvořen, protože starý byl nechtěně smazán. Tento člověk v chatu reagoval na můj příspěvek, kde 
jsem poukazoval na svůj dokument 13. díl strana 260. Je to mladík, co psal na chat 15.9.2023 ve 20:54 
zprávu „Dle mého člověk co si chtěl udělat reklamu 🤣“. Jirka Mazur byl osvobozen už předevčírem.

Dnes v 6:59 byl osvobozen člověk ze skupinky Ondry Kříže, který byl s Ondrou v prváku, ale ve druháku šel
do jiné třídy. Na FB má ve jméně slovo Locksmith.

Předevčírem byl osvobozen Václav Vorel a včera mi psal, že cítil úlevu. Dokonce povídal, že se mu zdál sen,
jak se hroutí postupně temná budova a lidé se začínají zase vracet k přírodě. Václav byl osvobozen 
předevčírem, protože mi poslal nějaký YouTube příspěvek od Jirky Ledvinky. Jirka Ledvinka byl osvobozen 
včera v noci.

Dnes ráno v 5:41 byla osvobozena dívka s FB profilem „Mary Mosomi (Kids hope)“, která si mě přidala 

dnes do přátel. Mám s ní společného přítele Bratr a Milana. S Karlem Navrátilem, který byl osvobozený 
předevčírem máme také společného přítele Bratra Milana.

Dnes ráno co jsem se vzbudil, tak byla osvobozena jedna blonďatá mladá paní, co jsem jí viděl kdysi v 
televizi, jak osvobozuje lidi přes telefon na dálku, ale nebylo to ve jménu Ježíše Krista.

V noci byl osvobozen investor Pavel, který je mým spolužákem ze základní školy na druhém stupni.
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Je 4.10.2023 9:01. Pokračuji v popisování svazování temných 
sil v autoritě Ježíše Krista:

Dnes v 8:14 byl osvobozen starosta Řeporyjí Pavel Novotný. 
Tam to ale následovalo těžkou energií trestu. Tento člověk se 
hodně vzdaloval od Božích cest.

Dále následovalo v 8:47 osvobození postavy z mého příběhu, 
která je zmíněná v druhém díle příběhu na straně 2 jako 
Helena Trojská. Byla to přítelkyně kamaráda mého lavicového
spolužáka ze základní školy.

V 8:53 byl osvobozen Jirka Sapeta z E-koruny. V 8:55 Robert Machačka (učitel véd) také z E-koruny. Tak já
myslel, že k tomu osvobození Roberta už došlo koncem roku, ale ne. To byla energie trestu.

V 9:16 byl osvobozen můj lavicový spolužák ze základní školy.

V 9:20 byl osvobozen senior pastor Jaroslav Kříž ze Slovenské církve Milost.

A včera cestou v autě na vernisáž byl osvobozen myslím cca v 16:22 lavicový spolužák Ondry Kříže.

Je 4.10.2023 13:13. Pokračuji v popisu osvobozování lidí v autoritě 
Ježíše Krista:

V 9:35 Ondra Kříž. Snad se ten jeho zrak zlepší a stejně tak i jeho 
skeptický pohled na svět.

V 11:48 malá černovlasá starší paní. Délka vlasů asi tak po ramena. 
Byla v panelákovém podchodě před zastávkou Jaroslava Bendy a 
venčila dva pudlíky.

V 12:23 Jiří Sobkiewicz. Kolega Mojmíra z Čechaslavakie.

V 12:28 žena Karla Navrátila.

V 12:40. Dívka z reklamy na oblečení na Facebooku, která je vidět výše.

V 12:46 Ivo Gec ze Zemské domobrany.

V 12:57 Václav Pokorný, který měl, nebo stále má klub Rockle v Českých Budějovicích. Václav dnes na FB 
nasdílel blahopřání Františkům a na obrázku byla černovláska postrádající sex. To je zajímavé, že Bubeník se
jmenuje celým jménem František Kukla a já se zrovna včera modlil za jeho osvobození.

V 13:29 postava z mého příběhu jménem Šamanka. Ta se s Františkem Kuklou tehdy rozešla.

V 13:35 Ula, která je ze skupinky kamarádů Ondry Kříže.

V 13:37 Míla. Také je ze skupinky kamarádů Ondry Kříže.

Včera jsme byli na slavnostní večeři po skončení vernisáže na radnici s mamkou, bráchou a bráchovo 
přítelkyní. Povídal jsem, že teď komunikuji s různými pastory a snažím se propojit různé církve. Bráchovo 
přítelkyně zmínila bratrance z Počátek, který je u katolíků, ať se zeptám jeho. Tak ten byl také včera 
osvobozen při večeři asi tak cca v 18:45.

Včera v 15:41 pan Jaroslav Švec od Svědků Jehovových, který mi kdysi donesl Bibli. Krátce co jsem 
dostudoval VOŠ.
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Dnes v 13:43 teta z Počátek a strejda v 13:47.

V 14:16 postava z mého příběhu řidič číslo 1. Je to řidič z Pošty, kterého jsem potkal ale rok před tím, než 
jsem na Poštu nastoupil. Řidič číslo 2 nevím co s ním je. Byl tak silně negativní, že jsem se s ním musel 
přestat vídat a to už je nějaká doba. Možná už není na živu. Nedokáži ho kontaktovat.

V 14:18 člověk z Connectu, který se připojil poprvé z Německa, ale od té doby jsem ho tam neviděl. Údajně 
mu nějaké hlasy říkali, že se nesmí vídat s žádnými křesťany.

V 14:20 Honza Olišar z E-koruny. Starší pán. Poslední dobou nějak stále nemocný.

V 14:24 ministr kultury Martin Baxa.

V 14:36 paní Yveta Rychtaříková z Proudu národní hrdosti.

V 14:49. Honza z Jihočeské svobodné buňky, který je jeden z organizátorů.

V 15:01 Jaroslav Hrůza. Kazatel baptistů v Českých Budějovicích. Má domek vedle Arpidy na sídlišti 
Vltava. Také jsem u něj párkrát byl na návštěvě.

V seznamu je více lidí. Nevnímám, že je má povinnost je všechny kontaktovat a říkat jim o tom, co se stalo. 
Počítám, že lidé budou komunikovat mezi sebou a řeknou si to. Tento příběh čte na to asi dost lidí.

Je 4.10.2023 16:07. V 15:42 došlo ještě k osvobození
kolegy Václava Vorla. Viděl jsem ho s ním kdysi v 
čajovně. Měl dlouhé tmavé vlasy.

Včera se zahajovala ta výstava na radnici s názvem 
„Z duše“ a bude trvat do 15.10.. Moje mamka 
Danuše Sukdoláková tam má obrázky, které malovala
a i básničky, které vymýšlela. Lidem u ní v práci se to

moc líbilo, když jim přinesla vlastní knížky s básničkami. Mamka dokonce skoro denně vídá v práci mého 
kolegu z Infinity Systems, který tam tou dobou dělal systémáka. Vysoký blonďatý kluk (tehdy). Bylo to v 
době někdy kolem konce roku 2011 až myslím do roku 2013. Tak tohoto bývalého kolegu jsem v autoritě 
Ježíše Krista osvobodil dnes v 16:22.

Nejprve jsme šly já, mamka a brácha k Samsonově kašně. To bylo ještě před pátou. Tam stála sociální 
pracovnice z Domina, tak ta byla osvobozena. Pak jsme se setkali před vstupem na radnici s jednou paní, 
Mám za to, že tam také proběhlo osvobození. Poznámky jsem si nedělal, protože jsem si nebral telefon. Na 
výstavě před zahájením jsem dokonce potkal tu paní, co byla osvobozena na ulici, jak o tom píši na straně 40
v čase 7:17. Já mám za to, že to vážně asi byla ona. No a kdo k ní přišel to bylo zajímavé. Člověk, kterého 
znám z dětství, když jsem bydlel v rodinném domku na sídlišti Vltava. Přišel k ní její přítel a to je syn bývalé
ženy bratra mého nevlastního otce. Tak že ten byl také osvobozen jak jsem ho viděl. Potichu jsem se modlil. 
Oba bydlí někde na Máji, tak že by mohli zajít do kaple Milosti. Mají oba nějakou duševní poruchu. Něco 
podobného a nebo stejného, co jsem viděl u jednoho mladíka tuhle neděli ve sboru Milosti. Modlil jsem se 
tam na výstavě za některé lidi. Například muž v obleku sedící na židli naproti vchod. Nebo malý muž s 
vypadanými vlasy a vytahaným (nebo velkým) límcem u trika. Pak také za blonďatou paní, která má obrazy 
na protější stěně od obrazů mojí mamky. Také jsem se modlil za vedoucí Domina a myslím že i za toho 
člověka z Fokusu. Později dorazila přítelkyně mého bráchy, tak za tu také. Cca v 17:47 jsem byl před 
hlavním vchodem na radnici. Prošel tam vousatý blonďatý muž, pak pár s myslím dvěma dětma. Za ty jsem 
se modlil. Pak hned za nimi prošel muž v černém a nesl na krku docela velký kříž. Za toho jsem vnímal, že 
se zatím modlit nemám. Tam by to v ten moment asi bylo mimo Boží plán. Pak nějak v době od těch 17:47 
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do 18:00 tam přišel do haly nějaký asi Číňan, něco si tam vyfotil (asi) a hned šel pryč, tak za toho také. Pak 
jsme odcházely a ještě před vchodem nějaká malá brýlatá paní. Tak za tu také. Když jsme jeli autem, tak 
myslím v těch místech, jak je Baťův obchod, procházel přes přechod pán, který chodívá do čajovny a zabývá
se autismem. Špatně vidí. I za toho jsem se modlil. Po večeři v Polu jsme jeli domu a bráchovo přítelkyně 
povídala o jedné agresivní prodavačce v Ternu. Tak ta byla také osvobozena a o tom jsem se jim v autě 
rovnou zmínil.

Před panelákem na parkovišti jsme se s bráchou bavili o tom, zda mi pomůže finančne. Pomohl mi a poslal 
mi na účet 20 000 Kč i když sám čeká docela teď výdaje. Dal mi ještě jednu radu, která mi podle mě byla 
daná Bohem skrze něj. On je obchodní ředitel a uvědomuje si, že na lidi je potřeba někdy i tlačit, aby 
fungovali tak, jak správně mají. No a to je to, co se budu muset naučit dělat trochu lépe. Já už se to učím, ale 
budu se v tom muset ještě trénovat a zdokonalovat.

Je 5.10.2023 11:39. Další lidé osvobozeni v 
autoritě Ježíše Krista:

Včera v 18:17 Miroslav Seko ze skupiny 
Žijeme s radostí.

Zhruba v 17:45 menší paní u zadního vchodu 
paneláku, kde bydlím.

V 18:20 kamarád mého lavicového spolužáka ze základní školy, který byl přítel postavy jménem Helena 
Trojská v mém příběhu.

V 18:22 to bylo za dvojci lidí v jeden moment. Meera Johnson, která mi poslala návrh na přátelství a zároveň
za pana Romana Hladíka, kterého jsem tam postřehl jako společného přítele.

V 18:34 dvě maminky s dětmi u cukrárny Sluníčko, když jsem šel na zastávku s tím, že se podívám na 
středeční konání týdnu ztišení v Cestě života.

V 18:43 tři lidi v trojce úplně vzadu na sedačkách. To bylo za tři lidi v jeden moment. Pak tam přistupovali 
další a začínalo to být už za širší skupinu. Dále lidi, které jsem potkával po cestě do kaple.

Je 5.10.2023 12:57. Dorazil jsem včera do kaple Cesty života, kde byl 
týden tichosti od 19:00. Tentokrát to bylo ale trochu jinak organizované, 
než minule. Řekl bych, že něco v organizaci pozměnili oproti 
standardním způsobům, ale možná se pletu. Pastor Petr Petrášek tam 
tentokrát nebyl. Byl tam jiný kazatel a na hudební nástroje hráli další 
dva lidé. Tentokrát se prvně hrálo a já musel na nějakou dobu odejít ven.
Je divné, že chvály v církvi Milost mi vůbec nevadí ať trvají jakkoliv 
dlouho. Na konferenci Milosti se hrálo také dost a bylo mi to příjemné. 

Jenom že tady ty skladby jsou nějaké jiné a já je nesnesu. Pak jsem se vrátil a po hraní nenásledovala chvilka
tichosti. No v tom to bylo jiné. Nejprve mluvil kazatel a až teprve potom následovalo ztišení. Mezitím, co 
mluvil kazatel, tak jsem měl celkem dost prostoru na modlitbu za osvobození všech přítomných. V jeden 
moment jsem se modlil za všechny v kapli. Cítil jsem, že jsem to během jeho kázání stihl dokončit. Ke konci
už mi to tam přišlo pročištěné. Pak následovalo ztišení a někteří si dělali poznámky do bločků. Kazatel 
mluvil o tom, že jsme na jakémsi rozcestí. Vybrat si buďto zajetý konzervativní způsob a nebo nový akčnější 
způsob u kterého narážel na Spidermana, který všudemožně lítá. Podle mě mu to ke konci došlo, že je 
potřeba jít tím druhým způsobem, který odpovídá tomu, co dělal Ježíš. Mě se dokonce o tomto kazateli dnes 
zdálo. Ten sen si pamatuji. On stál na místě a já se pohyboval všudemožně kolem. Ještě když jsem tam 
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přišel, zahlédl jsem tam tu paní, která byla posledně něčím posedlá. Myslím, že to byla ona, ale včera jsem jí 
viděl jen ze předu a minule jen zezadu, tak to jistě nevím. Vypadala už v pohodě. Ona tam zmínila větu „Je to
jistý druh pýchy“. Mě přišla myšlenka, že to je možná na mě. Pokud jde o mě, snažím se být věrný své 
službě a neodbočovat. Dělám to s pokorou v srdci. Žádná pýcha v tom není, ale takto si to mohou mylně do 
mě promítat někteří lidé. Toto mylné promítání si všelijakých svých vlastností do ostatních odhaluje stav 
společnosti. Navíc posledně jsem tam vyloženě vynesl jednoho celkem agresivního démona z budovy. Když 
jsme ze Srubce vyhnali démona z Martinovo přítelkyně, ono došlo asi k tomu, že Martin se dostatečně 
neupevnil v Kristu a ten démon se do něj vrátil. Navíc si přivolal asi ještě další k sobě. Tento jev v Bibli je 
popsaný. Může k tomu docházet.

Je 5.10.2023 15:52. Dnes v 15:45 proběhlo osvobození lidí, co mají jít 
evangelizovat na Budějovické náměstí od 16:30.

Také dnes ve 12:27 proběhlo osvobození lidí v Písecké pobočce firmy 
Styrax, kde jsem pracoval. Je to dodavatel Sodexa.

Včera jsem měl od 20:00 pravidelný kulatý stůl E-koruny, tak jsem kapli 
opustil dříve, než ostatní. Další osvobozování lidí v autoritě Ježíše Krista 
bylo:

V 20:01 Honza ze skupinky mého Alchimistického mentora. Jednou jsem 
mu dělal CDH. Myslím, že je z Ústí nad Orlicí. A dnes v 16:29 i jeho žena a

děti.

Potom na setkání E-koruny v 20:40 Lucie, 20:48 František, 20:54 Kamila, 21:01 Stani, 21:07 Dáša, 21:13 
Lubomír, 21:22 Jiří M. a 21:43 Oleg.

Dnes v 10:58 to byly ještě Paulína a Lorant z Živého člověka, kteří také chodí na E-korunu. Pak dnes v 11:36
člověk zmíněný na E-koruně, který se nějak angažuje v politice a teď si nevybavím jeho jméno.

Včera jsem šel pěšky domů. Dále to byla v 21:54 paní, která kulhala před Big Poppou a pak nasedla do auta. 
22:08 asi nějaký bezdomovec u lavičky, jak je řeka nedaleko Dlouhého mostu.

Pak už mi ten den došla na to síla. Byl jsem vyčerpaný, ale zapsal jsem si lidi, co jsem potkával s tím, že se 
pomodlím později. 22:19 Africký pár u říčního zábradlí a ještě tam jel na kole možná kamarád, který je v 
příběhu pojmenovaný jako Lékař. Nevím, zda to byl on. U zastávky Vltava střed pan s psíkem v 22:40. Měl 
kapucu a tmavé oblečení. Tak za tyto 4 lidi to bylo dodatečně dnes v 17:05.

Je 5.10.2023 17:32. Další osvobozování v autoritě Ježíše Krista:

Dnes brzo ráno to byly lidé ze studia Tapin rádio, kteří organizují 
pravidelná komentování pana VK k aktuálnímu dějí. Pan VK, 

jedna žena a ještě dva muži.

V cca 9:20 ta rodina, co žádala o pomoc ve zprávě na straně 17 ohledně paranormálních aktivit.

V 10:21 žena na obrázku v 13. díle na straně 312. Zná se s člověkem Locksmith uvedeným na straně 44.

V 10:47 můj nevlastní taťka.

V 16:06 člověk, který navštěvuje obchod čajového ateliéru a říkávají mu Pepča. Já včera na E-koruně v 
Čajovém ateliéru nebyl a byl jsem pro změnu v Čajírně a kafírně v Hradební ulici.

V 16:11 Budějovická pobočka firmy Datalite, která je dodavatelem Cetinu a je tam Česťa i ostatní. 
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Překvapivě tam osvobození bylo velmi mírné. Tak je tam několik věřících a ti dají ostatním osvětu.

V 16:13 pekárna Globus. Také mi to přišlo velmi mírné.

Ve středu ráno jsem se probudil zase brzo. Zdál se mi zase zvláštní sen.

Je 6.10.2023 5:50. Soupis dalšího osvobozování lidí ve jménu 
Ježíše Kristra:

Včera v 17:58 muž, co dělal a nebo stále dělá řidiče na Poště. Je
na obrázku v 13. díle na straně 312. Je to oříznutá fotka. 
Původně na té fotce sedí vedle něj ještě jeden dispečer z Pošty. 
Tak tito dva lidé byly osvobozeni.

V 18:02 překládka Pošty. Bylo to jen mírné. Tak nevím. Na 
překládce je dost lidí tam buďto nemělo k ničemu zatím dojít a 
nebo si to nedovedu vysvětlit. Podobné jako pekárna Globus, či 
Budějovický Datalite.

V 18:21 žena Jirky M. Z E-koruny.

V 18:36 YouTuber, který si říká Vráťa z Austrálie.

Čas přesně nevím, ale nějací lidé na sídlišti poblíž průchodu u 
zastávky Jaroslava Bendy.

V 19:59 kamarád ze skupinky Ondry Kříže, co si dával 
přezdívku Accuchilador.

Pak v noci ještě také kamarád z Ondrovo skupinky s přezdívkou Morkom.

Dnes brzo ráno majitelka chaty u rozkvetlé třešně, kde jsem chtěl políbit Gabrielu. Psal jsem o tom příběh v 
13. díle od strany 39.

Další osvobození lidé dnes brzo ráno, které jsem tam na chatě také potkal. Žena s chlapečkem, dále 
černovlasá žena, která myslím je zpěvačka a žena s pejskem, kterou vídám na Jihočeské svobodné buňce.

…

Je 6.10.2023 9:19.

Dnes brzo ráno byla osvobozena paní Hanka, která byla ve skupince Františka Kukly a odešla do státu 
Bohemia. To ona mi pověděla o této organizaci.

Také byl osvobozen kazatel (či pastor) Adventistů sedmého dne, se kterým jsem se potkal myslím v roce 
2015, když jsem hledal církev, kde by mě pokřtili bez požadavků na vstup do organizace. Tam to dopadlo 
podobně jako u pastora Jaroslava Hrůzy od baptistů. Tuto podmínku nebylo možné obejít. Pastor Adventistů 
mi to vysvětloval tak, že to je jako svatba, kde je jen nevěsta a není tam ženich. Mě to jeho vysvětlení nešlo 
moc do hlavy, protože mi připadalo, že křtem vstupuji do služeb Kristu a to jaký s ním mám vztah nezávisí 
na žádné formální organizaci. Tam jsme se nakonec nedomluvili i když určité sympatie tam byly.

Dále primář infekčního oddělení českobudějovické nemocnice Aleš Chrdle, který má v České republice 

jedno z nejvyšších postavení u Mormonů. Aleše jsem potkal několikrát v jejich českobudějovické kapli, kde 
jsem potkal i Jardu Křešničku, který je u mormonů postaven mnohem výše, ale v neveřejné zednářské 
struktuře. Primář Aleš tvrdil Jardovi, že Chopna je nevyléčitelná nemoc, ale kdo ví. Třeba ne ve všech 
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případech. Ani u mormonů nebylo možné nechat se pokřtít bez nutnosti vstupu od organizace.

Dnes ráno dále Stefany z E-koruny.

Dále Luděk Janouch zmíněný v 13. díle a straně 321. Člověk zabývající se vzděláváním.

Povídal jsem o snu, který se mi zdál včera, že byl zajímavý. Šel 
jsem v noci od cyklostezky u řeky do kopce k mostu přes silnici 
vedoucí k zastávce Vltava střed. Šel jsem tam ještě s někým z 
církve myslím. Před námi stála nějaká babička, které jsme se měli 
nějak pověnovat. Do toho jsem slyšel silné vnuknutí něco jako že 
„Ta je z budoucnosti“. Pochopení toho snu jsem si pak vykládal 
tak, že lidé, kterým nějak posloužíme, tak se k nám ještě v 
budoucnu budou vracet. Jednou člověka potkáte, vyženete z něj 

démony a při dalším setkání s ním třeba budete i o něčem mluvit. Bůh si to řídí sám. No a to umístění u 
mostu a proč noc? To souvisí s mojí pravidelnou nedělní noční procházkou domů z města od Šebestu a nebo 
z Čajovny a s poslechy komentováním událostí panem VK. Já chodívám právě tudy takto prodlouženě. Z 
města podél řeky Vltavy a pak k tomuto mostu. Od zastávky Vltava střed na Máj pak podél nové stezky, 
která začíná kruhovým objezdem. No a právě v neděli jsem slyšel komentování pana VK a padlo tam něco 
zajímavého. Udělali si tam chat, kde čtou co se lidem líbí a co ne. To je komunikačně více průchozí, než 
telefon. Vyzývali tam ostatní, ať jim tam napíšou, kam chtějí aby komentáře směřovali. Lidé si tam prý 
stěžují na komentování kolem Vladimíra Putina. No abych řekl pravdu, mě osobně ty věci kolem Ruska také 
tolik nezajímají. Já jsem na straně 5 troch šťouchl do pana VK, že má vhledy a ví co si dávám do polévky z 
pytlíku. Podle mě pokud někdo vidí, co dělají ostatní na dálku a není v působení Ducha Svatého, stejně pak 
tyto informace může dále šířit zkresleně. Navíc věci kolem projektorů na předpovídání budoucnosti. Pan VK 
tvrdil, že je možné v nich něco vidět, ale těch variant budoucnosti může být hrozně moc a to ovlivňují drobné
detaily. V tom mém snu a mém příběhu jde vidět, že Bůh má budoucnost v rukou a tu nám může ovlivňovat 
na základě toho, jak my se v životě rozhodujeme. Ty projektory mi připadají celkem jako zavádějící prvek. 
Pokud si organizátoři pátečních komentářů pana VK lámou hlavu nad tím o čem mluvit, tak je ideální se 
pomodlit ke Kristu o radu a dát si to do souvislostí s tím, co píší posluchači na chat.

Další osvobození lidé v autoritě Ježíše Krista:

V 5:55 Jarka z VOŠ, do které jsem byl po škole zamilovaný.

V 6:15 Petra Novotná z Budějovické svépomoci.

V 9:05 moje mamka. Myslel jsem si, že u ní jsem to udělal už dříve, ale asi to nebylo dostatečně.

V 9:11 Jan Nedvěd z Inizia.

V 9:35 Sammar Abbas člověk asi z Indie, co mě požádal o přátelství.

V 9:39 Evangliste Brian Ogaro člověk afrického původu, co mě požádal o přátelství.

V 9:43 Danik Brumik na Facebooku.

V 10:57 strejda Fanouš mamky brácha.

V 11:00 pastor Peter Kuba z církve Milost.
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Je 6.10.2023 17:39.
Další záznamy 
osvobozování od
démonických sil v
autoritě Ježíše
Krista:

Dnes v 12:01 
personál v cukrárně

Sluníčko na sídlišti Máj.

V 14:18 havran sedící na venkovní lampě před panelákem,
kde bydlí Honza Janoud. Vypadalo to, jako kdyby naříkal. Bylo to neobvyklé a cítil jsem, že se 
mám za něj pomodlit. Jak jsem začal, odlétl pryč. Pak jsem si vzpomněl, že v tom samém paneláku 
bydlí i kolegyně z Pošty, které jsem říkal myslím Seržant v příběhu.

V 14:33 Josef Bajzík. Zakladatel Connectu. Josef Bajzík vlastně i dělá do bankovnictví, jak je vidět 
zde:

https://www.cnb.cz/en/economic-research/research-economists/Josef-Bajzik-00001/

V 14:38 manžel Sestry Lucky.

V cca 14:57 dva lidé v prodejně s potravinami (prodavačka a jeden muž v klobouku) na Máji na 
adrese Jaroslava Bendy 30.

V 15:51 Kuba Jahl. Člověk, který se zajímá o různé sekty.

V 17:03 Slovenská prezidentka Zuzana Čaputová.

V 17:08 Český prezident Petr Pavel.

Ve fotkách výše jsou vidět zprávy mých nedávno objevených sourozenců v Kristu z Keni. Tam je 
zjevná potřeba finanční pomoci. Toto bude potřeba nějak začít řešit. Získávat peníze pro lidi, kteří 
je potřebují.

Konkrétně se jedná o lidi s profilem Mary Mosomi (Kids hope) a Evangliste Brian Ogaro (Octopizzo).

V 19:00 mi začíná poslední setkání v týdnu stižení v kapli Cesty života. Budu muset pomalu vyrazit.

Je 8.10.2023 14:26. Včera jsem se před spaním koukal na YouTube 
zprávy z Izraele. Vypukl tam silný konflikt. Vzpomněl jsem si na 
Ježíšův výrok o otřesné ohavnosti. Je to v knize Matouš kapitola 24 od 
verše 15 a dále. Tou ohavností je asi míněno něco, co souvisí s 
modlářstvím.

Pak jsem šel spát a co se nestalo. Brzo ráno jsem se vzbudil s bolestí v 
pravém oku. To se mi snad nestalo, že by bolest v oku mě probudila. 
Kdysi jsem se do tohoto oka rýpnul ostrým koncem trávy a nebo nějaké 
větve už nevím. Včera mě probudila bolest pravého oka. Myslel jsem si,
že je to otlačené snad z polštáře. Jdu se podívat k zrcadlu a oko celé 
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zarudlé. To nebylo otlačené. To byl nějaký duchovní útok snad či co. Ta bolest vycházela zevnitř oka a ne z 
povrchu. Bál jsem se, že na to oko snad oslepnu a budu nějaký jednooký falešný prorok. Pak jsem se 
rozpomněl na modlitbu za Ondru Kříže. Za uzdravení toho jeho zraku. Možná to byl nějaký druh vykoupení 
někoho jiného cestou bolesti. Rebeka Brown také svědčila, že proti ní šla také silná armáda démonů.

Na straně 45 je uveden Pavel Novotný v čase 8:14 a pak Ondra Kříž v čase 9:35. U obou těchto lidí byla 
dlouhá přestávka, protože oba tito lidé byly modlitebně nároční. U Pavla Novotného jsem vnímal energii 
trestu a u Ondry Kříže energii uzdravení. Dnes po osmé hodině ranní se vzbudím a oko už bylo dobré. 
Kouknu do zrcadla a oko úplně vpořádku.

Každopádně včera jsem se po dlouhé době setkal z lidmi od Apoštolské Církve z Budějovic. Naposledy jsem
je viděl snad při nějaké akci v Horké vaně, kde bylo možné setkat se s židy z odvětví, kteří se hlásí k Tóře. 
No a Jarda Křešnička se zase zná s židy, kteří jsou od zednářů. Já v tom vnímám, že je potřeba tyto lidi 
přivádět ke Kristu. Bezpečí není jít do Jeruzaléma, ale přiblížit se ke Kristu v srdci. Vídat se a pomáhat 
lidem, kteří jsou v Kristu. Tedy schovat se do hor.

Já jsem psal na straně 14 o požehnání, které mohu seslat lidem, kteří mi finančně pomohou. Tak zatím to byl 
jen investor Pavel a lidé z rodiny, ale to takto nemá být.

Mezi židy je spousta bohatých lidí, jak je možné, že mi doposud nikdo z nich finančně nijak nepomohl? Na 
minulé straně jsou lidé z Kristovo těla, kteří žádají o finanční pomoc. Pro sirotky a podobně.

Já dnes v církvi Milost nic nepřispěl. Jak můžu dávat peníze z toho, co beru jako dluh? To už je asi čtvrtá 
sobota, kdy jsem stále aktivní a jsem hodně aktivní i v jiné dny v čištění lidí od zlých sil. Jak je možné, že na 
mém účtu se to neprojevuje?

Pastor Vladimír Kocman dnes zmínil předsedu svazu účetních Martina Petra. A zmínil se, že s ním bude zítra
jednat. V 11:18 jsem tohoto člověka osvobodil od zlých sil v autoritě Ježíše Krista.

Je 9.10.2023 9:24. Jaroslav Hansal nasdílel v sobotu 
příspěvek, že se mu zdá, jako kdyby byl prokletý. 
Jarda Hansal je majitel softwarové firmy, kde můj 
brácha dělá obchodního ředitele. Mě momentálně 
přichází k němu informace, že muže být osvobozen, 
ale měl by mi prvně poslat nějaký finanční příspěvek.

Zajímavé je, že v té firmě, kde můj brácha pracuje, tak
dělá i vlastní syn mého nevlastního taťky a dcera 
ženy, která je teď taťky manželka. Také vím, že 
působí a nebo působil mezi Piráty a zná se Zuzkou 
Kudláčkovou a Honzou Hošnou.

Další osvobození lidé v autoritě Ježíše Krista:

Prvně ty veřejně známější.

V pátek 6.10. v 19:48 Petr Kohlíček. Bývalý kolega z Infinity Systems v dobách cca od roku 2011 do 2013. 
Dělal kostelníka v kostele Církve československé husitské na Palačáku. Nedokážu ho teď zkontaktovat.

V sobotu 7.10. v 8:03 Richard Šrámek ze Svobodného domova.

V 18:29 Jakub Shon (s přehlasovaným o) a Vlastimil Dřinek z tohoto příspěvku. Jakuba si pamatuji, jak 
pracoval s Václavem Vorlem v Kulatém Stole ČR.
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V 18:38 Strakoničák a v 18:42 jeho přítelkyně. Strakoničák je známý asi jen z mého příběhu. Je to 
zaměstnanec Styraxu ve strakonické pobočce.

V 19:20 YouTuber, co si říká Starej fotr.

V 19:58 americký zpěvák Phil Collins.

V 20:20 budějovický zpěvák Roman Krauskopf.

V 21:26 YouTuber Michal Shark.

V neděli 8.10. v 18:54 ministryně obrany Jana Černochová.

V 20:01 americký pastor Mark Zechin.

V 20:08 pastor z Církve živého Boha. Dnes od 18:00 mi Bratr Milan s ním možná sjedná online setkání. 
Mají pravidelná online setkání pondělky od 18:00. Tak to krásně navazuje na online setkání Connectu od 
19:30.

Dnes 9.10. v 5:30 Martin z Čajového ateliéru.

V 9:06 nějaký kazatel Církve Bratrské s příjmením Ondráš. Zahlédl jsem záznam jeho kázání v MP3 na 
jejich stránkách.

V 9:15 dostihový jezdec Váňa.

V 10:39 David Novák z Církve Bratrské. Asi pastor.

Ještě v sobotu 7.10. to byly vlastně v 17:43 Viktor Láznička a v 17:45 Martin Baťka.

Dnes 9.10. ještě v 10:52 Jana Peterková z Televize Natura.

Dále dnes v 12:55 Pavel Hlávka ze Svobodného vysílače.

Teď seznam lidí, kteří podle mě nepůsobí na veřejnosti a nebo ne 
tolik:

Pátek 6.10.:

V 12:01 personál cukrárny Sluníčko na sídlišti Máj. Viděl jsem 
tam u pokladny starší paní s kudrnatými krátkými vlasy. Celkem 

vysoká.

V 18:47 lidé s kočárkem v parku. To bylo asi cestou na zastávku, když jsem jel na páteční událost týdnu 
ztišení.

V 21:47 hned za cukrárnou Sluníčko ve směru od lesa po levé straně druhé patro a prostřední z trojice 
balkónů. Nějací chlápci tam dělali drobet hluk.

Sobota 7.10.:

V 8:52 lidé v MHD autobusu číslo 3. Seděli úplně vzádu. Asi 5 lidí. Jel jsem na National Revival Camp do 
církve Hope v Krajinské 17.

V 10:47 člověk s profilem MD Shanto Islam na Facebooku výše.

V 12:00 náměstí se Samsonovo kašnou. Řekl bych že šlo o přípravu na evangelizaci, která se ten den měla 
konat v rámci National Revival Camp.
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V 12:15 blonďák s brýlemi před monetou u Polikliniky sever.

V 12:26 lavička u parku, kde šel starší člověk s kšiltovkou. Park vedle parkoviště u 
restaurace Pub.

V 12:34 dva muži na zastávce u Zelené ratolesti. Ten jeden byl vysoký a statný. Od 
někud ho znám, ale nedovedu si vzpomenout odkud.

V 12:48 pošťák u průchodu. To byl asi panelákový průchod nedaleko zastávky 
Jaroslava Bendy. Procházím jím celkem často, když jdu k mamce do jejího bytu, 
který používám jako kancelář, když tam mamka není.

V 15:16 řešil jsem nějakou energii trestu. To bylo na okno s občerstvením naproti 
Monetě u Polikliniky sever. Dal jsem si u nich občerstvení, ale přišlo mi to nějak 
předražené. Oni mě okradli. Prodali mi jídlo, které bylo v minimální ceně 149 Kč, za 
kterou to dováží Foodora. Protože jim to tam zbylo, tak mi to prodali předraženě o 

nějakých myslím 80 Kč víc. Tak že jsem vynuceně zasponzoroval Foodoru. To jsem zjistil, až když jsem se 
koukal na ceny na webu. Tak že personál byl v 15:18 osvobozen, ale prošla tam před tím i nějaká energie 
trestu.

V 17:37 žena s Facebook profilem Vanesa Rubber Art.

V 18:33 Erik Konečný. Přispěvatel do FB příspěvku na straně 52 od Jakuba Shona (s přehlasovaným o).

V 19:18 zrzovlasá žena na obrázku výše.

V 19:41 Jana Feitlova. Už nevím, zda profil z FB a nebo někde na Telegramu.

V 19:42 Martin Maroušek. Kamarád z čajovny.

V 21:03 Rómeo z komunity LPGTI turbo-mínus. Zahlédl jsem toto video na Facebooku. Muž s pankáčem, 
instalatérskými těsnícími vložkami v nose, hadicí od vysavače kolem krku a kolíkem na věšení v uchu. Takto
nějak bych ho asi popsal, ale možná to není úplně přesné.

V 21:23 Dušan Štrausa a slovenský politik Robert Fico. Tam bylo ale působení energie velmi mírné.

V 22:02 Jana Bodnárová ze Svobodného domova.

Neděle 8.10.:

V 9:39 kamarád ze skupinky Ondry Kříže s přezdívkou Fesor.

V 9:46 dva asi Ukrajinci sedící na lavičce kousek od lesa na 
sídlišti Máj. To bylo ale jen mírné ťuknutí energie. Z toho 

usuzuji, že to byl jen signál, že jsou určení někomu jinému. Nemohu zasahovat do práce, která je určená 
jiným lidem a tak tedy i v jiný čas.

V 10:50 dcera pastora Vladimíra Kocmana ve sboru.

V 12:17 v přízemí paneláku, kde bydlím. Byl tam s nějakými asi stěhováky jeden známý, co se s ním vídám 
se skupinkou spolužáků ze základky, kde je i investor Pavel. Je to bývalý kolega jiného Pavla z té samé třídy,
který pracuje v nemocnici.

V 17:35 Vojta Brožka. Kolega z Infinity Systems z období cca 2011 – 2013.

V 18:37 Robin z E-koruny.
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V 19:30 Jana P. ze Změna systému a fungování světa na Telegramu.

V 18:31 Lubomír Schmida ze Změna systému a fungování světa na Telegramu.

V 21:48 dvě dívky na lavicče podél řeky Vltavy. Nedaleko Dlouhého mostu.

A závěr neděle. Šel jsem v noci po lávce směřující k zastávce Vltava střed. Už jsem byl na sestupu z lávky a 
najednou za mnou šel někdo vydávajíce podivné zvuky. Nevím, jestli nějaký migrant či co. Asi to byl nějaký 
mladší muž. Hlídal jsem si záda, ale byl docela o kus daleko. Když bylo dokončeno přenášení energie, ztratil 
se někam za roh paneláku.

Pondělí 9.10. (dnes):

V 9:12 bratr osvobozeného člověka ze strany 46 v čase 16:22. Je to brácha kolegy mojí mamky a zároveň 
chodíval na karate s mým bráchou. Mamka říkala, že ti bráchové nemají spolu moc dobré vztahy, tak třeba se
to už zlepší.

V 9:18 Fakhar Shan. Člověk asi z Indie, co mi navrhl přátelství na Facebooku.

V 10:18 žena pastora Marka Zechina.

Dnes někdy asi po jedenácté odpolední Karel Čapek. Je to bratr z církve Milost. Má teď někdy jet do Izraele.

V 12:09 Danulka. Pracuje ve firmě s mým bráchou. Je to vlastní dcera ženy mého nevlastního otce z třetího 
manželství.

V 12:13 Bobo. Je to vlastní syn mého nevlastního otce z prvního manželství.

V 12:16 Houba. Můj bývalý spolužák z VOŠ (přezdívka).

V 12:18 Bláža. Můj bývalý spolužák z VOŠ (přezdívka).

V 12:20 Sámer. Můj bývalý spolužák z VOŠ (přezdívka).

V 14:07 Magdalena Vlášková. Kamarádka z čajovny. Jeden čas tam i pracovala.

V 14:08 Aleš Rojík. Přítel Magdaleny Vláškové.

V 14:09 Katka z čajovny. Černovláska, co pracuje v prodejně. Bývalá žena Martina.

V 14:10 Andrea. Kamarádka z čajovny.

V 14:16 Zakaria Sere. Člověk, co mi navrhl přátelství na Facebooku.

V 15:12 manžel Jarky, do které jsem byl zamilovaný po VOŠce.

V 15:58 Lea. Známá z čajovny.

Je 10.10.2023 13:21. V pátek jsem šel na týden 
ztišení v Cestě života a cestou jsem se modlil za
havránka, co seděl na lampě před panelákem, 
kde bydlí Honza Janoud. Vzpomněl jsem si na 
Jarku Havránkovou, která je v erbu na první 
stránce vpravo dole. U ní mi nepřišla žádná 
energie k přeposlání (tedy zatím). Ten havránek 
mi také připomněl nedávnou sebevraždu mého 
vlastního otce. Vlastně jsme na tom s Honzou 
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Janoudem podobně. On přišel o ženu a já o vlastního otce. Zrovna ten den v pátek na týdnu ztišení ke mně 
promluvil Bůh skrze jednu sestru z Cesty života. Ta sestra vyprávěla svůj příběh a vyprávěla ho všem, ale mě
se to dotklo. Ona řekla něco, co mi jednou pověděl Honza Janoud a to už je nějaká doba ode dneška, ale i 
celkem velká doba od toho incidentu před cca 14cti lety, o kterém jsem psal na straně 33. To, co mi pověděl 
Honza Janoud je napsáno v 13. díle na straně 120 v třetím odstavci. On, aby zkusil namotivovat jeho ženu 
skončit s alkoholem, tak před ní předstíral, že je alkoholik. Tím jí ukazoval, jaká ona je a tak jí to vlastně 
znechucoval. Honza mi tehdy ale řekl ještě jednu věc a to je to, v čem jsem se tehdy mýlil. No já mu v tom 
psaní radil, ať svou ženu opustí, aby ho nevykořisťovala. To bylo míněno dočasně a ne napořád. Když člověk
někoho ztratí, pak si toho dovede více vážit. No a právě toto ke mně Bůh v Cestě života v pátek promluvil 
skrze jednu sestru, která to ale neříkala konkrétně mě. Povídala svůj příběh všem. Povídala o tom, že měla 
těžké časy v rodině, ale řešení nebylo opustit členy své rodiny. Můj vlastní otec také byl zasažen alkoholem a
těžce to začalo jít s ním z kopce, když si nastěhoval do svého bytu jednu bezdomovkyni, která údajně pila 
ještě víc než on. No ale on se nám o tom vůbec nezmínil. To bylo cca od prosince minulého roku. On se 
naopak před tím tvářil, že je spokojený ve svém životě, který vede. Já u něj byl myslím někdy kolem léta 
minulého roku a nemohl jsem to tam v tom silně nehygienickém prostředí vydržet, tak jsem mu navrhl, že se 
s ním rád sejdu, ale raději někde v hospodě. Neměl jsem problémy zajít s ním do hospody a byly jsme 
domluvení, že se sejdeme koncem roku, ale on byl tou dobou už asi v nějakém silném démonickém vlivu. On
se na to setkání se mnou vykašlal a byl s kamarády. Nikdo z rodiny nevěděl, že tam má nějakou 
bezdomovkyni. No a to je právě to, co podle mě lidi hodně zabijí. Podle mě je to přetvářka. Kdyby se 
nepřetvařoval a byl více sdílný, tak by nás to vtáhlo k němu a snažili by jsme se mu pomoci. Když můj otec 
spáchal sebevraždu, napsal jsem to do 13. dílu. Sdílel jsem se s tím i když jsem to považoval i jako nějaké 
selhání rodiny. Člověk nemá zakrývat hanbu, ale měl by jí přijmout. Když se naučíme přijímat hanbu, 
namotivuje nás to jednat tak, abychom se vůbec žádné hanby bát nemuseli. Pokud dáme najevo ostatním své 
problémy, tak ostatní mohou zasáhnout a poučit nás, co děláme špatně. Musíme se ale umět bránit i lidem, co
nás lživě obviňují z něčeho, co vůbec není pravda. Musíme to umět odolávat těmto vlivům. Musíme v tomto 
sílit a také je třeba umět říct ostatním „Kdo je bez viny, ať hodí první kamenem.“.

Můj vlastní otec byl někdy myslím v létě i u mojí mamky v bytě, ale ta tu má tak lesklou čistou podlahu, že jí
říkal, ať na té podlaze neuklouzne a nezlomí si nohu. Pak jí říkal, že ona by ho tam nesnesla. Prostě to uznal, 
že jsou mezi námi obrovské rozdíly. Já jsem mu nabízel několikrát chlordioxid na problémy se závislostí na 
alkoholu a nemocemi a i mamka mu to nabízela, ale on jako kdyby nás vůbec nevnímal.

My jsme mu nedokázali pomoci. Lidi jsou oddělení od sebe a přetvářka tomu silně napomáhá.

Dobrá zpráva je ale ta, že dnes jsem šel do pracovny a vzal jsem to přes obchod Norma. No a koho jsem 
nepotkal. Po tak dlouhé době jsem narazil na Honzu Janouda! Mohlo být tak čtvrt na jednu, když šel do 
obchodu, tak jsem šel s ním a povídali jsme si. Povídal, že mu poslední dobou bylo zle, ale už se mu ulevuje.
To mi psal včera i bratránek z Počátek, který je od katolíků, že je mu už asi dva týdny špatně, tak jsem se za 
něj ještě extra pomodlil. Cítil jsem, jak se něco špatného dotklo mých průdušek, ale přestalo to celkem 
rychle. Tak že Honzovi Janoudovi se ulevuje. Povídal, že už je to na dobré cestě a přichází mu do toho 
světlo. Doprovodil jsem ho a pomohl mu s nákupem. Byl rád, že mě potkal. Už je v důchodu. Povídal jsem 
mu o Connectu a o tom co teď dělám. Povídal mi, že on také dříve uzdravoval lidi a povídal jim že je to ve 
jménu Ježíše Krista, ale on v ten moment nevycítil, že to dělá z vlastní vůle a ne z Kristovi a to byl problém. 
Léčil lidi, u kterých si to Kristus v ten moment nepřál. Já jsem mu říkal, že osvobozuji lidi od démonských 
sil, ale dělám to vzdáleně. On mi říkal, že je dobré tam mít osobní kontakt. Tak jsem mu řekl, že píši příběh a
ten osobní kontakt s lidmi utvářím tím psaním, ve kterém jsou různé reálné postavy. On mi řekl, že to je 
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hezká věc. Také se zmínil o léčitelích, co hromadně poráží lidi Duchem Svatým. Já jsem mu řekl, že právě v 
těchto případech mám obavy, že to může být démonské působení. Pozval jsem Honzu do Connectu, ale s 
telefonním číslem byl opatrný. Povídal mi, že to co se stalo před 14cti lety v té jeho skupince bylo tak silné, 
že se mě od té doby celkem bojí. Telefon mi nedal, ale hlavní je, že je ve spojení se Sestrou Luckou. Třeba 
po dnešním setkání se mě už tak bát nebude.

A dnes v 13:53 jsem v autoritě Ježíše Krista osvobodil Gabrielu číslo 2. Je to ta bezdomovkyně, která bydlela
u mého vlastního otce. Nízká blondýnka s delšími vlasy. Celkem drobná a prý přebývá často v IGY Centru v 
Budějovicích. Policista Toman, který vyšetřoval případ smrti mého otce jí tam prý vídá.

Já mám nějak tušení, že by se měla dostat tato žena do Cesty života a stát se protaženou rukou církve pro 
bezdomovce.

Pokud si dobře pamatuji, tak její celé jméno je Gabriela Skalíková.

Je 10.10.2023 16:26. Tak touto dobou se uskutečňuje den 
po dni v podstatě celkem 6 kulatých stolů, jak bych to 
pojmenoval v řeči lidí z E-koruny. To je senzace vidět, jak 
se kulaté stoly zavádějí do církví. V pátek to byl týden 
ztišení v Cestě života, v sobotu setkání lidí Connectu v 
kapli církve Hope v Budějovicích. Neděle sbor Milosti. 
Tam to kulatý stůl připomínalo zatím nejméně, ale mělo to 

mírné prvky kulatého stolu. V pondělí online setkání Connectu. Tak to byl asi nejvíce kulatý stůl v církvi, co 
si pamatuji a bylo to včera velmi přínosné.

Dnes je online setkání otevřené pro veřejnost od půl osmé a to se skupinou Žijeme s radostí a E-koruny. Zde 
je Jitsi Meet odkaz pro případné zájemce:

https://meet.jit.si/ZsR_utery_19.30-21.00hod

Nějakou dobu jsem na úterních setkání nebyl, ale Mirek Seko a jiní lidé z E-koruny byly osvobozeni, tak 
uvidíme.

No a zítra je hlavní kulatý stůl E-koruny od 20:00.

Zde jsou nějaké postřehy k setkáním:

1) Páteční setkání při týdnu ztišení v Cestě života: To se konalo v pátek 6.10.2023 od 19:00. Tak já se obával 
zase nějakého okultismu, ale ono to tam bylo tentokrát úplně v pohodě a super rodinná atmosféra. Bylo tam 
hodně lidí. Mnohem více, než v těch předchozích dnech. Cítil jsem tam duchovní čistotu. Nebylo to jako ve 
středu, kdy jsem to tam pročišťoval v autoritě Ježíše Krista. Cítil jsem, že je tam v pátek opravdu čisto. Prvně
se hrály chvály, ale bylo to opravdu silně nahlas a dlouho. To mi nevadilo, protože ta melodie byla složená 
pěkně. No a pak přišlo ztišení. To je v principu něco jako kulatý stůl. S židlemi se nic nedělá. Nedávají se do 
kroužku, ale pastor není ve předu. Ve předu není nikdo a v tichosti se čeká, koho co napadne, že by měl 
přednést. Je tam chvilka ticha a začínají se zvedat lidé jeden po druhým a jdou dopředu. Povídají své příběhy
a tím se Bůh může dotýkat ostatních. Mě se tam také něco dotklo, jak jsem psal. Vzpomněl jsem si tou dobou
i na Petra Kohlíčka z Církve československé husitské na Palačáku. Po ztišení za mnou ještě přišel Bratr 
Milan s tím, že zjistil, že Církev živého Boha mají pondělky od 18:00 také online setkání. Tak že týden 
ztišení v Cestě života byl super pokud jde o pátek.

2) Sobotní setkání Connectu u církve Hope: V církvi Hope v Krajinské 17 jsem byl v sobotu poprvé. Špatně 
se to tam hledá. Je to za zakódovanými dveřmi. Jedna sestra tam zrovna přišla, tak mě pustila dovnitř. Prvně 
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se začalo chválou a pak následovala zase chvilka ztišení, aby lidé mohly vyprávět své příběhy. Myslím, že 
tam sdíleli příběhy celkem tří lidé a já byl jedním z nich. Byl jsem tam poprvé, tak jsem se i představil a 
pověděl příběh, že jsem v pondělí viděl ráno na ulici jednu paní cestou do bytu, který používám jako 
pracovnu. Nepovídal jsem, čí je to byt a že není můj. Nabyl jsem přesvědčení, že v ní mám svázat zlé síly v 
autoritě Ježíše Krista. Potom v úterý jsem jí potkal na vernisáži na radnici a zjistil jsem, že to je přítelkyně 
mého nevlastního bratrance (dá-li se to tak říct). Tak z toho jsem tam také vyhnal zlé síly. Ptal jsem se jí před
ním, zda jsme se neviděli den před tím ráno na ulici a ona nevěděla. Můj nevlastní bratranec na to koukal 
drobet naštvaně, mi přišlo v ten moment, že se jí tak vyptávám. Ptal jsem se jich, zda se nechtějí v neděli 
sejít v církvi Milost na sídlišti Šumava a přišlo mi, že ona to zvažuje, ale on to odmítal. No a co se nestane. V
sobotu ráno ty dva vidím, jak za mnou spěchají, když stojím na zastávce. To jsem byl na cestě do té církve 
Hope. Nevlastní bratranec se mě ptal, jak že se jmenuje to místo, kam jsem jim navrhoval přijít? Seděli jsme 
vzádu v autobuse a kolem nás bylo cca 5 lidí, tak jsem v nich také svázal zlé síly (není potřeba nahlas nic 
říkat a jen se v duchu za to pomodlit, ale musí člověk cítit jistotu, že to má opravdu udělat). O tom jsem psal 
na straně 53 v čase 8:52. Aby to tam zaznělo i před lidmi v autobuse, tak jsem jim zopakoval to místo, že je 
to nad Billou církev Milost na sídlišti Šumava. Třeba těm lidem z autobusu přijde někdy vnuknutí, že se tam 
mají jít podívat.

Toto jsem tam posdílel a lidem se to celkem líbilo. Jeden bratr z connectu za mnou později dokonce přišel a 
ptal se mě na to. Tvrdil, že ho to zaujalo. Po mě vyprávěl příběh jeden bratr. Už nevím co přesně to bylo, ale 
vnímal jsem, jak se do dotklo Bratra Milana, který seděl hned napravo ode mě. Mělo to na něj ten správný 
motivující účinek, jak mi potom povídal.

Myslím, že hned potom následovalo léčení lidí. Byli předvedeni dopředu tří nemocní lidé. Nebylo řečeno co 
přesně jim je. Byli jsme vyzváni, ať se za ně modlíme a ať dáme ruce vzhůru. Já jsem se modlil pro jistotu za
celkově všechny přítomné. Bylo tam celkem cítit, že mnou něco prochází. No a k čemu tam došlo. Bratr 
Milan mi položil ruku na rameno a povídal něco ve svém nesrozumitelném jazyce, který získal. Povídal mi, 
že cítí, že to má udělat. Já jsem ale v ten moment vnímal, že z něj na mě jde něco, co se mě pokouší naopak 
oddalovat od Boha. On to měl udělat asi jen proto, abych o tom napsal. Podobně jako to bylo na straně 36, 
kde jsem psal, že Bratr Milan šťouchá rukou ostatní do ramen a nabádal ostatní k modlení se za nesmysl. No 
já se vlastně Martina v čajovně také dotkl rukou ramene a přišlo mi tou dobou, že na mě byl navěšený nějaký
démon, kterého jsem získal v Cestě života ten den z jedné ženy. Cítil jsem se nějak nesvůj a Martin byl 
neuvěřitelně arogantní. Jako když mě něco v něm chce vyprovokovat k tomu, abych ho chytil za to rameno.

Pak se tam jeden pastor jménem Filip Mazúr také dotýkal těch tří nemocných a jak na ně hlasitě pokřikoval, 
až mi přišlo, že se mohou ti lidé leknout a něco zlého do nich může naskočit tím dotykem. Tedy za 
předpokladu, že v něm jsou démoni.

Filip Mazúr tam nabízel, že umí sehnat finanční podporu pro sirotky a že ho případně můžeme kontaktovat. 
Tak to mě zaujalo. Dal jsem tip člověku Evangliste Brian Ogaro, který má na straně 51 příspěvek napravo. 

Dal jsem mu tip na web https://www.podlalasky.sk/ který reprezentuje organizaci „POZNAJÚ VÁS 

PODĽA LÁSKY“, ve které působí Filip Mazúr. To je zajímavé, že Jirka Mazur má hodně podobné příjmení 
a ten se zabývá financemi. Dokonce mi přišlo v ten moment, že mají oba podobné rysy ve tváři.

Další člověk ze strany 51 je Mary Mosomi (Kids hope), se kterou máme na Facebooku společného přítele 

Bratra Milana. I té jsem pověděl o webu https://www.podlalasky.sk/ a nabídce Filipa Mazúra, ale podle mě 
žena za tím profilem je má vyvolená láska Gabriela. Nebo se minimálně přihlašuje za ní. Tu planetu Zemi se 
srdíčkem nad ní Gabriela měla také kdysi na svém profilu. Třeba chce, abych jí podle toho poznal. Gabriela 
je tedy v kontaktu s Bratrem Milanem ať už to ví a nebo ne a to je jakási spojnice do Connectu, kteří jsou 
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podle mě propojení s Chasidskými židy skrze Apoštolskou církev. Gabriela se také zná přes nějakou paní 
Veroniku s Jardou Křešničkou a ten je zase propojený se zednáři, kteří také vyznávají jistým způsobem 
judaismus na vyšších úrovních zasvěcení. Možná se Gabriela stane nějakým mým spojovacím článkem a 
organizátorkou financí pro světy tajných organizací. Ona dokonce pracuje i na finančním úřadu. Práce s 
financemi je její profese. Nakonec možná zjistím, že mám nedostatek financí jen pro to, že doposud nemám 
ženu, která by mi je dovedla zorganizovat.

Já jsem před dvanáctou hodinou odešel. Cítil jsem potřebu jít něco řešit do města a nevěděl jsem ještě kam. 
Jen jsem cítil, že mám odejít. U východu z Krajinské 17 jsem se rozhodl, zda půjdu do čajovny nalevo a 
nebo směrem na náměstí napravo. Přišla my myšlenka, že nemám teď čajovnu řešit. Že do čajovny mě má 
přivést nějaký prostředník. Prostředník buďto od lidí z církve a nebo od známých z čajovny. Martin byl 
osvobozen od démonických sil už podruhé podle záznamů na straně 53 v 5:30 a před tím to bylo na straně 16
v článku o dózičce. Tak že jsem šel na náměstí udělat přípravu na evangelizaci a Bratr Milan tam měl později
ten den úspěch, tak měl z toho radost.

3) Neděle ve sboru Milost: V neděli ráno jsme byli domluvení, že se sejdeme s nevlastním bratrancem a jeho 
přítelkyní před vstupem do budovy. Přijdu tam zhruba v těch tři čtvrtě na deset a nevidím je tam. Tak mu 
volám, kde je najdu. On mi říká, že jsou u Billy, ale u Mariánského náměstí a že to tam nemohou najít. Tam 
došlo k nedorozumění. Tak jsem to upřesnil, že je to Billa u náměstí na sídlišti Šumava. Domluvili jsme se, 
že jim půjdu naproti k zastávce Václava Talicha a doprovodím je tam. To byl dobrý nápad z jejich strany sejít
se dříve a i tak jsme dorazili asi o 5 minut pozdě. Pastor Vladimír Kocman i Sestra Lucka se s nimi přivítaly 
a i se mnou.

Prvně začali chvály a pak měl připravené vyprávění bratr Karel Čapek o Izraeli a o tom, co se tam teď děje. 
Já jsem tam čekal, že bude ještě prostor pro ostatní, co by chtěli něco říct, ale pak na to navázal kázáním už 
pastor Vladimír. Já se na to na konci Vladimíra ptal, že jsem čekal, že bude ještě prostor projevit se ostatním 
a on mi to upřesnil, jak to funguje. Ten prostor pro ostatní tam je, ale musí se to nahlásit předem, aby se dal 
zorganizovat čas. To nevnímám úplně jako ideální přístup. Bratr Karel plánoval brzkou cestu do Izraele a 
kdo ví, třeba by mu Bůh ještě skrze někoho chtěl něco říct v nějakém příběhu. Ten člověk, co by pověděl 
svůj příběh by ale netušil, že v tom bude nějaká informace, kterou chce Bůh pro bratra Karla předat. Tam ten 
prostor pro ztišení určitě byl, protože pastor Vladimír stejně povídal věci, které křesťané dobře znají a to o 
učednících, křtech a podobně. Navíc když tyto věci popisoval, stejně můj nevlastní bratranec se svojí 
přítelkyní už myslím byl pryč. Pokud tam nebyl nikdo jiný nový, asi to nemělo stejně efekt o tom mluvit. 
Nevlastního bratrance jsem včera večer 10.10. potkal a ptal se ho, zda se mu tam líbilo a zda plánují přijít 
příště. On mi povídal, že to nemají v plánu, ale na důvod jsem se ho zatím neptal. Nebyl na to moc čas, ale 
chci se ho na to někdy zeptat, jaký z toho měl přesně dojem z té první návštěvy sboru.

Pak po kázání se přešlo ještě do klubovny. Tam už ale neprobíhala diskuse, ale byly tam jen hloučky. Na tom
není nic špatného, když se lidé baví v hloučcích, ale pochopitelně jedna skupinka neví nic o tom, o čem se 
baví druhá skupinka. Tam neprobíhá sdílení informací v plnosti, jako když je to diskuse a nebo ta ztišovací 
sálová akce.

Pak tam ještě pastor při kázání, jako kdyby, narazil na mé aktivity. A nevím, jak moc to bylo myšlené 
upřímně. Asi to byl možná jen test, jak na to budu reagovat a já se na to jen pousmál a nereagoval nijak. 
Povídal něco o tom, že mi kdysi nevěřil v těch mých evangelizačních aktivitách v psaní a nakonec to završil 
tím, že stejně měl nakonec pravdu, že to nikam nevede. Podle mě tomu co řekl on sám nevěří a chápe, že ta 
má aktivita má velký smysl pro oslavení Božího jména. Zmiňoval tam něco o nevěstce a že má vzniknout. 
Babylonská nevěstka ta nemůže vzniknout, protože ta už tu dávno je. Je to všechen okultismus a duchovní 
smilstvo v církvích, které je potřeba opustit. Boží lid z těchto praktik musí vyjít, jako kdysi opustil Egypt. To
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samozřejmě může způsobit hněv novodobého Faraona, protože přijde o otroky. To povede k tomu, že 
nevěstka se začne lépe organizovat a sjednocovat ve svých politickookultních oblastech.

4) Pondělní online setkání Connectu: Pondělní setkání Connectu už mi připomínalo normální klasický kulatý
stůl, který míváme na E-koruně. Obohacený navíc o modlení se za co kdo potřebuje. Tady bylo vidět, jak si 
lidé dovedou pomáhat. Když někdo s něčím přijde, že mu něco dělá problémy, tak jak ostatní na to jeden po 
druhém reagují a dodávají potřebné informace. To se mi hodně líbilo. Pak tam byla i chvilka ztišení a ostatní 
pak říkaly, co je napadalo. Sestra Lucka tam sdílela, že to zásadní Biblické tajemství je v Kristu. Dokázat se 
v srdci přiblížit Kristu. Pak ještě dodala, že bude církev, která bude mít spousta zázraků, ale to nebude ta 
správná cesta. S tím souhlasím. Když se někde okázale předvádí všelijaké zázraky, tak to poukazuje na 
magii, ohýbání fyzikálních zákonů a podobně. To může lidi zavádět a naopak v srdci odvádět od Krista. 
Když se v srdci člověk přiblíží Kristu, pak uzdravení přichází. Třeba to není hned ze dne na den, ale přichází.
Hlavně také přichází ty správné myšlenky a člověk je pak v pravdě.

Je 13.10.2023 11:50. Včera v 13:35 jsem poslal na 
email domino@cbudejovice.charita.cz zmínku o mojí 
mamce, že teď při práci nemá moc energii chodit do 
Domina a napsal jsem jim, že jsem na vernisáži byl a 
proběhlo tam nějaké svazování negativních sil v 
autoritě Ježíše Krista. Poslal jsem jim odkaz na můj 
dokument na stranu 46, kde o tom píši. Možná na to 
budou koukat udiveně. Každopádně krátce po tom, co 
jsem to odeslal, tak na mě přišla divná únava. Jako 
kdyby se mi někdo snažil vyrvat duši z těla a tělo 
ztrácelo sílu. Vyspal jsem se z toho a už je to dobré.

V neděli mi poslal strejda Fanouš mamky brácha nějaký dokument o soukromém životě Jana Wericha. Je to 
zde:

http://jkali.cz/data/docs/culture/Soukromy_zivot_Wericha.pdf

Zaujalo mě tam, co vše uměla jeho žena Zdena. Cituji ze strany 7 „Zdenka se brzy stala  nejen oporou svému
muži,  ale také celému  Osvobozenému divadlu.  Šila pro herce kostýmy,  prodávala vstupenky,  postupně se 
začala  zabývat i jeho reklamou a sháněním financí.  Werich o ní říkal,  že ekonomicky  řídila scénu.“.

Je uvedeno, že se zabývala reklamou a sháněním financí. To co někteří muži mají za ženy o tom si jiní 
mohou nechat asi jen zdát.

Mě se ve středu Dáša z E-koruny ptala, zda pojedu na setkání v Ráji. Já jí řekl, že asi ne že mi na cestování 
nějak schází peníze. Já mám peníze teď co mi půjčil brácha a to mě čekají poplatky. Včera jsem se koukal na
účet a mám tam nějakých cca 15 000 Kč. To nejsou vůbec žádné reprezentativní peníze navíc když je to 
vlastně z dluhu. Člověk nemůže nikde jezdit, když nemá pořádně na to prostředky. Mít trochu nějaké 
prostředky, asi bych jel za Honzou na Moravu, ubytoval se tam a zkusil trávit nějaký čas s ním.

Zrovna včera jsem viděl nějaký nasdílený příspěvek z nějakého československého kabalistického svazu či 
co. Tam jeden člověk, asi z kabaly, tvrdil že bohatí mají být bohatí a chudí mají být chudí. Když to to tak 
Bůh ustanovil, má to tak zůstat. No ale to není pravda. Mnoho bohatých lidí si vůbec neuvědomuje, že jsou 
předurčení k obětování šelmě. Bohatstvím ztrácí Boží ochranu. Ano mohou si bohatství nechat a nedělit se s 
ostatními, ale už nevědí, jakou cenu budou muset nakonec zaplatit. Toto okultní spolky už moc neprozrazují.
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Je 13.10.2023 14:33. Ježíš Kristus o
tom mluvil myslím v kázání na hoře,
že není možné sloužit Bohu a zároveň
bohatství. Tajné okultní organizace
mají vrstvy zasvěcení a ti na vrcholu
si uvědomují, že budou muset
obětovat lidi zapojené v nižších
úrovních. To je princip symbolu 
Urobora. Samožerství.

Teď ale k milejšímu tématu. Nalevo je
vidět mé chatování z minulého pátku s
osobou jménem Mary Mosomi. No a
napravo je vidět starší chat z minulého
roku dne 24.6.2022. To je chatování s
osobou jménem Evelína, která je na 
Telegramu ve skupině „Změna
systému a fungování světa“. Já jsem
tuto osobu pojmenoval v 13. díle
příběhu jako „Má rádkyně na vztah s
Gabrielou“. Podle mě to nebyl nikdo
jiný, než samotná Gabriela i když si
dala jiné jméno a profilový obrázek
dvou postav, kde jedna sedí smutně a 
druhá postava jí podává ruku. Ptal jsem se jí na pomoc se vztahem. Něco 
mi radila, jak je vidět ve zprávě. Nějak jsem nevěřil tomu, že mám chodit 
na koncerty a do kina tou dobou.

Zrovna včera mi volal Bratr Milan. Domluvili jsme se, že tuto neděli zajdu
k nim do sboru do Cesty života. Prý mě tam rádi uvidí.

Vespod pod zprávou napravo jsou dvě fotky Gabriely. Takto skutečně 
vypadá a na levé fotce má v profilu i planetku se srdíčkem.

Na mě zprávy od ní, když se takto neustále schovává, nemají moc dobré 
účinky na psychiku. Celkem mi to vadí. Lidé mají být buďto spolu a být k 
sobě upřímní a nebo spolu nemají být. Nemá být nic mezi tím žádná 
neupřímnost.
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Je 13.10.2023 18:11. Zde je další 
soupis osvobozování lidi v autoritě 
Ježíše Krista:

Pondělí 9.10.:

V 17:16 Karel. Spolužák z VOŠ. 
Zajímal se a nebo stále se zajímá o 
oblast tvorby webů.

V 17:27 Petr Chobot. Dálkový 
pátrač a jezdíval či jezdí do 
Amazonie.

V 18:12 František Masek. Zahlédl 
jsem ho na Facebooku. Společný 
přítel Bratra Milana.

V 18:17 pomoc modlitbou za 
uzdravení bratrance z Počátek.

V 18:24 Tomáš Jochim ze Svobodného domova.

V 18:40 žena ve videu ze Zeptej se Filipa. To je tento příspěvek.

V 19:05 Bauič. Přezdívka spolužáka z Hluboké nad Vltavou.

V 22:03 Mehboob Mehboob na Facebooku. Požádal mě o přátelství.

V 22:56 starší pán z písecké pobočky Unicornu. Pracoval i s kolegy z píseckého Styraxu. Zmiňoval jsem se o
něm někde v 13. díle v souvislosti se Strakoničákem, ale už nevím kde přesně.

Je 14.10.2023 21:57. Narazil jsem na 
zvláštní úkaz. Je to na Facebook
profilu ženy jménem Smith Janne.
Nemám jí přidanou v přátelích, ale
když otevřu její profil, tak vidím
celkem 3 aktualizace úvodních fotek.
První je ze dne 27.2. a je to obrázek 
mladé tmavovlásky s brýlemi. Pak další dva jsou ze dne 1.4. a je to 
podklad modré oblohy a její fotka a pod ní planeta Země se 
srdíčkem. Netuším, proč si dala mladou brýlatou tmavovlásku do 
profilu, když je blondýna.

Já jsem ve 13. díle na straně 81 dal 5 témat do mobilu, které mě 
zaujali a vybral jsem si to prostřední, kde je planeta Země s 
oblohou. Na straně 82 tam k tomu komentuji toto: „Má ve spodní 
části obrázku zakulacený povrch Země a nad ní malé srdíčko. 
Potom nad tím je vidět její nádherná, milá a usměvavá tvář. Až na 
horní straně obrázku jsou vidět mráčky. Gabriela má pro mě 
vepsané ve tváři znamení, že je to má Vyvolená.“

Žena s profilem Smith Janne dala reakci na Facebook nástěnku 
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Vanesa Rubber Art v tomto příspěvku. Asi si někoho hledá. Reaguje tam dvoum můžům touto zprávou: 
„cool, you really sound like my perfect kind of search...I am willing to know if you are ready to be my sub 
and i will be your Mistress who will use you for anything at anytime…“

Překlad její reakce do češtiny je: „super, opravdu zníš jako můj dokonalý druh hledání...jsem ochoten vědět, 
jestli jsi připravený být mým subíkem a já budu tvou Paní, která tě kdykoliv a na cokoli využije...“

Docela mě to pobavilo a podle reakcí asi i ostatní. Zamyslel jsem se nad tím, jak by to mohlo fungovat ve 
vztahu Gabriely se mnou. Připadá mi, že se mě neustále snažila dostat pod všelijakými profily do nějakých 
Bitcoin machinací a já to stále a stále odmítal. Co se týče rozporů s mými zásadami, nenechám se do ničeho 
manipulovat, ale to zase neznamená, proč bych jí jinak nemohl poslouchat. Když bude něco potřebovat, 
všechny věci třeba neudělám hned, ale mohu si je naplánovat.

A dobrá zpráva pro Gabrielu. Včera v 20:43 jsem v autoritě Ježíše Krista osvobodil jejího syna ze zlých 
vlivů.

Soupis osvobozování z úterka 10.10.:

Brzo ráno kamarád z čajovny přezdívaný Oslík. Je to přítel Andrey.

Brzo ráno bývalá žena strejdy Fanouše. Má s ní mé dva bratrance.

Brzo ráno Alena sestra Boba. Je to dcera mého nevlastního taťky z prvního manželství. Bobo, Danulka a můj
brácha pracují ve stejné firmě.

Brzo ráno třetí žena mého nevlastního taťky.

Brzo ráno jsem si vzpomněl na postavu z 13. dílu jménem učitel mapy vědomí. Tak na toho jsem si jen 
vzpomněl a nic tam neproběhlo. Tak že on jako křesťan žijící mimo církve je v pohodě. Dokonce jsem se s 
ním potkal i ten den na kulatém stole E-koruny. Také tam přišel po delší době.

V 13:12 paní Věra Jordánová. 5.10.2023 mi přišel z projektu Šance email s prosbou pomoci. Údajně má 
nějaké zdravotní problémy.

V 13:53 Gabriela Skalíková. O té už jsem informoval, že byla osvobozena na straně 57.

V 15:31 policista Toman, který vyšetřoval sebevraždu mého vlastního otce. Tak oprava záznamu na straně 54
v čase 12:48. Policista Toman mi připomněl řidiče z Pošty, kterého jsem potkal u průchodu, ale nebyl to 
panelákový průchod nedaleko zastávky Jaroslava Bendy, jak jsem psal. Byl to průchod pod silnicí mezi 
benzínkou Robin Oil a Billou.

V 16:07 Jarda. Spolužák ze základky, který dělá teď policistu.

V 16:08 Mirek. Bratr Jardy, který také dělá policistu, ale do třídy na základce jsem s ním nechodil.

V 18:59 Agnes Evans člověk s profilem na straně 62. Žádost o přátelství.

V 19:21 Agne Kouasi člověk s profilem na straně 62. Žádost o přátelství.

V 19:32 Jarmila z E-koruny.

V 19:51 Juraj Dankanin. Aktivista zmíněný na E-koruně.

V 20:07 Pavel Zítko. Aktivista zmíněný na E-koruně.
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V 20:08 Jana Peterková. Aktivistka zmíněná na E-koruně.

V 20:11 Petr Bohuš z Modrého jelena.

V 20:20 publicista z pořadu Vidlák na Rádiu Universum.

V 20:56 dva pánové u zmrzlinárny na Máji. Tam, jak je vodotrysk poblíž zastávky Jaroslava Bendy.

V 20:58 dvě ženy u cukrárny Sluníčko. Jedna Romka a starší menší paní.

Cca v 21:04 spadly klíče před vchodem do mého bytu. Nevím, kdo to byl, ale nebyl minut :D.

Někdy v noci Jaroslava z E-koruny.

Středa 11.10.:

V 10:57 moderátorka pořadu Cesty k sobě. Nevím její jméno, ale má blonďaté kratší kudrnaté vlasy.

V 11:10 Nicol Sýkorová člověk s profilem na straně 62. Žádost o přátelství.

V 11:12 František Vach. Kamarád z čajovny.

V 11:15 Pavla Kohoutová. Kamarádka z čajovny. V příběhu jsem jí pojmenoval jako masérku.

V 11:33 boxer Manny Pacquiao. Zahlédl jsem o něm na Facebooku nějaký příspěvek.

Někdy kolem poledne Karolína Janová člověk s profilem na straně 62. Žádost o přátelství.

V 13:46 Bohumír Bročko ze Svobodného domova.

V 14:17 malý chlapec, blonďatý, kratší vlasy a silnější postavy. Asi tak na půlce cesty mezi zastávkou 
Jaroslava Bendy a Normou.

V 14:21 starší muž nižší postavy u hřiště vedle ulice Jaroslava Bendy. Ve tváří připomínal herce Petera 
Stormare.

V 14:50 starší solidní pán z budějovické Svépomoci. Nevybavím si jméno. Vyšší postava a myslím šedivé 
kratší vlasy. Byl tam myslím tehdy, když jsem tam potkal Františka Kuklu. Něco málo jsem se s ním i bavil.

V 19:21 4 žádosti o přátelství na Facebooku. Nevím přesně. Asi Linet Obutu a horní tří lidé z prostředního 
sloupce na straně 62.

V 19:41 dvě blonďaté paní vedle hřiště u ulice Jaroslava Bendy.

V 20:02 Hanka z E-koruny. Na E-koruně Jirka Sapeta pouštěl nějaké video o bohyni Živě. Toto mi připadá 
jako nějaké duchovní smilstvo. Asi to není podle mě nejšťastnější spojovat s E-korunou něco takového. 
Celkově jsem tam vnímal ale jakousi nedůvěru k tomuto ze strany členů E-koruny. Lubomír poukazoval na 
rozhovor s Jirkou Sapetou, který jsem zmínil na straně 8.

V 20:11 Dáša Z. z E-koruny.

V 20:26 Pavla z E-koruny.

V 20:28 to byl plošný zásah na E-korunu (hlavní středečný kulatý stůl), protože jsem tam viděl i nějaká 
neznámá jména.

V 20:43 Jana Sochová ze státu Bohemia.

V 21:22 lidé v Čajírně a kafírně u kulatého stolu nahoře. 5 lidi. Zajímavá shoda. Já mám kulatý stůl E-kruny 
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a kousek vedle mě je fyzický kulatý stůl s lidmi.

V 22:03 Daniela Šenarová a Petr Robejšek.

V 22:47 paní u mostu na kole. To bylo na cyklostezce nedaleko „myší díry“ u sídliště Vltava. Myší díra je 
tunel pod silnicí nedaleko fitness Pouzar.

V 23:01 člověk jdoucí opodál za mnou na nové stezce mezi sídlištěm Vltava a Máj. Když jsem dokončil 
přenos energie, nějak se mi, nevím kam, ztratil.

Je 16.10.2023 5:12. Včera jsem šel pro změnu zase na nedělní 
setkání v Cestě života od 10:00. Měl jsem na to jen omezený 
čas, protože jsem byl domluvený s mamkou, že budu ve 12:00 
doma na oběd a přijde ke mě po delší době i brácha. Já jsem 
jim navrhoval, zda nechtějí jít do sboru se mnou a pak by jsme
šly na oběd, ale nechtělo se jim.

Ve sboru se zpívaly jako první chvály. Všiml jsem si, že Bratr 
Milan tam měl dcerky vedle sebe (podoba byla znát) a pak mi 
později říkal, že vzadu u počítače měl na starosti obsluhu i 
jeho synek. Tady jsou vidět ty rozdíly. Milanovi je 45 a má 3 
děti zatímco mě bude 39 a nemám ani jedno. Já vlastně v 
životě nikdy neměl ani žádnou lásku, ale něco zvláštního 
duchovního se v pátek a v sobotu večer stalo. O tom napíši 

později.

Po chválách měl pastor Petr Petrášek kázání. Utkvěli mi z toho jeho kázání dvě věci. Jedna tu jsem tu už 
někde asi i vícekrát zmiňoval a to je to, co říkával i Jan Werich. To je fakt, že silní jsou silní od toho, aby 
pomáhali slabým. Mají jim sloužit. Takový je Božský princip.

Druhá věc je něco, co jsem tady v psaní asi nikdy přímo nezmiňoval a nebo si to nepamatuji. Možná jen 
poslední dobou od setkání s pastorem Jaroslavem Křížem. Je to ale také důležité. Jedná se o to, že v církvi 
mají lidé různá obdarování. Aby mohla církev být zdravá a silná, musí si lidé těmi obdarováními vzájemně 
sloužit. Aby si mohly sloužit, tak se musí vídat.

No a to souvisí s tím, nad čím jsem přemýšlel cestou na zastávku. Já jsem potřeboval být doma v čas, ale 
opustil jsem sbor krátce před oficiálním koncem. Já měl pocit cestou na zastávku, že jsem si tam měl s 
někým ještě asi promluvit. K tomu nedošlo, ale vnímal jsem potřebu o tom zde napsat a poukázat na to, že ta 
možnost setkat se a předat si potřebné informace tu je v dalších dnech. No to je vlastně ta celistvost, o které 
mluvil Petr. Já jsem odešel dřív a zůstalo tam něco nedokončeno, ale to nevadí, protože dnes je od 19:30 
online setkání Connectu, zítra je setkání Žijeme s radostí a E-koruny určené pro veřejnost od 19:30 zde:

https://meet.jit.si/ZsR_utery_19.30-21.00hod

No a pozítří je hlavní kulatý stůl E-koruny od 20:00, kam mohou mít přístup lidé, co se představí na úterním 
kulatém stole pro veřejnost.

No a jaké z toho plyne ponaučení. To vše je jedna církev. Jedno tělo, které se má vzájemně doplňovat. Lidé z
Cesty života a nebo z Milosti by měli zrovna tak navštěvovat i skupiny Žijeme s radostí a E-korunu, protože 
jedině tak se můžeme podporovat. Všechny toto skupinky usilují o to, co by nás mělo zajímat všechny a 
proto je potřeba se vnímat jako jeden celek a pomáhat si.
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Včera jsem viděl hezkou zprávu na chatu Connectu. Tato zpráva se týká tématu, který se na E-koruně a v 
Žijeme s radostí označuje jako být v přítomném okamžiku. Je to tato zpráva od stejné autorky, jako je zpráva 
na straně 17:

„Milá boží rodino, přeposílám Vám zamyšlení na zítřejší skupinku od Jirky. 😊

Zamysleme nad myšlenkou, která nám přijde na mysl.

Jaká je: Mám se za někoho modlit? Je povzbudivá? Má mě něco naučit? Je zlá? Má mě něco 
ukázat? apod...

Umíme poznat: rozsoudit myšlenku správně? Mluví ke mě Bůh? Mluví ke mě Ježíš? Mluví ke mě 
duch svatý? Snaží se o mě zlý? Máme něco udělat, co může pomoci druhým nebo nám?

Jak to poznáme: Zkusme popsat postup, jak jí rozsoudíme? Zkusme popsat postup, jak jí začneme 
zpracovávat?

Sdílejme se s myšlenkou: Vzpomeňme, kde se Vám podařilo naplnit Boží záměr. Věděli jste, že se 
to povedlo. Případně, jaké to přineslo ovoce?

Mějte požehnanou neděli 🌸“

Zmíněný Jirka, dnes povede skupinku Connectu a rovnou si takto se svojí ženou předpřipravili téma týkající 
se jinak označovaného bytí v přítomném okamžiku. To je schopnost, která lidem v církvích dělává často 
problémy. Zrovna zhruba touto dobou bude na moravském kulatém stole E-koruny probíhat představení 
člověka jménem Juraj Dankanin. Jenomže tento stůl je přístupný pouze lidem, co se představily na úterních 
setkáních. Já dám ale přednost setkání s Connectem a o Juraji Dankaninu mi když tak řeknou ostatní z E-
koruny ve středu. Na Connect se také nelze přihlásit jen tak, ale měl by být pozván prvně na chat Bratrem 
Milanem a nebo Sestrou Luckou či někým jiným, kdo tam chodí.

Je 16.10.2023 15:41. Dnes mi
přišla negativní energie. Řekl
bych něco jako energie
napomenutí na adresu církví.
Na adresu těch, kteří vstoupili
do služeb Kristu ale
nepodporují mě, abych mohl plně působit a plnit své 
povinnosti. Řekl bych, že toto jde hlavně na adresu vedoucích 

církví jako je pastor Jaroslav Kříž a pastor Peter Kuba, které jsem kontaktoval, ale nemám žádnou reakci. Já 
jsem žádal o finanční podporu ze strany církve. Má udělená povinnost je, mimo jiné, mít ve správě církevní 
finance. Veřejně rozkrýt, jak se s nimi nakládá a použít je tam, kde je podle Boží vůle potřeba. Potřebuji mít i
nějaké prostředky na cestování. Všechno se nedá vyřešit přes internet. Je mimo mé přesvědčení cestovat 
někde, když jsem stále zadlužený. Do ničeho takového mě Bůh určitě nevede. Tady dochází k selhání církví. 
Takhle to tu nemůže fungovat. Ještě mě napadá kontaktovat pastora Filipa Mazúra, ale ten nabízel prostředky
na pomoc sirotkům. To mi nepřišlo jako zdroj financí určený pro mě. Já jsem pouze na něj odkázal lidi z 
církve, kteří tyto prostředky shánějí. Tady je problém, že vedoucí církví vidomě či nevidomě berou od lidí 
peníze, které ani nijak neslouží k Božím záměrům. Naopak tam, co jsou finance potřeba, tak tam se vůbec 
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ani nedostávají.

Další věc je, že tuto středu 18.10. se bude konat zase na Srubci modlitební akce za město a kraj. Místo je 
znázorněno výše na mapce Stříbrnou rukou. Je dobré zmínit, že na takovéto akci se dostane člověk do 
silného proudu energií. To může způsobit bolest hlavy. Mě druhý den po této akci bolela ráno hlava, ale 
během dne to přešlo. Stejně tak velká četnost směrování modlitební energie během dne. Může to být za 
jednotlivé lidi, ale když je toho více, může také z toho bolet hlava. Člověka to ale posune na vyšší úroveň a 
pak toho zvládne více. Je to o tréninku.

Je 16.10.2023 17:06. Zde je další soupis osvobozování lidí v 
autoritě Ježíše Krista:

Čtvrtek 12.10.:

V 10:38 Aryan Raj člověk s profilem na straně 62. Žádost o 
přátelství.

V 10:40 Ondra Kohnheiser. Kamarád Fesora, který je ze skupinky 
Ondry Kříže.

V 10:41 Lukáš Čeněk. Známe se z čajovny. Je majitelem podniku 
Fér Café v Budějovicích a navštěvuje budějovickou Svobodnou 
buňku.

V 10:42 spolužák ze základní školy s přezdívkou Kropík.

V 10:43 spolužák ze základní školy s přezdívkou Kubi.

V 10:45 člověk s Facebook profilem Suite Brankos. V mém příběhu zvaný také jako Kelt.

V 16:36 člověk se jménem asi v arabštině. Teď nevím, o koho přesně šlo, ale asi ne o profil na straně 62 v 
prostřední řadě nahoře.

V 16:42 Ambion Stitches a Jay Cromer. Přispěvatelé na stránky Vanesa Rubber Art, která byla osvobozena v 
záznamu na straně 54 v čase 17:37. Dal jsem jí o tom vědět na její nástěnce a i odkaz na toto psaní. Je to 
autorka obrázku blonďaté ženy v modrém výše. Její tvorba je něco jako kyberpunk z dětského pohledu 
obohacený o erotiku a řekl bych hodně o homosexualitu. V příspěvku, který zmiňuji na straně 63 píše něco o 
tom, že Gaby vyznává svojí lásku. Dal jsem jí tip, ať namaluje něco, co neobsahuje homosexuální prvky. 
Kde je muž i žena. Bůh nás tak vytvořil. Ona tam dala obrázek, kde jsou dvě, asi kamarádky, ale nebyla tam 
zachycená erotika. Třeba přehodnocuje svojí tvorbu.

V 14:04 Alena Ben Ali. Jednou jsem byl u ní na masáži.

V 19:30 Leona Křížková ze základní  ho   chat  u   Jirky Mazura.

V 19:40 Rana Rizwan člověk s profilem na straně 62. Žádost o přátelství.

V 21:21 Martin Frei. Myslím že je to ten co je na Facebooku přítelem Viktora Lázničky.

V 21:57 Zdeněk Holada spisovatel Nové Země.
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Je 17.10.2023 10:41. Další soupis osvobozování lidí 
v autoritě Ježíše Krista:

Pátek 13.10.:

V 0:47 Pavel Smetana. V mém příběhu pojmenovaný 
jako Hinduista.

V 10:14 muž fotící datla opracovávající stěnu 
paneláku vedle průchodu nedaleko zastávky 

Jaroslava Bendy.

V 10:18 silnější muž s psíky u paneláků.

V 10:40 Václav Vrba. V mém příběhu pojmenovaný jako kabalista Vašek.

V 10:47 lidé s žádostmi o přátelství na straně 62. Asi ten spodní v prostřední řadě a dva horní v pravé řadě.

V 12:49 Jirka Kadlec. Majitel firmy Datalite, kde jsem dělal zhruba v roce 2013 – začátek 2017.

V 13:04 člověk žádající o přátelství. Nevím přesně asi jeden z těch spodních v pravé řadě na straně 62.

V 15:28 člověk žádající o přátelství. Nevím přesně asi jeden z těch spodních v pravé řadě na straně 62.

V 16:10 můj kamarád ze školy Hluboká nad Vltavou pojmenovaný v příběhu jako Honza z Moravy. On má 
ale paranoidní schizofrenii. Nevím momentálně, zda je v léčebně a nebo doma.

V 16:17 Anthony Davis a člověk s arabským jménem (čas vkladu 13:55) v tomto příspěvku na Vanesa 
Rubber Art.

V 16:22 Bob Dylan z téhož příspěvku. To bude ale asi nějaký podvržený profil a ne skutečný Bob Dylan. 
Profil, který má jen jeden příspěvek na nástěnce. Kdo ví, kdo to tam dal :D. Každopádně skutečný Bob 
Dylan byl osvobozen.

V 16:27 Tiffany Rise. Ten samý příspěvek. Tedy myslím, že to byla tato žena.

V 19:23 zakladatel písecké Styrax pobočky, který později odešel do Unicornu v té samé budově.

V 20:08 spolužák z Hluboké nad Vltavou s přezdívkou Kovi.

V 20:10 kolega z Pošty, kterému jsem říkal v příběhu Kšiltovka. Potkal jsem ho zrovna na sídlišti Máj.

V 20:18 zaměstnanec z Asseca, kterému jsem dal přezdívku Gandalf v příběhu.

V 20:43 Gabriely syn. Ten večer v pátek jsem napsal článek na straně 62 a pak jsem ucítil v noci něco jako 
krásné andělské objetí Gabrielou. Cítil jsem to na zádech. Nějak se do mě přenesla její energie, která mi 
chyběla. Bylo to příjemné a uzdravující. A v sobotu, co jsem napsal článek s malovanou brýlatou 
tmavovláskou, tak jsem to andělské objetí ucítil také a pomohlo mi to. I v těch dalších dnech. Gabrielu jsem 
ale nikde fyzicky neviděl a ani v neděli jsem jí neviděl ve sboru.

V noci David Ledecký pojmenovaný v mém příběhu jako Vejmazka.

V 23:05 Inger Paulsen v tomto příspěvku na Vanesa Rubber Art.

V 23:08 Jozef Púry na Facebooku. Mám s ním společné nějaké přátele z čajovny.

V 23:16 Tomáš Horáček na Facebooku.
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V 23:42 Anfell Ben Taybe v tomto příspěvku na Vanesa Rubber Art.

Je 17.10.2023 17:33. V neděli 
předevčírem jsem volal mému 
nevlastnímu bratranci a ptal se 
ho, zda byl ten den navštívit sbor
Milost, do kterého jsem ho před 
týdnem s jeho přítelkyní přivedl.

Povídal mi, že ne že tam nešel. 
Ptal jsem se ho na důvod, proč 
se mu tam nelíbilo. Byl jsem 
zvědavý. Říkal mi, že zpěv chval
se mu líbil, ale pak ty kázání už 
ne.

Tady se dostáváme k 
problematice, že někdo tvrdí, že 
například je problém dostat lidi z
ulice do sboru, ale mě to připadá
tak, že je potřeba se hlavně 
snažit ty lidi ve sboru zaujmout. 

Podle mě to tam mému bratranci připadalo jako ve škole, ale on možná měl očekávání, že najde něco jako 
rodinu. Prostě skupinu lidí, kde si navzájem ostatní sdílí své potřeby a povídají si mezi sebou. Když si to tak 
zpětně vybavím to kázání předminulou neděli. Mě by připadalo skoro i lepší, kdyby si to kázání pastor 
Vladimír nahrál do počítače a na shromáždění na to jen poukázal. Jen by ve zkratce pověděl, o čem to kázání
je a kde se dá najít. Nic víc. Takhle to bere prostor vzájemné komunikaci jednotlivých členů. No kdyby to 
mělo takovýto průběh, možná by to nevlastního bratrance zaujalo. Poznal by i jiné členy církve. Možná by se
tam předevčírem ukázali znovu.

Navíc další věc je služba. Dnes jsem zahlédl z církve Milost na Facebooku odkaz na tento příspěvek. Tento 
příspěvek v podstatě podtrhuje to, co jsem napsal. To kázání by se dalo přenášet i z televize a nebo z počítače
a bylo by to to samé. Jenomže tohle není rodina. Rodina funguje jinak. Tam se mezi sebou členové baví. 
Diskutují a to tak, že se všichni navzájem slyší.

Dnes už ani není nutné být pouze někde v místním sboru. Dnes se dá utvářet taková rodina i pomocí online 
komunikace a vzájemná podpora členů je tam úplně stejná. Já včera byl na uzavřené Connect skupince a 
bylo to super.

No a dnes mám od 19:30 zase kulatý stůl E-koruny určený pro veřejnost zde:

https://meet.jit.si/ZsR_utery_19.30-21.00hod

Tam je také možnost se poznat. Je to důležité navazovat vztahy. No ale psaní knih může být také důležitá 
činnost. Způsob bohoslužby. Nezapomínejme na to, že obrácený člověk se asi dobrovolně nerozhodne hned 
nechat pokřtít. Nebude asi hned chtít jít sloužit, pokud ho do toho někdo nevmanipuluje. Pro takové lidi, co 
si prvně chtějí budovat vztah s Kristem je určitě dobré mít učební materiály, které někdo musí také 
připravovat. Vedení sborů a příprava literatury je obojí důležitá věc. Obojí je potřeba a tak se nedá říkat, že 
ten, kdo dělá jen jedno, tak dělá špatně.
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Je 18.10.2023 1:11. Řekl bych, že to co se dnes děje v církevních sborech. Ty
praktiky, jak se přistupuje k písmu a také ke komunikaci, tak k tomu snad 
apoštol Pavel lidi nevedl. Nezdá se mi to. A jestli ano, bylo to tím, že byl 
vycvičený jako znalec zákona a promítl si to do křesťanství.

Ježíš to řekl jasně. Kniha Matouš kapitola 18 verš 20:

„Neboť kdekoli se shromáždí dva  nebo tři v mém jménu, tam jsem já 
uprostřed nich.“

Tady byla řeč o diskusi a ne o nějakém hromadném shromáždění, které 
například hodinu zpívá a nebo hodinu soustředí pozornost na kazatele, který 
vypráví to, co si lidé mohou v Bibli přečíst a sdílet mezi sebou.

Vždyť tam snad nikde v Bibli není napsáno, že kazatelé mají zaujímat 
takovýto postoj. Kazatel by měl v diskusi vnášet do věcí jasno podle písem. 
Dnes se v církevních sborech nediskutuje, protože na to není pořádně 

prostor. To se pořádně nedá, když skoro hodinu trvá zpěv, pak je tam skoro hodinu kázání. To už pak člověk 
po skončení může jít akorát tak domů. Pochybuji, že takto to praktikovali původní církve. Tohle beru jako 
způsob modloslužby, kdy hlavní modlou je samotná Bible. I nevhodným používáním Bible lze lidem zavřít 
ústa a Duch Svatý pak nemůže jednat skrze diskusi.

Není divu, že se potýkám v církvi s lidmi, kteří mají různé mindráky a já je z toho musím vytahovat. Je to jak
říkal bývalý iluminát John Todd, že ekumeny jsou plné okultismu.

Je 19.10.2023 9:48. Koukal jsem se dnes na účet, abych věděl zda 
pojedu a nebo nepojedu na setkání E-koruny v penzionu Ráj. Až 
zaplatím účet za telefon, zbyde mi tam nějakých necelý 4000 Kč. Tak to 
rozhodně na žádné cestování není.

Celá ta má práce co píši všelijaké křesťansky zaměřené eseje nad 
příběhy už od ruku 2017 a věnuji se tomu naplno. Celé mi to připadá, 
jako kdyby si tím Bůh zkoušel srdce lidí z církve, zda mě v tom nějak 
podpoří.

Koukal jsem na stránky Filipa Mazúra. To je ale něco jako samostatný 
křesťan. Ten jeho web na mě tak působí. Já nemám žádné přesvědčení, 
že bych tomuto člověku měl psát něco ohledně peněz na mé 
evangelizační aktivity. Mě teď hlavně vrtá hlavou, proč mě církev nijak 
nepodporuje. Konkrétně ti, které jsem oslovil. Proč mi ani neodpovídají.
Já jsem věrný své službě a otázka je, jak moc jsou věrní své službě lidé 

v církvi, kteří se nechali pokřtít a vstoupili tak do služeb Kristu.

V sobotu 7.10. měl Filip Mazúr v Budějovicích kázání. Zaujala mě tam jedna věc. Povídal o veleknězi, že do
chrámu, jehož vstup střežili dva andělé, tak směl vstupovat pouze on. Kdyby tam vstoupil někdo jiný, tak by 
zemřel. Mluvil o dobách Mojžíše. Zaujalo mě, že ten velekněz byl prý přivázaný za nohu provazem. To bylo 
pro to, že kdyby se tam s ním něco stalo, tak aby mohly ostatní vytáhnout jeho mrtvé tělo. Až takto to bylo 
přísné. Ty dva andělé střežili údajně i zahradu Eden, když z ní byl Adam a Eva vyhnáni.

V 13. díle na straně 326 je email, který jsem posílal církvím Milost. Odvolávám se tam na knihu Jeremiáš 
kapitola 30 verš 21. Tam se také zmiňuje, že před Boha přistupuje jen jeden člověk. Podle mě to není tak 
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úplně člověk, ale archanděl. Složeno ze slov archón (vládce) a angelos (posel). Tedy řekněme že posel Boží. 
Mojžíš byl údajně tím archandělem. Mám za to, že i Samson, Eliáš, Adam z Edenu, Jan Křtitel a po tom co 
Jana Křtitele popravili údajně na příkaz jeho milované ženy, tak se možná vtělil i do apoštola Pavla.

Díky Kristovo výkupní oběti by měl v srdci mít možnost přistupovat k Bohu každý skrze Ducha Svatého. 
Jenomže podle proroctví před příchodem antikrista má v církvi nastat velké odpadlictví. Odpadnutí od víry je
odpadnutí od Boha a zase se dá čekat, že se vrátí nějaký prorok typu Jana Křtitele a jemu podobných.

To mě jen tak napadlo v souvislosti s tím, co vyprávěl Filip Mazúr a s odpadlictvím.

Je 19.10.2023 15:31. Dnes ve 12:44 mi přišla energie a ne moc
pozitivní. Nevím konkrétně na jaké lidi, ale šlo to někam 
směrem k církvi. Týkalo se to tématu, o kterém jsem mluvil v 
minulém článku.

A ještě jsem zpozoroval jednu věc. Věc, která je poměrně 
skrytá, ale škodlivá. Jedná se o to stejné načasování setkávání 
se sborů v neděli ve stejný čas. Já, kdybych chtěl navštívit 

například hlavní setkání sboru Cesta života a i Milost, tak nemám šanci. Koná se to ve stejný čas a já 
nemohu být v jeden moment na dvou místech. Když budu chtít navštívit setkání například sboru Církev 
živého Boha, tak už v tom problém není, protože to se koná v pondělí online od 18:00. Paradoxně někteří 
pastoři mají tendence lidem zazlívat, že pokud nenavštěvují pravidelně každou neděli jeden sbor, tak vlastně 
nikam nepatří a jsou na scestí. To je opak skutečnosti, protože když člověk navštěvuje více lidí, je naopak 
blíže k Bohu. Tak že toto je určitý druh izolování lidí od sebe a to co jsem psal na minulé stránce v článku s 
obrázkem knihy na podstavci, to je zase druh umlčování lidí.

Včera jsem mluvil s Bratrem Milanem a ten mi říkal, že byl na setkání Církve živého Boha v pondělí a tam si
spolu normálně povídali. Bavili se o Izraeli a jejich kazatel k tomu měl hodně co povídat, protože v Izraeli 
zná nějaké lidi osobně. Podle Milanovo popisu mi to přišlo celkem kladné. Možná by to mohlo být inspirací i
pro ostatní sbory.

…

Je 19.10.2023 16:51. Podle popisu od Bratra Milana toho, co se dozvěděl v Církvi živého Boha, tak praktiky 
Izraele jsou takové, že na agresi Palestinců odpoví daleko silnějším útokem a zabrané území si už ponechají. 
No to je okupace. Také potvrzoval, že média v této oblasti hrozně zkreslují.

Já jsem minulou neděli byl v Cestě života a to jsem tam nebyl ani do konce. Před tím jsem byl několikrát v 
církvi Milost a tak proto mi připadá spravedlivé zase pro změnu jít příště do Cesty života a pokud možno být
tam až do konce.

Zde je další soupis osvobozování lidí v autoritě Ježíše Krista:

Sobota 14.10.:

V 0:48 Ricardo Matse. Žádost o přátelství na Facebooku, ale asi to nemám vyfocené.

Kolem půl druhé ráno skupinově lidé v chat u na tomto příspěvku nástěnky Vanesa Rubber Art. Mám 
takovou konspirační teorii, že podobné příspěvky fungují jako lapače lidí pro upíry či podobné zotročující 
energetické bytosti. Na internetu člověk nemá tušení, s kým má co dočinění. Někteří lidé mi tam připadají až 
moc naivně důvěřivý.

V 2:11 táborští z Počátek. Můj bratranec Jirka a jeho rodina, kteří žijí nedaleko Tábora.
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V 2:28 kamarád s přezdívkou Zmateny elf a v mém příběhu s přezdívkou Šermíř.

V 2:32 kamarádka v mém příběhu pojmenovaná jako Hvězdné semínko. Je to přítelkyně Zmateného elfa.

V 2:46 kolega s příjmením Repáš z Pošty. Povídal jsem o něm v příběhu, že vypadal jako mušketýr.

V 13:03 Michal Janata člověk z Facebooku společný přítel s dcerou tety Honzy z Moravy.

V 15:37 spolužák z Hluboké nad Vltavou se přezdívkou Tůmy.

V 12:42 přítel(či manžel) dcery pastora Vladimíra Kocmana.

V 18:35 poslední volající žena v tomto komentování v čase záznamu 2:03:03.

Neděle 15.10.:

V 0:38 Michal Brom ze skupinky Ondry Kříže a znám ho i ze základní školy. Také jeho sestra.

V 1:10 Shaheen Wagiet. Profil na Facebooku.

V 1:34 spolužák ze základky přezdívaný Novajda.

V cca 9:45 u automatu na jízdenky na zastávce Jaroslava Bendy muž s dítětem podobný Viktorovi 
Lázničkovi.

V 9:49 blonďák v autobusu (mladík) podobal se Ondrovi z obsluhy v Čajovém ateliéru.

V 9:54 brýlatý muž nastoupil do autobusu 3. Myslím, že jsem o něm už psal. Asi to byl ten muž z 13. dílu na 
straně 66 v druhém odstavci. Muž s křížkem na krku, ale tentokrát jsem ho viděl z větší dálky.

V 9:56 brýlatý muž sedící kousek přede mnou v autobuse. Měl rádiovku a šli jsme stejným směrem k Cestě 
života. Viděl mě, že tam jdu, ale pak pokračoval dále.

V 9:59 brýlatý pár na přechodu u Zelené ratolesti.

V 10:43 hudebnice Mari Ferrari. Má skoro na všech fotkách černé brýle někde jsem viděl bez brýlí, že má 
celé černé oči. To mohly být jen nějaké kontaktní čočky.

V 11:15 ta žena na vozíku, za kterou jsem se modlil 24.9. v Cestě života. Psal jsem o tom na straně 29. To 
bylo den před mým křtem Duchem Svatým. Možná to mělo teď větší účinnost. Něco málo jsem cítil, že tam 
ještě proběhlo, ale nebylo to moc. Z dálky nebyla moc vidět změna, ale změny mohou přicházet někdy 
pomaleji.

V 13:56 Ivo Vlasatý. Znám ho od Pirátů.

V 15:00 2 Facebook profily žádající mě o přátelství. Levá řada a první dva nahoře na straně 69.

V 16:09 požadavek na přátelství. Profil 3. od shora levá řada strana 69.

V 17:51 Honza. Manžel Aleny, která je sestrou Boba.

V 18:29 bratranec Pavel. Syn strejdy Fanouše.

V 19:32 muž v průchodu na sídlišti Máj u hřiště. Svítil mu telefon do obličeje.

V 20:01 lidé u zastávky Zelená ratolest.

V 20:06 pár v Krajinské ulici nedaleko hospody U Šebestů.
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Je 20.10.2023 17:24. 
Bratr Milan se mi ještě
zmínil, že v Izraeli
údajně začíná 
pronásledování
křesťanů.

Ta myšlenka Izraelského
státu je hereze a
zavrhují to i ortodoxní židé. Satanisté ten stát založili jen pro to, 
aby ho později mohli zničit. Antikrist se možná přidá dočasně na 
stranu Izraele, ale pak se obrátí proti nim.

Také mi nedává žádný smysl, proč někteří křesťané posílají 
humanitární pomoc do státu Izrael. Ježíš o těchto časech sám 

říkal, že lidé mají utéct z těchto míst a schovat se do izraelských hor. Neohlížet se zpět. Na to místo přijde 
zničení podobně jako to bylo na Sodomu.

Podle svědectví některých křesťanů navíc někteří lidé s izraelským občanstvím mají valké hromady peněz.

Je 20.10.2023 18:33. Další zajímavý průzkum. Zde 
je rozebírání zkoumání působení duchů v lidech:

https://www.youtube.com/watch?v=WlkIFedRMCc

Přednáška Johna MacArthura. V čase záznamu 
58:30. Zde zmiňuje Jacka Deerea, který tvrdil, že 
někteří křesťanští teologové zdokonalovali 
ďábelskou doktrínu, která tvrdí, že „Bůh k nám 
nemluví nijak jinak, než skrze písmo“. Toto tvrzení 
mi ale nijak neporadí, co mám v danou chvíli 

udělat, jak člověka oslovit, kam jít a podobně. To se pak člověk snadno dostane na scestí a žije si jen v 
jakýchsi rutinách, které ho zavedou akorát tak do pekla. Toto souvisí i s článkem s podstavcem na straně 70. 
Bůh k nám může promlouvat i skrze jiné lidi než skrze pastora a proto by pastor neměl zabírat kázáním tolik 
času, jako se to běžně děje. Kázání může nahrát na záznam a jen na něj poukázat.

Další podivnost. Výzva některých křesťanů jít na náměstí a demonstrovat tam na podporu Izraele. Izraelská 
vláda těžce rozbombardovala území Palestinců. To je hodné demonstrace za Izraelskou vládu? Takové 
jednání je jen podporování konfliktu, který je vytvářen zlem. Křesťané, kteří jsou ve službě Kristu by se měli
zdržovat úplně takovýchto akcí a raději místo toho podpořit lidi, co se snaží obracet ostatní ke Kristu a to 
včetně židů.

Je 22.10.2023 16:08. Před necelou hodinou mi volal z Keňské republiky člověk s 
profilem Evangliste Brian Ogaro. Je to bratr v Kristu. Jeho zpráva byla zmíněná i 
na stránce 51 a záznam o osvobození na stránce 50 v čase 9:39. Žádal mě o finanční
příspěvek pro děti, které mi ukazoval na videu. Odkázal jsem ho tehdy na web 

https://www.podlalasky.sk/ a ať kontaktuje Filipa Mazúra. Jemu se to nepodařilo 

dohledat. Já co jsem se koukal posledně na účet, tak sám nevím, z čeho zaplatím sociální a zdravotní 

pojištění. Tak jsem mu napsal, ať zkusí email GospelOfFire.sk@gmail.com a nebo rovnou zavolat pomocí

profilu: https://www.facebook.com/filip.mazur.71
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Je 22.10.2023 16:25. Dopisuji si už nějaký čas s čínskou
zdravotnicí pracující pro vládu USA a působí údajně v Sýrii v
nějakém lékařském táboře. Nalevo jsou zprávy, které mi psala
už před nějakou dobou dne 16.8.2023 v 23:57 – 0:06. Já se
nějak nemohu zbavit dojmu, že je to Gabriela vydávající se za
někoho jiného. Ona si přeje, abych jí poslal finanční obnos a
to ne zrovna malý. Aby mohla jet do Čech a vyzvednout si
zásilku s penězi, které si nechala poslat.

Minulý týden v neděli jsem byl ve sboru Cesta života a tam
jsem Gabrielu nepotkal.  Cítil jsem se, že bych si mohl nechat dát od pastora Petra 
Petráška požehnání, abych měl více štěstí v lásce. Nechal jsem si dát od něj 
požehnání, když ho dával lidem. Chytil mě za ruce a já z něj necítil přecházet 
žádnou negativní energii. Vnímal jsem to pozitivně.

Ta údajně čínská zdravotnice mě nedávno kontaktovala znova. To je zvláštnost 
života. Já se domnívám, že mám nedostatek financí v podnikání, protože mi 
nepomáhá má Vyvolená žena. Najednou mě kontaktuje někdo, o kom se domnívám,
že by mohla být schovaná má Vyvolená a prosí mě o pomoc ve finanční nouzi. Tak 
že se toho člověka, ať už je to kdokoliv, snažím přivádět ke Kristu a ať komunikuje 
s Kristem o svých problémech, protože já mám sám nedostatek, když jsem bez 
ženy. Ta žena mi napsala, že mi Kristus otevře dveře k penězům a já jí pak budu 

moci pomoct. Já jí odpověděl, že ale nakládání s případnými církevními financemi musím dělat 
transparentně a musí to být dobře podložené. Kdyby to byla opravdu Gabriela, která sama dělá na finančním 
úřadě. Asi by si mohla takto uvědomit, že v Kristu je problém se všelijak přetvařovat. Třeba by jí toto 
přivedlo k určité obnově mysli.

Je 22.10.2023 17:28. Na obrázku
nahoře je za ženou čínského
původu také v pozadí vidět planeta
Země s mráčky. Toho jsem si všiml
až teď.

Mám tu soupis nějakých výsledků
nedávného působení na lidi v 

autoritě Ježíše Krista. Výše je zpráva od Václava Vorla z 3.10.2023. Oslovil
mě ne Jirko ale Pavle. Václava jsem v minulém díle příběhu pojmenoval
také jako velitele cechu konzultantů. Napravo je zpráva také od něj ze dne 
18.10.2023. Věří v posun vztahů v nově rodící se společnosti a je tam odkaz
na hezké motivační video zde:

https://www.youtube.com/shorts/loslrXkAjeE

Bratránek z Počátek, který je od katolíků mi psal středu 18.10.2023 v 15:42, že je mu 
lépe.

Honza Janoud mi také říkal, že se to už zlepšuje. Psal jsem o tom na straně 56.

S Pošťákem jsem mluvil minulou neděli před týdnem a vypadal také znatelně lépe. Ty tmavé kruhy pod 
očima už jsem tam moc neviděl. Sám tvrdil, že se cítí lépe.
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Ondra Kříž mi psal, že jeho oči jsou na tom pořád stejně. Dal jsem mu radu, ať se zkusí pomodlit ke Kristu, 
že jsem se za něj modlil a třeba to zabere. Ono mě jednu noc krátce na to dokonce i bolelo jedno oko. Bylo to
jen jednu noc a pak už se to nevracelo. Psal jsem o tom na straně 52.

Spolužák z Hluboké. Ten který napadal lavicového spolužáka Ondry Kříže. Nedávno jsem viděl jeho nové 
fotky na Facebooku. Byl někde na cestách a z jeho úsměvů zářila radost :).

Bratr Milan se Sestrou Luckou už se prý celkem udobřují, co mi to Milan popisoval.

Tak že nějaké výsledky vidět jsou. To je fajn.

Je 23.10.2023 3:18. V pátek
večer jsem vložil nějaké
příspěvky o sionismu a 
ortodoxních židech, kteří
nemají stejný pohled. Přišlo
mi, že páteční komentář pana
VK jako kdyby odpovídal na
pozdější nedělní nejasnosti 

pastora Vladimíra Kocmana v rozdílech na židovství vnímané jako víra v to, že má existovat stát Izrael a 
Židovství založené na tom, že hlavou Izraele je Kristus a o žádný stát umístění někde na mapě v jednom 
místě vůbec nejde.

Tady je záznam nedělní bohoslužby ve sboru Milost v Českých Budějovicích:

https://www.youtube.com/watch?v=rOOcm-pO728

Tady je popis chazarů a sionistů od pana VK z AENews:

https://odysee.com/@radiosvstudiotapinradio:5/panvk-303:f

A tady ještě jedna specialita ohledně založení Islámu jako protažené ruky katolické církve podle svědectví 
bývalého jezuity Alberta Rivery:

http://jkali.cz/data/docs/culture/zalozeni_islamu.pdf

Židé mají jako poutní místo Izrael, křesťané Vatikán a muslimové Mekku, ale řekl bych, že je to vše modla. 
Důležité místo, které je potřeba obývat je vzdálit se v srdci od model a přiblížit se Kristu.

Je 23.10.2023 12:47. Další člověk, u kterého vnímám změny v myšlení je 
YouTuber Vráťa z Austrálie. Záznam jeho osvobození je na straně 49 dne 5.10. v 
18:36.

Zde je jeho video ze dne 10.10., tedy krátce po tom. Video s názvem „Kde jsem 
udělal chybu, škoda že jsem to nevěděl dříve“:

https://www.youtube.com/watch?v=D8bwSoo6R7g

Ve videu jde navnímat, že hledá nějakou cestu, co vlastně natáčet. Jak být možná
o něco prospěšnější a poukazuje na lidi, kteří natáčejí třeba jen to, jak spějí.

Ve videu je zachyceno, jak se stará o kuřata. Jenomže se stane neštěstí v následujících dnech. Pes od sousedů
přeskočí plot a kuře sežere. Vráťa se ve videu z 10.10. také zmiňuje celkem o přímé demokracii a kolik tam 
oni za to vyházely peněz. To se dotýká tématů komunikačních technologií, kterým se také věnuji.
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Dnes mě zaujalo jedno video od Vráti z Austrálie. Je to toto video:

https://www.youtube.com/watch?v=IrXGZ8gjEbs

Vráťa začíná video v knihovně, o které říká, že do ní moc nechodí. Ke konci videa se tam ukáže jeden jeho 
kamarád. To je prvek, který v jeho videích nějak nevídám, ale já ho začal pravidelně sledovat až od té doby, 
co došlo k jeho osvobození. Zajímá mě teď jeho příběh. K Vráťovi se tam připojil další česky mluvící člověk
a mě přišlo na mysl, že ho mám také osvobodit v autoritě Ježíše Krista. Tak že jsem to udělal dnes v 11:44.

Je 23.10.2023 15:04. Zahlédl jsem video ze včerejška, jak se pastor Jaroslav 
Kříž dopouští ve sboru doporučování ostatním praktikování okultismu. Je to 
tento záznam:

https://www.youtube.com/watch?v=QFNRAXatWig

On ten výklad Bible úplně překrucuje. V čase záznamu 1:42:43, povídá, že 
Bůh má lidi rád i bez jejich výkonů. On to podává ostatním tak, že to 
vyznívá, jako kdybychom nemuseli vůbec nic dělat. V knize Jakub je 
kapitola 2 verš 17 psáno „Právě tak víra bez skutků, víra sama o sobě, je 
mrtvá.“. Víra nás vede k jednání a pokud nejednáme, je to mrtvá víra. To 
pak vede k odloučení se od Boha. Ten člověk to úplně převrací a vyznívá to, 
jako když máme věřit a není třeba nic dělat. A pak se se smíchem obrátí na 

publikum a poví něco jako „Ten, kdo nemá žádný vztah s Bohem, tak evangelizuje….. řekni sousedovi, jak 
je to daleko ode mě“. Nevím to mi nepřišlo vůbec legrační. Skoro jako kdyby veřejně o sobě přiznával, že je 
nějaký kolaborant s temnotou.

Pak tam mluví, že všechno je vykonané a Ježíš už zaplatil. No ale kde je řeč o našich skutcích? Dále si tam 
sbor pod vedením pastora sám na sebe sesílá požehnání. Požehnání dostáváme, když vykonáváme věci podle
naší víry. Já jsem Jaroslava Kříže žádal o příspěvek na vývoj potřebných komunikačních technologií a stále 
nic nemám. To si mám myslet, že pastoři si vždy nechají všechny peníze jen pro sebe a mnohdy za zavádějící
scestná kázání a když někdo něco reálně chce vytvářet. Něco co lidem pomůže a je to zapotřebí tak na žádost
nijak nereagují?

Pastor tam dále popisuje okultní praktiku připomínající zákon přitažlivosti, že všechno to máme v hlavě. 
Tady je naplánovaná Bohem nějaká cesta a je třeba se jí držet. Pokud si okultně přitáhneme jinou cestu, tak 
za to budeme muset zaplatit.

Požehnání může být dáno lidem skrze prostředníka. To si určuje Bůh skrze koho co zapůsobí a takovýmto 
přístupem pastoři trhají církev a dopouštějí se zločinu. Je to scestné.

Je 23.10.2023 23:54. Dostal jsem vnuknutí, že mám co 
nejdříve uveřejnit osvobození jednoho konkrétního 
člověka. Je to člověk zmíněný v druhém díle příběhu na 
straně 70. Je to pan Škarda. Lékař, který má údajně 
židovské předky. K osvobození došlo v sobotu 21.10.  
kolem 12:45. Třeba to má nějakou návaznost na pastora 
Jaroslava Kříže, který je asi nějak napojený na Izrael.

Pak také další den v neděli ráno v 1:06 to byl programátor 
Ondra z E-koruny. To byl asi opravdu jeden z posledních lidí v tom týmu E-koruny, které znám. Jeho jsem 
vlastně viděl jen jednou. Na sobotní setkání v penzionu Ráj jsem nejel a online přenos se asi ani nekonal.
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Je 24.10.2023 15:46. Včera jsme měli 
online setkání Connectu a předevčírem
jsem byl ve sboru Cesty života. Mám
tu zase nějaké poznatky, které jsem si
z toho odnesl a mám je rozepsat:

1) Rostoucí sdílnost v Cestě života. Na nedělním sekání zase začala 
prvně chvála a následovalo kázání pastora Petra Petráška. Ta kázání jsou dostupná i na stránce zde:

http://www.cestazivota.cz/

Pokud jde o Petrovo kázání, tak ta vnímám jako hodně přesná. K tomu se dá těžko co dodat. Možná jen 
začnu dělat to, že na ně nebudu chodit a budu je poslouchat ze záznamu jen pokud k tomu budu vedený. 
Připadá mi, že bych mohl věnovat svůj čas užitečněji potřebnějším věcem. Řekl bych, že to co zde píši je 
leckdy předlohou k tomu, co pastoři kážou. Pak tam přišla jedna pozitivní organizační změna. Nebo se mi 
zdálo, že jsem to tam viděl poprvé. Když přišla na řadu oznámení, tak lide předstupovali dopředu a říkali o 
akcích, které se budou konat. No ale tentokrát ne pouze to. V rámci oznámení tam chodili i lidé z církve a 
vyprávěli své příběhy a potřeby. Žádali ostatní o modlitbu. To je posun v před a cítil jsem, že mě Kristus 
povolává k tomu směrovat energii ve prospěch těch lidí.

Rozebíral jsem tuto událost i včera na Connectu. Řešili jsme tam, že když se pak po kázání rozdělí sbor do 
hloučků, tak požadavek například jednoho člověka v hloučku 1 nemůže slyšet člověk v hloučku 2, kterého 
by Kristus chtěl poslat na pomoc. Tam něco takového nemůže fungovat. Proto toto je dobrá věc.

2) Bratr Milan poznamenal, že ta setkání jsou od toho, aby se chválil Bůh. Chvála má určitě své místo, ale 
nemůže vytlačovat komunikaci. I nemístná chvála může být scestná. Ježíš Kristus upozorňoval na lidi, kteří 
ho budou ctít svými rty, ale srdcem mu budou vzdálení. Církev se má podporovat v růstu a to není možné, 
pokud se nebude dostatečně komunikovat v souladu s tím, jak nás k tomu vede Duch Svatý.

3) Pastor Petr poukazoval na Bibli jako na Boží slovo. Souhlasím, že čtení Bible je prospěšné, ale je 
zapotřebí, aby k člověku promlouval při tom Duch Svatý. Informace v Bibli jsou uzamknuté a jsou lidé, co 
dovedou skrze Bibli ostatní i zotročovat nesprávným výkladem. Nelze tvrdit, že Boží slovo se k nám dostává
jen skrze čtení Bible. Duch Svatý k nám promlouvá a vyučuje nás ve všech možných situacích. Je potřeba k 
tomu mít ale pokoru a úctu ke Kristu.

4) Další problém je izolování členů církve. Jedna sestra z Apoštolské církve na Connectu zmínila, že zdravá 
církev se pozná tak, že roste a lidé tam dostávají duchovní dary. Další sestra tam zmínila, že se setkává s 
poměrně malou církví a je to jen pár rodin. Došli jsme společně k přesvědčení, že jako malá skupinka by pro 
ně bylo přínosnější propojovat se s větší církví, aby docházelo ke sdílení informací. Ono když se nad tím tak 
zamyslím, tak k tomu propojení dochází i na Connectu. Ta sestra povídala, že by se na ní jejich pastor asi 
díval divně, kdyby jednu neděli chodila tam a další neděli jinam. No to je přesně můj případ mezi Milostí a 
Cestou života. Střídání návštěv. Tady nejde o kázání pastora. To si mohu přehrát ze záznamu. Jde o to být v 
propojení s těmi lidmi celkově. Reagovat na jejich potřeby. To ale dnes není úplně možné, protože většina 
bohoslužeb se koná v neděli v podobný nebo stejný čas.

5) Ptal jsem se Bratra Milana, jestli by mohl na Connectu posdílet, co řešily na setkání Církve živého Boha, 
které se konalo také online před setkáním Connectu. To co mi Milan odpověděl bylo scestné a nebiblické. On
mi odpověděl, že to tam odmítá řešit. Nic nám neřekl. Nepověděl ani důvod. Tohle je příklad toho, jak se to 
nemá dělat. Je možné, že se třeba bavili přímo o mě? On si mě Milan včera dvakrát fotil na Skype. Církev si 
má sdílet informace a ne všelijak tajnůstkařit. To mi připadá jako známka toho, že se rozebírá někdo za jeho 
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zády a pak se ten dotyčný nemůže ani hájit. Mohou vznikat pomluvy. Třeba to tak nebylo a nebavili se o mě,
ale církev nemá nijak tajnůstkařit.

6) Poznámka k tomu, že ve zdravé církvi rostou duchovní dary a má veliké sbory. Toto bylo zmíněno na 
Connectu sestrou z Apoštolské církve. Pokud jde o duchovní dary, chce to určitě opatrnost a zkoumání. Ne 
všechno, co se vydává, že je z dobra, tak z dobra skutečně je. Toto zmínila sestra, která psala příspěvek o 
paranormálních problémech na straně 17. Je třeba opatrnost v těchto věcech. Níže přikládám 3 videa, kde se 
kazatelé zkoumáním duchů vydávajících se za dobro zabývají:

Zkoumání duchů

https://www.youtube.com/watch?v=WlkIFedRMCc&pp=ygUJY2l6aSBvaGVu

Jsme kazatelé nebo šamani?

https://www.youtube.com/watch?v=rV-F0zxDBwg&pp=ygUJY2l6aSBvaGVu

Podceňování letnic

https://www.youtube.com/watch?v=z3olmB4nGPs&pp=ygUJY2l6aSBvaGVu

Pokud jde o díl Podceňování letnic. Tam je kladen důraz na opatrnost, že vylití Ducha Svatého se děje v 
určitý čas a děje se to hromadně.

Další věc je, že zdravý sbor se údajně pozná tak, že roste. Není to asi jediný ukazatel. Naopak bych řekl, že 
je dost všelijakých církví, co mají asi velmi mnoho členů, ale ta kvalita ducha tam není odpovídající. 
Zaručeným ukazatelem by mělo být, že v těch lidech je hlavně láska.

Tady je třeba dokument s názvem „MATKA TEREZA - ANDĚL Z PEKLA. Co Se Skrývá Za Obrazem 
Nejsvětější Jeptišky Katolické Církve?“

https://www.youtube.com/watch?v=gelILfb0wdo

Matka Tereza byla veřejně vyzdvihována. Přijímala mnoho darů na humanitární pomoc. Měla velký fanklub, 
ale přitom reálně ona chudým údajně moc nepomáhala. Ty peníze posílala na katolickou církev. Těch 
svědectví o tom, že se takto chovala je více.

7) Poznámka k zaslíbenosti judské půdy: Nedávno nějaký kazatel, už nevím zda na internetu a nebo v 
místním sboru, poukazoval na Abramovu a Lotovu volbu půdy pro hospodaření. Je to popsáno v knize 
Genesis v kapitole 13 verše 8 – 17. Abram to nechal na Lotovi, ať on sám si vybere. Ve verši 10 je „Lot 
pozvedl oči a viděl, že celá jordánská rovina je až k Coaru bohatě zavlažována jako Hospodinova zahrada, 
jako egyptská země (– bylo to předtím, než Hospodin zničil Sodomu a Gomoru).“ (překlad Bible 21).

Lot si vybral jordánskou rovinu a postavil své stany až k Sodomě, kde byli zlí lidé. Abram si vybral to, co 
mu zbylo na výběr a ve verši 14 – 17 je „14 Poté, co se od něho Lot oddělil, řekl Hospodin Abramovi: 
„Pozvedni  oči z místa, na němž jsi, a rozhlédni se na sever, na jih, na východ i na  západ.

15 Všechnu zemi, kterou vidíš, dám tobě a tvému semeni až navěky.

16 Způsobím, že tvého semene bude jako prachu země: bude-li možné  sečíst zemský prach, půjde sečíst i 
tvé símě.

17 Vstaň, projdi tu zemi nadél  i našíř, neboť tobě ji dám.“

To je zaslíbení pro Abramovo potomky, kterých bude údajně jako prachu země. Dá se to chápat tak, že 
potomků, kterých bude opravdu mnoho, tak je jim zaslíbená jen země, kde v ten moment Abram stál? Měl se
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rozhlédnout na 4 světové strany. No mě osobně z celého toho kontextu vychází, že pokud je země hezká a 
obývají ji zlí lidé, tak tu zemi zničí a naopak tam kde jsou hodní lidé, tak Bůh jim žehná a země prosperuje. 
Nejedná se o určení konkrétního místa, ale o chování lidí.

8) Záležitost žehnání ostatním. To bylo myslím předminulou neděli 15.10., kdy jsem byl ve sboru Cesta 
života. Pastor Petr Petrášek tam zmínil možnost žehnání ostatním a já jsem si také od něj nechal dát 
požehnání kvůli většímu štěstí ve vztahu. Pokud jde o mě a o to jak žehnám ostatním. Snažím se průběžně 
žehnat těm lidem, které jsem v autoritě Ježíše Krista osvobodil. Modlím se za ně, aby zůstávali v čistotě. I 
skrze mě má procházet požehnání ostatním a psal jsem o tom už na straně 14. Sbor Cesta života tam jsem 
vnímal, že došlo k osvobozování lidí hromadným způsobem v dobách, když byl týden ztišení. V pátek 6.10. 
tam bylo nejvíce lidí a vnímal jsem tam příjemné čisté prostředí.

9) Zatvrzování srdcí lidí a neúcta k pravdě. Včera jsem zahlédl jeden příspěvek, který mi byl, asi nějakým 
algoritmem, navrhnut k shlédnutí. Bylo to video nahrané nějakou jeptiškou. Zmiňovala se tam, že pravdivé 
informování od ostatních může lidi zatvrdit. Lidé pak nepřijmou pravdu. K tomu bych chtěl napsat, že 
nepřijetí pravdy může blokovat zlá síla, kterou mohou v autoritě Ježíše Krista křesťané svázat. Je důležité ale
neprojevovat pýchu. Pyšný člověk na sebe zase přivede temné síly. Pýcha je nebezpečná. Podle kázání 
apoštola Pavla o lásce v 1. listu Korintským kapitola 13 verš 6 „není škodolibá, ale raduje se z pravdy“. Je 
důležité zdokonalovat se v umění pravé lásky a umět se tak radovat z pravdy. Pro toho, kdo má neúctu k 
pravdě nastává nebezpečí. Má také přijít v těchto dobách antikrist a zavede do záhuby lidi, kteří mají neúctu 
k pravdě. Pravda osvobozuje. Pokud máme pochybnosti k někomu, kdo nám pravdu sděluje, je dobré jít za 
někým jiným. Za někým komu více důvěřujeme a poradit se i s ním. Takto se možná přijde na to, že ten, 
komu lidé nevěří, tak měl nakonec pravdu.

10) Obnova mysli a nový člověk. Byl jsem předminulé pondělí vyzván Sestrou Luckou, zda bych se neujal 
další pondělí vedení výuky další lekce Učednictví online zmíněné na straně 27. To už je 3. lekce a má název 
„Nový člověk I“. To je celkem aktuální pro tuto dobu, protože dochází k „vylití“ Ducha Svatého na lidi. To 
by mělo směřovat k obnovení mysli. Lidé by měli být motivováni porovnávat své životní postoje s tím, co 
učil Ježíš Kristus (nový zákon). Měli by činit pokání a snažit se opustit staré špatné způsoby. Tím se zrodí 
nový člověk. Časem může být, pod vedením Ducha Svatého, takový člověk motivován připojit se třeba do 
nějakého společenství a nechat se pokřtít. Vstoupit do služby Kristu a pomáhat přivádět i ostatní lidi ke 
Kristu. Důležité je také nenechat se svazovat všelijakými omyli, kterými jsou církve napadány. Mám 
podezření, že Učednictví online také obsahuje negativní učení. Zde je praktická aktivita ze strany 14:

„Zády: Vytvořme skupiny po 4–5 lidech. V každé skupině si pak jeden člověk stoupne k ostatním zády. Jiný 
člověk ze skupiny mu položí ruku na záda a ten první, tj. ten vpředu, mu začne

prorokovat (neví, komu prorokuje). Až prorokující bude vnímat konec, řekne „Amen“. Potom

prorokujícímu položí ruku na záda někdo jiný. Tomu opět začne prorokovat. Takto postupně bude

prorokovat všem lidem ve skupině. Když už doprorokuje všem, skončí, otočí se a řekne si s ostatními ve 
skupině, pro koho co bylo a zda to sedělo. Poté jde na řadu někdo další. Otočí se zády

a bude prorokovat on. Takto postupně bude prorokovat každý.

Časová náročnost: 10–15 minut na jednoho prorokujícího člověka.

Záměr: Lidé často do proroctví vkládají své vlastní myšlenky, protože se navzájem znají (Vallotton, 2014). 
Touto aktivitou vyeliminujeme začnou část svých myšlenek, aby nás neovlivňovaly při

prorokování. V prorokování se můžeme všichni trénovat a cvičit (1. Korintským 14:31).“
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Já jsem nikde v církvích neviděl, že by při vkládání rukou někdo někomu něco prorokoval. Pokud ke nám 
má mluvit Duch Svatý, dělá to přímo on. Nepřipadá mi v pořádku, že by někdo někoho informoval tímto 
způsobem. Tam může jít o neznámý jazyk, který třeba ani není působený dobrou silou. Lidé si mají sdílet 
informace a Duch Svatý rozhodne, jak ke komu promluví. Proto je potřeba, aby se lidé navzájem slyšeli. To 
nejde, pokud se pouze utvářejí hloučky.

Je uveden biblický verš 1. Korintským 14:31: „Můžete přece jeden po druhém prorokovat všichni, aby se 
všem dostalo poučení a povzbuzení“. No to je pravda, ale jak toto souvisí s nějakým přikládání rukou a 
mluvení v nesrozumitelném jazyce adresovaném na konkrétní osobu. Máme si sdílet informace, příběhy, 
povzbuzovat se a podobně. V bodě 6 jsem poukazoval na opatrnost při rozpoznávání duchů.

…

Je 26.10.2023 13:22. Přišel na mě nějaký útok, co mě zpomaluje v aktivitách. Samo o sobě to, že mi církev 
nijak finančně nepomáhá mě drží psychicky na dně a ani pořádně nemohu nikam vyrazit. Toto bude 
posuzovat Bůh a ne já. Já jsem tu od toho, abych plnil své povinnosti, jak nejlépe dovedu. Pokračuji v bodě 
10 popisující obnovu mysli a nového člověka. Zde je podkapitola praktické aktivity online z knihy 
Učednictví online ze strany 14:

„• Prorokuj svoji budoucnost: Vezměme si Boží slovo a vypišme si, co vše je zaslíbeno „v Kristu“.

Tato zaslíbení jsou všechna pro nás. Jen je vyžadován náš souhlas (Zjevení 19:10, 2. Korintským

1:20, 2. Samuelova 7:8-29, Lukáš 1:30-38). Bůh je ten, který je plánuje v našem životě naplnit

(Římanům 4:17-24).

Časová náročnost: 15 minut.

Záměr: Boží Duch svědčí s naším duchem, že jsme Boží děti (Římanům 8:16). Musíme tedy

sami sebe znát podle ducha – podle Krista v nás (2. Korintským 5:16-18). Potřebujeme tedy

rozpoznávat naši duchovní podstatu a nechodit podle duše (co si myslíme my), ale podle toho, co

o nás říká Bůh (Jakubův 1:22-25, Židům 4:12). Když rozpoznáváme, kým jsme v něm, naše víra

se uvolňuje a začínáme tyto věci vidět ve svém životě (Filemonovi 1:6). Samozřejmě evangelium

není jen „o nás“. Abychom efektivně sloužili druhým, potřebujeme s pevností vědět, kým jsme

v duchovním světě.

• Ztišení: Pro jednotlivce. Ráno nebo večer se ztišme a ptejme se Boha, co nás dnes (zítra) čeká

(jaká situace, úkol). Zapišme si vše, co nám přijde. Večer se zamysleme, zda to tak opravdu bylo

(1. Samuelova 10:2-6, Marek 14:12-17, Matouš 21:28-32).

Časová náročnost: 2–3 minuty ráno a 2–3 minuty večer.

Záměr: Věřme tomu, že slyšíme Boží hlas (Jan 10:4-5). Netravme touto aktivitou moc času.

Když nám bude připadat, že nic „nevnímáme“, zkusme to další den znovu (Marek 11:22-24). Na

přijímání slov pro svůj život se nejlépe naučíme rozsuzovat věci – zda nás proroctví přibližuje

k Bohu, zda nám to, co přijímáme, působí pokoj či sevření nebo zda se slovo opravdu naplnilo
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v budoucnu (Prince, 2001).“

První úryvek ohledně prorokování své budoucnosti v kategorii praktických aktivit online. Přijde mi zvláštní, 
že v praktických aktivitách se rozebíralo prorokování ostatním jen v kamenné místnosti a tam to bylo 
propojené s přikládáním rukou. Ruce není nutno přikládat, protože léčení způsobuje všudypřítomný Duch 
Svatý. Tam bych měl naopak podezření z přeskakování démonů při fyzickém dotyku. V momentě, kdy se 
přesouváme do online praxe, kde se naopak mohou šířit nové informace, tak přijde řeč na studium Bible 
ohledně zaslíbení. Autor publikace uvádí, že je vyžadován náš souhlas ohledně zaslíbení. No a já se ptám, 
kde to tam v těch uvedených biblických textech vyčetl? Tam se mluví o zaslíbení, ale nic o našem souhlase. 
To je matoucí. My jsme tady od toho, abychom se drželi Boží vůle a co nejlépe jí plnily. Bůh se sám 
rozhodne co komu dá. Jaký souhlas k zaslíbení? To může lidi uvádět v omyl, že si odsouhlasí kde co a pak 
aktivita žádná. Pak je tam záměr a to je rozpoznat naší cestu. To dává smysl.

Pak je tam úryvek ztišení. Máme si ráno prorokovat budoucnost, co se stane ten den a pak večer to porovnat, 
zda se to naplnilo. To mi nedává nějak smysl. My máme v modlitbě žádat Boha, ať plníme jeho záměr a toho
se držet. Když se ho držíme, nedává smysl si pak kontrolovat, jestli se vyplnilo nějaké denní proroctví. 
Proroctví nám přeci nikdy Bůh nedá pro to, že ho požádáme, ale jak uzná on sám za vhodné. To mi připadá 
jako pokoušení ďáblem, aby Ježíš dělal nějaké zázraky a podobně.

Tedy abych se přiznal, vůbec mě ta publikace Učednictví online nezaujala.

Je 26.10.2023 15:49. Ten poslední desetibodový článek mi
dal tedy zabrat. Bylo to na několik dní přemýšlení, ale 
beru ho jako důležitý pro osvobozování lidí v církvích z 
všelijakých omylů.

Teď se rozhoduji, kam jít v neděli do sboru. Je škoda, že 
je to ve stejný čas a rád bych šel i do Cesty života i do 
Milosti. V Milosti bývají dost i cizinci a různí hosté. Já ale
upřednostním Cestu života. Je tam více členů a je tam 
možnost pro lidi sdílet se se všemi, aniž by to bylo nutno 
nějak předem nahlásit. To mi vyhovuje více a tak dám 

přednost jim.

Rozhodl jsem se napsat Filipu Mazúrovi ohledně stávající problematické situace v církvích, dále k 
postřehům v Učednictví online a také k nejasné situaci s financemi.

Je 27.10.2023 13:02.
Dnes po půlnoci v
0:34 mnou prošla
taková intentívní
duchovní opravdu 
silná rána. To nebyla
rána směrem ke mně.

Já se od té doby cítím volněji. Silný průchod energie zloby během
krátkého momentu.

Připadá mi, že to má spojitost se záhadnou ženou. Záhadným profilem ne čínské, ale říkala, že je dcerou 
Korejce. Ženy ze stránky 74. To bylo ve středu kolem čtvrté hodiny odpolední. Ona mi poslala fotografie 
nějaké ženy. Nebyla tam vidět tvář. Nevím, zda to byla ta žena, za kterou se vydává. Přímo ta Asiatka. Bylo 
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tam ale vidět, že má celkem dost modřin na ruce a na noze. Ono dost možná, co si tak pamatuji, mohlo jít o 
fotky Gabriely. No ale co ty modřiny? Nemohl to být jen podvrh namalovaný v grafickém editoru. Pokud 
Gabriela chodí někam do práce a vídá se s kolegy, to by museli vidět a už dávno by to řešila policie. Ta žena 
mi psala, že jejich lékařský tábor v Sýrii napadl terorista a je zlý. Požaduje ode mě 61599.15 Kč, aby mohla 
odejít. No a je to vůbec žena ten s kým si dopisuji? Videohovor mi odmítala že prý kultovní hovory jsou 
zakázané a jinak bude snad na nějaké hladovce tři dny či co. Ani nahrávku těch nohou abych mohl vidět, že 
to skutečně není fotomontáž. To už mi takhle jednou posílala Jaruška z pizzerie fotky, jak se řeže a tahala ze 
mě stále nějaké peníze.

Já jsem odpovídal, že za tou zdviženou nohou s modřinami je vidět ve tmě místnost a nevypadá to jako 
nějaký tábor. To vypadalo jako místnost, kde jsou bílé velké dvoudílné dveře. Styl některých rodinných 
domků. Ta žena na fotce by mohla skutečně být Gabriela. Když si odmyslím ty modřiny, má krásné štíhlé 
tělo. Takové, jaké by se mi u mé ženy líbilo.

Mě připadá, že to co se teď děje má spojitost s tím odloučením se ode mě někdy během srpna 2022. Psal 
jsem o tom v 13. díle někde v místech, jak je strana 126. Já jsem do té doby, co jsem si vedl Gabrielu k 
rozkvetlé třešni, kde jsem jí chtěl políbit až zhruba k tomu osvobození, kde jsem začal psát článek s lupou v 
13. díle, tak jsem trpěl pro lásku k ní. Bylo to v pořádku. Bůh takové věci připouští kvůli lásce, ale vše má 
své hranice. Ani Kristus nebyl křižovaný pro církev dvakrát.

Já jsem se po tomto období plném trápení začal věnovat studiu knihy Přišel osvobodit zajaté, sledoval jsem 
sérii Babylonského bratrstva od Jaroslava Chvátala. Pak jsem hledal cestu, jak přijít k penězům na uvolnění 
zdrojových kódů JKali Frameworku a další rozvoj. Hledal jsem cestu k penězům na burze, ale došel jsem 
nakonec k přesvědčení, že nechci na burze obchodovat. Byla to cesta k poznání. Celkem mě to i bavilo to 
studovat a nelituji toho.

Já tedy tu situaci vnímám celou tak, že je to o obnově mysli. Gabriela mi má pomáhat a já jí mám také 
pomoci s penězi, které potřebuje. V první řadě pokud na obráceného člověka padá soužení, je to pro to, že to 
Bůh připouští. Boží lid v Egyptě byl také zaprodán faraonovy a odchod z Egypta byl nekonfortní. Byla to ale
cesta do bezpečí. V partnerském vztahu se lidé normálně vidí a komunikují spolu. Neposílají si všelijaké 
fotky poskládané z více osob a spousty smyšlených příběhů. Jestli někdo potřebuje pomoc má být upřímný a 
to i za cenu, kdyby to mělo bolet. Obnova mysli nemusí být vždy příjemná.

Psal jsem ženě se záhadným profilem, že člověk se má postavit na stranu Boží a vzepřít se zlu. Zlo pak od 
něj uteče. Samozřejmě pokud je člověk zaprodaný zlu, nejde to vždy tak snadno, ale určitě to jde odejít.

Tak že jestli to byla opravdu Gabriela ten, kdo mi psal. Asi z mé odpovědi nebyla dvakrát nadšená. To ale 
neznamená, že jí nechci pomoci. Já ji chci pomoci a miluji jí. Tady jde ale o obnovu mysli. Některé ženy si 
pod vlivem všelijakých démonů myslí, že za ně všechno muži zaplatí a ony se na úsilí nebudou muset nijak 
přičiňovat. A co víc budou je dokonce pomocí přetvářek moci i ovládat. Tak s tímhle je potřeba přestat a vyjít
z omylů. To je všechno hra tělesností, ale to není z Boha. Ve zdravém vztahu se snaží oba podle svých 
možností.

Další den ráno jsem se cítil nějak unavený. Gabriely duch či ta podivná záležitost s fotkami mě asi nějak 
nadměrně psychicky vyčerpal. Byl jsem oslabený a v noci se zavřenýma očima najednou vidím v dálce malý 
obraz kočičí hlavy či co to bylo. Hlavy jen s jedním zdravým okem. Ta hlava se přibližovala ke mně. Byla 
větší a větší až jsem jí nemohl vidět celou. Padl na mě v ten moment trochu strach. Po půlnoci v 0:34 mnou 
prošla vyloženě zloba. Pro mě je toto poslání psychicky náročné a je to už mnoho let. Pije mi vyloženě krev, 
že jsou zde lidé, kteří jsou zbohatlí. Bohatí lidé, kteří se hlásí ke zbožnosti. Zbožnosti, která ale vede ostatní 
jen do úpadku. Měl jsem vroucné přání, aby se prolomila brána pekla a démoni pozabíjeli tyto lidi.
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Připomněl se mi film Donnie Darko. Je to o takovém mladém bořiteli mýtů. On ale kdysi ve vzteku zastřelil 
jednoho maniaka. Střelil ho do oka, za to že mu nechtěně přejel přítelkyni a duše toho zabijáka se na něj 
nějak přichytla.

Nebo film Conan Ničitel. Tam byl čaroděj Thoth-Amon. Žena nedotčená mužem měla za úkol přenést z jeho 
pevnosti Ahrimanovo srdce. Srdce v podobě drahokamu, kterého se nesmí nikdo dotknout, jinak zemře. 
Satanovo srdce. Po jeho přenesení do chrámu, který vypadal jako z města Petra (v Jordánsku), tam došlo k 
výměně srdce za roh spícího boha. Roh, který měl oživit hrůzostrašného zuřícího boha Dagotha.

Ahrimanovo srdce. Autoři filmu Ničitel Conan možná byli inspirovaní 
podobnou myšlenkou jako Pán prstenů s prstenem moci. Ahrimanovo 
srdce vyobrazeno jako drahokam, kterého se nesmí nikdo dotknout, 
jinak zemře. To by mohlo vyobrazovat lásku k bohatství. Bohatství ničí 
srdce lidí. V bibli je psáno, že buďto sloužíte Bohu a nebo bohatství. 
Obojí nejde. Někdy se stane, že lidem přijde nabídka. Nabídka 
bohatství, ale za cenu dělat něco, co není etické. Děje se to i v církvích. 
Takový člověk získá třeba i slávu a je hodně vidět v médiích. Ti, co 
vlastní média mu umožní slávu, ale je nucen nedělat dobré věci i když 
má třeba i spousty bohatství.

Tací lidé na sebe místo požehnání naopak přitahují zlořečení. Já už 
budu muset napsat tomu panu Filipu Mazúrovi.

Je 28.10.2023 19:16. Dnes jsem si lámal hlavu
nad tím, co napsat Filipu Mazúrovi a proč 
bych měl psát vlastně nakonec jemu? To on 
byl 7.10. v církvi Hope v Budějovicích něco 
jako čelní kazatel za Connect. Connect by měl
propojovat církve. Filip Mazúr sám mluvil o 
tom, že církve jsou v podstatě mrtvé a já s tím 
souhlasím. Dnes nedochází k šíření evangelia 
tak, jak by mělo. No ale zásadní otázka je, 
proč je v církvích tolik okultismu? Možná to 
lidi odpuzuje. Možná by se těmto věcem mělo

jít více po stopách odkud to pramení. Církve by měli vypadat více jako komunity. Místa, kde se lidé spolu 
efektivně baví a starají se jedni o druhé. Věřím, že to by přitáhlo zájem lidí.

Dnes jsem viděl nahrávku od Vráti z Austrálie. Zde v čase 2:04 prochází pod mostem a mluví o tom jako o 
místní ubytovně:

https://www.youtube.com/watch?v=RVauhiJdg58

Připadá mi ten obrázek jako kontrastní k tomu předchozímu s prstenem. Světlo na konci tunelu. Včera tam 
Vráťa popisoval, jak mu lidé jeden za druhým posílají na účet příspěvky. Já když jsem na YouTube nasdílel 
pár odkazů na Eden, tak mi Google zablokoval účet. Tady jde prostě vidět, jaké mají lidé v tomto světě 
přednosti. To není nic osobního proti Vráťovi, ale to je ten dnešní systém. Osobně mi dost pije krev, že se 
tady do církví zavádí všelijaký okultismus. Kdysi dávno existovala země se jménem Sodoma a dva poslové 
Boží se s tímto místem vypořádali po svém.
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Je 30.10.2023 9:56. Včera jsem si lámal hlavu 
nad tím, jak postupovat dále. Já se poslední 
dobou soustředím na do, jak osvobodit církve 
od všelijakých okultních pout a přitom si 
uvědomuji, jak je potřeba věnovat pozornost i 
jinam než na církevní sbory. Tedy jsou i lidé z 
E-koruny a podobní, kteří se nestarají o žádné 
náboženství, ale řeší ekonomické a politické 
problémy. Mě soustředění na E-korunu 
poslední dobou nějak uniká a na kulatých 
stolech je moc nevnímám, když mám starosti 
se sbory. Co si tak vybavuji, tak přešli s jejich 

měnou na příměru k času tak, jako to mám navržené v Edenu. Připadá mi, že se začínají přibližovat v 
myšlenkách k tomu, co mám roky naprogramované. Co mě potěšilo bylo, jak Paulína zmínila, že v penzionu 
Ráj vnímala silně ducha spolupráce a to ještě nikdy nezažila. To je dobré znamení.

To je ten směr kam vidím, že se má církev posouvat. Že se nebude starat jen o duchovní věci, ale bude to i 
ekonomika a politika. Bude to jeden celek zdravé a soběstačné společnosti. Včera pastor Petr Petrášek 
zmiňoval charakterové vlastnosti lidí. Zmiňoval, že apoštol Pavel byl údajně cholerik. O cholericích se 
zmiňoval kdysi i učitel véd Robert Machačka, že to jsou lidé vhodní na vedoucí pozice. K tomu mě napadá 
příběh zachycený na obrázku výše o vyvedení Lota ze Sodomy. Příběh v knize Genesis v kapitole 19. Na 
obrázku je zachycen viditelný pohyb lidí. Pohyb z místa zloby a záhuby. Lot byl vyveden jedním z andělů z 
města a byl varován, ať se neohlíží zpět. Jeho žena se ohlížela zpět a byla proměněna v solný sloup. 
Přemýšlel jsem proč zrovna v solný sloup? Zda to může mít nějaký význam. Nevím. V novém zákoně se o 
soli země mluví jako o křesťanech. Lidem, kteří mají dát zemi zdraví. Když se někdo obrátí na dobrou stranu
a pak se vrací k tomu špatnému, tak to není dobrý ukazatel v jednání. Emmanuel Amos ve svém svědectví, 
které jsem zmínil na straně 231 v 13. díle, zmiňoval něco o třech pohledech. Třech pohledech, které mu 
Kristus odhalil, když byl Emmanuel předveden před jeho trůn. Nejsou to ty tři pohledy zachycené i na tom 
obrázku výše? Jeden pohled je na hrozné hořící místo. Na peklo. Druhý pohled je na pokrytce (nečinnost). 
Třetí pohled na lidi, kteří jdou do bezpečí (utíkající Lot a ti s ním).

Při včerejším Petrovo kázání se mi vybavil jeden vymyšlený příběh. Taková modelová situace. Přijde otec 
domů a vidí dvě děti, jak se perou o hračky. Jedno dítě bere hračky tomu druhému. O hračky se ale mají 
dělit. Otec promluví prvně v klidu k tomu, co si bere všechny hračky a snaží se ho ukáznit, aby to nedělal a 
dělil se. Jenom že klidný hlas nezabere. Co potom otci zbývá? Musí zvýšit hlas a v tom už je určitý prvek 
hněvu. Nebo třeba bude muset vzít i vařečku. Z toto Petrovo kázání mi tak trochu přišlo, že by tomu otci 
doporučil dát si půst, protože hněv je působený zlými silami. Mě to trochu připadá, jako kdyby byl Petr 
ovlivněn východními naukami ohledně potlačování ega. Možná se pletu a třeba jsem to jeho kázání špatně 
pochopil. Každopádně já to vnímám tak, že otec neměl na výběr a byl ke svému jednání donucen tím, že děti 
se i přes varování dále chovali špatně. Trochu mi to připomíná to mé psaní trvající už od roku 2017 a 
myšlenka Edenu. Píši o tom, že lidé se mají dělit. No co kdyby se nakonec nějak zjistilo, že můj duch byl 
kdysi dávno i v těle Adama z Edenu?
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Další téma, které jsem zachytil z Petrovo kázání se týkalo tak zvaného svatokupectví (simonie). Je zajímavé, 
jak se prolíná má žádost, o finanční podporu rozvoje IT technologií který se váže na mou profesi, s církví 
Milost. Já vývoj Edenu považuji za církevní záležitost a jsem přesvědčený, že mi s tím finančně má pomáhat 
i církev a Bůh mi přesně ukázal která část církve. Je to ta, která má stejnou značku a má v Čechách i na 
Slovensku přes 60 sborů. Církev Milost. Na straně 14 jsem psal o požehnání, které mohu sesílat na lidi v 
případě, že mi pošlou nějaký finanční dar. Na tom nevidím nic špatného když jsem k tomu vedený Duchem 
Svatým. Finance, které takto získám stejně budu muset používat ve prospěch služby Kristu. I Abram dostal 
požehnání, když obdaroval Malchisedeka. Já to požehnání sesílám i tak, ale ne všem lidem. Tak třeba ve 
sboru Cesta života jsem se účastnil na vysvobozování lidí od zlých sil a přitom jsem nebyl vedený k tomu, že
bych tam od někoho chtěl prvně nějaký dar. Jaký to může mít důvod? Já jsem přesvědčený, že Kristus nám 
dává požehnání průběžně přímo, když činíme jeho vůli. Když naopak lidé z církve nečiní Kristovo vůli, 
nemohou se divit, že se jim nedostává požehnání. To že si Kristus vybere někoho, kdo se účastní duchovních 
bojů, nebo se přimlouvá, tak to už je na jeho rozhodnutí. Lidé v církvi mají ale jednat, když jsou vyzvání k 
jednání. To co tam vymýšlel pastor Jaroslav Kříž a psal jsem o tom na straně 76, to mi vážně přišlo scestné. 
Lidé si nemohou požehnání od Krista vzít jenom pro to, že si to usmyslí a přitom nekonají jeho vůli.

Mě to připadá, jako kdyby pastor Jaroslav Kříž se dopouštěl svatokupectví. Přitom on sám je na mém 
seznamu osvobozených na straně 45 v čase 9:20 (dne 4.10.). On vybírá peníze od lidí, ale očividně nic z toho
nepřesouvá na místo, kam by měl. V Bibli je příběh o čaroději Šimonovi, který chtěl koupit dar Ducha 
Svatého od apoštolů. Něco takového se nedá získat úplatou, ale to musí člověk dostat od Boha. Od toho 
vznikl název simonie. Někteří pastoři mohou mít tendence, že berou od lidí peníze, ale ty peníze pak 
nepoužívají v souladu s tím, co chce Bůh. Připadám si tak trochu jako kdyby moje jednání s Jaroslavem 
Křížem se podobalo jednání Mojžíše s faraonem ohledně propuštění otroků. Mám podezření, že Jaroslav 
Kříž by mi možná nějaké peníze poslal ale za cenu, že bych se uvázal do nějakých okultních vazeb a smluv. 
Něco jako když by faraon chtěl po Mojžíšovi, aby zůstal v Egyptě a tam nějak pracoval pro faraona a 
zotročoval ještě více lidí. Mám podezření, že Jaroslav Kříž je napojen na nějaké tajné okultní organizace 
směřující možná k Izraeli.

Je 30.10.2023 17:27.
Narazil jsem nedávno na
další církev, ale asi
nemají kamenou pobočku
v Českých Budějovicích. Vím o nich z Facebooku. Mají 
tento profil (Živé slovo):

https://www.facebook.com/ziveslovo

Pak ještě církev s profilem Živé Božie slovo:

https://www.facebook.com/profile.php?
id=100084720631296

Přišel mi celkem vtipný obrázek na jejich nástěnce, který 
je vidět nalevo. Připomněl mi malovanou tmavovlásku ze 

stránky 62 a to mi připomíná Gabrielu. Záhadný profil ženy ze stránky 74 mi stále dopisuje. Nevím, kdo to 
přesně je, ale cítím snahu mě do něčeho zlého vmanipulovat. Snad do nějakých finančních investic a nebo 
podvodů s transportem lidí či co. Prostě je mi to nepříjemné. Na nástěnce Živého slova je zde, několik 
zajímavých připomínek k desátkům, který se mi několikrát zobrazil. V novém zákoně se nikde nepíše, že to 
má být přesně desetina a ve starém zákoně se nejednalo o peníze, ale o různé potraviny či výrobky. Já bych 
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to doplnil, že pokud nás Bůh vede k tomu, že máme někomu něco dát. Ať už je to cokoliv třeba i svou 
pozornost a čas. Máme jednat podle toho. Nebo pokud nás vede k tomu, že máme o něco požádat, tak máme 
o to požádat. Prostě jednat podle víry.

Já byl ale požádán někým se záhadným profilem. Požádán, abych věnoval něco, co momentálně ani nemám a
abych se zaplétal do pochybných aktivit, kterým vůbec nevěřím. Na něco takového se dá těžko přistupovat. A
tím spíže, když ten člověk se mnou ani normálně nekomunikuje.

Je 31.10.2023 9:50. Zaujala mě výpověď jednoho 
okultisty, která se ke mně dostala. Zaslechl, že se 
na jednom kanálu lidé baví o tématech 
znovuustanovení třetí říše a okultních technik jako 
vědomé znovuzrození. Uviděl, že se na kanálu lidé 
otevřeně baví o věcech, o kterých se bojí bavit i 
vysocí okultisté mezi sebou a to ho přimělo přijít a 
doplnit některé informace. Vyprávění má dva díly. 
První díl je zde:

https://www.facebook.com/watch/?v=1349488565888307

Druhý díl je zde:

https://www.facebook.com/watch/?v=272580565698979

Jsou tam místy celkem zajímavé informace o tom, co je to vlastně Agartha, kdo jsou to Strážci pravdy, 
velitelé říše mrtvých, očekávají návrat jejich vůdce Ela, a jak okultním způsobem skrze židy, muslimy, 
katolíky, nacisty, komunisty a všechno možné náboženství ovládají celý svět.

Zde jsou ještě nějaké kratší výstřihy z druhého dílu:

Spolupráce náboženství s nacisty (odhalení okultisty)

https://www.facebook.com/watch/?v=1341585036468238

Strážci - nejmocnější lidé světa (odhalení okultisty)

https://www.facebook.com/watch/?v=232206453171452

Buď lidstvo vybuduje "správný" svět s absencí moci, nebo nepřežije (odhalení okultisty)

https://www.facebook.com/watch/?v=359805276397251

Je zarážející, jak tento člověk snižuje důležitost Kristovo oběti a jak divně se vyjadřuje o Jahvem ale není 
divu, když je z takové organizace. Strážci pravdy ochraňují pravdu, aby se nedostala k lidem. U tohoto 
člověka od okultistů mám poznamenáno, že byl osvobozen včera v 19:02.

Zrovna dnes jsem zahlédl na stránkách církve Milost vzkaz ministerstva zahraničních věcí státu Izrael zde.

Církev Milost v Budějovicích má úterky a čtvrtky od 18:00 pravidelná setkání. Úterky jsou modlitby, chvály,
probuzení a čtvrtky čtení Bible. Cítím, že tam mám jít.

Je zajímavé, že se mi v neděli zaměřila mysl na jedno konkrétní místo v Bibli. Nevím teď, kde to tam přesně 
je, ale byla řeč o člověku, který muže slovem i usmrtit ničemy. Člověku, který přinese spravedlnost 
utlačovaným. Také jsem se rozpomněl na místo v Bibli zmíněné na straně 292 v 13. díle, kde je povídání o 
třech králech. Hned před tím je v Bibli příběh o Elíšových prvních zázracích a tam došlo také ke zlořečení.
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Je 31.10.2023 14:57. Tak tomu
panu Filipu Mazúrovi jsem 
zatím nepsal. Pořádně nevím 
co vlastně. Pokud mu mělo být
něco sděleno z toho, co jsem 
zde psal v poslední době, asi se
to k němu nějak dostalo. Mě 
teď asi čeká nová životní 
výzva a to zkusit si jak 
pokračovat v těchto aktivitách, 
když už nemám skoro žádné 
peníze. Zkusit si žít bez peněz.

Pokračuji ve zveřejňování 
seznamu lidí osvobozených v 
autoritě Ježíše Krista. Když si 
někdo prohlédne můj seznam, 

třeba tam uvidí někoho, kdo ho nějak zaujme a napadne ho oslovit. K tomu to může být užitečné:

Pondělí 16.10.:

V cca 11:27 žena Mirka Seka.

V 11:35 profily 4. a 5. ze shora levá řada na straně 69.

V 11:38 profily spodní v levé řadě a vrchní v prostřední řadě na straně 69.

V 11:41 profily 2. - 4. ze shora prostřední řada na straně 69.

V 11:48 skupinově lidé v chatu na tomto příspěvku nástěnky Vanesa Rubber Art.

Vzpomněl jsem si tou dobou na Radku Babickou ze skupinky od Namu, ale tam mi nic nepřišlo. Asi je v 
pohodě. Podle mě je i křesťanka a nebo celkem vidomá.

V 12:12 masérka z Písku ze salonu Andromeda. Zmínil jsem jí na straně 61 v 13. díle, že jí udělám reklamu.

V 12:14 muž, který byl s Janou Sochovou na paloučku a i v penzionu Ráj. Myslím že byl šedivý a s knírkem.
Celkem hubený.

V 12:35 smutně vypadající muž s kapucí na pozadí profilu zde.

V cca 14:45 Petr Ulč ředitel Styraxu.

V 14:52 negativní energie. O tom jsem psal na straně 66.

V 16:39 dva spodní profily v prostřední řadě na straně 69.

V 18:13 dva muži na svatbě v tomto příspěvku.

Nemám jistotu, zda tam ten den nebyl ještě někdo. Možná jsem si nechtěně smazal záznamy v domnění, že je
mám přenesené už jinde.

Úterý 17.10.:

V cca 9:15 žena ve sboru Cesta života, co se šla podívat zda prší, když jsem zrovna odcházel.
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V 9:18 a 9:19 dva horní profily v pravé řadě na straně 69.

V 9:23 profil Venec Venec v zakladním chatu Jirky Mazura zde.

V 9:24 profil 3. a 4. v pravé řadě ze shora na straně 69.

V 9:26 Michal Oktábec. Znám ho od bráchy a mám za to, že dělal v té samé firmě co brácha.

V 9:35 5. profil v pravé řadě ze shora na straně 69.

V 10:57 Kuba Kříž. Bratr Ondry Kříže.

V 13:26 dva poslední profily v pravé řadě na straně 69.

V 14:07 skupinově nový lidé v chatu na tomto příspěvku nástěnky Vanesa Rubber Art.

V 19:51 Zdeňka z E-koruny.

V 20:05 Petr Boháč z E-koruny. Nový člen.

V 21:14 člověk z Asseca s mou přezdívkou Síťař. O kolegách z Asseca jsem psal, ale už je to nějaký ten díl 
zpět. Tam jsem dělal jen pár měsíců v roce 2019.

Nemám jistotu, zda tam ten den nebyl ještě někdo. Možná jsem si nechtěně smazal záznamy v domnění, že je
mám přenesené už jinde.

Středa 18.10.:

V 12:02 profil 1. ze shora řada nalevo na obrázku na straně 87.

V 12:05 profil 2. ze shora řada nalevo na obrázku na straně 87.

V 12:09 profil 3. a 4. ze shora řada nalevo na obrázku na straně 87.

V 12:15 profil 5. ze shora řada nalevo na obrázku na straně 87.

V 12:16 člověk s profilem Jakub Sirius Vávra. Kamarád z čajovny.

V 12:19 Jiří Bečička. Bývalý kolega z Pošty.

V 12:21 Kamil Vala. Mám s ním společné přátele z čajovny.

V 15:25 člověk od sousedů z Počátek pojmenovávaný kdysi jako Mareček.

V 15:58 menší silnější kudrnatý blonďatý známý. Nevím, jak se jmenuje ale jednou mi myslím nabízel něco 
od O2 nějaké tarify. Bydlí nedaleko Honzy Janouda. Tohle bude vědět jen on a nebo je to záznam jen pro mě
pro budoucí připomenutí.

V 20:07 hromadně online skupinka E-koruny. To šlo na lidi, kterých se to ještě v minulosti netýkalo.

Čtvrtek 19.10.:

V 9:17 profil 6. ze shora řada nalevo na obrázku na straně 87.

V 9:24 profil 1. ze shora prostřední řada na obrázku na straně 87.

V 9:32 profil 3. ze shora prostřední řada na obrázku na straně 87.

V 12:04 Barbara Folbrechtová. Možná přítelkyně a nebo manželka pastora z církve Hope. Podle Facebook 
profilu to tak vypadalo.
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V 12:44 negativní energie. O tom jsem psal na straně 71.

V 1:10 (asi myšleno 13:10) Marty Kakaš. Na profilovce je vidět se synem. Kamarád mého kamaráda 
Pošťáka. Profil 2. ze shora prostřední řada na obrázku na straně 87.

V 13:21 malá blonďatá prodavačka v cukrárně Sluníčko na Máji.

V 22:55 člověk islámského vyznání. V prvním díle jsem o něm psal na straně 24 „velmi vysoce postavený 
illuminát“. To mohla být má domněnka, že to byl iluminát, ale dost možná se tam bavili o mě. Kelt mi 
později o nich i něco povídal co o mě pravděpodobně rozebíraly, ale o tom jsem už někde psal. A před tím na
straně 23 je tam vidět Jarka z pizzerie v černých šatech. S tou nevím co je. Mám ale podezření, že jí i 
Gabrielu na mě poslal někdo z Agarthy.

Pátek 20.10.:

V 11:35 profil 4. ze shora prostřední řada na obrázku na straně 87.

V 11:37 profil 5. ze shora prostřední řada na obrázku na straně 87.

V 11:39 profil 6. ze shora prostřední řada na obrázku na straně 87.

V 14:07 Šárka. Kolegyně z Pošty.

V 14:09 žena pastora Vladimira Kocmana.

V 14:25 Nadia Mosser. Párkrát jsme se viděli v čajovně skrze společné přátele.

Sobota 21.10.:

Někdy brzo ráno tuším že Vlaďka Oshová. Máme společného Facebook přítele Richarda Šrámka ze 
Svobodného domova.

V cca 12:45 pan Škarda. Psal jsem o tom na straně 76. Viděli jsme se kdysi ve sboru církve Milost. Utkvělo 
mi v hlavě jeho tvrzení, že kdo dělá něco užitečného pro lidi, že se k němu dostanou peníze. To jsem si 
zapamatoval ale nějak se to stále u mě nenaplňuje.

V 13:12 profil 1. ze shora řada napravo na obrázku na straně 87.

V 14:13 Pepa Kočí. Spolužák z Hluboké.

V 16:31 profil 2. ze shora řada napravo na obrázku na straně 87.

V 16:32 Petr Kristek. Bratr mého spolužáka ze základní školy.

V 19:25 Michal Štursa. Znám ho jen skrze příspěvky na Facebooku.

V 20:43 profil 3. ze shora řada napravo na obrázku na straně 87.

Neděle 22.10.:

V 1:06 programátor Ondra z E-koruny. Zmíněno i na straně 76.

V 15:56 děti na videohovoru z Keni. Zmíněno na straně 73.

V 17:24 mniši na fotkách u penzionu Ráj. Stál tam s nimi Robert Machačka tedy Učitel véd z mého příběhu. 
Fotky jsem viděl nasdílené na Telegram chatu E-koruny.

Dopoledne modlení za některé lidi ve sboru Cesty života, kteří žádali o modlitbu za své blízké.
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V 12:25 dcera sousedky, co bydlí pode mnou.

V 13:14 dvě ženy s krabici u výtahu v paneláku, kde bydlí mamka.

Pondělí 23.10.:

Brzo ráno Věruška. Vlastní dcera mého nevlastního taťky ze třetího manželství.

V 10:52 Uly přítel. Ten, co jsem o něm psal na straně 10 a 11.

V 11:44 česky mluvící Vráťovo kamarád zde https://www.youtube.com/watch?v=IrXGZ8gjEbs v čase 
záznamu 15:42. Zmíněno už na straně 76.

V 21:25 profil 4. ze shora řada napravo na obrázku na straně 87.

Úterý 24.10.:

V 11:19 mniši na příspěvku zde.

V 11:50 pastor malé církve jedné sestry z Connectu, která o něm tvrdí, že by se na ní špatně koukal, kdyby 
chodila obsetkání.

V 11:52 Pája. Syn Vráti z Austrálie. Prý je nějaký agresivní ve škole.

V 13:10 dva kluci hledající Osmoděje v čase záznamu 9:56 na videu zde https://www.youtube.com/watch?
v=DL2DPqof9jQ

V 17:35 známý Vráti z Austrálie co mu povídal o Lawrenci z Arábie.

V 13:50 zrzavá sousedka z mého patra, která má vchod naproti schodům vedoucí dolů. Asi bych jí mohl vzít 
někdy do církve, ale až na to bude nějaké příhodné téma. Potkal jsem jí v tom čase na chodníku u krytého 
hřiště.

V 20:31 David Formánek z Otevři svou mysl.

V 21:22 Miroslav Sapeta z E-koruny. Bratr Jirky Sapety.

V 21:23 žena Miroslava Sapety.

V 21:58 Barbora Englišová. Známá koučka.

V 22:06 Neale Donald Walsch. Václav Vorel mi nasdílel nějakou jeho publikaci. To bude nějaký člověk 
tipuji z New Age a nebo něčeho takového.

Středa 25.10.:

V cca 0:30 člověk na profilovce v Telegramu se jménem Darek a představil se mi jako Derek. Údajně ze 
Švýcarska. Nabízel mi investování do kryptoměn. Stejně si myslím, že to byl fiktivní profil a za ním 
Gabriela. Po tom co jsem zmínil její jméno přestal mi tento profil psát. Dost možná to byla ona, ale ten muž 
na fotce byl skutečný a skoro mi připadal od pohledu jako nějaký její příbuzný.

O něco později kolega z Asseca s mou přezdívkou Aragorn.

V cca 14:45 muž na elektrickém vozíčku u přechodu u Normy na Máji.

V 20:38 Karel Všední z E-koruny.

Čtvrtek 26.10.:
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V 15:07 chlapec s rakovinou nasdíleny skrze chat Connectu.

V 10:31 Pavel Beneš. Potkal jsem ho v Albertu. Bývalý kolega z Pošty.

Pátek 27.10.:

V 0:34 silný průchod zloby v krátkém momentu. Psal jsem o tom na straně 81 a 82. Přišlo mi, že v tom měl 
částečně prsty Gabriely duch. Možná byla na mě naštvaná, že nechci investovat do kryptoměn a tak jí ani 
finančně pomoci. Cítil jsem únavu, že toho je na mě moc a nedostává se mi pomoci ze strany ostatních, 
kterou potřebuji. Cítil jsem se zvláštně po tom, co k tomu došlo. Jako kdybych ani neměl na výběr. Stále mi 
to tak připadá, že jsem neměl na výběr a byl jsem k tomu dotlačen. Připadalo mi, jako kdybych otevřel 
nějaký pekelný průchod, kterým do světa může procházet zlo a zabíjet lidi. Ono se to tedy už stejně děje, ale 
toto byl asi nějaký přídavek. Jako kdybych vlastní vůli dal k něčemu takovému svolení a přitom se jedná o 
správnou a nutnou věc. V ten den už jsem nevnímal, že mám někoho osvobozovat v autoritě Ježíše Krista. 
Do určité míry jsem byl otřesen. Celé to psaní vnímám, že se tomu musím věnovat. Je kritická doba a musím
pokračovat. Vstoupil jsem do služby Kristu a vnímám, že musím být striktně věrný této službě. Lidé to 
mohou vnímat dobře i špatně, ale do určité míry toto psaní může být pro lidi nebezpečné. Je třeba vědět, že 
když se k vám dostanou určité osvobozující informace, tak Bůh vaše jednání soudí také potom jinak.

Sobota 28.10.:

V 0:03 profil 5. ze shora řada napravo na obrázku na straně 87.

V 12:11 Aleš Andr a Lenka Danečková z týmu Jirky Mazura.

V 22:59 Thomas Schmittel. Facebook profil.

Neděle 29.10.:

V 9:47 muž na zastávce Jaroslava Bendy, kterého zná z obsluhy od restaurace U Šebestů. Menší postava a 
kratší blonďaté vlasy. Myslím i brýle že měl.

V 19:21 rodina spolužáka Kubiho ze základní školy.

V 22:46 Martin Malundi Čičo. Kamarád Kuby Jahla.

V 23:16 Ava. Moderátorka Příznaků transformace.

Pondělí 30.10.:

V cca 9:30 Ivanka. Žena bratrance Pavla z Prahy. Strejdy Fanoušovo syna.

V 9:43 profil 6. ze shora řada napravo na obrázku na straně 87.

V 15:24 Tomáš Harabiš údajně Valašský král ve videu od Vráti z Austrálie zde 
https://www.youtube.com/watch?v=IQYxvrj57gw Tomáš Harabiš tam dokonce vyzývá ostatní, že ho mohou 
kontaktovat. Tak tomu bych rád napsal. Ten by se podle mě hodil do týmu E-koruny.

V 18:06 politička ve videu na tomto odkaze: 
https://www.facebook.com/JurajGedra.SK/videos/737042117936302/

V 19:02 okultista z videí na straně 86.

V 20:47 otec Martiny z Connectu. Prý ho trápí nějaká nemoc.

V 21:22 Šárka Haufbauerová z Pošty. Ona je zmíněná už na straně 89 v čase 14:07, ale někdy se stane, že 
dojde k působení vícekrát.
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Úterý 31.10.:

V cca 14:00 malý chlapec s pejskem u hřiště na sídlišti Máj. Pod pravým okem mel červenou dlouhou 
skvrnu. Zdravil mě a smál se na mě. Skoro to vypadalo, jako kdyby mu tekla z pravého oka hodně krev.

V 18:58 Roger Harsh. Člověk z církve zmíněný v kapli Milost ten den.

V 23:20 Vít Rakušan. Ministr vnitra České republiky.

Středa 1.11. (dnes):

V 0:26 Martin Korcok. Člověk, který uveřejnil tento příspěvek od ministerstva zahraničních věcí státu Izrael 
zmíněný také na straně 86.

V 7:57 Jiří Koblenc. Bývalý spolužák z Hluboké.

V 8:05 Jiří Kristek. Bývalý spolužák ze základní školy.

V 8:51 Benjamin Netanyahu. Předseda vlády státu Izrael. Přišla mi myšlenka osvobodit ho v autoritě Ježíše 
Krista dnes, když jsem viděl tento příspěvek od pastora Vladimíra Kocmana, ve kterém má předseda vlády 
Benjamin Netanyahu projev k válce a potřebě války, která je Biblická podle jeho slov. No ale Izraelský lid 
má přeci válčit, ale proti duchovním silám temnoty. Má bojovat pravdou proti lži. Izraelský lid je přeci 
Abrahamovo potomstvo roztroušené po celém světě. Bůh žehnal Abrahamovi a tvrdil, že jeho potomstva 
bude jako prachu země a poukazoval mu na 4 světové strany. Jak je možné, že Abrahamova žena a zároveň i 
jeho nevlastní sestra byla s egyptským faraonem po určitý čas? Jak je možné, že židé si dnes své rodokmeny 
evidují podle matek a ne podle otců? Pokud je židovský muž a ne židovská žena, tak potomci se nepovažují 
za židy. Není to trochu divné? Proč by požehnané potomstvo Izraele nemělo být rozšířenější, než je 
evidováno.

Já věřím, že půda je požehnaná tam, kde jsou hodní lidé a je důležité bojovat především proti duchovním 
mocnostem a ne proti tělu. Izraelský předseda vlády by měl změnit taktiku boje podle mě a Izrael by mi měl 
pomáhat.

Je 1.11.2023 23:11. Včera jsem byl ve sboru církve 
Milost. Padla tam řeč i na národní probuzení a Jesus 
pochod, který se bude prvně konat v Praze. Měl bych
celkem zájem tam i jet. Rozpomněl jsem se na Filipa
Mazúra z Connectu. Nějak právě teď vnímám jako 
ideální čas mu napsat s žádostí o pomoc. Tak jsem 

mu dnes už konečně napsal. Na email GospelOfFire.sk@gmail.com v čase 23:09 s předmětem „Žádost o 
pomoc s národním probuzením a propojováním církví ve zdravý celek“ tuto zprávu:

„Dobrý den pane Mazúr,

viděli jsme se nedávno na setkání Connectu ve sboru církve Hope v Českých Budějovicích. Vzpomněl jsem 
si, jak jste říkal, že církve dnes nefungují tak, jak by měli a hledáte nové cesty jak na národní probuzení 
(evangelizaci). Zrovna včera jsem byl ve sboru církve Milost a měli jsme tam něco jako kulatý stůl. Tedy 
volný styl porady. Padlo tam také téma národního probuzení, Jesus pochod a jiné akce.

Já svým způsobem také evangelizuji. Dělám to formou psaní příběhu a esejí už od roku 2017, byť pokřtěný 
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Duchem Svatým jsem byl teprve nedávno a nebo minimálně dar zpěvu v andělském jazyce jsem získal 
teprve nedávno. Možná o mém psaní už víte možná ne. Mám za tu dobu už různé čtenáře. Poslední díl je více
zaměřený na praxy a je zde:

http://jkali.cz/data/pomahame_si.pdf

Probuzení neobrácených se dá dělat různě. Mě kolikrát přijde víra, že mám jen odhánět modlitbou z lidí na 
ulici démony aniž bych s nimi třeba jen mluvil, ale dělám si záznamy. Jiní lidé to mohou mít jinak a jsou 
třeba vedení k rozhovoru. Dnes už je jiná doba než za prvotní církve a je důležité neopomíjet sociální sítě. I 
na dálku se dá lidem takto pomoci.

Ono další problém je, že samotná církev je pod útokem všelijakých okultních nauk a tak mnohdy potřebují 
pomoc lidé přímo ve sborech a ne jen to. Tam jde o samotnou organizační nápravu a to není vůbec snadné 
něco takového měnit. Měnit zajeté tradice.

Církve jsou rozdělené a málo spolu komunikují. Je potřeba komunikovat mezi sebou a budovat jedno 
propojené společenství, které bude plně vedené Kristem. Sdílení informací je důležité.

To se ani nezmiňuji o tom, že jsou tu skupinky, které vůbec nejsou náboženské, ale Kristus je také chce 
přivádět k sobě. Skupinky jako E-koruna, stát Bohemia a podobné. Skupinky, které se zaměřují více na 
politiku a ekonomiku. To vše k sobě patří a ukazuje se, že je to vše pod Božím vedením, jen je potřeba se 
více k sobě a k Bohu přiblížit.

Dále je tu potřeba rozvoje informačních technologií, které dovedou napomoci tomu všemu. Informačních 
technologií na míru takovému společenství. Já a tým E-koruny už něco máme připravené.

Je toho hodně a aby se přiváděli lidi ke Kristu, musí tu být jeho oslavná církev, která dovede lidem podat 
pomocnou ruku jak ekonomicky a dovede i bojovat například se zločinem. Prostě něco jako paralelní stát. Ne
žádné rozizolované a rozhádané skupinky. Tomu lidé neuvěří tak, jak je potřeba.

Snažím se působit v této ovlasti, ale potřebuji k tomu finanční podporu ze strany těch, kteří jsou už ve službě
Kristu. Žádal jsem některé lidi, ale nedostalo se mi ani odpovědi natož nějaké podpory. Tak že to musím 
zkoušet jinde. Vnímám, že mám poslání od Krista sjednotit jeho lidi, ale jak může někdo věřit člověku, který
je na finančním dně?

Asi mě chápete, že to sám bez pomoc inezvládnu a proto se obracím na Connect. Konkrétně na Vás, který 
jste mi připadal nejvíce výřečný a zmiňoval jste i to, že dovedete sehnat potřebné finanční prostředky.
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Pokud vás napadne nějaká cesta pomoci a nebo třeba přímé zaslání příspěvku, tak finanční spojení na mě je 
na stránce níže pod odkazy na příběhy:

http://jkali.cz/index.php?page=apokalipsa

Mohu případně zaslat potvrzení o daru na IT služby. Stejně to vše psaní směřuji nakonec do prostoru 
internetu.

Děkuji.

S přátelským pozdravem,

Jiří Kalina“

Je 2.11.2023 15:28. V úterý předevčírem jsem měl
takové tušení, že mám jít od 18:00 do sboru 
církve Milost. Údajně se tam měli konat chvály a 
modlení, ale chvála se tam nekonala a nebo 
alespoň do 19:30, kdy jsem pak musel odejít na 
kulatý stůl E-koruny a Žijeme s radostí. Modlení 
se ve sboru konalo, ale to až později. To co se 
konalo před tím a to musím pochválit, tak byl v 
podstatě kulatý stůl a vnímal jsem ho jako 
přínosný. Řešil se tam problém se kterým se sbory
obecně potýkají. Problém, ke kterému tam údajně 

posledně došlo, že tam přišel nový člověk. Nikdo ho tam nepřivedl. Přišel sám. Ostatní ho srdečně přivítali, 
ale on pak nevydržel celé kázání a zhruba v půlce kázání odešel. Řešili jsme to tam. Podle mě je problém, že 
to kázání je spíše vhodné v rámci služby těm, kteří jsou už ve službě. Kázání je vhodnější pro ty, kteří už 
jsou dále, ale ne moc pro začátečníky. Začátečník nehledá nějakou školu, ale může do církve přicházet s 
osobními potřebami. Řekl bych, že je nešikovné zvát veřejnost na nedělní setkání, kde je právě to kázání, 
které se pro veřejnost moc nehodí. Navrhoval jsem u kulatého stolu, ať se organizačně na začátku před 
kázáním uspořádá diskuse třeba jen na 20 minut, kde je možné popovídat si s nově příchozími. Představit se 
a tak. Lidé jdou do církve, protože mají nějaké potřeby od ostatních. Padlo tam od jednoho bratra, že tyto 
akce se konají v jiných sborech, ale je to v průběhu týdne. Tady je zásadní, zda se to dostatečně propaguje 
mezi lidmi, že tyto akce se opravdu konají.

Bylo by dobré zde zmínit pro připomenutí kalendář pravidelných i 
nepravidelných setkání:

Neděle: 

10:00 - to mívají církve kolem dopoledne setkání. Já asi budu 
chodit pravidelně do církve Cesta života od 10:00.

15:00 – dozvěděl jsem se, že v kapli církve Milost je pravidelně od 
tří odpoledne v neděli nějaké setkání, ale nevede to přímo pastor 

Vladimír Kocman. Vnímám, že tam mám také chodit.
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Pondělí:

18:00 – online setkání Církve živého Boha. Možná tam také budu chodit. Ještě jsem s nimi nemluvil.

19:30 – online setkání Connectu.

Úterý:

18:00 – setkání v kapli církve Milost.

19:30 – online setkání Žijeme s radostí a E-koruny určené pro veřejnost. Seznamování se. Je to k dispozici 

na tomto odkaze: https://meet.jit.si/ZsR_utery_19.30-21.00hod

Středa:

20:00 – hlavní kulatý stůl E-koruny. Online setkání.

Čtvrtek:

18:00 – setkání v kapli církve Milost. Nad Biblí.

Nepravidelná setkání:

Zde jsou nějaké akce Cesty života: http://www.cestazivota.cz/akce.php?idc=1

Národní probuzení Akce a ZOOMy: https://www.narodniprobuzeni.cz/aktuality/

Národní probuzení Slavnostní zakončení 2023 – Jesus pochod 25.11.: 

https://www.narodniprobuzeni.cz/zakonceni-np-2023/

Connect Disciples Prague (jen web): https://www.connectdisciples.eu/

Je 3.11.2023 11:24. Včera se stala zvláštní věc, když si to dám do 
kontextu toho, co jsem psal naposledy. Naposledy jsem zmínil  
různé akce pravidelné i nepravidelné, na kterých je možné se 
sblížit.

Co jsem ale nezmínil, tak bylo to, že se v sobotu (zítra) koná další
konference církví Milost. Já to zaregistroval teprve včera a už se o
tom muselo nějakou dobu asi vědět. Pastor Vladimír Kocman to 
včera zmiňoval. Ptal jsem se ho, o co se jedná. Ono totiž ne vše, 
co se označuje jako konference, tak skutečně musí být 
konference. Pokud je to konference typu, která se konala posledně
v Banské Bystrici, kde se zpívá a pastoři tam mají kázání, tak to 
není podle mě skutečná konference. To je něco jako připravený 
proslov. Není to špatná kulturní událost, ale neoznačoval bych to 
jako konferenci. Vladimír mi řekl, že cílem je poznat se 

navzájem, projednat budoucí plány církve a také přijede nějaký člověk myslím z Maďarska povídat 
o věcech týkající se Izraele. Já mám tušení, že je to možná člověk, který stojí za spoluprácí s 
Jaroslavem Křížem a asi bude mít nějaký vliv na vytvoření sborů církve Milost v Čechách a na 
Slovensku. Tak že ve mně to zvedlo zájem. To je něco jako za Vikingů, když se konávalo rokování.
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No ale zvláštní je kontrast s minulým psaním. Mezitím, co jiné sbory se bez problémů setkávají 
online, kde budují církev a upevňují vztahy. Děje se to napříč republikou a třeba na E-korunu se 
připojuje Stani až z Ameriky. Tak zde se řeší komplikovaná dlouhá cesta. Já ale nemusím řešit 
starosti za náklady na vlak. Zeptal jsem se Vladimíra, zda mohu jet s nimi autem a řekl, že mohu. 
Bude nás v autě 5 to je ještě únosné, byť cesta bude dlouhá a to až do Hradce Králové. Alespoň se 
lépe poznám cestou s cestujícími.

Poslední dobou se mi hodně připomíná záhadné místo v Bibli. Je to někde v novém zákoně. Povídá 
se tam o tom, že budou lidé, co cestují přes moře, aby stvořili pokrytce, který je ještě větší otrok 
pekla, než jsou oni. No když Duch Svatý je všudypřítomný a máme dnešní dobu telekomunikací, 
tak jaký je vlastně důvod k cestování? Možná to prostě křesťané nevědí a jedou zajeté tradice. 
Napadla mě jakási teorie související se sebestředností. Cestující z daleka na sebe upoutává 
pozornost, aby všichni viděli jeho oběť. Aby viděli „Podívejte na něj, co on do toho dal prostředků, 
aby za námi mohl přijet.“. Ve skutečnosti ale dnes jezdit nemusí. Obávám se, že to může být něco 
jako podpora jakéhosi kultu osobnosti a tím tak i zakrývání pravé Boží podstaty. Nebylo by 
nakonec rozumnější náklady na zbytečné dopravování se dát na něco užitečnějšího a komunikaci 
řešit pomocí technologií?

Támhle Vráťa z Austrálie je na druhé straně planety a jak si spolu budujeme vztahy každý den :D.

Je 3.11.2023.12:14. Vzpomněl jsem si na jev zvaný telegonie, který je
popsán údajně takto „První partner ženy je otcem všech jejích dětí.“.

Záhada biblického Abrama a jeho nevlastní sestry a zároveň ženy 
Sáry. On s ní nemohl mít žádné dítě. Také byla v Egyptě jeden čas ve 
vztahu s faraonem. Až potom, co odešli z Egypta, tak jim Bůh 
požehnal a se Sárou měl syna Izáka, který pak měl syna Jákoba 
(Izraele).

Nevím, zda to platí pro všechny zastánce Judaismu a nebo jen pro 
některé, ale v rodokmenu židů je rozhodující údajně žena. Pokud je 
muž žid a žena není židovka, údajně se potomek nebere jako žid. Tak 
že na základě toho se domnívám, že Abrahamovo Bohem požehnané 
potomstvo může být úplně všude po světě bez ohledu na rodokmeny. 
Naopak rodokmen židů může poukazovat hodně na faraonův genom.

No a v úterý jsme se s jedním bratrem ze sboru Milost bavili nad tím, čemu věří Chasidští židé. Oni 
věří v to, že založení státu Izrael v Palestině je hereze. Podle něj je to nějaká sekta a těch je úplná 
nepatrná částečka oproti tomu čemu věří skoro úplně všichni. No a to je právě ta vlastnost lidstva. 
Ta tendence, že když něčemu věří masa a naprostá většina, že právě to je pravda. No a co když 
tomu pak ty masy posílají energii, kterou zlo umí využít? To je otázka.

Zvláštní je i symbolika ve filmech. Třeba seriál Hra o trůny. Krále Roberta zabil kanec při lovu. 
Nimroda také myslím zabil kanec. Sestra Jeimeho Lannistera (Lannisteři mají ve znaku Lva) je 
královna. Ona je ale zároveň matkou dětí, které má společně s jeho bratrem Jaimem a drží si to v 
tajnosti. Král Robert si myslí, že to jsou jeho děti. Divné, proč to vše autoři dávají do příběhů.
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Je 3.11.2023 14:32. V úterý na kulatém stole 
Milosti Vladimír prohodil takovou otázku k 
zamyšlení. Povídal, že přeci to byla dobrá práce, 
co Jaroslav Kříž udělal to založení těch všech 
sborů v Čechách a na Slovensku. Já v tom 
vnímám Boží záměr, že k tomu došlo, ale 
nezapomínejme, že náboženství je pod 

škodlivými vlivy. Nebezpečné vlivy, kterými je očividně i Jaroslav Kříž postižen. Z toho je třeba 
vyjít. Je potřeba stavět na tom, co udělal. To co církev připomíná teď v jakém je stavu, tak to 
vypadá jako vyhnanství. Je zde spousta zločinu, policie s tím nemá možnost pořádně něco dělat. 
Kristus může s tím něco udělat, ale to by se mu lidé museli více přibližovat. K tomu, aby se lidé 
přiblížili ke Kristu, tak je potřeba tu mít schopnou církev, co nebude dělat ostudu. Církev, která 
naslouchá lidem, stará se o ekonomiku a umí udělat i pořádek ve společnosti. Tomu lidé budou 
schopni uvěřit. Ne žádné vyhnanství a bezvládí, jako je tu teď. A do politiky není možné jít. Ten 
stávající politický systém je absolutně prohnilý, že ten kdo do něj vstoupí i kdyby byl skvělý člověk
a křesťan, tak ho to zničí.

Je 5.11.2023 8:11. Včerejšek byl hodně přínosný 
den co se týče všelijakých poznatků. Konference se 
konala, ale za mě převážně jen v autě cestou do 
Hradce Králové a zpět. To co se dělo v Hradci, tak 
podle mě nemělo nic společného s konferencí. Tam 
šlo hlavně a především o pastora, který přijel z 
Maďarska. To je neuvěřitelné zažít cca 3 hodiny 
bez přestání o něčem kázat nějakého člověka. O 
něčem, co už lidé z Bibli znají a obzvláště ti co jsou
ve službě co si snaží dohledávat informace a bavit 
se mezi sebou.

Není podle norem stanoveno, že filmy mají trvat 
maximálně něco ke dvěma hodinám, protože pak už
je to škodlivé. Myslím, že za ten čas, co jsem tam 
seděl, tak jsem to tam celou tu halu v autoritě Ježíše
Krista pročistil. Mě už pak nepřicházela další 
energie. Ke konci vyzval pastor, ať jdeme před něj, 

kdo se chce nechat léčit. Myslím, že tam nešel nikdo a nebo možná jen jeden člověk teď si nejsem 
jist, zda už tam nebyl v tom místě před tím. Pastor následně vyzval, ať se chytneme do řetězce 
všichni za ruce, abychom se všichni propojili. Hodně lidí se chytilo. Mě podala ruku žena nalevo 
ode mě a vedle ní byl muž a tam pak už konec řady a nikoho se nedržel. Napravo ode mě byl bratr z
církve Milost z Budějovic a kus napravo od něj celkem velká mezera asi 4 místa volno. Ten to 
vyřešil po svém a nechytil za ruku nikoho ani mě. Jenom dal ruce před sebe. Asi si v duchu řek na 
jednom konci řady stojí jedno individum a hned vedle mě další podivný jedinec :D. Nevím řekl 
bych, že pro mě měli něco připravené. Pastor následně extra vyzval, že kdo má nějakou duševní 
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poruchu, ať jde před něj. Já na sobě žádnou poruchu nevnímám cítím se skvěle a bratr z církve 
vedle mě říkal, že Vladimír už chce jet. My jsme odjeli těsně před závěrem. S bratrem jsme odešli 
levým vchodem a jeli do Budějovic.

Zvláštní, že bratr z církve mi zmiňoval, který člověk pořádá zájezdy do Jerusaléma. Ten člověk 
mluvil chvilku i do mikrofonu a zmínil, že tam myslím snad dokonce zítra jede. On snad na mě k 
začátku setkání z dálky i mávl, ale nevím, jestli to bylo opravdu na mě. Ty poutní místa jsou velká 
záhada. Nahoře je Kaaba, tedy středobod uctívání muslimů. Muslimům se doporučuje, aby vykonali
alespoň jednou za život pouť do Mekky. No a cestou do Budějovic jsme se bavili, že Vladimír v 
Jerusalémě byl a když na tom místě člověk zůstane více dní, zamiluje si ho. To je v podstatě láska k 
místu. Láska k neživému předmětu. To mi trochu připomíná film Pán prstenů, kde nastane při 
dotyku prstenu moci láska a upoutanost k prstenu. Pak jsme se bavili o tom, že někteří lidé mají tak 
zvaný Jerusalémský syndrom. Když přijedou z Jerusaléma, zavřou je do blázince, protože mají 
potřebu něco pořád kázat. Nebo poznatek, že dochází k jevu, že ateisté najednou získají touhu jet do
Jerusaléma. No vzpomněl jsem si na Patra Kohlíčka z Infinity Systems, který dělal kostelníka v 
kostele na Palačáku. Ten mi kdysi o tom také říkal a to mu bylo něco kolem třiceti, že potřebuje jet 
na pouť někam tam do Jerusaléma.

Nestávají se z těch pastorů, co navštíví Jerusalém nějací zářiče či jak by se to dalo nazvat? No a u 
katolíků ve Vatikánu tam je zase středobod papež. To mi kdysi říkal Karel Navrátil, že byl na pouti 
do Vatikánu.

Je 5.11.2023 15:57. Na minulé stránce jsem zmínil problémy v náboženství a i v politice, ale 
ekonomiku jsem nezmínil. V autě cestou do Budějovic jsme včera řešili, že podle Bible se církev 
nemá zaplétat do politických věcí světa. Na druhou stranu se má vrátit Kristus a založit 1000 leté 
království. Dá se očekávat, že si pošle svého průkopníka něco jako byl Jan Křtitel, který křtil vodou.
1000 leté království údajně nebude v této hmotné dimenzi. To o co se asi pokusí v budoucnu 
antikrist, tak že napodobí druhý příchod Krista a ustanoví svou světovládu, ale v této hmotné 
dimenzi zcela postavenou na zlých principech. Já věřím, že Bůh má nějaký záměr s Českem a 
Slovenskem. Věřím, ať už to vypadá jakkoli proti křesťansky, tak že my se tady máme skutečně 
vzchopit co do politiky a i ekonomiky a starat se, aby toto místo bylo bezpečné útočiště. Ve Zjevení 
stojí, že ďábel bude svržen k Zemi a běda těm, co jsou na Zemi, ale žena bude odvedena na 
bezpečné místo. Víme jistě, že to místo není Česko a Slovensko?
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To bylo myslím v pátek, co jsem viděl nebezpečný ekonomický chyták v reklamě. Možná to byl jen
podvod. Nějaký funkcionář, nevím už z jaké firmy asi ČEZ, nabízí lidem, že za investici kolem 
6000 Kč mohou získat slušný pasivní příjem. Já pasivní příjmy považuji celkově za špatné příjmy. 
To lidi bude ničit, když v dnešní ekonomické krizi najednou někdo přijde se super nabídkou 
pasivních příjmů. To jsou peníze bez nutnosti práce. Člověk má být motivován k nějaké aktivitě i 
kdyby to třeba nebylo celých 8 hodin denně, ale měl by se udržovat v aktivitě. Peníze a nebo jiná 
forma odměny by měla přijít za odvedení nějaké práce a nebo výměnou za něco jiného. To že někdo
investuje do něčeho, co se mu pak bude donekonečna zhodnocovat, to považuji za vtažení do 
špatného egregoru, kdy člověk nabývá přesvědčení, že on nemusí nic ale všichni mu slouží. To je 
také prvek Egypta. Zamiluje si bohatství a to je modla, která odvádí srdce také od Boha.

To mi připomnělo kabriolet, o kterém mluvil pastor Peter Kuba. Zmíněn na straně 7, kde se 
odkazuji do minulého dílu na email, který jsem mu psal a také zmíněn na straně 50 v čase 
osvobození 11:00. On měl vizi nakoupit americký kabriolet a nebo pikap už přesně nevím a že v 
tom bude vozit pastory. To je také podle mě špatné uvažování zasažené světským stylem.

Vlastně i já jsem možná špatně uvažoval, když jsem od církve Milost chtěl 250 000 Kč na své 
aktivity a i jako viditelný důkaz, že se církev umí sjednotit. Viděl jsem to jako jediný způsob, jak 
zaujmout lidi, ale teď, když se podívám na své poslední aktivity, možná jsem se na to koukal špatně.
Třeba mají být jiné prostředky pro zaujetí lidí, než finanční hojnost. Stále nemám vyřešenou otázku 
financí a už mám od pastora Vladimíra Kocmana i telefon na pastora Petera Kubu.

Mohu mu zavolat a možná to brzy udělám. Teď je otázka, zda náhodou chod celé církve není 
zásadním způsobem dotovaný z neznámých zdrojů. Teoreticky by se mohlo stát, že celou církev, 
tam kde se nedostávají prostředky od lidí z dobrovolných darů, tak dotuje nějaká luciferiánská 
organizace. Pak by to vysvětlovalo důvod, proč mi církev nechce finančně pomoci. No protože já 
nepřistupuji na tyto vlivy. No ale to je jen má konspirační teorie. Třeba to tak vůbec není.

Je 5.11.2023 21:53. Dnes jsem poslal zprávu na Facebooku údajnému 
valašskému králi Tomáši Harabišovi. Tato zpráva by se dala brát jako 
obecná zpráva pro všechny lidi, kteří jsou ve všelijakých občanských 
sdruženích a podobných organizacích. Odesláno na tento Facebook profil:

https://www.facebook.com/tomas.harabis?locale=cs_CZ

Čas odeslání 17:56. Zatím to nečet podle indikace. Text zprávy:

„Dobrý den, viděl jsem Váš nedávný rozhovor s Vráťou z Austrálie. Zaujalo mě to a také to, že jste 
vybídl ostatní lidi, že Vám mohou napsat. Setkávám se pravidelně online úterý i středy s lidmi z E-
koruny. Snažíme se propojovat ostatní lidi a vytvořit nějaký soběstačný celek, co by v Čechách, na 
Slovensku a třeba i jinde ve světě zajistil bezpečné soběstačné fungování v době všelijakých krizí. 
Něco mi říká, že by jste se mezi nás hodil. Když budete mít zájem, jste určitě zvaný na naše úterní 
online setkání, kde se můžeme více poznat a je to určené pro nové členy. Koná se každé úterý od 
19:30 na tomto odkaze https://meet.jit.si/ZsR_utery_19.30-21.00hod“
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Je 6.11.2023 4:13. Sledoval jsem poslední 
videa od Vráti z Austrálie. Vnímám z toho 
trochu bezradnost. To je znamení obratu v 
životě. Některé věci, do kterých dáváme úsilí,
tak se jim moc nedaří. Já si tímto prošel v 
období po obrácení a vedlo mě to postupně až
ke křtu. Chtěl jsem dělat na hlavolamech. Na 

počítačové hře. Měl jsem v tom vášeň, ale zároveň jsem cítil, že toto není ta cesta, ke které mě Bůh 
vede. Třeba by stálo za zvážení kromě rodiny si zkusit najít navíc nějaké místní společenství 
křesťanů. Učit se od nich a pomáhat si navzájem.

Je 6.11.2023 14:48. V 
sobotu se konala konference
církve Milost v budově 
Univerzity v Hradci 
Králové. Místo 
symbolizující světské 
vzdělání. Fotil jsem si 
budovu univerzity z venku, 
kde je v záběru něco, co 
připomíná hořící keř. Je to 
keř bez listů a kolem něj 
keře s červenými květy. 

Přijel člověk až z Maďarska jménem Jószef Nagy. Na tom jeho kázání mi přišlo zvláštní, že se 
neodkazoval na konkrétní verše z bible a nebo jestli ano, nevím jaké. Mluvil třeba o úspoře za 
topení v domácnosti, že je to modla ale nic takového si v Bibli nevybavuji. Přišlo mi, že si tam z 
toho dělá tak trochu místy komedii. Údajně se věnoval boxu a přitom umí snad 6 světových jazyků. 
Copak to se za jeden život dá stihnout? Jak může kazatel v místním maďarském sboru a bývalý 
boxer umět něco takového? Není on nakonec třeba v nějaké tajné okultní organizaci, kde jsou 
členové obeznámeni s okultními praktiky vědomého vzkříšení či převdělení? No třeba ne, ale je to 
zajímavá myšlenka. Na webu najdete hodně lidí s tímto jménem ale jeho se tam hledá těžko. Byl 
údajně inspirátorem Jaroslava Kříže v zakládání těch sborů co se týče určitého know-how. 
Vzhledem bych ho tipoval geneticky na nějakého možná turka, možná araba, možná žida. Tam v 
těch oblastech mají lidé určitou podobu.

Tak přijel člověk z ciziny a když přijede host z daleka, má to takovou tu tendenci, že si lidé povídají
„Vidíš ho, tak to je on.“. Člověk, který na sebe upne veškerou pozornost a tak není moc pozornosit 
věnováno ostatním. Já jsem přijel jen v roztrhaných pošťáckých botách a ještě k tomu od bahna, 
protože cestou ze zastávky autobusu nedaleko Budějovic, kde jsme měli sraz, jsem obcházel 
všelijak uzavřené staveniště. I tak jsem ale jel na konferenci s nadšením, že bude lidem udělen 
prostor podělit se o svá témata a já tam nadnesu téma, že se musíme poradit ohledně evangelizace 
lidí, kteří k nám do Čech mohou migrovat a to je poměrně nebezpečné, pokud tito lidé budou mít 
démony a my si s tím v duchovním světě nebudeme vědět rady. Hodně lidí z církve do toho může jít
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tělesným rozumem a to nebude dělat dobře. Porada se nekonala. Rokování nebylo. Téměř všechnu 
pozornost vstřebal jeden člověk, který byl podle mě také posedlý démonem. Ve výuce poukázal na 
to, že církev má žit duchovně s hlavou vztyčenou k nebesům a o nějaké politické problémy ať se 
starají politici. Máme očekávat v klidu vytržení, že přijde teď někdy.

Mám tu jeden 
zajímavý odkaz na 
zamyšlení se nad 
vytržením a kdy 
vlastně přijde. Už 
jsem ten odkaz kdysi 
sdílel v 6. díle na 
straně 129. Je to k 
úkaze na nebi v datu 
23.9.2017. Je to od 
Dany Ashlie nejedná 
se o nějaké plácání 
nepodložených teorií:

What ACTUALLY happens on Sept 23rd? Hint: IT's NOT the RAPTURE! Rev 12; Can you handle 
the TRUTH?

https://www.youtube.com/watch?v=1_vC4Db7eEw

Zde je něco pro příznivce věcí jako je New Age, hovorů s Bohem, Jógy a podobně. Je to také odkaz 
z té stránky 129 v 6. díle. Dana Ashli vydává své svědectví, jak se z těchto směrů pohlcujících 
hodně Ameriku obrátila ke Kristu. Mluví o strašném snu své dcery, kde známý slavný člověk 
sestrojí stroj, kam lidem říká ať do něj vstupují, že uvidí mrtvé. Oni v tom přístroji ale dostanou 
značku šelmy a ten člověk sám je bestie. To mi nějak připomíná kvantová lůžka zmíněná na straně 
313 v 13. díle.

https://www.youtube.com/watch?v=vFsOrizgazs

V prvním řadě pokud by někdo měl kázat na té konferenci, asi by to bylo vhodné pro Davida 
Wilkersona, který letniční sám zkritizoval a později vydal proroctví i na tyto země jako jsou Čechy 
a Slovensko. Že tyto země si Bůh vybral pro oslavení svého jména. David Wilkerson tu snad hledal 
i přímo syna člověka, jak to tak vypadá zde:

Slovensko je kľúčový národ pre to, čo chce Boh učiniť v Európe - David Wilkerson

https://www.youtube.com/watch?v=VMNo2L0Zq1Q

Další proroctví od něj jsem zveřejnil už na straně 32 v 13. díle:

Prorocké kázání - David Wilkerson Praha 2003

https://www.youtube.com/watch?v=VCOJKFicJWk

Šokujúce proroctvo z roku 1973 - David Willkerson, SK titulky
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https://www.youtube.com/watch?v=LTIgFfli-2g

Prorocké slová Davida Wilkersona o Slovensku

https://www.youtube.com/watch?v=OtoVyV12fNE

On mluví, že přijdou časy, kdy se v Evropě sjednotí církve pod jednu super církev a ta bude 
vyznávat, že Ježíš Kristus byl jen člověk. Dokonce i pastoři. Asi je k tomu povede nějaká finanční 
krize těžko říct. Také zmiňuje v tom proroctví z roku 1973, že povstane Kristova církev, která se 
bude jevit politicky neviditelně. Z toho mi vychází, že nebude apolitická. Jen její politika nebude 
moc patrná. Podle mě to bezpečné místo, kam bude žena vyhnána před drakem bude právě tady v 
těchto místech.

Je 7.11.2023 15:45. No ty úvahy od Dany 
Ashli jsou zajímavé. Je vůbec možné, že by 
byl člověk v jakémsi vytržení v duchovním 
světě a přitom zároveň zde na Zemi vědomě
fungoval jako každý jiný člověk?

Apoštol Pavel měl zvláštní osud. Byl prvně 
mrtvý na duchu a zabíjel křesťany. Pak ho 
oslepil Bůh na nějaký čas a Pavel se obrátil 
ke Kristu. Byl naplněn životem. Co kdyby 

existoval prorok s opačným scénářem. V Bibli je zmíňka o dvou svědcích oblečených ve smuteční 
šat. Asi se jedná o dva národy umístěné na území Izraele. Arabský a židovský. Tyto dva národy 
možná v těchto dobách budou mít své vůdce. Třeba si je nějak najdou těžko říct. Oni ale mají být za
určitý čas usmrceni vystupující šelmou.

No a teď taková zvláštní hypotéza. V Bibli je zmínka o šelmě ze země. O falešném prorokovi. Co 
kdyby se stalo, že by jakýsi démonický duch posedl mrtvé tělo jednoho z těch dvou vůdců a 
vyloženě vstal z hrobu. Byl by usmrcen a najednou ožil a stal se jakýmsi propagátorem na cesty do 
záhrobí skrze nějaké zařízení. To by bylo lákadlo pro ty, co chtějí vidět zesnulé, ale byla by to past.

Zvláštní je, že jsem někde viděl jak v mešitě al-Aksá je myslím vyobrazen na podlaze a nebo nějak 
skrytě pod podlahou obraz obrysu hranic spojených států amerických. Pokud někdo vstane z hrobu 
a nebo navíc má jen jedno oko, není to dobré znamení. Jedno oko měl myslím afroamerický 
zakladatel letničního hnutí.

Jan, který napsal knihu Zjevení, tak podle té knihy mu dal anděl hůl na měření. To mohlo být bráno 
jako žezlo. Jako oprávnění, že on muže soudit a má na to pravomoc od Krista. Tak někdo takový asi
bude fyzicky viditelný na zemi to dává smysl. Jan byl asi ten lev z pokolení Judy, co s pomocí 
Beránka rozlamuje pečeti. No a lev je vlastně také šelma.

Teoreticky by se mohlo stát, že Jan udělá nějaký hřích při svém jednání, který už nepokryje krev 
Krista. Třeba to udělá, protože bude pod tlakem nějaké zlé sily zvenčí, ale udělá to. Něco takového 
už ale způsobí, že bude muset fyzicky zemřít byť v době, kdy psal Zjevení, tak byl údajně vytrhnut.
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Je 8.11.2023 11:43. Psal jsem na straně 81, 82 a
pak ještě nějaké upřesnění na straně 91 o 
podivném energetickém průlomu. Stalo se to 
ráno 27.10.2023 v 0:34. Cítím se od té doby 
trochu jinak. Možná trochu unavenější, 
vláčnější nebo jak bych to popsal. Vrtá mi 
hlavou význam té události a vzpomněl jsem si, 
že i na začátku psaní v prvním díle jsem říkal 
něco jako že se má odkrýt totožnost Krista a 
antikrista a že já sám chci zjistit, co mě k 
tomuto psaní vlastně vede a rád bych měl 
zpětnou vazbu od ostatních. K tomu odhalení 
asi brzy dojde, byť se zabývám psaním už od 
roku 2017. Před tím, než se odhalí identita 
antikrista a nebo ta už asi odhalena je. Je podle 
mě odhaleno, kdo je šelma z moře, ale neznáme
identitu šelmy ze země. Před tím musí být 
odstraněna jakási překážka. No a k tomu asi 
nedávno došlo.

Když jsem byl malý, zdála se mi jedna taková nepříjemná noční můra. Otevřel jsem dveře myslím 
ke garáži u rodinného domku a tam byla poměrně tma. Co jsem tam ale viděl, tak na mě hleděli 
nějaké tři černé kočky vedle sebe a docela z toho šla nějaká nadpřirozená agresivita. Jako kdyby to 
byly nějaké zombie kočky či co. Oni šli ke mně a já ve strachu zavřel ty dveře a šel pryč. Dodnes 
nechápu, proč mě to tak vyděsilo, když šlo jen o kočky, ale byly divné. No a toho 27.10. to jsem ani
nespal. Byl jsem zamyšlen a měl zavřené oči. Uviděl jsem rozmazaný obraz hlavy černé kočky s 
jedním okem, jak se přibližuje, zvětšuje až jsem viděl jen její částečku a polil mě strach. Přitom 
krátce před tím jsem cítil v srdci Gabrielu. To muselo mít nějakou souvislost s ní asi. Nějaký její 
dotyk a ten den jsem byl celkem unavený a podle mě to způsobila nějak ona tu únavu. Asi jí někdo 
donutil. Od té doby, co k tomu došlo, tak už nějak ta přítomnost jejího ducha tolik se mnou není.

Vzpomněl jsem si na Samsona. Toho nedokázali přemoci jeho nepřátelé, ale udělali to pomocí ženy.
To jedno oko je záhada. Král David kdysi porazil obra Goliáše a udělal to prakem. Nikomu se 
nezdálo, že by dokázal takového obra porazit někdo jako David. Těžko říct, zda ho náhodou netrefil
do oka a to se stalo symbolem. Možná se něco z duše Goliáše nějak při tom přichytilo na Davida a 
manipulovalo to jeho mysl. Těžko říct. To by byl podobný jev, jako jizva na čele Harryho Pottera.

Každopádně černá kočka podle mě hodně připomíná pantera. Panter popřípadě pardál je šelma z 
moře. Vypadá tak podle Zjevení, ale má tlamu lva. Trojce koček ve snu možná naznačovali draka, 
šelmu a falešného proroka. Ve Zjevení 16:13-16 se povídá, že z nich vycházeli duchové podobní 
žabám. Tuším, že reptiliáni jsou démoni podobní žabám. No třeba vážně ten sen v dětství měl 
nějakou návaznost na to, co jsem viděl nedávno. No a na koho poukazuje Bible jako na šelmu ze 
země?
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Zde prvně okopíruji text z knihy Zjevení kapitola 13 verše 1-4 o šelmě z moře:

„Vtom jsem spatřil, jak z moře vystupuje šelma se sedmi hlavami 

a deseti rohy; na těch rozích měla deset korun a na hlavách rouhavé 

jméno.

2 Šelma, kterou jsem spatřil, byla podobná pardálu, ale její nohy 

byly jako medvědí a její tlama jako tlama lva. Drak jí dal svou sílu, svůj 

trůn i velikou moc.

3 Jedna z jejích hlav vypadala jako smrtelně zraněná, ale její smrtelná 

rána se uzdravila. Celá země šla v úžasu za tou šelmou

4 a lidé se klaněli draku, který dal té šelmě moc; klaněli se i šelmě se slovy: „Kdo je podobný 

té šelmě? Kdo s ní může bojovat?“

Ve třetím verši je psáno „Jedna z jejích hlav vypadala jako smrtelně zraněná“. Povídá se, že ta 
smrtelně raněná hlava byla papež Jan Pavel. Jenomže hlavy šelmy mají i jiný význam. Mají význam
podob různých říší ovládaných babylonským lidem a to už od dob prvního Babylonu. Byli to velké 
říše jako Egypt, Persie, Řecko atd… Tyto říše měli své krále. No ale jedna z těch říší vypadala jako 
smrtelně raněná. Tato říše se zachovala a dodnes je známá, že s Izraelem nemá moc dobré vztahy.

No a teď popis šelmy ze země:

„11 Potom jsem spatřil jinou šelmu, jak vystupuje ze země: měla dva rohy jako Beránek, ale 
mluvila jako drak.

12 Ta vykonává všechnu moc té první šelmy před její tváří a působí, že se země i její obyvatelé 
budou klanět té první šelmě, jejíž smrtelná rána se uzdravila.

13 Dělá veliké divy, působí dokonce i to, aby před zraky lidí sestupoval oheň z nebe na zem.

14 Těmi divy, které jí bylo dáno konat před tváří šelmy, svádí ty, kdo bydlí na zemi. 

Říká obyvatelům země, aby vytvořili obraz té šelmě, která měla ránu od meče, ale ožila.“

No a teď ta hádanka. V 11 verši se píše, že „měla dva rohy jako Beránek“. Co to má přesně asi 
znamenat? Údajně se podobala Kristu, protože je to Beránek Boží a berani mají také dva rohy. Ale 
odpověď na tuto hádanku bych hledal v knize Daniel kapitola 8. Tam se přímo beran zmiňuje jako 
symbolika pro Médo-perskoui říši. Jedná se tedy o oblast dnešního Íránu.

Tedy možná se tím myslí, že bude chtít vytvořit obraz symbolizující padlou Médo-perskou říši. 
Nějak jí asi vzkřísit.
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Je 8.11.2023 18:01. Nedávno jsem zahlédl zprávu, kde byl 
zmíněný tento člověk. Zaujalo mě jeho křestní jméno Hasan. 
Toto jméno používá i František Kukla (Narin Hasan). Tento 
člověk je spoluzakladatel Hizballáhu. Dozvěděl jsem se ze 
zprávy něco o tom, že se chystá v Izraeli urovnat spory mezi 
muslimy a židy.

Když čtu něco o Hizballáhu a jeho aktivitách, tak se snaží 
založit vlastní stát a podle něj je islám k tomu vhodná cesta.

No my se na E-koruně také pokoušíme založit nějaké 
samostatně fungující společenství, ale moc to nejde. Za tu dobu,
co píši své příběhy, tak jsem sepsal všelijaké možné teorie pro 
dobře fungující společnost. Know-how tu je, ale u nás v 
Čechách se nepodařilo nikomu z alternativy dostat výrazně do 
politiky. Já na klasickou politiku nevěřím. Hisballáhu se údajně 
za působení Nasralláha podařilo tuto organizaci dostat do 
parlamentu. Trochu mi to připadá, jako kdyby Hisballáh zrcadlil

něco podobného o co se pokoušíme v Čechách, ale mé pohledy na náboženství jsou odlišné.

Ještě je tu možnost, že papež František není 
ve skutečnosti antikrist a že k rozlomení 
první apokaliptické pečeti došlo teprve 
nedávno. Papež František má sice ve svém 
příjmení Bergoglio a to dává v ASCII součet 
666, ale on nemusí být přímo antikrist. On je 
především Jezuita a to jako úplně první papež
v katolické církvi. Jezuité jsou luciferiáni a ty
jako organizace mohou představovat jakousi 

šelmu tedy skrytý organizační útvar. No ale může se stát, že šelma jako skrytá organizace 
luciferiánů se rozhodne předat moc někomu jinému a to bude někdo ze světa původní Médo-persie. 
Bylo by to vzkříšení něčeho, co tu už bylo.

Zde je podle mě celkem výstižné popisování identifikace antikrista podle Johna MacArthura:

https://www.youtube.com/watch?v=6EomL4Je4M8

Podle popisu to má být jezdec na bílém koni, který má luk, ale ne šípy, protože prozatím uzavírá 
mírové smlouvy. Prý má být údajně vzkříšen z mrtvých, ale za tím vzkříšením nebude Bůh. To je 
zajímavé, protože on ale žije. Na nějaké takové téma jsem psal úvahu na straně 102 a dokonce jsem 
měl jednou takový zvláštní sen k tomuto tématu na straně 86 v 7. díle. Byly tam dvě postavy z 
pohledu asi světa pekla. Jedna postava jsem byl já a druhý někdo neznámý. Za mnou tál zlý démon 
a jako kdyby mě nějak pokoušel a nebo mi něco radil. Ten druhý člověk za ním nebyl démon. No 
kdybychom oba zemřeli v tomto světě, pak by teprve přišla na řadu otázka nějakého vzkříšení ať už 
Kristem a nebo ne. Já tam na té straně ale popisuji i sen, kde jsem viděl, že mám děti to je něco.
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Je 9.11.2023 11:04. Dnes jsem 
se koukal na účet, kolik tam 
mám peněz a je to jen několik 
stovek.

Také jsem zvažoval, zda zavolat
tomu pastorovi Peteru Kubovi a 
nebo ne. Podle nedávných 
doporučení od některých lidí z 
církve to funguje tak, že si lidé 

dávají peníze tak, jak jsou vedeni Duchem Svatým a nemělo by být nutné se nějak dožadovat. To 
může způsobovat darování manipulací. To Ducha Svatého zahanbuje, jak mi vysvětloval pastor z 
Církve živého Boha v pondělí. Pak mi ještě dal takovou zajímavou informaci. Povídal, že když se 
Ježíš narodil, přišli tři králové a obdarovali ho. Došlo k tomu aniž by ty tři krále nějaký člověk 
informoval. Oni sledovali myslím jen znamení na obloze. Tři králové byli myslím mudrcové z 
východu. Mám to vnímat tak, že mi někdo z východu finančně pomůže? Možná ano. Možná to bude
někdo z židů.

Tak že jsem se modlil ke Kristu o moudrost, co mám dělat. Prohlédl jsem si ještě jednou prezentaci 
projektu Zasáhnout svět na webu https://zasahnoutsvet.cz/

Projekt je cílený na lidi, jako jsem já. Na ty, co evangelizují a to já dělám. Jenom to dělám tak, že 
provádím jakési měření a nejsem veden do církve jakožto organizace.

Tak že jsem zkusil zavolat Peteru Kubovi. Dopadlo to tak, že zkrátka ta služba, kterou dělám, tak to 
není nic co by oni byli ochotni podpořit. Povídal mi, že tam musí být člověk přímo začleněný v 
organizaci a do toho já nejsem vedený. To co jsem vnímal, že mám udělat, to jsem udělal. Zavolal 
jsem mu a to jsem ho skrze jejich email zkusil kontaktovat už před nějakou dobou a nedorazilo mi 
žádné vyjádření. Vnímal jsem, že ho mám požádat o pomoc a té se mi nedostalo. Tak že toto je pro 
mě už uzavřené.

Včera jsem byl na E-koruně, ale měl jsem takové rozvířené myšlení z těch posledních témat, které 
jsem rozepisoval. Tedy vnímal jsem to online setkání tak, že tam ti lidé něco řeší, ale ke mně Bůh 
nemluví, abych se tím do detailu zabýval. Já to vnímám tak, že tým E-koruny by se měl teď nějak 
začít propojovat s církvemi, kde působím a setkávat se nějak s nimi. Třeba i online ale nevím přesně
kde vlastně. Jestli na tom Connectu v pondělí a nebo na Církvi živého Boha, kteří mají online 
otevřené dveře veřejnosti a jsou odkazy zde:

Online skupinky (nevím, zda odkazy budou stejné pro každý týden):

- pondělí od 18:00: https://us02web.zoom.us/j/85388294713

- čtvrtek od 19:00: https://us02web.zoom.us/j/84100154587

Facebook: https://www.facebook.com/czbsfm/

Já to teď za sebe vnímám tak, že když se vídám s E-korunou, Kristus mi většinou nic moc neříká, 
ale možná by se to změnilo, kdyby se E-koruna začala propojovat s církví a nebo by mohli i lidé z 
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církve přijít na úterní online setkání Žijeme s radostí a E-koruny. Když se tyto dvě skupiny nějak 
propojí, možná Bůh ty lidi povede do témat, ke kterým se mohu nějak v psaní vyjádřit, ale to zatím 
nevnímám.

Je 9.11.2023 12:34. Když už jsem zmínil ty mudrce z
východu. Připomnělo mi to protokoly sionských 
mudrců. Hodně lidí si asi myslí, že jde o nějakou 
konspiraci. Učení, podle kterého údajně židé mají 
být nástrojem k zbudování světovlády, ale až 
poslouží svému účelu, budou zlikvidováni. 
Sionismus někteří lidé spojují s nevěstkou, která jede
na šelmě z moře. Toto jde leckdy úplně mimo 
chápání některých křesťanů, kteří se hlásí k 
myšlence sionismu, že židé se mají navracet do 
Jeruzaléma jako že konkrétním místu na zemi. 

Amerika bývá také označována, že ona je tou nevěstkou. Hodně lidí si myslí, že Amerika je 
mocensky u svého konce a někteří se domnívají, že se Amerika nějak ještě vzchopí. Dostala se ke 
mně taková zvláštní informace, kterou mi křesťané nepotvrdili. Že prý údajně sionismus je 
postavený na učení tak zvaném babylonském talmudu a na kabale. Není kabala to učení, které 
vzešlo kdysi dávno také z Babylonu? Nevím, zda by někteří židé toto potvrdily, ale proslýchá se to. 
Židé by měli při nejmenším znát asi tóru podle jejich vyznání a ideálně se k tomu navíc obracet ke 
Kristu. Babylonský talmud vznikl snad někde na území Iránu pokud se nepletu a nestávala v těchto 
místech, kde je Írán a Írák i prvotní sumerská babylonská civilizace?

Ono to vypadá, jako kdyby se ten prvotní Babylon 
chtěl nějak vrátit se vší slávou a opravdu ovládnout 
celý svět. Podle Bible Bůh to umožní na krátkou 
dobu tu světovládu a pak to ukončí. Je zajímavé, že 
my tu v Evropě máme evropský parlament v budově 
ve tvaru Babylonské věže a je to docela i známo. To 
tedy moc nenasvědšuje na oko tomu, že by v Evropě 
byla přízeň pro židovský lid a byl tu kdysi i Hitler. 
Situace podle oka fandí odsunu židů z Evropy a kam 
jinam než na jejich známé místo v Jerusalémě. Tam 
na tom místě ale byl ukřižovaný Ježíš Kristus. Ve 
zjevení je označeno jako Golgota tedy lebka. V 
některých filmech jako pán Prstenů jsou i 
protižidovské prvky. Třeba přízračný šampion na 
draku je někdo, koho může zabít pouze žena a ne 
žádný muž. Toto se ale stalo Samsonovi a ten byl 
zastánce božího lidu. Nebo naopak Aragorn byl 
vyobrazen jako hrdina, který ovládne nemrtvé 
bojovníky, aby jim dal vysvobození za jejich služby. 
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No ale když se na to tak podívám, tak to je přeci úloha antikrista. Pomoci mrtvým v Kristu se má, 
ale prostředky, které nejsou vyloženě jako boj proti tělu. Má to být boj proti zlým duchovním 
mocnostem. Ona vlastně i ta Aragornova elfka mu pomohla k získání toho meče tím, že přemluvila 
svého otce aby ho obnovil. Meč, který pomůže bojovat pravdou proti lži, protože vše bude hodně 
odkryté. On se ten motiv dá použít křesťansky. Jde o to, kdo jaké používá nástroje. Je to ctižádost? 
Nebo je to snaha skutečně pomoci ostatním? Žena, která porazila přízračného jezdce má u sebe 
Smíška a ten jí pomohl. Smíšek je myslím i význam jména Izrael. Štítonoška pomohla porazit stín, 
který je jako kdyby zrcadlil Aragorna, který se jí líbil. Prvky ve filmech jsou všelijaké. Dají se 
použít tak i tak.

Ono když jsem začal psát svůj příběh, zmínil jsem člověka jménem Jared Kushner. Přišlo mi, že na 
něj mám poukázat, protože on jako Trumpův zeť měl určitý postoj k Izraeli a hodně lidí se asi 
domnívalo, že on bude antikrist. Že on byl tou dobou jako kdyby odhalen a nebo jeden z těch, 
odhalených. Kdyby to byl on, tak tou dobou by byla skutečně rozlomena první pečeť zjevení, 
protože by byl odhalen, ale on přeci neujednával žádný mír a nebo ne v takové míře, aby to 
odpovídalo oné biblické události konfliktu na východě.

Je 9.11.2023 16:58. V pondělí jedna sestra 
na Connectu vyprávěla, že se jí zdál sen. 
Byla ve firmě, kde byl provazolezec. 
Firma chtěla získat určitý obnos, ale 
neměla peníze a tak nutili provazolezce 
zvedat výšku lana. On byl ochotný v tom 
pokračovat a teď už přesně nevím, jak to 
bylo detailně. Nějak se za něj modlili a 
věřili, že mu to pomůže. Ona pak byla v 

tom snu dotázána, zda když mu tolik věří, zda by si na ten provaz za něj byla ochotna přivázat 
kárku a sednout si do ní. Ona řekla, že by to nesvedla. Nevím mě se ten sen zdá, že to bylo na mě. 
Asi to bylo myšleno ve smyslu jako že ta úloha kterou dělám, tak s tou mi duchovně lidé 
nepomohou ale mohou mě podpořit třeba finančně i kdyby to bylo v menším množství. Já osobně to
tak vnímám. Mě asi nepomůže, když se za mě lidé budou modlit.

Vnímám to tak, že mám pokračovat v této činnosti a pokud je to pro Izrael a lidé z církví se 
přimlouvají za Izrael, tak je ale důležité pomoci i mě v této činnosti, abych v ní mohl pokračovat. 
Izrael by se měl obrátit a utíkat do hor obrazně řečeno.

Ještě k tomu navíc ta sestra se hodně dlouho pročišťovala zpěvem. Chtěl jsem jí nějak osvobodit, 
ale nic mi nepřicházelo. Možná že tito lidé jsou právě součást Izraele a ani o tom nevědí.

No a co se nestalo. Pastor z Církve živého Boha mi těsně před tím na online setkání říkal, že jsou 
situace, kdy i dávání, které není vedené Duchem Svatým je proti Bohu a je to popsáno v Bibli teď 
nevím přesně kde. Lidé pak dávají, když by neměli, někde se začne hromadit bohatství a zlo toho 
může zneužít proti křesťanům nějakým pronásledováním. To může být formou trestu za to, že pak 
naopak nejsou prostředky tam, kde opravdu mají správně být.
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Je 11.10.2023 9:17. Tak jsem 
přemýšlel, jaký bude průběh 
událostí v nadcházející době a jak 
se k tomu postavit. Teď někdy by 
měl začít své jednání anděl Gabriel,
který je vtělen asi do Hasana 

Nasralláha a nebo někoho z té oblasti. To je první jezdec apokalipsy a uzavře s Izraelem mírovou 
smlouvu. Zvláštní je, že údajně Gabriel věnoval kdysi Mohamedovi kámen spadlý z nebe a ten se 
stal rohovým kamenem v Kaabě. Muslimové se jezdí ho dotýkat. Asi je to symbolicky něco, co 
zrcadlí biblický úhelný kámen.

V knize Lukáš kapitola 20 verše 17 a 18 stojí.

17 Co tedy znamená to, co je psáno: ‚Kámen staviteli zavržený stal se kamenem úhelným‘?

18 Kdokoli na ten kámen padne, ten se roztříští. Na koho ten kámen padne, toho rozdrtí.

Ten biblický úhelný kámen může symbolizovat anděla Michaela, který bude budovatelům chrámu 
(asi církevní představitelé) připadat opovrženíhodný. To byl i Ježíš Kristus ve své době.

Kámen měl i David v praku a porazil jím obra Goliáše. Kámen se dá přirovnat v pravdě. Mluvení 
pravdy je naše zbraň a měli bychom se jí učit dobře používat v boji proti lži.

Zbraň křesťanu je pravdomluvnost a může se stát, že za ní budou pronásledovaní.

Antikrist je čtvrtý jezdec apokalipsy a on vyvede říši pekla na zem a povede válku proti božímu 
lidu. Podle bible by k tomu mělo dojít někdy zhruba za 3 a půl roku. A to místo, kde k tomu dojde 
by měla být Golgota. Domnívám se, že já tam budu tou dobou také přítomen. Domnívám se, že 
vytržení církve nastane až bude rozlomeno všech 7 pečetí.

Podle talmudu by se mělo nad Izraelem rozsvítit 7 sluncí a bude zničen a v ten moment vyrazí 
čtvrtý jezdec apokalipsy, tedy antikrist. Bude vzkříšen. To by mohl být nějaký jaderný útok. Írán prý
má něco takového v plánu, vyhodit Izrael do povětří, a nebo jsem něco takového zaslechl.

Je 10.11.2023 10:27. V Bibli se píše, že bude odhaleno tajemství 
bezbožnosti. Podle mě je to magická praktika zvaná zákon 
přitažlivosti. Člověk něco pořád dokola opakuje modlením až si to 
přitáhne. Bude mu to dáno. To se řešilo včera ve sboru, že Arabové se
modlí myslím 5x denně a lidé ze sboru asi jen 3x. Ježíš Kristus při 
kázání na hoře říkal, že se nemáme modlit jako pohané a myslet si že 
pro množství slov budeme vyslyšeni. Bůh zná naše přání ještě před 
tím, než ho požádáme. Já osobně se modlím jen pokud jsem k tomu 
veden. Když cítím, že to mám opravdu udělat a přeposlat energii. V 
modlitbě máme žádat, aby přišlo Boží království. Aby jsme se 
přidrželi Boží vůle. O to se máme modlit. Jaroslav Kříž prý zakládá 
nové a nové sbory. No jo, ale funguje se v těch sborech podle božího 
slova? To je otázka. Naopak kritizování internetového křesťanství 
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také podle mě není dobré. Myslím, že je potřeba obojí a dělat to podle víry. Když věřím, že mám jít 
do sboru, tak tam jdu a když věřím, že se mám připojit online, tak to udělat.

To že má někdo charisma ještě není ukazatel, že je to z dobrého vlivu. Hitler byl také charismatický.
My se musíme hlavně učit jednat v pravdě a takové jednání není o křiku ale o jednání s klidnou 
hlavou.

Je zajímavé, že v Kaabě je ukryt černý kámen v kovovém oku. No nebo to podle mě má asi 
připomínat oko. Jako nějaké temné oko ve filmech. Třeba Sauronovo oko.

Zde je jedno zajímavé svědectví: 
„Bojovníkovi Hizballáhu sa vo väzení 
zjavil Ježiš - Afshin Javid“

Synové Izmaela jsou také požehnané 
Abrahamovo potomstvo a měli by se 
obracet ke Kristu tak, jako to udělal tento
muž zde:

https://www.youtube.com/watch?
v=3LCq0S4j8fA

Je 11.11.2023 12:33. V úterý jsem byl na veřejném online setkání 
Žijeme s radostí a E-koruny. Nikdo nový tam nebyl. Vlastně nás tam 
bylo docela málo. Jen tří. Já, Jirka Sapeta náčelník E-koruny a Mirek 
Seko náčelník Žijeme s radostí. Mirek poznamenal, že jsme jak tři 
králové. Trochu jsme se zapovídali s Mirkem. Bavili jsme se o tom, že 
podle něj je jedno k jakému jménu boha se modlíme. Jestli třeba jen 

vydáváme nějaké přání vesmíru a tak podobně. Tak jsem mu vysvětlil, že takové komunikace 
nevytváří vztah s Bohem. On se nám dal poznat skrze svého syna Ježíše Krista. Ukázal nám, jaký 
má charakter a chce si s námi na základě toho budovat vztah. Proto je potřeba při komunikaci s ním 
obracet se na Krista. Ne Ježíše Krista jako člověka, ale na Boha, kterého nevidíme ale byl v těle 
Ježíše Krista. Když si s něčím nevíme rady, tak se ptát jeho. Mirek mi říkal, zda si jsem schopen 
připustit, že každý máme nějakou svojí realitu, kterou si budujeme. Tak třeba on má skupinku 
Žijeme s radostí a snaží se jí budovat, jenomže skoro nikdo v ní není. Povídal jsem mu, že existuje 
cesta, kterou si vytváříme, ale pak je ještě cesta spasení. Ta cesta, kterou si vytváříme, tak bývá 
postavená na to, že chceme získat obdiv ostatních. Jejich pozornost. Povídal jsem Mirkovi, že on 
má dobré schopnosti jako koordinátor, ale je uzavřený ve svém světě a tak je nevyužívá. Kdyby se 
připojil do společenství lidí třeba v církvi mohl by tam své schopnosti využít asi lépe, protože tam 

http://jkali.cz                                                                                                                                    110

http://jkali.cz/
https://www.youtube.com/watch?v=3LCq0S4j8fA
https://www.youtube.com/watch?v=3LCq0S4j8fA
https://www.youtube.com/watch?v=3LCq0S4j8fA


je více lidí. Navíc by spolupracoval na něčem, co má smysl, protože církev se podílí na aktivitách, 
které i ostatní lidi přivádějí do bezpečí. Bez Kristovo vedení člověk v bezpečí není.

Je 11.11.2023 16:42. Našel jsem pěkný 
výklad biblických proroctví, která 
popisují souvislosti mezi Českou 
republikou a státem Izrael. Je tam 
zajímavé poukázání na Ámosovo 
proroctví:

https://www.youtube.com/watch?
v=6gHyfj1uHVA

Je 11.11.2023 19:26. Při sobotě 
jsem si pustil strašidelné 
vyprávění o armádě zatracených
bojovníků a černém kameni 
Erech. Je to z fantasy světa Pána
prstenů.

Na obrázku nalevo vidíte věž se 
Sauronovým okem a kolem ní 
nikdo není. Myslím, že ve filmu
tam bylo spousta bojovníků 
temnoty, ale ono je to asi tak, že
jsou pod zemí. Asi to 
představuje svět Agarthy. Říše 

mrtvých. Peklo. Vnitřní zemi, kterou chtěl otevřít myslím už Hitler. No a o kus dále je Hora osudu. 
Připomíná to skoro výbuch. Opravdu silný výbuch. Výbuch je pro lidi osudný, jsou li moc blízko. 
No a přesně tam Frodo nesl prsten.

Vyprávění o kameni Erech je zde:

https://www.youtube.com/watch?v=h-NPRuQfiwE

Kámen Erech prý přinesl Isildur horskému králi. 
Horský král sice slíbil podporu Isildurovi v boji proti
Saurovi, ale když pak později Isildur horského krále 
požádal o pomoc, tak odmítl, protože se mezitím dal 
jeho lid na uctívání Surona. Tak že křivě přísahal. 
Isildur ho proklel, že v posledních časech tento lid 
povstane z hrobů v boji proti Sauronovi a bude to 
poslední král. Je zajímavé, že kamen vypadá jako 

meteorit, co spadl z nebe. Má jít snad o nějaký příjímač hříšnosti či tak něco. Prý Kaaba je 
postavena nad hrobem Adama. Nebo že je to v místě zahrady Eden už nevím. No a o Golgotě se 
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také tvrdí, že Adam měl pozůstatky pod Kristovo křížem a Kristova krev na jeho pozůstatky 
ztékala. Tím že ho nějak měla očistit. Zajímavé teorie.

Pátrám po záhadě, kde vlastně bude vzkříšený ten
antikrist.

Zde je nějaké biblické popisování dvou svědků, 
kteří by po dobu svého tří a půl letého kázání 
měli být nezranitelní. Napadnout je bude 
sebevražda. Mělo by se jednat asi o archanděla 
Michaela a anděla smrti Gabriela. Kniha zjevení 
kapitola 11 verše 1 – 14:

„1 Byla mi dána hůl jako měřicí tyč a bylo mi 
řečeno: „Vstaň a změř Boží chrám i oltář i ty, 
kteří se v něm klanějí.

2 Nádvoří, které je venku před chrámem, však 
vynech a neměř ho, neboť bylo dáno pohanům a 
ti budou šlapat po svatém městě dvaačtyřicet 
měsíců.

3 Zmocním ale dva své svědky, kteří budou 
prorokovat tisíc dvě stě šedesát dní, oblečeni 
pytlovinou.“

4 To jsou ty dvě olivy a dva svícny stojící před tváří Pána vší země.

5 Kdyby jim chtěl někdo ublížit, vyjde z jejich úst oheň a pohltí jejich nepřátele. Kdyby jim chtěl 
někdo ublížit, musí takto zahynout.

6 Ti dva mají moc zavřít nebe, aby za dnů jejich prorokování nepršel déšť. Mají také moc nad 

vodami, aby je obraceli v krev a aby zasáhli zemi jakoukoli ranou, kdykoli budou chtít.

7 Až ale dokončí své svědectví, ona šelma vystupující z propasti proti nim povede válku, zvítězí nad
nimi a zabije je.

8 Jejich mrtvoly budou ležet na ulici toho velikého města, které se duchovně nazývá Sodoma a 
Egypt, kde byl také ukřižován náš Pán.

9 Mnoho lidí z různých kmenů, jazyků a národů se bude dívat na jejich mrtvoly po tři a půl dne a 
nedovolí jejich mrtvoly pochovat do hrobu.

10 Obyvatelé země se nad nimi budou radovat a veselit a budou si navzájem posílat dary, protože ti 
dva proroci trýznili obyvatele země.

11 Po třech a půl dnech do nich ale ke zděšení těch, kdo to viděli, vstoupil duch života od Boha.

12 Uslyšeli mocný hlas z nebe: „Vystupte sem!“ a před zraky svých nepřátel vystoupili v oblaku do 
nebe.
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13 V tu hodinu nastalo veliké zemětřesení a desetina města padla. Sedm tisíc lidí v tom zemětřesení 
zahynulo a ostatní dostali strach a vzdali slávu nebeskému Bohu.

14 Druhé „běda“ pominulo, hle, třetí „běda“ se rychle blíží“

Je 12.11.2023 0:08. Tak jsem zkoumal hádanky v knize Daniel, kde je 
v kapitole 11 téma Sever proti jihu. Verš 12 je podle mě to, co teď dělá 
izraelská vláda:

„12 Po rozprášení toho vojska bude jižní král naplněn pýchou, že pobil 
mnoho tisíc nepřátel, ale vítězství si nakonec neudrží.“

Jižní král řekl bych představuje Izraelský stát, Nádherná země je asi 
Česká a Slovenská republika a severní král bude reprezentovat vládce 
přicházející perské říše a prvního jezdce apokalipsy. Anděla Gabriela.

V seriálu Hra o trůny král severu má asi symbolizovat Írán a Královo 
přístaviště symbolizuje asi stát Izrael.

Řekl bych, že v době jaderného útoku na Izrael tam bude jen Michael a Gabriel bude neznámým 
útočníkem (asi antikristem) zabit někde jinde. Vůdce smlouvy bude označení Michaela. Tak že čí 
podoba bude tedy nakonec falešně vzkříšena a bude to antikrist? No bude to hodně podlé, ale asi to 
bude vážně podoba Michaela. Bohužel. Asi vyjde z té Kaaby, nebo odněkud jinud. Ale v Bibli je 
jasně napsáno na minulé stránce ve verši 11 a 12, že lidé uvidí vzestup Michaela a Gabriela do 
nebe. To bude asi opravdu zděšení pro některé, co si myslí, že antikrist je určitě jeden z nich.

…

Ten celý záměr toho dění kolem nástupu antikrista bude asi v tom, že má vypadat jako Michael, co 
se vzkřísil a bude vystupovat jako zachránce, který udělá ve světě pořádek. Možná bude mít podobu
Gabriela to už těžko říct. Asi podle toho, kdo bude lidem připadat sympatičtější. Možná bude mít 
podobu Gabriela, který bude asi vypadat v očích arabú lépe a na Michaela vrhne to nejhorší světlo, 
aby křesťané byly svedení. Možná to bude vypadat, jako když se Michael pokusil Gabriela 
zlikvidovat těžko říct.

Je 12.11.2023 15:29. Pořád mi vrtala hlavou hádanka, kdo 
je výběrčí daní zmíněný v knize Daniel kapitola 11 verš 20: 
„Jeho nástupce vyšle výběrčího daní k udržování královské 
nádhery. Zakrátko pak bude zahuben, nikoli však v lítém 
boji.“. Mohlo by se jednat o ženu? Mohl by být anděl smrti 
Gabriel vtělen do ženy? Třeba do dcery krále severu, který 

padl? No podle toho, co se píše o zničení dvou svědků Michaela a Gabriela, mělo by to být někde v 
místě Golgoty. Tam bude asi nějaký atomový úder. V příbězích bývá někdy motiv ženy, která usmrtí
svého muže. Černá vdova. V seriálu Hra o trůny rod Lannisterů končí tak, že na královnu a jejího 
bratra a zároveň milence padnou sutiny. Otázka je, co by se stalo, kdyby Frodo nevhodil prsten do 
Hory osudu a nechal si ho. To by pak Michael nezemřel, ale byl by obětován zátěží hříchu jako 
nějaký, asi vládce Evropy, který bude vykonávat vůli oživeného vládce Íránu (antikrista) odkud 
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původem pochází. Není jasné, jak budou reagovat v Mekkce na to, když se tam vzkřísí někdo, kdo 
má podobu Michaela. Asi tam moc příznivců mít nebude. Stejně tak Sionisté asi budou překvapení, 
když na úpatí chrámové hory nepřijde ten, koho očekávali a naopak v místě Golgoty někdo půjde 
do nebe.

Tak či tak Írán bude sídlo šelmy a nebo možná už je dlouhou dobu. A sídlo druhého křídla 
globálního prediktora, což jsou asi ty Žluté čepice, je Čína, kam se přesouvá ze Švýcarska. No a 
Japonsko asi představuje sídlo draka tipuji. Organizace Zelený drak.

Bitcoin nejsou cesta a byl jsem před tím varován. Strakonický dudák byl zfilmovaný tak, že šel do 
Turecka a tam byla také krásná princezna :). Vedlo ho to k šibenici, ale pak se probudil ze snu. 
Možná se probudila ze snu i ta princezna :).

Zajímavý motiv je ve filmu Doktor Strange v mnohovesmíru šílenství. Tam zase přichází obávaná 
zlá mocná čarodějnice, která asi představuje návrat Beránka a jeho církve. Naopak hlavní hrdina se 
vzkřísí jako nějaký zombie a připomíná Adama. Potkají tam i Strážce, kteří si říkají ilumináti.

A ve filmu Thor je Odin, asi jako pán země (Agarthy), jednooký otec dvou synů. Thor získal od 
Odina moc, ale Loki je vyobrazován jako padouch, který je adoptovaný syn cizího otce. Loki 
vyžaduje uctívání, ale sám sebe a ne jeho otce. Je to hodně popletené. Neměl by Thor vyžadovat 
uctívání sám sebe a Loki naopak vést lidi k jeho vlastnímu otci? Neměl by Loki být naopak ten 
hrdina?

Z pohledu výše
popsané myšlenky by
se na otevření Agarthy
dalo dívat jako na
možnost k tomu najít si
lásku. Pro zlé lidi toto
otevření nebude hezká
věc, ale třeba si hodný
člověk, křesťan, najde
někoho z Agarthy, kdo bude mít opačné pohlaví a padnou si do 
oka. Je důležité mít v sobě dostatek lásky a chápat evangelium. 
Takový Agarťan se pak může dostat podle mě i do nebe. Vždyť se 
o tom píše myslím i v Bibli, že budou vzkříšení ti ze země a i ti 
živí. Důležité je pro nadcházející období mít dostatek lásky.

Je 13.11.2023 9:04. Přemýšlel jsem nad podivností, co může mít 
nějaká svatba společného s otevřením pekla. A další záhada je, jak je 
možné, že my tady normálně můžeme potkávat lidi z Agarthy a ani o 
nich nevíme. Ta hádanka je v tom, že ono totiž peklo má více úrovní. 
A teď se dějí v mé rodině zajímavé věci. Souvisí to se sebevraždou 
mého vlastního otce a s tím, že František Kukla druhým jménem Narin
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Hasan mi připadal vždycky jako kdyby měl s Gabrielou hodně podobné energie. Skoro jako kdyby 
byl její otec i když mi to nikdy nikdo neřekl. Připadalo mi to tak ten vztah mezi nimi, ale nebylo to 
řečeno. Já jsem kdysi mamce ukazoval fotky, kde jsem s Gabrielou a bylo tam, jak se mi opírá o 
rameno. Bylo na tom něco zajímavého vidět. Něco jako kdybychom byly něco víc, než lidé co se 
setkali u ohníčku. Ale ono se stalo ještě něco jiného. Já jsem mamce ukazoval ty fotky a tam byl na 
fotce František s tím jeho silným charismatem jak se usmívá. Mamka říkala, kdo to je? To je 
sympatický pán. Mě to tehdy přišlo, jako kdyby snad měli být spolu, ale nemluvil jsem o tom, 
protože před nějakou dobou mamka povídala že se rozpomněla na mého vlastního otce, jak jim bylo
dříve fajn. Nedávalo mi to smysl. Ona se na něj rozpomněla nějak tou dobou krátce před tím, než 
jsem potkal Gabrielu. Zvláštní. A co se děje teď. Mamka si bere andulky k sobě. Nějak cítí, že je 
chce mít u sebe. Já mám Františka Kuklu rád jako kdyby byl někdo z mé rodiny, ale prostě se stalo 
nešikovně to, že jsme se nějak dostali do konfliktu kvůli jeho vztahu k lidem a on se se mnou 
přestal bavit. Mě se vlastně dokonce i nedávno zdál sen, že jsem s ním letěl na nějakém rogalu a 
bylo nám fajn. Když jsem si dopisoval s ženou, které jsem říkal rádkyně na můj vztah s Gabrielou a 
psal jsem o ní na straně 61, tak krátce před tím jsem byl v kontaktu s profilem, který o sobě tvrdí, že
je myslím z Anglie a že má firmu na výrobu zemědělských strojů. On mi říkal, že jeho dcera si přeje
abych mu našel kamarády, že nemá žádné kamarády. Já jsem v tne moment vůbec nechápal, co to 
má znamenat. Říkal jsem, ať chodí někam do klubu a najde si přátele. Myslel jsem to dobře a on mi 
říkal, ať ho neurážím a jestli nevím co říct, tak ať mlčím. Tak jsem se s ním přestal bavit. Mě nebylo
dáno to tou dobou to pochopit. Zajímavé je, že to není tak dlouho, co byla ohlášená smrt anglické 
královny. Údajně se atlantické sídlo globálního prediktora z Anglie přesťěhovalo do Číny. Je 
zajímavé to tak sledovat a přemýšlet, co za tím může být.

Je 13.11.2023 10:11. K
lepšímu pochopení pekla a
jeho úrovní je asi dobré
podívat se na film Plod noci z
roku 1990 a nebo tvrdší film 
Hellraiser od stejného autora.
Druhý díl filmu Hellraiser má

dokonce titulek Peklo na zemi. Druhý díl tohoto filmu je asi
připodobnění k 4. jezdci apokalipsy. První díl možná k prvnímu jezdci.
To je asi podobně jako Pán prstenů 2 - Dvě věže je první jezdec
apokalipsy a Pán prstenů 3 – Návrat krále je připodobnění k 4. jezdci
apokalipsy. Zajímavý je třeba vidět seriál Hra o trůny, kde na konci 1
série Daenerys vstupuje do plamenů a vystupuje s třemi draky a 
uchvacuje malou skupinku přívrženců s tmavší pletí. No a pak je tam jiné vyobrazení a to je Noční 
král. Ten nevypadá vůbec příznivě, ale ukazuje úplně to samé. Daenerys je v cizí zemi a má jen 
malinko příznivců, ale dokáže se dostat k moci. Ti tři draci asi představují biblického draka, šelmu a
falešného proroka (antikrista). V seriálu Hra o trůny je ještě vyobrazena královna, jejíž otec byť je v
pozadí, tak on skutečně má moc. Má vliv na své potomky. Jeho oblíbený syn je tak nějak vystrčen z
politické moci a je jen u královské ochranky. Pak má ještě jednoho syna trpaslíka a toho nesnáší, 
protože je neatraktivní, ale má dobré srdce. Teoreticky by se mohlo jednat o symboliku jedné osoby 
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s dvěma rozdílnýma povahama. Povídá se, že kromě pekla existuje ještě snad nějaké předpeklí. 
Nikdy jsem se tímto tématem nezabýval, ale ve filmech je spousta všelijakých vyobrazení, které 
mají lidi připravit.

Je 14.11.2023 11:02. Po uveřejnění 
posledních článků jsem se dostal do tak 
silných energií, že jsem nemohl napsat ani o
událostech, ale už je to dobré. Možná to 
zvedlo nějakou vlnu emoci a já to takto 
pocítil. Nevím těžko říct.

Zde je souhrn nějakých nadcházejících 
událostí, kterých se chci účastnit:

16.11. od 16:30 setkání na Budějovickém 
náměstí na podporu Izraelského lidu. Jsou 
vítané i politické osobnosti.

17.11. od 17:00 bude v Cestě života akce pojmenovaná jako setkání s Ježíšem. Pokud vás něco 
třeba trápí, chcete se posdílet a nebo třeba jen vidět milé lidi, tak to bude dobrá příležitost.

18.11. od 15:00 budou v Cestě života chvály myslím že až do 20:00. Budou tam lidé z Církve 
apoštolské.

23.11. od 17:00 do 18:00 akce Zdraví jako priorita organizovaná Václavem Pokorným z Rockle. Je 
potřeba událost potvrdit na pozvánce zde.

25.11. od 13:00 u sochy svatého Václava se bude konat Jesus pochod.
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Je 14.11.2023 12:22. Pokračuji v popisování biblických 
proroctví a symbolice ve filmech. Dobrý je seriál Hra o 
trůny. Myslím si, že v tomto seriálu Zimohrad 
představuje českou a slovsnskou republiku. Král Robert, 
kterého zabije kanec tak je asi ten biblický král, co 
uzavře mírovou smlouvu s Izraelem (Persie). No a 
Královo přístaviště to možná bude nakonec Anglie. Ta 
první série má asi představovat symbolicky dění, které 
by se mohlo odehrát v těchto 3 a půl letech. To co se 
bude odehrávat od druhé série až na konec seriálu, tak to 
bude za časů působení bezbožného krále. V seriálu je 
jeden díl, jak královna draků vejde do posvátného místa 
dothraků, kde sídlí vdovy po vůdcích. Ona to tam celé 
podpálí a náčelníci dothraků uhoří, ale jí se nic nestane. 
Ona si takto získá respekt dothraků byť byla neuznávaná.
To posvátné sídlo dothraků asi představuje tu Mekku. No
a Král za zdí utíkající na jih před Nočním králem. Noční 
král možná představuje křesťanství vybarveno v 

negativním smyslu. Strážci na zdi jsou asi něco jako evropská ofenziva proti křesťanství. No a 
Izrael jakožto stát bych přirovnal k tomu zápalnému oltáři, kde se zrodí draci. Golgota. Na oltáři 
bude mrtvý vůdce dothraků zadušený polštářem jeho lásky nadcházející královny draků, protože je 
stejně bez života (jeho čas došel konce). Oltář bude podpálen a královna tam bude s ním, ale přežije
to. Golgota. Místo vzkříšení dvou svědků. Možná na oltáři bude mrtvé tělo Michaela (pobočník 
krále), vedle mrtvé tělo biblického krále severu (Robert Baratheon zabit kancem) a anděl smrti 
Gabriel stojící poblíž vtělen do biblické výběřčí daní (Daenerys) (černá vdova co pak bude vládnout
(neoficiálně) jako královna Královo přístaviště a to vlastně ne ona ale její otec Tywin Lannister jako
biblický antikrist).

Tak ono je to myšlené asi trochu jinak s tou Anglií. Anglii 
symbolizuje Casterlyova skála. To je sídlo rodu 
Lannisterů. Královo přístaviště je skutečně asi Izraelský 
stát, jak jsem si původně myslel. Místo zápalného oltáře.

A teď otázka. Dá se zrušit obětování v Izraeli třeba 
takovou atomovou bombou? Zde je kniha Daniel kapitola 
10 verš 27:

„27 On potvrdí smlouvu s mnohými v týdnu posledním. 
Až pak ten týden dojde do půli, obětem i darům konec učiní. Otřesná ohavnost se v chrámě objeví, 
než ničitele zachvátí konec mu určený.“

Ano obětování a celkově fungování Izraele bude asi komplet u konce po jaderném útoku. Otřesná 
ohavnost se v chrámě objeví. No ale není řečeno v jakém chrámě? Vždyť v Izraeli nebude chrám 
podle tvrzení kazatele z Maďarska, co kázal nedávno v Hradce králové. Tam bude údajně jen oltář. 
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On se asi prořekl. Asi je v něčem zasvěcen. On myslel, jestli tam náhodou nechci v brzké době asi 
jet. Podle knihy Daniel není řečeno, že chrám bude v státu Izrael.

V knize Zjevení v kapitole 17 v překladu 21 je titulek “Veliký Babylon, matka nevěstek a ohavností 
země.”. Je to nějaké město na poušti. Někdo říkal, že to je Amerika. Amerika přeci je takový 
policista světa. No ale tou nevěstkou možná je myšlena Mekka. Chrám na straně 116.

V kapitole 18 stojí „Padla, padla ta veliká říše Babylon a stala se příbytkem démonů, doupětem 
všech nečistých duchů, doupětem všech nečistých ptáků, doupětem všech nečistých a ohavných 
šelem!“

I zde se zmiňuje něco o ohavnosti. Ohavné šelmy.

Zde jsou verše 1 – 4 kapitola 9 kniha Zjevení:

„1 Když zatroubil pátý anděl, uviděl jsem hvězdu, jež 
spadla z nebe na zem a byl jí dán klíč od bezedné 
propasti.

2 Když tu bezednou propast otevřela, vystoupil z 
propasti dým jako dým z veliké pece a dýmem té 
propasti se zatmělo slunce i ovzduší.

3 Z toho dýmu pak vyšly na zem kobylky, jimž byla 
dána moc, taková moc, jakou mají pozemští štíři.

4 Bylo jim řečeno, aby neškodily trávě na zemi ani 
žádné zeleni ani žádnému stromu, jenom lidem, kteří 
nemají na čele Boží znamení.“

Pak verš 11 „1 Měly nad sebou krále, anděla propasti, 
který se hebrejsky jmenuje Abaddon a v řečtině má 
jméno Apollyon, Zhoubce.“

Ten Apollyon bude pravděpodobně ten 4 jezdec apokalipsy. Ten má zahubit myslím čtvrtinu 
populace. Ten vyjede při rozlomení 4. pečeti. Píše se, že viděl hvězdu, která spadla z nebe na zem a 
byl jí dán klíč od bezedné propasti. No hvězda, která spadla na zem je údajně ten černý kámen ve 
svatyni v Kaabě. Ten kámen věnoval anděl smrti Gabriel Mohamedovi. No a co znamená, že jí byl 
dán klíč. Ten klíč k bezedné propasti asi nebyl dán ve stejný čas co spadla. Třeba k tomu předání 
klíče dojde teprve za ty cca tři a půl roku. Ještě je tu zajímavost s hvězdou jménem Pelyněk. To je 
ve verši 11. Ta také má spadnout. Pelyněk je sladký v ústech a v břiše zhořkne. To má zajímavou 
souvislost s knížkou, která Janovi byla dána, aby jí snědl. Jak se dá sníst knížka? Ta se dá jen 
přečíst. No jo, ale třeba tak kniha je něco jako Nekonečný příběh. Majitel knihkupectví řekl 
Bastienovi něco jako „Tuhle knihu nečti, ta není pro tebe.“. Nejprve je kniha sladká, ale pak v břiše 
zhořkne. Jako pelyněk. Když zjistíte později nepříjemné věci. Pelyněk je na minulé straně vyfocen.

Kapitola 10 a verš 10 „10 Vzal jsem tedy tu knížku z ruky anděla a snědl jsem ji. V ústech mi 

byla sladká jako med, ale když jsem ji snědl, měl jsem v břiše hořko.“.
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Dobrá zpráva ale je, že cituji “Bylo jim řečeno, aby neškodily trávě na zemi ani žádné zeleni ani 
žádnému stromu, jenom lidem, kteří nemají na čele Boží znamení”. Tedy smýšlet správně v souladu
s Boží vůli je dobrá a bezpečná věc. Modlit se ke Kristu, co máme dělat, když si nevíme rady a činit
pokání.

Je 14.11.2023 23:45. V pondělí jsme měli pravidelný Connect 
a téma bylo poměrně zajímavé. Téma bylo, že víra má 
vycházet z milosti. Ještě to rozepíši. Sestra Lucka zmínila, že 
potřebuje pomoc. Potřebuje mít partnera jako oporu a že si s 
tím neví rady, tak to odevzdala Bohu. Já cítím, že to mám zde 
zmínit. Možná se toho chytne někdo, koho to má podnítit k 
nějaké aktivitě.

Je 15.11.2023 9:27. Jak jsem psal, bylo zajímavé sledovat za 
poslední dobu, jak jsme v církvi rozebíraly jednálí podle víry z
milosti. Tedy když máme nějaký problém, tak mnozí se to 
snaží udolat nějakým řešením, které je v podstatě v 
nevidomosti. Třeba například pořád dokola se za něco modlit. 
Takhle k tomu nemáme přistupovat. To je plýtvání energií. Jde
o to umět to pustit, nechat problém Bohu ať on jedná, ať on se 

nad tím oslaví a vnímat jeho vedení. Lidé v církvích na toto celkem narážejí.

Je 15.11.2023 9:52. Stále 
vnímám jakousi povinnost, že 
mám vyřešit hádanku. Souvisí to
hlavně se seriálem Hra o trůny. 
Vlastně také s malbami na 
Denverském letišti. Ten seriál je 
potřeba chápat správně. Je to 
svým způsobem proroctví na 
nadcházející dobu. Připadá mi, 
že když to rozluštím, posune mě 

to dál.  Klíčová záhada je můj sen o mých dětech, na který jsem se odkazoval ze strany 105.

Třeba takové Hvězdné války jsou také prorocký film a nebo Merlin. 
Myslím, že postavu archanděla Michaela je potřeba brát jako osobu, 
které se říká někdy king maker. To byl podle mě i Obi-Wan Kenobi. 
Ve Hře o trůny je ale tato osobnost roztříštěná do spousty osob a 
nejvýrazněji asi Eddard Stark, ale i členové malé rady a řekl bych i 
pravý otec a strýc krále. Jde o to vybrat si ty správné projevy chování.
Rádce není vládce a nemůže si prosazovat svou vůli silou. Nemůže 
ani lpět na nějakých osobních ambicích. Slouží tím, že chrání a radí.

Záhadou je ve Hře o trůny město Královo přístaviště. To město se 
totiž přesouvá a to podle toho, kde má zrovna golbální prediktor sídlo.
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Tipl bych si, že ten šílený král Aerys představuje asi nějakého současného politického vůdce státu 
Izrael. Královo přístaviště vyobrazené v čase dění seriálu (Aerys byl historie), bude nejspíše někde 
v Íránu. Ten pomyslný obětní zápalný oltář, kterým je dnes stát Izrael, tak to v seriálu představuje 
místo, kde byl Eddard Stark popraven a tedy Baelorovo septum. No a teď hypotéza. Druhý díl v 
první sérii se jmenuje myslím Královská cesta. Tím v podstatě ten seriál začíná, že se přesouvá král 
se všemi na sever s celou vládou za svým přítelem Eddardem Starkem a jede ho požádat, aby mu 
dělal pobočníka. Proč neposlal havrana, že? Ta cesta asi něco symbolizuje. Možná to symbolizuje 
biblický výpad čtvrtého perského krále až k Nádherné zemi. No a teď jak je na tom Anglie? Podle 
mě je symbolizovaná v seriálu jako Casterlyova skála. Toto sídlo tam vůbec není snad nikdy 
vyobrazené za celou tu dobu seriálu. Na setkání v Zimohradu jsou jak místní Starkové, tak 
Lannisteři, kteří obklopují krále z rodu Baratheonů. Král Robert tvrdí Eddardovi něco jako „Já mám
syna a ty máš dceru, tak to spojíme dohromady.“. Co vím, tak Gabriela má jen syna a těžko říct, zda
Gabriela není opravdu dcerou někoho ze světa Persie. Ona totiž hodně tak vypadá. No a pak jsou 
ještě dvě královské děti v Anglii. Poměrně malé děti. Jsou to děti prince Williama. Chlapec a děvče.
Pokud se tedy nepletu. Tak že když se tak zamyslím nad tím mým snem o dětech, je na tom něco 
zajímavého.

Je 16.11.2023 12:19. Posledních pár dní 
mám nějakou rýmu, tak jsem pasivnější. 
Vyháním to chlordioxidem což hodně 
urychlí léčení. Má víra mě nevede do 
modliteb, ale do použití tohoto přípravku.

Včera jsem byl na E-koruně a Jirka Sapeta 
tam nebyl, protože ho také přepadla nemoc. 
Je zvláštní, že přijde doba, kdy najednou 
lidé začnou marodit. To průběžné marození 

je asi nějaký jev, který musí nastávat alespoň jednou ročně. Něco na posílení imunity.

Dostalo se ke mně zajímavé svědectví o to, co se děje po smrti. O tom, že je po smrti člověku 
umožněno přijmout evangelium. Člověk má možnost přijmout evangelium i když se k němu 
nedostalo ve fyzickém těle. O tom, co je očistec, jak vypadá cesta před Boha. Také že je pak 
možnost se navrátit do těla. Možná že i do jiného těla, než bylo to původní, ale to je jen má 
hypotéza. Je to zde:

https://www.youtube.com/watch?v=I5P5ZimOOgg

No a když si spojím tyto informace, které jsou podané ve filmu Plod noci, tak se na to celé vrhá 
úplně jiné světlo.

Je 16.11.2023 15:08. V neděli se stala taková zajímavá věc. Ve sboru 
Cesta života jsem viděl nově dva prázdné stoly. Vypadalo to jako 
odkladový prostor. Přišlo mi, že to je obětní oltář. Nikdo to neřekl, ale mě
to tak přišlo. Místo, kam mohou lidé dávat dobrovolně své dary na pomoc
potřebným. Nikdo tam s těmi stoly nijak nepracoval a nic na ně nedával, 
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ale když jsem pak šel ze sboru, přemýšlel jsem nad tím. Já mám stále to samé přesvědčení, že jestli 
mi někdo chce přispět, mělo by to být na základě tohoto psaní a pomocí účtu, jak jsem to psal na 
straně 14. Já nejsem vedený do toho, abych si žádal o příspěvky na tyto aktivity ještě nějakou jinou 
cestou. No a potom na mostě vedle plovárny jsem potkal jednoho člověka jdoucí proti mě. Vypadal,
že je bez domova. Chtěl přispět myslím na kávu z Kauflandu. Já mu nejprve tvrdil, že sám mám 
nedostatek, ale pak jsem nakonec z milosti uvěřil, že mu mám přispět na to co chce. No a co se 
stalo. On obrátil směr a šel do toho Kauflandu, jak říkal, tak že jsme se zapovídali. Povídali jsme si 
i o evangeliu. Osvobodil jsem ho od zlých sil a to jsme pak ještě potkali jednoho jeho kamaráda. 
Tak že jsme si povídali o tom, co vlastně dělám a že chci v církvích změnit přístup k lidem. Uvěřil 
jsem, že jim mám říct o tom, že kdyby potřebovali třeba i finanční pomoc, mohou si zažádat ve 
sboru Cesta života a třeba jim lidí přispějí. Také jsem jim řekl, že jim tam nechám v lednici 
chlordioxid na pročištění a kdyby chtěli přestat s kouřením. Ten, co jsem ho potkal na mostě, tak 
Cestu života zná a byl tam.

Tak že jsme si fajn popovídali. Já jsem pak nějak uvěřil, že mám kontaktovat mého spolužáka ze 
základní školy, kterému říkám investor Pavel. On má stavební firmu a je milionář. On mi vlastně 
nabízel pomoc už dříve a nebo se mě ptal, jestli mě ta má aktivita uživí. Já jsem mu tehdy řekl, že 
myslím že ano. Tak že jsem změnil názor a napsal mu sms, že to nejde tak hladce, jak jsem si 
původně myslel a požádal jsem ho, zda by mi poslal ještě alespoň 20000 Kč, že věřím že se mu to 
nakonec vyplatí. On s tím neměl problém a poslal to obratem. Ještě ten den mi přišlo 20 000 Kč od 
investora Pavla na účet. Zrovna dnes se s ním a spolužáky ze školy uvidím. Po akci na náměstí na 
podporu izraelského lidu.

Je 17.11.2023 12:05. Včera jsem doratil kolem půl páte na náměstí a
nikoho z církve jsem tam neviděl, protože tam kolem byly stánky. 
Byl jsem i u kašny a nikde nikdo. Tam by to nebylo vhodné něco 
takového organizovat, tak že jsem šel řešit nějakou administraci do 
Čajírny a kafírny a potom se vydal za klukama ze základní školy.

Dnes jsem zahlédl, že to setkání se nakonec opravdu konalo, ale 
bylo to přímo před radnicí. Tak tam mě nenapadlo, že to bude.

No pokud jde o tu politiku, tak něco zajímavého se na středečním 
kulatém stole E-koruny vynořilo. Zkoumal jsem to detailně v 
Čajírně a kafírně. Našel jsem na YouTube video s názvem „Ing. Petr
Blahynka - Změna systému 2 - výzva k akci“ zde:

https://www.youtube.com/watch?v=56m4SEgRYgU

Zde jsem dohledal ještě přednášku s názvem „Ing Petr Blahynka - 
ZMĚNA SYSTÉMU“:

https://www.youtube.com/watch?
v=5aWtxrXzgNU&list=PLbjEA1ku806ifzdBEbrq5o0o9SuKFEXx5&index=4
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No a na ty přednášky Petra Blahýnky jsem se proklikal nějak skrze 
YouTube kanál Církve bez hranic. Vlastně jsem nedávno sledoval od 
nich celkem pěknou přednášku s názvem „Zažíváš stres? | Lucie 
Pohanková“ zde:

https://www.youtube.com/watch?v=KgirpRvVALc

To bylo mám za to předminulou neděli. Když jsem tu přednášku 
doposlouchal, ten den na mě padla energie modlitby. Cítil jsem, že se 

mám pomodlit za to, aby se mi dostali potřebné peníze. Tak jsem to udělal.

Za pozornost stojí asi i toto video, jak získal stát Izrael svojí ekonomickou moc. Je to díky 
nadnárodním korporacím:

https://www.youtube.com/watch?v=nKRWoDnsATc

Je 18.11.2023 12:04. Koukal jsem se na 
rozhovor Jana Bumby s mladými 
sympatickými lidmi Irenou Kalhousovou a 
Jakubem Szántó. Lidé, kteří mluví za Izrael
a vydávají svědectví, že ta situace opravdu 
není jednoduchá. Je to zde:

https://www.youtube.com/watch?
v=bswlb47q5Q0

Na konci rozhovoru Jakub Szántó zmínil, 
že Izraelité jsou za tu zemi zodpovědní až přijde vůdce. Proto jí musí udržovat oni. Toto ale právě 
vychází ze starozákonního pohledu. Na straně 111 je zmíněné Ámosovo proroctví, které na tu věc 
vrhá jiný pohled. Když Abram přišel se svojí ženou do Egypta, tak Egypt měl vybudované 
zavlažování. Faraon mohl budovat Egypt díky otrokům. Abram ale odešel z Egypta. Faraon měl 
kvůli němu problémy od Boha, tak je propustil. No a jak vypadá dnešní Izrael? Výše je video. Tam 
co není umělé zavlažování, tam je poušť. Bůh to takto nechce. Přeci tam kde jsou boží lidé, tam je 
půda požehnaná. Není tam poušť. Životaschopné prostředí se dá uměle budovat pomocí 
kapitalismu. Kapitalismus je ale ďáblův nástroj na obětování lidí. To je dobře znázorněno ve filmu 
Lék pro život. Celý Izraelský stát je určený jako takový obětní dar pro satana. Proto je potřeba 
odtud odejít. Spojit síli lidí dobré vůle, vzít prostředky a odejít. Jak fyzicky, tak duchovně.
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Je 18.11.2023 12:40. Dnes
někdy dopoledne byli v
autoritě Ježíše Krista
osvobozeni Irena
Kalhousová, Jakub Szántó a
Petr Blahýnka.

Zde je projev vůdce Hezbollahu:

Hezbollah chief Hassan Nasrallah gives Gaza speech

https://www.youtube.com/watch?v=SsvgLuIaDgs

Hezbollah Holds Back From A Full-Strength Assault On 
Israel, Orders From Iran Or Internal Weakness?

https://www.youtube.com/watch?v=jz46rPL3y9E

Profile | Who is Hassan Nasrallah?

https://www.youtube.com/watch?v=Sldgx9VaRE0

Iran: History, Geography, Economy & Culture

https://www.youtube.com/watch?v=aNxj5Id_UWk

Když jsem byl malý, tak jsem hrával
počítačovou hru jménem Prince of
Persia. Na té hře bylo divné, že ten
panáček měl blonďaté vlasy. Přitom 
Íánci mají vlasy černé jako uhel.
Úplně jsem si vzpomněl na 
Gabrielu. Ta má tak černé vlasy, až
je to atraktivní. Jarda Křešnička mi
říkal, že Íránci jsou Arijci, ale jak
jsou tam v těch jižních oblastech,
tak jsou tmavší.

Hitler hledal tak zvané Kopí osudu. Tento předmět je 
vyobrazen i ve filmu Constantine. Několikrát v tom filmu 
padne věta, že „Constantine je ten jediný člověk, pro 
kterého si lucifer přijde osobně“. On tam na konci filmu 

opravdu přišel. Snesl se. Tam na konci filmu byl takový podivný rituál. Anděl smrti Gabriel držel 
Kopí osudu. To zní trochu jako Hora osudu. Chtěl ho píchnout do ženy, která byla dobrého chování,
ale něco zlého se na ní jako kdyby sneslo. Bylo na ní něco a Gabriel to chtěl uvolnit. K tomu 
nedošlo. Nebyl ještě vhodný čas. Ďábel prošel zavřenými dveřmi a zabránil tomu. Gabriel se pak 
vtělil do člověka. Tedy jako člověk má viditelnou podobu. Tak že Gabriela mohou vidět i ostatní 
lidé a ne jen Constantine, který řekl bych v tom filmu představuje archanděla Michaela.
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Je 18.11.2023 15:13.
Teď je tu taková 
hádanka. Co to je
vlastně to Kopí osudu?
Je to anděl Gabriel?
Nebo je to Gabrielův
protiúder na Michaela.

Nebo to symbolicky vlastní člověk, který uvolní z lidského těla
ďábla, ale přitom ten člověk sám není anděl Gabriel.

Ve Hře o trůny v první sérii je scéna, kde je Tywin Lannister, jak drží v ruce nůž, kuchá jelena a při 
tom se baví se synem. Povídá mu, ať už z něj konečně něco pořádného je. Je jen elitní strážce krále, 
ale osud mu je nakloněn lépe. Jelena má ve znaku rod Baratheonů, ze kterého je král Robert. To on 
bych řekl reprezentuje anděla smrti Gabriela. On ale brzo skončí, protože jeho služebník, který je 
také z rodu Lannisterů mu poctivě nosí otrávené víno, které ho oslabí při lovu kance. Možná tomu 
mohla zabránit královna, která je také z rodu Lannisterů, ale on jí stejně říkal, že jí nemiluje. Tím 
anděl Gabriel odejde není jisto přesně kam. No a pak je tam ještě anděl Michael jako Eddard Stark a
ten by právě měl mít na sebe pověšené nějaké zlo. Zlého ducha. Eddard Stark v prvním díle popraví
jednoho dezertéra z Noční hlídky. Zákon ho k tomu donutil. No ale co bylo úplně na začátku 
prvního dílo. Ten dezertér se setkal ze zlou bytostí, která ho ale nechala. Byl to jeden z bílých 
chodců. Eddard Stark byl popraven na konci první série a bylo to vykonavatelem spravedlnosti tedy
královo katem. Bylo to na příkaz nově příchozího mladého krále. Jestli Eddarda Starka mohl zabít 
jedině Gabriel, tak asi Gabriel byl vtělen do toho královského kata, ale příkaz k tomu dal král. To 
znamená, že zlý duch se dostal na krále, ale ve filmu stejně vidíte, jak ho při vládě koriguje jeho 
rodina.

Druhý případ je královna Daenerys. Je jí dán silák za manžela a on má v sobě nějaké zlo. Plánuje, 
že jeho syn bude hřebec, co si osedlá svět. Gabriel je asi ta čarodějnice, jejíž vesnici dothrakové 
zničí. Ta čarodějka ho zabije svojí „léčebnou“ mastí a bude to s nevědomým svolením Daenerys. 
Čarodějka je upálena i s mrtvým tělem bývalého náčelníka dothraků a tím povstává Daenerys s 
draky, protože to byl její příkaz postavit tu hranici.

Je 19.11.2023 9:01. Včera jsem na chvály do 
Cesty života nakonec nešel. Cítil jsem, že bych si 
měl nechat den na odpočinek (sobotní). Na klid s 
Bohem.

V 13. díle na straně 346 je zapsáno takové 
smyšlené proroctví, které mělo být napodobením události v Helmově žlebu v Pánu prstenů. Je tam 
toto: „Zvuk niklového rohu se ponese udolím znova a tehdy stanou společně v alianci silných rukou
a bohatém útočišti stříbrných střech.“. On ten roh, co zazněl v Helmově žleby měla být symbolicky 
myslím první polnice v knize Zjevení. Polnice a rozlamování pečetí mám za to, že se dějí souběžně.
Já jsem tehdy připodobňoval smyšlený příběh k návštěvě penzionu Ráj, kam jsem nakonec nejel. 
No a ve středu se na E-koruně zmínil jakýsi pan Petr Blahýnek. Odkazy na některé jeho přednášky
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jsem dal už na stranu 121. Jirka Sapeta ve středu na E-koruně nebyl a to je co říct. 
Přišlo mi, že hlavní kulaté stoly vždy navštěvuje i když je třeba nemocný či 
nevyspalý. Rezebíral se tam návrh pana Blahýnky kolem tak zvaného lokálního resetu
a co mu napsat v dopise. No jenom že já jsem už snad od úplného začátku na E-

koruně tvrdil opakovaně, že my máme použít stávající infrastrukturu a ne tvořit novou a že se teď 
máme obracet ke Kristu, aby se dalo něco takového uskutečnit. Pan Blahýnek s myšlenkou 
lokálního resetu se možná inspiroval ode mě? Možná ano možná ne. Každopádně použít zde v 
Čechách a na Slovensku infrastrukturu to znamená použít i místní bankovní systém. Na to software 
E-koruny těžko půjde nějak napojit. Banky mají své bankomaty, své platební terminály, je tu mnoho
bankovních organizací a to dovede posloužit milionům obyvatel. Jirka Sapeta má E-korunu a to 
může pomáhat malé komunitě, ale není to řešení pro miliony lidí.

Já jsem dělal projekt Eden, který je určitá forma LETS systému, ale více to vnímám jako způsob 
eGouvernmentu. Eden si s E-korunou nijak zvlášť podle mě nekonkuruje, ale bankovní systém a E-
koruna jsou na konkurenční úrovni.

A to jsem navíc zaslechl, že pan Blahýnek byl snad dokonce i zatčený. Teď si nejsme jist. Očividně 
je zvolený skupinkou odborníků jako jejich předseda. Bude potřeba, aby působil. Pokud ho policie 
zatkla, je v tom nějaký Boží záměr a určitě dojde po čase k jeho uvolnění. I v knize Zjevení je na 
začátku, že andělé budou zkoušení, ale pokud obstojí, dostanou slávu.

Pak mě ještě zaujalo, že pan Blahýnek zmínil, že viděl nějaké mocenské citáty u zednářů na 33 
úrovni. To je celkem vysoký stupeň. To tedy znamená jako že on je na tomto stupni a nebo dokonce 
na vyšším? Nevím, jak si to vysvětlovat. Já teď necítím vedení do nějaké akce, že bych měl na 
dálku popravit nějakým zaklínáním velitele věznice a uvolnit pana Blahýnka. To by bylo jako 
pomyslně se dotýkat prstenu moci.

Uvolnil jsem v autoritě Ježíše Krista mysl pana Blahýnka a to je momentálně vše, co mohu. Bůh 
nás nevede do nějakého dlouhodobého politického plánování na léta, ke kterému vyzýval. Lidské 
plánování je něco jiného, než jednání podle Boží vůle. My se v první řadě musíme naučit jednat v 
souladu s Boží vůlí a ne si něco nějak dlouhodobě plánovat.

Je 19.11.2023 15:02. Dnes jsem si všiml zajímavého úkazu 
při pohledu na poznámky. Včera bylo 18.11. a když si to 
převedu do času 18:11, tak zrovna v tomto čase mám ze 
včerejška něco v poznámkách. Zrovna po dni svátku 
osvobození. Včera v tomto čase jsem provedl skupinové 

osvobození lidí kolem Petra Blahýnka v autoritě Ježíše Krista. Těch lidí, kteří se kolem něj shlukují 
a byli vidět na jeho přednášce ve videu ze strany 121. Nevím konkrétně koho a zda všechny, či ne. 
Každopádně to má návaznost na lidi judaistického vyznání. Na následující straně 122 je odkaz na 
Izrael. Na straně 123 hned z kraje zmiňuji osvobození tří lidí a jeden z nich je i Petr Blahýnka. Mě z
toho vyplývá jedna věc. Je potřeba, aby se zástupci Izraele zde v Čechách propojili s radou, kde Petr
Blahýnka předsedá. Aby se modlili ke Kristu o moudrost a hledali společně možné cesty, jak situaci
řešit.
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Je 20.11.2023 14:02. Ve čtvrtek jsem se setkal se spolužáky 
ze základní školy a byl tam i investor Pavel, který je 
majitelem stavební firmy. O stavebnictví toho poměrně dost 
ví. Stavěl mosty, umí udělat rybník, vyzná se v lesích a 
podobně. Mám takové tušení, že v nadcházejících letech se 
bude v Česku a na Slovensku ledacos stavět. Dal jsem mu 
před několika měsíci slovo, že za to jak mi pomohl, tak že 
mu na oplátku seženu nějaké zakázky, když bude příležitost.

Zrovna ve čtvrtek jsme se se spolužáky bavili o tom, co 
dělám. Povídal jsem, že se snažím změnit v církvích přístup k
lidem. Aby byli přívětivější pro běžné lidi. Pavel říkal, že si 
dávám velký cíl.

To se stalo ve čtvrtek a zajímavé bylo, k čemu došlo v pátek. 
Jedu v pátek 17.11. do sboru Cesta života na setkání. V ruce 
držím skleněnou lahev s CDH, protože lidé bez domova 
projevily zájem si to tam vzít. O tom jsem psal na straně 121 
v článku s obrázkem obětního oltáře. Lahev s přípravkem 
jsem jim nechal, po domluvě, ve skladě. No a jedna sestra 
tam měla zajímavé svědectví. Ona se mi zmínila, že církev si 
začíná poslední dobou uvědomovat, že nejednala správně. 
Ona mi řekla, že poslední dobou tam vnímají nějakou 
duchovní obnovu. Nějaké povznesení. Přiblížení se k Bohu. 
No to je dobrá zpráva, protože do očividně souvisí s mojí 
aktivitou. Ona vydala své osobní svědectví, že nedávno se jí 

ozvali lidé, se kterými před nějakou dobou přerušila vazby. Ono ale došlo k obnovení jejích vztahů 
s touto skupinkou lidí. Toto svědectví má něco napovědět a já jsem to tam v pátek zmínil. V církvi 
teď půjde asi hlavně o obnovování vztahů s lidmi z okolního světa. Ten boj musí každý zvládnout 
hlavně sám v sobě s Kristovo pomocí. Boj se svými špatnými projevy chování a pak si lidé budou 
moci snadněji obnovovat vztahy.

V sobotu 25.11. se bude v Praze od 13:00 konat Jesus pochod. V ten stejný čas se bude konat v 
Cestě života také od 13:00 adventní věnečkování. Tvorba adventních věnců. Já plánuji jet ale do 
Prahy. Budu mít na dohled veliké množství lidí. Bůh chce, abych tam byl.

V neděli byla zmíněna ještě událost k datu 20.1.2024, kdy se bude konat setkání všech církví Cesty 
života a to z měst České Budějovice, Krumlov a Prachatice. Nepůjde přímo o konferenci, ale o to se
vidět, jak mi řekla žena staršího ze sboru v Budějovicích paní Sedláčková. No ale pastor Petr 
Petrášek mluvil o tom, že bude možnost se navzájem sdílet. Možná má Petr čerstvější postoj a navíc
paní Sedláčková tam stejně včera v neděli nebyla. Když jsem byl v Hradci králové, hlavní slovo tam
měl člověk z Maďarska, pak byla přestávka, to se všichni rozutekli na jídlo a pak měl zase hlavní 
slovo cizinec. Tohle je podle mě přesně ten příklad toho, jak se to dělat nemá. To není konference.

Pak má být ještě nějaké setkání 3.12.2023, ale asi jen něco menšího. Možná nějaká rada vedoucích.
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Plán pro Českou a Slovenskou republiku pro 
nadcházející roky je vybudovat Nádhernou 
zem. Útočiště všech lidí dobré vůle bez ohledu 
na národnost. Konkrétní kroky k vyplnění 
tohoto plánu nebudou předány jedinci, ale tím, 
že se lidé budou mezi sebou bavit a mít dobrý 
vztah ke Kristu. Tedy vídat se na diskusních 
setkání jako E-koruna, Connect, Žijeme s 
radostí a podobné bude důležité. Hodně 
konceptů pro různá řešení je už v mých spisech
rozebráno v minulých dílech.

Pokračuji ve zveřejňování seznamu lidí 
osvobozených v autoritě Ježíše Krista. 
Poslední uvedený člověk byl Benjamin 

Netanyahu v čase 8:51 na straně 92 dne 1.11.2023:

Středa 1.11.:

V 14:10 hlasitá kolegině z Pošty, kterou jsem v příběhu pojmenoval jako Seržanta.

V 15:30 můj bratranec Zdenek z Anglie a jeho žena. Druhý syn strejdy Fanouše.

V 20:23 žena Jirky Sapety. Náčelníka E-koruny.

V 20:37 Ladislav Lesse. Dispečer z Pošty.

V 20:39 Petr Fiala. Premiér české vlády.

V 21:20 Jörg Plieskat. Tento profil nalezený na Facebooku.

V 21:32 Miloš Zeman. Bývalý český prezident.

V 21:34 Bolek Polivka. Herec a jeden čas valašský král.

V 21:36 Danny Ayalon. Bývalý náměstek izraelského ministra zahraničí.

V 21:56 člověk s tímto profilem.

Dále dva muži s Michalem Oktábcem ve fotografii na tomto příspěvku. Michala znám z časů školy. Chtěli 
jsme udělat tým na výrobu nějakých her a také pracoval ve firmě s mým bráchou.

V 22:19 šéf Kofoly. Viděn na tomto příspěvku.

Čtvrtek 2.11.:

V 0:55 Helena Heclová. Náhrává na YouTube věci pro alternativu.

V 1:13 mám v poznámkách nějaká koučka, které zmiňovala něco s obětí. Nevybavuji si o koho jde. Možná 
upřesním časem. Ta byla asi z reklamy na Mindfulness.

V 12:44 žena jedoucí na kole na cyklostezce podél řeky Vltavy nedaleko Lidlu.

V 12:56 lidé u obchodu Trefa na sídlišti Vltava.
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V cca 21:49 žena mého bratrance Zdeňka v Anglii.

Pátek 3.11.:

V 2:17 strejda Zdeněk z Pelhřimova. Mamky brácha.

V 2:20 teta z Pelhřimova.

V 12:36 africký kazatel, který byl myslím někdy na jaře či v létě ve sboru Milost v Budějovicích. Mluvil o 
tom, jak rád cestuje letadlem a obdivuje Boha za to vše co na nebi vytvořil. Byl celkem hlasitý.

V 18:50 na svobodném vysílači padla jména nějakých politiků. Nemám to přesně poznamenané. Bylo to před
vysíláním komentářů pana VK.

V 18:54 Andrej Babiš. Podnikatel a náčelník hnutí ANO.

V 19:29 Karel Světnička ze svobodného vysílače.

V cca 20:03 profil 1. ze shora na straně 126.

V 20:07 Petr Krejčí. Můj první šéf ve světě profi programování, co jsem odešel z VOŠ. Také dělal v Madetě 
vedoucího IT oddělení. To on mi dohodil při škole přivýdělek v programování v Javě pro AMI Praha.

V 20:40 Petr Knybel. Ředitel Tipsportu.

Sobota 4.11.:

V 1:04 Petr Štěpánek. Znám ho ze školy Hluboká nad Vltavou.

V 6:38 kolega z Pošty.  Zrzovlasý dlouhán o něco mladší než já. Nevzpomenu si na jméno, ale jeho otec tam 
myslím teď dělá ředitele.

V 11:19 pastor místní církve Milost v Hradci Králové a chvilku na to maďarský pastor Jószef Nagy.

V 14:08 Univerzita v Hradci Králové celkově ze vzdáleného pohledu na straně 100. Něco tam proběhlo, ale 
nevím konkrétně na jaké lidi.

V 15:16 člověk co pořádá zájezdy do Jeruzaléma v místním sboru Milost v Hradci. Jak jsem tam seděl v 
průběhu té druhé přednášky, vnímal jsem, že se to tam celkem pročistilo.

Neděle 5.11.:

V 20:19 Jaroslav Hansal. Majitel podniku, kde pracuje můj brácha. Zmínil jsem ho i na straně 52.

V 22:53 Jan Turoň. Známe se z čajovny. Má projekt Škola Zdola.

Krátce před Honzou Marcus Enzenebner. Byl kdysi na návštěvě v budějovické církvi Milost.

Pondělí 6.11.:

V 2:48 Hanga Sándor. Druhý profil na straně 126.

V 4:10 sestra Veronika Barátová. Nahrává kázání na YouTube kanále Dobro ľuďom.

V 5:32 Elias Vella. Nahrává kázání na YouTube kanále Dobro ľuďom.

V 11:11 Dana Ashli. YouTuberka zmíněná na straně 101.

V 11:16 Jozef Nagy s tímto profilem.
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V 11:19 Jozef Nagy s tímto profilem.

V 20:36 Jana od Pavlíny z Connectu. Je to její kolegyně. Pavlína se zmínila, že Janu něco svazuje.

V 20:39 Bratr Milan. To bylo po nějaké době znova. On i povídal, že s ním něco je, že není plně upevněn ve 
víře.

Úterý 7.11.:

V cca 4:45 Lucie Pohanková v tomto videu.

V 11:17 mám v poznámkách profil 2. Tak že to souvisí asi se stranou 126. Hanga Sándor na seznamu už ale 
je, tak to byl asi ten další profil.

V 18:13 skupinově sbor Milost, kdo tam byl nový na úterních chválách.

V 22:02 Ria Elizabeth. Asi někdo na Facebooku, ale nevím přesně jaký profil.

Sobota 10.11.:

V 4:36 Alena Vitásková. Jeden čas kandidovala na českou prezidentku.

V 8:03 bývalý kolega z Asseca, kterému jsem dal v psaní jméno Gimli.

Neděle 11.11.:

V 18:54 Donald Trump. Bývalý americký prezident.

Středa 15.11.:

V 20:23 Alena Pavková z E-koruny.

V 21:03 Marcelka z hor. Natáčí na YouTube.

Čtvrtek 16.11.:

V cca 7:36 profily 3. – 6. ze shora na straně 126.

V 14:10 Jakub Michálek. Je od pirátů.

V 18:11 Martin Mača Kindl. Člověk z obsluhy Čajírny a kafírny.

V 21:00 bývalí spolužáci ze základní školy s přezdívkou Mlčík a Stoupa.

V 21:15 žena s černým kloboukem v hospodě Pouzar, která stála u toalet.

V 23:53 Martin Kuba. Hejtman Jihočeského kraje.

Sobota 18.11.:

Ráno Irena Kalhousová, Jakub Szántó a Petr Blahýnka.

V 18:02 Antonín Baudyš. Syn ministra obrany ČR.

V 18:11 skupinka konzultantů kolem Petra Blahýnky. Jsou vidět zde na tomto videu s titulkem 
„Bezprostřední reakce na přednášku Ing. Blahynky“.

Neděle 19.11.:

V 21:06 Danny Danon, bývalý velvyslanec Izraele v OSN.
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V 22:02 tři lidé za mnou v restauraci U Šebestů. Povídali si o filmu Pán prstenů a Hobit. V čase 22:02 jsem 
byl ale už doma.

Pondělí 20.11.:

V 9:46 profil 7. ze shora na straně 126.

V 13:22 skupinka lidi z České lípy v čase záznamu 18:45 na videu od Vráti z Austrálie zde:

https://www.youtube.com/watch?v=v1z0vvNRpwo

Úterý 21.11.:

V 12:00 Roman Kyselka. Říkali jsme mu pan Divadelník. Kamarádí se s mým nevlastním taťkou a kutí 
spolu na Arduino projektech.

V 19:06 bývalý spolužák z Hluboké Ivan Mašek se ženou a rodinou na pozadí jeho Facebook profilu.

Středa 22.11. (dnes):

V 10:33 student na videu od Vráti z Austrálie zde:

https://www.youtube.com/watch?v=iarqq_vjok0

V 10:35 tým Jirky Mazura na fotce zde: 
https://www.facebook.com/podnikamenaburze.zivotnaburze/posts/pfbid02MT4WpTjv9uqa8FK2q9j4rdtam2
JnQg7smnS6y6zA4K33kLgRQLJHGDVJKKvgqedyl

V 10:42 Jana Zwyrtek Hamplová. Česká senátorka s profilem.

V 11:10 sestřenice Jana z Pelhřimova, její muž a děti.

V 11:28 pan Kobrle z Pošty. Dělá na překládce v Budějovicích myslím ředitele. To jeho syna jsem potkal na 
nádraží dne 4.11. v 6:48 popsáno na straně 128.

V 13:38 bratranec Pavel z Pelhřimova.

Je 22.11.2023 14:09. Viděl jsem nějaká videa na YouTube ohledně 
spojování mocností. Je toho více a je to celkem nové. Přikládám pro 
zajímavost:

China,Iran, Russia, and Saudi Arabia Send New Sanction To The Usa 
And Israel

https://www.youtube.com/watch?v=u7StmoQ9aSE

China FINALLY Join Hands With Palestine Against Israel!

https://www.youtube.com/watch?v=-ex5eD1XGQ8

China & Saudi Arabia Sanction Israel With No More Oil!

https://www.youtube.com/watch?v=0UqMWx_iTks

China & Iran Are Teaming Up To Stop Israel In Gaza, Palestine!

https://www.youtube.com/watch?v=SAY9eC4cNaE

Russia's SHOCKING Warning To Israel in Gaza Palestine!
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https://www.youtube.com/watch?v=7d6srNO_ZSM

Iran And Saudi Arabia Preparing To Take Action

https://www.youtube.com/watch?v=uCDFzlVeqoE

This Tiny South American Country Just Broke Ties with Israel - How Strong is Their Military Really?

https://www.youtube.com/watch?v=3XH5ilVBOPg

Je 23.11.2023 13:23. Včera se na 
Jitsi chat kulatého stolu E-koruny 
dostal odkaz na videozáznam jiné 
online konference, kterou pořádali 
určití lidé jako reakci na výzvu 
pana Blahýnky. Organizuje to 
bývalý učitel a politik Radim 
Valenčík. Záznam je zde:

42. on-line vize - Slušovický 
výstřel z Aurory

https://www.youtube.com/watch?
v=wFr1ealvTE8

Musím přiznat, že s panem Valenčíkem mám hodně podobný pohled. Co se týče zavádění nepodmíněného 
příjmu a negativních zkušeností s ním ve Finsku vnímám to stejně. Také se mi před časem doneslo, že ve 
Finsku od toho museli upustit. Přijde mi v pořádku, že když člověk nemůže pracovat, dostává sociální 
podporu, ale aby někdo všem lidem nabízel nějaký nepodmíněný příjem, to se mi zdá nemorální. Za 
komunismu se příživnictví bralo jako trestný čin. V kapitalismu si lidé musí nějak umět přijít k penězům a 
těch cest je v kapitalismu více. Dobré i méně dobré, ale nabízet všem lidem nepodmíněný příjem to tu ještě 
asi nebylo a mám v to dost pochybnosti. Je to i nebiblické. Boží lid na poušti byl nucen každý den k aktivitě 
tím, že si chodili pro manu. Umění bylo vzít si tolik many, aby to bylo akorát. Ten kdo si bral více, tak se mu
to kazilo. Kdo si nebral, tak asi musel mít hlad.

Jako klíčové vidím pro společnost princip umět najít lidem odpovídající aktivity a pokud někdo nezvládá 
nabízené aktivity, tak pak přidělit nějakou sociální podporu. Když se stane standardem nějaký nepodmíněný 
příjem, tak hodně lidí to bude nabádat k pasivitě a úpadku. Na to bych si vsadil.

Pak je tam ještě zmíněné to pořekadlo Alexandra Velikého. Petr Blahýnek ho 
také zmínil. Alexandr tvrdil, že se nebojí lvů vedených ovcí, ale ovcí 
vedených lvem.

Tady v Čechách a ideálně i na Slovensku to chce pročistit od zločinu. Psal 
jsem o tom na straně 109, že David měl prak a v něm kamínek. Kamínek jako 
symbol pravdy. Jak je psáno v Bibli „Na koho ten kámen padne, toho 
rozdrtí.“. Musíme si říkat pravdu a odhalovat všelijaké ničemné skutky. 
Odhalovat identitu lidí, kteří páchají ničemnost. Jejich jména. Já mám dva 
emaily a to kallii  @seznam.cz   a pak info@jkali.cz. Nevím, jak ten na seznamu,
ale ten na doméně jkali.cz by měl být jistější. Email s klíčovmi informacemi 
mi může zaslat klidně nějaký anonym z neidentifikovatelného emailu. Je 
potřeba obnovit spravedlnost v této zemi a zajistit soběstačnost. Bůh zde má 
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své záměry. V okolním světě určitě bude spousta služných a schopných lidí. Třeba budou chtít přijet do Čech
a Slovenska. Třeba ne a budou vedeni k tomu zůstat tam, co jsou a nějak působit ve svém místě.

Počítám, že platební systémy, které zde v Čechách a na Slovensku používáme, tak tu ještě nějakou dobu 
vydrží. I kdyby místní banky měly přejít pod správu místních vlád což doufám, že se stane. Jedinou cestou 
asi bude se navzájem sdílet. Propojovat se s politiky. Jednat o problémech a podobně. Jedině tak se asi 
dosáhne potřebného cíle.

Je 27.11.2023 13:09. Zahlédl jsem článek na 
Seznamu se zajímavou vizí, která mi dává smysl. 
Přišel s tím šéf Hospodářské komory Zdeněk 
Zajíček. Je to zde.

Vytyčený smyslupný cíl je, teď se jen soustředit na 
jeho efektivní realizaci. Pokud bude někdo 
zbržďovat, tak řešit nějaký konsenzus, či případně 
urychlit. „Odblokovat“.

Zde je pro inspiraci několik tipů, jak prorazit, ale 
nevím zda konkrétně tito tipy budou pro nadcházející
dobu použitelné. Článek s názvem „Česká elita. 
Sedm věcí, které prozradil žebříček top firem o 
českém byznysu“ je zde,

Je 28.11.2023 9:47. Bůh mi dává na srdce urgentní vzkaz pro Jaroslava Kříže. 
Tento člověk je zodpovědný za to, že se mi nedostává potřebná motivace. Já 
nemám být po uplynutí spousty let, kdy jsem věrně sloužil Bohu sepisováním 
stovek stran všelijakých úvah, stavěn do situace že si zažádám o finanční 
pomoc od církve a jediná pomoc se mi dostává od rodiny a jednoho spolužáka 
ze základní školy.

Výše je fotka z mé emailové schráky. 26.11. mi přišla zpráva, že zase nemám na zaplacení sociálního a 
zdravotního pojištění. Mě takovéto zprávy berou sílu, protože mi to připomíná fakt, že za všechno to úsilí co 
jsem za ta léta udělal se mi od pokřtěných křesťanů, kteří jsou ve službě a je jich na světě miliony, tak mi ani
jeden z nich nedal jedinou korunu. Dokonce ani když si o podporu požádám. No ale jaký dopad na spoustu 
lidí ve světě ty léta psaní a obtížného lámání si hlavy, jaký dopad to mělo pro oslavení Krista? Já bych řekl, 
že to s lidmi celkem hnulo.

Včera jsem byl na online setkání Connectu a dostalo se mi tam jedno povzbudivé prorocké slovo od jedné 
sestry. Pověděla mi, co mi Bůh skrze ní vzkazuje. Povídala mi, ať se netrápím nad tím, co mi všelijací lidé 
mylně radí a ať se řídím tím, co mi říká Bůh. Ať se nebojím, protože Bůh při mně stojí. Mě toto povzbuzení 
zapadá do té mé situace, protože se setkávám s odporem, kdy musím bourat omyly mas lidí z církve.

Já jsem tady od toho, abych sloužil lidem podle představ Boha. Ne od toho, abych sloužil lidem podle 
představ lidí. No a v tom vidím ten problém, protože hodně lidí si asi řekne, že když nesloužím lidem podle 
jejich představ, tak je to k ničemu. Představy mnoha lidí o tom, co je to Bohoslužba je rozchází s realitou.
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Bohoslužba může vypadat tak, že si Bůh přeje, abych si hodiny lámal hlavu s nějakým článkem. Vyřeším 
problém, sepíši to a třeba o rok později to někdo úplně jiný na druhé polokouli prakticky využije a pomůže to
třeba spousty lidem. Bůh mi to bude brát jako spravedlnost, protože jsem jednal, když si to on přál. Nebo 
může být Bohoslužba jenom to, že duchovní tělo řeší nějaké prospěšné aktivity, které si rozumově nedovedu 
ve fyzickém těle zdůvodnit. To vše je Bohoslužba, protože jednám na základě víry a víra bez skutků je 
mrtvá.

No ale pak je tu ještě nevidomé jednání lidí. Bůh nechce po nás, abychom jednali v nevidomosti. Tedy bez 
lásky. Bez toho, co od nás žádá skrze víru.

Apoštol Pavel píše v prvním listu Korintským kapitola 13: „A kdybych rozdal všecko, co mám, ano kdybych
vydal sám sebe k upálení, ale lásku bych neměl, nic mi to neprospěje.“.

Co tím chtěl říct? Pak tam ještě stojí, že jednání v lásce nehledá svůj prospěch. Přesněji „Láska je trpělivá, 
laskavá, nezávidí, láska se nevychloubá a není domýšlivá. Láska nejedná nečestně, nehledá svůj prospěch, 
nedá se vydráždit, nepočítá křivdy.“.

Když jednáme a nemáme jistotu, zda jednáme správně, tak je důležité se ptát v duchu Krista, co opravdu on 
po nás chce. Může se stát, že lidé dělají různé věci a myslí si, že tím slouží Bohu, ale ve skutečnosti mají 
tvrdá srdce a slouží jen na základě nějakých svých strachů (třeba z pekla), či všelijakých tužeb (honba za 
světskými hodnostmi), omylů a podobně. Nebo v tom může být závist ve smyslu že když já dřu, tak ty taky 
musíš dřít, ale to je všechno omyl. To lidem dává okovy nevidomosti. Apoštol Pavel před tím varuje, když 
popisuje vlastnosti lásky.

Tak že vzkaz pro Jaroslava Kříže. Já tu nejsem od toho, abych sloužil lidem podle představ lidí. Já tu jsem od
toho, abych sloužil Kristu podle jeho představ, pomohl oslavit jeho jméno a tím to pomůže i lidem z církve. 
Nemám být na to sám a ani nemám spoléhat na pomoc pouze z okruhu nejbližších a když si požádám o 
pomoc od církve, má mi být dána. Kristus mě poslal, abych si pro finanční pomoc zažádal u Jaroslava Kříže 
a je to na jeho zodpovědnost. Požádal jsem ho o pomoc a je to už několik měsíců. Nedostala se mi od něj ani 
pomoc a ani žádná odpověď. Do pátku 1.12.2023 má část to napravit a jinak se bude muset zodpovídat za 
své jednání Bohu.

Pár povzbudivých veršů na hledání odpovědí a moudrosti. Kniha Matouš kapitola 7 verše 7 – 11:

„7 Proste, a bude vám dáno; hledejte, a naleznete; tlučte, a bude vám otevřeno.

8 Neboť každý, kdo prosí, dostává, a kdo hledá, nalézá, a kdo tluče, tomu bude otevřeno.

9 Což by někdo z vás dal svému synu kámen, když ho prosí o chléb?

10 Nebo by mu dal hada, když ho poprosí o rybu?

11 Jestliže tedy vy, ač jste zlí, umíte svým dětem dávat dobré dary, čím spíše váš Otec v nebesích dá dobré 
těm, kdo ho prosí!“

Je 28.11.2023 17:40. V sobotu 25.11. proběhlo svěcení Prahy :). No ono
se to jmenovalo Jesus pochod, ale já bych to pojmenoval jako svěcení. 
To byla užitečná akce. Cítil jsem tam působnost Kristovo síly na hodně 
lidí. Pochod se zastavoval na několika náměstích. Ještě druhý den jsem 
vnímal, že mnou směrem na Prahu prochází energie. Po ukončení 
pochodu se šlo ještě na shromáždění v Betlémské kapli, ale tam jsem už
nešel. Měl jsem toho i tak dost, tak jsem jel vlakem s jedním bratrem z 
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církve domů. Video záznam shromáždění z Betlémské kaple je k dispozici zde:

https://www.youtube.com/watch?v=2-HmrncDraI

Podle organizátorů je to teprve počátek probuzení a já bych to také tak bral, že je před námi ještě hodně 
práce. Paradoxem je jakási bariéra v komunikaci. Měl tam celkem dlouhou řeč jeden anglicky mluvící 
kazatel. Bylo to ke konci shromáždění. Mluvil o postavě nevěřícího Tomáše. Já jsem četl nový zákon celý, 
ale tato postava se mi nějak neuchytila v hlavě. Prý kázal v Indii. Mě se kázání o Tomáši nějak nedotýkalo.

Co se mě ale dotýká, že my se potřebujeme jako církev více vídat. Více komunikovat a využívat k tomu 
internet. V Betlémské kapli bylo pár řečníků, ale stejně jsem tam nikoho z lidí osobně nepoznal z nahrávky. I
kdybych tam byl přítomen, nepoznal bych nikoho. Dnes je úterý a máme pravidelné online setkání, kde se 
poznáváme, ale tam lidé z  církve z nějaké záhady nechodí. Odkaz na setkání jsem dával na straně 99 
vespod.

Připadá mi, že právě to je vhodná situace se osobně poznat, probrat co dál, jak dál s probuzením, 
evangelizovat lidi, řešit třeba politické otázky a podobně. To je příležitost pro církev, ale tato příležitost se 
nějak nevyužívá a já nechápu proč.

Je 29.11.2023 0:32. V neděli 26.11. jsem se byl 
podívat pro změnu do sboru Milost v Českých 
Budějovicích. Prostě jsem věřil, že tam mám jít
a kdo tam nebyl. Návštěva za Ameriky. Člověk,
kterého jsem tam už viděl a psal jsem o tom na 
straně 41. Martin Džuriš. Tentokrát tam byl i s 
ženou. Bylo tam ale extrémně málo lidí. Jen 
věrná páteř. Když je tam tak málo lidí, nevím 
zda by nebylo lepší se připojit k Cestě života. 
Vladimír Kocman stejně hodně káže na 
Facebooku. Techniku by mohli prodat sboru 
Cesta života a uvolnit pronajímaný sál někomu,

kdo ho dovede lépe využít. Jedna sestra se tam v modlitbě vyjádřila, že stále doufají, že přijdou lidé. Mě to 
ale tak nepřipadá, že by se měli utvářet takovéto malé církevní uskupení. To bude mít větší smysl propojit se 
do větších celků. V tomhle si ale předpokládám nese částečnou zodpovědnost Jaroslav Kříž. To jeho vůli 
vznikají takovéto letniční sbory.

Další téma, která jsem tam zaslechl bylo, zda bude a nebo nebude postavený třetí chrám v Jeruzalémě. Mě to
připadá úplně jedno, zda ho tam postaví a nebo ne. Podle globalistických záměrů bude stát Izrael zničen. 
Dokonce i v knize Zjevení jsou o tom zničení zmínky. Stát Izrael bych bral jako obětní oltář ať už s chrámem
a nebo bez chrámu. Na straně 112 je úryvek z knihy Zjevení o městě, které se duchovně nazývá Sodoma a 
Egypt a byl tam ukřižovaný Kristus. To je Golgota. Hned na straně 113 je na hoře 13 verš „V tu hodinu 
nastalo veliké zemětřesení a desetina města padla. Sedm tisíc lidí v tom zemětřesení zahynulo a ostatní 
dostali strach a vzdali slávu nebeskému Bohu.“. Sedm tisíc lidí v tom městě zahynulo je uvedeno. I Ježíš 
před tím varoval v knize Matouš, že v Judsku bude v těch časech zle a lidé mají utíkat a neohlížet se. To jsou 
všechno ukazatele, proč nevyzdvihovat Izraelský stát v té podobě, jaké ho známe dnes. Skutečný Izraelský 
stát je o duchovním povýšení božího lidu pomocí Kristovo oběti a ne politicky ohraničené území.
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Je 29.11.2023 10:42. Přijde mi celkem škoda, že
ze strany Budějovické církve Milost nebyl
projeven žádný zájem o to, aby se k nim připojila 
Svobodná buňka Jihočeská. Více než hlasitým
slovem by se mělo evangelium předávat hezkým
chováním mezi lidmi. V tom vidím potenciál a o
propojení těchto dvou organizací jsem psal už v 
13. díle na straně 301 a i dále.

Pokračuji ve vyprávění, co se stalo s lahví s CDH,
kterou jsem na vyžádání lidí bez domova nechal
ve sboru Cesta života v pátek 17.11.. Poslední

zmínka je na straně 126. V neděli 19.11. jsem u nich byl na shromáždění. Po
kázání jsem si chtěl promluvit s jedním z členů organizace Teen Challenge. S
tímto člověkem se trochu znám už z minulosti. Chvilku jsme se pobavily co nového a jak se daří. Rozpomněl
jsem se na tu lahev s CDH, kterou jsem jim tam nechal a ukázal jsem mu to. To by se jim u drogově 
závislých mohlo v Teen Challenge hodit. Myslím, že ho to zaujalo a on něco o oxidu chloričitém už i věděl. 
Tak že jsem mu lahev ukázal, kde tam je ve skladu a vrátil jsem jí tam. O chvíli později jiný člen církve 
lahev drží v ruce a nese mi jí, ať si jí vezmu zpět. Povídal mi, že jeho bratr si to dával a zničilo mu to ledviny
až na to zemřel. Tak že to tam nechtěl ani v tom skladu a rozhodl za celou církev, že si to mám odnést. Ono 
těch postupu, jak to oxid chloričitý připravovat je více a je potřeba být opatrný. Člověk, který mi dal recept, 
který má v okruhu lidí, co se tím také zabývají, mnoha lety ověřený. Dal mi recept s tím, ať si ho nechám pro
sebe, tak že to respektuji a neuveřejňuji ten postup. Co mám reakce od lidí, tak jsou to reakce kladné.

Pokud jde o ledviny a o problémy s odvodněním, tak něco jsme zaznamenal ze strany mamky doktorky. 
Mamka si pomocí CDH zhruba před rokem léčila koronavirus. Pomohlo jí to poměrně rychle a vyléčilo jí to i
alergii a pravidelné bolesti v krku. Když ale byla u doktorky a zmínila se, že jí pomohlo MMS na doporučení
syna, tak doktorka neřekla nic o tom, že by to neměla dále brát. Doktoři to asi znají. Ona jí ale pověděla, ať 
si koupí něco na hydrataci a jinak se může odvodnit a skončit na kapačkách. Tak že mamka si koupila 
doplněk na hydrataci. Otázka je, jak by to zvládala bez toho.

Přišlo mi dobré to zde zmínit. Také jeden člověk, co do MMS dělá se mi zmínil, že je to dobrá věc, ale jeden 
čas měl problémy s žaludkem a MMS mu tyto problémy naopak ještě zhoršovalo. Oxid chloričitý je dobrý na
likvidaci patogenů, ale není to obecně lék na všechno.

Má lahev s CDH, kterou jsem do sboru donesl na vyžádání lidí bez domova, tak tam nakonec neskončila. 
Oni si tam v neděli pro nic nepřišli. Neviděl jsem je tam. Lahev si nakonec vzal bratr z Teen Challenge. 
Myslím, že u nich se jim hodí.

Je 29.11.2023 12:07. V pondělí 20.11. jsme 
měli pravidelné online setkání Connectu. 
Byli předloženy žádosti o modlení. Jedna z 
žádostí byla modlitba proti nově vzniklému 
obchodu s nějakou esoterikou co jsem 
pochopil. Bylo to v nejmenovaném městě, 
ale ta rodina, co to předložila je ta, co má 
zprávu na straně 17. Při modlení mi 
nepřicházelo nějak přesvědčení, že se proti 
něčem takovému mám modlit. K tomu, 
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abych se za něco modlil, tak musím mít přesvědčení, že tak mám jednat. To jsem v tento moment neměl, ale 
doufal jsem že ostatní ho mají, když se za to modlí. Při modlení se stalo neštěstí. Syn v té rodině, co s žádostí
přišla, tak nějak upadl myslím na schodech a natloukl si, že mu tekla krev. Napadlo mě, jestli to nemá třeba 
spojitost s tou modlitbou. Ono je otázka, zda my můžeme někomu tímto způsobem zasahovat do podnikání. 
Otázka, jestli to takto napřímo Bůh chce? To že lidé vyhledávají všelijaké esoterické služby může být vina 
křesťanů, že nedovedou lidem pomoci svým posláním. Třeba je to snaha řešit něco špatným způsobem. Něco
jako braní lidem možnosti volby silou. Ono také ne ve všech obchodech je všechno zboží špatné a nebo 
všechno zboží dobré. Člověk by měl mít možnost si svobodně vybrat. Podle volby produktů lidé umožní 
podnikání tomu, koho si vyberou a to je ovlivněno osvětou. Proto mám pochybnosti, zda podobné modlitby 
jsou opravdu z Boží vůle.

No a další týden v pondělí 27.11. už tam moc žádosti o modlení nechodily. Bylo tam poměrně ticho. Mě 
přišlo na mysl Ježíšovo kázání o tom, jak přistupovat k modlitbě. Kniha Matouš kapitola 6 verš 6:

„Raději, když se modlíš, vejdi do svého pokojíku, zavři dveře a modli se ke svému Otci, který je vskrytu. 
Tvůj Otec, který vidí vskrytu, tě odmění.“

Podle toho, co učil Ježíš, tak modlení by nemělo být vystavované nějak na odiv ostatním. Měla by to být 
intimní áležitost. Jasně že požadavek na modlení by měl být posdílen mezi ostatní, ale podle Ježíšovo kázání 
samotné modlení by nemělo být nijak okázalou záležitostí.

Je 30.11.2023 1:25. Včera se ke mě dostalo 
zajímavé video s kázáním Petera Kuby. 
Podle mě to bylo poučné a poukazuje na 
důvod, proč lidé v těchto lokalitách se 
potýkají s nedostatky. Je problém v 

uvažování. Lidé mají tendence myslet způsobem „Mám nedostatek a tak těžko přispěji na Boží věci.“. No to 
je jádro problému, protože lidé si neuvědomují, že aby jim bylo požehnáno, mají prvně přispět na Boží věci. 
Je to prohozené. Lidé, kteří jednají ve strachu jsou chycení v pasti. Ten, kdo jedná v lásce, nemyslí prvně na 
sebe, ale na Boží věci. Já jsem psal v 13. díle na straně 230 v druhém odstavci takový zvláštní obrat ve větě 
„Mezitím, co já se z dluhů začal dostávat, tak mnoho lidí naopak o své úspory začalo přicházet.“. V tomto 
díle jsem psal o Boží intervenci, kdy někdo na mě jde s nějakým způsobem útoku, ale otočí se to nakonec 
proti němu. Mnoho křesťanů podporuje finančně své sbory, byť leckdy třeba se tam nedějí ani biblické věci a
já se snažím dostávat lidi z těchto problémů a omylů. Ani tak po tom, co toto dělám, tak se mi nedostane 
žádné odměny, protože vše dávají křesťané pastorům a ti se se mnou nijak nedělí. Je to spravedlivé? Není to 
spravedlivé a může to být příčinou chudnutí. Společnost tak ztrácí ochranu. Ztrácí požehnání v ekonomice. 
Peter Kuba tam zmínil, že Abraham nedal absolutně nic králi představující svět. On obdaroval až velekněze 
představujícího Boha, který přišel až po králi ze světa. No a tím dostal Abraham od Boha požehnání. Já jsem 
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to psal i na straně 14, že vnímám, že mám dávat lidem požehnání, pokud mě obdarují. Může to vypadat, jako
když to je požehnání, které mohou dát i pastoři, ale Bůh to třeba bere jinak. Fak je ten, že já tady už mnoho 
let rozepisuji všelijaké koncepty, vize a podobně. Stálo mě to několik zaměstnání, spousty prostředků, 
námahy, mám dluhy, ale dělám to z věrnosti k Bohu. Z věrnosti ke Kristu. Někomu to třeba připadá jako 
bláznovství, ale Bůh to bere jako věrnost. Tak že on si určitě přeje, aby ostatní lidé podpořili to, co mi bylo 
dáno a pomáhali mi to realizovat. Když mi nebudou lidé pomáhat, podporují v podstatě tu druhou stranu a to 
povede společnost jen do úpadku. Když mi lidé budou pomáhat, tak věřím, že Bůh v nich uvidí zalíbení a 
bude takovým lidem žehnat.

Video s kázáním je zde: https://www.youtube.com/watch?v=EM4TYe8KIb8

Ke konci videa je pozvánka na podílení se na evangelizačních akcích v Praze v pátek 1.12.2023 a v 
Karlových Varech v sobotu další den. Něco mi říká, že by bylo žádoucí, abych byl přítomen, ale já ještě 
nevím, jak jsem na tom momentálně finančně. Nevím, co budu mít do pátku za prostředky a zda mi vůbec 
něco přijde. Moje psychická kondice je přímo úměrná mé finanční situaci a nepřímo úměrná úsilí a 
prostředků, které jsem do toho všeho už vynaložil. Ve stavu, ve kterém jsem teď asi někam do Prahy těžko 
pojedu. Navíc v pátek kolem páté či šesté odpolední musím být v bytě kvůli odečtům eneregií. Pak bych 
teoreticky mohl jed do Prahy na noční evangelizaci po barech.

V čase záznamu 1:29:53 je žádost o duchovní podporu pro akci. Cítil jsem, že Kristus tomu žehná. Ucítil 
jsem, že mnou prošla pozitivní energie cca v 0:25.

Je 30.11.2023 3:02. Poslal jsem email s dotazem ohledně zmíněné evangelizace. 
Zasláno na info@zasahnoutsvet.cz v 3:01. Předmět „Dotaz k páteční a sobotní 
evangelizaci“. Text zprávy:

“Dobrý den,

viděl jsem ve včerejším kázání Petera Kuby na konci záznamu pozvánku na 
evangelizaci, která se bude konat v pátek v Praze a v sobotu v Karlových Varech. Pozvánka je pro lidi, kteří 
by byli ochotní nějak s evangelizací pomáhat. Pochopil jsem to správně, že se bude konat i v noci po barech?

Já jsem z Českých Budějovic a v pátek potřebuji být kolem páté či šesté hodiny večerní doma kvůli odečtům 
energií. Do Prahy bych se vlakem dostal až cca v 21:12. Myslíte, že by to mělo smysl tam jet?

Já ještě nevím, zda do pátka budu finančně schopen takovou akci uskutečnit. Zda se mi podaří získat 
potřebné prostředky, ale i tak by mě zajímalo více detailů o té evangelizaci.

Můžete mi prosím poslat nějaký detailnější plán akce?

Děkuji.

S pozdravem,
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Jiří Kalina”

Je 30.11.2023 13:11.
Jeden takový příklad
s podivnou
ekonomikou v církvi
je Peterem Kubou zmíněný pronájem sálu v ceně 
několik set tisíc. Ten sál se, chápu to správně, 
pronajímá pro to, aby lidé v něm mohly slyšet 
kázání? V dnešní době internetu potřebujeme 
používat takové množství finančních prostředků 

na šíření informací? Mě to připadá jako podporování světských záležitostí, přeci takové množství peněz by 
se dalo využít daleko potřebnějším způsobem. Více efektivněji. Třeba na nějakou pomoc lidem, kteří ty 
finance opravdu potřebují. Tím by se oslavilo lépe Kristovo jméno. Na něčem takovém profituje nejvíce 
majitel sálu a ten nemusí být vůbec věřící člověk. Potom pokud takový pastor, co vybírá peníze od lidi a říká 
jim, že to jde na Boží věci, tak se mi to nezdá moc upřímné.

Naopak lidé v církvi by si své pastory a vedoucí církví měli lépe  prověřovat. Prověřovat, jak nakládají s 
financemi a zda opravdu podporují to, co je třeba podporovat. Naprostá slepá oddanost vedoucím sborů a 
důvěra ve vše, co dělají je také cesta špatným směrem.

Pojem, který se poslední dobou zmínil na několika místech je Boží slovo. Na straně 70 je článek s obrázkem 
podstavce a knihou na něm. Zmínil jsem tam, že Bůh promlouvá k lidem individuálně a je potřeba 
diskutovat. Když probíhá kázání, není prostor pro diskusi. Navíc paradoxní je, že při kázání se rozebírá 
kniha, kterou věřící mají k dispozici a mohou si jí číst. Mohou si jí číst i v době, kdy nejsou zrovna ve sboru.

Ta doba, kdy se člověk může soustředit je omezená a proto když se jde do církve, lidé by měli spolu 
komunikovat. Diskutovat. Tam je na to ta vhodná příležitost. Kázání pastora je v dnešní době možné přehrát 
ze záznamu a to v čas, kdy to člověk potřebuje. Kdy ho k tomu vede Bůh. To nemusí byt v moment, kdy je 
zrovna shromáždění. V momentě, když je shromáždění, tak Bůh může lidem chtít něco říct, co je aktuální 
pro jejich momentální situaci. Třeba i nějaké prorokování, povzbuzování a podobně, ale k tomu není prostor. 
Když káže pastor, soustředění jde za ním a pak po hodině a nebo dvou hodinách už jsou lidé naladění na 
téma kázání a navíc už ani nemají třeba energii dále někoho poslouchat. Tím ale dojde k narušení toho, co 
Bůh lidem chtěl říct, kdyby spolu diskutovali.

Píši na téma Boží slovo a jak ho chápat. Někteří křesťané si myslí, že Boží slovo najdeme jen v Bibli. Na 
začátku knihy Jana je psáno, že Bůh je slovo. Bůh, který vše stvořil. Lidé mají předurčenou svojí cestu, které
se mají držet. Je to cesta určená Bohem a tou, když jdeme, vytváříme svět kolem sebe. Poslouchání Božího 
slova bych bral jako poslouchání své víry, která nás vede při jednání. Vede nás do aktivit, které máme 
vykonávat. Naše víra ale není to samé co Bible. Bible vznikla tak, že ji sepsali lidé, kteří byli vedení Božím 
slovem (svojí vírou) a nechali nám tak od Boha pomocné a podpůrné informace. Na straně 133 jsem zmínil, 
že když lidé hledají moudrost. Hledají, co mají dělat, mají si o to požádat. Mají hledat, prosit, klepat. Bůh 
pak člověka povede buďto do Bible pro odpověď, ale může to být i jinam. Může to být úplně jinam a nebo k 
někomu. To je Boží slovo. To vedení. V knize Jan kapitola 14 verše 13 a 14 je:

„13 O cokoli poprosíte v mém jménu, to udělám, aby byl Otec oslaven v Synu.

14 Když mě budete o něco prosit v mém jménu, já to udělám.“

Když požádáme o moudrost Boha Kristovým jménem, dá jí nám.
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Je 1.12.2023 11:49. Já jsem ztratil zájem chodit na
ta úterní setkání ve sboru Milost. Co jsem tam byl
posledně myslím dvakrát po sobě, tak se tam 
jenom zpívalo a pak jsem odešel na online kulatý 
stůl Žijeme s radostí. Mě osobně tato společenská 
událost nic touto dobou nepřináší. Zpěv mi 
pomáhá v andělském jazyku, ale na to nepotřebuji
být nikde ve sboru.

Navíc ve sboru Milost je hrozně málo lidí. Bůh 
mě na ty úterky a čtvrtky touto dobou nevede. 

Stále doufám v to, že křesťané se přestanou izolovat a začnou chodit více organizovaně mezi lidi a to i na 
online setkání jako je třeba právě to úterní Žijeme s radostí.

Kniha Lukáš kapitola 5 verše 31 a 32: „31 Ježíš jim odpověděl: „Lékaře nepotřebují zdraví, ale nemocní.

32 Nepřišel jsem volat k pokání spravedlivé, ale hříšné."“

No a to mě právě zaráží, že nevidím, že by se to dodržovalo v křesťanství. Ta příležitost tu je, ale nevyužívá 
se. Křesťané se nemohou spoléhat na to, že lidé budou chodit někam do sborů, ale sbory by se měli 
organizovaně vydat mezi lidi. No a v dnešní době k takové organizaci není potřeba ani pronájem nějakého 
sálu či modlitebny, ale stačí bez problémů internetové připojení. A chodit se dá mezi lidi do hospod, barů, 
kaváren, čajoven, online setkání a prostě tam, kde se lidé seznamují. Tam, kde je na to vhodný čas i prostor.

Je 1.12.2023 13:00. Psal jsem výše, že v dnešní době 
internetu mi nedává smysl pronajímání si nějaké 
modlitebny. Modlit se má každý člověk v soukromí a
je to biblické. Psal jsem o tom na straně 136. Co se 
týče fyzického setkání křesťanů, tak to je potřeba 
kvůli styku s veřejností. Setkávat se mohou ale klidně
na normálních veřejných prostorech. Nebo třeba v 
nějaké kapli, ale nedává mi nějak smysl, aby si 
maličký sbor platil pronájem nějaké místnosti, když 
se může připojit k většímu sboru a skupiny se 
nebudou trhat. Ne na vše je vhodný internet, ale 

hodně zásadního se dá vykomunikovat pomocí videohovorů. V Církvi živého Boha s tím nemají žádný 
problém.

Pak je tu ještě událost společné večeře. Na straně 43 jsem psal „asi si příště už brát nebudu“, protože jsem 
nevypozoroval, že by v Cestě života něco takového slavili. Ono je to asi tak cca měsíc a tato památná událost
se tam konala. Přemýšlel jsem, zda to není jen symbolika toho, že se máme řídit zákonem lásky a činit 
pokání. V ten moment jsem ale uvěřil, že si mám jít vzít chleba a víno. Uvěřil jsem v to, tak jsem to udělal. 
Přišlo mi to jako taková stmelující společenská událost. Připomínka na Ježíše Krista. Z tohoto úhlu pohledu 
mi to smysl dává. Taková událost se ale nemusí slavit jen někde v kapli, ale klidně si to mohou lidé zařídit 
někde v hospodě na společné večeři u jednoho stolu. Třeba to propojit i s nějakým sdílením kolem 
evangelizačních úspěchů.
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Je 1.12.2023 14:30. V Bibli je příběh o pěti
chlebech, dvou rybách a požehnání. V 
knize Matouš kapitola 14 verše 13 – 21 a 
také kniha Jan kapitola 6 verše 1 – 13. 
Příběh vypráví o tom, že Ježíš vzdával díky
a s požehnáním nakrmil spoustu lidí. No 
ale podstata toho příběhu nebyla v tom, že 
by Ježíš jen tak z ničeho pomohl lidem. 
Tam šlo o to, že lidé nejprve dali jemu a on 
té oběti žehnal, tak že se to rozmnožilo. 
Tam ty prostředky nešli od nějakých 
mudrců z východu, ale on zařizoval dělbu 
prostředků od obyčejných lidí k obyčejným

lidem. Dával tomu požehnání a byl dostatek. Nezačalo to ale tím, že by on musel jako první prostředky lidem
dát. Bylo to naopak.

Tak mi psal někdo z gmailu ohledně mé zprávy na Zasáhnout svět, kterou jsem uveřejnil na straně 137. Chtěl
ode mě telefon a že se mi ozve. Telefon jsem poslal, ale zatím se nikdo neozval. Situace na mém účtu ale 
neukazuje, že by se dnes měl konat nějaký výlet do Prahy.

Je 3.12.2023 15:07. Z pátka
na sobotu se mi zdál sen
týkající se požehnání a měl
jsem z toho snu příjemný
pocit v tom smyslu, že to co
dělám je dobrá věc a jdu 
správnou cestou. Ze snu mi
vyplývalo, že když vedoucí
církví vybírají peníze od lidí
na fungování jejich organizací
a tvrdí lidem, že za to budou
žehnáni, tak to nemusí být
vždy pravda. To, co se děje v
církvích právě nemusí být v
souladu s tím, co si přeje Bůh.

…

Je 4.12.2023 12:32. Poslední dobou se na setkáních Žijeme s 
radostí a E-koruna celkem zmiňuje kniha Jak přelstít ďábla od

Napoleona Hilla. Cítil jsem, že to mám prozkoumat kvůli ostatním. Kniha je dostupná i v poslechové podobě
zde: https://www.youtube.com/watch?v=8xACYGIw8Yk&list=PLZ-
ciNwXMfp7MMmEhjdJoYg6ypOPHYkwY

V knize je hodně informací o tak zvaném hypnotickém rytmu a také o tom, jak ďábel využívá školství a 
církve k unášením lidí do pekla. V knize jsou zajímavé informace to se nedá popřít, ale tato kniha mi připadá
manipulativní v tom, že ve skutečnosti nepíše o tom, jak přelstít ďábla. Řekl bych, že kniha nabádá k tomu 
používat zákon přitažlivosti, aby si lidé prosazovali své zájmy jako individuální jednotlivci. Nezaznamenal 
jsem tam nic o řešení hříchu. Řekl bych, že kniha píše o tom, jak se stát silným jedincem v tomto světě, ale 
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nepíše ni o tom, že Bůh má pro nás připravenou svojí cestu, která vede ke spáse. Ten, kdo je silný a úspěšný 
ve světě, ale nespasený se stává elitou a takové elity ďábel přeci využívá ke svůj prospěch. Ve filmu Lék na 
život bylo odhaleno, že elita je dokonce určená ke konzumaci.

Jirka Sapeta posledně dal tip na nedávný rozhovor s ním v záznamu, který je s titulkem „Ožívá ŽIVA - Jirka 
Sapeta“ dostupný zde: https://www.youtube.com/watch?v=zKo766IGKnc

Já jsem ten rozhovor poslouchal. On se poslední dobou pokouší, nebo mi to tak přijde, kopírovat věci, které 
jsem udělal v Edenu už před mnoha lety. Věci jako ověřování identity lidí, komunikaci pomocí fórových 
vláken, začal používat jako měřitelnou jednotku také čas. Jirka Sapeta platí programátora a budují něco, co je
postavené na E-koruně a začíná se to podobat Edenu. Když jsem tak poslouchal propočty kolem času, nějak 
mi to hlava nebrala. Nevím, na základě čeho Jirka bere přesvědčení, že zrovna toto bude fungovat?

Co mi připadá ale jako kámen úrazu u E-koruny, tak je to celkově ta filozofie, že lidé budou nějak 
svrchovaní a budou si vládnout samostatně. V tom vidím nebezpečí, že Jirka Sapeta takto uvažuje. Bůh 
takovéto plány nemá.

Já navíc software už dávno mám a stačí jen abych ho spustil. Pokud jde o banky zde v ČR a SR, více mi dává
smysl je využít k dobrému prospěchu, než budovat něco, co jim bude konkurovat.

E-koruna je pro mě jiný vesmír, který nechápu, ale co by mi přišlo zajímavé, kdyby se Jirka Sapeta rozhodl 
nějak finančně podpořit oslavu Kristovo jména a vyvedení ostatních lidí ze zhoubných omylů. To by mi 
přišlo jako dobré rozhodnutí.

Je 4.12.2023 13:30. Docela poslední dobou vídám videa 
z Mekky, jaký je tam stav. Hodně velké záplavy. Je to 
zde:

Apokalypsa v Mekce právě teď!! Kaaba nemusí stát! 
Celý svět se modlí za lidi!

https://www.youtube.com/watch?v=yWC0O-Hi0vk

Mecca now! Kaaba standing last days? A storm with a 
wind speed of 330 km/h!

https://www.youtube.com/watch?v=bUckEvN4nLU

Zaujal mě také nedávno článek s názvem „Skrytá realita našeho života“. Povídá se tam o 
bytostech, které bych připodobnil k upírům, nebo k filmu Plod noci. O tom, jaké mají 
organizační struktury a jak se prolínají se světem lidí. A zase je tam zmíněno i to postavení
náboženství. Článek je formou rozhovoru a je to zde:

https://allatra.cz/publication/skryta-realita-naseho-zivota

Je 4.12.2023 14:00. Pokračuji v popisu
komunikace s organizací Zasáhnout svět.
Na straně 136 jsou vidět tři pikapi. Měla se
konat nějaká evangelizace od pátku 1.12..
Snažil jsem se o tom získat nějaké další
informace. Pokud jde o evangelizací, je
potřeba, aby lidé měli v církev důvěru. Z
církev musí něco pozitivního vyzařovat.
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Něco, co lidem nepřímo poví „My jsme 
Kristovo tělo.“ bez toho, aniž by to museli 
přímo usilovně prohlašovat člené verbálně. 
Tento projev církve může mít více podob. 
Jedna z podob může být to, o čem píší. Byť 
třeba i problémy, se kterými se potýkám. 
Nevíme, kolik čtenářů mám. Já nemám nikde 
žádné měření návštěvnosti. Aktivita 
křesťanství a dojem, který dělá je v těchto 
dobách důležitý. Může to mít dobrý vliv na 
lidi z jiných náboženských vyznání. Když 
křesťané budou působit jednotně a jako 
zdravé společenství, třeba to přitáhne pod 
Kristův vliv další a další lidi a díky tomuto 

propojení a spolupráci obstojíme v nelehkých časech.

Včera jsem byl na online setkání Connectu a opět mi tam bylo něco prorockého sděleno. Bylo toho více od 
více lidí a vnímal jsem to povzbudivě. Jedno to sdělení mi přišlo jako nějaká hádanka. Znělo to asi takto „Ty 
nejsi ani vlažný a ani horký. Já tě povedu. Bude z tebe strom zasazený u břehu a poneseš spousty dobrého 
ovoce.“.

Co by to mohlo znamenat? To jaký jsem může křesťanům připadat divné podle zdání. Ani vlažný a ani 
horký. Asi to znamená, že mohu připadat lidem jako divný, ale Bůh si to použije nakonec k dobrému. Potom 
bylo sděleno, že budu strom u břehu. Přemýšlel jsem co to je ten břeh. To by mohlo symbolizovat něco jako 
rozhraní dvou prostředí. Něco jako že spojím dvě strany. Asi. Strom co nese hodně ovoce. Já bych to bral 
jako podobenství, že přicházím s nějakou vizí a budováním té vize to pomůže lidi přiblížit ke Kristu a 
navzájem si pomáhat. Může to asi mít i jiné významy.

Ta reakce, která se mi na mou otázku 
dostala, tak připomíná pohádku O statečném
kováři. Jak tam ten kovář zápolí s nějakým 
raráškem či skřítkem. On se ho snaží 
pokoušet, ale nakonec marně. Nakonec se 
odhaluje, že jak kovář přemáhá zlo, tak ten 
zlobivý skřítek je jeho začarovaná žena.

Mě na mou otázku, kterou jsem uveřejnil na
straně 137 nikdo z emailu  

info@zasahnoutsvet.cz neodpověděl, nebo minimálně mě žádná odpověď nedorazila. No ale to je to, co 
nepřesvědčí neverbálně lidi o církvi jako o skutečném Kristovo těle. To vrhá na církev špatné světlo, protože 
ignoruje potřeby ostatních. Navíc já se včera koukal na můj bankovní účet a nikdo z církve mi nic neposlal. 
Žádnou pomoc, kterou očividně potřebuji. Mé aktivity v tomto směru se nedají podceňovat. Já nevěřím, že si
mám žádat stále o pomoc toho stejného člověka, protože taková pomoc nám jako celku nakonec neprospěje. 
To vzbuzuje špatný dojem o křesťanství. Tady musí být spousty a spousty sborů. Jenom co jsem se ptal 
pastora Církve živého Boha, tak jich mají 9. Reagoval jsem mu na kázání z neděle 3.12., kde mluví o lásce a 
o tom, že z nás má láska vyzařovat. Povídal jsem mu, že k tomu, aby z nás láska vyzařovala, musíme jednat 
v souladu s láskou. Lidi neuvěří, že církev je Kristovo tělo, když jsou sbory nejednotné. Neumí táhnout za 
jeden provaz a nepomáhají tam, kde je to potřeba.
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Tak že nakonec mi odpověděl na mou žádost někdo z emailu na gmail.com a to asi jen pro to, že viděl mou 
žádost na straně 137. Mě to připadá, jako kdyby si ze mě někdo vystřelil. Titulek u jména toho člověka je 
„Gabi Gab“. To mi nápadně připomíná jméno Gabriela. Zpráva, kterou jsem dostal 30.11. v 22:07 byla tato:

„Dobrý den pane Kalino.  Reaguji na mail, který jste posílal na Zasáhnout svět ohledně evangelizace v Praze

Prosím napište mi na vás číslo, zavolám Vam.

 S pozdravem.

GR.“

Já jsem na zprávu odpověděl a poslal jsem na sebe telefon, ale nikdo se mi neozval. Asi si ze mě někdo 
vystřelil. Poslední dobou jsem zasypáván emaily z všelijakých seznamek. Výzvy různých žen na to, abych 
jim na té či oné seznamce napsal. Toto mi snad nikdy v životě nechodilo a je to otravné. Nic takového jsem 
si nevyžádal.

Z podpisu GR nevím jméno člověka z církve. Je možné, že by tento způsob dorážení dělala opravdu žena, 
kterou jsem si vybral jako svou lásku?

Tohle chování by jí bylo podobné. Možná to byla opravdu ona. Podle mě v lásce si člověk nevybírá. Já k ní 
patřím i když jsme rozdílní. Možná jí ta má aktivita a mé chování připadá přitažlivé, protože se lišíme. I ona 
mi připadá ve své nevypočitatelnosti a nepochopitelnosti přitažlivá.

Možná to psala má láska, možná ne. Těžko 
říct. Mě ale měl odpovědět někdo z církve. 
Tím by odstranil zlobivý komunikační šum 
záhadných vtipálků.

Já, když se podívám z okna, připomíná mi to 
severské zasněžené země ze seriálu Hra o 
trůny. Tam byl i Zimohrad jakož to sídlo 
strážce severu. Na straně 141 je auto jedoucí 
ve sněhu. Přijde mi celkem zvláštní okolnost, 
že zrovna od 1.12. se znenadání naplánují 

evangelizační akce organizované společností Zasáhnout svět. Ve hře jsou i pikapi, ve kterých se převáží 
ozvučovací technika, ale přitom právě 1.12. napadne tolik sněhu, že to už v těchto zemích dlouho nikdo 
nepamatoval. Lidé těžko mohou vycházet z paneláků. Na autech zhruba půl metry sněhu. To podle mě není 
dobré znamení.

Je 5.12.2023 13:32. V neděli se v Cestě života řešilo 
téma děti v církvi. Řešilo se tam, že děti si chtějí hrát v 
divadle a také že nějak málo chodí do sboru, jestli jsem 
to správně pochopil. Církevní sbory mají představovat 
organizace, kde se slouží Bohu. Do sboru nemá být 
člověk vtažen vůlí nějakého jiného člověka. Tam má být
přiveden Duchem Svatým proto, že sám chce sloužit 
ostatním. To souvisí se křtem. Něco takového těžko 
čekat od dětí. Děti si chtějí přirozeně hrát a učí se tím, 
že okoukávají chování od svých rodičů. Přivádět děti ke 
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Kristu není to samé co přivádět děti do sboru. To by se nemělo zaměňovat. O Kristu dětem mohou dát 
svědectví jejich rodiče svým chováním a o tom, že jim budou vyprávět přirozeně své zkušenosti. Děti určitě 
sledují chování svých rodičů, tak že děti se stávají součástí Kristovo církve bez toho, aniž by potřebovali 
navštěvovat nějaký sbor. Je jasné, že pokud jsou ve sboru aktivity, které mají zabavit děti a děti si tam chodí 
hrát rády, tak to proti ničemu není. Nemělo by ale docházet k něčemu ve smyslu, že dítě je nuceno svými 
rodiči chodit někam do sboru, když se chce věnovat třeba něčemu jinému.

Je 5.12.2023 18:25. V neděli něco před 
desátou hodinou mi zavolala mamka, 
jestli nechci k ní přijít na oběd. Že prý tam
bude za chvíli i brácha a jeho přítelkyně. 
Řekl jsem, že přijdu. Je to příležitost vidět
se s rodinou u jídla. Sice od deseti měl být
v Cestě života zpěv, ale mě poslední 
dobou zpěv ve sboru nějak nic nepřináší. 

Setkání s rodinou bylo fajn. Člověk si u stolu promluví co nového a podobně. No a ten den v Cestě života 
bylo zase to připomenutí poslední večeře s Ježíšem Kristem. Já jsem si ale tentokrát nevzal. Nevěřil jsem, že 
si mám vzít. Ten oběd s rodinou mi zdůraznil, že je to něco jako kulatý stůl, kde se rodina při jídle baví. To 
není to samé jako naplněný sál lidí, kdy si vezme každí jen symbolicky oplatku a trochu vína. Mě to zase 
připomíná, že ve spoustě církvích nejsou diskuse. Kulaté stoly. Ještě to navíc bylo zdůrazněno, když pastor 
Petr Petrášek zmínil, že po skončení bude 10 minut přestávka na občerstvení a pak se bude konat nějaká 
porada jen v rámci členů Cesty života. Že prý ostatní mají odejít. Mě přišla myšlenka, jestli to není na škodu.

Co když Bůh pošle člověka s nějakou cennou zkušeností, který ale nebude zaregistrovaný člen v Cestě 
života. Co kdyby ho Bůh poslal na to rokování, ale bude mu odmítnut přístup, protože není člen? Pak by šlo 
společenství jen proti sobě.

Celkově porady by se snad v církvi měly konat asi pravidelně každý týden. Ne jednou za rok. Navíc církev 
není teroristická organizace, která má nějaký motiv se uzavírat před veřejností. Nedává mi smysl, aby se 
porady v církvích nějak uzavírali lidem, když si lidi stejně používá sám Bůh.

Zapůsobil na mě stejný duch odmítnutí komunikace, jako když jsem očekával tou dobou nějaké vyjádření od 
organizace Zasáhnout svět.

Je 6.12.2023 12:49. V poslední době se skrze Cestu života (neděle), Církev 
živého Boha (pondělí) a Žijeme s radostí (úterý) prolínalo téma modlitby. 
Jako kdyby to v posledních třech dnech bylo nějaké zapadající puzzle.

Já vnímám, že to zde mám shrnout a vyjádřit se k tomu. Nejprve byla 
neděle. Pastor Petr Petrášek mluvil o tom a podkládal to biblí, že se máme 
opravdu často modlit. Přišla mi myšlenka na modlitbu, kterou zmiňoval 
Ježíš a to, že máme žádat o to, aby bylo Boží království jak v nebi, tak na 
zemi. Máme žádat o to, aby Boží vůle se děla na zemi. No ale důležité je 
chápat, že ta Boží vůle se má dít skrze nás. My máme činit podle toho, co 
chce Bůh. Podle Božího slova. To znamená, že my v první řadě 
potřebujeme vědět, co vlastně od nás chce Bůh. Vědět to a jednat podle 
toho. Já jsem ale hodně vypozoroval v církevních sborech, že lidé se modlí 
tím způsobem, že někdo přednese nějakou žádost a ostatní se modlí za to, 
aby se to naplnilo. No ale teď je ta zásadní otázka. Je to, co lidé předkládají
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opravdu to, co chce Bůh? V tom modlení může být zrádné. Lidé můžou špatně chápat modlení. Tak že z toho
mi vyplývá, že lidé by se měli modlit hodně o to, co mají dělat a ne nadměrně žádat o plnění nějakých svých 
představ.

V knize Matouš kapitola 6 verše 7 a 8 je:

„7 Když se tedy modlíte, neříkejte prázdná slova jako pohané, kteří si myslí, že budou vyslyšeni pro 
množství svých slov.

8 Nebuďte jako oni. Váš Otec ví, co potřebujete, ještě předtím, než ho poprosíte.“

Tyto verše to dokazují. No a dále mi to potvrzuje výklad o modlitbě od pastora Petra Szlaura z Církve živého
Boha z pondělka na online setkání. On tvrdil, že jsou dva druhy modlitby. Jedna je naše osobní komunikace s
Bohem. To je intimní věc. Mluvil o komunikaci. My se s ním máme bavit. Žádat o rady, když si nevíme rady.
Žádat o to vědět, co máme dělat. No ale tohle se v některých sborech podceňuje. Často lidé žádají Boha, 
když něco chtějí, ale to není o budování vztahu a o komunikaci.

Dale pastor Petra Szlaura zmínil druh modlení ve sboru. Když se modlíme třeba za nemocné. A teď je 
otázka, zda i toto modlení nemáme dělat v intimitě. Já bych řekl, že ano. Někdo si to možná nemyslí. Já si 
ale stojím za tím, že ve sboru se lidé mají více bavit a diskutovat spolu. Rozebírat své problémy podobně, 
jako členové rodiny rozebírají své problémy. Když se pak jdu za někoho pomodlit a nedám o tom ostatním 
vědět, neměl bych být souzen. Lidé, kteří se postaví například do kroužku a jdou se modlit, tak by neměli 
odsuzovat někoho, kdo stojí třeba opodál a vypadá pasivně. Nevědí, že se třeba chce modlit a nebýt u toho 
sledován. Toto může vyvolávat negativní předsudky. Úplně zbytečně. Bůh člověka povede do modlení, když 
bude chtít. Vedení lidmi do modlení se mi ale moc nezdá jako dobré.

No a co se dělo v úterý na online setkání 
Žijeme s radostí? Přišel jsem tam a byla tam i
Stani z Ameriky. Nevím, co jí to najednou 
napadlo, ale povídala mi, ať se tam zmíním 
na čem pracuji. Vyloženě ze mě silou tahala, 
ať jim to popisuji. Já jsem osobně 
přesvědšený, že informace, které zde 
rozepisuji, tak se mají k lidem dostat jen tou 

cestou, že si je tu přečtou a nebo že is je mezi sebou sdílí. Věřím, že tak to má být a jedině tak je to správné. 
Považuji za špatné tady něco psát a pak ještě jednou to samé opakovat někde na online kulatém stole, když 
tomu sám v ten moment nevěřím. Pokud Bůh vede lidi k tomu, aby si to tu četli, vědí o tom a nebo si o tom 
povídají. Pokud se k tomu nedostanou skrze tento dokument nemám přesvědčení o tom informovat jinou 
cestou jako třeba na kulatém stole. Nebo si nějak nevzpomínám, že bych něco takového dělával. Předám 
třeba odkaz na dokument to ano to věřím že mám někdy dělat.

Samosřejmně pokud má někdo nejasnosti, má se mě narovinu zeptat. Na kulatém stole se může kdokoliv 
zeptat, proč jsem psal o tom a tamtom a co jsem tím myslel. To jsem pak vyzván a odpovím. Věřím, že Bůh 
mě vede k tomu, abych toto psal a stejně tak Bůh si povede některé lidi aby to četli. Věřím, že Bůh se snaží 
vést mé pravidelné čtenáře i k tomu, aby mi za tuto aktivitu přispěli, ale tak nějak tuším, že to se lidem 
nechce a raději se přede mnou tváří, že nic nečtou. Jenomže před Bohem se neskryjí, protože on vidí do srdcí
lidí a pozoruje, jak reagují na jeho popudy k jednání. Sleduje jednání lidí a na základě toho jim v budoucnu 
jejich jednání vrací. Bez ohledu na to, jestli mají k druhým své předsudky a nebo ne.

Na Žijeme s radostí se přímo modlení neprobíralo, protože to není křesťanská skupina. Lidé v této skupině se
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snaží věřit v sebe. Mirek Seko se mě ptal, proč si myslím, že kniha Jak přelstít ďábla je zavádějící? Já jsem 
mu říkal, že jednak mi to nezapadá do svědectví lidí, kteří popsali, co viděli po klinické smrti. Hlavně ale 
také pro to, že já si buduji osobní vztah s Bohem. Uvědomuji si, jaký význam má Kristova oběť na 
osvobození duše. Mám ten prožitek. To mě urvrzuje, že kromně naší lidské cesty, ve které je ctižádost, tak je 
ještě alternativní cesta ke spasení. Cesta, která vede k oslavení Boha v jeho pravé podobě. No a to souvisí 
také s modlitbou.

Je 6.12.2023 21:34. Dnes na E-
koruně František prohlásil
docela přesnou věc. Řekl, že 
přichází doba, kdy budou muset
lidé začít myslet více jeden na
druhého.

Podle těch zpráv, co se děje ve
světe to celkem sedí. Tady jsou
nějaké aktuality:

Apocalypse in Bavaria, Germany! STORM / Flash Flood, Strong Winds 202 km/h Blowing Everything Away

https://www.youtube.com/watch?v=QRy4AoIKcXI

EMERGENCY Evacuation in India! Chennai Airport Swamped by Cyclone Michaung

https://www.youtube.com/watch?v=S88FxU6KN9Y

Epic Moments: Tornádo v Andhra Pradesh pod vlivem cyklonu Michaung, Indie.

https://www.youtube.com/watch?v=8UjdIyUHUpw

Právě teď! Erupce hory Marapi, ne Merapi! Západní Sumatra, Indonésie. Sopka Marapi.

https://www.youtube.com/watch?v=1EnnvV9sOdY

více než 8 000 000 pokrytých cyklonem Michuang: záplavy a silné deště v Chennai, Indie

https://www.youtube.com/watch?v=-XM-U1oyn6w

Německo se zastavilo! V Mnichově napadl rekordní sníh. Husté sněžení v Bavorsku.

https://www.youtube.com/watch?v=Od34DDT85gg

KOREA is Submerged! Natural Disasters / STORM / MONSTER Flash Flood & Landslide Buries 
Everything

https://www.youtube.com/watch?v=5GenXuqN6oQ

America now! 14 million Americans will freeze. Buffalo in New York suffers from snow storm

https://www.youtube.com/watch?v=QSO1NNPqYw4

Nebe se otevřelo a na Johannesburg padaly kameny. Kroupy v Jižní Africe.

https://www.youtube.com/watch?v=aRWItpp-ZC0

India now! Chennai is in chaos! Destructive wind storm of 198 km/h blew away cars and houses

https://www.youtube.com/watch?v=nEeLWvWDjbE
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Je 7.12.2023 9:58. Nevím, zda události na minulé stránce nejsou nějaké 
podvrhy. Někdy se stane, že lidé vezmou 10 let starý záběr povodně a 
dají to na YouTube s titulkem, že se to stalo před hodinou. Co se týče 
počasí, chce to opatrnost. Každopádně tu v Čechách nedávno neobvykle 
hodně nasněžilo. Na E-koruně včera několik lidí zmínilo, že je od 
nedávna pronásleduje nějaký nepokoj. Záhadně se poškozují věci.

Kristus je v Bibli označen, a teď nevím přesně kde asi někde ve Zjevení,
jako Pán pokoje. To by mohlo znamenat, že Bůh má s lidmi z E-koruny 
nějaký plán a tím, že se od něj lidé vzdalují, tak přichází nepříjemnosti. 
To co jsem v posledních článcích psal o modlení, o hledání moudrosti, o 
budování vztahu s Bohem, tak to neplatí jen pro církve, ale obecně pro 
každého.

Další jsou ty všelijaké zprávy o povodních a krupobití na různých 
místech světa. Když židé obléhali město Jericho, tak troubili na roh. 
Neměli nijak zvlášť vojenskou převahu. V knize Zjevení v kapitole 8 je 
popis troubení polnic. Na první pohled se může zdát, že troubení polnic 

začne až po rozlomení sedmé pečeti. Jan tam popisuje, že viděl, jak sedm andělů stojící před Boží tváří 
dostalo sedm polnic. On popisuje, že to viděl, ale není tam popsáno kdy že to viděl. Co když tyto anděli viděl
ještě před rozlomením sedmi pečetí? Dále v kapitole 8 je popsána zlatá kadidelnice. To souvisí s modlitbami 
všech svatých. Modlení všech svatých a zlatá kadidelnice má souvislost se zahájením troubení na polnice. 
Tak mi to dává smysl podle textu. Jenomže logicky k rozlomení všech 7 pečetí zatím nedošlo. Ty události při
rozlamování pečetí tomu neodpovídají. Čtvrtá pečeť je o tom, že má být uvolněn jezdec se jménem Smrt a 
zrovna tak pátá polnice je o uvolnění Zhoubce (Apollyon), tak že pravděpodobně ta samá bytost. No a co je 
pátá pečeť? Jde o pronásledování a zabíjení svatých. Přijde mi tedy logické, že prvně začnou troubit polnice 
a potom se to až dostane někam k páté pečeti, což je pronásledování svatých.

No a teď o čem je ta první polnice? Kapitola 8 verš 7: „7 Když zatroubil první anděl, nastalo krupobití a 
oheň smíšený s krví  a bylo to svrženo na zem. Shořela třetina země, shořela třetina stromů  a shořela veškerá
zeleň.“.

O krupobití tam určitě řeč je. Pak oheň smíšený s krví. Oheň to by mohlo být něco se sopkami.

Je 7.12.2023 
12:31. Na 
straně 131 je
záznam z
online
skupinky 
Radima
Valenčíka. Z 
5.12. je k dispozici na YouTube kanálu Petra Bureše další 
jejich online setkání s označením Vize 43. Vnímám z toho 
snahu pozvednout ze strany běžných lidí nějak svět politiky.
Co se týče běžných lidí, tam více věřím ve smysluplnou 
aktivitu pomocí navazování vztahu s Kristem a přidržování 
se jeho vůle. Politiku mají v rukách správci světa a to 
nejsou podle mě ti, kteří jsou vidět. To je ale dobře, že 
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podobná skupinka odborníků vzniká. My se tu budeme potřebovat ujmout politiky a je potřeba mít podobně 
laděné lidi a odborníky, kteří budou umět naslouchat veřejnosti. Myslím, že se časem do té skupinky asi 
připojím.

Další, co jsem zaznamenal včera na E-koruně bylo, že Petr Blahýnka bude mít v Budějovicích myslím 10.12.
nějakou konferenci. To je zajímavá informace. Tam bych chtěl jít.

Hodně zajímavá okolnost toho všeho mi přišla, že se stala v pondělí na online setkání Connectu. Na straně 
142 jsem zmínil prorockou řeč o stromu, kterou mi dala jedna sestra v Kristu z Connectu. Ona pak psala v 
chatu, že to co jí k tomu stromu přišlo, tak se to týkalo začátku kapitoly 3 v knize Zjevení. Tak jsem začal 
zkoumat kapitolu 3. Kapitola 3 je o sepsání dopisů 3 andělů církví a to v Sardách, Filadelfii a Laodikeji.

Je to tak trochu hádanka. Tak že k začátku a to v církvi v Sardách. Je tam řeč k někomu, kdo je podle jména 
živý, ale jinak je mrtvý. Je tam vyčítání nečinnosti. No o tom jsem psal asi hodněkrát, že víra bez skutků je 
mrtvá. Těmi skutky se ale nemyslí vždy přímo kázání. Ježíš napomínal lidi, kteří chodí s jeho jménem na rty,
ale srdcem jsou mu vzdálení. Mluví, ale nečiní. Pak je tam povzbuzení, že tito lidé mají kolem sebe takové, 
kteří neposkvrnili svá roucha. Mají být pro inspiraci k správnímu jednání.

Ve filmu Mrazík je Ivánek, který svou bezohledností získal medvědí hlavu. Potom to chtěl změnit a dělal 
dobré skutky. No ale to nebylo z lásky k ostatním. To dělal pro sebe, protože nechtěl mít medvědí hlavu a 
ono mu to nepomohlo. Pak se rozhodl udělat dobrý skutek z laskavé nesobecké pohnutky. Protože chtěl 
skutečně někomu ze srdce pomoct, když to bylo potřeba. No a to potom zabralo.

Pak je tam řeč církvi ve Filadelfii. Řeč od majitele Davidova klíče. Je to někomu, kdo má sice malou moc, 
ale je věrný. Otevírá dveře, které nemůže nikdo zavřít. Je tam napsáno doslova „Hle, dávám ti ze 
shromáždění satanova ty, kteří si říkají Židé, a nejsou, ale lžou. Hle,  způsobím, že přijdou a pokloní se u 
tvých nohou a poznají, že jsem  si tě zamiloval.“. To je celkem povzbuzující. Protože lidé ze shromáždění 
satanova jsou podle mě ti, kteří spravují politicky tento svět.

Poslední dopis je církvi v Laodikeji. Je tam věta „15 Znám tvé skutky – nejsi studený ani horký. Kéž bys byl 
studený  anebo horký!

16 Ale že jsi vlažný a ani studený ani horký, vyplivnu tě  ze svých úst.

17 Říkáš totiž: Jsem bohatý, zbohatl jsem a nic nepotřebuji – a nevíš, že jsi ubohý a politováníhodný, nuzný, 
slepý a nahý.

18 Radím ti, aby sis ode mě koupil zlato přetavené v ohni, abys byl  bohatý, a bílé roucho, abys byl oblečen a
neukazovala se hanba tvé  nahoty;“.

To je očividně na adresu někoho, kdo má bohatství. Ve smyslu světské bohatství a to ho dělá vlažným. 
Neaktivním. Má si koupit zlato přetavené v ohni? Co to asi je? Nějaká symbolika. Když je někdo ohnivý 
tedy asi jako horlivý, tak jedná tipuji hodně akčně. Možná tím zlatem je symbolicky myšlen poklad, ale v 
nebi. Nějaký poklad v nebi, který si má koupit za světské bohatství nějakou akčností, která je ale podle 
Božích představ. Bílé rouchu vyřeší problém s hanbou. Asi to symbolizuje míru nevinnosti. Náprava 
špatného jednání.

Mě bylo řečeno že nejsem ani vlažný a ani horký, ale bude ze mě strom, co ponese hodně dobrého ovoce. 
Když nejsem ani vlažný ani horký, zbývá tedy ta třetí možnost, že jsem studený. Co to asi může znamenat? 
Podle toho, co je výše, tak vlažnost je něco, co představuje lhostejnost a způsobuje to světské bohatství. 
Horkost možná představuje nějaký zápal akčnosti v církvi. No to není můj případ. Já se v církvích nikdy moc
neangažoval a přitom ale nejsem lhostejný ke svému okolí. Tak že být studený je asi něco jako být podivín, 
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ale Bůh si to umí použít.

Pak mi bylo ještě v souvislosti se stromem u řeky předáno 
doporučení na kapitolu 17 v knize Jeremiáš. Tam je popis 
stromu u řeky i křoví na poušti. Nemáme se spoléhat na to, 
co nám radí lidé a být při tom srdcem vzdálení od Boha. 
Verše 5 – 11:

„5 Tak praví Hospodin: „Zlořečený, kdo spoléhá na člověka, 
kdo se o smrtelníka opírá a v srdci se odvrací od Hospodina. 
6 Je jako křoví někde na poušti – necítí, když dobro přichází.
Žije ve vyprahlých koutech pustiny, v solném kraji, kde se 
nebydlí.

7 Požehnaný, kdo spoléhá na Hospodina a jehož nadějí je 
Hospodin.

8 Je jako strom zasazený u vody – zapouští kořeny u řeky. 
Nebojí se, když vedro přichází; jeho listy se vždy zelenají, v 
roce sucha nemá obavy a nepřestává nést plody.“

9 Lidské srdce je ze všeho nejzrádnější, je nenapravitelné - 
kdo mu rozumí?

10 „Já Hospodin zpytuji srdce a zkoumám lidská svědomí, abych každému odplatil podle jeho cest, tak jak 
za své skutky zaslouží.“

11 Jako koroptev sedící na vejcích, která jí nepatří, tak je ten, kdo si hromadí nepoctivý zisk.

Opustí je totiž v půlce života a na konci bude za hlupáka.“

No a teď je na každém z nás zjistit si, jak na tom uvnitř jsme. Vyjasnit si to s Bohem.

Je 8.12.2023 16:23. Dnes jsem byl zasažen nějakou 
energií a zpracování toho mě nějak oslabilo. Možná 
reakce ze strany lidí na poslední články. Dnes už psát 
nebudu.

…

Je 9.12.2023 12:08. Dnes v 7:08 mi přišel od 
Komerční banky email, který začíná textem „ 

Trvalý příkaz

ČEKÁ NA VÍCE PROSTŘEDKŮ

POPIS PLATBY: PLATBA ZA STARNET - J. KALINA“. Tak že z toho vyplývá, že mi asi brzy odpojí 
internet, protože nemám na zaplacení  ne jen zdravotního pojištění, ale už dokonce ani toho Starnetu. V 
peněžence už nemám bankovky a jen nějaké drobné. Investor Pavel, co má stavební firmu, tak ten teď na 
zimu má starosti s vlastními zaměstnanci, protože v zimě není tolik zakázek. On sám povídal, že někdy má 
strach, zda mu to vyjde finančně. Já nemám přesvědčení, že se momentálně mám obracet na něj. Nevěřím 
tomu, že je to správné řešení.
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Pokud jde o potraviny, tak něco doma mám, ale v obchodě si nic moc nekoupím a poplatky za elektřinu a 
internet mi to nevyřeší. Já to vnímám, že Bůh sleduje postoje křesťanů a dává jim prostor k akci.

Peter Kuba povídal v jednom nedávném kázání, že když přiletí nějaká křesťanská osobnost, místní sbor platí 
letenky a i ubytování. Tak nějak to povídá. Já jsem se na Jesus pochodu ale celkem energeticky podílel a to 
ještě druhý den. Abych se tam dostal, vlak jsem si platil sám. Když jsem ho žádal emailem o podporu mých 
projektů, které mi udělil za úkol Bůh, tak mi neodpověděl. Zkoušel jsem ho žádat i telefonicky a také mě 
odmítl. Já si netroufám tvrdit, že organizace Zasáhnout svět dělá věci v rozporu s Boží vůlí, ale křesťané si 
mají určitě navzájem ve svých službách pomáhat, když na to přijde čas a někdo se na ně obrátí s žádostí o 
pomoc. Každý může mít někdy slabší období, jako měl třeba Job. To ale není prostor do takového člověka 
„kopat“, že něco dělá špatně.

Pak je tu aktivita kolem zpěvu. V Bibli je příběh o samaritánovi, který pomohl člověku v nouzi. Představte si
tu situaci, že jste ve sboru a tradice vás nutí ke zpěvu. No ale vy jste si vědomi toho, že někde je člověk, 
který slouží Bohu a obětuje mu způsobem, který mu Bůh předurčil. Tento člověka vás nepožádá přímo o 
pomoc, ale vy jste si vědomi toho, že tu pomoc potřebuje. Není to potom pokrytectví ignorovat tuto situaci a 
pokračovat ve zpěvu? Vždyť i farizeové zpívali a také se modlili v místech, kde to bylo hodně vidět. Ze 
situace, která byla v příběhu o samaritánovi bylo patrné, že samaritán jednal z pohnutek srdce. On nejednal 
pro to, že by byl nějak osloven, ale jednal ze srdce. Farizeus nejednal. Pak je ještě možné si situaci nějak 
alibizovat a říkat si, že ten člověk nedělá Boží dílo a nebo že nějak tím hřeší, tak že nestojí za pomoc. Když 
pak ale vyjde na povrch, že jste se mýlili, tak potom vás to nijak neospravedlní z nečinnosti.

…

Je 9.12.2023 16:57. Dnes jsem po napsání posledního článku zase ucítil zásah energie jakéhosi odporu či jak 
bych to popsal. Opravdu si připadám, jako kdybych otevíral něco a tím šel proti proudu. Další psaní bude 
zítra.

Je 11.12.2023 9:02. Pokračuji v pátrání po tom, jak sehnat 
finance na své aktivity. Na ty aktivity, které souvisí s mým 
psaní a to není jen o křesťanství. Další skupinka, kterou 
navštěvuji je E-koruna. Připadá mi nešťastné, že mě 
křesťané finančně nepodpořili v IT technologiích, aby se 
vyšvihli před lidmi z E-koruny. Žádal jsem je o podporu a 

kdyby se ve svém počtu dovedli zorganizovat, každý by zaplatil jen trošinku a pomoc by byla na světě. 
Mnozí křesťané sázeli asi na to, že budou před soužením vytržení a teď se ukazuje, že to tak není. Přitom 
právě pomoc, kterou mi měli poskytnout, tak měla být na rozvoj toho, co nám pomůže se zorganizovat na 
dobu soužení zde v Čechách a asi i na Slovensku a co pomůže E-koruně ve vývoji software.

Jirka Sapeta prohlašuje, že mají v E-koruně nějaké ekonomické řešení pro všechny. Když tedy hledám tým 
lidí, co se zabývají ekonomikou, tak nehledám ani tak ekonomické úvahy založené na propočtech, ale sázím 
na ekonomiku, kterou mají ve správě lidé s čistými srdci. Ekonomika by měla být podle mě záležitost vedená
z čistoty srdcí. Vidím například, že se někdo snaží na něčem pracovat, tak mu přispěji a nesleduji vlastní 
ctižádost. Zajímá mě komunikace s ostatními. Jirkovi Sapetovi jsem se snažil dovolat na Telegramu 23.11., 
ale zavěsil mi to. Hovor byl zrušen. Mé zprávy na Telegramu z té doby nečetl. Emaily, co jsem mu posílal 
jsou bez reakce. Oproti tomu třeba takový Oleg z E-koruny, který je na Telegramu, tak tomu jsem psal a 
odpověděl mi ještě ten samý den. Na Telegramu je přitom chat E-koruny a Jirka Sapeta by se tam asi měl 
občas stavit. Já vymýšlím všelijaké koncepty, uveřejňuji to zdarma. Poslední dobou mi připadá, že Jirka 
Sapeta se tím začíná inspirovat ve vývoji něčeho postaveného na technologii, kterou nějakým způsobem 
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finančně podporuje. Já v posledních letech nemám přesvědčení a ani energii věnovat se nějakému 
programování. Snažím se vysvětlovat i lidem z E-koruny, že my se potřebujeme držet hlavně Krista, ale 
přijde mi, jako kdybych byl asi pro smích. Tady to chce více komunikovat. Věřím, že Bůh má i pro Jirku 
Sapetu nějaký plán spasení, kdyby ustoupil drobet té své ctižádosti a myšlence, že vše bude postavené čistě 
jen na lidech bez jakékoliv autority. Když jsem čtenářem nějakého kanálu a chci se k tomu nějak vyjádřit. 
Mám tu možnost přímo před člověkem, který poskytuje ty informace, nemá smysl na nic čekat a zmíním to 
narovinu.

Další organizace je Connect. Podobně 
jako E-koruna má v symbolu 
šestiúhelníky. Psal jsem zakladateli 
Connectu Josefu Bajzíkovi v sobotu. 
Když jsem se koukl na čas odeslání, byl 
to šestkový čas 18:36. Psal jsem mu na 
WhatsApp soukromou zprávu:

„Dobrý den, nebo ahoj (dle výběru), asi 
jsme se viděli na Jesus pochodu i když v
Betlémské kapli jsem nebyl. Jsem 

křesťan a mám takovou speciální úlohu. Píši PDF soubor s příběhem. Možná to znáte. Musím se tomu 
věnovat a bere to energii a celkem infinance. Zasahuje to i do politiky, ale potřebuji nějak fungovat a nemám 
zatím zázemí v církvi. To se teprve vytváří. Potřebuji od někoho z cirkve finančně podpořit v těchto 
aktivitách, ale lidé mě odmítají. Takže se zkouším obrátit na Vás jako zakladatele Connectu, jestli vás něco 
nenapadá? Díky. Jirka Kalina“

Dnes jsem se koukal na indikátor a zatím to nečetl. Tak uvidíme, třeba se to k němu nějak dostane.

Na straně 149 je obrázek s věšteckou koulí. Pod ten obrázek se vztahuje tento článek. Pouze jsem odbočil do 
ekonomiky kvůli neprovedené platbě za Starnet. V pondělí 4.12. se stal na online skupince Connect takový 
zvláštní úkaz. Bratr Milan na začátku navrhl, že bychom si mohli zaprorokovat. Mě to zajímalo a byl jsem 
pro, protože já tuto aktivitu v církvích nějak nepozoruji. Nevidím, že by se to tam dělo. Tak že ke konci po 
výuce jsme se k tomu dostali. Myslel jsem, že budu jen sledovat a okoukám, jak se to dělá. Bratr Milan byl 
ostatními vybrán jako ten, kdo mluví jazykem. Já byl vybrán ostatními jako ten, kdo ten jazyk překládá. Tak 
že Milan se začal modlit v andělském jazyce. Sledoval jsem, co říká a zkoušel z toho něco vyrozumět. Mě 
ale jediné, co přicházelo, tak bylo že Milan se prostě jen pročišťuje nějakou modlitbou. Něco jako mantra, 
která se opakuje a že nic jiného z toho nevyrozumím, protože má li někomu být dán dar prorokování v daný 
moment, nerozhodují o tom lidé, ale Bůh. No a to mi jedna sestra týden před tím ještě říkala, že nemám věřit 
lidem a že Bůh při mně stojí a poví mi, jak to je. Mě přitom chodí myšlenky na psaní v průběhu dne a 
informuji už touto cestou skrze psaní. Tak že Milan dokončil modlení v jazyce a pak ostatní čekali, že jim to 
nějak vyložím. Že to nějak přeložím. Já jsem jim řekl, jak mi to přijde a že tam není co překládat. Byl jsem 
obviněn ze strany ostatních, že je něco se mnou špatně. Přitom to nedávalo smysl. To Bůh sám se rozhoduje, 
kdy a jestli někomu dá některý ze svých darů. No a co se stalo pak? Došlo k potvrzení, že jsem měl pravdu. 
Třem lidem došla prorocká řeč směrem na mou adresu. Tak že bylo to naopak. Já byl vybrán lidmi, abych 
překládal ostatním co říká Milan v andělském jazyce. Přitom ale Bůh sám si vybral tři lidi, kterým dal 
proroctví na mou adresu. Jak je možné, že Milan provolává nějakou pročišťující mantru, která je vždy stejná 
a třem lidem přijdou různé informace na mou adresu. No to potom nemůže jít o výklad jazyka. Nebo jestli si 
to nějací lidé vykládají jako výklad, tak ale stejně nemohou určit konkrétní osobu, která výklad provede. 
Tady může být riziko, že lidé si vyberou nějakého člověka, aby k nim prorocky mluvil, ale tomu člověku 
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budou dány informace, které nebudou od Boha a bude to zavádějící. Mě bylo 27.11. řečeno, že nemám věřit 
lidem, co mi povídají a že Bůh při mně stojí. Člověk, co se opírá jen o druhé lidi a srdcem je vzdálený Bohu, 
tak je podobný křoví na poušti, jak jsem psal na straně 149. 4.12. mi bylo řečeno, že ze mě bude strom, co 
ponese hodně dobrého ovoce. Přijde mi, že dopisy v kapitole 3 ve Zjevení jsou záhadně informativně 
doplněny kapitolou 17 v knize Jeremiáš verše 5 – 11. Pořadí je zachováno. Jsou zachyceny 3 typy postojů 
lidí v církvi. Typ přístupu anděla v Sardách je asi horlivost, ale bohušel někdy přílišné spoléhání se na lidi. 
Andělu je doporučeno, aby následoval vzor svatých. Typ přístupu anděla ve Filadelfii je asi chladnost. 
Možná myšleno jako chladnost k církevním pořádkům. Pokud ale církevní organizace představují duchovní 
Babylon a nebo babylonské dcery je v těchto organizacích spousta omylů a věcí, které nejsou popisovány 
pravdivě. Svatí jsou někdy popisováni jako ti, co následují hodně pevně Boží cesty a v jejich ústech není 
lhaní. Odtažitost od žen kvůli své pravdomluvnosti může byt symbolicky myšlena jako nepasování do církví.
Nemusí to být myšleno přímo k ženám, ale obecně v baličských kruzích je známo, že ženy se lépe lákají na 
neupřímnost. Svatí jsou ochotní za svou pravdomluvnost i zemřít. Tím je možná myšleno chování typu 
anděla ve Filadelfii a charakteristika chování svatých. A typ přístupu anděla v Laodikeji je vlažný. Mluví se 
tam o světském bohatství a sebejistotě. V Jeremiáši se píše, že jsou to lidé, kteří si omylem přivlastňují 
majetek, na který nemají nárok a lpí na něm. Je doporučeno použít získané bohatství na přetavení zlata v 
ohni. Tak že by měli investovat své prostředky do činností, které se líbí Bohu. Připadá mi, že to takto zapadá.

Je 11.12.2023 14:00.

Tak jsem zjistil, kdy
se koná ta konference
s panem Blahýnkou.
Je to ve středu 13.12.
a ne ve neděli. Ono
se jedná o besedu.
Dokonce to vede 
Narin, tedy František Kukla. Tam, kde je Narin, tak tam 
bude asi i Danika. Žena, která mi kdysi řekla, ať na ní 
zapomenu. Připadalo mi, jako kdyby vztah mezi Narinem a 
Danikou byl něco jako vztah mezi otcem a dcerou, ale ne 
biologicky. Možná přesněji jako vztah mezi mistrem a 
žákyní. Něco více na duchovní úrovni. Povahově jsou si v 
čemsi podobní.

Bude se konat beseda s odborníky a mě se k tomu vybavuje
biblický verš 6 z knihy Izajáš kapitola 11: „Vlk bude bydlet
s beránkem, leopard ulehne vedle kůzlete; tele se bude pást 
spolu s lvíčetem a malé dítě je povede.“

V titulku přednášky stojí „Kam směřujeme?“. To je důležité vědět a jak se k tomu postavit. Pokud se nepletu,
tak 7.11. Petr Blahýnek vyzval k tomu, aby lidé předložili pětiletý plán co zde zrealizovat. Byl na to měsíc. 
No ale co se stalo za tu dobu? Údajně ve světě začaly veliké záplavy. To ale na plánování má rozhodující 
vliv. Nebo přinejmenším může mít. Dá se něco plánovat na základě lidského rozumu? On už to má Bůh 
nějak naplánované a my se musíme naučit držet se jeho vůle v daný okamžik a třeba mít i nějaké plány, ale 
hodně se stává, že když si člověk něco moc plánuje, tak se při realizaci může odvracet od toho, co opravdu 
chce Bůh. Ve světě jsou problémy s počasím a já tuším, že podobně jako Noe si postavil archu, tak tato 
zeměpisná oblast bude bezpečným místem. Místem, které bude potřeba nějak zpřístupnit lidem zasaženými 
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pohromami. Nabídnout pomoc, ale ne žádné rušení zákonů a nebo potlačování práv místních obyvatel. 
Pořádek a spravedlnost musí být. Pokud v Slušovicích vymysleli nějaký soběstačný systém, asi bude vhodná 
doba ho využít. Stejně tak uvažovat o výstavbě dalších paneláků v příštích letech. Asi se budeme muset 
smířit s tím, že tato země bude něco jako pustina pro židy a nebo Noemova archa v čase záplavy. Povede to 
ale do lepší budoucnosti.

Poslal jsem jim i email v tomto duchu. Předmět „Zájem o konferenci“ v 21:34 
dne 7. 12. 2023 na adresu narodni.institut@gmail.com:

„Dobrý den,

jsem z E-koruny a ve středu jsem zaslechl na online setkání, že by se měla 
myslím v neděli 10.12. konat v Českých Budějovicích nějaká konference s panem

Blahýnkou. Můžete mi prosím poslat více informací? Měl bych zájem být u toho.

Dostalo se mi video o výzvě pana Blahýnky zde https://www.youtube.com/watch?v=56m4SEgRYgU

Věnuji se poměrně křesťanství poslední dobou, ale z minulosti mám připravený i informační systém Eden na
realizaci eGuvernmentu ve slovanském stylu. Také jsem sepisoval různé koncepty ve svých dokumentech, 
jako je tento http://jkali.cz/data/vize.pdf

Mám víru, že se tato země politicky a ekonomicky pozvedne, ale věřím, že si to Bůh zrealizuje pro oslavu 
svého jména. Jinými slovy asi to nebude realizované nějakým plánem, který předloží jeden člověk, ale 
jakousi lidskou improvizací, spoluprácí a komunikací, kdy si Bůh svůj plán bude realizovat postupně.

Já to takto vnímám, tak že cítím, že je potřeba nějak začít pracovat, dávat se dohromady a další lidé se budou
připojovat jako lavina :). Věřím, že tento záměr podpoří i movití lidé, protože Česko a Slovensko asi sehraje 
v nadcházející době důležitý váznam v Evropě.

Děkuji.

S pozdravem,

Jiří Kalina“

Ze soboty na neděli se mi zdál sen a ne jen jeden.

…

Je 12.12.2023 10:53. Zde je popis některých mých snů a i 
včerejších vizí a proroctví ostatních z Connectu.

Sen ze soboty na neděli. Viděl jsem nějakou komisi a 
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řešili články, které píši. Jeden člověk tam byl asi od policie či nějaké bezpečnostní složky. Tento člověk řekl 
něco jako že mě nechá zatknout. Já jsem si v duchu pomyslel, jak to někdo chce udělat? Jaké sebevražedné 
komando by za mnou chtěl poslat? Kdo by do toho šel?

Pak sen pokračuje, že jsem doma a někdo zazvoní. Jdu ke dveřím a žádné zásahové komando tam není. Je 
tam skupinka starších sympatických lidí. Nějací inspektoři. Přišli za mnou něco projednat, ale v podstatě 
jsme jen seděli u čaje a přátelsky si povídali. Nevedlo to k žádnému cíli.

Ten sen podle mě měl symbolizovat, že když něco nařídí někdo s nějakou hodnosti, tak nemusí znamenat, že 
se to vždy vyplní. Lidé mají také své svědomí, podle kterého se rozhodují. Přišla mi myšlenka, že ten 
funkcionář, co akci zahájil, tak byl z jiné země a nebo se na to tato situace dá také použít.

Mě pak k tomu napadal faktor obrany, který se dá v praxi použít skrze poskytnutí pomoci cizincům. Může se
stát, že cizí mocnost rozhodne, že bude chtít Českou republiku napadnout. Nebude se jim třeba zamlouvat 
suverenita. Ti vojáci, co by k tomu byli použití, tak mohou ztrácet motivaci do takové akce jít, protože uvidí, 
že ti jejich lidé ta jejich národnost je tu v bezpečí a žijeme tu spolu v lásce. Nebude jim to dávat smysl a kdo 
ví, třeba přejdou na naší stranu. To vede k zamyšlení, že není suverenita jako suverenita. Pokud je někdo 
suveréní a myslí jen na sebe, tak ztrácí na síle. Tento princip vyplývá z Pavlovo tvrzení Korintským, že láska 
všechno přemáhá.

Další sen ze soboty na neděli byl strašný. Připadalo mi to jako scéna z nějakého filmu inspirovaného H. R. 
Gigerem. Byl jsem tady v Čechách, ale to co tu vládlo to bylo jak z nějakého filmu Vetřelec. Stál jsem před 
vstupem do nádražní haly a u podchodu vidím mutovat nějaké lidi. Oni se rozhodli ze své vlastní vůle jít do 
něčeho, co je vede do nějakého zakuklení. Ztrácí obličeje a místo tváře je jen nějaká tkáň bez otvorů. Je 
zjevné že trpí. Dusí se, ale nemohou zemřít. Poznávám mezi nimi i jednoho kolegu ze Styraxu. Pak vstupuji 
do toho, co by měla být nádražní hala, ale ona je to nějaká nemocnice. Jdu kolem usměvavé mladé zdravotní 
sestry, která vypadá jako člověk, jde z ní ale ctít, že to není člověk.

Řekl bych, že je to varovný sen. Asi to mělo poukazovat na přijímání znamení šelmy. Lidé kolikrát neví, do 
čeho se svým jednání hrnou a jaké to bude mít důsledky. Člověk, kterého jsem poznal ze Styraxu měl 
poměrně kladný vztah k očkování.

Tady jsou nějaké vize od lidí z Connectu ze včerejška.

Vize 1: My jsme prvně nevěděli, co to má znamenat a na koho to je. Milan nám pak do toho dal výklad. 
Vidění lodě kotvící na souši. Ta loď je ale nečinná a je tam, kde být nemá. Ta loď má být aktivní v moři a ne 
se válet někde na souši. Milan nám pak upřesnil, že tou lodí je myšlená církev. Církev je teď sice zdánlivě 
nějak aktivní, ale nedělá to, co má. Ona nepůsobí tam, kde by měla působit. Vytváření různých aktivit ještě 
neznamená, že to jsou aktivity, které chce Bůh.

Vize 2: Byla v ní hlava mrtvého draka. Myslím že i bez očí. Pak tam byl druhý drak a ten byl živý. Ten druhý
drak se nás snažil napadnout, ale byla tam nějaká bariéra, skrze kterou nemohl. Nemohl na nás a byli jsme v 
bezpečí.

To symbolizuje, že církev je pod Boží ochranou proti útokům zla.

Vize 3: Další vize byla ohledně národního probuzení. Bylo zjeveno, že to probuzení se tu bude dít, ale k 
tomu přišla informace, že se to neděje automaticky. To souvisí s lodí kotvící na souši. Výzva k aktivitě 
církve. Máme jednat. Jednat v souladu s tím, k čemu nás Bůh vede.

Vize 4: Vize o sýpce. Sýpka představuje pomyslně nádobu na modlitby. Modlitby za tento kraj a město. Ta se
postupně plní. Bůh o tom ví a myslí na to. Plánuje ve vhodný čas žádosti uskutečnit a oslavit se v tomto 
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místě. Tedy to co dělá Milan a ostatní, jak se jezdí modlit na kopec, tak to je dobrá aktivita. Já jsem tam byl 
jednou, ale vnímám, že se mám věnovat něčemu jinému, tak už tam nejezdím. Sýpka mi připomíná tu zlatou 
kadidelnici ve Zjevení. Kadidelnice souvisí s troubením na polnice oznamující pohromy. V dobách pohrom 
jsou ale Boží věrní služebníci v bezpečí. Například Noe měl archu. Byl kritizovaný za to, že jí stavěl, ale 
nakonec se mu to vyplatilo. My dnes máme ochranu v Kristu a víra v Krista je také všelijak napadána.

Vize 5: Vize o rozdělené církvi. Církev je teď v rozděleném stavu. Ve smyslu jednotlivec proti jednotlivci. 
Bůh si přeje, aby se sjednotila. Bůh si přeje jednotu v církvi. Potom, až se sjednotí, tak bylo ve vizi, že církev
dostane hlavu. Pak vyleze k nebi a zatřese tam světskými mocnostmi.

Pastor Petr Petrášek vykládal několikrát o kněžstvu královském. On správně podle mě poukazuje na to, že 
církev má být politicky aktivní. Svým způsobem jak to dovede. Třeba i s využitím nějakých duchovních 
darů. Já to chápu tak, že církev se opravdu má politicky aktivizovat a nemá být lhostejná k světským vládám.
Teď přichází doba, kdy už to není pouze o šíření evangelia.

Vize 6: Vize o způsobech rozdělení v církvi. Bylo zjeveno, že církev je rozdělená jakousi soupeřivostí, kdy 
lidé poukazují na to, kdo má více majetku, nebo kdo má více dětí a tak podobně. Takovéto handrkování vede 
do neaktivity. Nedělá se to, co se má dělat.

Vize 7: Vize o kytici růží. Co jsem pochopil, tak tam byla ruka držící kytici růží. Ta ruka se natahovala ke 
hřbitovu. Hřbitov symbolizoval lidi mrtvé v Kristu. Ta ruka držící kytici růží symbolizuje církev, která se 
těm lidem snaží pomoci znovu ožít v Kristu.

Vize 8: Vize o holubici. Bílá holubice létá nad námi a čeká, na koho usedne. Čeká, kdo otevře Duchu 
Svatému své srdce. Pak bylo řečeno, že Bůh je s námi. O tom se píše myslím i někde v Bibli, že Bůh klepe 
na dveře v našem srdci a chce, abychom mu otevřeli.

Vize 9: Vize o tom, že tato země je srdce. Zde jsou lidé v dobrých duchovních základech.

Vize 10: Vize o princích a princeznách. Bylo zjeveno, že církev je složená z princů a princezen v tom smyslu
že my si tu máme hlídat politicky kontrolu nad zemí. Teprve ale vyzráváme. Máme se to učit.

Pak tam byly nějaké vzkazy na naší Connect skupinku:

…

Je 13.12.2023 10:06. Po sepsání vizí mnou zase procházely ty zvláštní energie, tak jsem pak včera už nic 
nepsal. To mé psaní je závislé na přesvědčení. Mnohdy si potřebuji věci více rozložit v hlavě, než něco 
napíšu. Pokračuji v popisování vzkazů, které nám byly dány, když Lucka požádala o rady pro naší Connect 
skupinku. Ono se to dá ale použít obecněji i pro jiné lidi:

Vzkaz 1: Jirka z Apoštolské církve cítil, že má zmínit zprávu, kterou někde viděl. Povídal, že si máme vážit 
toho, co tu máme. Prý v nějaké zprávě viděl, že někde v Americe je žena ve stanu a živí se sraženými zvířaty.
Zvířaty, které srazila auta co jsem pochopil.

Vzkaz 2: Toto je příjemný vzkaz. Naše Connect skupinka se prý bude rozrůstat o další lidi. Posledně nás tam 
bylo řekl bych víc, než obvykle bývá.

Vzkaz 3: Vzkaz 3 přišel zase v podobě vize. Nebyla to tedy moc příjemná vize. Asi se to dá vztáhnout 
obecněji. Myslím, že to viděla sestra Anna, která působí v Mostech k Lidem. To ona mi dala i ten vzkaz, že 
Bůh při mně stojí a ať se neopírám o to, co mi říkají lidé. Co měla za vizi. Viděla ošklivou boudu. Asi 
nějakou plechovou orezlou co tak pamatuji. Koukala se na ní z boku, tady z jiného úhlu, než má být viděna. 
Ze předu byla totiž hezká fasáda. Ze předu bylo zdobení, tak že ta bouda se tak nejevila. No a to zdobení se 
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právě teď rozebírá. To znamená, že věci budou vidět tak, jak jsou. Pro někoho to asi není příjemný vzkaz, ale
na druhou stranu, je to znázorněné posunu vpřed.

Tak že to bylo sepsáno 10, nebo vlastně 11 vizí a pár vzkazů. Mě nic z těch vizí a vzkazů nepřišlo. Já to jen 
zapisuji a komentuji. Nejvíce řekl bych chodili vize Lucce, Anně pak asi Milanovi a ostatním.

Ještě si vybavuji, že zábranou, která také brání církvi k jednotě je strach z toho draka. Ve vizi 2 je mrtvá a 
pak živá hlava draka. Možná ta mrtvá hlava má znamenat šelmu ze země, která teprve ožije, ale to nebude 
hned teď. Ta živá hlava se nás snaží napadat, ale je jí v tom bráněno.

Je 13.12.2023 10:52. Teď
k popisu dění v církvích 
za poslední dobu. Co 
jsem od neděle až po 
úterek tak vypozoroval a 
na co si dávat pozor.

V neděli jsem měl 
mizernou náladu. Aktivita, do které jsem postaven, tak je něco jako státo-správce. Už jsem udělal hodně 
práce a stále jsem aktivní. I přes to se mi z celého světa křesťanství nedostalo v součtu ani tak málo podpory,
abych byl schopen zaplatit fakturu za Starnet nějakých 349 Kč. To je znamení velké nejednoty církve a 
nechápání o čem ta církev má opravdu být.

Tak že v neděli jdu na shromáždění do Cesty života. Jsem někdo, kdo tam není registrovaný jako člen. Místo 
mě tam může přijít kdokoli jiný, kdo není z této církve a komu není nejlépe. Člověk hledá Kristovo tělo. 
Kristus ve své době uzdravoval ostatní a pomáhal i psychicky. Přišel jsem o něco později a pastor Petr 
Petrášek měl kázání. Pamatuji si, že tam zmiňoval, že Boží slovo působí skrze naší víru. O tom jsem vlastně 
také nedávno mluvil na straně 138. Po kázání nastali dvě věci, které si vzájemně nějak odporují. Nebo mi to 
tak přišlo. Petr vyzval ostatní, že pokud mají nějaká trápení, ať předstoupí dopředu a sdělí to Bohu. No a těch
lidí tam přišlo několik. Celá řada. Já jsem to sledoval jen zpovzdálí. No a teď co by jste si řekli, že se tam 
dělo. Někdo by možná řekl, že ti lidé řekli ostatním, co je trápí. Že řekli Kristovu tělu, co mají za problém a 
dostalo se jim pomoci. Někdo by to možná čekal a dávalo by to smysl. Vždyť přeci když potřebuji 
komunikovat s Bohem, mohu se modlit i z domova. K tomu nepotřebuji nikam chodit do sboru. No ale tam k
žádném vyjádření svých problémů nedošlo. Nikdo tam nic neřekl a nebo já vzadu nic neslyšel. Myslím, že 
ani lidé, co seděli blíže nic neslyšeli. Bůh jedná skrze Kristovo tělo a to je církev. Jak můžeme jednat jako 
církev, když spolu nekomunikujeme. No a další podivná okolnost se děla těsně po tom a nebo před tím už 
nevím. Stalo se tam, že ostatní byli vyzvání k tomu, že mají předložit svá oznámení. Byl tam prostor a lidé 
mohly sdílet informace se všemi. Pokud má někdo nějakou senzaci se kterou se chce pochlubit a to mu 
zvedne náladu, tak věřím, že je lákavé to tam sdílet. No ale myslíte si, že někdo z těch lidí, co předstoupili se 
svými problémy, ale nemluvili o nich. Že někdo z nich tam v čase oznámení něco takového sdílel? To 
samozřejmě nesdílel. Tím spíže to neudělá někdo, kdo tam přijde a není místní. Já o tom psal už na straně 4 v
bodě 5. Církev těžce postrádá věci jako brainstorming. Diskuse, kde se interaktivně komunikuje.  Pokud 
přijdu do církve, kde nejsem registrovaný člen a mám nějaké problémy. Možná se svěřím se svými 
problémy, když uvidím, že i místní lidé se svěřují ostatním se svými problémy. Pak se cizí člověk tím spíše 
otevře ostatním a třeba se mu skrze to dostane pomoci a nebo odpovědi, kterou hledá.

Další věc jsou chvály. Pak následovaly na závěr ještě kratší chvály. Pamatuji si, že Libuška tam
zmínila nějaké místo v Bibli, kde se píše, že Bůh přebývá uprostřed chval a nebo tak něco. Z 
těch různých informací, které mám, tak bych řekl, že chvála má nějaký hlubší význam. Že tam 
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to není ani tak založené na zpěvu jako takovém. Já mohu chválit Boha klidně i v duchu, aniž bych něco řekl. 
Nebo zpíval. Řekl bych, že tam jde hlavně o stav srdce. Kristus říkal, že jsou lidé, kteří ho ctí svými jazyky, 
ale srdcem jsou mu vzdálení. Božena Cibulková měla jedno proroctví, kde Kristus upozorňoval na to, že v 
náboženských školách je zpěv, který sice lahodí lidskému uchu, ale Kristus tam má těžko možnost nějak 
jednat. Ve Zjevení myslím někde je, že je zpěv, který umí jen určitá skupina lidí. Je to něco hlubšího, než se 
na první pohled zdá. Určitě to souvisí se stavem srdce. Samotná Libuška, která chvály zmínila v neděli, tak si
jí pamatuji ještě v tom roce, mám za to že, 2015. Seděli jsme u jednoho stolu na Alfa kurzu. Povídala tam, že
četla nějakou knihu, mám za to, že od jednoho křesťana. On tam zmiňoval, že chvála probíhá na jiné úrovni 
než jazykem. Tak nějak to tam popisovala a pamatuji si, jak se tomu podivovala :).

Pak nastala situace, kterou bych pojmenoval záda. Asi zkouška víry. Po zkušenosti záda
jsem tak nějak začal více chápat, proč ve filmu Pán prstenů ten Frodo musel jít do 
Mordoru úplně sám. On a jeho společník Sam. V některých příbězích je člověk, jehož 
jméno se nesmí vyslovovat a já si připadal jako člověk, na kterého se nesmí nikdo 
dívat. Tak že po posledních chválách byl závěr. To bylo asi tak zhruba kolem 11:45. 
Cítil sem se špatně. Připadal jsem si, jako kdyby mě tam nikdo nechtěl. Jako kdybych 
byl na obtíž. Dostal jsem víru a prošla mnou energie. Energie přivolání pozornosti. 

Věřil jsem, že tam mám zůstat v zádu sedět až do 12:00 a pak můžu jít. Petr měl ten den kázání o Božím 
slově tedy o víře. Bylo to celkem příhodné na otestování v praxi. Z té situace jsem to chápal tak, že Bůh 
někomu dá víru, aby si se mnou šel promluvit. Já ze své situace, kdy pozoruji záda ostatních a cítím nepřijetí,
tak nevěřím, že se mám pokoušet nějak být vlastní vůlí přijat. Nějak se vnutit. Tam mohlo dojít k něčemu ve 
smyslu, že někdo přijde a řekne „Hééééj Jirko, nazdar……. Hele vím o někom, kdo by ti mohl pomoci s 
projektem.“. Něco, co prostě člověka nějak povzbudí. Nějak propojí s okolním světem. Já jsem viděl jen 
hloučky lidí a záda až do 12:00 a pak jsem se zvedl a odešel. Nějak jsem nabyl dojmu, že se do těch sborů 
nehodím a že si dám nějaký čas od nedělních návštěv přestávku.

Další téma hokejka, jako symbol hry. Viděl jsem nedávno příspěvek na 
Facebooku z jedné církve. Bylo to „lákání do sboru“. No ale lákání v 
uvozovkách. Bylo to napadání. Nějaký církevní představitel urážel lidi, že 
když chodí na hokej, když tomu věnují ten čas, tak to by si mohli udělat čas
přijít raději do sboru. Já sám na hokej nechodím, ale beru to jako jednu z 
možných podob relaxace a načerpání sil. No a jak je to s Božím slovem 

tedy s vírou a pohledem na relaxaci a zábavu. No představte si tu situaci. Je nějaký člověk. Fanoušek hokeje. 
Tento člověk podle své víry tvrdě pracoval na něčem, co je třeba i celkem prospěšné pro lidi. A náhle mu 
víra radí, ať si za odměnu odpočine a zajde na hokej. No a co si má takový člověk pomyslet o církvi a o 
pastorech, když si v ten moment znenadání otevře Facebook a tam vidí od nějaké církve zprávu typu „Hééééj
povaleč……… že ti není hanba ve světě sportovních stadionů……. Buď k něčemu a přijď k nám do sboru ať
znáš Boží slovo.“. Tuhle zprávu jsem si vymyslel to je nadsazené, ale šlo o vyjádření té negativity. Něco 
jiného je Boží slovo a něco jiného je evangelium. Co si takový ateista může pomyslet o takové církvi? 
Možná si v duchu řekne „Tady nějaký asketický zamindrákovanec, kterému asi táta bral hračky, tak si vybijí 
své problémy na ostatních lidech tam u nich, nebo co?“. Tohle lidi nepřesvědčí o ničem dobrém. Pokud 
někdo vnucuje jít do sboru a nebo sledovat nějaká náboženská videa, lidi asi budou dělat pravý opak.

Další video. Kázání Mária Ovčara o maximalizaci svého povolání. Já jsem to celé neslyšel, 
ale tak nějak mi to připadá v duchu článku výše o hokejce. Snahy stanovit si nějaký plán, 
kterého se pevně držet, ale už nemít dostatečnou citlivost na to, zda náhodou ten plán není 
plnění si jen nějakých lidských představ, které jsou v rozporu s tím, co chce Bůh. Někteří lidé
silou strhnou davy lidí, kteří nejsou pevně ukotvení v Bohu a pak spolu něco vytvářejí. Já 
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věřím v to, že má motivace do plnění mých záměru poroste s tím, jak mě lidé budou dobrovolně podporovat 
bez toho, aniž bych je nějak strhával silou. Bude to fungovat tak, že tu přijde někdo s nějakým návrhem. Tu 
někdo s nějakým kontaktem. Někdo třeba podpoří aktivity svými prostředky. Dá se příspěvek k příspěvku a 
bude se to postupně nějak budovat. S tím poroste motivace k dalším úkolům, které se tak budou postupně 
odkrývat podle potřeb. Nebude to postavené na bezohledném přístupu „Ty od nás dostaneš úplnou nulu a teď
vybičuj svou motivaci na maximum.“.

Na straně 139 jsem zmínil, že je potřeba, aby se sbory přesouvali směrem k hospodám, 
barům, kavárnám, čajovnám a online setkání. Vida a co se nestane? V pondělí na online 
setkání Connectu sestra Anna vyprávěla o skvělých zkušenostech z organizace Mosty k 
Lidem.

Je 14.12.2023 23:57. Dnes mi skoro celý den vrtal hlavou jeden verš z Bible. Je to 
tento. Kniha Římanům kapitola 10 verš 10:

„Víra v srdci vede ke spravedlnosti, vyznání ústy pak vede ke spáse.“

No o to přeci v církvích jde, aby lidé byli spasení. Osvobození od okovů hříchu. 
No ale co když je ten verš chápán úplně špatně? Co když jeho nepochopením lidé v
církvích jsou stále otroci hříchu, kteří sloužím církvím jako podnikatelským 

subjektům, ale ke spáse je to nijak nevede, protože to nechápou. V podstatě jako kdyby se řídili zákonictvím,
protože si něco špatně vykládají a dělají si z toho zákon, který je odvádí od plnění víry skrze srdce, kterou se 
snaží působit Kristus. Prostě něco, co postrádá víru na základě Boží milosti. Něco, co popohání jen víra 
mysli lidí a zákon přitažlivosti. To pak může vytvářet falešnou jednotu. Sjednocení ne pod Kristem, ale pod 
vedením lidí. To je v podstatě Egyptský princip.

K verši mě navedl popis, jak to používají v Zasáhnout Svět zde v tomto kázání od pastora Petera Kuby s 
titulkem. Ako vierou prijímať od Boha | 13.12.2023. Pastor Peter Kuba dobře zmiňuje, že když si o něco 
požádáme, máme věřit, nepochybovat a dostaneme to. Máme to umět přijmout. No ale už není zmíněno, zda 
to o co tam žádají, zda se to podřizuje vždy vůli Boha.

V prvním listu Korintským kapitola 13 stojí podtržení důležitosti lásky a ta je nad vírou „Kdybych měl dar 
proroctví, rozuměl všem tajemstvím a obsáhl všecko poznání, ano kdybych měl tak velikou víru, že bych 
hory přenášel, ale lásku bych neměl, nic nejsem.“.

Kniha Římanům kapitola 9 verše 31 – 33 povídají o kameni úrazu na Sionu a problém se zákonickou 
spravedlností Izraele: „31 Izrael usiloval plnit Zákon, jenž  měl vést ke spravedlnosti, ale tohoto cíle nikdy 
nedosáhl.

32 Proč? Protože  ji nehledali na základě víry, ale na základě skutků. Narazili na kámen  úrazu,

33 jak je psáno:  „Hle, pokládám na Sionu  kámen úrazu a skálu pohoršení; kdokoli však v něj věří,  se jistě 
nezklame.““

Pokud někdo bude mylně vykládat nový zákon a bude nějak nutit svojí vůlí lidi to plnit byť třeba nějakým 
vyvoláváním strachu, je to v podstatě princip zákonictví.

Pak je tam kapitola 10 verše 2 a 3, kde je zmíněná horlivost a skutky v nevidomosti. O tom jsem také už 
mluvil v souvislosti s knihou Zjevení na straně 152: „2 Mohu dosvědčit, jak horlí pro Boha, jenže v 
nevědomosti.
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3 Jelikož  neznají Boží spravedlnost, snaží se udržet svou vlastní spravedlnost,  místo aby se poddali té 
Boží.“

Pak je tu verš 9, který může navozovat mylný dojem, že spasení je jednorázová záležitost a pak už není třeba
nic. Nijak se dál snažit.

„9 Vyznáš-li svými ústy, že Ježíš je Pán, a uvěříš-li v srdci, že ho Bůh vzkřísil z mrtvých, budeš spasen.“

Máme Ježíše Krista brát jako autoritu a věřit v srdci, že žije. To vede ke spáse.

No a teď den záhadný 10 verš: „Víra v srdci vede ke spravedlnosti, vyznání ústy pak vede ke spáse.“

Podivoval jsem se, proč je v církvi tolik lidí s všelijakými duševními problémy a mindráky bez ohledu na to, 
jak moc se to překrývá zpěvem. Vždyť přeci církevní vedoucí mnohdy radostně prohlašují, kolik lidí bylo 
přivedeno do sborů a tedy tím vlastně do záchrany. Kolik nových lidí bylo pokřtěno a tak podobně.

První část verše je „Víra v srdci vede ke spravedlnosti“. Co je to spravedlnost? No je to způsob jednání. 
Ideálně spravedlnost podle Boha a ne ta zdánlivá podle lidí. Souvisí to s činěním v souladu s vírou 
vycházející ze srdce. Dá se tedy prohlašovat, že jenom pro to, že uvěřím v Krista, že jsem tím rovnou 
spravedlivý člověk? To povede ke spravedlnosti, ale spravedlnost ukazují až skutky.

Kniha Jakub kapitola 2 to dokazuje „17 Právě tak víra bez skutků, víra sama o sobě, je mrtvá.

18 Někdo na to řekne: „Jeden má víru, druhý zase skutky.“  Nuže, ukaž mi tu svou víru bez skutků a já ti 
ukážu svou víru na svých  skutcích.

19 Ty věříš, že je jediný Bůh?  Dobře děláš. Tomu ale věří i démoni –  a třesou se!

20 Kdy už pochopíš, ty blázne, že víra bez skutků je jalová?“

Na straně 149 je, že se nemáme spoléhat na lidi, protože pak budeme jako vyprahlý keř v poušti. Máme 
spoléhat na Boha a následně je zmíněna zrádnost srdce.

No a teď druhá část verše 10 „vyznání ústy pak vede ke spáse“. Co mi to máme vlastně vyznávat ústy? 
Souvisí to s pokorou a s uvědoměním si našich problémů.

Tady je Přísloví 28:13 „Kdo kryje svá přestoupení, nebude mít zdar, ale kdo je vyznává a opouští, dojde 
slitování.“.

Nebo 1. Janův 1:9 „Jestliže vyznáváme své hříchy, on je tak věrný a spravedlivý, že nám hříchy odpouští a 
očišťuje nás od každé nepravosti.“

Dále Jakubův 5:16 „Vyznávejte hříchy jeden druhému a modlete se jeden za druhého, abyste byli uzdraveni. 
Velkou moc má vroucí modlitba spravedlivého.“.

O co tedy jde a co se v církvích vůbec neděje. Lidé nemluví o svých problémech. Jak si mají lidé pomáhat, 
když je všude jen plno všelijakého zakrývání a neupřímnosti. To nevede k žádnému růstu dobroty srdce. 
Srdce je uzavřené a vzdálené Bohu. Zpěvem se to nijak neopraví. To může opravit jen Bůh skrze pokoru a 
pokání. Lidé si leckdy v církvích myslí, že jsou svatí, ale nevidí na sebe, protože se ve sborech málo 
komunikuje a sdílí. To ale určitě nevede ke spáse a je do v rozporu s učením v novém zákoně.

Proto mě potěšilo, když jsem se od sestry Anny dozvěděl o aktivitě Mosty k Lidem. Lidé si navzájem 
rozebírají evangelium v hospodách a nebo po telefonu. Sdílí se a budují síť vztahů. Je to interaktivní a živé. 
Tím může Bůh vkládat různé postřehy lidem a je to prospěšné pro obě strany. Člověk odhalí lépe své 
nedostatky při přímé komunikaci s někým jiným.
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Pak jsou tu peníze, jako ukazatel, že církevní sbory jsou 
podporovány dobrem. No o to se nedá opírat. Když si někdo 
něco hodně moc přeje, to přání se může vyplnit, ale to ještě 
neznamená, že je to z dobra. Sbory podporují lidé uvnitř nich,
ale to mohou být i záškodníci. Už z několika zdrojů se mi 
dostalo, jak satanské organizace finančně nemalými 
prostředky podporují věci jako hudbu v církvích a všelijaký 
vývoj církví světským směrem. Aktivity jako nákup Biblí pro 
lidi může vypadat hezky, ale Bible je složitá a tímto 
nevznikají vztahy. Když se pak lidé vídají pravidelně a budují

laskavé vztahy. Učí se navzájem z nového zákona interaktivní komunikací, tak mi to přijde mnohem více 
jako záruka, že to opravdu chce Bůh.

Ani jednorázový zátah na bary a hospody podle mě nikam nevede. Tam to chce budovat vztahy a to je o 
pravidelném setkávání se.

Je 15.12.2023 10:39. V pondělí jsem byl na online setkání Církve živého Boha.
Probírali jsme tam mimo jiné zajímavý pohled Izaiášovo proroctví ohledně 
výhonku na poušti, která je zmíněno zde:

https://www.youtube.com/watch?v=7qw0m4KVOK8

…

Je 16.12.2023 4:44. Jak je poukázáno v Izaiášovi kapitola 53, tak Bůh stojí při někom, kdo nemusí být 
výrazný a je třeba i lidmi zavrhovaný. Člověk, který mluví pravdu bude zavrhovaný, protože pravda je lidem
nepříjemná. Jde proti proudu kolektivního vědomí. Strhává lidem masky přetvářky, protože lépe pak vidí do 
sebe. To je nepříjemné. Lidé raději vidí někoho, kdo jim lichotí, kdo se jim líbí. Kázání pastora Petra Szlaura 
je podobně jako u jiných pastorů zkreslující verš „Víra v srdci vede ke spravedlnosti...“. Tam je vynechávána
informace, že to „vede ke spravedlnosti“. To ale předávanou informaci zkresluje. Spravedlnost je jednání na 
základě víry ze srdce. To se neděje automaticky. Ani to není nic jednorázového, co by jsme udělali jako že 
uvěříme a pak jsme spasení natrvalo. Víra v srdci bez skutků umírá a člověk je pak unášen proudem s 
ostatními, ale to se děje i v církevních sborech. Boží slovo k nám nemluví z kázání pastora, ale to je přímo z 
Boha, který chce být v našem srdci. V Bibli je psáno přeci, že člověk opírající se o jiné lidi bez vedení 
Bohem v srdci, tak bude jako vyschlý keř na poušti. Vyznání hříchů ústy vede ke spáse. Je to o pokoření se a 
to lidem není příjemné. Bez komunikace o problémech lidí ve sborech to jde těžko. Paradoxně je to tak, že 
aby se k lidem dostalo Boží slovo, musí si mezi sebou oni povídat navzájem. Musí na to být primárně 
vyčleněn prostor k tomu se navzájem sdílet a najít odvahu říct o sobě i to nepříjemné. To bude inspirovat k 
odvaze ostatní.

Na obrázku výše jsou ruce jako podání pomoci. Na online setkání Církve živého Boha se řešil problém, že 
do sboru chodí bezdomovci, ale nedá se jim pomoci. Snaží se zavádět si tam vlastní pravidla a jen využívat 
ostatní. Sbor se je snaží přivést ke Kristu, ale nedaří se to a donekonečna jim humanitárně pomáhat také 
nemohou. No a teď jsme u zajímavého zrcadlení chování církve a lidí bez domova. Církev je prý, podle 
vidění sestry Anny, loď ukotvená na poušti, kde je k ničemu. Lidé z církve často volají po Bohu „Prosím 
pomož nám, máme nesnáze.“. Jak může Bůh skrze církev jednat, když jsou nejednotní a nebaví se spolu? Jak
můžu pomoci někomu s jeho problémy, když se přede mnou přetvařuje a dělá, že žádné problémy nemá? 
Bůh by mě k tomu člověku třeba i poslal, ale to jde těžko, když se před nikým neotevře a drží si problémy v 
sobě. To samé lidé bez domova. Oni žádají o pomoc církev či charitu, ale nevidí sebe navzájem. Nemohou se
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vidět, když jsou roztroušení všude možně po městě. Charita jim možná dá nějaké jídlo, ale pak si zase 
zalezou někam do města a jsou oddělení. Vnímají, že jsou možná na stejné úrovni jako lidé, co mají domov, 
ale jejich energie je jinde. Třeba jsou už tak zvyklí na to žít venku, že ani nestojí o to být někde s někým. No 
ale to je špatně a obtěžuje to ostatní. Společnost a tím myslím i církev by měla usilovat o to, aby tito lidé 
nebyly roztahaní všude po městě, ale aby měli svou komunitu. Aby měli nějaké sídlo, kde si budou žít podle 
svého a uvidí se navzájem. To že je bude společnost krmit je jako pomáhat rybáři chytat ryby, ale nenaučit 
ho samostatně rybařit. V knize Jakuba kapitola 2 verše 16 a 17 je „16 Když jim řeknete: „Jděte v pokoji, ať je
vám teplo a dobře se najezte,“ ale nedáte jim, co potřebují k životu, k čemu to bude?

17 Právě tak víra bez skutků, víra sama o sobě, je mrtvá.“

Tak že pomoc pro bezdomovce není dát jim balíčky s jídlem, ale zařídit jim nějakou střechu nad hlavou, kde 
budou společně. Oni si toto zajistit nedokáží a proto to musí udělat společnost, která je toho schopná. No a 
teď jak to souvisí s církví? Znamená to, že církev to nedovede zařídit jen zpěvem a modlením. Když přišel 
Jan Křtitel, ukázal lidem co je potřeba dělat a křtil vodou k pokání. Po něm přišel Ježíš a křtí Duchem 
Svatým. Teď je ale očekávaný druhý příchod Krista a jeho 1000 leté království. Je potřeba učit se vládnout. 
Vládnout v souladu s láskou k ostatním. Naučit se dělat věci jinak.

Kristus lidi povede. Jeden člověk bude mít vizi, další sežene kontakt, jiný třeba bude vědět o nemovitosti a 
určitě se najde i někdo z legislativy, kdo dovede prosadit spravedlivé právo. Třeba například zákon, aby 
bezdomovectví bylo na ulici zakázané, když tito lidé budou mít své komunitní centrum. No a k čemu to ve 
výsledku povede? Že Kristus se oslaví. Bude to ale úplně jiným způsobem, než by církev dnes čekala. Bude 
to účinné kázání evangelia, ale jinak než jeho říkáním. Lidé budou něčím takovým ohromeni, když uvidí 
církev, která opravdu pomáhá lidem.

Je 17.12.2023 15:27.
Poslední téma bylo 
bezdomovectví a
pomoc lidem vidět
hlavně svůj skutečný
stav. Nežít v 
sebeklamu. Hodně
lidí žije v sebeklamu a to zdaleka nejsou žádní bezdomovci.

Viděl jsem dnes zajímavé doplňující video s titulkem „Prečo majú Spojené štáty americké problém s 
BEZDOMOVCAMI?“ zde: https://www.youtube.com/watch?v=gZz-MZqYCbs

Vizi řešení podobných problémů jsem rozepisoval už v 13. díle na straně 247 dne 5.5.2023 kde je vidět 
obrázek s hangárem. Bezdomovci by neměli být ve stanech, na lavičkách a nebo pod mosty. Měli by mít 
budovu, kde se budou navzájem vidět a ne navzájem někde izolovat. Budou tam moci spát, nebude tam na ně
foukat vítr a ani pršet. Budova ve městě a nebo mimo město. Budova bez připojené elektřiny, bez připojené 
vody a bez připojeného topení. Možná tak maximálně se zavedeným odpadem. Budova bez jakéhokoliv 
personálu placeného státem a nebo charitou. Jediný personál si tam budou moci sjednat pouze a jen lidé bez 
domova. Pokud nastane problém a budou tam konflikty, bude přivolána policie, pokud jí někdo přivolá. Musí
být ustanovený zákon, že lidé, co se dopouštějí zločinu byť by to bylo v tomto úkrytu, jsou za trest odvedení 
na léčbu. Pomocí čištěním oxidem chloričitým a izolace od ostatních se dá vyřešit problém s drogovými 
závislostmi. Po vyléčení se může vrátit takový člověk zpět do úkrytu a třeba těm lidem vydá svědectcí, že to 
opravdu jde. Třeba jim zajistí nějakou užitečnou aktivitu. Bude jeden z nich a budou ho přijímat více, něž 
někoho zvenčí. Stejně tak zajistit zákon, který zakáže bezdomovectví někde na ulicích.
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Další příčina bezdomovectví kromě drog je nedostatek bydlení. To už je ale jiná oblast. To zasahuje i k 
lidem, co nejsou bezdomovci. Pochopitelně pokud existuje vůle, která potlačuje v politice výstavbu levných 
bytů, tak tato vůle je zločin a musí se k ní tak přistupovat.

Když je řeč o úkrytu, tak tím není 
myšleno vězení. Nikdo tam nikoho 
nebude držet silou. Tam se bude chodit 
dobrovolně, ale co bude zakázáno, tak si
dělat stany na ulicích a spát na 
lavičkách, či pod mostem. Ulice není od 
toho, aby na ní někdo stanoval. Proč by 
ale lidem bez domova měl například na 

ulici zakazovat někdo hrát na kytaru a podobné věci? Podobný princip společného soužití by se dal použít i v
jiných oblastech a ne jen v bezdomovectví. Základem je nepoužívat zbytečně horlivě humanitní pomoc, ale 
nebýt ani úplně lhostejný. Nedávat zbytečně lidem moc toho, co si nezaslouží.

Pak je tu téma výběru daní. V Bibli je „Dávejte, co je císařovo, císaři, a co je Boží, Bohu“. Můj kamarád 
Investor Pavel aniž by se hlásil nějak ke křesťanství, tak sám v hospodě jednou prohlásil ohledně daní „Co je
císařovo, tak to dejte císaři“. On zná toto tvrzení. Když se toto porušuje, tak Bohem ustanovená autorita 
upadá. To vede do anarchie a do chaosu. Pochopitelně my si jako obavytelé potřebuje zajistit, aby 
ustanovená autorita fungovala správně a to se dá poukazováním na pravdu a žádost policie, ať dělá to co má 
dělat, ale to je téma až dalšího článku. V neděli 10.12. vydal jeden nejmenovaný křesťan hezké svědectví, že 
si nedal dostatečný pozor při obchodování, nebyl dostatečně upevněn v Bohu při rozhodování a nechal se 
natlačit do situace, která vedla k obejití zaplacení daně. No ale jak to nakonec dopadlo? Tento křesťan obešel
zaplacení autoritě to, co jí patřilo. My ale máme dávat císaři to, co mu patří. Ve výsledku tento křesťan 
doplatil na své jednání a sám se stal při obchodu nakonec okraden. Tím, že okrádáme autoritu, kterou 
ustanovil Bůh, tak Bůh dopustí, aby ďábel okrádal nás. To samé platí pro přicházející autority. Pokud lide 
nepodporují autority, které mají podporovat, logicky podle stejného principu začnou chudnout. Je to 
porušování Božích přikázání. Ale je chvályhodné, když křesťané umí ukázat „Podívejte se na mě, jak jsem to
pokazil a jak to nakonec dopadlo.“. Toto je boj křesťana. Boj s vnitřní zlou silou v srdci. Umění pokory. 
Takový boj bude jistě inspirovat ostatní ke svým bojům.

Je 17.12.2023 17:33. Ve středu 13.12. 
se konala beseda, na kterou jsem 
nasdílel pozvánku na straně 152. 
Besedu, kterou organizoval František 
Kukla a Gabriela. Tedy Narin a 
Danika. Napadl mě název smyšleného
příběhu. Název „Muž, na kterého bylo
zakázané se dívat, tak se beztrestně z 
povzdálí díval na ženu, na kterou 
musel zapomenout“. Název je sám o 
sobě příběhem a příběh je názvem. 
Hádanka, kdo by to asi tak mohl být?

…

Je 18.12.2023 10:46. Přemýšlel jsem nad tím setkáním. Něco tu určitě vzniká, ale jak to umělecky vyjádřit? 
K čemu to připodobnit? Napadá mě představit si rytíře Jedi z hvězdných válek. Místo čistě samčího
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společenství si ale představit dvoupohlavní 
společenství. Místo světelných mečů si představit jako 
zbraň smělost a pravdomluvnots. Místo sci-fi 
vesmírného prostředí si představit raději hobity z Kraje.
Tak nějak bych umělecky vyjádřil, jak mi připadá to, co
se tu v Čechách formuje.

Co jsem byl na bersedě ve středu, padl na mě nějaký 
duch. Duch, co jako kdyby ke mně promlouvá „Musíš 
se připojit ke své ženě. Spolu budete silnější.“ a 

zároveň jako kdyby mi bylo řečeno „Nemůžeš se připojit ke své ženě, vždyť tě přeci zavrhla.“. Jako kdyby 
teď přišla doba, kdy pouze skrze internet nezařídím vše a je důležité se s lidmi vídat fyzicky, ale zároveň já k
tomu potřebuji i pomoc své ženy.

Je 18.12.2023 12:10. Když jsem tak seděl na té 
besedě a pozoroval z dálky Gabrielu, jak obsluhuje
odborníky, vzpomněl jsem si na dávnou příhodu s 
Jarkou z VOŠky. Příhodu, kdy jsem zašel do 
restaurace s názvem Potrefená husa u Solné brány, 
kde Jarka dělala servírku. Šel jsem nahoru na 
terasu a sedl jsem si na místo, že jsem měl přímo 
výhled na bar, kde se pohybovala. Mezi barem a 
mnou stál takový sloupek. Pilíř, aby se střecha 
nepropadla. Ona se tam musela pohybovat a 
musela mě dokonce obsluhovat, ale já nechápal, 
proč se staví vždy za ten sloupek, abych jí neviděl. 

Ona sama mě do toho vztahu utrhla, tak mi to vrtalo hlavou. Nakonec se to mé utržení do vztahu neukázalo 
jako dobrý nápad.

Na besedě jsem měl úplně poslední slovo já a za to jsem rád. Bylo těsně před ukončením. František Kukla mi
připadal přátelský. Když jsem se přihlásil ještě někdo mluvil ale povídal nahlas něco jako „Jirko myslím na 
tebe a dám ti mikrofon.“. Gabriela ke konci stále mimo můj dohled. Stála jako kdyby za sloupkem. Ona to 
byla stěna u vstupu do místnosti. Z druhé strany té stěny stál kameraman a on mě vyzval, ať jdu blíže. Tak že
jsem tam šel a v podstatě stál s mikrofonem v ruce hned vedle Gabrieli, jen jsem jí neviděl. Čekal, až dostanu
slovo. Na straně 61 je vidět zpráva od ženy s profilovým jmémen Evelína. Tam mi tam radila, ať ze sebe 
udělám šoumena gentlemana, aby si mě všimla.

Mě se líbila přednáška Františka Kukly. On v podstatě zdůraznil, že zákon stojí na naší straně a se máme jen 
ozvat. Stačí se umět jen ozvat. Z reakcí publika na řečníky mi tak trochu připadalo, že lidé v tom tápou. Cítil 
jsem, že do toho mám vnést nějaké povzbuzení. Přinést nějakou naději na závěr, ať to lidi povzbudí. Tak že 
jsem se ujal slova a prvně poděkoval Františkovi a Gabriele za zorganizování besedy, protože v ní byly 
užitečné informace ohledně zákonů, které jsem ani nevěděl. A Gabriela mi dala najevo, že jí to potěšilo. 
Vystoupla ze stěny kousek přede mnou a usmála se na mě s dotykem ruky na srdci, jako že jí to potěšilo. Pak
jsem zmínil, že se máme propojovat s ostatními konkrétně mi, co jsme přišli na besedu. Známe lidi a ti znají 
další lidi. Máme odkrýváním zločinu a mluvení pravdy popohánět politiky policii k jednání, protože na naše 
výzvy musí policie reagovat. Pak jsem ještě povzbudil, že sjednocuji křesťany a že věřím, že nám pomohou. 
Dokonce jsem zmínil, že věřím, že se k nám připojí i židé. Když jsem pak odcházel, připadalo mi, jako 
kdybych byl v očích ostatní vážený člověk. Někdo, koho lidé rádi zdraví. Jedna žena za mnou šla, když jsem 
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opustil budovu a cítil jsem, jak do mě vkládá naději. Povídala mi, že jí tak štve, že ti lidé se nedovedou 
sjednotit. Kritizovala věci typu „Já tam nejdu, protože je tam ten a tamten.“. Tak že beseda byla dobrá.

Je 18.12.2023 13:13. Teď ale k plánování dalších aktivit a 
postupná realizace. Klíčové je přemáhat různé strachy a ostych 
v sobě a umět se spolu bavit. Pokud se přirozené autority 
nebudou umět mezi sebou dohodnout a sjednotit, tak jak chtějí 
přesvědčit ostatní lidi ke spolupráci? My ale k tomu 
potřebujeme umět využívat internet a ostatní telekomunikace. 
Tak třeba minulý týden na online setkání Žijeme s radostí přišla
žena hlásící se ke Kristu a informovala, že zná lidi co působí na
YouTube. To je skvělá zpráva. Pokud najdeme odvahu přemoci
v srdci strach se ukázat ostatním a umět promluvit pravdu, 
budeme se navzájem podporovat. Koukal jsem se na stránky 
Narina a Daniky zde:

https://sami-sebou.com/

Další beseda je až 13.1.2024. To je ale příliš velký časový rozestup. Já si tedy příští týden chci dát od setkání 
volno, ale i tak se dají do 13.1.2024 stihnout 3 pravidelná týdenní setkání a vyměnit si hodně užitečných 
informací a třeba i povzbudivých proroctví daných Bohem. Stačí jen přemoci strach a chtít se vidět.

Tak že zde jsou pravidelná online setkání:

Pondělí:

Církev živého Boha od 18:00: https://us02web.zoom.us/j/85388294713

Connect od 19:30: https://meet.jit.si/Connect_Pondeli_19.30hod

Úterý:

Žijeme s radostí a E-koruna od 19:30: https://meet.jit.si/ZsR_utery_19.30-21.00hod

Čtvrtek:

Církev živého Boha od 19:00: https://us02web.zoom.us/j/84100154587

Je 19.12.2023 14:34. Včera bylo dění
kolem církve nějaké hektické. V
duchu přesunů. Snažím se připojit na
pondělní online setkání Církve živého
Boha, ale čeká to stále na hostitele. O
chvíli později mi volá Bratr Milan, že
jestli něco nevím o tom, že by se setkání nemělo konat. Povídal jsem že 
nic nevím a že se pastor asi opozdil. Tak jsme si řekli, že počkáme. Pak 
mi znova volal Milan, že si s pastorem telefonoval a že prý se tento a 
další týden online setkání Cirkve živého Boha ruší.

Další věc bylo to nedělní kázání v Církvi živého Boha zde:

https://www.youtube.com/watch?v=wIjLx-7QtW0

To se mi hodně líbilo a doporučuji se na něj podívat. Pastor tam nebyl, 
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protože údajně měli nějaké setkání pastorů asi nějakou konferenci. První řečník měl zajímavé kázání, jak se 
dá magie zaměňovat s vírou a jaké špatné následky to pak má. Druhý řečník byl asi pastorův syn. To bylo 
také zajímavé a sedí to do dnešní doby. Kázání v duchu exodu. Vyvedení Josefa a Marie z Egypta. Mladý 
kazatel Jan Szlaur poukazoval na to, že my se máme řídit Božím slovem ale ne v podobě novozákonního 
zákonictví.

Následovalo online setkání Connectu od 19:30. Zase jsem se tam setkával s 
tím omylem, jak zákonicky někteří křesťané to křesťanství berou. Tématem 
bylo uzdravování. Někteří křesťané si myslí, že když přijmeme Kristovo oběť 
na odpuštění svých hříchů, uzdraví nás to, tak že potom už nemohou přijít 
zdravotní problémy způsobené tím, že jednáme stále špatně. Vykládají si to 
tak, že tyto zdravotní problémy jsou jen pro to, že nám ďábel snad nějak 
nalhává jen jejich příznaky a my jim nemáme věřit a máme se za to modlit. 

Tito lidé jsou přesvědčení, že není možné, aby Bůh na obrácené křesťany sesílal nějakou nemoc pro to, aby 
je napravil ve svém jednání. No ale to je polopravda přeci. Bůh pouze připouští, že na nás může působit 
utrpení. On to připouští, když se lidé vzdalují od jeho vedení a to platí i pro obrácené křesťany. To 
připouštění utrpení má směřovat k nápravě chování. Někteří křesťané jsou přesvědčení, že není potřeba nic 
napravovat, že žijí správně a pouze se stačí modlit za uzdravení. To je špatně a povede to jen do dalších 
problémů. Je třeba hledat Boží spravedlnost ve svém srdci, tou se řídit a to povede do pokoje. Utrpení působí
zlo, ale Bůh ho dopouští, pokud lidé jednají spatně bez ohledu na to zda jsou to obrácení křesťané. Je potřeba
hledat příčinu a ne usilovně umodlovat následky.

Tak že jsme si tam studovali uzdravování, které bylo podle mě podané zavádějícím způsobem, jak jsem psal 
výše. Také proběhlo modlení v jazycích, ale to bylo před tím studiem. Sestra, co vedla skupinku se ptala, zda 
někomu něco nepřišlo během modlení. Nepřišlo nikomu nic. Já jsem k tomu dodal, že my jsme ale o nic 
nežádali oproti minulému setkání. Když o nic nežádáme, očividně málokdy něco přijde. No ale co se stalo ke
konci učení lekce o uzdravování? Mě přišlo na srdce, že si mám požádat, ať k nám Bůh promluví, ale že to 
mám udělat, až ostatní budou ochotni naslouchat. Tak že skončilo vyučování a já požádal ostatní, ať 
naslouchají cca minutu, zda něco přijde a že se za to půjdu pomodlit. Já nechci být při modlení vidět, tak 
jsem šel mimo dosah kamery. Požádal jsem o to, ať nám přijde rada, která nám má přijít a byl jsem za chvíli 
zpět. Jedné sestře skutečně něco přišlo. Nechala nám to v chatu. Dvě věty:

„Já jsem vás ustanovil, aby jste panovali nad touto zemí.

Bojujte ten Dobrý boj víry.“

Co z toho vyplývá? No já to chápu tak, že my tam neděláme to, co máme. Zabýváme se modlením za 
uzdravování nekonečných zdravotních problémů, ale nejsme akční v oblastech, jako jiní lidé v Čechách.

Je 20.12.2023 10:06. Lucka nasdílela v chatu Connectu biblické vysvětlení příčiny 
zdravotních problémů, které teď některé křesťany záhadně pronásledují. Je to z 2. 
knihy Korintským kapitola 12 verše 7 – 9:

„7 Aby mi ta úžasná zjevení příliš nestoupla do hlavy, byl mi dán do těla osten, 
satanův posel, který mě sráží, abych si o sobě příliš nemyslel.

8 Tři krát jsem kvůli tomu prosil Pána, aby to ode mě odešlo,

9 ale řekl mi: „Moje milost ti stačí. Má moc se plně projeví uprostřed slabosti.“ 
Milerád se tedy budu chlubit svými slabostmi, aby na mně spočívala Kristova moc.“
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Problém je sklon k pýše a v nedostatečném přijímání Boží milosti. Apoštol Pavel píše, že se třikrát modlil, 
aby byl uzdraven, ale bylo mu řečeno, že má přijmout Boží milost. Křesťané tu nemají být od toho, aby se ve
své nevidomosti snažili svou lidskou modlitební silou nějak vyřešit své problémy. Křesťané mají ukázat svojí
slabost. Chlubit se svou slabostí, jak píše apoštol Pavel. Máme vyznávat své omyly, protože vyznáním se 
dosahuje spásy. Člověk, který se usilovně snaží svou silou něco řešit a nepřijímá milost, tak připomíná 
vyprahlý keř na poušti a ve skutečnosti není uzdraven. Tak že nějakým úkolováním ostatních k modlení je 
nemilost projevovaná i k ostatním. Bůh potom připouští, že křesťané jsou napadáni všelijakými démony 
působící nemoci. To nejsou žádné příznaky (symptomy) nemoci, ale skutečná nemoc v důsledku lidské 
pýchy a nepřijímání Boží milosti. Člověk, který přijímá milost, tak v srdci pozná, jak má správně jednat, je 
spasený a nenechá se strhávat davem.

Už konečně okomentuji dlouho odkládané 
příspěvky na téma židovství a konflikt v 
Izraeli. Myslel jsem, že to popíšu dříve, ale 
čekal jsem stále až to nějak kontextově 
zapadne mezi ostatní články. 

…

Je 21.12.2023 10:35. Je to myslím dva týdny, co jsem byl na úterním online setkání Žijeme s radostí. Byla 
tam i Stania Krumal Sestak. Ona mívá ale od 20:00 svojí online skupinku. Skupinku, kde se celkem mluví i o
slovanství. Já jsem v těchto kruzích představitel křesťanství, ale křesťanství z pohledu člověka, co si snaží 
vytvářet vlastní názor. Kolektivně organizované křesťanství, které známe z historie v různých podobách, tak 
takové křesťanství se do podvědomí lidí hlásících se ke slovanství, nezapsalo moc dobře. Proto i já jako 
křesťan si v takové skupince připadám trochu jako vetřelec. Tak si připadám se svým individualismem i mezi
lidmi hlásící se k organizovanému křesťanství. Tak že jako vetřelec si připadám tam i tam. Myslím, že s 
odstupem času si někteří lidé ze světa organizovaného křesťanství a i lidé ze světa slovanství na mě začínají 
zvykat. Tak že jsem byl na Stani online skupince zabývající se sílou lidského ducha. Byl tam i Rudolf. 
Člověk ze světa Českého slovanství. Poměrně vzdělaný člověk v této oblasti co se týče slovanské historie. 
Dotkli jsme se tam tématu, co vlastně dělat s dnešní situací? Já jsem narazil na něco, co tam asi nechtělo být 
moc slyšeno. Na něco, co začíná být zjevné v dnešní době a dotýká se to hodně i židovství. Zmínil jsem tam 
ty apokalyptické události. Neobvyklé chování počasí a politické dění na dálném východě. Zmínil jsem že v 
Izraeli je ta situace komplikovaná a že věřím, že židé budou mít motiv se přesouvat do Čech. Rudolf měl 
pochybnosti. Tvrdil, že Evropa je dost muslimská. Povídal jsem mu, že Evropa možná ano, ale v Čechách to 
tak není. Rudolf povídal, že podle něj si židé spíše připravují Ukrajinu jako svůj nový Jerusalém. Těžko říct, 
jak je to s Ukrajinou. Nejsou židé jako židé. Je hodné druhů, jak lidé vnímají judaismus.

Setkání před dvěma týdny bylo takové, že ostatním možná dalo trochu brouka do hlavy. Předevčírem Rudolf 
zase něco zmiňoval ke slovanství. Povídal o 16cti ročním období, které má nastat v mezidobí od roku 2012, 
což je konec věku do roku 2028 a to bude začátek nové doby. Není to trochu zvláštní? Jestli teď začíná 
sedmiroční apokalyptické soužení, a v rode 2028 to bude polovina, kdy má začít vládnout Smrt, tak těch 16 
let mi připadá jako zavádějící údaj.

Navíc Stani mluví o vzývání předků. To je přeci spiritismus. Komunikace s démony. Nato jsem jí v chatu 
upozornil, že je to nebezpečné.

Rudolf pak zmínil i Betlém. Vzpomněl jsem si na Noemovu archu. Podobnost s Betlémem. Podobně jako v 
Betlémě tam byla zvířátka v bezpečí a spolu.

Je vidět, že ze světa židovství vycházejí lidé a snaží se odbourávat různé omyly. Třeba výše zmíněný 
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příspěvek od Jakuba Szántóa přednáška o židovství ze dne 23.11.2023 zde:

https://www.youtube.com/watch?v=g4X__QdKYv8

Jakub Szántó zmínil jednu událost, že když byl židovský lid v zajetí Babylonu, došlo k jeho osvobození při 
útoku perského krále na Babylon. To je zajímavé. Zajímavá shoda okolností. Babylon v dnešní době může 
představovat něco ve smyslu více duchovní podoby. Prostě jen nějaké mylné náboženské vyznání. To může 
mít spousty podob.

Ve filmu Šifra mistra Leonarda bylo, jak 
hledali úhelný kámen. Oni hledali kámen, ale 
on to ve skutečnosti byl člověk. Chrám je 
složen z kamenů, ale Bůh podle tvrzení Ježíše 
nepřebývá v ničem, co je vyrobeno lidskýma 
rukama. Může být tedy chrámem myšleno 
společenství lidí? Mohlo by to tak být? Podle 

mě to tak je myšlené. Na straně 158 je „Hle, pokládám na Sionu  kámen úrazu a skálu pohoršení; kdokoli 
však v něj věří,  se jistě nezklame.“. Jakub Szántó zmiňuje, že na chrámové hoře je základní kámen a ten má 
pro židy velký význam.

Další příspěvek je například video s 
názvem „77. Svět má rád Židy jako 
oběti. Ale běda, když se začnou bránit“ 
zde:

https://www.youtube.com/watch?
v=FI2uMcmoPLU

Představitelé židovského světa hledají 
řešení na konflikt. Já věřím, že je 
spousta služných lidí mezi židy, kteří 
nejsou zapletení do nějakých 
utajovaných politických aktivit, kde by 
se nějak snažili ovlivňovat celosvětové 

dění.

Další příspěvek s názvem „Současný 
vývoj v Izraeli“ zde:

https://www.youtube.com/watch?
v=Y94cHGb2mI0

Tady v tomto příspěvku už padají i 
nějaké návrhy k řešení. Je tam dokonce 
host z Polska Konstanty Gebert. Asi se 
jedná o nějakou významnou osobnost ze
světa židovství. Polsko. To mi něco 
připomíná. Gabriela měla ve svém 
profilu polskou vlajku jeden čas mám za
to. Kdo mi to říkával asi Jarda 

Křešnička, že v Evropě je největší množství Arijců na území Polska. I Írán je údajně země Arijců. Žena, 
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kterou jsem si zamiloval vypadá na to, jako kdyby měla nějaké takové předky. Nevím, kdo je Gabrieli otec. 
Nikdy o něm nemluvila. Jestli to je snad nějaký Polák?

Jaké že to jsou tedy návrhy řešení konfliktu? Dobré myšlenky k tomu má ředitelka Herzlova centra 
Univerzity Karlovy paní Irena Kalhousová. Jedná se o tak zvané dvoustátní řešení. Rozdělení oblasti na 
izraelský a palestinský stát. Já bych to jako křesťan nebral jako finální podobu záchrany, ale jako cestu k 
záchraně. Věřím, že izraleský stát má být chápán jako něco v duchovní podobně, kde králem je Kristus. Tedy
ne přesně něco jako ohraničené území. K tomu by mělo dění postupem času směřovat. Teď momentálně je 
ale urgentní řešení konfliktu a dvou-státní řešení mi v tomto dává smysl. Ten konflikt se jinak může přenést i 
do Evropy, jak bylo zmíněno. Tak že je to urgentní věc. Teď ale kdo něco takového může zařídit? Může to 
být někdo z tamních oblastí? Tam to na to nevypadá, že by se někdo takový našel. Co kdyby to byl někdo 
třeba z Čech? To by mi celkem dávalo smysl. To by chtělo někoho vyloženě ze světa diplomacie a politiky. 
Někoho, kdo se umí pohybovat mezi elitou. Člověk, který má styky jak s židy, tak s arabmi. Nedávno jsem 
jednu takovou osobnost postřehl. Člověk, který zdá se má zájem se angažovat v politice. Je to fromulový 
závodník. Jmenuje se Filip Turek a je na mém seznamu osvobozených lidí v autoritě Ježíše Krista, který 
jsem ještě neuveřejnil. Měl před nějakým časem povídání v pořadu, který se jmenoval myslím „Po žních k 
Turkovi“. Také mu říkají hranatý muž. Zajímavé je to příjmení Turek. Turci co by představitelé osmanské 
říše jsou také v Bibli zachycení. Jako král severu, protože pokud uděláte přímku mezi Jerusalémem a 
severním pólem, tak hlavní město Turecka se velice blízko k ní nachází. Ne li přímo přesně na ní. Turecko co
by noční království se symbolem měsíce (islám) už ale asi nebude významnou mocností. Přijde mi že ne, že 
centrum islámu bude asi opravdu v tom Íránu.

Tento člověk mě napadl, že se nabízí do role diplomata, protože se s těmi lidmi zná. Působí i inteligentně. Je 
to i Čech.

Další článek o propojenosti Izraele a České republiky s
názvem “Záhadné pouto aneb o vztahu mezi českým a 
židovským národem” zde:

https://www.youtube.com/watch?v=CtQCcHlByd8

…

Je 22.12.2023 11:13. Pak jsou tu mesiánští židé. Tady 
je kázání učitele ze Spojeného království někde v 
Čechách či na Slovensku. Titulek „„Ježiš Kráľ Židov – 

pohľad do minulosti“ v podaní mesiánskeho Žida - Dr. Richard Harvey (1)“ zde:

https://www.youtube.com/watch?v=KTdkLm8sSXg

Jiné téma je ekumenismus. Spojování církví. To je zase směrem ke křesťanství, ale já vidím že křesťanství a 
židovství směřuje stejně do jednoho. Titulek „Koncil a ekumenismus (14. prosince 2023)“ zde:

https://www.youtube.com/watch?v=WPsFpIa-lhM

Jsou i církve, které jsou více jednotnější, ale otázka je jednotnější v jakých aktivitách? My tu máme jako 
křesťané či židé naplňovat nějaké Boží plány a děje se to? Já silně vnímám, že se to neděje. Na straně 100 je 
něco, co vypadá jako hořící keř. Na straně 149 je pro změnu zase keř v poušti symbolizující vyprahlost 
církve. Když něco hoři, bral bych to jako znamení, že je potřeba začít rychle jednat. Nějak to hasit. Hodně 
lidí v církvi tu službu bere tak, jako že je potřeba lidi přivést ke křtu a do nějaké církevní organizace ať už 
placené státem a nebo jako soukromé organizace. No ale teď je otázka, zda ti lidé opravdu potom poslouchají
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Boží vůli? Žijí v pravdě, umí říkat pravdu ostatním, umí se doznat ke svým hříchům a snažit se o nápravu? 
Nebo tyto věci nečiní a překrývají to zpěvem a modlením? To pak může vést do pokrytectví. Myslím si, že 
církev by tu měla být od toho, aby země prosperovala a vzkvétala. Organizace, která zajistí spravedlnost, 
pořádek. Vyloženě kněžstvo královské. Něco, co lidé ocení a váží si toho. Jak ekonomicky církev placená 
státem momentálně podporuje společnost? Čím přesně navrací občanům své placené služby? Já bych si 
církve představil něco jako Jedi rytíře z Hvězdných válek a nebo něco jako Noční hlídku ve Hře o trůny. 
Něco, co má společensky opravdu důležitý význam.

Je 22.12.2023 12:00.
V seriálu Hra o trůny
na začátku odchází ze
Zimohradu Strážce
severu dělat 
pobočníka krále a
jeho syn Jon do Noční
hlídky. Je to stejný
moment a oba jdou někam jinam. Jonův nevlastní bratr 
se ujímá v Zimohradu příprav na vládnutí. Časem se 

stane králem severu až když bude popraven jeho otec. Bude v kontaktu s elitou severu. S lordy. Zatímco Jon 
je v kontaktu s ničemy a zločinci, protože do Noční hlídky jde hodně lidí náhradou za trest. Připadá mi to 
celkem jako příhodná symbolika v dnešní době.

Další příhodné povídání je v tomto 
příspěvku s názvem „Josef Skála: Otázky 
pro ty, kdo nás ženou hazardem“ zde:

https://www.youtube.com/watch?
v=3ox3oPw8nQo

To je jako puclík ve skládačce. Skoro, jako 
kdyby promluvil Lord velitel Noční hlídky.
On se jmenuje i příjmením Skála. To je 
příznačné. Na skále přeci Bůh symbolicky 
vybuduje svojí církev. Když biblický vodní

drak (šelma z moře) pošle proud vody, tak se přeci roztříští o skály. A dnešní český prezident se jmenuje Petr
Pavel. Katedrála v Brně je zasvěcená Petrovi a Pavlovi. To jsou dva boží svědci.

Otázka pana Skály je, jak přistupovat ke spravedlnosti? Když někdo něco špatného udělá a přijde se na to 
díky mluvení pravdy. Mě by napadlo, že když někomu někdo něco prokáže, že dělá špatně, tak se ho zeptat, 
jak by ty sám si to odsoudil? Odsuď se sám. Přitom mít na paměti, že tady je nějaká možnost služby ostatním
jako náhrada za trest. Tou službou ostatním není myšlen nějaký pasivní pobyt ve státem placeném „hotelu“. 
Prostě pro ty lidi najít nějakou užitečnou společensky prospěšnou aktivitu. To věřím, že zvládneme.

…

Je 22.12.2023 12:48. Mě dnes začíná dovolená. Psaní bylo náročné co do myšlení a i jsem cítil celkem nápor 
energií. Myšlenky by se měli do příštího roku rozležet těm lide, kteří to sledují. Je popsáno spousta konceptů 
spousta myšlenek, ale dokud lidé nebudou ochotni na to přispět svými prostředky, tak se to nezačne 
realizovat. Aby se něco začalo budovat, musí být z něčeho. To něco musí být viditelné všem. Když se začnou
shromažďovat prostředky na nějakém viditelném místě, tak díky tomu, že to lidé uvidí, Bůh pak může jednat
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skrze ně a lidé si pak řeknou, dejte nám 
na toto a dejte nám na tamto. Bude to 
prospěšné všem. V momentě, kdy nikdo 
nic nevidí, lidé mají tendenci rozkrádat 
jenom pro sebe a svojí rodinu.

V sobotu 16.12. přijel Míla a Ondrou 
Křížem a šli jsme do hospody. Nabídli 
mi, že mě pozvou. Na pizzu a jiné věci 
jsem měl. Pro mě byla poslední návštěva
sboru Cesta života 10.12. požehnáním. 
Sice jsem tam byl do 12:00 s 
nepříjemným pocitem odmítnutí, ale pak
jsem uvěřil, že mám požádat svého 
investora o sponzorský dar 30 000 Kč a 

poslal mi to ještě ten den. Finančně funkční jsem minimálně od konce roku. Útratu jsem si chtěl zaplatit za 
své, ale servírce se nezdála má dvoutisícovka, tak jsem šel do bankomatu. Když jsem se vracel s drobnější 
hotovostí, tak kluci říkali, že mi to už zaplatili. Pozvali mě.

Po hospodě následoval výjezd ke
Karlovi. Tentokrát ne do jeho 
bytu na Máji. Ten pronajímá
Ukrajincům. Jeli jsme do jeho 
rodinného domku. Průzkum
společnosti, co dělají cca 40ceti
letí samci volně v přírodě. 

Rozmnožují se?

Tady je potřeba zmínit znova větu, co zhruba prohlásil Míla a je mimo jiné i na 
straně 6 „To je divné jsme čtyři, nemáme děti, ženy, bude nám čtyřicet a když
jdeme kolem takových holek, bavíme se o NVIDII. My si asi zasloužíme
vyhynout.“

Mě se ke Karlovi ani moc nechtělo, protože je to poblíž Budějovic a já nevěděl, jak se pozdě v noci budu 
dostávat domů. Mila se nabídl, že mě odveze. Tady na tom příběhu jde vidět, jak se dá šířit evangelium skrze
neizolování od obyčejných světských věcí jako je třeba PlayStation a hra Mortal Kombat 1 na něm.

Přijeli jsme ke Karlovi. Míla se ho ptal, jestli neplánuje ženu? Karel že ne, že zatím chce věnovat energii do 
baráku. Karel nás tam provedl barákem, který má celkem nově. Pak se šlo na PlayStation a Mortal Kombat 1
a 11. Já jsem to přímo nehrál mám odpor k soutěživosti, ale bylo zábavné to sledovat a vrátit se do dětských 
časů. Chvilku tam kluci zapli i Želvý ninji. Všichni tam říkali, tak tohle jsem neviděl tak 30 let :). Já si 
připadal drobet provinile. Jako kdybych tam zase v srdci poblíž cítil Gabrielu. Nějak v srdci. Při sobotě se 
mě to dotklo. Jako kdybych měl být někde jinde a řešit něco jiného s někým jiným.

Na druhou stranu nemůžu. Nemůžu komunikovat s někým, kdo mě zavrhl. Člověk se má asi věnovat prostě 
tomu s kým je. Žít momentální okamžik. Umět si vážit toho, co teď má a já měl kolem sebe skupinku přátel. 
Už se mi chtělo spát možná bylo kolem třetí hodiny ranní. Nevím přesně. Míla mi doporučil, ať zkusím 
virtuální helmu a zkusím vlny. Že jemu se z toho udělalo blbě, když to měl na hlavě. Tak jsem do toho šel. 
To jsem ještě nikdy v životě neměl na hlavě.
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Karel řekl, že musíme dát stůl stranou. Na něco takového je třeba prostor. Tak jsme to odsunuli. Dal mi na 
hlavu helmu a do rukou ovladače. Nejprve jsem viděl jen tmu. Pak se nahodil obraz a trochu jsme to 
štelovali. Připadalo mi, jako když v ruce držím dvě laserová ukazovátka. Světelným paprskem vybírám 
volby v nabídce. Dali mi tam simulátor, že jsme v kánoi na moči a kolem mě skály. Pršelo. To bylo zajímavé.
Držel jsem veslo a mohl veslovat. Kus přede mnou byla skalka s majákem. Kluci říkali, ať dopluji tam. Plul 
jsem tam a tam na té skalce pak na mě štěkal pes. Bylo to zajímavé. Přišlo mi, že ta helma chvílemi na hlavě 
brní. Tak toto mě opravdu probudilo. Pak už jsem neměl pocit únavy. Bylo mi z toho trochu nevolno.

To už bylo snad k páté hodině ranní, když už tam kluci usínali. Oni na hlavě helmu neměli. Požádal jsem 
Mílu, ať mě vezme domů. Byl tam svým transformer kabrioletem. Tak mě hodil domů. Stáli jsme před 
panelákem kde bydlím a řešili cca do 6ti ráno věci z oblasti života. Mě přišlo, že tam povídáme tak hodinu, 
ale tolik to asi nebylo.

Míla je také na mém seznamu osvobozených. Na straně 45 v čase 13:37. Povídal mi tam o prožitku, že 
člověk může vnímat věci z úhlu pohledu, že jako když dělá věci správně, ale ve skutečnosti nedělá. Že přijde
jakési uvědomění a pak vnímá věci správně. Takhle nějak mi to popisoval. To je zajímavé. Také mi přišlo, 
jako když se mě snaží nepřímo obvinit z věcí jako že člověk hraje hry, když by měl s někým být. Tak u mě to
bylo tak, že jsem se ten den přišel podívat na hraní her a při tom jsem byl s nimi. Hry také sem tam hraji, ale 
to je za účelem relaxace. On mi vnucoval svůj názor, který mi připadal fanatický a že jak člověk hraje hru, je 
to vždy špatně, vždy závislost a je to na úkor věnování času někomu jinému. Já jsem se mu snažil vysvětlit, 
že když děláme věci z víry, není to špatné a to ani hraní her. Může být situace, kdy si z víry chci zahrát hru, 
třeba nějakou strategii a to mi přináší nějaký trénink a nebo poznání nějaké zkušenosti. To ale neznamená, že
ten moment mám trávit s někým jiným. To bude zase v jiný čas, kdy z víry jdu za někým, protože s ním mám
být v ten moment. Jde o to naučit se dělat věci z víry. Nebýt fanatik, který vše odsoudí a vidí svět černobíle. 
Pochopitelně jsou věci v šoubyznysu a herním průmyslu i škodlivé, ale kvůli tomu nelze odsuzovat vše. 
Přišlo mi, že Míla prochází nějakou změnou. Snaží se obnovit si mysl, ale je to těžké. Dokonce i pověděl, že 
četl něco v Bibli. Pověděl jsem mu, ať přijme milost od Krista. On se za nás obětoval za naše hříchy, aby to 
smazal. Dává nám šanci začít nový život. S tím ale souvisí i snaha měnit svůj život. Pověděl jsem mu, že s 
přijetím milosti ta obnova je možná. Člověk na sebe nemusí být tak tvrdý. Míla nakonec řekl, že mu asi ani 
nic jiného nezbyde. Zajímavá zkušenost.

Poslední příběh by mohla být tečka 
za rokem 2023. To bylo také v 
sobotu 16.12.. Byli jsme s bráchou 
na trzích. No a několikrát jsme tam 
potkali mého nevlastního bratrance 
s jeho přítelkyní. Ty jsem zde také 
zmiňoval. Viděl jsem je na 
vernisáži zmíněné na straně 46. 
Několikrát jsme je tam na trzích 
potkali. Jim to přišlo až divné, jak 
na sebe stále narážíme. A to jsem je

vlastně potkal myslím i den před tím na sídlišti Máj, kdy jsem bratranci připomněl nabídku, že s ním rád 
zajdu do hospody. Povídal, že ne že pivo je v hospodě drahé a ukazoval mi v ruce karton s pivy v plastu. 
Povídal jsem, že klidně na pivo zajdu i k nim domů. No a v sobotu mi na večer volal a šli jsme na pivo. Ještě 
před tím než přijel Míla s Ondrou Křížem. Tak jsme šli nakonec do hospody. Zmínil se, že má nějaké 
zdravotní problémy. Povídal jsem mu, ať se zkusí modlit ke Kristu a budovat s si ním vztah, ale o tom mi 
říkal, že na to nějak není. Také mi pověděli, že teď sledují seriál Hru o trůny. Vyptával se mě, jestli si 
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myslím, že by se někdy v historii něco takového stalo? Tak jsme se toho chytil a pověděl jsem mu, že ne, ale 
že je to něco, co má symbolizovat dění, které se teď bude dít a to přitáhlo jeho pozornost. Použil jsem věc 
jako seriál k tomu, abych poukázal na to, že je potřeba budovat s Kristem vztah, abychom věděli, jak máme 
jednat.

Tak že jsou tu věci ze světa, které nás všelijak obklopují a stačí je někdy jen správně využít jako cestu k 
běžným lidem. Hledat různé cesty k sobě a nežít zbytečně ve všelijakých předsudcích.

Je 1.1.2024 13:20. Chtělo by to nový rok začít nějakým 
příběhem.

Smyšlený příběh z roku 2381. Potomek z rodu Davida se
zamiluje do ženy z rodu Goliáše, která je o 1 centimetr 
vyšší než on.

…

Je 1.1.2024 19:48. Chtěl jsem vymyslet nějaký příběh do
začátku roku, ale nějak se nepodařilo. Nebylo to úplně 
podle mých představ. Nakonec jsem dal dohromady dva 
verše, které jsou možná nejvýstižnější. Verše, které 
možná odhalují povahu jedné konkrétní ženy:

„Musíš prvně něčím být, pokud mě chceš políbit.

Ty se musíš něčím stát, než u mě můžeš zaťukat.“

Toto mi vyplynulo z komunikace na různých podezřelých profilech. Na štědrý den jsem psal Gabriele, ale 
bylo to pracovní ohledně těch jejich aktivit. No a to mi normálně odpověděla a byla celkem milá. O tři dny 
později 27.12. jsem měl silné nutkání jí napsat a nějak znova potvrdit, co k ní cítím a že se to nemění. Měl 
jsem nutkání a udělal jsem to, ale na to mi nereagovala. Tím, že jsem jí to napsal se mi ulevilo a přišlo mi 
intenzivně, jako kdyby se mnou nějak zase duchovně tou dobou byla.  Krátce na to mi psal někdo z jiného 
profilu a bylo na té zprávě něco nápadného. Něco, co mi připomíná, že je potřeba s věcmi pohnout. Věřím, 
že se to tento rok pohne. Kdo ví, třeba mě někdo ze strany církve finančně podpoří v mém projektu a čekalo 
se jen na účetní uzávěrku :). To jen fantazíruji. Podpora tak, aby z toho byla vidět jednota. Psal jsem i 
Františkovi Kuklovi s žádostí o radu, jak na ženy. On říkal, že s tím nemá problém pokud jde o navazování 
vztahů a že si nad tím můžeme v lednu sednout a probrat to. To se mi líbí takový přístup. Skoro mi to 
připadá, jako kdyby mi bylo cca 20 let a sednu si s mým otcem na téma ženy :).

Je 3.1.2024 23:06. Po zhruba týdnu
volna, kdy jsem byl mimo většinu
komunikačních kanálů, tak sleduji a
rovnám si v hlavě příval nových
informací. Vidím ale věci, na
alternativě, které mě potěšili.

…

Je 4.1.2024 11:08. Tak po načerpávání posledních informací z 
komunikačních kanálů a po včerejší novoroční velké procházce lesem se pouštím zase do psaní. Nahoře jsou 
dva obrázky, které bych pojmenoval „Novoroční projevy prezidentů“ :). Nebo jiným názvem „Nebýti 
prezidentem podle formálního titulu, ale podle moudrosti“. No to by bylo senzační mít tady společnost, jejíž 

http://jkali.cz                                                                                                                                    172

http://jkali.cz/


zákony a vedení stanovují moudří lidé pomocí hledání konsenzu. Na Štědrý den bylo těch konferencí hned 
několik. Jednak vize číslo 44 vedená Radimem Valenčíkem. Online konference. Dále setkání zajímavých lidí
vedených Josefem Skálou. No a na vizi 44 padla od jednoho z připojených členů taková výtka. Že prý je tam 
málo lidí co vyjadřují své názory. Podle mě to vůbec nevadí. To nevadí mít společnost, kde jedni mluví více 
a hodně lidí jen poslouchá. Důležité je hlavně to, aby když se někdo chce projevit, aby nebyl umlčován. To 
že někdo jen sedí a poslouchá může být užitečné. Může informace, které zaslechne šířit jinde a dělat tak 
reklamu či osvětu.

Novoroční projev Josefa Skály s názvem „Josef Skála - Na prahu nového roku 2024“ je zde:

https://www.youtube.com/watch?v=sndy6D-xmqI

Novoroční projev Václava Klause s názvem „Václav Klaus: Je čas na zásadní změnu systému“ je zde:

https://www.youtube.com/watch?v=WnZiPk7ezd4

Tento díl 44 se mi hodně líbil. Bylo to takové 
tvůrčí. V první části se řešila potřeba hledání 
nějakého informačního systému. Způsobu, jak 
spolu komunikovat. Radim Valenčík poukazoval
na to, že nějaké komunikační weby už jsou a 
stačí je jen používat. Do tohoto mi přesně 
zapadá můj projekt Eden. A teď jak to 
konsenzuálně vše propojit? Samozřejmě to co je
už funkční a vyhovuje to, tak to nezahazovat a 
používat dále, ale věřím, že se bude formovat 
nová společnost s novými specifickými 

potřebami a to bude opravdu vyžadovat tvorbu software na míru a ideálně v nějaké moderní a vysoce kvalitní
technologii, která umožní efektivní spolupráci mezi více vývojáři. No a zrovna takovou technologii jsem 
připravil s Boží pomocí. Použít Eden něco jako spojovací článek pro různé informační či redakční systémy.

Z té diskuse vyplynula potřeba sdílet informace. Sdílet je nějak efektivněji. Třeba i informace 
choulostivějšího charakteru. Jak říkal pan Valenčík, jednalo by se o nebezpečnou činnost. No a přesně od 
toho tu jsem. Abych pomohl lidem s děláním nebezpečné činnosti, která je ale potřeba. Tak že brzy oslovím 
pana Valenčíka. Odkaz na video je zde:

https://www.youtube.com/watch?v=y9jYq5U4DHA

Další konference na Štědrý den nebylo online setkání, 
ale fyzické setkání v Brně s Josefem Skálou a lidmi, 
které zná. Video s názvem „Josef Skála, Víťa Pilmaier, 
Ivan Vyskočil a Ktateřina Benkö - Brno 1.část“ je zde:

https://www.youtube.com/watch?v=xpAuhFtyUJA

Zaujalo mě to. Bylo to takové lidské. Setkání lidí z 
několika odvětví. Umělec, žena ze oblasti zpravodajství,
ekonom a muž vlastnící zbrojní pas. Ne jen to údajně 
tam byl i někdo snad až z Anglie. Takové pestré. Josef 
Skála věří, že ta jeho skupinka je něco jako pojivo pro 
všelijaké rozdělené skupinky alternativy. Já osobně v to 
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také věřím. Vidím v tom ten potenciál ostatní propojit. Tak že teď se pokusit jim nějak napomoci s 
kontaktováním ostatních skupiny a pokusit se nějak diplomaticky propojit alternativu. Hledat společnou 
cestu.

Před Vánoci mi byl nadělen „dar“. Sestra
Lucka mě vyhodila z online skupinky 
Connect. Už si nepřeje, abych
navštěvoval jejich skupinku postavenou
na učení od Curry Blakovi. No ale jaká
byla příčina toho vyhození? Příčina je v
tom, že já se snažím brát jako hlavní
autoritu Ježíše Krista. Vždyť přeci přímo 
jeho jménem se křesťané prezentují. Ježíš

nás učil, že když se třeba modlíme, máme to dělat ve svém soukromí. Já to dodržuji a když si pak na online 
skupince odběhnu jako jediný se pomodlit někam mimo kameru, tak proč mě lidé jako Lucka nerespektují, 
když je to podle učení Ježíše Krista? No ono to vyhození je v čemsi dobré. Mojžíš, když vyváděl lidi z 
Egypta, tak také musel být mimo Egypt a ne někde uvnitř.

…

Je 4.1.2024 17:34. To by vypadalo zvláštně, kdyby někdo přišel na online skupinku Connect na Zoomu, 
kterou vede Lucka a při vstupu by pozdravila větou „Vítejte na online skupince Connect a Kalina je 
disconnect.“. Muž, na kterého se nesmí koukat a který byl i odpojen. Já jsem založil pro pondělky od 19:30 
odkaz na Jitsi zde:

https://meet.jit.si/Connect_Pondeli_19.30hod

Chci tam pondělky chodívat a pro toho, koho nezajímá vyučování a chce se jen posdílet, tak tam chci chodit 
a být případně k dispozici pro lidi z církve. Nevěřím, že církev se má pořád dokola a dokola něco učit z 
Bible, ale lidé si mají budovat hlavně vztahy a mluvit o svých problémech. V pondělí 1.1. jsem tam nebyl, 
ale chci tam chodit.

Zde je soupis věcí, co jsem si všiml na kázání různých pastorů a které chci nějak okomentovat:

1) Tendence cedit komáry a pojídat velbloudy: Jeden nejmenovaný pastor vyčítá lidem pití kávy, protože je 
to nezdravé. Ten stejný pastor povídá lidem, že nemají povídat lidem v hospodách o evangeliu, protože jsou 
to syčáci a tací si to nezaslouží. Já z takového kázání cítím jen pýchu a aroganci. Nelidský přístup. Připomíná
mi to způsob, jakým přistupoval k lidem Školastikus z pohádky, který soudí tamhle ten půjde do pekla a 
tamhle ten také. Přitom nakonec si Školastikus v té své pýše a izolováním se od lidí dláždil sám cestu do 
pekla. Doktor má chodit mezi nemocné o tom Ježíš Kristus mluvil.

2) Poukazování na prosperitu pastorů, ale už ne na prosperitu běžných členů: Podle prosperity pastora přeci 
nemůžete určit, zda jsou náboženské praktiky prospěšné i pro běžné členy. To je jako obhajovat Egypt, 
protože faraon žije v luxusu, ale zamlčovat praktiky otroctví. Proč je v médiích vidět vždy jen pastor? Já 
jsem se za poslední období setkával s běžnými lidmi z církve a je to hrůza. To co se děje kolem lidí v církvi 
neeviduji, že by se dělo jinde v mém okolí. Všelijaké paranormální útoky. Lidé mívají myšlenky na 
sebevraždy. Jedna sestra mi povídala, že nedávno prozřeli a zjistili, že církev nedělá dobré věci. Izolovanost 
lidí od okolního světa. Opovrhování ostatními s jakousi zamilovaností k Bibli. Držení si všelijakých 
mindráků. Chudnutí. Já vážně to co vidím ve skrytém světě církví takové problémy to jinde nějak nevidím. 
Možná jen mezi lidmi, kteří propadají všelijakým okultním praktikám.
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3) Třetí bod bych nazval Bonboniéra: To bylo myslím ve filmu „Lucie, postrach ulice“, jak tam seděli u 
obchodu dva plastelíňáci a jedli bonboniéru. Lupali jeden bonbón za druhým. Viděl jsem ze dne 23.12. 
kázání jednoho nejmenovaného pastora. To co se tam dělo při kázání ve mně nebudilo vůbec dobrý dojem. 
Před ním v místech kde se pohyboval seděl jeden starší šedivý muž a tomu se stále třásla hlava. Lomcovalo 
to s ním. Ten pastor při kázání na chvíli dal ruce po stranách jeho hlavy. Nedotkl se ho, ale přidržel jen na 
chvíli po stranách. Nemohu uvěřit, že takto se projevuje Duch Svatý. Po tom všem, čeho jsem v církvích 
tohoto typu byl svědkem, tak už tomu nevěřím.

4) Poslední bod bych nazval asi Super církev: Gabriela mi na Štědrý den poslala odkaz na jejich vysílání s 
Františkem dne 26.12.. Bylo to online setkání ještě asi se třemi muži pohybující se ve světě slovanství. Já 
jsem byl přítomen jen na chatu. Nebyl jsem v portrétku na kameře, ale komentoval jsem dotazy sledujících. 
Byl jsem tam asi největší komentátor. To jejich vysílání se mi líbilo. Myslím že zprvu jsem tam viděl něco 
kolem 60ti sledujících a pak se to vytáhlo na nějakých cca 150. Jeden z těch lidí ze světa slovanství, co byl 
vidět na kameře mluvil o tom, že povstal archanděl Michael a že se zastane obyvatel :). To je povzbuzující 
slyšet. Gabriela mi kdysi na setkání nedaleko rozkvetlé třešně povídala, že je blázen do andělů a že si 
vystavovala všelijaké obrázky andělů doma. Já jsem se na tom online setkání zmínil v chatu, že vím o lidech,
kteří chtějí oznámit začátkem nového roku nějakou senzaci a že o tom budu informovat zde v tomto souboru.
Poslal jsem v chatu odkaz na tento příběh. O něco později jsem měl telefonát se Sestrou Luckou, protože si 
to přála. Žena, která je zmíněná na straně 3 ke konci a přála si, aby jí vstoupil do cesty nějaký Jirka. Ta samá 
žena, která mě přivedla do Connectu, tak ta mě z Connectu zase vyhodila. My jsme se rozešli ale v dobrém. 
Ona věří, že to co dělám je dobrá věc, ale do Connectu se nehodím, protože nesouhlasím s tím výukovým 
materiálem a vůbec celkově tahání nějakého školství do církve. V Bibli je psáno, že Bůh vytesá svůj zákon 
lidem do srdce a pak není třeba hledat dokola něco v Bibli.

Tak že ten člověk, co měl přijít s nějakou senzací, tak to je jeden člověk z církve. Jestli jsem to správně 
pochopil, tak už to asi prozradil. Asi jde jen o megalomanizaci těch přestav některých náboženských 
představitelů o super církvi. Prostě jen to, že udělat ještě větší pěvecký sbor a nebo něco v tom smyslu. Tak 
že jestli jsem to správně pochopil, tak církevní představitelé, místo toho, aby přiložili ruku k dílu a podpořili 
něco užitečného, Bohulibého, něco co pomůže kultivovat tuto krajinu a naplní se Boží plán s církví, aby se 
učila vládnout této Zemi, tak se budou pořádat jen mega koncerty a v televizi ukazovat pastoři, jaké mají 
rodiny a jak prosperují?

Přeci žádný člověk se nemůže stavět před Boha a tvrdit lidem, že jim dává slovo Boží. Před Boha se stavěl 
Nimrod. Slovo Boží může dát jen Bůh a to do uzdraveného srdce. My lidé můžeme jen na základě toho slova
jednat. Jestli se svět rozpadá pod vlivem různých pohrom, tak musíme jednat a ne zpívat.

Je 5.1.2024 16:19. Myslím si, 
že začátek nového roku by měl
být pro některé lidi pojatý ve 
smyslu zapření sám sebe. 
Umět se sám na sebe podívat a
zhodnotit, co to vlastně dělám?
Jestli náhodou pro své tělesné 
ambice nešlapu po ostatních. 

Sledovat tu svou činnost a zhodnotit, jestli druhé svým egoismem neokrádám o prostředky, které by oni 
využili spravedlivěji a ve prospěch většího okruhu lidí. Prostě se podívat do zrcadla a přiznat si pravdu 
„Jsem fakt zmetek a zasloužím si jít do pekla, ale než se tak stane udělám alespoň něco užitečného pro druhé 
a pro oslavu Božího jména“. Prostě se pravdivě odsoudit, ale v tom odsouzení nalézt druhou šanci. To je 
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těžké, když nám svět skrze televizi předhazuje stále tvrzení jako „Ty jsi nejlepší, ty si zasloužíš opravdu 
hodně…….. Ne víš co, podívej se do zrcadla a uvidíš přímo Boha.“. Na to hodně lidí naletí a pak ve svých 
ambicích a v omylech jací jsou to borci jen podvádění ostatní co si to nechají.

To bylo ještě na adresu tohoto světa a na adresu církví. Jedno ze satanovo prohlášení je údajně „Smrt 
slabochům a blahobyt silným“. Pokud je někdo silný, měl by své schopnosti využít k blahobytu slabším. K 
jejich povznesení. Tak bych řekl, že to má být správně.

…

Je 5.1.2024 17:06. Výše je fotka hlavičky webu Institut Václava Klause zde https://www.institutvk.cz/. 
Zahlédl jsem ze strany Václava Klause varovnou zprávu. Je to celkem urgentní. Někdo se nám tu snaží 
zlikvidovat národní suverenitu odstraněním české koruny. Místo toho nahradit korunu eurem. Děje se to v 
rychlosti bez snahy většího projednání vládou.

Institut Václava Klause o tom informoval v tomto videu:

https://www.youtube.com/watch?v=WhJU8OveNJg

Ještě to podložili upřesňující dokumentací zde:

https://www.institutvk.cz/clanky/2567.html

Tak že mě to tedy připadá, že máme na hradě FALEŠNÉHO PREZIDENTA A VLASTIZRÁDCE Petra 
Pavla!!!!????

Tady to vážně bude chtít schopného náčelníka policie a armády, aby to tu nechal ve vládě pročistit!

Něco takového se musí opravdu dít pomocí referend a opravdu kompetentních odborníků ne pomocí 
nějakých politických loutek.

Je 6.1.2024 3:01. Připravil jsem dopis pro 
pana Valenčíka. Jsou ale tři hodiny ráno. 
Třeba mě po vyspání k tomu ještě něco 
napadne. Nechám to zatím jen jako koncept 
zobrazené zde:

„Dobrý den pane Valenčík,

zahlédl jsem nedávno Vaše vysílání 
online rozhovoru s názvem Vize. Od dílu
myslím 42. Na online setkání E-koruny 

jsem se dozvěděl o tom, že takto na YouTube dáváte online rozhovory.

Prvně bych se chtěl zeptat, jaký máte web? Prý je tam nějaké sdílení informací a chat. Rád bych se 
někdy připojin na Vaše online vysílání, ale neznám odkaz.

Chtěl bych také zareagovat na vaší výzvu ohledně sdílení choulostivějších informnací. Píši takový 
nasdílený příběh ze života a lidé mají rádi příběhy. Nevím, kolik mám čtenářů, ale nějaké určitě 
ano. Příběh, který se stále utváří a čtenáři mohou interaktivně vstupovat a ovlivňovat ho. Chtěl bych
pomoci do tého krajiny přinést spravedlnost. Ideálně se časem stát nějakým velitelem silových 
složek.

http://jkali.cz                                                                                                                                    176

http://jkali.cz/
https://www.institutvk.cz/clanky/2567.html
https://www.youtube.com/watch?v=WhJU8OveNJg
https://www.institutvk.cz/


Mám také rozpracovaný informační systém postavený na mé vlastní nadčasové technologii. 
Vzhledem k tomu, že už poskytuji zdarma lidem různá know-how v mých psaní, tak nemám 
přesvědšení, abych zdarma uvolňoval i technologie. Cítil bych se ukřivděn. Katastrofa dnešní 
společnosti je ta, že lidé dávají peníze lidem, kteří je všelijak okrádají a těm, co dovedou společnost 
obohatit a měli by oprávněně disponovat největším množství prostředků pro službu ostatním, tak 
takovým se nějak nic moc nedostává.

Společnost bude ale v těchto časech nucena pomáhat hlavně tam, kde je to nejefektivnější. Umět 
pomáhat dobrovolně podle svého srdce a rozumu a ne podleháním nějakého falešného charismatu u 
lidí s extrémní neefektivitou.

Prozatím nabízím pomoc alespoň cestou, že budu nějak uveřejňovat to, co bude potřeba. To, že tu 
máme pochybnou vládu v podobě všelijakých zmanipulovaných loutek by se dalo řešit odhalením 
záhadných špagátků a vystopováním loutkovodičů. Jde o to se dostat k lidem, co ty informace mají.

Tak že z mé strany je to asi prozatím takto. Uvidíme časem, kam se to posune.

Hezký den,
Jiří Kalina“
…
Je 6.1.2024 14:49. Je sice začátek roku, ale z přístupu některých lidí se mi zvedá žaludek. Cítím celkem 
demotivaci. Dnes nic dalšího psát nebudu. Jsem pod psychickým tlakem.

Je 7.1.2024 15:21. Po
doplnění boru do mého těla
jsem měl včera nepříjemnou
bolest hlavy. Asi to bylo
opravdu tím, ale pro klouby
je to prospěšné. Teď už je mi mnohem lépe.

Chystám se oslovit Radima Valenčíka s nabídkou jim nějak pomoci. 
Ještě jsem mu nenapsal. Možná by to chtělo prvně zjistit více o té jeho 
aktivitě a kam vlastně směřuje.
Na svém Facebook profilu zde:
https://www.facebook.com/radim.valencik
Odkazuje často na materiály, které vytváří.

Zaujala mě tato stránka na webu Nepodvoleni zde:
https://www.nepodvoleni.cz/vize-rv/2023/
To je opravdu rozsáhlý dokument.
…
Je 8.1.2024 2:06. Zatím si nedokážu udělat správný pohled na aktivity Radima Valenčíka. Dnes případně 
zítra mám obdržet další informace od některých lidí. Lidé kolem Radima Valenčíka se zabývají kandidaturou
do evropského parlamentu a zároveň jsou tu na alternativě lidé, kteří si přejí výstup z EU. Je něco takového 
vzájemně slučitelné? Pokud jde o mě, jako prioritu číslo jedna vidím vzkříšení policie a její osvobození od 
zbytečných okovů byrokracie, aby mohla svižně jednat na odhalování případného zločinu. Aby už nikdy 
nezaznělo od žádného policisty strašlivé tvrzení typu „My na tohoto člověka nedosáhneme“ a podobné 
hrůzy.
Otázka, jak vzkřísit policii? Podle mě odpověď je na straně 155 ve vizi 5. Nejprve se budou muset lidé 
sjednotit v Kristovo vedení. Tedy jak členové policie, tak ti z řad běžných občanů, kteří je obklopují. 
Probudit se v srdci ke spravedlivému a odvážnému jednání. Ne v jednání typu „Přišel povel z úřadu, tak 
budu jednat byť proti svému svědomí“. A teprve až po tom, co se lidé takto propojí, tak přijde na řadu druhá 
fáze, kdy si budou muset vybrat velitele, který bude vedený také Kristovo vůlí a zastřeší potřebné aktivity. 
Možná, že ten velitel ani nebude potřeba a postačí vedení Kristem, ale tím bych si nebyl tak jist, protože 
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většina lidí na něco takového nedovede být dostatečně upevněná.

Je 8.1.2024 16:21. Někdo se asi rozhodl, 
že mi chce zlikvidovat email 
(info@jkali.cz), který si platím v rámci 
hostingu a zasypal mě stovkami 
všelijakých sprosťáren. Já se ale jen tak 
nedám a dal jsem se do uklízení pošty. 
Co kdyby mi někdo poslal něco 
důležitého.

Poslední dobou provádím 
experimenty s borem. Podle toho, co
zmiňovali nedávno na Aeronetu, tak
mužům asi schází v posledních 
časech dostatek testosteronu. Možná
je to i snahou některých skupin, aby 
chlapi byli méně chlapštější. Na to, 
že bor možná souvisí s 
testosteronem jsem narazil náhodou.
Řeším to primárně kvůli posílení 

kloubů. Experimentování s tímto prvkem obnáší ne jednu bolest hlavy. Ta hlava mě ale bolí v jiných dnech 
na jiných místech, tak že bych to tipoval jako asi nějaký druh detoxikace. Možná tento národ dovede 
přizachránit odpovědnější doplňování boru.

Je 8.1.2024 19:15. Tak jsem byl 
zbaven možnosti psát příspěvky na 
chat skupinku Connectu. Chtěl jsem 
jen o sobě dát vědět, že se nebudu 
připojovat na Zoom a Skype, ale budu
pondělky dostupný od 19:30 na Jitsi v
odkaze pod obrázkem.

https://meet.jit.si/Connect_Pondeli_19.30hod

Jen to jsem chtěl oznámit a ani k tomu už nebyla možnost. To je svoboda slova uplatněná v církvi. Přitom 
jsem tam nikomu nijak sprostě nenadával nebo tak něco. Jen jsem se snažil vysvětlit Bibli.

Je 9.1.2024 9:35. V neděli jsem si dal větší množství sloučeniny boru, 
než jsem asi měl a včera se přes tu bolest hlavy nedalo pořádně nad ničím
přemýšlet. Dnes je mi ale lépe. Trochu mi to připadá, jako kdybych byl 
omlazen. Kloub, který mě pobolíval, tak už je na tom lépe. Záda jako 
kdyby se také zpevnila. Hlava je teď asi pročištěnější.

Včera jsem měl rozhovor s jednou sestrou ze skupinky Connect. Je to 
jediný člověk, který tam sdílel pohled se mnou a zároveň neměl strach se 
postavit na mou stranu. Připadá jí, že Curry Blake je falešný učitel jako 
vyšitý a že je dost známý zastánce evangelia prosperity.

No ale co se stalo tím finálním předmětem pro vyloučení mě ze skupinky.
Bylo to to, o čem jsem psal na straně 165 v článku s bodlákem. Druhá 
kniha Korintským kapitola 12 verše 1 – 10. Pavel vysloveně popisuje, že 
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mu byl dán trn do těla, aby se nepovyšoval. Někteří lidé v církvi ale toto, podle mě jasné tvrzení, překrucují, 
že se jedná jen o nějaké symptomy, které je potřeba přemodlit. Ve verši 8 Pavel píše, že se třikrát modlil, ale 
nevedlo to nikam. Měl se chlubit svou slabostí, tedy být pokorný a ne pyšný.

No a co je na tom setkání s Luckou asi nejzajímavější. No v celém tom kontextu přivedení k výuce Curry 
Blaka je hrozně zvláštní, že s Luckou máme společného známého mého garanta z VOŠ Honzu Janouda. 
Znají se z Církve Bratrské. Ten ale byl léčitel. On má s tím ale vlastní a špatnou zkušenost. Povídal mi, že 
byla chyba léčit lidi v momentě, kdy si to ale Bůh nepřál. Bylo to chyba a zaplatil za to. Bylo to nebiblické. 
Když má problém nějakou příčinu, určitě máme hledat a řešit příčinu problému a ne se snažit hlava nehlava 
zákonem přitažlivosti někoho z problému dostat potlačením následku. To je potom stavění se před Boha a dá 
se to brát jako pýcha. Nebo nějaké jednání z nevidomosti.

Tímto je řekl bych církev hodně zasažená. Jen aby nakonec ta nedělní uctívání nebylo přijímání znamení 
šelmy, jak mi říkal jeden Adventista. Neděle jako babylonský den Slunce. Ty paranormální jevy, které se 
mezi těmito lidmi dějí a fanatismus v jejich chování jsou pro mě strašidelné. Pro mě osobně přestávají církve
jakožto nedělní školy existovat. Nevím nevím, zda ještě v neděli půjdu někdy do nějakého sboru a nebo zda 
vůbec půjdu do sboru, pokud budu vědět, že se tam hlavní prostor dává zpěvu a výuce bible. Podle mě už 
mají lidé z nedělních škol tolik nazpíváno a načteno z bible, že by klidně této činnosti mohly nechat a 
věnovat se pro změnu něčemu jinému. Třeba sdílení si svých problémů a pěstování pokory. A to nechci 
tvrdit, že jsou v církvi špatní lidé. Určitě je tam hodně dobrých lidí a poznal jsem je, ale ten systém je v 
něčem zrádný.

Je 9.1.2024 10:28. Je tu nedávný shrnující 
rozhovor s Radimem Valenčíkem o projektu, 
kterému říkají VIZE. Tito lidé jsou podle mého 
názoru skutečné formující se Kristovo tělo. Tak 
že pokud jde o mě, budu se snažit věnovat 
pozornost jim. Třeba se někteří lidé z nedělního 
světa připojí.

Rozhovor je zde:

https://www.youtube.com/watch?v=r3qJ6EcQmps

Archív článků Radima Valenčíka ve webové podobě je zde:

https://radimvalencik.pise.cz/archiv/

Při vyhledávání na stránce pomocí kombinace kláves CTRL + F a hledání slova online se dá najít soupis 
článků k online diskusím. Jitsi odkaz na setkávání je tento:

https://meet.jit.si/radimvalencik

Mívají pravidelná setkávání po dvou týdnech. Od 18:00, jak to tak vypadá. Tedy další setkání 
pravděpodobně bude dne 14.1. od 18:00 na uvedeném Jitsi odkaze.

Je 9.1.2024 11:55. Ptal jsem se člověka, kterému 
říkám Velitel cechu konzultantů, jaký má názor na
Radima Valenčíka. Názor na něho má dobrý a i se
s ním celkem dobře zná. Osvěta, kterou Radim 
Valenčík šíří je v principu odhalení smysluplnosti 
toho být v EU na základě uvědomění si reality, 
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jakým způsobem chce EU skutečně podporovat národní zájmy. Jde o způsob odhalování pravdy.

Podle rozhovoru ze dne 4.1. je Radim Valenčík také zastánce udržení si české koruny. Dokonce prohlašuje 
něco jako, že „Ti co budou dále zastánci eura, tak jimi nebudou chtít být, protože jich bude hrozně málo a 
vystavují se riziku, že se ztrapní.“.

Je 9.1.2024 16:34. Vzpomněl jsem si na jedno proroctví 
v Knize soudu i milosti od Boženy Cibulkové. 
Poukazoval jsem na ten dokument už v druhém díle na 
straně 4, ale ten odkazovaný web už je teď nedostupný.

Dohledal jsem tuto knihu jinde a dal jí sem:

http://jkali.cz/data/kniha_soudu_i_milosti.pdf

Je to kapitola s názvem Zjevení Hromnic na stránkách 3 
– 9. Připadá mi, že to zapadá do dnešních časů. Když se 
kouknu například na nástěnku Zpráv z Galaxie, kterou 

mi nedávno doporučila Gabriela. Lidé hledají cesty duchovního rozvoje a Božena Cibulková ledacos o tomto
tématu napsala. Dokonce zde je web s dalšími jejími díly:

https://www.bozenkacibulkova.cz/dilo/

Tady je jeden povzbudivý úryvek z kapitoly Zjevení Hromnic strana 8:

„Když jsem spatřil hroznou spoušť na Zemi a v člověku, na místě pro mne svatém a drahém, a uviděl 
nebezpečí i hlubokou propast u nohou člověka, prosil jsem Otce, aby uspíšil čas mých nových činů a dovolil 
mi zavolat na lidské duše, oslovit je a ukázat se jim, jaký vpravdě jsem ve vztahu k lidským duším. Prosil 
jsem i o to, abych mohl dát zkoušku dobrým a oddaným duším, je-li možná náprava, lze-li je vymanit ze 
všeho, co je poutá k Zemi, k jejím nízkým způsobům života. I o to jsem prosil, abych směl ukázat svou Sílu, 
Moc a všechny věci, jimiž mne Otec obdařil, a čelil tak panování, moci a slávě svého odpůrce. Tak jako on 
vynáší své a obdarovává je poklady světa a dává jim výtečné úřady, tak abych i já mohl učinit. Prosil jsem, 
abych mohl své dary rozdávat těm, kteří pro mně žijí a mne počínají milovat, abych je mohl omilostnit a dát 
jim ze sebe síly, které naplní jejich život a dají mu lepší podmínky pro duchovní vývoj. Prosil jsem, abych 
jim mohl dát schopnosti pro duchovní úřady již zde na Zemi, i v té zemi, kterou pro lidstvo buduji ve světě 
Božím.

Toto jsem na Otci vyprošoval, toto jsem hájil, i to, co ještě nezjevuji. A jako vždy máme společnou mysl, 
společný cíl i program, tak bylo i nyní, když jsem Otci svěřoval své návrhy a přání. Neodmítl mne, ale 
podepřel v mém úmyslu a dal všechny možnosti k to mu, abych ve skrytu konal, co je potřebné pro ony 
vysoké záměry a jejich uskutečnění.

Co jsem učinil, zjevuji vám v malém náčrtu v tomto sdělení. Sestoupil jsem do Země tiše a nenápadně, 
skrytě a nezjeveně, ale s celou svou Silou a působností. Vybral jsem si místo, kde nejraději dlím a kde jsem 
již dlouho toužil pobývat v duši lidské, v její životní síle, v jejím duchu. Nemohu nyní svěřit, jak se to stalo. 
Nejste ještě plně v moudrosti a poznání životních vztahů a boholidských možností. Až budete, zjevím vám i 
toto tajemství.“

Tady je ještě konec té kapitoly a asi je to o biblickém synu člověka:

„Spojuji se k tomu účelu s duší a duchem člověka pro tento ojedinělý úkol zvoleného, a proto vybaveného 
potřebnými dispozicemi. Tělo, které kryje tohoto zvoleného, nenese známky zvláštnosti. Nevymyká se z 
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běžného stavu lidí, ze zákona pevnosti, neprostupnosti ani neproměnnosti fyzických sil. Avšak duch prokáže,
že jsou v něm schopnosti nadpřirozené, duše vydá dobro šíře a kvality, jakých člověk sám ze sebe nemá.

To je počátek oněch podivuhodných zvláštností a neobvyklých věcí, které přišly mezi vás, pracovníci dobří a
dychtiví Božího Slova a poznání hlubin tajemství boholidství; přišly v onom čase, kdy uprostřed horlivých 
služeb domu nepravého otce zjevil se Kristus, pravý Pán váš, Syn Otce pravého, svatého, nebeského.

Pamatujte:

Pronesením těchto Slov

začíná čas ukončení světa v jeho strasti a vládě zla.

Nemnoho času zbývá k onomu dni, kdy lidstvo mne pozná

jako skutečnost a tvář před svou tváří a nad všemi.

Rozšířím počet bratrů, vyučím vás a pojmu v sebe v čas hrůzy.

Pravím vám:

Naplnilo se Písmo i čas i proroci.

Jdu, abych skončil dílo věku tohoto.

Přičiňte se všichni, kdo toto víte, aby dílo bylo dobře dokonáno

a vy vešli v nový život bez hrůzy soudu a smrti,

protože se mnou a v mé pravici.

Bděte a modlete se.

Tak mluvím v Kristu, tak v Bohu stvrzuji.“

Je 9.1.2024 18:43. Velitel 
cechu konzultantů se mě 
nedávno ptal, jak lidi přivádět 
k osvětě a k soběstačnosti. 
Radim Valenčík vyzývá k tomu
„Pojďme být nějak aktivní pod 
těmi, co chceme volit, …. ať 
nás organizují“. Ve Zprávách s 
Galaxie je poptávka po 

duševním povznesení. Církve se zase pro změnu modlí, když něco chtějí, ale modlí se také za to, aby věděli 
co po nich chce Bůh?

Zahlédl jsem dnes hezké odstavce, které stojí za to zmínit. Je to obrazně o studnici, ale na obrázek jsem dal 
fontány. Na straně 138 vespod jsem psal, že máme Krista žádat o moudrost. V díle Boženy Cibulkové s 
titulem „Slovo Kristovo 1 (1952, původní znění)“ jsou v kapitole Věnování tyto odstavce:

„Hluboké, bezedné jsou studnice mé, v nichž je vylita moudrost. Kdo nemá duši žíznivou po moudrosti, jen 
maličko vody nabírá z těchto mých studnic a rty svlažuje jen malými doušky. Avšak ten, kdo má útroby své 
duše vyprahlé a žíznivé, ten mě stále prosí: Ó, dej mi pít, Pane můj, abych já, moudrostí jsa napojen, dobře 
věděl, co mám činit, abych dosáhl spásy a žil podle Tvé vůle na věky. -
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Jak rád slyším taková slova, jak rád podávám vody ze svých studnic, neboť ony mají v sobě sílu, a ten, kdo z
nich pije, je posilován na duchu svém. Ten pak, kdo je silný na duchu, přemáhá zlé a vítězí nad ním. Kdo 
vítězí nad zlým, je pak obdarován nejen moudrostí ducha, ale také jinými dary, mezi nimiž láska je korunou 
všeho, záříc nade vším, dodávajíc všemu veliké krásy i užitečnosti.“

Otázka, jak tyto světy spojit, aby byly 
všichni spokojení? Alespoň v rámci
možností. Zorganizovat pod lidmi jako 
Josef Skála, Radim Valenčík a podobní
nějaký útvar, co mi získá jména lidí a nebo 
mě k nim nějak přivede. Lidé, které je 
potřeba duchovně osvobodit, aby se dostali
z nevidomosti.

…

Je 10.1.2024 12:59. Dnes je naplánováno před hlavním kulatým stolem E-
koruny vysílání Petera Kuby ze Zasáhnout svět na YouTube od 18:45. To je 

poprvé, co o tomto vysílání vím dopředu. Cítím, že mám být účasten skrze chat. Zasáhnout svět sice spadá 
pod církev, ale mají odlišnou organizační náplň. Vysílání bude zde:

https://www.youtube.com/watch?v=Ri3LwX09ELM

Je 11.1.2024 11:08. Sledoval jsem kázání Petra Kuby a přišlo 
mi to pěkné. Bylo tam poukázáno na pokání. Byla 
připomenuta věta typu „Ne má, ale Tvá vůle ať se stane.“. 
Prostě v duchu hledání pokory. Až tedy na drobné věci, které 
my připadají drobet v rozporu s pokorou a to je přílišné 
přeceňování se, ale v zásadě se mi to líbilo. Na straně 140 je 
uvedená kniha Jak přelstít ďábla a v ní se zmiňuje, že skrze 
lichotky se dostávají lidé na scestí. Myslím, že na tom 
opravdu něco bude. Obdobně jako v biblickém tvrzení na 
straně 165 „Má moc se plně projeví uprostřed slabosti.“. Bible
a kniha Jak přelstít ďábla se v tomto shodují, ale informace je 
podána z opačného úhlu pohledu.

Tak že co bylo zmíněno na vysílání? Je už nějakých 6 týmů. 6 
akčních týmů! To zní skvěle. Teď se jen modlit, že ať ti lidé 
mají v plánu cokoli, ať je to opravdu v souladu s Kristovo 

vůlí.

Další zajímavá informace. Údajně se pastoři snad nějak propojují s organizací Petra Kuby Zasáhnout Svět.

Viděl jsem včera, jak se pěkně propojuje svět obyčejných 
pracovitých lidí z Čech a Anglie. Lidé chtějí táhnout za jeden 
provaz. Rozhovor s titulkem „Joti Brar s Josefem Skálou - Mezi 
Londýnem a Prahou - kdo a proč ztrácí glanc i dech“ zde:

https://www.youtube.com/watch?v=20rd_rqDH6w

Věřím, že chudým lidem bude pomoženo. Dostane se jim 
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pomocná ruka. Nevěřím ale v extrémní přístup typu jako že „Teď všechny podnikatele pozavíráme a vše jim 
sebereme.“. Podnikaví lidé tu jsou, budou a je jich ve společnosti potřeba. Nemůžeme ale fungovat ve světě, 
kdy vše se podřizuje penězům a lidem, co jich mají nejvíce. Takhle to tu nemá fungovat a s tím je potřeba 
skoncovat. Vybudovat férový svět, kdy se dá lidem slovo, když něco chtějí říct, kde vládnou kompetentní 
rozumní lidé a něco jako neomezená síla kapitálu bude jen minulost.

Koncept zprávy na straně 176 pro pana Valenčíka nebyl 
dokončen, ale je potřeba ho oslovit a navázat kontakt.

…

Je 11.1.2024 13:17. Zde je příprava druhého konceptu 
zprávy pro pana Valenčíka. Tentokrát už se snad doberu k 
jejímu odeslání.

„Dobrý den pane Valenčík,

zahlédl jsem ke konci roku záznam několika Vašich videohovorů na téma projektu VIZE, který s 
kolegy budujete. Libí se mi tato aktivita. Je to správně tvůrčí. Vyzýváte lidi k aktivitě a propojování 
se.

Také mám své tvůrčí aktivity. Aktuálně se věnuji psaní různých článků. Článků, které jsou navázány
na jakousi příběhovou kostru. Součástí těch článků jsou i zprávy, které posílám různým veřejně 
působícím lidem. Tato zpráva, kterou Vám chci odeslat pomocí chatu Facebooku, tak tu také 
uveřejním v jednom ze článků. Nevím, zda Facebook zprávu k Vám propustí, ale chtěl bych, aby 
tato zpráva byla brána, že jejím adresátem nejste pouze Vy, ale celkově lidé ze skupinek podobných 
té Vaší.

Viděl jsem novoroční projevy několika bývalých prezidentů. Pan Zeman dokonce v projevu vyzýval
k občanské neposlušnosti. Viděl jsem varovnou zprávu z Institutu Václava Klause o tom, jak 
stávající vláda chce přijmout měnu euro a dělá k tomu potřebné kroky. Experti na ekonomiku před 
tím varují a nelíbí se mi, že vláda si jede bezohledně své. Nebo jestli je snad někdo k tomu navádí?

No co by tomu asi řekli naši slovanští předkové, kdyby to viděli? Bývaly tu doby, kdy se společnost
řídila podle vzájemné shody. Pokud jeden něco namítá, hledá se stále shoda. To je hrozně vzdálené 
situaci, kdy si jeden něco usmyslí, většina to odmítá a i tak si snaží prosadit své, nemyslíte?

Snažíme se tu společně hledat cesty, jak tu mít důstojné představitele, kteří se nepřetváří a vedou 
zemi k prosperitě. Ono je to ale o umění samostatného myšlení každého jednotlivce. Vezměte si 
třeba takové kopné právo. Tam pokud nějaký veřejný činitel funguje nezodpovědně, tak může být 
velice rychle a bez problémů své funkce zbaven. Společnost to tak brala a jednala podle toho. Dnes 
tu máme falešná paradigmata, která jsou vězením mysli lidí společně se všelijakými strachy. Lidé 
jsou vězni představ, že si s nimi při nevhodném používání zákonů a všelijakých konvencí můžou 
vládní představitelé dělat beztrestně co chtějí. Přitom to celé je navíc podepřeno iluzí, že tu 
neexistuje spravedlnost v podobě duchovních mocností, které opatrují spravedlivé lidi. Lidé jsou 
pak v nevidomosti držení ve světě připomínající nějakou ohrádku se zvířátky, kde jako kdyby ten 
nejsilnější má nárok dělat si co chce. Silviya Válková o tom zrovna nedávno mluvila na Zprávách z 
Galaxie, že tu takové mocnosti jsou a hlídají nás.

Snažíte se povzbudit lidi, ať se zapojují do diskusí a ať se více používají informační technologie. Já 
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mám také své informační technologie a plánuji je předat ke spolupráci ostatním, ale nejprve to bude
potřebovat, aby se dalo dohromady společenství lidí, které to dovede podpořit a bude ty technologie
potřebovat. Toto já nevnímám jako aktuální prioritu. Například naši předkové, pokud používali 
kopné právo, tak oni žádné takové informační technologie neměli a nepotřebovali je. Technologie 
není nic, co by nás tu mělo zachránit. Zachrání nás jen změna způsobu přemýšlení. Osvobození 
myšlení od negativních sil a všelijakých pochybných paradigmat. To je potřeba v první fázi zařídit 
napojením se na Kristovo vědomí. Já pokud vidím člověka třeba na kameře, mám jeho fotku a nebo 
ho někde potkám, tak takové věci v autoritě Krista mohu udělat. Člověk, který projde tímto 
osvobozením, tak potom vnímá svět pravdivěji. Dovede si připustit pravdu, kterou před tím nebyl 
schopen vidět. To ještě neznamená, že se mu změní rázem pohled na svět. To se hned nezmění a 
třeba se ani nikdy nezmění jeho pohled, ale on si bude schopen připustit jiný pohled.

Dobrá zpráva je, že i církev se očividně mobilizuje. Bohužel někteří církevní představitelé mají 
tendenci transformovat Kristovo učení do podoby něčeho, co organizováním připomíná Egypt. 
Něco, kde je člověk stavěn na místo Boží a lidé pak dělají to co chce člověk a ne to co chce Bůh. 
Jak potom má obyčejný nezasvěcený člověk intuitivně uvěřit, že církevní organizace skutečně 
přivádějí lidi ke Kristu? Tento pilíř je ve společnosti důležitý a pokud se o něj nedá opřít, tak ani 
politická situace se nedá očekávat moc dobrá. Organizace Zasáhnout Svět, kterou vede pastor Petr 
Kuba snad sjednotí ostatní pastory k nějakému opravdu Bohulibému dílu. Včera zmínil, že už mají 
šestý evangelizační tým. To jsou lidé z církve, u kterých věřím, že snad tomuto kraji pomohou k 
nějakému přivedení ostatních do Kristovo vědomí.

Tak že ve výsledku tato činnost povede k tomu, že společnost nebude tak rozdělená a rozhádaná. 
Jak se společnost spojí, dovede stát pospolu. Toho můžeme dosáhnout díky onomu Kristovo 
vědomí. Potřebujeme tu mít národní radu složenou z inteligentních odborníků, ale také tu musí být 
nějaká výkonná moc, která zajistí pořádek. Podle mého názoru by se toto mělo už teď začít 
formovat a nějak fungovat. Rozumíte mi? My se nemůžeme spoléhat na naplnění nějakého 
společenského demokratického paradigmatu že teprve až celá společnost bude probuzená a plně 
vědomá, tak teprve potom si alternativa zvolí nějaké představitele výkonné moci za plného souhlasu
obyvatelstva. Obyvatelstvo nebude mít snahy něco takového asi moc řešit. Tady je potřeba, aby 
došlo k prozření silových složek a připojení jich pod velení kompetentních odborníků. Důležité je, 
pokud bude mít někdo ze strany běžných obyvatel k něčemu výhrady, tak se tím zabývat a hledat 
společnou cestu. Vyslechnout takové lidi. Zároveň ale pokud se prokazatelně někdo dopouští 
zločinu a zaštiťuje se nesprávně nastavenými zákony, tak národní rada bude mít takovou autoritu, že
takové zákony vetuje a dotyčný bude co nejdříve přiveden k zodpovědnosti.

Víte, jaký je významný aspekt poslední doby? Je to rozkrývání všelijakých omylů v oblasti 
náboženství a komplikovaná společenská dění v oblasti Palestiny. Ono se totiž ukazuje, že některé 
představy o které se lidé opírají, tak nejsou vůbec bezpečné a je to jen soubor omylů. Představy o 
božím vyvoleném lidu si lidé špatně vykládají. Bůh si vybírá lidi, které má tak nějak v oblibě tomu 
věřím, ale toto není určené žádnou národností. Je to o chování. O postojích k pravdomluvnosti, 
svědomitosti a podobně. Dá se počítat, že někteří lidé a tím myslím i celkem vlivné lidi, kteří si 
mysleli, že slouží Bohu, tak zjistí, že slouží té druhé špatné straně. Tak že se rozhodnou přejít k těm,
které si Bůh oblíbil pro jejich chování. No a v tomto vidím Českou republiku jako útočiště tedy 
minimálně v rámci Evropy. Dobří lidé jsou jinak určitě v celém světě. Toto je ale aspekt, který nám 
určitě nahrává.

Tady takto bych asi shrnul nějaký plán, jak vyjít z problémů. Na co se soustředit. Dnes plánuji jít na
online setkání od 18:00.
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Poslední PDF soubor se soupisem mých článků najdete zde:
http://jkali.cz/data/pomahame_si.pdf

Přeji hezkou neděli,
Jiří Kalina“
…
Je 13.1.2024 2:11. Včera jsem se nějak nedostal k psaní. Mám teď nějaké prostoje. Připadá mi, že je 
přelomové období, ale možná se brzy zapojím to nějaké intenzivnější smysluplné aktivity. Snad. Koncept 
počítám dokončím a odešlu v neděli. To podstatné ve zprávě je a jen to nějak zakončit. V neděli bude i to 
online setkání Radima Valenčíka.

Je 14.1.2024 12:56. Tak jsem dnes dokončil koncept zprávy pro Radima Valenčíka. 
Ještě jsem tam zmínil zásadní hledisko aktuální doby a to je konflikt v Palestině a 
exodus z náboženských omylů. Odesláno v 12:10 na chatu Facebooku.

V pátek jsem šel po sídlišti Máj. Potkal jsem jednu paní ze sboru Milost. Já vlastně 
ani nevím, jak se jmenuje. Přišlo mi to, že se se mnou chce dát do řeči, ale nebyla k 
tomu zrovna vhodná chvíle. Ptala se mě, zda bydlím někde poblíž a já to potvrdil a 
ukázal jsem prstem směrem kde bydlím. To bylo celé.  Na ulici prostě není vhodné 
místo, kde si promluvit. Člověk se někam přesouvá a já měl zrovna celkem na spěch
měl jsem něco domluvené. No ale ona není vhodná příležitost si promluvit a poznat 
se ani v tom sboru a proto jsem do sborů přestal chodit. Když tam člověk přijde, je z
toho škola. Navracení se do minulosti. Poukazuje se na dávné příběhy apoštolů a 
jiných osobností místo toho, aby se žilo přítomností a řešilo to, co je potřeba dělat 

TEĎ. Zpívání chvál také vytlačuje čas na to si promluvit a poznat se. Ten čas, jak dlouho člověk dovede 
udržet pozornost je omezen a když se všechno překryje chválami a kázání, už si pak logicky lidi moc 
nepromluví a hlavně jsou myšlenkově naladění na něco jiného po tom všem. Tak že by se pro budování 
vztahů měla církev asi vídat mimo den kázání a chvál, jen že průšvih je, že i v jiné dny se káže a zpívají 
chvály. Církev je tak naprogramovaná. Pro mě z toho plyne ponaučení. Vzít nohy na ramena a utéct z církve.
Nevídat se už s nimi. Pokud se ti lidé chtějí setkat a promluvit si, v prostoru internetu je dost místa, ale v 
tomto případě narážím na argumenty typu že na něco takového už nezbývá čas. Tohle po nás Kristus nechtěl 
a nechce, abychom žili zasekaní v nějaké minulosti a izolovali se vztahově od sebe.

Zapomněl jsem zmínit, proč je výše nákupní 
taška. Paní ze sboru Milost, kterou jsem v 
pátek potkal šla z nákupu. Proto jsem zvolil 
tento obrázek k článku. Snažím se články 
oddělovat obrázky.
…
Je 14.1.2024 15:17. Je tu jeden poučný 
rozhovor. Rozhovor s, pokud jsem dobře 
pochopil, bývalým europoslancem. Janem 
Kellerem. Byly zmíněny důležité schopnosti 
politiků, bez kterých se nedá moc fungovat. 
První je důležité znát vztahy, kdo na koho je 
napojen, kdo platí a tak podobně. Další 

důležitá vlastnost je rychle mluvit o věcech, kterým třeba není nutno ani rozumět. Rozhovor je zde:
https://www.youtube.com/watch?v=Go96sNWf4As
Další věc, která mi utkvěla z rozhovoru byla, že člověk v pozici pouhého OSVČ nemá šanci uspět v 
globalistické politice. Možná ne v globalistické, ale třeba v nějaké lokální by to šlo. Byl by to asi zázrak, ale 
i zázraky se mohou stát.
Tak že v rozhovoru bylo sděleno, že politika je reálně jakýsi svět nitek. Když máte nitku a chytnete za ní, 
muže se to použít jako udička. Nitka, na jejíž konci je nějaký úlovek. Můžeme se jen děsit světa kryptoměn. 
V kryptoměnách se nevystopuje asi nic. Naštěstí žádné krypto-peklo tu není. Doufejme, že ani nebude.
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Je 15.1.2024 11:55. To je něco, tak prý 
podnikatelka Kellnerová nabízí 
představitelům hnutí ANO vládní pozice. To 
potom Český národ bude ve světě vypadat 
jako kousek toaletního papíru.
Tato informace zazněla ve videu s titulkem 
„Vítek Prokop - strana LEVICE - nejen o 
demokratickém socialismu.“ zde:
https://www.youtube.com/watch?
v=NcFZE9gjxqM
Tohle lidi asi vážně dožene k nějakým 
občanským tribunálům. Nebo co takhle tu 
mít vážně společnost vedenou prorokem? Byl

by Český národ na něco takového schopen přistoupit?
Včera jsem byl účasten na online setkání vize číslo 46 a záznam ze setkání je zde:
https://www.youtube.com/watch?v=QyoJ_qBNZkw
Když je někdo prorok, asi by měl mít i ženu, aby to bylo reprezentativní. Mě to poslední dobou připadá, že 
už vážně potřebuji být se svou ženou i fyzicky, aby mě to povzneslo a motivovalo být akčnější. Nějaké 
duchovní návštěvy to mě dál neposune.

Na setkání bylo zmíněné programové minimum, které je k dispozici 
zde pod titulkem „Programové MINIMUM, které je nutné 
požadovat“:
https://radimvalencik.pise.cz/11310-programove-minimum-ktere-je-
nutne-pozadovat.html
Chtělo by to nějak okomentovat. Zmíněná aplikace Mraveniště zde:
https://mraveniste.nepodvoleni.cz/
mi nějak nefungovala. Nedostal jsem se tam kvůli nějakým 
technickým problémům. Tedy dám to alespoň sem do textu.

Okomentuji text černě.
„
MINIMUM toho, co musí být v programu (i do eurovoleb) toho, kdo chce přispět k zastavení tendencí 
směřujících ke zkáze a k následující nápravě[1]:

1. Důraz na to, že každý se na nápravě může podílet, ale nejen tím, že volí, ale zapojením do konkrétních 
aktivit, a to konkrétně pojmenovaných a popsaných.

Velmi užitečná aktivita, kterou mohou všichni lidé přispět k záchraně společnosti je schopnost najít v sobě 
odvahu a poukazovat veřejně na zločiny, aby se jim dalo zabránit. Odvahu roztrhat a zničit třeba i vztahy s 
blízkými lidmi, kteří takto činí. Odloučit se od nich, pokud odmítají nápravu. Samozřejmě v tom ideálním 
případe jim nějak pomoci se změnit. Takto se vyčlení zdravá část společnosti schopná spolupráce a 
soběstačnosti. Ta nezdravá část společnosti bude směřovat k zániku. Ne zániku společenského útvaru, ale ti 
lidé nepřežijí vlivy nevyhnutelně měnícího se prostředí.

2. Pochopení širšího rámce změn, jinak v turbulentní době zabloudíme (proč jsem se ocitli v osudovém 
úskalí a jakém, o jakou změnu jde).

To je komplexní otázka. Události, které se dějí souvisí s koncem starého věku a začátkem nového. Souvisí to 
s planetárními cykly. Vláda zla musí ustoupit, ale než se tak stane, pokouší se dostat mocenskými principy na
svojí stranu co nejvíce lidí. Tato světová vláda je  parazitická. Predátorská. Pokud se lidé odchylují ze svých 
cest určených Stvořitelem, tak tento predátor z toho profituje. Pokud se lidé drží ve spravedlnosti, tak nad 
nimi tento predátor (šelma) nemá kontrolu. Dokonale na své cestě určené stvořitelem se ale neudrží nikdo a 
se správným pochopením nabízené Boží pomoci je možné se osvobodit od zlých duchovních vlivů, které drží
člověka nevidomostí od vidění své správné cesty.
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Predátor se jednou za čas přesouvá na jinou geografickou polohu a při tom v konfliktu zahubí či zneškodní 
svojí předchozí základnu. To se děje teď s USA, ale má to působnost i v oblasti náboženství. Při tomto 
přerodu je dána lidem větší možnost úniku ze struktur původního „obrazu“ a nebo řekněme základy 
predátora. Když se něco bourá, dá se to využít jako příležitost zase jinde stavět. Stavět něco, co bude třeba i 
čistší, než je zvykem. No a právě Česká republika je v tomto příležitost připravená v předstihu Bohem. 
Příležitost pro lidi, kteří se celkem drží svých spravedlivých cest. Příležitost k oslavení Božího jednání za 
těchto převratných časů. Pokusit se dostat na dobrou stranu co nejvíce lidí, než přijde (cca na 3.5 roku) 
světovláda predátorské vlády zla v plném rozsahu. Vlády, která bude ale lidem za trest. Ve světe lidí a 
mocenských struktur se formuje obraz této společnosti podle charakteru člověka, který je v jejím čele. I 
kdyby jste našli skvělé krále a sjednotili je do aliance, nakonec může přijít někdo velice mocný a strašný a 
králové ve strachu stejně nakonec budou poslouchat někoho takového z koho půjde strach bez ohledu na 
svědomí. Proto není dobré spoléhat na člověka a na struktury vedené lidmi (obzvláště zaprodanými lidmi). 
Lidé by se měli naučit hlavně vnímat a držet své cesty.
Poučení z filmu Pekařův císař a nebo Princ a chuďas. Na podobu člověka se nedá spoléhat. Může vypadat 
podobně, ale ve skutečnosti to bude úplně někdo jiný.

3. Účinný odpor předpokládá znalost fungování struktury současné globální moci a od ní se odvíjejících 
vlivových sítí, jinak je tento odpor zcela neúčinný.

Odpor realizovat vyvedením lidí z všelijakých bludných paradigmat a zlozvyků. Brát českou republiku jako 
útočiště lidí dobré vůle a snažit se lidi přivádět do Kristovo vědomí. Budovat dobrý charakter lidí a pomáhat 
si. Proti tomu globální moc nemůže a nemá zasahovat.

4. Dramaticky a historicky bezprecedentně eskalující proces bohatnutí bohatých a chudnutí chudých je nutno
zvrátit nejen reformou daňového systému, ale i vytvoření rovných podmínek pro společenský vzestup 
každého nezávislý na jeho výchozích majetkových poměrech.

Teď je období změn myšlení lidí a včera 15.1. padlo v rozhovoru se sociologem Petrem Hamplem s Petrem 
Burešem, že ti bohatí lidé se na to teď také začínají koukat jinak. Lidé se přirozeně budou v těchto časech 
změn snažit hledat nějaké bezpečné řešení. To zda už se bude jednat o reformy daňového systému a nebo 
může třeba jít o konkrétní domluvu s konkrétním podnikatelem o nasdílení jeho prostředků pro potřeby 
společnosti. To už je individuální věc a vzejde to asi až při jednání s podnikateli. Vzestup společnosti musí jít
cestou, že se tu budeme umět mezi sebou nějak rozumně domluvit.

5. Grýndýlovská doktrína je podfuk, resp. jedna z nejperverznějších forem pozičního investování sloužící ke 
koncentraci majetku, moci a genocidě pozičně i ekonomicky slabších. Racionální a efektivní alternativou je 
nová kvalita růstu založeného na rozvoji, uchování a uplatnění schopností lidí, inovační dynamice 
odlehčující ekonomickou zátěž přírody k prahově nízkým hodnotám, zvýšení role a samonosnosti 
produktivních služeb naplňujících reálné bohatství života lidí.

Oxid uhličitý je přirozenou součástí tohoto světa a věřím, že v přírodě různou sopečnou činností se ho 
vypustí do vzduchu mnohem více, než lidskou aktivitou. Takové mám alespoň informace, které jsou údajně 
vědecky podložené. Souhlasím s podporování drobného podnikání a rozvíjením soběstačnosti. Soběstačnost 
je důležitá. Pokud se najde nějaký problém, ale opravdu problém a bude to opravdu odborně prokázané, 
potom dává smysl se nějak nad tím společensky sjednotit a přijímat omezení. Přijde mi, že ale toto není ta 
situace.

6. Systém průběžného penzijního pojištění vytváří nejbezpečnější a dostatečně výnosná úsporová aktiva, a to
i pro vyšší střední vrstvy. Je základem společenské solidarity vnitro i mezigenerační. Ve vztahu k jeho 
stabilitě se projevuje vztah reprezentantů moci k naší zemi. Tuto stabilitu lze i s přihlédnutím k 
demografickým výkyvům zabezpečit vytvořením účinných motivací k prodloužení doby dobrovolného 
produktivního uplatnění. Míra, v jaké stávající vláda podlomila důvěru v tento systém, si k obnovení důvěry 
vyžaduje ústavní zakotvení základních principů systému formou společenské smlouvy.

Mě to také dává smysl.
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7. Návazně na reformu penzijního systému je nutné provést vzájemně provázané reformy v oblasti 
financování struktury vzdělání, péče o zdraví a dalších produktivních služeb.

Máme tu i průkopníky v oblasti školství. Psal jsem o tom na straně 321 zde http://jkali.cz/data/vize.pdf
Luďek Janouch a Jan Turoň jsou odborníci v této oblasti a mají zajímavé nápady. Za oblast zdravotnictví si 
myslím, že by to byl celkem posun vpřed nepotlačovat silově prakticky dobře ověřené a jednoduché způsoby
léčby na mnoho problémů. Takové cesty jsou a sám je mám ozkoušené.

8. Budoucnost našeho národa vidíme v prohlubování všestranné spolupráce v rámci Středounijního prostoru, 
se kterým nás pojí společná historie i obdobná situace, do které jsme se dostali. Je nutné odmítnou excesy 
euroatlantické části, která dostala EU do protektorátního vztahu vůči současné globální moci a umožnila 
ekonomickou genocidu tohoto společenství; té části EU, která nyní iniciováním a podporou konfliktů 
bezprostředně zasahujících EU otevřela prostor pro pokračování nevykořeněných neokoloniálních přežitků 
včetně deklarovaného i prakticky uskutečňovaného sápání se po cizích zdrojích (jehož obětí jsme i my) a 
včetně zjevných forem neorasismu uplatňovaného vůči obyvatelstvu příslušných zemí. Nutno udělat vše pro 
to, abychom zabránili zničující válce, kterou tato perverzní strategie může vyvolat.

Ano podporovat spolupráci s kým jen to půjde. Umožnit i jednotlivým majetným podnikatelům například ze 
západních zemí férovou spolupráci umožňující kultivaci České republiky jako hlavního útočiště v 
komplikovaných časech.

9. Celý svět jde finančních a návazně ekonomických i mocenských turbulencí, které budou doprovázet 
zužování prostoru pro nekryté emitování dolaru. Příprava na toto období, které už o sobě dává vědět, je 
založena na pěstování sounáležitosti, zvyšování vzdělanosti a racionality, nezávislosti na vnějších vlivech.

Pěstování sounáležitosti, nezávislost a vzdělanost se kryje s některými předchozími body. Pokud jde o měnu,
odborníci se převážně shodují v tom nechat si českou korunu a nepřecházet na euro.

10. Úctu k naší zemi, našemu národu, našim historických zkušenostem považujeme za základní orientaci, 
kterou si nedáme brát a která umožňuje, aby se každý náš občan v rámci našeho osvobozeného státu mohl 
efektivně podílet na rozhodování o záležitostech naší země a aby k tomu byly vytvářeny podmínky na bázi 
rovnoprávného spojenectví s nám blízkými zeměmi.

Ideální historický odkaz pro mě je odkaz Jana Husa. Zachovávat si úctu k pravdě. Věřím, že jsme tu měli 
časy, kde fungovalo kopné právo. Doby, kdy člověk je vyslyšen a není umlčován. Bez ohledu na dostupnost 
komunikačních technologií. Umět se domluvit jako lidé i bez složitých technologii. Vyslechnout, když má 
někdo potřebu se vyjádřit a hledat vzájemnou shodu.
„

Je 16.1.2024 14:58. Už dlouho jsem nebyl na 
nějakém výletě. Ani nevím, kdy naposledy 
jsem byl v čajovně. To už je doba. Finanční 
situace se mi stala výzvou, jak žít úsporně a to 
se hodí do života. Poslední výlet vlakem byl 
pokud se nepletu do Prahy na Jesus pochod 
25.11..
Teď se ukazuje, že tento týden bude v duchu 
cestování vlakem a potkávání lidí i jinak než 
online. Cestování vlakem čtvrtek Brno (ústředí
Moravy) a pátek Praha (ústředí Čech). Petr 
Hampl bude mít představení své nové knihy 

Střízlivění, jak včera na Petr Bureš TV zmínil zde. Bude možnost při té příležitosti potkat různé osobnosti a 
třeba i osvobodit cestou lidi v autoritě Ježíše Krista. Ve středu bude setkání v Ostravě, ale to už je na mě moc
daleko a navíc dvě cesty v týdnu budou i tak dost.
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Je 16.1.2024 15:58. Už jsem dělal jeden 
čas pekaře, pak pošťáka a teď se mi 
vykresluje, že bych mohl zkusit 
zedničinu. Jak příhodné. Můj kamarád 
má stavební firmu a jeden člověk zrovna
poptává nějaké výkopové práce. 
Dokonce i Vráťa z Austrálie dělá 
zedničinu. Zednářství se tady v Čechách

asi teď uplatní, když je teď ten čas pohrom. Udělat chrám. Příbytek pro lidi dobré vůle. Naučit se něco dělat 
rukama. Postavit třeba zeď a nebo upéct chleba. Třeba se podaří Stavitele chrámů přivést ke správnému 
pochopení, jak vnímat Krista.

Vzpomněl jsem
si na jeden z dílů
Pirátů z
Karibiku, jak je
tam kapitán
Černovous na
své lodi s
názvem Pomsta
královny Anny.
Kapitán 
ovládající
zombie. Tam
dění na lodi začíná tím, jak se Jack snaží vyvolat vzpouru, protože 
usoudil, že žádný kapitán tam nakonec není, když nevychází nikdy ze 
své kajuty a nikdo ho nevídá. Když už je vzpoura zdánlivě vyhraná, 
tak se otevřou dveře a vychází Černovous, aby vzpouru „uklidnil“ a 
pochytal magicky lidi do provazů. V ten moment, když už vzpouřenci 
vysí v provazech, tak tam vyběhne kněz a začne Černovousovi 
nadávat. Přišlo mi to takové pěkně symbolické.

Je 16.1.2024 19:03. Tak už jsem se dostal do Mraveniště na https://mraveniste.nepodvoleni.cz a přispěl tam 
10 příspěvků. Ono se to asi nejmenuje správně Mraveniště, ale „VIZE pro ČR“. Mraveniste je jen 
subdoména. Okomentoval jsem body 1, 2, 3, 4, 5, 7, 8, 9 a 10 odpověďmi, které jsem si připravil výše. K 
bodu 11 s titulkem „Bod č. 11 - Politické neziskovky jsou pohromou pro naši zemi“ jsem také dal komentář. 
Pak jsem ještě chtěl okomentovat bod 6, že s tím v podstatě souhlasím a jen by chtělo pojistit fondy proti 
rozkrádání. No a to už mě nepustilo. Zajímavé. Napsali mi anglicky něco jako, že si váží mého entusiasmu, 
ale mám počkat, myslím den tam bylo, než budu moci znova reagovat. Tak že to mají pojištěné proti 
zahlcování :).

Je 17.1.2024 9:45. Chtělo by to sehnat sponzory rozvoje nové budující se 
společnosti zde v Čechách. Rozhodl jsem se oslovit sázkové společnosti. Toto je 
podle mě čas vsadit si na tu správnou kartu. Nebo minimálně o tom popřemýšlet a 
zaujmout nějaké stanovisko. Koncept zprávy:
„Dobrý den,

chtěl bych vaší společnost oslovit při příležitosti tragických událostí, ke 
kterým ve světě dochází a na to navazujících společenských a systémových 

změn, ke kterým bude docházet zde v České republice. Při této příležitosti se můžete stát sponzory 
rozvoje nového společenského útvaru.

<Tento koncept nakonec nedokončím a neodešlu. Vysvětlení na straně 202.>“
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Je 17.1.2024 22:29. 
Snažím se sledovat 
pravidelně kázání 
pastora Petra Kuby. 

Zajímá mě, kam on tu svojí aktivitu směřuje. Připadá mi, že v tom tápe, ale jestli s tím nehne on a 
jeho organizace, tak nevím kdo by toho byl v oblasti církve schopen. Sepíši mu nějaký motivační 
upřesňující dopis. Dopis odeslán na emailovou adresu info@zasahnoutsvet.cz dnes v 23:42 s 
předmětem „Připomínky k aktivitám organizace Zasáhnout Svět“:
„Dobrý den pane Kuba,

snažím se sledovat pravidelně Vaše kázání a tím aktivity organizace Zasáhnout Svět. Vnímám z 
toho, že církve obecně hodně vzhlížejí k učení apoštola Pavla. Víte, co mi připadá na biblických 
postavách zajímavé. Je to ta rozmanitost v jejich aktivitách. Vemte si třeba takového Noema. On 
žádné sbory nezakládal, ale stavěl archu. On nepotřeboval zakládat žádné sbory na šíření 
senzačních informací a i tak dnes příběh o jeho arše je světově známý. Nebo takový Mojžíš. Ten 
dělal úplně něco jiného, něž ti dva a také proslul. Král David zrovna tak. Všichni tito lidé měli 
rozmanité aktivity a vždy na tom bylo něco velkolepého, čím se oslavil Bůh. Něco významného, 
čím člověk s Boží pomocí nějak zvítězil na zdánlivě nemožným. Teď si vezměte tento princip a 
zasaďte si ho do dnešní doby. Do problémů dnešní doby. Do doby internetu, kdy se myšlenka v 
mžiku přenese celým světem. Já nerozumím tomu navracení se do dob apoštola Pavla, kdy nesl 
evangelium pro národy a musel zakládat sbory, které tyto informace šířily dále ostatním. Ano při 
tom dělal dobové zázraky jako léčení a podobně. To platí stále, že Bůh léčí. Jenom že ani na léčení 
se nedá spoléhat, že je vždy působeno Bohem a proto je potřeba dělat to opravdu z víry, když je k 
tomu skutečně veden Bohem. Boží lid je v tomto světě ve vyhnanství, kdy se nemá paktovat s 
mocnostmi tohoto světa. Jenomže přichází nový věk, kdy bude vládnout Kristus a na to je potřeba 
ze strany církve reagovat. Změnit myšlení lidí v církvi. Tímto se vyhnanství musí zrušit a církev se 
musí učit novým způsobům. Toto je čas na nové zázraky přizpůsobené aktuální době. Církev je 
povolávána naučit se vládnout této zemi a Bůh nám tu na to, věřím že v Čechách a na Slovensku 
dává prostor. Tady si to máme zkoušet. Pokud nám tu světská vláda dělá problémy, církev na to 
musí reagovat a nenechat to jen tak. Bůh lidem pomáhá skrze lidi. Církev tu není od toho, aby se 
modlila za špatné vlády. Za nápravu jednání jejich představitelů, ale aby přímo zasáhla. Zasáhla tím 
způsobem, že se budou šířit pravdy o zločinech. Že budeme urgovat policii, aby jednala. V první 
řadě se musíme naučit mezi sebou začít bavit a organizovat se. Já tomu nerozumím, proč například 
na online setkání jako má třeba pan Valenčík a nebo v místech jako hospody a čajovny. V místech 
určených pro šíření informací. Proč tam nechodí lidé z církve? Online prostor je skvělá věc, kde se 
lidé mohou poznat a poradit si. Vždyť něco takového v klasickém sboru snad ani není možné. 
Pokud se dva nebo tří lidé potkají Bůh je mezi nimi. Bůh skrze ně promlouvá, ale to není možné v 
sále, kde jsou desítky lidí.
Nerozumím, proč se takto neděje? Dnes v době problémů. Děti jsou ve školách degenerované a to 
není nic nad čím se dá zpívat s rukama v klíně. Já jsem žádal církev, ať mi pomůže finančně s 
projektem, který bude užitečný pro společnost. Žádal jsem o projev sjednocení církve, kdy pastoři 
řeknou členům, že je třeba, aby dal každý člen třeba jen 100 Kč. Když se složí sbory různých církví,
nějakých pár set tisíc by se mohlo vybrat a já bych se dostal třeba z dluhů, do kterých jsem se musel
dostat, protože plním nesnadnou úlohu určenou Bohem. Nesnadnou na přemýšlení. Kdo si to 
nezkusil, tak těžko bude soudit.
To by byl první krok v rozvoji komunikace a organizování se. Další by mohl být třeba oslovit lidi 
žijící v Palestině. Něco tam s tím konfliktem dělat. Třeba získat nějaké větší prostředky na kultivaci 
České republiky jakožto útočiště. Ta oblast Palestiny není vůbec bezpečné místo a Ježíš se o tom v 
evangeliu zmiňoval.
Prostě se tu učit nějak autonomně fungovat a nežít stále ve vyhnanství v područí mocností.
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Vyjít ze všelijakých omylů a spolupracovat.

S pozdravem,
Jiří Kalina“

Je 19.1.2024 13:23. Včera jsem měl možnost se seznámit cestou vlakem s ředitelem Jungmannovo národní 
akademie Petrem Hamplem (web: https://www.junaak.cz/). Ptal jsem se ho, co si myslí o panu Skálovi. 
Jaký je to podle něj člověk. Zná se s ním a je to i učitel v jeho škole. Jeho hodnocení potvrdilo můj kladný 
úsudek. Dokonce zmínil, že je to nesystematický člověk. Vlastně něco jako já. Jeho aktivita není pevně 
stanovena vždy na nějakých pravidlech a podle mě tuto vlastnost by měl mít každý alespoň trochu v sobě. 
Líbí se mi slogan na záhlaví jejich školy, že kvalita národa není o případném velikánovi, ale je to průměr 
všech. V dnešní době může být politická osobnost vyměněna. Může být dosazen dvojník. Najednou přijde 
člověk s úplně odlišným charakterem a co pak? Pak už zbývá se jen spoléhat na své správné vnitřní vedení.
Někdy ale pro samotné povznesení národa. Pro národní obrození je potřeba aktivity menší skupinky lidí.

Zítra je seminář Josefa Skály v této škole s titulkem „Následovníci a kritici Karla Marxe (20. ledna)“. Detaily
jsou zde: https://www.junaak.cz/2023/04/20/kurz20240120/
Ještě to nevím jistě, ale asi tam půjdu. Byla by to hezká návaznost na ten včerejšek a dnešek v Jihoměstském 
pivovaru.

Je 21.1.2024 11:00. Dnes mě šokovalo jedno tvrzení ze 
strany představitele jedné církve, které nasdílel. Stálo tam
toto:
„Úspěch mé služby je důležitější než dobré vztahy, čest, 
laskavost...
Tudy ovšem půjdeš sám, Bůh těmito cestami nechodí…“
To je podle mě tvrzení někoho, kdo cedí komáry a polyká
velbloudy. Hlavní smyslem je budovat dobré vztahy, 
čest, laskavost a podobně. To je ovoce, které máme nést. 
K tomu navíc i pokoru k Bohu, pokání a přijetí milosti. 
Bez toho to jde jinak těžko. Vyvarujme se pokrytců a 
falešných učitelů.
Ve čtvrtek jsem se bavil s panem Hamplem. Ptal jsem se 
ho, jaká je vlastně situace v Izraeli. Jestli už to tam někdo
ten konflikt urovnává. Nic takového se prý neděje. Co 
mám informace, tak teď se přidal k útoku na Izrael i 
Hisballáh.
Vrtá mi hlavou poslední dobou nejasnost. Kdo je to 
vlastně ten první jezdec apokalypsy?
Jeden čas jsem sledoval dohady, že by mohlo jít o 
prezidenta Putina jakožto o mírotvůrce. To bylo asi ještě 
před tím, než se pustil do války. Jezdec na bílém koni má 
luk, ale nemá šípy. Bývá označován za antikrista. 
Člověka, který uzavírá mírové dohody, ale nakonec je 

poruší. Tedy něco jako křivopřísežník. No na kom by se něco takového mohlo naplnit v dnešní době? 
Antikrist v umění bývá vyobrazen jako malé dítě, které má magické schopnosti. Díte, které přišlo týrat svět. 
Přitom v Bibli se píše, že žena (církev) porodí dítě a to bude vytrženo k Bohu před drakem. Podle Bible 
antikrist přijde tak, že musí prvně být odstraněna překážka, která mu v tom brání. Antikrist přijde tak, že to 
bude vypadat jako nějaké vzkříšení. Ne tak, že se narodí jako dítě a dospěje. To je přeci syn člověka. Ten, 
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který je ve středu, musí být prvně vzat. To není myšleno v tom smyslu jako že Duch Svatý bude vzat. Duch 
Svatý tu bude po celou dobu sedmiletého soužení. Vzat někdo ze středu. No tak to asi musí být vůdce 
smlouvy. Syn člověka, je pravděpodobně myšlen tou překážkou, která bude odstraněna a pak až přijde 
antikrist a poruší ujednané smlouvy, protože se nebude považovat za vůdce smlouvy, ale přímo za Boha.
Muž jedoucí na bílém koni. Drží v ruce luk, ale nemá šípy. V Bibli je popisován jako dobyvatel, kterému 
bylo dáno vítězit. Když je někdo dobyvatel, tak přeci si vybavíte nějakého politického vůdce. Nějakého 
prezidenta či krále. Nepředstavíte si zadluženého podnikatele. No a co by mohlo znamenat to, že drží luk, ale
nemá šípy. Luk, jakožto zbraň, která ale není určena pro boj tváří v tvář. Ještě k tomu bez šípů. Třeba se tím 
myslí, že ten člověk je neozbrojený, ale jeho zbraní je dalekosáhlé šíření pravd. Bourání mýtů. Ve 
zvěrokruhu je střelec vyobrazen jako napůl muž s lukem a napůl kůň. Povaha s určitým netaktem a 
pravdomluvností. Jezdec na koni bílé barvy. V Bibli se popisují lidé s bílými rouchy. Je to symbol čistoty. 
Symbol pro přijetí Kristovo oběti.
Zajímavá podobnost s archandělem Michaelem. V době, kdy povstane kníže Michael, tak má začít velké 
soužení. No a právě při rozlomení první pečetě vyjíždí bílý jezdec s lukem. Michael a ďábel spolu bojují o 
jedno tělo. Je to boj v jednom člověku. U Mojžíše to bylo prý obdobně.

Je 21.1.2024
16:02. Na straně
141 je odkaz na
článek s názvem
„Skrytá realita
našeho života“.
Je to o říši
mrtvých.
Predátorská
organizace.
Nejvyšší bytost
se těší na den, kdy bude převtělena do nového nositele plného 
života. Na duši nového nositele přesně řečeno. V umění se 
setkáváme s okultní symbolikou jelena. Jelen shazuje časem své 
paroží, ale narůstá nové. Třeba film Lék pro život, kdy mladý muž
jede taxíkem a cestou nechtěně srazí jelena. Pak se ocitá v jakémsi
zdánlivě wellness, ale ono to není ve skutečnosti vůbec žádné 
wellness. Nebo Robert Baratheon jede do Zimohradu, aby 
jmenoval svého nového pobočníka. Symbol Baratheonů je jelen. 

Jack Sparrow zorganizuje vzpouru před zavřenými dveřmi, ale pak se otevřou dveře, vyjde Černovous a nic 
mu neudělá na radu jeho dcery. Že prý ho potřebují aby se mohl Černovous omladit. Já v tom vidím jakousi 
spojitost mezi prvním a čtvrtým jezdcem apokalypsy. Jednou jsem si dopisoval se ženou s profilem Korejky, 
která je vidět na straně 74. Zmínila tam něco že jsem velice chytrý a tím i nebezpečný. Je mi poslední dobou 
stále nabízena investice do nějakých kryptoměn a to ze záhadných profilů. Investice třeba částkou pouhých 
cca 1500 Kč. Já tady žádné krypto-peklo podporovat nechci. To je proti mým zásadám. Policie s tímto má 
problémy při hledání podvodů. Podle rozhovoru s okultistou na straně 86 satanisté dostali templáře do 
odpadlictví pomocí tohoto stylu podnikání. Neplánuji se dopouštět stejných chyb.

Je 21.1.2024 16:56. Vyskytla se pozoruhodná informace. To mě přivádí na 
myšlenku, jak by se dal lépe realizovat mír v Palestině. Způsob, jak rozšířit 
občanství České republiky na celý svět. Udělat něco jako Velký Izrael a tím 
usnadnit migraci do bezpečí. To by se muselo uskupit ale opravdu veliké 
množství prostředků pro takové přestavby. Veliké množství prostředků a změna 
ideologie. V Bibli je psáno, že ti co jsou v Judsku, ať utečou k izraelským horám.
No ale kdo tvrdí, že izraelské hory jsou jen v České republice. Lidé z Čech jsou v
celém světě.
…
Je 22.1.2024 10:27. To s tím českým občanstvím ve světě je přitažlivá myšlenka. 
Mohl by se tím vytvářet všeobecný dojem, že český lid, který je převážně 
ateistický a díky tomu nepošpiněn duchovním babylonem, tak tento lid si začne
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ve světě budovat vzájemně propojené enklávy. Tím by mohl 
vznikat jakýsi Velký Izrael.
V Bibli v knize Daniel v kapitole 11 je psáno o opevněném městě, 
které je dobýváno. Řekl bych, že to se děje zrovna teď. Verše 15 – 
17. Tím opevněným městem bude asi stát Izrael. Cituji:
„15 Severní král přitáhne k opevněnému městu, navrší k němu 
násep a dobude je. Jižní vojsko se neubrání, ani ti nejlepší vojáci 
nebudou moci obstát.
16 Tento útočník si bude dělat, co se mu zlíbí, a nikdo před ním 
neobstojí. Se svou ničivou mocí stane i v Nádherné zemi.
17 Rozhodne se přitáhnout s celou silou svého království, pak ale s
jižním králem uzavře dohodu. Na její stvrzení mu dá svou dceru za
ženu, ale jen proto, aby mu skrze ni škodil. To se mu však nepodaří
a nesplní.“
Ono to může vypadat na první pohled, že tento severní král je 
dobyvatel a tedy první jezdec apokalypsy. Král, který nakonec 
uzavře jakousi mírovou dohodu s jižním králem. Z tohoto textu 
není jasné, kdo je jižní král, ale asi se opravdu nebude jednat o 

současného izraelského politického vůdce. První jezdec apokalypsy má sice luk, ale nemá žádné šípy. Je 
neozbrojen. Je to člověk smlouvy. Měl by uzavírat mírové smlouvy. Když Robert Baratheon obsadil Královo
přístaviště, udělal to za pomocí Eddarda Starka. Eddardovi stačilo málo a mohl se usadit na trůn, ale on o to 
nestál.

Je 22.1.2024 11:35. Tady to bude v první řadě chtít sjednotit 
vyznavače judaismu. Existují židé různého druhu a jsou v 
nepřátelství. Teď v těžkých časech bude potřeba se sjednotit. Uzavřít 
mírová spojenectví a pracovat na Velkém Izraeli. Přivádět lidi 
duchovně ke Kristu a tím i do bezpečí. Přesvědčit židy, že Palestina je
nebezpečným místem a místa s Boží přítomností jsou jinde. 
Vybudovat taková místa. Izraelští političtí vůdcové by měli ustoupit a 
nehnat své vojáky do zbytečného masakru.
V pátek jsem byl v Praze na pivu. Poznat lidi z přicházejícího českého
národního obrození. Přijde mi, že v těchto kruzích vnímám jakousi 
duchovní čistotu. Poznal jsem tam pár skupinek lidí a získal nějaké 
vizitky. Plánuji těm lidem, na které mám kontakt, napsat. Zajímavá 
věc je, že tam byly i nějací lidé z církví. Tak že církev se skutečně 
začíná propojovat s politickým světem. Tedy ne ve smyslu té formální
ustanovené politiky, ale tím že se spolu baví v hospodách a snaží se 
nějak spolupracovat. Dokonce jsem včera zahlédl nějakou reklamu, 
kde Vít Rakušan vyzývá lidi ve smyslu „Dělali jsme to špatně. 

Pojďme více k lidem a diskutujme.“. Byla to výzva asi na nějaké diskuse s lidmi.
V Jihoměstském pivovaru jsem se setkal se sympatickým starším důchodcem. Veselý chlapík, který se, jak 
jsem zjistil dlouhou dobu zná s Petrem Hamplem.

Je 23.1.2024 10:43. Včera jsem se koukal na kázání ve sboru
Milost na Žilině. Kázání z neděle 21.1.. Domníval jsem se, 
zda tam nebude zase pastor Petr Kuba. Byl tam jiný kazatel, 
ale nějak jsem měl tušení, že se na to mám podívat, protože 
se mi to hodí k dnešnímu článku.
Z kázání mi přišlo, že někteří pastoři začínají vnímat rozdíl, 
že není víra a víra. Na víru se dá dívat různě. Buďto je to 
založené na tom, co chce člověk a nebo na tom co chce Bůh. 
Byl zmíněn muž se skleněným okem a že takový prodavač v 
prodejně, který má skleněné oko, tak nemusí být vůbec 
špatný člověk. No jasně že nemusí. To na to nemá vliv. 
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Pokud jde ale vyloženě o prorokovanou osobnost. O nějakého třeba náboženského vůdce, u které se 
popisuje, že bude jednooký, tak potom to určitě váhu má.
Další postřeh. Někteří pastoři začínají být bezradní a nechají si radit od žen a dcer. To ale není v souladu s 
tím, co užil apoštol Pavel. Tam to bylo určitě jinak. Muž má být ten, kdo je v rodině tím, kdo si ví rady.
Další věc. Anglický sbor byl zaplaven a žádá český sbor o finanční pomoc. Záplavy to přeci není dobré 
znamení. Egypt byl kdysi také sužován pohromami. Teď je čas, kdy se má měnit přístup Božího lidu. Staré 
uvažování už nebude mít Boží požehnání. Lidé s tímto uvažování se budou dostávat do neštěstí. Opravdu je 
potřeba, jak bylo zmíněno, že pokud je někde apoštol na cestách, tak by měl být podporován. Podporovat to 
správné nové a ne to staré umírající.
Další věc jsou kryptoměny. Církevní představitelé mají tendenci uvažovat, že když je někde něco, co přináší 
hojnost, tak to musí být vždy dobré. V Bibli se píše něco o tom, že nebude moci nakupovat ani prodávat ten, 
kdo nebude mít znamení šelmy. To je v rozporu s tímto postojem. Nemít možnost nakupovat a prodávat je 
znevýhodnění. Také se něco v Bibli píše o úzkých cestách a že by jsme jimi měli chodit. Ale mezi pastory 
přeci nebývají odborníci na ekonomiku. Kde máme vzít jistotu, že pastoři nežijí v nějaké duchovní temnotě, 
do které lákají ostatní a nejsou schopni vidět věci v širším kontextu. No radí se snad s nějakými odborníky? 
Myslím, že si příliš mnoho věří.
V pátek jsem byl v Praze na pivu, jak jsem psal. Potkal jsem tam jednoho veselého chlapíka. Když jsem byl 
na odchodu, nabídl se, že mě doprovodí k metru, abych nezabloudil. Stejně také jede tím směrem. To byla 
příhodná nabídka. Nemyslím si, že bych cestou na zpět nějak bloudil, ale cestou na místo jsem si dopravu v 
pražské městské hromadné dopravě zkomplikoval. Člověk pak nechodí včas. Naštěstí ta část setkání, která 
mi utekla, tak se dala snadno na internetu přehrát ze záznamu. Tím mi vlastně nakonec neuteklo nic. Na 
setkání v hospodě, kde se popíjelo a lidé se spolu bavili, tak tam jsem už byl přítomen.
Cestou na metro jsme si říkali s dlouholetým známým Petra Hampla, že je zapojeno v těchto aktivitách 
poměrně málo mladších lidí. Na druhou stranu pokud se najde třeba i menší obrozenecká skupinka a povede 
se jim dobře, tak dovedou nadchnout i ty ostatní.
Ptal jsem se ho na to, jaký je jeho názor na Petra Hampla. Říkal mi, že to je opravdu velice vzdělaný a přitom
velmi skromný člověk. Pomáhal mu s vydáním jeho publikací už v začátcích. Mě Petr Hampl den před tím 
říkal ve vlaku, že si také chodil přivydělávat do továrny. Tak že jsme si celkem podobní. Lidé působící v 
intelektuální oblasti, kteří umějí vzít za práci i jinak.

Zmatené cestování městskou hromadnou dopravou 
se může podobat špatnému chápání duchovna. V 
jeden moment si uvědomíte, že jedete špatně. Pak ale
nezbyde nic jiného, než narovnat cestu a jít 
správným směrem. Cesta do správného cíle. To ale 
pochopitelně stojí navíc čas a prostředky.
…
Je 23.1.2024 12:56. Když jsem jel s panem 
Hamplem ve čtvrtek vlakem, tak se mi nijak 
nezmínil, že by byl zapojený v nějakém duchovním 
odvětví. V nějaké církvi a nebo tak něco. Působil 
dojmem vzdělaného materialisty. Třeba tak jen chtěl 
působit, aby si mě vyzkoušel, jak budu mluvit o 
církvích. Dokonce se mě i ptal, že když působím v 

oblasti církevních sborů, že tam mám asi více úspěchů, než když bych působil třeba mezi dělníky z továren. 
Tak jsem mu řekl, že nemám nic, čím bych se mohl pochlubit, ale na druhou stranu lidé z církve mě, 
domnívám se, neberou na lehkou váhu.
Další den na to jsem se dozvěděl, že Petr Hampl je od protestantů. To bylo od někoho jiného. On sám mi ve 
čtvrtek řekl, že se zná dokonce s nějakými židy. Diplomatické propojení s židovským světem teď bude 
potřeba. Člověk jako Petr Hampl mi na to připadá ideální. Třeba Petr Hampl představuje ten společenský 
útvar, kterému se biblicky říká křesťané z židů.
…
Je 24.1.2024 12:10. V prvním díle příběhu na straně 105 je článek ze dne 26.2.2017. Článek s názvem 
„26.2.2017 (Kalijuga, vltavíny, Vltava a zaslíbená země Čechy "nová Palestina?")“. Článek s obrázkem 
amuletu z vltavínu ve tvaru srdce. Vědění, které mám od poměrně vysoce postaveného zednáře. Jižní Čechy
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jsou něčím záhadné. Hodně cizinců a to třeba i z jiných míst Čech tvrdí, že tady je to opravdu hodně krásné. 
V Bibli se mluví o tak zvané Nádherné zemi. Nádherná zem je zmíněna v úryvku z Bible kousek výše na 
straně 193. Jakou to může mít souvislost s tím, že sem kdysi dávno dopadl nějaký meteorit a praotec Čech 
vyvedl lid do zaslíbené země sem. I Jižní Čechy mají svůj padlý meteorit. Podobně jako černý kámen v 
Kaabě a nebo základní kámen na chrámové hoře pod mešitou al-Aksá (to nevím, zda je také meteorit).
Meteorit, který do těchto míst dopadl je ozářen jakousi energií dobra, která přichází v novém věku. Češi jsou 
celkem ateistický národ, ale já to vnímám jako určitou obranu před negativní vlastností náboženství. 
Náboženství a vztah s Bohem nejdou tak docela ruku v ruce. V knize Jak přelstít ďábla se zmiňuje, že skrze 
náboženství a strach z pekla jsou lidé právě do pekla unášení. Ten padlý meteorit asi nějak přispívá svou 
energií, že místní lidé jsou více schopní být sami sebou. Samostatně přemýšlet. Asi proto se v těchto místech 
moc nedaří budovat všelijaká náboženství.

Je 24.1.2024 14:18. 18. ledna se uskutečnil jakýsi 
křesťanský kouncil. Porada nad tématem pokrytectví. Je
o tom záznam na YouTube kanále Dominikánská 8 zde:
https://www.youtube.com/watch?v=kAJbZokTcCI
Je vidět, že „ledy“ v oblasti náboženství se prolamují. 
Na poradě bylo poukazováno na to, že díky pokrytectví 
lidé mohou žít v určitém míru. No to je ale falešný mír, 
který lidi vtáhne do pekel. Pokud si nebudeme umět 
říkat pravdu a vyznávat své chyby, tak zůstaneme stát 
ve vývoji osobnosti. To nevede ke spáse. Takové 
duchovno je praktikované asi jen pro nějaké výhody. 

My se potřebujeme posouvat v osobním rozvoji. Jak říkal Ježíš, neznečišťuje to, co jde dovnitř, ale co jde 
ven. Lhaní a přetvářka je problém. Je důležité si to v čas uvědomit. Má přijít Zhoubce a lidé, kteří zůstanou 
pozadu budou v problémech.
Pokud nějací učitelé tvrdí, že pokud by nebylo přetvářek, byly by konflikty, je to poukazování na špatnou 
cestu. My jsme tu od toho, abychom se učili řešit konflikty a ne žít nadále v přetvářce. Nepřetvařovat se a 
díky tomu brát potencionální konflikty jako výzvu. A teď je výjimečná doba hromadného prozření. Lidé by 
toho měli využít a zamyslet se nad sebou. Vyjít z pokrytectví jako masa. Nemusí si říkat „Jsem na to sám“. 
Lidé budou mít vice pochopení pro tento problém. Zůstávat v pokrytectví znamená být neozbrojen proti zlu. 
Satan jinak má nástroje. Své falešné dary. Dá vám zvýhodnění nad ostatními, ale řekne nemluvte o tom. Toto
ale duši potopí do bahna. Člověk je uvězněn a nic si nedovolí. Žádný zásah proti zlu. Ten, kdo nezasahuje 
proti zlu je ale spolupachatel.
Pak je tu vyzdvihování falešného asketismu. Obyčejné neřesti asi jako občasné napití se piva při příležitosti 
jsou potlačovány. Určitě není dobré vnímat občasné napití se piva stejně jako když je někdo „permanentně v 
lihu“. Když je někdo extrémní asketik, má nelásku sám k sobě. Potom není divu, že tací lidé, co jsou 
zaháčkovaní v nějakých systémech odebírající svobodu, tak potom, když mají extrémně slabou chvilku či 
období vezmou zbraň a postřílí lidi. V jiném případě „postřílí ty lidi tím“, že jsou pokrytci a nezasahují svou 
upřímností, když se děje někde nějaké zlo.
Mít sebelásku je důležité. Určitou svobodomyslnost. Člověk pak nemá tendence působit zlo na jiných.

Praha je mírové území obou znepřátelených židovských odvětví. Způsob, jak vyřešit 
konflikt v Palestině je vyjít z pokrytectví. Přestat se skrývat a vyjít na veřejnost. Usmířit 
se a hledat společné porozumění v Kristovo vědomí. Je potřeba shromáždit dostatečné 
bohatství na to, aby byl židovský lid evakuován z Palestiny a dojednáno příměří s 
Palestinci. Zastavit zbytečné krveprolévání. Najít novou světovou ideologii postavenou 
na vzájemné lásce a Kristovo vědomí. Evakuace lidí z Palestiny by měla směřovat k 
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izraelským horám. Já bych to pojmenoval jako Velký Izrael i když tento termín už byl zaveden někým jiným.
Hledat samostatně uvažující lidi nedotčené náboženstvím a k těm se přimknout. Lidi tohoto typu rozmístěné 
po celém světe.

Je 25.1.2024 10:47. Včera
jsem sledoval diskusi v 
poslanecké sněmovně české
republiky na téma Evropa a
svět 2030. Titulek záznamu
je „Seminář "Evropa a svět
2030" - 1. část (Semín,
Janeček, Zeman, Švihlíková

a další)“ a je to zde:
https://www.youtube.com/watch?v=gFJPTwBX5-o
Řekl bych, že je to jakýsi počátek představování globálního vládnutí veřejnosti. Ne tedy přímo globální 
vlády ve smyslu diktát malé skupinky osob. Globální vládnutí chápané tím sionistickým způsobem. Asi 
vládnutí osvícených podnikatelů, nebo jak by se to dalo popsat. Ještě k tomu navíc ale vládnutí jakéhosi 
jižního globalismu. Ne geopoliticky jižního, ale biblicky pojatého jihu jakožto židovství a křesťanství.
Jaké takový představovaný systém má slabiny. Určitě ta zásadní slabina je přetechnizovanost a přehnané 
monitorování. To že v kryptoměnách je absolutní anonoymita slabina ještě neznamená, že extrémní 
monitorování je nějaká výhoda. Dovedu si představit, jak někdo takové technologie zneužije. Lidé nestojí o 
takové technologie, kdy je někdo bude neustále sledovat na každém kroku a nebo si nic v obchodě nekoupí, 
pokud jim zruší účet.
Druhá otázka je, s jakou ohleduplností by byl člověk z prostého lidu vyslyšen, kdyby se něčeho snažil 
dovolat skrze své vládní zastupitele?
Já jsem vlastně toto téma s Petrem Hamplem také řešil ve vlaku. Dotkli jsme se tématu kopného práva. Řešili
jsme otázku, jak kopné právo řešit v dnešní době, kdy jsou na světě miliardy lidí? To je unikátní doba co se 
týče populace. Navíc já mu sám musel přiznat, že je v Čechách skupina, co se pokusila toto použít s využitím
internetu, ale neuspěli. Selhává to na lidech jako takových. Na lidské morálce.

Je potřeba oslovit představitele židů s možným řešení. Sepíšu zprávu pro Petra Hampla.

„Dobrý den pane Hampl,

přemýšlel jsem nad tím, jak jste zmínil stále trvající konflikt v Izraeli a to, že se 
znáte s některými židy. Rád bych představitele židovského světa skrze Vás oslovil s

možnou nabídkou. Nabídkou, jak konflikt možná vyřešit. V první řadě se bude muset vysvětlit 
náboženské nedorozumění týkající se zaslíbené země. Bůh Abrahamovi říkal, že jeho potomstvo 
bude požehnané, ale také v písmu stojí něco o čtyřech koutech světa. Křesťanům bylo zase řečeno, 
že jsou solí země. Sůl se dá rozsypat plošné a v tom duchu to i vyznívá. Ta situace v Izraeli je 
špatná. Já se pohybuji mezi křesťany. Snažím se je povznést, ale uvažováním jsem asi více jako žid.
Více věřím v politické cesty. Věřím, že Bůh se chce oslavit skrze svět politiky a to je v rozporu s 
křesťanskými postoji.

Věřím, že by se dal politicky propojit židovský i křesťanský svět, čímž by se zároveň v ideologii 
přiblížit i zemím východu. Byla by to taková určitá změna světové ideologie. Jednalo by se o ústup 
židů z Palestiny. Přiznání si omylu, že se skutečně nejedná o zaslíbenou zemi. Bůh žehná té zemi, 
kde jsou lidé žijící ve vzájemné lásce a v souladu s Božími zásadami. Myslím si, že židé by se 
mohly v těchto časech zaštítit budováním si dobré pověsti. Vzít své prostředky a při příležitosti 
migrace z Palestiny do čtyř koutů světa je použít k budování si dobré pověsti. Nevěřím, že půjde 
snadno zařídit, aby židé migrovali někam do jednoho vybraného místa. To asi snadno nepůjde. 
Věřím více ve vzájemnou a laskavou spolupráci mezi lidmi.

Včera jsem se koukal na diskusi o Agendě 2030 v přenosu z poslanecké sněmovny. Jsou tam věci, 
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které zní rozumně, ale i věci vzbuzující obavy. Něco takového by mohlo fungovat, ale ne v příliš 
přetechnizované podobě. Když se staví chrám, tak konstrukce by měla být taková, že jakýkoliv 
kámen lze nahradit.

Lidé budou vesměs mít asi strach přijmout nějaké změny, pokud budou přinášet nějaký techno-
fanatismus. Čím více bude umělé inteligence, tím méně bude asi prostoru pro tu přirozenou. To není
cesta zdravé společnosti. Organismus potřebuje určité stimuly, aby se mohl zdravě vyvíjet. Přílišné 
pohodlí vede do oslabení.

Zajímavost České republiky je, že jsou tu původy obyvatel ve slovanství. Na Moravě je to asi o 
něco více. S ohledem na dnešní časy konfliktu v Palestině by se toho dalo diplomaticky využít, 
protože třeba tací obyvatelé Íránu se nám národnostně celkem podobají. Tato příbuznost a potřeba 
přiblížení se nějaké společné ideologii by mohla být užitečná.

Mám nějaké známe pohybující se v těchto kruzích jako je slovanství a podobné. Tam bych potenciál
k jednání nějaký viděl.

Je to tedy takový návrh možného diplomatického řešení.

Více podrobností o mých aktivitách jsou v článcích zde:
http://jkali.cz/data/pomahame_si.pdf

S přátelským pozdravem,
Jiří Kalina“

Zpráva odeslána dnes na email pe@petrham.pl v 14:05 s předmětem „Návrh mírového řešení pro 
Izrael“.

Je 26.1.2024 12:00. Pan Hampl mi odpověděl. On se k mému návrhu 
přiklonil, ale otázka je, co s těmi Izraelci? Tak jsem mu poslal tuto 
odpověď:
„Dobrý den,

být v bezpečí je někdy otázka jen toho, že je člověk ve vhodnou dobu na 
vhodném místě. K tomu potřebuje mít určité intuitivní vedení. Je to dost 
individuální záležitost. Člověk si sám musí uvědomit včas, co udělat. 
Někdy je potřeba jen vnuknutí určité myšlenky, aby věci zapadli. 
Nevěřím, že by řešením bylo přijetí všech Izraelců v nějaké konkrétní 

zemi. Izraelci mají ale své příznivce, kteří jsou rozeseti po různých státech. Jsou to řekl bych 
nejvíce sionističtí křesťané, kteří se hlásí a nebo možná hlásili k myšlence přesunu židů do 
Jerusaléma. Řekl bych, že obecně křesťanství by v této situaci mělo podat pomocnou ruku. Jenomže
za současného způsobu vládnutí, kdy neexistuje žádný ustanovený globální způsob vládnutí, tak 
něco takového půjde těžko.

Měla by být nějaká globální inteligence. Nějaké globální vládnutí, které dovede přesvědčit 
jednotlivé vlády, aby se k tomuto nějak postavili a zabývali se tímto problémem a to komplexněji. 
Přinést nějaké komplexní řešení, co nevyřeší jen bezpečí Izraelců, ale přinese nějaký normálnější 
svět, kde není takový chaos. Takové sociální rozdíly a podobně.

Poslední dobou se v poslanecké sněmovně ukazují lidé od globalistů a poukazují na různé 
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problémy, které máme. Já osobně jsem zastánce určité formy globalizmu, ale takové, která bude 
přijatelná. Globalismu, který bude postaven na lidskosti. Na možnosti volby. Pokud například někdo
nebude chtít být účasten online světa, tak ať není a ať nemá k dispozici výhody vyspělých 
technologií, ale musí být takovým lidem být zajištěna možnost nějak v tomto světě žít. Třeba se 
uskromnit, ale nenechat je umřít hlady a nebo je nechat někde bez střechy nad hlavou. Tak že vidím 
budoucnost jednak v nějakém osvíceném globálním vládnutí, ale zároveň se příliš nefixovat  na 
technologie. Umožnit lidem mít nějaké ostrůvky napříč různými státy, kde bude možné mít 
komunity, které nebudou fanoušky do vyspělých technologií ale budou normálně spolupracovat s 
těmi, co se tomu nebrání.

Co se týče území Palestiny je to dost pochybné. Jsou všelijaké takové hrozivé prorocké předpovědi. 
Obávám se toho, že se najdou lidé, kteří takové předpovědi uskuteční. Jestli je někde nebezpečno, 
tak bych řekl, že právě tam a to obecně pro všechny bez ohledu na náboženské vyznání.

Takže řešení pro Izraelity vidím komplexně. Globalisticky. Určitě ne nic ve stylu Osvětim, ale 
naopak. Podat jim pomocnou ruku skrze kombinaci křesťanství, ale i nějaké formy globalismu. 
Globalismu, který bude schopen přesvědčit jednotlivé vlády ke spolupráci na vzájemné pomoci a 
nalezení dostatečných prostředku pro výstavbu nových domovů pro ty lidi, kteří se rozhodnou 
migrovat.

S přátelským pozdravem,
Jiří Kalina“

Je 27.1.2024 20:41. Poslouchal jsem páteční komentáře 
pana VK. Byla zmíněna Ukrajina jakožto rýsující se území
pro nový Jerusalém. Já jsem tuto myšlenku zmínil vlastně 
na straně 166. Nezdá se mi to jako bezpečné řešení. 
Ukrajina možná bude bohatá na suroviny, ale po těch 
všech konfliktech. Nepřijde mi to jako požehnané místo. V
knize Daniel kapitola 11 verš 24 je psáno „Znenadání 
přitáhne do nejbohatších provincií a provede něco, co 
neprovedl nikdo z jeho otců ani z otců jeho otců. Svým 
stoupencům rozdělí kořist, lup a bohatství. …“. Člověk 
bude stát proti silám pekla a s bohatstvím moc neobstojí. 

Tady přichází řešení v něčem nadpřirozeném. Nadpřirozená Božská ochrana. Tu můžete pochytit 
tím, že jste v blízkosti lidí co jí mají. V blízkosti křesťanů a ti třeba na tom nejsou někteří také tak 
dobře. Prostě v blízkosti lidí s určitým oduševnělým životním stylem. Křesťané ale z hlediska své 
víry budou mít pro obyvatele Palestiny větší pochopení.

Je 27.1.2024 22:27. Zahlédl jsem 
další besedu s odborníky. Bylo to 
dne 25.1. a videozáznam je zde:
https://www.youtube.com/watch?
v=9H5y8Swon1Q
Když to tak sleduji ty veškeré 
popisované finanční úniky. No tedy. 
Připomíná mi to film Hobit první díl,
kdy se Bilbo vydal na nečekanou 
výpravu. Hold domácnost byla 
vyjedena a vypita neočekávanými 
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hosty, ale nabídka výdělku z výpravy byla hojná. Ten scénář mohly klidně upravit, že to co ti 
trpaslíci hledali, tak to Bilbo nemusel krást ale už to měl u sebe. Jen to odnést na správné místo. 
Něco jako šém do golema.
Na besedě správně bylo zmíněno, že my to musíme řešit odspoda. Musí se to řešit odspoda, ale ten 
dialog musí být i s globalisty a je dobře, že globalisté vycházejí poslední dobou na veřejnost. Jestli 
se to má řešit mírovou cestou, tak my obyčejní obyvatelé České republiky přeci nemůžeme za to, že
nás vládní představitelé takto obíraly. Pod čím vlivem se tedy tak dělo? Kdo to působil? To byli ti 
stejní globalisté, kteří nám teď chtějí nabízet digitalizaci, jako řešení? My tu potřebujeme mít nárok 
někde žít a k tomu potřebujeme hospodářské pozemky. Mít vlastní soběstačnost a autonomii. To se 
ale nijak nevylučuje se spoluprací s globalisty. Přeci lidé se tu mohou svobodně rozhodnout, jestli 
budou chtít používat nějaké digitalizační systémy. Tím to nikoho nemůže omezovat. Žádná extra 
přítěž pro planetu.

Je 28.1.2024 11:33. Co mě ale potěšilo, že jsem 
nikde v popisku besedy nenašel jméno mé 
vyvolené lásky Gabriely (Daniky). Zase bych se
na ní rozpomněl a bylo by mi smutno.
Existuje zvláštní film s takovým divným 
motivem černé vdovy. Jmenuje se Planeta 
Krull. V ní je starší průvodce ze žulových hor. 
Hledají společně Zabijáka (Beast). Potřebují 
zjistit, kam se Zabiják příště přesune 
(teleportuje). On se se svojí Černou pevností 
přesouvá a pokud včas skupina nezjistí, kam se 
Zabiják přesune, tak se mu nebudou schopni 
postavit. Oni to nakonec zjistí. Černá pevnost se
příště teleportuje na poušť. No ale k tomu, aby 
to zjistili, tak se starý průvodce ze žulových hor

rozhodne navštívit černou vdovu. Ta to podle něj bude vědět. Ostatní ho varují, že ať tam nechodí, 
že každého, kdo jí navštíví, tak ho zabije. On si ale věříl, že jeho nezabije a vydal se za ní. Dopadlo 
to zajímavě. Musel se dostat přes obřího pavouka až k ní do pavučinové místnůstky. Ona si myslela,
že je stará, ale on jí viděl stále mladou a krásnou. Ona mu nic neudělala a vyšla mu vstříc. Pověděla 
mu, kam se teleportuje Černá pevnost. Rozbila přesýpací hodiny a dala mu písek, který ale 
nedovedl udržet podobně jako čas nejde udržet. Měl na to nějaký čas dostat se zpět k ostatním a 
informovat je, ale pak už opravdu umřel.
No a dále to bylo tak, že skupinka se musela rychle dostat k Černé pevnosti. Použili k tomu 
extrémně rychlé bílé koně. O bílých koních je také zmínka v Bibli. Někteří lidé si vykládají, že 
první jezdec apokalipsy na bílém koni je antikrist, ale to je řekl bych nepochopený výklad. Může se 
to brát i tak, že je to skutečně antikrist, ale jeho kůň je dobrý. Jednání takového člověka bude asi 
dost nejasné pro hodně lidí. Těžko se v něm vyznat.
Stáda bílých koní jedoucí k jihu. Kde ono to bylo v Bibli o těch stádech. Asi jsou to lidé mluvící 
pravdu. Pojmem bílý kůň je také označován někdo, kdo slouží určitému účelu o kterém třeba ani 
sám neví. Nebo třeba o něm ví a uvědomuje si, že to tak má být.

Bílý kůň jménem Stínovlas. Aragorn jej nazval Bílým jezdcem. Král koní. 
Asi to symbolizuje bílého koně Nového Světového Řádu. Kristus říkal, že 
syn člověka při svém příchodu bude připadat lidem jako zloděj. Těžko ho 
poznat. Antikrist přijde falešným vzkříšením syna člověka. Mělo by k 
tomu dojít v Třetím chrámu, ale to nebude bráno jako chrám. To bode 
obětní oltář. Podle mě si to globalisté moc dobře uvědomují. Myslím, že je 
to dopředu připravované tak, že syn člověka se objeví v mediálním 
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prostoru náhle úplně mimo známé politické rodiny. Jeho mírové návrhy budou přijaty a pobožným 
lidem bude připadat jako padouch. Tipuji, že tak by to mohlo být.

Je 29.1.2024 14:55. Ten náš český 
jazyk je opravdu zvláštní. Písmo si 
lidé vytvořili k tomu, aby mohli 
převádět mluvenou řeč na text a 
naopak. To znamená přiřazovat 
unikátní vyslovování unikátním 
písmenům. Mé pragmatické 
uvažování nějak nedokáže vstřebat 
fakt, že existuje jazyk, kdy dvě 
rozdílná písmena se vyslovují 
stejným způsobem a ve školách se 
nad tím tráví čas výukou 
samostatného předmětu, jak tyto 

písmenka používat. Pro mě je, z mého pohledu, jediné rozumné využití této vlastnosti v tom, že 
můžu dělat spousty chyb v textu. Definuji tím v podstatě vlastní nový jazyk a lidé nebudou mít 
zájem prezentovat tyto texty někde v médiích. Kdo by poukazoval na takové „hajdaláctví“. 
Informace jsou dostupné pro toho, kdo si k nim umí najít cestu, nevím jestli by bylo užitečné něco 
takového tahat to médií.
Na internetu se nalézají všelijaké bludné informace o tom, že teď v roce 2024 má povstat nějaký 
antikrist a že to má být křesťan. Učitel lidstva. Světový lídr. Nevím nevím moc se mi nechce být 
nějak přílišně na očích v médiích.
Antikrist má přijít vzkříšením a ne teď. To že lidé se skutečnou mocí nebývají příliš vidět má nějaké
důvody. Úplně se ale schovávat a nedávat nikomu možnost být vidět mi také nedává smysl.

Možná bude antikrist
nosit na hlavě turban.
Teoreticky by mohl být 
vzkříšený v Kaabě.
Napodobit vzkříšení
někoho úplně jiného.
Někoho, koho v Izraeli
nepřijmou a kdo v Izraeli
zemře.
Je docela podezřelé, že tvůrci některých počítačových her 
dávají jako jednoho z pánů pekla a pána lží Beliala do 
podoby malého prince s turbanem. Video je zde:

https://www.youtube.com/watch?v=TQSd0LkzRcI
Je 29.1.2024 16:25. Viděl jsem včerejší bohoslužbu v 
Ostravě s Petrem Kubou zde:
https://www.youtube.com/watch?v=s3LpWFqkzQ4
Byl tam ukázán manželský pár s miminkem. Pár, 
který shání bydlení. Lidem tady schází prostředky, 
ale je vidět, že z nich čiší život.
…
Byla představena vize pro Česko od Jiřího Františka 
Potužníka.
Zaujal mě ten konec o převzetí vlastností jiného
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organismu kvůli potřebě přežití. Jde o formu jakéhosi
křížení a ještě k tomu navíc tam byl zmíněn i 
náboženský pohled. Video je zde:
https://www.youtube.com/watch?v=FkaroyZnzAY
…
Je 30.1.2024 9:06. V přednášce Jiřího Františka 
Potužníka jsem postřehl pojem globální vesnice. Na 
straně 193 jsem psal něco o vzájemně propojených 
enklávách, ale tím bylo míněné řekl bych to samé. 
Vize izraelských hor.

No vida. Do veřejného prostoru začínají 
vstupovat mladí, inteligentní a slušní lidé. 
Přicházející naděje budoucnosti. Záznam 
přednášky Josefa Skály s titulkem „Josef 
Skála hostem v Táboře - debata o Leninovi“
je zde:
https://www.youtube.com/watch?
v=Pob_UuC4U78
Když se hraje týmově nějaká RPG hra. 
Třeba World of Warcraft a jde se do 
dungeonu, tak to vyžaduje týmovou 

spolupráci. To není nic pro jednotlivce. V takovém týmu je potřeba postavy, které se říkává také 
tank. Bojovník v první linii, který je buďto dobře obrněný a nebo obratný, aby se dobře vyhnul 
útokům.
V současné situaci bude potřeba také nějaký takový prvek. Izraelský stát připomíná Rohan. 
Neopevněnou vesnici na louce v nebezpečné oblasti. Zdánlivě opevněnou, ale ne v duchovním 
světě. Je potřeba připravit opevněné izraelské hory. Něco takového ale nevznikne jen tak snadno 
samo od sebe. To bude vyžadovat určitou kuráž se do něčeho takového pustit. Hledat lidi na něco 
takového bude asi těžké. Je ale potřeba někoho takového najít.
Sepsat si, jaké vlastnosti by takový člověk či lidé měli asi mít. Jako inspiraci použít třeba to umění. 
Představa takové osobnosti podle filmů. Asi by se měl v něčem podobat hraběti Monte Cristo. 
Obyčejný člověk, který měl z počátku nelehký osud. To ho zocelilo. Dostane se ale nakonec k 
prostředkům. Místo toho, aby žil někde v paláci a věnoval se nějaké pomstě, tak bude připomínat 
více nějakého kněze. Kněze, co se snaží o duchovní osvětu. Křesťanský kněz, co bude vypadat jako 
John Sníh usilující o sjednocení lidí před přicházející hrozbou. Dát lidem opravdu mocné duchovní 
zbraně na jejich obranu. Nebo postava Bohuše, kterou zahrál Bolek Polívka. Na jednu stranu sice 
objíždí pražské hospody a huláká, co mu tam všechno patří. To je hrozné, ale na druhou stranu 
Japoncům cihelnu odmítá prodat, protože by jeho lidé přišli o práci. To je charakterní. Člověk s vizí 
jakýchsi propojených enkláv. No to měl vlastně i ten Lenin. Říkalo se tomu sověty. Člověk něco 
podobného jako byl Lenin, ale nebude používat násilí. Bude to křesťanský kněz. Představa člověka, 
který se děsí zavádění všelijakých moderních elektronických měn a přehnané modernizace. Raději 
bude hledat řešení v nějakém konzervativním měnovém systému. Má obavy ze zneužitelnosti. 
Člověk, který bude upřednostňovat konzervativní měny a hotovost, ale nebude se bránit zavedení 
nějaké formy eGuvernmentu, kde by se dala klasická měna směnit na nějaké kredity v podobě daní 
a tam by si lidé volili, do jakých projektů chtějí investovat. Digitální měna určená čistě pro 
eGuvernment, ale ne striktně pro obyčejné obchodování.

Je 30.1.2024 14:04. Koukal 
jsem se před chvílí na můj 
bankovní účet a mám tam 
něco přes 3000 Kč. S 
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takovými penězi se nedá diplomaticky vystupovat. Stalo se ale něco divného. Dostal jsem 
předvolání k notářce na něco ve věci mého zesnulého vlastního otce. Je to předvolání na 13.2.. Jak 
je možné, že mi došel znova dopis s předvoláním, když to už je přeci dávno vyřízené?
Zde je odkaz na článek s titulkem „Nejnovější mapa exekucí: Podívejte se, jak lidi ve vaší obci tíží 
dluhy“. To by chtělo, aby teď přišel nějaký světový lídr a vyzval lidstvo, že je potřeba vyhlásit něco 
jako Alianci Izraelských hor a v rámci tohoto výjimečného stavu umožnil založení křesťanských 
enkláv. Ten, kdo se k enklávám připojí, tak tomu bude smazána hypotéka, bude zaznamenáno kolik 
to bylo a tento jakýsi kredit poslouží k poskytování pomoci přesídlování lidu do bezpečí.

Já mám vlastně na straně 189 ještě nedopsaný koncept
žádosti o příspěvek u sázkových společností na
podnikání.
…
Je 31.1.2024 10:13. Zatím sázkovým společnostem
psát nic nebudu. Nějak se mi příčí získávat něco od
společností, které v podstatě profitují na neštěstí
druhých. Takové společnosti je potřeba umět korigovat a ne na nich 
profitovat. Člověk mého zaměření by měl mít podporu od obyčejných 

lidí a ne tímto způsobem.
Včera jsem byl na online setkání s lidmi z E-koruny. Bylo to zvláštní. Online setkání skupiny 
Žijeme s radostí, kde ale nebyl hlavní představitel této skupiny Mirek Seko. Jediný kdo tam byl, tak
byl Jirka Sapeta. Tak jsem ho pozdravil a následovala chvilka ticha. Jirka touto dobou jezdívá v autě
a účastní se hlavně jako posluchač. Ještě jsem se na chvíli odpojil a přišel později. Pak jsem tam 
viděl kromě Jirky ještě Učitele mapy vědomí. Ten na středeční hlavní kulatý stůl E-koruny nějak 
nechodívá. On podle mě v ten projekt moc nevěří. Rozebírali tam spolu něco kolem tématu ega, co 
se probíralo údajně den před tím. Vzbudilo to ve mně zvědavost. Zapojil jsem se do diskuse. Řešili 
jsme ego, svědomí a pravdomluvnost. Drobet jsem si to vztáhl na sebe. To téma, o kterém poslední 
dobou píši je takové hajsavé. Někteří lidé si o mě asi budou myslet, že já jsem si to celé celou dobu 
snad nějak plánoval. Naplánovat si dovedu vývoj nějaké technologie a ani to se nedá moc plánovat 
a dost často se to modernizuje. Refaktoruje kód a podobně. Žijeme v době, kdy to opravdu chce, 
aby povstal nějaký světový lídr, který bude apelovat na lidskou sebezáchovu. Člověk, který je 
schopen domluvit se i s představiteli vlád, pokud k tomu budou svolní, ale především bude 
povzbuzovat k navrácení se lidí ke své pravé přirozenosti a bude mít křesťanskou víru. Nikdo 
nemůže spoléhat na to, že takový člověk tu bude navěky, ale za dobu svého působení bude přinášet 
dobro. No a co pak? Následují fantasmagorické scénáře. Co když se stane něco, co ve známé 
historii nemá obdoby. Ten člověk bude zabit, ale vstane z hrobu. Potom vztyčí varovný prst a zvolá 
„Aha, tak s vámi to tedy nejde po dobrém. Tak to potom musíme svět uchopit pevně do ruky za 
pomocí vlád.“. No ale to co udělá, to budou zvěrstva a obrovské klamání lidí. Ten, kdo nebude mít 
nějakou zázračnou nadpřirozenou ochranu, tak nevím nevím zda to vůbec přežije. Nebude to ten 
samý člověk, co zemřel. Nebude tak jednat s tím, že by se snad nějak jenom naštval.
Na minulé straně jsem psal o představě člověka, který povede lidi. Psal jsem, že se bude děsit 
moderních elektronických měn. No ona ta slovíčka v psané podobě jsou někdy zrádná. Co kdyby 
toto četl někdo z E-koruny? Co si o mě asi pomyslí, když se s nimi vídám, považuji se za 
sympatizanta komunity a přitom k samotnému systému jsem pasivní a dokonce píši, že se těchto 
věcí děsím. V mluveném dialogu méně vznikají nedorozumění. Abych to uvedl na pravou míru. 
Není digitální měna jako digitální měna. To že Jirka Sapeta si dělá samostatnou komunitu lidi 
uznávající nějaký LETS systém to je naprosto v pořádku. To se může v nouzi opravdu hodit. Já ale 
měl na mysli něco zcela jiného a naprosto megalomanského. Nemyslím komunitku lidí, která 
vznikne na principu dobrovolnosti a bude mít třeba tisíce i desetitisíce členů. Já myslím něco 
celosvětového, co bude lidem vnuceno. To je reálná hrozba, že toho někdo zneužije a je potřeba s 
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tím počítat a připravovat se na to. Mít alternativu.

Včera byl celkem zajímavý rozhovor Petra Hampla a Josefa Skály. Takový řekl bych antagonistický
:). Je to zde:
https://www.youtube.com/watch?v=Kta5eD3CANo

Bod číslo 1. V čem se tedy oba účastníci rozhodně shodují. Shodují se v tom, že když někdo píše 
texty o rozměrech v řádu tisíců stran, tak ať si nemyslí, že nějak upoutá masy. Něco takového není 
vstřebatelné pro masy. Na něco takového se nedá ani moc poukazovat v médiích. No představte si 
to, že někdo na mediální scéně ukáže prstem na mnoha stránkové texty plné pravopisných chyb. 
Místy proložené erotikou. Sem tam nějaká básnička a nebo informace o tom, že někdo jde na nákup
a cestou někoho potká. Spousta neschopnosti získat si partnerku. No nevím asi by se takový člověk 
možná trochu sám ztrapnil. Já jsem neřekl, že nedokážu sepsat nějaký krátký úderný manifest cca 
na dvě stránky, který zatřese s lidmi. Když nastane vhodná doba, třeba to udělám. No představte si 
to. Člověk, který se náhle objeví v mediálním prostoru, protože sepsal dvě zajímavé stránky. V 
médích se nebude nijak publikovat to jeho „dlouholeté ‚logování‘ svého života :)“.

Bod číslo 2. Ten, kdo má cit, tak asi zavnímal jakési napětí v rozhovoru. No ale ono to tak skutečně 
je. Tohle je realita. Stávající mocenské uspořádání si nebude jen tak chtít někým sahat do svých 
záležitostí.

Je 1.2.2024 14:06. Řeším sepsání konceptu výzvy s názvem
„Mírová výzva všem národům“. Zde je text:
„Výzva obyvatelům Země všech národností. Globální 
ekonomické směřování nás aktuálně všechny vtahuje do 
různých válek a nesmyslného vyzbrojování. Politická 
vrstva s tím, jak se zdá, nic neplánuje dělat a pouze 
konflikty podporuje. Apeluji na zdravý rozum a odvahu 
všem obyvatelů planety Země, aby se přidali na mou stranu
a s pomocí mých nadpřirozených schopností, udělených pro
oslavení Krista, zvrátili katastrofální směřování této 
civilizace. Tato mírová agenda zahrnuje následující body:

1) Zrušme nesmyslné dluhy v bankách působící teror 
exekutorů – prosím nepodléhejme falešným představám 
jako že někde existuje nějaký starý pán, co vlastní všechny 
banky světa a všichni mu tu dlužíme peníze. Tato planeta 
patří všem lidem a nemá cenu se tu absolutně zbytečně 
nechat terorizovat. Neskutečně obrovské množství peněz v 
bankách bylo vygenerováno z ničeho.

2) Katastrofální nečinnost policie a rozklad vedení 
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školství a jiných služeb – byl jsem šokován na nedávném online rozhovoru, když jsem se 
dozvěděl, že prostřednictvím ředitelů škol je demoralizován ostatní personál a to jenom pro to, že 
záhadní skrytí lidé tyto manažery nějak čímsi snad straší nebo co. No ale co úpadek našich dětí? 
To tu nemůžeme dále trpět. Vždyť my tu máme policejní útvary. To s tím vážně nikdo nic neudělá? 
Za tím může stát klidně malá skupinka lidí. Policie musí mít ve svém čele důstojného a slušného 
člověka. Je potřeba vést k tradičním národním hodnotám a ke zdravé fungující rodině. Z 
bezpečnostních důvodů udělovat lidem funkce tohoto typu jen do doby jejich evidentního úmrtí. 
Zabránit výměně funkcionáře něčím, co by se mohlo podobat vzkřšení.

3) Katastrofa v hospodářství – zaměřit se na rozvoj hospodářství tam, kde je to potřeba. Přeci 
tu nemůžeme zaměstnávat lidi úplně zbytečným dovozem potravin ze vzdálených zemí, když si tyto
potraviny snadno můžeme vypěstovat (myšleno obecně na všechny země).

4) Urychleně ukončit nesmyslné vyzbrojování – lidem do rukou nepatří žádné zbraně. Člověk se 
má učit lásce k ostatním a ne zabíjení. Takto není člověk postavený. Ekonomické příležitosti se jistě
najdou v daleko vhodnější aktivitě.

5) Zastavme už konečně to věčné balamutění v náboženství a přinesme mír do Palestiny – proč
se celým světem nesou informace o tom, jak je Izraelský stát opevněný, že tam neproklouzne 
bezpečnostně ani vlásek a podobné věci, když se nakonec ukazuje, že to jsou jen lži. Moderní 
raketové systémy utočí na toto území vynesením raket do veliké výšky a prudkým shozením, tak že 
obrané systémy na toto neumějí reagovat. Toto území je vážně ohrožené. Ježíš Kristus o tom 
mluvil v evangeliu, že přijde čas, kdy bude potřeba toto území Judska opustit. Nabídněme lidem 
na tomto území azyl pomocí vybudování vzájemně propojených křesťanských enkláv ve světě. 
Křesťané svým náboženstvím by měli mít povinnost nabídnout těmto lidem pomocnou ruku.

6) Rozkryjme nebezpečné samožerné mechanismy ve spolenosti – vyvarujme se tak zvaného 
samožerství. Příslušníci stejného náboženství na vyšších úrovní podnikají kroky k záhubě těch na 
nižší úrovni. Prosím rozkryjme to vše s naprostou razancí. Buďme ohleduplní k ostatním. 
Izraelský stát může být projektem tohoto samožerství. Třeba se nakonec ukáže, že majitelé bank 
mají stejné náboženství jako Izraelci a teď bude potřeba vzájemné pomoci a vstřícnosti. 
Bankovní dluhy mohou být transformovány do speciálního kreditu určeného na solidaritu k 
Izraeli při migraci do křesťanských enkláv. Styk s křesťany a přiblížení se jejich životnímu stylu 
může vést k záchraně před zvláštními hrozbami.

7) Propojit nějak střední Evropu diplomaticky s Íránem, který spolupracuje s Jemenem, 
Libanonem a jinými. Hledat nějakou společnou mírovou ideologii.

8) Zavedení kvalitního sociálního zabezpečení – zajistit, že pokud člověk skutečně nemůže najít 
práci a nebo nějakou formu prospěšné aktivity, tak aby měl příjem potřebných prostředků. V 
případě, že ale práce je k dispozici, tak potom nějaké nepodmíněné příjmy mohou být jen ke škodě. 
Člověk je nastaven tak, že má být aktivní a jinak lenivostí degeneruje. S nepodmíněným příjmem už
nějaké špatné zkušenosti při jeho zavádění jsou.

9) Odstranit veškerou nerovnoprávnost – zamezit jednání typu že pro jednu skupinu obyvatel 
platí taková práva a pro druhou tato práva neplatí, protože jim kdosi nad držue. To je 
nespravedlnost. Práva musí být pro všechny stejná.

10) Nespoléhat se na sliby místních vlád – po těch všelijakých slibech a jejich neplnění už 
absolutně žádným dalším slibům příchozích demokratických vlád nevěřit na 100%. Chytit pevně 
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pod kontrolu veškeré finanční machinace a opírat se o heslo „důvěřuj, ale prověřuj“.

11) Vládnutí má být především o odbornosti a ne o slibech – je přeci žalostné a k pláči neustále 
poslouchat nastupující politiky tvrdit „My napravíme tu katastrofu, kterou udělali ti stávající“. 
Lidi vzpamatujte se. To tady nemůže takhle věčně fungovat. Koho toto zajímá? Je samozřejmostí, 
že věci mají fungovat správně. Mě jako občana hlavně zajímá, aby mi někdo třeba skrze nějaký 
informační systém dal možnost rozhodovat o věcech jako jaká parní komora bude vybudována na 
plovárně. Jaký model hřiště se bude stavět v místech mého regionu. Návrhy na kultivaci lesa a 
podobně. Hlasovat o tomto, co předloží odborníci. Klidně mít možnost si manažery a odborníky i 
nadále volit, ale ať fungují efektivně.

12) Zachovat lidem právo na používání hotovosti - nevytlačovat hotovost z ekonomických 
koloběhů.

13) Kultivace školství – odstranit devastační prvky jako jsou výuky o desítkách pohlaví. Ve škole 
je ke škodě děti zavalovat učením se kvanty faktů, které stejně zapomenou. Člověk má být 
schopen dohledat si potřebné informace a ne se povyšovat nad ostatními co všechno zná. Je 
potřeba zahrnout předměty učící schopnosti samostatně myslet a nenechat se manipulovat. 
Schopnost umět komunikovat a týmově řešit problémy. Umět řešit konflikty. Učit zapojovat se 
do praxe už malé děti. Nějaké představy příkladu takové praktické základní školy jsou na straně 
322 zde: http://jkali.cz/data/vize.pdf

14) Globální jištění v podnikání – je potřeba mít mechanizmus řešení problémů při podnikání na 
mezinárodní úrovni. Například podnikatel se rozhodne postavit skládku nebezpečného odpadu v 
blízkosti vesnice a obyvatele to silně obtěžuje. Neodborně hodnocená výstavba začne a lidé začnou
protestovat. Investice se ale rozjede a podnikatel si teď neví rady. Přichází na řadu korupce a 
ničení životního prostředí. Obec na to nemá takovéto konflikty řešit a teď co s tím? Tady je 
potřeba dostatečná síla v prostředcích a i politická, aby takovou akci ukončila. Projekt se zastaví. 
Najde se chytřejší řešení pro skládku odpadu. Podnikatel bude finančně zajištěn, aby se nepotopil 
do neúnosných dluhů, ale aby si takovéto aktivity nedovolil dělat každý a panovala mezi 
podnikateli opatrnost, tak se bude muset podnikatel nějak zavázat, že bude v obci něčím bezplatně 
pomáhat po nějaký smluvený čas.

15) Význam Třetího chrámu – jako chrám je potřeba chápat společenství lidí, protože Bůh 
nepřebývá v ničem, co je vybudováno lidmi. Přebývá přímo v lidech a snaží se v nich přebývat. 
Zaslíbená země je celá Země, protože Abrahamovo potomstvo bylo roztroušeno do 4 koutů světa. 
Má to být sůl země. Stát Izrael byl vybudován jako obětiště a pokud tam přijde velekněz, asi to 
povede k jeho obětování společně se spousty dalšími lidmi. Pokud jde o světovládu antikrista, tak 
pokud se bude odehrávat v nějakém chrámu, tak to bude nejspíše úplně jiný chrám a jiné 
náboženství. Podle proroctví má povstat šelma ze země a já v tom vidím otevření Agarthy. 
Vzestup říše mrtvých a na to je potřeba mít čistotu přijetím Kristovo oběti za hříchy. Proto je 
potřeba se teď umět vzájemně usmiřovat a odpouštět si.“

Je 2.2.2024 18:25. Patnáctibodová agenda s názvem „Mírová výzva všem národům“ je asi hotova. 
Ještě si nechám čas na korekci, ale toto je asi zhruba finální podoba.
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Je 3.2.2024 1:20. V noci na včerejšek se mi zdál opravdu divný 
sen. Odehrávalo se to asi v nějaké středověké době. Vidím tam 
nějakou blonďatou aristokratku ve světlých šatech. Za ní jde žena
černé vizáže. Je to běloška, ale má černé dlouhé vlasy a černé 
šaty. Působí na mě přitažlivě, ale nikdy jsem tuto ženu asi 
neviděl ve skutečném světě. Pak je další scéna. Jsem v nějaké 
místnosti a přede mnou stojí zády ke mně ta žena v černém. Dívá
se myslím do zrcadla a přitom mluví na mě. Povídá mi, že se 
musím rozhodnout a že mám dvě možnosti. Jedna je, že svého 
předchůdce zabiju. Druhá možnost byla, že budu mírumilovný a 

nikomu nic neudělám. Tak že jsem s čistým svědomím řekl, že volím druhou možnost. Nevím 
přesně o kom byla řeč o jakém předchůdci, ale nikoho jsem zabít nechtěl. Ona se pak otočila ke 
mně a její pusa se proměnila opravdu v ošklivé čelisti a zakousla mě do hrudníku. Pak byl záběr na 
mě, jak mám, no skoro bych řekl vytrhnutý kus hrudi, ale rychle se to zotavuje. Sen pak skončil. No
bylo to divné. Nechtěl bych to zažít, ale měl jsem z toho snu nepochopitelně dobrý pocit. Asi z toho,
že jsem se rozhodl správně.

Na YouTube se mi zobrazil rozhovor s 
Filipem Turkem z  de  . Název rozhovoru je 
„Filip Turek - POSLEDNÍ OTEVŘENÝ 
ROZHOVOR... | BROCAST #96“.
Začíná to docela vtipně. Mladí kluci s 
doutníky tam vtipkují o tom, že jestli tohle
video uvidí nějaký levičák, tak mu 
praskne hlava.
Je to docela dlouhé a celkem se tam mluví
o autech. Nesledoval jsem to celé, ale 
přemýšlení Filipa Turka nad životem na 

mě působí kladně. Já už jsem dříve měl tak nějak takové tušení, že s ním časem budu spolupracovat.
Je na mém seznamu osvobozených lidí. Tam vnímám, že dochází k nějakému životnímu obratu. Je 
to člověk pohybující se v okruhu bohatších lidí. To je okruh, do kterého jsem se zatím nedostal. 
Navíc jsme tak nějak i stejně staří. Je to poměrně staré video z 21.6.2024. Líbilo se mi, jak tam 
zmiňoval, že ta naše generace je ještě v pohodě, ale když se koukne na ty dnešní mladé, tak to není 
dobré. Asi nejnovější video je dva dny staré s titulkem „TUREK VS ARCHITEKT - Hlavák? Tak to
mě nadzvedlo!“ zde. Řešení otázky, jak moc je problém dnes něco postavit. Jak to říkal Petr Hampl.
Různé úrovně společnosti se budou muset umět propojovat v komunikaci.

Je 5.2.2024 9:47. Tak že
mám zhruba sepsanou
nějakou výzvu (agendu),
která by se dala skoro
ukázat lidem, ale má to
ještě nějaké nedokonalosti.
Nedokonalosti, které jsou
znázorněny i v umění.
Třeba v příběhu o
Černovousovi zmíněném
na straně 189. Naivní kapitán

Jack chce převzít velení na lodi v domnění, že to není ve skutečnosti Černovousova loď, ale
Černovous se jen ukrývá. Posádka na lodi s ním má uzavřenou smlouvu a nemůže jí tak snadno
porušit. Pak když skoro všichni visí v provazech, tak vyběhne kněz, který chycen nebyl, ale on ani
žádnou vzpouru zase neorganizoval. To je opačný extrém. Ideální by byla asi kombinace Jacka a 
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kněze. Někdo, kdo sice vyzývá k osvobození, ale teprve až po tom, co díky přijeti Kristovo oběti
lidé mají na to se skutečně osvobodit ze stávajícího systému otroctví.
Petr Hampl v rozhovoru s Josefem Skálou zmíněném na straně 203 poukazuje na potřebu hledat
řešení sdílené mezi různými společenskými vrstvami.
Na obrázku výše je fotka Draca Malfoye. Studenta Zmijozelské koleje v Bradavické škole. Tajemná
škola v Bradavicích je něco, co bych řekl, že v reálném světě představuje skryté okultní organizace,
které vládnou světu. Ředitel školy je nejvyšší čaroděj. Možná někde popisovaný jako velký
architekt. Má svojí radu, kde je 13ctým členem. Pod ním jsou 4 ředitelé kolejí. Dá se odhadovat
podle popisu okultisty zmíněném na straně 86, že v každé koleji jsou pod jejím ředitelem dva
nejschopnější kandidáti soupeřící o post ředitele koleje doslova o život. To je 1 ředitel školy, 4
ředitelé kolejí a 8 adeptů na ředitele koleje. Celkem 13 lidí v predátorském systému. Ono je
zvláštní, že i v knize Zjevení je popisováno, že u Božího trůnu jsou 4 jakési bytosti a ty vypouštějí 4
jezdce apokalypsy. První jezdec je bílý a poslední je sivý.
Na škole se hraje zápas mezi kolejemi zvaný Famfrpál, kde jde doslova o život. V reálném světě by
se to dalo připodobnit k soupeření mafiánských gangů o moc v politice a podobně. Přitom celé to
uskupení čtyř kolejí bude postaveno na okultismu a tak pod vlivem zla. Nebelvír bude něco jako
bílé klobouky hledající řešení ve prospěch školy a Zmijozel něco jako černé klobouky působící
zkázu, aby někdo našel řešení. Celé to v čele s ředitelem školy, který je odkryt v posledním díle
jako někdo, kdo také rivalsky uzurpoval moc a kdo se nakonec ukáže Harrymu po jeho smrti na
jakémsi bílém nádraží jako stařec a vedle ležící vyžvýkaná duše padoucha.
Harry a Draco jsou rivalové, protože jsou ve znepřátelených kolejích, ale ke konci, když jde do
tuhého, tak mu Harry pomůže.
Další umělecké dílo je film Jestřábí žena, kde je kapitán Etienne Navarre. Na obrázku výše na
černém koni jménem Goliáš. Ve filmu je postava jménem Myšák a ten pomáhá kapitánovi porazit
zlého biskupa a získat zpět moc a svojí zakletou ženu Izabo. Dceru vůdce divokého kmene pokud si
to dobře pamatuji. Na rozdíl od filmu Harry Potter, kde je Harry rival s Dracem, tak tady je Myšák
jakýsi anděl strážný kapitána Navarra. Nebo minimálně to v tom filmu od kapitána Navarra zaznělo,
že chce aby byl Myšák někdo takový.

Je 5.2.2024 16:03. Další takový inspirativní
film je třeba Duna z roku mého narození
(1984). Rody bojují o těžbu koření na planě
Duna. Kořením je symbolicky brána asi
lidská prána. Životní energie. Vévoda z rodu
Atreidů je ohleduplný k lidem. Císař se
rozhodne ho ustanovit vládcem nad Dunou,
ale přitom plánuje jeho likvidaci. Je to past a
císař chystá likvidaci tohoto rodu
ustanovením rodu Harkonnenů jako správci
nad Dunou, protože jsou krutější k lidem. 
Získají více koření a to císař potřebuje, 

protože je sám vydírán cechem navigátorů. Císař ale nečeká, že past, kterou plánuje, tak se obrátí 
proti němu. Nepočítá se silnou vůlí velkých zástupů písečných obyvatel. Nepočítá s bouří, která s 
nimi přijde. Nepočítá s písečnými červi.
Ta situace s Izraelským státem a celkem sionismem je podivná. Sionismus mi připadá, jako kdyby 
byl podvracen. Izraelský stát se najednou nezdá být tak silný. Podobně v Duně náhle Harkonnenové
ustoupili z Duny a přišli tam Atreidové, ale to byla chystaná past. Ten vévodův syn Paul on to tak 
nějak dopředu tušil, že tam něco nesedí. Co kdyby ten scénář někdo upravil tak, že Paul nebude 
ztrácet čas s nějakou vládnou na základně po Harkonnenech a rovnou půjde sjednotit písečné lidi?
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Je 6.2.2024 14:38. Včera bylo na Petr
Bureš TV vysílání o prodejnách masa 
Rabbit a exkurzi ve Skaličanu. Jedná se
o podniky podporující čistě Českou
výrobu masa. Kvalitní místní výroba.
No a zrovna právě včera měl Filip
Turek také jedno video o voze značky
Raptor. Raptor tedy v překladu dravec.
Bylo tam zmíněno, že Filip plánuje
kandidovat do Euro parlamentu. Dnes

má Filip také nějaké vysílání od 21:00 v pořadu Přísně tajné s číslem 65. Ještě jeden díl a bude to 
číslo 66. Bude to na tomto odkaze:
https://www.youtube.com/watch?v=DPhRWvF8Thw
Rozbor osobnosti Filipa Turka z toho co jsem se o něm dozvěděl v pořadu Brocast číslo 96. Je to 
člověk, který u sebe nenosí jednu, ale rovnou dvě bouchačky. Vyhodili ho z karate pro nadměrné 
používání násilí. Při sportovních utkání měl tendence faulovat a všelijak napadat protihráče. V 
šikaně nalézal údajně určité zalíbení, co jsem to tak pochopil. Prý mu těch 1000 životů už stačilo, 
aby zmoudřel :D. Po operaci srdce, kdy měl následné bolesti několik měsíců se v něm asi něco 
změnilo. Nějak přehodnotil asi životní postoje.
Hledá v politice nějaký pravdivý směr. Neuznává rovnostářství a podle něj je to nepřirozené. Možná
bude překvapivé, že ani já nevidím v rovnostářství nějakou pravdivou ideu. Všichni nemůžeme mít 
stejně, protože ve společnosti jsou určití přirození tahouni a ti si zaslouží být nějak motivovaní.
Oblíbený knižní autor Marcus Aurelius. Domnívám se, že nějací lidé si o mě myslí, že já jsem 
převtělením Marka Aurelia. Kombinace básníka a politika. Film, který ho zaujal je Přelet nad 
kukaččím hnízdem. Zaujalo ho, jak někteří lidé dovedou ke zlému využít svojí udělenou moc. Filip 
se celkem znal s Ivanem Jonákem. Jeden čas český kontroverzní podnikatel. Údajně zemřel 666 dní 
po jeho propuštění z vězení. Ve vězení se naučil duchovnu a i Filip věří, že je něco nad námi.
Z toho, co Filip o sobě tvrdil, tak já tam nějak nevnímám rozpory v té mé výzvě na straně 203 a 
dále. On rád používá trading k zajištění příjmů a má rád auta a pohodu na pláži. Já třeba nic z toho 
nevyhledávám, ale nevidím tam nějaký rozpor s mou výzvou.

Je 6.2.2024 15:46. Na povrch vystupují 
různé organizace, které předkládají rozumná 
ekonomická řešení. Efektivní z 
dlouhodobého hlediska. Třeba jak je vidět v 
článku s názvem „Proč Česko neroste. 
Zařízneme vše, co se nevyplatí hned, říká 
ekonom“ zde. Údajně je kladen politický 
odpor přistupovat na správná řešení. Politici 
si rádi prý kryjí své finanční machinace. No 
to takhle tady nemůže už dále fungovat. Je 
na čase, aby dále vystupovali na světlo světa
takovéto organizace a to ne jen z odvětví 
ekonomiky, ale i pokud jde o samotnou 

výkonnou moc. V duchu té agendy, kterou jsem sepsal na straně 203 a dále. Já se za to klidně 
postavím.
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Je 8.2.2024 10:50. Dostal se ke mě
tip na vyprávění Jaroslava 
Chvátala o projektu Orion s 
titulkem „2024 02 05 - J.Chvátal 
374 Přísně tajný projekt Orion 
úvod“ zde:
https://www.youtube.com/watch?
v=zQNVbrURBdk
Je to zajímavé, co nám vlády tají 

už dlouhou dobu. To že je tu nějaká skrytá civilizace, proti které je lidstvo se svojí výzbrojí bez 
šance. To že dochází k planetárním cyklům, které mají za následek různé katastrofy a že je dlouho 
spočteno vědci, že od roku 2025 – 2030 má dojít k výrazným událostem.

Není divu, že v takovýchto dobách 
Stvořitel zavčas pošle nějakého člověka, 
co na lidi „zakřičí“, aby se vzpamatovali a 
vrátili na své spravedlivé cesty. To může 
vzbudit až šok z egoismu dotyčného. 
Jenom že jak jinak to řešit, když situace je 
vážná? Má být v určený čas vypuštěna 
smrt, aby odplevelila lidstvo a jak teď 

lidem vysvětlovat, že si za své problémy můžou svým vlastním rozhodováním.
V tomto jsou nad věcí celkem křesťané. Oni vědí o co jde. Sledoval jsem včera poslední diskuse na 
kanále Dominikánská 8, které jsou k dispozici zde:
https://www.youtube.com/@dominikanska8/videos
Je to zajímavé to sladovat. Přijíždí lidé i z ciziny, aby se poradili a to co se tam řeší je v duchu toho,
o čem píši.
Ve světě křesťanů se probírají potřeby migrace. Řeší se, že migrací jako takovou jsou biblické 
události židovské i křesťanské prolnuty. Poukazuje se na aktuální potřeby propojení křesťanského 
světa s politikou.
Co je tedy zajímavé je můj sen z noci na včerejšek. Ten sen si vybavuji. Měl jsem z toho silný 
dojem. Vnímal jsem, že lidé ze světa křesťanství a židovství mě začnou brát vážně a nějak mě 
podpoří. Tyto dva světy se nějak začnou asi více propojovat.

Je 9.2.2024 10:40.
Zachytil jsem nějaké
nadcházející akce, které
mě zaujali. Jedna akce se
koná v neděli 11.2. od 
16:00 na táborské univerzitě. Jde o 
nějaké setkání vlastenců. Budou tam 
vystupovat některé osobnosti z 
tohoto odvětví. Další událost se koná 
na tom samém místě 1.3. a 2.3. a je 
to jubilejní setkání Svobodného 
vysílače k 10.výročí založení. Na to 
už je potřeba i přihláška zde:
https://www.svobodny-vysilac.cz/
setkani-svcs-2/
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Mám i nějaké poznatky k posledním diskusím na Petr Bureš TV:

1) K přednášce Jana Skalického k rozvoji vodních cest. Mě osobně se myšlenka rozvíjení tohoto 
druhu líbí. Vnímám to také jako určitou ochranu před suchem. Jako přírodní kultivaci krajiny. Vodní
cesty jsou ekologické. Údajně na to finance jsou a problém je jen politický. Kdybych měl nějak 
hlasovat, tak hlasuji pro tento rozvoj.

2) Údajně podle vyprávění Josefa Skály na Ukrajině je nějaká neziskovka, která si dělá černé 
seznamy osob zahrnující i okolní státy. Byla tam řeč snad i o nějaké likvidaci těchto osob. Zrovna 
Ukrajinu zmiňoval pan VK myslím minulý pátek. Povídal, že ti lidé tam toho mají už dost a 
formuje se tam něco jako deep state (underground), který není řízený elitami, ale obyčejnými lidmi. 
V tomto já vidím budoucnost. Ideálně nějaké takové struktury dostat pod křesťanství. Křesťanství je
mezinárodní záležitost a křesťané si začínají uvědomovat, že je v této době potřeba se aktivizovat i 
jinak. Pomáhat lidem tak, jak je to zrovna potřeba. Potřeba mít schopnost bránit se před tímto 
terorem. Teroristé si budou více rozmýšlet podobné aktivity, když uvidí, že se tu formuje celkem 
velká mezinárodní autorita.

3) Úterní esoterika. V úterý jsem se od 18:30 sešel na Skype videohovoru s jednou křesťankou, 
kterou znám skrze Connect. Tam už nechodím, ale já a ona jsme měli hodně podobné pohledy na 
věc. Ona mi vyprávěla, že se pohybovala mnoho let ve světě esoteriky, ale byla stále nemocná. Tyto
praktiky jí nepomáhali. Povídala i o konstelacích. Teď už je z tohoto světa pryč. Buduje vztah s 
Kristem a dostala se z toho. No a zrovna v úterý měl na Petr Bureš TV povídání Honza Čáka o 
konstelacích. To jsem se dozvěděl až pak. Honzu jsem poznal teprve nedávno v Praze v 
Jihoměstském pivovaru. I tam mi říkal, že se tomuto věnuje. Honza v rozhovoru zmínil, že naše 
vláda má nějaké know-how, které si tají.
Nevím nevím ta křesťanka říkala, že jí na konstelacích dali roli mrtvé osoby a ona o tom nevěděla, 
že ta osoba je už po smrti. Aniž by o tom věděla, spadla na a zem. To jí řekli až později. Připadalo jí
to k ní bezohledné, ale tehdy se esoterikou zabývala, tak měla pro tento svět více pochopení. Vždyť 
i Honza ve videorozhovoru zmínil, že pokud se toto neumí dělat, může to být nebezpečné. Pokud 
tyto praktiky mají směřovat k tomu, že si lidé mají říkat pravdu, asi by stálo za to učit se mluvit 
pravdu a upřímnosti i bez nich. Setkal jsem se s kritikou těchto praktik i u jiných lidí zabývající se 
esoterikou.

4) Úterní kreslení pentagramu na papír. Aby úterní esoteriky nebylo málo, tak ještě jsem šel na 
setkání se Stani od 20:00. Ve středu avizovala, pro lidi co mají zájem, že bude v úterý ukazovat 
nějaké své know-how týkající se rozvoje ducha. Je to učení vycházející myslím z Číny. Jedná se o 
členění vlastností lidí do pěti prvků jako je kov, voda, země, oheň a dřevo. Ona už o tom mluvila 
několikrát. O vztazích lidí s těmito vlastnostmi. Jednou nám ukazovala takový nákres těchto pěti 
prvků na pentagramu. Přišlo mi to tehdy divné, proč nám Stani ukazuje zrovna tento symbol. Ona 
se v úterý k tomu ale vrátila. Bylo nás tam myslím 9. Stani tam něco vyprávěla o těch 5ti prvcích. 
Jaké jsou jejich vztahy. Už hodněkrát o tom mluvila. Tentokrát vyzvala, ať si vezmeme každý čistý 
papír a něco na psaní. Pak řekla, ať si vezmeme hrneček. Vyzvala ostatní, ať se přihlásí až budou 
mít každý ten hrneček. A já teď byl zvědavý, co se stane, až budou všichni kromě mě přihlášení a 
já, který nemám při ruce ani papír a ani hrneček budu Stani vyzván, jestli už jsem připraven. No tak 
daleko to nedošlo. Já nebyl přihlášený a ještě jedna paní také ne a Stani pokračovala dále. Ta paní 
co nebyla přihlášená se pak dodatečně ozvala, že má desetikorunu.
…
Je 9.2.2024 17:14. Na úterní výuce rozvoje ducha jsem nebyl až do konce. Stani tam zmiňovala 
něco o tom, že jí to pomohlo zlepšit angličtinu. Učili se tam chápání vztahů mezi jednotlivými 
prvky a já se před devátou v chatu rozloučil a šel pryč. V devět měl vysílání Filip Turek.
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5) Úterní vysílání Filipa Turka. Já Filipa Turka nesleduji nijak pravidelně, ale co jsem viděl jeho 
projevy, tak se mi to zdálo racionální. Tentokrát jsem v tom začal vnímat nesrozumitelné prvky. 
Nejasnost. Nějaké jinotaje či jak bych to nazval. Zmiňoval se, že ho tento týden neobvykle hodně 
naštvali nějací novináři. Filip Turek na jednu stranu tvrdil, nebo zdálo se mi že to tam tvrdil, že 
udělá z evropského parlamentu kůlničku na dříví. Po dotazu jednoho diváka ale nastal obrat a začal 
tam mluvit něco o tom, že ať si lidé nemyslí, že v evropském parlamentu se dají dělat nějaké 
komplexní reformy, tam je člověk rád, když se dostane ke slovu na 15 minut jednou za měsíc. To je 
docela protikladný postoj. Úplně jsem to nepochopil jaký je tedy jeho záměr? Potom se zmiňoval o 
tom, že musí vybrat deset milionů na tuto kampaň a bude potřebovat od lidí pomoc, ale zmiňuje se 
tam, že někdo tam má všechny peníze světa. Povídá tam něco o papeži, že v republice nebyl aby mu
založil politickou stranu. Pro mě to tedy bylo celkem nejasné. Neprůhledné nad čím to přemýšlel v 
ten moment. Dokonce tam říkal, že ho snad do té politiky někdo dotlačil. Toto vysílání na mě 
neudělalo moc dobrý dojem. Můj názor je, že v politice by se měl člověk vyjadřovat jasně. 
Jednoznačně, aby to pochopilo co nejvíce lidí. Navíc evropský parlament nevím nevím. To mi 
přijde jako slepá ulička. Tam těžko něco změní. Myslím, že Filip Turek by se měl angažovat více 
někde v alternativě.

Je 9.2.2024 19:26. Dnes se mi zdálo 
několik snů hororového a řekl bych 
varovného charakteru. Prostředí snů 
něco jako ve filmu Terminátor 2, když 
jedou dva kluci na motorce ve 
vybetonované prohlubni po silnici. 
Situace, kdy nemáte na výběr rozutéct 
se do volného prostoru a je jen jeden a 
nebo opačný směr. Charakter dění je 
podobný jako z filmu VHS zachycený 
také ve vybetonovaném prostředí zde:
https://www.youtube.com/watch?

v=jYBBQJgbKnM
Podobně děsivá událost jako ve VHS, 
ale smrtící strana má mnohem silnější 
moc. První sen, co si pamatuji, tak je 
nějaký kameraman. Je to z pohledu asi
kamery na stojanu. Sleduje vchod do 
nějakého tunelu. Asi obrazně vstup do 
podsvětí. Poblíž vchodu v dáli je 
nějaký muž. No a náhle u vchodu 
vystupuje někdo, kdo vypadá jako 
africký divoch snad odněkud z 
Amazonie, ale má úplně rudou kůži. 

Není to člověk. S brutální rychlostí zabijí toho muže poblíž vchodu. Než se kameraman naděje, je 
vidět, jak se ohlíží po něm a běží směrem k němu. Tam také došlo k nějakému masakru a to už si 
moc nevybavuji. Podle mě je to varování k lidem, co čekají nějakou senzaci, ale přijde hrůza. 
Nečekat senzace a nebít pod tímto opojením na nesprávném místě v nesprávný čas.
Druhý sen je také s nějakého takového betonového prostředí. Skupinka zmatených lidí jsou někde, 
kde by být neměli. Vypadá to, že je tam navedla jejich vlastní vláda. Najednou se poblíž nich, ve 
směru kam jdou, začnou zjevovat nějaké hi-tech bytosti. Nebo to jsou snad roboti? Nějaký druh 
zneviditelnění jako měl predátor. Tyto bytosti začnou věcným bez emočním hlasem v řeči 
srozumitelným lidem sdělovat, že tam byli dovedeni jako kořist pro ně a pak sen končí. Mě tento 
sen připadá snad jako nějaká narážka na vtahování židů do Jerusaléma.
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Je 10.2.2024 12:59.
Měl bych si udělat
soupis mých dluhů
a začít s nimi něco dělat. Soupis dluhů za rok 2023
je (investor Pavel) 150 000 + 20 000 + 30 000 + 
(brácha) 20 000 = 220 000 Kč. Soupis za rok 2024 
je (Míla) 333 + (investor Pavel) 25 000 = 25 333 
Kč. Celkově tedy je to 220 000 + 25 333 = 245 
333 Kč. Zednická výpomoc na pozemku se 
neuskutečnila. Nikdo to po mě nechtěl. Navíc 
kdybych něco takového dělal, tak pravděpodobně 
nebudu mít dost energie na věci, které mám 
skutečně dělat.

Je 12.2.2024 17:38. Včera jsem byl na setkání 
vlastenců v Táboře. Hledalo se řešení problémů 
v politice. Myslím, že nějaké cesty se nalezly. 
Zvláštní je, že ještě ten videozáznam není na 
Petr Bureš TV. Když jsem měl posledně projev 
na videokonferenci Radima Valenčíka, tak tam 
také záznam nedali. Mé projevy jsou v duchu 
bodu 2 ve výzvě na straně 203. Ten zmíněný 
online rozhovor v bodu 2 je právě vysílání 

Radima Valenčíka. Nebo jestli se teď teprve začíná ukazovat, kdo to s lidmi skutečně myslí dobře a 
kdo si na to jen hraje. Jedna věc, co mě zaujala na včerejším setkání v Táboře bylo povídání o dvou 
vlcích. Je to známá povídka o dvou vlcích, kteří se perou a někdo se ptá, který vyhraje? Odpověď je
ta, že vyhraje ten vlk, kterého lidi více nakrmí. Podobná myšlenka byla řečena o drakovi, který se 
promění v kostru, pokud se církev sjednotí. Toto bylo zmíněno myslím v souvislosti s vizí 5 
zmíněné na straně 155. Já jsem to tam jen nepoznamenal, ale bylo to zvláštní. Byla to vize nějakého
zesláblého draka, který se promění jen v kostru v momentě, kdy se církev sjednotí. No teď si 
řeknete „Co to má znamenat? …… To jako že bez boje?“. Vysvětlení je asi v tom, že pokud jsme 
rozhádaní a nejednotní, tak jsme asi jakousi součástí dračího těla. Neumíme jednotně bojovat proti 
zlu a tak dáváme zlu sílu. Podle přísloví rozděl a panuj.
Dnes jsem viděl včerejší kázání z Žiliny. Poslední dobou nesleduji pastory a ani Petra Kubu, ale jen 
tak jsem výjimečně nakoukl, co se tam káže. Podle mě je to stále nějaké vyzívání k nečinnosti. Je 
tam řeč o přijímání Boha v srdci to ano, ale kde jsou nějaké skutky? Já jsem to z toho nějak 
nepochopil. Mě to připadá, že někteří ti pastoři se vůbec nerozhlížejí po okolním světě a žijí v 
nějakém svém izolovaném virtuálním světě. Tímhle vystavují své následovníky nebezpečí, že 
opravdu zůstanou v nějaké pustině (Sheolu), když odmítají podpořit ty, kteří tu řeší problémy. 
Nevím, kdo o toto stojí zůstat v pustině obklopen svými následovník, kteří doufali že je přivedou do
nebe a platili jim za to. Úplně podvedeni. Jestli chtějí pastoři do něčeho zasadit, tak ať vsadí na mě. 
Místo nějakých řečí že tací už tu v historii byli a podobné domněnky a předsudky. I kdybych tu měl 
být jen necelé 4 roky a nějak se zasadit o povznesení společnosti, tak i takto krátká doba je důležitá.

Je 14.2.2024 23:16. Včera dopoledne jsme s bráchou byly u notáře. Našlo 
se ještě něco po mém zesnulém vlastním otci ale nic, co by stálo za řeč. 
Nějaká pohledávka, kterou u někoho měl, ale to se zdá být pravděpodobně 
nevymahatelné. Po notáři jsem se rozhodl po delší době navštívit Čajový 
ateliér. Byl tam dokonce i Martin. Udělal jsem si takový volnější den. 
Vzhledem k tomu, že mi vrátili nějaký přeplatek za elektřinu, bylo tam na 
nějakou útratu. Martinovi jsem řekl, že do čajovny nějak nechodím, protože
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na to prostě nemám. Že teď mám takový zvláštní životní styl, kdy třeba jen jeden den v týdnu jdu 
na nákup a pak jsem celou dobu zavřený doma a sleduji všelijaké streamování a třídím si myšlenky 
k psaní. On se mě ptal, zda není nějaká práce na obzoru. Já jsem mu říkal, že nic takového nevidím. 
Už jsem spadl na jakési dno, ze kterého se těžko zvedá. Ten dluh, který mám to není nic, co by se 
dalo jen tak vydělat při nějakém dělnickém povolání. Ptal se mě, zda dovedu platit poplatky a na to 
jsem mu řekl, že to nějak zvládám. No a později jsem se díval na telefonu na YouTube. Byl tam 
záznam z té poslední diskuse, kde jsem viděl Františka Kuklu. Jenom jsem to neviděl před tím do 
konce. Tentokrát jsem to do konce viděl. Viděl jsem, co je na konci a něco mi to připomnělo. Byla 
tam Gabriela, jak tam s někým stojí. Nebudu to komentovat. Přivolalo mi to nepříjemné vzpomínky.
Nepříjemné myšlenky typu něco jako „Ona mě na tomto světě nechala samotného.“. Teď jsem si 
vzpomněl na ten divný sen ze strany 206 v článku s obrázkem pavouka. Sen s jakousi bezohledností
či co. Bezohlednost k mírumilovným lidem. Vzpomněl jsem si na ní, jak mi tvrdila, že tu nemůže 
někoho nechat samotného, protože by byl smutný. Přišlo mi to, jako kdyby po mě šlapala. Přitom já
jsem kvůli hledání jí měl už tolikrát problémové vztahy. A teď se mi hrnuly do hlavy myšlenky na 
ty pastory. Cítil jsem to, jako kdyby se mi posmívali v tom, že já neumím zasít. Přitom já jsem do 
těchto mých aktivit obětoval už tolik vlastních prostředků. Nikdy jsem si nekoupil auto nábytek 
mám stále stejný. Telefon vyměním také zřídka kdy. Teď mám cca čtvrt milionu dluh a mezitím co 
nám vládní instituce przní ve školách děti, tak mi přijde, že někteří pastoři se s úsměvem na rtech 
pošklebují člověku, který toto šílenství dovede zastavit, ale bezohledností falešných vyznavačů 
křesťanské víry naráží jen na lidi, co jím opovrhují a nic žádné hodnoty nevytvářejí. Jen čtou, co už 
je dávno napsáno. Takto hořce jsem včera vnímal svět. Kdo ví možná ani nejsem daleko od pravdy.

Je 15.2.2024 2:37. Výše je popsaný černý 
pohled na pastory. Je to jen popsaný 
myšlenkový pochod. To ještě neznamená, že 
to tak skutečně je a že se mi nějací pastoři 
posmívají. Je to jen ukázka, co se člověku 
může dít v hlavě, když má slabší chvíli. Celé 
křesťanství není jen o pastorech. To je jen 
jedno křesťanské odvětví. Třeba pravoslavní 
křesťané to mají zase trochu jinak. Faktem 
ale je, že pokud má být nějaký křesťan 

inspirací v politickém světě, musí být sám schopný politik. Lidi nefungují tak, že by jeden učil 
křesťanství jen teoreticky a pak doufal, že lidé z politiky nějak na základě teorie pochytí odvahu. 
Lidi takto neuvažují. Odvahu dodává ten, kdo jde vzorem a je sám odvážný.
Prohlížel jsem si nedávný epický rozhovor Tuckera Carlsona s prezidentem Vladimírem Putinem 
zde:
https://aeronet.news/exkluzivni-cesky-preklad-rozhovoru-tuckera-carlsona-s-vladimirem-putinem-
v-kremlu-konceptualni-naloz-hromadneho-niceni-mainstreamovych-dezinformaci-o-rusku-a-o-
pricinach-valky-na-ukrajine/
Tento rozhovor byl na alternativě už ne jednou zmíněný. Byla v něm zmíněna příslušnost ruského 
prezidenta k pravoslavnému křesťanství. Také tam byl projeven zájem o lidi z politiky, kteří by se 
postavili proti nesmyslným represivním opatřením proti Rusku. Padlo tam dokonce i slovo 
nadčlověk. Zajímavý byl ten konec rozhovoru, kde se ruský prezident zmiňuje o tom, že věří, že se 
Ukrajina s Ruskem nějak usmíří (dohodne) byť to může znít divně.
Na straně 203 a dále jsem sepsal jakousi mírovou výzvu. Jsou tam i náboženské věci ohledně třetího
chrámu. Nevím nevím, zda to je ta podoba, která by byla prezentovatelná široké veřejnosti. Asi 
úplně ne. Ještě k tomu navíc jsem to pojmenoval megalomansky, že je to všem národům. To dění v 
Rusku mi ale do toho zapadá. On tam dokonce Vladimír Putin zmiňuje, že novinařina může tento 
svět uzdravit. Pokud jde o mě, jsem pro to podpořit mírotvorbu v kombinaci s evangelizací.
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Je 15.2.2024 11:22. Zdá se, 
že jsem ten typ člověka, co 
na světě zůstal bez protějšku.
Nějak se s tím budu muset 

asi smířit. Další událost je, že psal investor Pavel. Pozval nás v pátek do hospody. Bývalé spolužáky
ze základní školy. To je člověk, u kterého mám dluh 225 000 Kč. Co když už to bude chtít zpět? S 
takovouhle sekyrou se mi nechce chodit spolužákům ani na oči. Ještě k tomu navíc mi dnes přišel 
email, že nemám na zaplacení poplatků za byt.

Začínám se pomalu dostávat do světa, kde se 
bytost řídí heslem „Zabij a nebo budeš zabit.“. 
Něco takového jde mimo zásady civilizované 
společnosti. To už je na hranici s nějakou mafií. 
O mafii jsem se nedávno v Táboře ale zmínil a 
už to video z Tábora dali dokonce na YouTube. 

Povídal jsem tam otevřeně, že tu potřebujeme mít mafii, která bude zajišťovat dobro. Nevím už 
která to byla ta organizace stojící za Velkou francouzskou revolucí. Jestli přímo Jakobíni a nebo 
někde ve skrytu Rusekruciáni (osvícenci) či něco takového. Ten vůdčí představitel myslím 
zmiňoval, že je potřeba mít nadčlověka, který bude mít absolutní moc a udělá ve věcech pořádek. 
Háček byl v tom následujícím dění. Když se nějaký člověk začne pasovat do role nadčlověka a 
začne popravovat elity, tak po jeho odchodu nabydou obyčejní lidé dojmu, že vlastně každý může 
popravovat elity a je z toho docela krvelačná anarchie.

Vladimír Putin mluvil o 
jakýchsi civilizačních 
cyklech, kdy impéria 
upadají pod vzestupující 

mocí barbarů. Ona i tato oblast, kde žijeme má příhodnou historii. Jsme potomci Bójů. Na internetu 
se dá dohledat bojovná charakteristika těchto lidí.
Chtěl jsem už několikrát oslovit ředitele sázkových kanceláří, ale pořádně jsem nevěděl jak. Tak 
nějak jsem to odkládal, ale okolnosti mě nutí se tím nějak zabývat. Představa jakého si nadčlověka, 
který drží nůž u krku ředitelů všelijakých podivných organizací mi přijde celkem zajímavá a reálná. 
K něčemu takovému budu ale potřebovat mít schopnosti nějak vzdáleně popravovat nedobré lidi. 
Možná takovou schopnost mám a jen o tom pořádně nevím. Veřejně srozumět lidi o tom, že má vůle
je postavená nad jakékoliv zákony lidí.

Je 16.2.2024 14:42. To je 
opravdový hlavolam vymyslet 
dopis, který chci poslat sázkovým 
společnostem. Od včerejšího dne, 
kdy jsem pracoval s pojmem trest 
smrti už došlo ke klidnějším 
nápadům. Podle mého názoru 
společnost, ve které není 
zavedený trest smrti musí 

směřovat do úpadku. V takové společnosti peníze začnou mít časem neomezenou moc a tím jde 
morálka pomalu do hrobu. Vše je tak nějak na prodej. Ve společnosti na úrovni, kde funguje trest 
smrti si asi jen tak někdo uplatit soudce nedovolí. No je to tragikomické, když zde píši o strachu 
jako o nástroji, který drží lidi na uzdě ale lidé mají zvířecí povahu. Bohužel. S láskou nepochodíte 
všude. Přitom strach je démonská záležitost. Podle údajného vesmírného učení z véd je trest smrti 
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správný, ale uplatňuje se teprve až tehdy, pokud je porušováno vyhnanství. Vyhnanství by 
principem mělo řešit odizolování těch lidí či jedince, kteří žijí na úkor jiné skupiny lidí. Dnes ale 
nějaká taková izolace s dnešní populací těžko přichází v úvahu. Na straně 209 je zmíněný tajný 
projekt Orion a v souvislosti s tím slabost a bezbrannost lidské společnosti oproti skrytým 
civilizacím. Skryté civilizace někde v zemi, které se neukazují lidem jen pro to, že nad lidmi drží 
dobro ochrannou ruku. No a co až jí přestane držet? Co po tom? To jsou tu na Zemi rozvaliny 
pradávných civilizací vidět jenom pro to, že ty civilizace náhle lusknutím prstu zmizeli? Velké 
civilizace. Myslím, že za tím bude něco tajemného. Něco mítického, co zapadá do nedaleké 
budoucnosti. Některé velké civilizace byli zničeny lidskými dobyvateli, ale ne u všech civilizací 
tomu asi tak bylo. Tak že řešení, jak se proti tomuto bránit je povznesení lidí. Aby lidé byli více 
lidmi. Ovce se vlkům nemůže bránit tak, že budou popírat jejich existenci. Ovce musí být součástí 
zdravého stáda. Podobně jako u stáda ovcí, tak i u lidí je potřeba vzájemná soudržnost. Zdravý 
organismus nemůže popírat smysl existence bílých krvninek. No a to se děje podle mě teď v církvi. 
Nebo minimálně v té oblasti církve, kam věnuji pozornost. Církev nemůže být nadále tak bezzubá a 
věnovat absolutně všechnu energii zpěvu, modlení, kázání a léčení. Církev má zatřást světovými 
mocnostmi a to se pouze zpěvem a modlením nedá dělat. Tady je pomoc někoho, kdo se v Bibli 
označuje jako Jišajův výhonek. Malý kamínek, který nabourá světové mocnosti. Myslím, že je to 
ten záhadný velekněz Malchisedekova řádu, který má panovat uprostřed svých nepřátel a Bůh mu 
dá nepřátele za podnoží k nohám. No ale to se projevuje jiným chováním, než na který je klasická 
církev zvyklá. Zrovna včera byl nějaký pastor z ciziny v Žilině a mluvil tam o to, ať se lidé zkusí 
zamyslet nad tím, jaké je to asi dělat policistu a nebo vojáka. Já bych dodal že ani novináři to 
nemají vždy snadné. Za to jsem rád, že to tam někdo zmínil. K tomu včerejšímu kázání se ještě 
dostanu.
Tématem je, jak oslovit sázkové společnosti? Zkusit je oslovit s potřebou podpory povznesení 
společnosti, na kterém už nějakou dobu pracuji. Když se shromáždí finanční prostředky, lidé mě 
budou brát více vážně a sázkové společnosti tyto prostředky určitě mají. Poukázat na potřeby 
povznesení společnosti, protože se tato civilizace blíží ke svému zániku, což je vědecky podložené. 
Důkazem je projekt Orion. Myslím si, že když to nějak takto sepíši v nějakém dopise, asi by to byla 
správná cesta k oslovení. Správná oproti těm, o kterých jsem přemýšlel.

Je 17.2.2024 12:04. Včera jsem byl na pivu a jeden bývalý 
spolužák mi předpovídal, že po tom množství rumu, co jsem 
vypil, tak mi bude blbě. Jeho předpověď se nemýlila a bylo mi 
opravdu blbě. Jak nejsem zvyklý pít tvrdé, tak jsem nějak 
podcenil jeho skrytou sílu. Na rum jsem byl pozvaný a někteří ho 
nakonec pít nechtěli a nabídli mi ho. Příště už budu moudřejší.
Byl tam i investor Pavel. Naštěstí se žádných peněz ode mě 
nedožadoval. Ptal jsem se ho na to a říkal že až budu mít.
Přišla mi několikrát jakási energie požehnání a nebo to byla 
ochrana pro podnikání to přesně nevím. Ono v problémovém 
ekonomickém období muže být ochrana také v podstatě 

požehnáním. Minimálně nějaká dobrá energie mi k němu přišla a to jak moc velký dopad to mělo, 
tak to už se mohu jen domnívat.
Ptal jsem se ho na to, jaký je jeho názor na komunismus. Myslím, že v tomhle se investor Pavel 
shoduje s nábožnými lidmi a děsí se komunismu. Minimálně té podoby, která tu byla. Té silně 
proateistické. Jeho slova jsem si vzal k srdci. Vlastně jsem v určitém kontaktu s lidmi hlásících se 
ke komunismu. Investor Pavel uznal, že komunisté sice na jednu stranu vybudovali dobré věci, ale 
byla tam i ta zlá stránka. Někteří lidé se děsí komunismu a mě připadá, že společnost možná více 
bude ochotna přijmout raději nějakou formu knížectví než komunismus. Nebo možná něco 
hybridního.
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Je 17.2.2024 14:00. Martin z Čajového ateliéru 
zamluvil na 4.3. od 21:00 myslím něco kolem 70ti míst
na film Duna v kině Kotva. Hledá teď zájemce. Já jsem
mu řekl, že se připojím a pomáhám mu s propagací 
akce. Kdo má zájem, může kontaktovat Martina Resla 
na telefonu 723 873 890.

15.2. byl na Slovensku kázat Eliot Morgan. Záznam je 
zde: https://www.youtube.com/watch?v=Qj9Qk5d0us0
Mě to hodně připadá, že tam byli řečeny věci na mou 
adresu. Cítím nějakou potřebu na to zareagovat v 

bodech. Tedy bylo řečeno:

1) Křesťané jsou hezcí lidé, protože se postí, modlí a tak podobně – to není ale hlavní smysl o který 
má jít. Nemá jít o to soustředit se na sebe. Na svojí vnější krásu. Máme tu umět spolupracovat mezi 
sebou, aby to vedlo ke prospěchu společnosti. Církev se má učit být politicky aktivní a zajišťovat 
nějakou rozumnou fungující společnost. To bude odrazem Boží slávy a přitáhne to zájem lidí.

2) Abraham opustil dům svého otce, aby vyšel z konfortu a byl služebníkem Božím – no já jsem 
nuceně opustil domov už před cca dvaceti lety společně s bráchou a mamkou. Museli jsme do 
podnájmu a držet při sobě. Pro mamku to byla psychická rána. Momentálně byt, ve kterém bydlím 
je i mé pracoviště. Nikdo mě tu pravidelně nenavštěvuje. Nikdo se tu o mě nijak nestará a byt není 
po otci, ale je můj. Nevnímám Boží vedení, že bych měl někam odjet. Není to potřeba. 
Zpracovávám různé informace a ty se pak mohou šířit na internetu k lidem, ke kterým mají.

3) Proč pořád církev řeší falešné oběti – v Bibli je psáno, že budou lidé, kteří pocestují přes moře, 
aby udělali mnohem většího otroka pekla, než jsou oni. Proč v dnešní době internetu církevní 
kazatelé tolik cestují? Proč nenatočí jen záznam a nepošlou ho vzdáleně? Ty prostředky na 
cestování by se dali využít mnohem užitečněji. Já tady musím řešit tyto politické aktivity a musím 
se vypořádávat s duchovními útoky. Musím jít proti většině a přitom nemám na to, abych zaplatil 
poplatky za byt. Nebudu nikde jezdit, když k tomu nejsem povolaný. Celé to cestování mi připadá 
tak, aby se dalo najevo jakési falešné vystoupení z konfortu. To nikomu nic nepřinese nějaké daleké
cestování do hal plných lidí, kteří už stejně mají biblické znalosti.

4) Velký sál = malý prostor diskutovat – na setkání v Táboře, které je vidět zde 
https://www.youtube.com/watch?v=XfaBKnDIXeA se sešlo asi tak cca 20 lidí v čele s několika 
odborníky. Odborníci měli hlavní slovo, ale bylo možné diskutovat. Každý, kdo chtěl, tak se mohl 
přihlásit o slovo. Toto se nedá provádět ve velkém sále plném lidí.

5) Potřeba řešit společenské problémy – na křesťanských shromáždění se neřeší aktuální 
společenské problémy. To by se právě ale mělo. Mělo by se to řešit dohromady i s potřebou 
evangelizací. Takto se církev úplně izoluje od světa.

6) Kde se berou ty obrovské peníze na chod církví? - ve videu zde https://www.youtube.com/watch?
v=vGu1Xb6iTU0&rco=1 s názvem „Zeitgeist The Movie - Duch doby 2007 česky“ je v čase 12:45 
zmíněno, že náboženství má údajně miliardové příjmy a neplatí daně. On to i zmínil Eliot Morgan, 
že se dostal mezi nějakou náboženskou elitu, která má dost peněz. To by mohlo být zajímavé zjistit, 
jaký je charakter těchto příjmů. Odkud se to bere. Nezdá se mi, že by to šlo od obyčejných lidí. 
Přitom já Bohu sloužím jak jen dovedu a momentálně nevím, kde seženu peníze na poplatky.
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7) Zákaz natáčení v církvi, musí se přijet – při kázání Petr Kuba zmínil, že bude nějaká konference 
a nebude se streamovat. Pokud to někdo chce vidět, musí se přijet. Připadá mi, že to je jen 
vtahování lidí do zbytečného cestování. Nebylo odůvodněno, proč je potřeba účast lidí. Když se 
vynese nějaké rozhodnutí, tak ve zdravě fungující společnosti by měl člověk zdůvodnit jaké to má 
důvody. Jde o službu Kristu, tak proč by se mělo šíření informací nějak omezovat?

Na obrázku je u článku kotva. Kotva byla i ve vizi 1 zmíněné na straně 154. Loď ukotvená na souši,
kde je neužitečná. To bylo na adresu církve. Myslím, že těchto 7 bodů na to také sedí.

Je 19.2.2024 11:16. Dnes jsem se koukal na můj účet. Zase tam 
vidím nějaký nepovolený debet. Použiji fotku jako obrázek k 
článku. Tentokrát nevěřím v to, že problém mám řešit tím, že se 
obrátím zase na investora Pavla. Musím dělat to v co věřím i v 
kritické situaci a Bůh mi ukazuje jiným směrem. Pořád vnímám, 
že ta komunikace s církví Milost je neuzavřená. Minimálně mám
okomentovat včerejší kázání Petra Kuby v Ostravě. Je zřejmé, že
se vyjadřoval k mojí situaci, když se zmiňoval o tom, že církev 
tu není od toho, aby někomu platila nájem a nebo vytahovala lidi
z dluhů.

1) Nelpět na přesvědčení, že pomoc lidem přijde jedině tím 
způsobem, že za nimi někdo přijde osobně a položí jim ruce na hlavu a nebo je nějak vyléčí. My 
máme dělat to, k čemu nás vede víra a ne se snažit silně napodobovat chování novozákonních 
biblických postav. Vždyť Ježíš před tím varoval, že budou lidé, co v jeho jménu vyhánějí i démony, 
ale srdcem jsou mu vzdálení. Důležité je dělat, co po nás chce Bůh v daný moment a nebýt obětí 
lidských představ.

2) Pomoc lidem asi přijde nečekaně jinou cestou. Křesťané přeci věří, že to co teď nastává jsou 
porodní bolesti Božího království. Má přijít nový koncept vládnutí, který bude přípravou na 
Kristovo království. To pak lidem může pomoci. Když se opraví chyby ve způsobu vládnutí, lidem 
bude se Bůh moci lidí dotknout třeba úplně jinou cestou, než si dnes církev je schopná představit.

3) Přicházející změny vyžadují investice. Tím, že přichází tyto změny, tak se logicky dá předvídat, 
že budou i lidé kteří svou vírou budou pracovat na plánování něčeho takového. Vira tyto lidi povede
k tomu, aby něco obětovali. Já už jsem investoval spoustu svých a i cizích prostředků do psaní ale i 
do programování. Chtěl bych uvolnit své technologie ve prospěch ostatních, ale to nemůžu, pokud 
mi církev nějak nepomůže s náklady. Já to nemůžu dělat tak, že se jen stále budu obětovat a nikdo z 
církve mi nic nedá.

4) Astrální šmírování lidí je církvi úplně k ničemu. Vytělesňovat se a někoho nějak sledovat tu 
povede lidi jen do všelijakých omylů a domněnek. Nevím, jak k něčemu takovému může církev 
přijít, ale my by jsme nic takového neměli umět. Tací lidé vystaví svou mysl zbytečným lžím a 
předsudkům, protože toho uvidí více, než by správně měli. Místo posuzování člověka podle toho, 
kam a nebo jak často chodí na nákupy by se měli lidé ohlédnout na to a zamyslet nad tím kolik toho
už opravdu udělal. Je ale jasné, že když se na někoho koukáte a poměřujete ho, je to na základě 
představ, které mohou být mylné.

5) To že někdo má málo prostředků ještě neznamená, že to je znamení něčeho špatného. Vždyť 
přeci ve světě to funguje úplně normálně tak, že před úspěchem bývá podnikatel zkoušen krizí. To 
je jen ověřování. Možná i cena za úspěch. Je to prokázaný jev. Skoro by se dalo i říct, že velikost 
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úspěchu je zrcadlena velikostí předcházející krize. Bůh si potřebuje ověřit věrnost svých služebníků.
Například tomuto jevu odpovídající dopis je v knize Zjevení pro anděla církve ve Filadelfii.

6) Když jsem se podílel na Jesus pochod na čištění Prahy, proč mi nikdo z církve nic nepřispěl? 
Když tedy někteří pastoři tvrdí, že to co já dělám je k ničemu a jsem neužitečný, proč mi církev 
nepřispěje ani v té oblasti, kde se dalo vidět duchovním zrakem, že jsem celkem silně, s Boží 
pomocí zapůsobil? To bylo v oblasti, kterou církev schvaluje a nikdo z církve mi ani v tom nic 
nedal.

7) Petr tvrdí, že církev tu není od toho, aby někomu platila nájem bytu. No to potom nevím, kdo 
tedy platí nájem jeho bytu. Podle mě to je z jeho sboru a od lidí, co mu přispívají na chod 
organizace. On sám kdysi v Budějovicích tvrdil, že se stal kazatelem, aby nemusel chodit do práce a
měl čas se plně věnovat církvi. Já své poslání plním tak, jak umím plnit. Dělám, co dovedu a možná
nejsem tak rychlý a nebo neplánuji tak, jak by se ode mě čekalo. Ve světě funguje jakýsi jev, který 
bych pojmenoval „dar za dar“. Přijdete k něčemu dobrému díky tomu, že jste v minulosti něco 
dobrého pro někoho udělali, když to od vás žádal. Udělali jste to i díky osvobození od všelijakých 
předsudků. Zrovna tak to může fungovat obráceně. Nedostane se vám něčeho, co by jste chtěli a to 
pro to, že jste se v minulosti chovali špatně. Princip je obdobný.

Je 19.2.2024 13:20. Včera jsem si vzpomněl na postavu Robina 
Hooda. Člověk, který měl schopnost přerozdělovat majetky. Volal 
mi včera můj nevlastní bratranec, o kterém jsem už také zde 
několikrát psal. Zmínil sem mi, že by se mnou rád šel na pivo, ale 
má finanční nouzi a nemůže si ho dát. Zrovna jsem měl na večer 
jiný program a po tom pátečním rumu nějak nemůžu alkohol vidět. 
Tak že jsem mu řekl, že pivo bych mu i zaplatil (na to hotovost asi 
mít ještě budu), ale nějak mi to včera nevyšlo se s ním sejít. Mám 
rozpracované nějaké nápady k oslovení sázkových kanceláří. První 
rozpracovaný koncept je vidět na straně 189. Byla tam návaznost na
tragické události ve světě, ale to jsem ještě před tím nevěděl o

projektu Orion. Další úvaha byla nedávno napsaná na straně 214 a 215 u článku s 
obrázkem hlavolamů. Tam jsem zmínil potřebu povznesení společnost, protože pokud 
má být otevřena Agartha, musíme se včas připravit a sjednotit.
Mimo to, že kamarádovi dlužím 225 000 Kč, tak mě už oslovil i psychicky nemocný 
nevlastní bratranec s finančním nedostatkem. To mě jen utvrzuje, že se tím mám 
zabývat. Charakter oslovení sázkových kanceláří by měl být v tomto zmíněném 
duchu, ale nemůže to být sepsané stylem jako že „Tak jestli se mi rozhodnete přispět, 

bude to fajn“. Nemůže to být ani stylem jako že „Jestli mě nehodláte poslouchat, budu vám 
podřezávat krky“. Nějaká forma nátlaku by v tom být měla, ale nějak s rozumem. S tím 
nedostatkem nátlaku to je problém i u církví. Psal jsem, že mi sbory církve Milost mají přispět 
každý člen třeba jen 100 Kč na podporu rozvoje technologií a celkově mých aktivit. To je o 
schopnosti učit se poslouchat. Jestli má být církev jednotná, musí mít někoho, kdo jí sjednotí. Koho 
bude poslouchat. Pak teprve bude schopná nějaké smysluplné aktivity. Ty komunikační technologie 
tu mají být právě pro podporu toho, aby se k lidem dostalo i evangelium.

Musím tedy teď nějak sepsat už tu zprávu.
…
Je 19.2.2024 18:31. Tak po napsání posledního
textu jsem byl zase zasažen nějakou energií.
Nevím zda nějaký energetický útok a nebo vlna
emocí. Těžko říct. Toto mě ale vždycky blokuje

http://jkali.cz                                                                                                                                    218

http://jkali.cz/


ve fungování. Tak že nemůžu ani psát. Ani myslet nad tím, co vlastně napsat. Z toho mi připadá, že 
ty hlavní boje se dnes dějí v úplně jiné dimenzi. Dříve proroci museli jezdit po světě. Nemuseli to 
být bojovníci, ale pohybovat se nějak museli. To kvůli komunikaci a aby osídlili planetu. Dnes už 
planeta osídlená je celkem dost. No a pokud jde o komunikaci, tak jsou tu informační technologie. 
Tím se z fyzické aktivity přesunulo asi ještě více do duchovna.

Je 19.2.2024 20:26. Dnes jsem sledoval 
nějaký přenos z Prahy, kde byla stávka 
zemědělců. Protestují proti zelené 
dohodě. Odkaz zde:
https://www.youtube.com/watch?
v=jqv9LNAX9-E
Jak jsem to tak sledoval a viděl tam 
ministra Marka Výborného, tak jsem tam 
ucítil v 19:53 uvolnění nějakých 
negativních sil.
Další zajímavá věc. Byl představen jakýsi
plán lokálního resetu. Přednáška pana 
Blahýnky s názvem „Změna systému - 

Grande finale - závěrečná část“ zde:
https://www.youtube.com/watch?v=-kbwGsF6TI8

Je 20.2.2024 11:04. Poslední dobou si všímám jakýchsi mediálních 
trhlin. Tak třeba jsem zahlédl na kanále Dominikánská 8 nějaké nové 
video vydané po poměrně krátké době a než jsem si ho stihl detailněji 
prohlédnout, bylo nedostupné. Zrovna tak nějaký rozhovor s Josefem 
Skálou na téma mladí a socialismus. Zmizelo to. No a včerejší záznamy 
ze zemědělské demonstrace byly také divné. Prvně tam mluvil člověk, 
který s podivem říkal, že na demonstraci měli vystupovat lidé, co nejsou 
zemědělci. Ke konci tam pak Petr Bureš řeší podivnosti o tom, že se ti 
zemědělci mezi sebou navzájem rozhádali a vystoupení odborníků bylo 
jiné, než se původně plánovalo.
Napadá mě, jestli se ti lidé zespoda nevydělují z nějakých řízených 
opozic.
Podle posledních přednášek od skupiny kolem Petra Blahýnky vyvstává 
jakási potřeba, že bude potřeba „nějak“ zatlačit a nebo přemluvit vládu, 
aby dělala potřebné kroky. Evropský trh je nastaven tak, že našim 

zemědělcům to škodí. Toto je komplikace v rámci celé Evropy. Pokud je levný dovoz potravin a 
naše zemědělství krachuje, stáváme se vydíratelní. No ale je tu zvláštní doba s ohledem na slovo 
vydírání. Už jsem o tom mluvil, že proroci ve starověku museli cestovat, protože nebyl internet. 
Bůh má pro Evropu připraven nějaký zvláštní evangelizační plán a ještě k tomu navíc toto je doba, 
kdy by měl povstat kníže Michael. Ochránce Božího lidu.

Je 20.2.2024 12:39. Z výše uvedených informací mi vyplývá, že budu 
potřebovat dostat nějak pod kontrolu evropské elity. Kdo ví, jestli toto 
nebude ta aktivita, která mojí pozornost časem neodvede více na východ 

někam k Izraeli. Nejprve musím začít na nižším stupni vyjednávání a to někde u sázkových 
společností. Úplně ideální společnost, kde bych mohl začít je Tipsport. Ředitel Tipsportu Petr 
Knybel je na mém seznamu osvobozených a tak právě pro to. Je uveden na straně 128. To byl pátek 
3.11. v 20:40. To už je nějaký ten měsíc. S člověkem, který si tím prošel a uplynula už nějaká doba, 
tak se mi asi bude lépe vyjednávat. Dost možná něco procítil.
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Jak jsem se dozvěděl, tak i Tipsport je jedna z těch sázkových 
společností, která má svou nadaci. Zde je web:
https://nadacetipsport.cz/

Ještě to chce nějaký oživující 
ozdobný ženský prvek. Ideální je 
asi žena, kterou jsem viděl včera 
v záznamu. Petra Rédová. Žena 
zapadající do dnešní doby. Žena 
služby s temperamentním 
výrazem. Jednou policistka, 
jednou zdravotní sestra a pak pro 
změnu novinářka.

Myslím, že teď už je příběh 
připraven, abych nějak začal s 
jednáním. Zdá se mi, že na to 
jaké mám finanční problémy, tak 
jsem nějak až moc v klidu. Už 
jsem dostal od banky email, že 
pokud nezaplatím splátku do 
22.2.2024, tak mi pošlou 

upomínku dopisem. Zaplatil bych, kdybych měl. Teď se teprve chystám psát sázkové společnosti.
…
Je 20.2.2024 17:39. Tady je tedy koncept zprávy pro ředitele Tipsportu:
„Dobrý den pane Knybel,

dostal jste se na můj seznam duchovně osvobozených lidí v autoritě Ježíše Krista. Došlo k tomu 
3.11.2023. To už je několik měsíců a možná jste to za tu dobu nějak zaznamenal. Já normálně o 
tomto lidi neinformuji, pokud nemám přesvědčení to udělat. Žijeme v době, kdy se toto děje celkem
ve velkém rozsahu.

Cítím, že je mé poslání v tom, abych zajistil v nadcházejících letech společenské povznesení. Aby 
byla společnost schopna lépe odolat přicházejícím hrozbám. Nevím, zda jste slyšel o tajném ruském
projektu Orion. Něco jsem o tom uveřejnil nedávno na svém webu. Takovéto hrozby a i jiné, jako 
například hladomor jsou důvod, proč bychom jsme se měli semknout v rámci národa. Možná 
celoevropsky či více. Já usiluji o propojení uskupení lidí s dobrým potenciálem. Připravil jsem na 
svém webu nějaké know-how, které je celkem v souladu s podobně smýšlejícími lidmi. Viděl jsem 
na stránkách Nadace Tipsport, že podporujete Ukrajinu. Obecně hledání mírových cest je to, co se 
snažím uskutečňovat. Najít způsoby, jak se tu domluvit na něčem smysluplném.

Musím ale těmto aktivitám nyní dát více politické energie, která mi pomůže získat potřebné 
prostředky na realizaci i na případnou pomoc lidem v těchto nelehkých dobách. Jsem do takovéto 
akce vedený, věřím že Boží sílou, která nás převyšuje.

Proto tímto žádám organizaci Tipsport, či případně Nadaci Tipsport o příspěvek 250 000 Kč na 
podporu rozvoje mého projektu Eden odkazovaného níže, zároveň uvolnění zdrojových kódů 
technologie JKali Framework a celkově podpora růstu samostatné a zdravé společnosti v Čechách 
pomocí propojování a zapojování kompetentních odborníků.
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Možná nebudete mít zájem mi pomoci, ale musím Vás upozornit, že tyto aktivity nedělám jen tak ze
sebe, ale je za tím něco významnějšího. Něco, co nás všechny obklopuje a o čem vlastně já svým 
jednáním vydávám svědectví.

Můj blog s příběhy, poznatky a i touto zprávou naleznete zde:
http://jkali.cz/data/pomahame_si.pdf

Prezentace projektu Eden jsou dostupné zde:
https://jkali.cz/jkali-projects/eden.html

Můj nástroj na tvorbu informačních systémů JKali Framework je popsaný zde:
http://jkali.cz/data/jkali_framework.pdf

Jsem živnostník a na případný zaslaný příspěvek udělám potvrzení o daru. Stejně tak uveřejním 
případný příspěvek na svém webu ať už od Tipsportu, či od někoho jiného.

Berte mě něco jako prostředníka. Mám tu vysvětlovat nejasnosti a odpovídat na otázky. Pokud se ve
Vašem životě bude dít něco, co si nedovedete vysvětlit, tak mě můžete kontaktovat.

Kontaktní údaje:
Jiří Kalina, DiS.
V. Volfa 1340/39
370 05 České Budějovice 2
Mobil: 773 721 149
IČ: 87932971
Bankovní účet: 107-5330230207 / 0100

Děkuji za pochopení.

S pozdravem,
Jiří Kalina“
…
Je 21.2.2024 11:14. Ještě jsem zprávu trochu poupravil a dokončil koncept. Odeslal jsem výše 
uvedenou zprávu dnes na email petr.knybel@tipsport.cz s předmětem „Nabídka rozvojových 
spoluprací“ v 11:12.

Ještě mám rozepsaný ten koncept pro organizaci Dominikánská 8.
Já tu organizaci sleduji na YouTube. Posledně tam něco dali. 
Nějakou diskusi. Chtěl jsem se na to podívat, ale video bylo 
odstraněno. Navíc to video nahrané těsně před tím je bez diskuse.
Je to nějaké hodně filozofické a řekl bych těžko srozumitelné. 
Přijde mi, že tam se něco začíná dít. Možná tam bude docházet k 
uvědomování si podstaty věcí a někteří lidé se začnou oddělovat. 
To je ale důležité chápat podstatu a být v pravdě. Tak že já ten 
koncept zprávy dokončovat nebudu a nic jim posílat nebudu. 
Myslím, že směrem na církve obecně jsem toho prozatím napsal 
dost.
Následující koncept tedy zůstane nedokončený.
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“Dobrý den,

sleduji občas vaše vzdělávací vysílání na YouTube kanále Dominikánská 8. Musím říct, že mám s 
posledními vysíláními hodně podobné smýšlení. Jsem aktivista a píši už léta různé křesťansky 
orientované články. Možná se to k vám dostalo a třeba to je i inspirací. To nevím.

Počítám ale s tím, že jako křesťanská instituce budete mít nějaké kontakty i s židovskými 
organizacemi. To, co se děje poslední dobou v Izraeli a celkově ten morální úpadek všude kolem 
nás. To je alarmující a myslím si, že církev by na to měla reagovat. Církev by měla jít vzorem pro 
okolní společnost a měla by být schopná zajistit lidem i bezpečí. Jak humanitární, tak i politické. 
Oddělování se církve od běžné společnosti mi připadá podobné jako oddělování se Izraele od 
okolního světa. Podle mě je to cesta nesprávným směrem a Bůh do toho bude zasahovat. Církev ať 
už z židů či pohanů by tu měla být pro dobro světa. Taková sůl země. Měla by se rozprostírat ve 
všech sférách společnosti a zajišťovat, že zlo zde na světě bude mít co nejmenší působnost.

<koncept nebude dokončen>”

Je 21.2.2024 12:15. Další sázkovou
společností je Sazka. Podle přehledu
managementu společnosti zde je ředitel Aleš
Veselý. Petr Jonák je ředitel divize vnějších
vztahů a udržitelnosti. Na Sazce jsem ale
nedohledal, že by měli nějakou nadaci. Něco
na podporu dobročinných aktivit.
…
Je 21.2.2024 15:38. Po posledních zprávách mi v srdci proběhlo nějaké
energetické dění. Tak nějak bych to popsal. Bylo to ale jiné, než 

obvykle. Podobalo se to situaci, kterou jsem cítil v druhé polovině roku 2022. Momentálně nevidím 
smysl v oslovování dalších sázkových společnosti. To asi až v návaznosti, jak to bude probíhat s 
Tipsportem.

Je 22.2.2024 10:55. Zatím
nemám ze strany Tipsportu
vyjádření ke spolupráci, ale
stále tam nějaké 
energetické působení
probíhá. Pro jistotu jsem
email odeslal ještě z mé
hostingové adresy info  @jkali.cz  . Ono při vyjednávání je 

potřeba někdy zapojit více úrovní vlivu. Navíc se to někdy vleče, ale tohle cítím, že má význam. 
Společenský vývoj v Evropě poukazuje, že opravdu přicházejí změny. Tady jsou nějaké zajímavé 
události:

1) Zrovna včera jsem zahlédl krátké diplomatické video s titulkem „Zemědělci v Praze“ – na videu 
je Ladislav Vrabel společně s jinými europoslanci z různých zemí, jak jsou v Čechách. To je dobré 
znamení. Ukazuje to, že představitelé různých států se budou umět spolu domluvit na lidské úrovni. 
Já v tom vidím naději. Video je zde https://www.youtube.com/watch?v=dozdZVVaCfU
Láďu Vrabela znám osobně z Budějovic. Chodil jsem k němu do restaurace na pizzu.

2) Včera jsem zahlédl, že se konalo kázání pastora Petra Kuby – tentokrát to bylo ale celkem 
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odlišné. Nebo mi to tak přišlo. Prostě jako kdyby změnil nějak pohled na věc. Ještě jsem to neviděl 
celé bylo to před kulatým stolem E-koruny. Každopádně tam vystoupil člověk, který nabízí v rámci 
církve výuku sebeobrany. Představte si to, že církev začíná skutečně působit i v jiných společensky 
potřebných oblastech. To je docela dobrý posun.

3) Skálova simultánka s Michaelem Svatošem – včera byl přenos s Josefem Skálou a byl tam i host 
Michal Svatoš. Měli tedy zajímavé informace. Je to zde https://www.youtube.com/watch?
v=VsRHGnw8FN8
Bylo poukázáno na pokrytecké praktiky amerických výrobců GMO, když přijde na konkurenční 
vývoz z Ukrajiny. Pak další zpráva o ukrajinské intelektuální elitě a jejich vyhlazovací přístup k 
vlastnímu obyvatelstvu. To je další popud, že by se měli prostí lidé jednotlivých států nějak 
semknout a bránit se.

4) Potřeba prosadit odborníky, potřeba najít vůdce – Josef Skála na jeho včerejší simultánce 
zmiňoval, že nápady Petra Blahýnky s lokálními resety jsou pěkné, ale těžko to realizovat bez 
politických představitelů na úrovni stávajícího systému vládnutí. No Petr Blahýnka tam ve videu 
zmíněném na straně 219 s titulkem „Změna systému - Grande finale - závěrečná část“ zmiňoval, že 
bude potřeba použít politiky a jde o to jaké. Jestli ty stávající a nebo nové. On tam dokonce zmínil, 
že pravděpodobně bude potřeba použít ty stávající. Mě tato varianta přijde také pravděpodobnější. 
Myslím si, že pan Blahýnka to má celkem dobře promyšlené. Jenomže se musí najít ten vůdce a 
vůdce musí být také trochu i vidět. Na zemědělské demonstraci v Praze se ukázala i domobrana. To 
byl dobrý tah řekl bych. Stáli tam před pódiem. Právě ta domobrana by tu měla být jako jedna z 
úrovní vlivu. Vliv v podobě více úrovní a to domobrana + akční církve + rozumní viditelní 
odborníci + duchovní vliv + asi nějaký ten vůdce. Jde o to, jak moc musí být viděný a jestli vůbec. 
Jestli ono to není na škodu mít vůdce, který je vždy nějak silně vidět?

Je 22.2.2024 13:17. Zaměstnání na pozici vůdce na úřadu práce 
neseženu, ale nějakou práci bych si potřeboval najít. Nějakou více 
systematickou než to co aktuálně dělám. Něco, kde budu více 
spolupracovat s ostatními lidmi a nebudu tak izolovaný. Na 
bankovním účtu mi visí stále nepovolený debet a nějak bych měl ty
finanční toky popohnat. Více manifestovat do reality to, co se mění
na duchovní úrovni. Musím kontaktovat Petra Blahýnku a 
nabídnout mu pomoc s realizací jeho vize, která dává smysl. 
Sestavil nějaký plán, co dává smysl. Plánovat je potřeba. Ne každý 
dostane plán na vše. Já mám plánování více v IT oblasti, ale 
společensky plánovat asi moc nedovedu. Psal jsem ale i že to 

nechávám spontánně na lidech, ať si poskládají své nápady a na ně se bude reagovat.
Vzpomněl jsem si na postavu náčelníka Bromdena. Všichni si 
o něm mysleli, že neumí mluvit a ani neslyší. Přitom jako 
jediný na konci filmu utekl z blázince. Možná, že další 
společenské paradigma, které se hodí zbourat je iluze, že ti co 
jsou nejvíce vidět, že mají největší moc. Největší moc má Bůh 
a lidé ho nevidí. Ani ve vládě ti, kteří jsou vidět, tak reálně 
moc moci nemají. Rozhodně ne moc v dnešní době. Dříve 
tomu možná bývalo jinak. V dnešní době je důležité, aby se 
lidé spoléhali na vnitřní vedení Kristem a obraceli se k němu. 
To ale neznamená, že občas se vyskytne prorok, který také 

sehraje určitou potřebnou úlohu. V knize Zjevení se popisují dvě šelmy. Šelma míněno jako dravá 
organizace lidí (ne jedinec). Jedna z moře (národy) a jedna ze země (asi doslova podzemí). Tou 
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první šelmou se myslí něco, co působí duchovní odpadnutí od pravé víry. Odpadnutí, ke kterému už
ale došlo. Ta druhá šelma ze země bude jednat pro oslavení té první. V čele by měl stát falešný 
prorok, který sám sebe povýší nade všechno uctívání. K tomu by mělo dojít údajně za cca 3 roky 
jakýmsi falešným vzkříšením. Teď jde o to si uvědomit, co se asi bude dít mezi tím. Chápat správně
aktuální dobu. Chápat, že by to měl být návrat na pravou cestu víry. Falešný prorok bude 
nebezpečný pro všelijaké hledače zázraků a senzací. Pravá víra není o tom hledat nějaké senzace. 
Má nás to směrovat k tomu umět mezi sebou dobře spolupracovat. Nebýt rozdělení. Tím, že se lidé 
začnou vymaňovat z odpadnutí od víry, tak tím se nějaké rozdělení začne ve společnosti také 
uskutečňovat. Bude to spojování těch lidí, co jsou v pravdě. Ne všichni lidé ale budou chtít jít touto 
cestou. Někteří vyznavači zůstanou konzervativní.

Je 23.2.2024 17:09. Ještě, než napíši panu Blahýnkovi, 
nějak jsem cítil, že bych měl shlédnout ještě několik 
rozhovorů a vzdělávacích videí. Poslední dobou je to 
samý poslech a vzdělávání, ale přichází doba, kdy se do 
toho budu muset už nějak více opřít. Mám k tomu nějaké
komentáře.

1) Potřeba mladých vojáků a schopnost poslušnosti – to 
byl nedávný komentář Ivana Kratochvíla v Rychnově 
nad Kněžnou. Pokud někdo chce rozhodovat o politice 
státu, ať má zásluhy. Ono to má logiku a souhlasím s 
tím, ale to jde mimo mě. Já nenavazuji komunikaci se 

státními úředníky a ani nekandiduji do vlády. Já jsem v Táboře zmiňoval, že je potřeba mít něco 
jako mafii, která bude zajišťovat pořádek. Mafie je něco jako deep state. Má vlastní autonomii. 
Přitom mé názory jsou vlastně pro národní. Zajištění pořádku je ve prospěch národa a nebo i 
národů, ale nemusí to být nijak svázáno s vládou jednotlivých států. Tou mafií, která zajišťuje 
pořádek bych nazval Boží království, ale použil jsem označení mafie, které mi přišlo v daný 
moment výstižnější. No a ta poslušnost té se učím. Neučím se ale poslouchat lidi to je zrádné. 
Naštěstí mě vychovával nevlastní otec a moc se o mě nezajímal. Naštěstí, a nebo možná to nebylo 
štěstí, rok co jsem měl jít na vojnu, tak to bylo zrušeno. Z toho by koukal asi problém. Já jsem 
vyučovaný jinak k poslušnosti a musí to tak být. V zaměstnání je to o předem domluvené smlouvě, 
ale věc jako církve a nebo vojenské útvary tam může docházet ke korupci a proti tomu mám 
vrozené docela silné averze, abych se do něčeho takového zapojoval.

2) Je potřeba mít zásluhy – pokud jde o církve, připadám si já jako ten, co vytahuje lidi z bludných 
omylů. Stálo mě to už nějaké úsilí. Má poslušnost je investovat energii do toho, do čeho jsem 
intuitivně veden. Myslím, že to mé dlouhé psané se mohlo stát inspirací i v některých sociálních 
oblastech. Dělal jsem na technologii. Toto vše z poslušnosti, ale ne poslušnosti před nějakým 
člověkem. Když budu intuitivně vedený do jiných aktivit, budu se je snažit naplňovat. Momentálně 
mám dluhy a potřebuji to začít nějak splácet. V Bibli se ale píše, že proroci to nebudou mít lehké.

3) Některá nová témata na kanále Dominikánská 8 – tak ta diskuse, o které jsem se zmiňoval, že se 
ztratila, tak je znova dostupná. Má titulek „Odvaha pro Boha | Co člověk ztratí, když škrtne Krista? 
(19. února 2024)“ a je zde:
https://www.youtube.com/watch?v=KCUhWWpqDuQ
další, která tam přibila je s titulkem „Církev a peníze III | Inspirativní příklady (22. února 2024)“ 
zde: https://www.youtube.com/watch?v=D2mB8dr33BA
V tom prvním odkaze je jeden z vystupujících bývalý člen letničních. Popisuje své zážitky a jak se 
na to dívá teď. Přijde mi zajímavé, že mě toto charismatické či letniční odvětví církve tolik v psaní 
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zaujalo mezitím co k ostatním protestantským církvím jsem se nikdy nijak zvlášť nevyjadřoval. Z 
toho druhého odkazu o farnostech se to zdá být celkem v pohodě. Prostě jen lidé, co si společně 
postaví komunitní centrum. Není tam řeč o podivných duchovních praktikách. Je ale vidět, jak 
někteří křesťané začínají přemýšlet nad podstatou víry.

4) Rozhovor o médiích – rozhovor s Petrem Žantovským s titulkem “Novinář a spisovatel Doc. 
Mgr. Petr Žantovský, PhD. v unikátním rozhovoru o médiích” zde:
https://www.youtube.com/watch?v=_qrpWgUtD_c
Trochu jsem ucítil pocit důležitosti, kdy v rozhovoru padlo, že masová media by panu Žantovskému
nepovolila u nich komentování politiky. Povídalo se tam o vydávání knih. U sebe si ale nedovedu 
představit, že bych se něčím takovým měl živit. Podle mě na takové věci v nadcházející době vůbec
nebudu mít čas. Možná se zase vrátím k programování. Možná ani to ne a třeba budu dělat něco 
akčnějšího.

Dnes mi psal Petr Bureš s nějakými tipy na 
nasdílení:

“Dobrý den Jirko.

A krásný víkend přátelé! Dnes především několik 
dozvuků pondělní zemědělské demonstrace.

[1] Rozhovor se zemědělcem na demonstraci 19.2.2024  (VIDEO)
[2] Smrt A. Navalného a dobře načasované náhody(článek)
[3] Výborný přišel, neměl razítko, nepodal ruku. Veleba k „traktorům“ v Praze. Prý jen začátek 
(článek)
[4] Tajemství úsměvu Julie (Navalné) (článek + VIDEO)
[5] Manévrování směrem k odvodním řízením (článek)
[6] P. Drulák Komentář Nalevo: Navalnyj byl velkoruský šovinista. Když vládě docházejí 
argumenty, argumentuje Kremlem. (VIDEO)
[7] O čem se mlčí - S. Novotný o prohře EU a USA na Ukrajině, zásadním zlomu a proč musí být 
sjednán mír (VIDEO)
[8] Vláda má jasno – protestovali proruští zemědělci  (VIDEO)
[9] Jan Schneider: Strčte si ten „rohlík" někam(VIDEO)
[10] Petr Hampl: K výročí kamionové vzpoury (článek)
[11] Trump by měl strávit zbytek života ve vězení, řekla Sharon Stone (článek)
[12] Modrý jelen: Nepravdy v televizi. Informace o protestu zemědělců. (VIDEO)
[13] F-35 a jaderné zbraně. Profesor Krejčí a mrazivé údaje  (článek)

Váš

Petr Bureš
Krom Youtube a Rumble jsou naše pořady k poslechu na Podcast Petr Bureš TV”

Je 26.2.2024 9:18. V pátek byl několikrát zmíněn, na komentářích pana VK, prezident 
Petr Pavel jako záhada. Jeho chování poslední dobou. Toho mám na seznamu 
osvobozených (znovuzrozených) na straně 51 společně s bývalou prezidentkou Zuzanou
Čaputovou dne 6.10.2023. Podle informací od pátečních volajících se nějak nedohodl s 
Petrem Kolářem. No a zrovna o Petrovi Kolářovi jsem četl zvlášní zprávu s číslem 5 ve 

zprávě výše s titulkem „Manévrování směrem k odvodním řízením (článek)“. Petr Kolář je od pátku
myslím něco po 12cté hodině také na mém seznamu znovuzrozených. Ve Švýcarsku se děje teď 
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něco divného. Mají na stole návrh ohledně blokování webů kvůli přetížení elektrické sítě. Zrovna 
Švýcarsko. Země s takovými výsadami. Nedotknutelná země bank. Země sousedící s katolickou 
Itálií. Země, kde údajně sídlí světová rada církví. To co jsem viděl posledně na kanále 
Dominikánská 8 ohledně financování církví, tak tam byly spíše takové malé „podzemní církve“ 
financované zespodu jako komunita. Církve, které si jedou svá pravidla. Nebo mi to tak připadá. 
Takto ale nevypadá skutečný svět církví v celém rozsahu. Tipoval bych tedy že ne. Divné je, proč 
člověk jako já s takovou aktivitou v duchovní oblasti musí mít takové finanční problémy a je 
podporovaný svým ateistickým kamarádem.
Švýcarsko je údajně sídlo globálního prediktora, které se stěhuje do Íránu.

Je 26.2.2024 10:58. V pátek
bylo umístěno na Petr Bureš
TV video, kde došlo k 
představení koalice Stačilo. 
Video s názvem „Jan 
Skalický a Petr Bureš v 
Semilech“ dostupné zde:
https://www.youtube.com/
watch?v=K1cdchXfdrs
Když jsem mluvil v Táboře 
o potřebách mít tu mafii 
zajišťující dobro, tak jsem 
neměl na mysli mafii se 
vším všudy jako jsou třeba 
praktiky zabíjení zrádců a 

podobně. Přišlo mi na mysl něco jako koalice různých sil s autonomní politikou, která je duchovně 
na dobré úrovni. Něco jako je vidět na rytířích Jedi ve Hvězdných válkách. Když se řekne Stačilo, 
tak lidé to komentují jako že jsou to snad nějací komunisté, ale v této koalici jsou i nezávislé 
osobnosti. Podnikatelé jako třeba pan Jandejsek. To má daleko větší rozsah. Nejedná se o nějakou 
čistě levicovou záležitost. K tomu, aby tu mohlo něco smysluplného fungovat, tak je potřeba 
schopnost spolupráce a ne být všelijak nesmyslně rozdělení.

Nějaké poznatky k odkazům na minulé stránce:

1) Odkaz 8 – na straně 222 jsem dne 22.2. rozepsal článek, kde v bodu 4 zmiňuji, že je potřeba jako 
součást vlivu mít rozumné viditelné odborníky. V pátek se ke mně dostal odkaz na video ze dne 
20.2. a tam ti odborníci jsou. Je tam i pan Jandejsek a vysvětlují celkem jasně aktuální problémy 
zemědělců.

2) Odkaz 12 – pan Jandejsek podrobně do detailu vysvětluje, jaké problémy v soběstačnosti nám tu 
vláda působí. Problémy typu jako že vláda místo toho, aby podporovala aktivní zemědělce, tak 
podporuje ty pasivní. Není tu motiv soběstačnosti. Zakazuje se nesmyslně chov dobytka a podobně.

3) Odkazy 2, 4, 5 a 13 – všelijaké absurdní vládní rozhazování spousta peněz za zbraně a snahy 
nesmyslně s někým stále válčit. Posílání lidí na smrt úplně zbytečně.

4) Odkaz 7 – vyjádření bývalého prezidenta Policie ČR a zároveň spoluzakladatele 
Křesťanskodemkkratické strany Stanislava Novotného k potřebám zajištění míru. Zmiňuje, že to 
bude potřeba zajistit kompromisem a nebo kapitulací. Já s tím souhlasím. Ten mír bude potřeba 
opravdu prosadit.
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5) Odkaz 6 – komentování událostí od Petra Druláka. Zajímavé postřehy. Zmiňoval, že vláda bude 
muset být donucena udělat to, co je potřeba. No to je přirozeně správné, že si občané mají nějak 
hlídat vládu a tím jí v podstatě nudit nedělat neplechu. Bez kontrolních mechanizmů tu pak máme 
to, co tu máme. Ve zdravě fungující společnosti to nemůže být tak, že si společnost nechá vládu 
dělat co se jí zlíbí.

Je 26.2.2024 22:11. Tak Francouzský 
prezident svolal evropské politické 
představitele na válečnou poradu týkající 
se organizování mobilizace proti Rusku.
Já se budu muset pustit po dlouhé době 
zase do nějakého nahrávání. Budu muset 
zítra nahrát nějakou promluvu k 
obyvatelům Evropy.
Skutečný problém, kterého je potřeba se 
obávat není toho, co je nad zemí, ale toho,
co je pod zemí. Je potřeba se sjednotit a 
zajistit mír. Tentokrát budu mít při 

nahrávání výhodu. Po mém křtu Duchem Svatým už nemám ty tendence být takový komik v 
mikrofonu jako to bylo ve Večerních povídáních. Tentokrát to bude vážnější promluva.

Je 27.2.2024 13:16. Nahrál 
jsem video, které by se dalo 
nazvat „Projev muže před 
zavřenými dveřmi“ a nebo 
„Apel na Evropu“. Video je 
dostupné zde:
http://jkali.cz/data/
apel_na_evropu.mp4
Symbolika zavřených dveří by 
se dala brát jako „Co je 
zavřeno, tak musí být 
otevřeno“.

Napíši Petru Burešovi, že 
pokud chce, klidně to může 

nějak umístit na jeho televizní kanál:

„Dobrý den Petře,

pokud chcete nějaké apelační video ode mě k současné situaci, můžete klidně toto nějak umístit na 
svůj kanál.

http://jkali.cz/data/apel_na_evropu.mp4

S pozdravem,
Jiří Kalina“

Odesláno na Petrův email v odpovědi dnes v 13:35.
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Je 28.2.2024 10:21. Musím si najít nějaké odpovídající 
zaměstnání. V umění se vyskytují postavy označované jako strážci 
(guardian). Třeba strážce severu ve Hře o trůny. Nadcházející 
strážce Khadgar ve filmu Warcraft, který má chránit zemi před 
orky, kteří jsou z jiné dimenze. Zajímavost ve filmu je, že Khadgar
vstoupí to jakési tajemné černé kostky, kde potká ženu s vizáží 
černé vdovy. Nějaké strašidelné čarodějnice. Filmově ho to mělo 
asi posílat, ale filmy jsou zavádějící. Důležité je, že Khadgar 
minimálně před vstupem do černé kostky plnil užitečnou úlohu. 
Tak ono jako užitečná úloha se dá brát asi i to za výstupem z černé 
kostky, ale o to smutnější, když tedy jako lidé se díváme na smrt 
smutným pohledem. Smrt ale k tomuto světu neodmyslitelně patří 
a je spravedlivá. Kristus je ale v tomto milostnou pomocí. Jak je 
psáno, tak on přemáhá smrt.

To, že jsem si včera na projev vzal černé oblečení nebyla náhoda. Černé oblečení symbolizující 
vážnost. Možná až nejvyšší vážnost. Nebyl to ale oblek s kravatou jako symbol mlčenlivosti. Byla 
to mikina s kapucí. Mikina působí na někoho puberťácky a nebo dětinsky. Člověk, který mluví to 
co cítí. Byla v tom upřímnost. Na mikině je něco jako červená trhlina. Červený blesk. Možná to 
může vypadat jako trhlina někam do pekla. Člověk poznamenaný peklem. Něco jako jizva Harryho 
Pottera. Napůl pekelník, ale s dobrou povahou. Jakýsi hell boy, který má ruku, co se dá použít jako 
klíč otevírající bránu pekel. Lev z pokolení Juda by měl být jednou z olivových ratolestí před 
pánem vší země. Pán vší země ale podle mě je někdo z Agarthy (pekla). Asi se jedná o lucifera. Pán 
vší země je pán tohoto světa, ale Bůh je úplně z jiného světa. Boží lid není součástí tohoto světa.
Nebo příběh o Lokim a Thorovi. Jednooký bůh Odin měl dva syny. Thor zdědil kladivo moci a Loki
byl vykreslován jako vyděděnec. Navíc nevlastní adoptovaný syn. Syn nějakých mrazivých obrů. V 
umění je Loki vykreslován pohrdavě, jako nějaký zrádce Azgardu. Ve filmu Maska najde hlavní 
hrdina Lokiho masku. Skandinávského boha mrzutosti. Je tam spousta všelijakých takových 
záhadných podobností v těch příbězích. Všelijakých zavádějících úkazů.
Dnes v 10:13 jsem napsal panu Blahynkovi:

„Dobrý den pane Blahynka,

rád bych podpořil aktivity společenství lidí, ve kterém se pohybujete a které se snaží řešit aktuální 
celospolečenskou kritickou situaci se soběstačnostní a jinými společenskými problémy.

Mám nadpřirozené duchovní schopnosti. Řekl bych, že jsem pod Boží ochranou a mým posláním je
podpořit povznesení mravů ve společnosti.

Včera jsem nahrál video, kde apeluji na evropany, aby začali brát aktuální situaci vážně. Byl to 
takový můj první pokus něco takového natočit.
http://jkali.cz/data/apel_na_evropu.mp4

Potřevuji ale už být součástí nějakého týmu a mít nějaké ekonomické zázemí. Nějaké zaměstnání a 
nebo nějakou dohodu o spolupráci. Bez toho nemůžu dále fungovat a jen se stále zadlužuji.

Vy zase potřebujete mit člověka, který by byl schopen plnit úlohu nějakého veřejného zaštítění. 
Něco jako úloha strážce a nebo jak bych to nazval. Možná vůdce tohoto hnutí. Člověk, na kterého 
se dá ukázat veřejně prstem, jestli mi rozumíte.

Tak že bych se k Vaší organizaci celkem rád připojil, pokud by to šlo. Zájem veřejnosti by mohlo 
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podpořit, že jsem programátor a mám rozpracovaný vlastní systém na vlastní technologii pro 
realizaci eGuvernmentu,

Přeji hezký den.

Jiří Kalina“

Je 28.2.2024 23:49. Prohlédl jsem si video s titulkem „Europoslankyně Kateřina Konečná - k 
aktuálním otázkám“ zde. Byl tam zmíněn web: https://www.stacilo.cz/ a zítřejší setkání s 
představiteli této koalice v Českých Budějovicích v hotelu Clarion od 19:00. Tak to může být 
zajímavé. Tam rád půjdu.
No a v pátek a sobotu se koná to jubilejní setkání Svobodného vysílače v Táboře.

Je 29.2.2024 16:50. Další video 
na Petr Bureš TV. Video s 
titulkem „Debata o reálných 
bezpečnostních rizicích - Jan 
Schneider, Ándor Šándor, gen. 
Pelc, PhDr Balabán“ je zde. Je 
celkem možné, že se ti lidé 
inspirovali mou promluvou 
Evropě odkazovanou ze strany 
227.
Jednou jsem mluvil s jedním 
člověkem na jednom 
náboženském fóru, který 

navštěvoval mormony. Dával si někdy přezdívku „prorok“ a někdy přezdívku „oko které vidí“. Já a 
Milan (další návštěvník toho fóra), který mi kdysi poslal odkazy na publikace Boženy Cibulkové, 
tak jsme si lámali hlavu nad tím, proč tak nábožensky uvědomělý člověk jako je tento přispěvatel, 
tak proč chodí do nějaké církve? On na to zareagoval ale chytře. Odpověděl ve smyslu „Ano systém
nefunguje, ale jak pomůžeme těm, kteří jsou v něm zapojení, když budeme stát mimo?“. No to je 
sice pravda, ale já osobně když docházím do církve, tak tam působím rozvrat a časem musím odejít.
Tak to se mnou je. Možná bych ale měl s tímto postojem soustředit pozornost na politiku. Třeba 
mám působit v politice s podobným postojem. Možná bych to měl zkusit.

Mám tu zase pár postřehů převážně k sobotnímu kázání s titulkem „Bohoslužba Praha - Peter Kuba 
– 24.2.2024“ zde:

1) Byl zmíněný Benny Hinn, že se dotkl nějakého kazatele a pak se zvětšil hodně sbor toho 
kazatele. Benny Hinn a ta torontská požehnání, která dělá já nevím nevím. To jsou záležitosti 
letničních. Na straně 224 jsem odkazoval na řeč jednoho bývalého příslušníka letničních. On před 
těmito praktikami naopak varoval. K čemu je mít tu sbory lidí, kteří se věnují zpěvu, když se řítíme 
do takovýchto politických problémů. Církev se tu teď má přeci učit vládnout. Nějak to řešit. Církev 
mě má podpořit, abych fungoval. Už jenom tím, že tu jsem a bráním příchodu temných sil, tak jen 
tím jsem pro církev a ne jen pro ní užitečný. V Bibli je přeci psáno, že bezbožný král se zjeví až 
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bude odstraněna překážka. Tím, že církev kašle na mé aktivity mi připadá, jako kdyby si uvazovala 
nad sebou provaz. No to že sleduji různé konference na tom není nic špatného, když jsem k tomu 
vedený vírou. Musím mít znalosti v různých oblastech. Je to příprava na další aktivitu a zabere to 
čas.

2) Na kázání padlo prohlášení, že politikům se nemá nikdy věřit a že každý máme být svou 
autoritou. Ano je dobré mít nad sebou kontrolu a být si dobrou autoritou, ale je naivní si myslet, že 
toho je schopen každý a nepotřebujeme tu mít žádnou vládu. Autorita je tu potřeba a lidé by si měli 
pohlídat, aby byla slušná. Pokud je v Bibli, že Kristus pomůže lvovi s odlamováním pečetí 
nadcházející doby, má to význam. Lev má byt někdo, kdo zajišťuje autoritu a pokud to církev 
popírá, podporuje tím bezzákonnost. Příchod muže bezzákonnosti.

Je 1.3.2024 8:17. Poslední dobou jsem si 
začal všímat jedné věci. Jsou tady lidé, 
kteří mají dobré postoje a jsou to třeba pro 
ostatní i přirozené autority, ale tito lidé se 
nechtějí připojovat do žádné parlamentní 
strany. No a další protiklad k tomuto. 
Vyskytují se názory lidí, kteří tvrdí věci 
typu, že pokud člověk není v nějaké 
parlamentní straně, tak jako kdyby neměl 
žádné právo na politický vliv. Myslím si, 
že považovat parlament za něco mocensky
svrchovaného, že je špatně. Silná 
společnost, která chce přežít, tak bude 
muset být konsenzuální a bude mít 
přirozené autority. Mít parlamentní stranu 
je v pořádku, ale těch politických subjektů,

které budou mezi sebou spolupracovat, tak bude muset být víc. Bude to muset být položené i na 
přirozených autoritách. Dnes může některým lidem připadat strana Stačilo jako nějací další Piráti a 
nebo tak něco. Na druhou stranu jsem v jedné té diskusi slyšel dotaz, zda by na Moravě šlo založit 
knížectví. Tady je vidět, že lidé už ve stávající systém vládnutí nemají důvěru a nedá se spoléhat, že 
jedinou možnou cestou je parlament. Já jsem pro to dát ve volbách hlas straně Stačilo, ale my tu 
potřebujeme mít konsenzuální společnost postavenou na přirozených autoritách. Já sám nějak 
nezvažuji být v nějaké politické straně. Jako zastánce konsenzu bych měl být asi mimo parlament. 
Tady by měl mít právo každý kdo chce se dostat ke slovu ať je v parlamentu a nebo ne. Všichni lidé
do politiky mluvit určitě nebudou, ale nějaké přirozené autority tu jsou a těm by mělo být dáno 
možnost zasahovat do věcí.
Parlament bych bral jenom jako předstupeň k něčemu dalšímu. K něčemu přirozenějšímu a více 
konsenzuálnímu. Teď budou mít myslím nějaké setkání na Zasáhnout svět. Já budu na setkání 
Svobodného vysílače, ale i tak bych Petru Kubovi něco měl napsat.

Koncept zprávy:
„Pane Kuba zdravím Vás,

myslím, že je tu doba, kdy bude potřeba zasáhnout svět. Včera jsem byl na setkání s představiteli 
politické koaliční strany Stačilo. Podle mě to vypadá nadějně. Víte, že v knize Daniel se píše něco o
tak zvaném vůdci smlouvy. Je to záhadná postava. Apoštol Pavel byl ve své době také jakýsi vůdce, 
ale to byla doba před vyhnanstvím Božího lidu. Vyhnanství nebude trvat věčně a přijde čas 
tisíciletého Božího království. Na to je potřeba Boží lid připravit. Boží lid musí být autoritativní. 
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Musí se naučit mít autoritu jako řvoucí lvi a ne zpívající květinky. Viděl jste můj apel na Evropu 
zde?
http://jkali.cz/data/apel_na_evropu.mp4

Uvědomujete si, že zpěvem se toto nevyřeší. Uvědomujete si, že když se církev postaví někde v 
hloučku na ulici a káží Krista, tak církev má dnes už takovou pověst, že ti lidé si řeknou asi něco 
jako "No jo to jsou ti, co si pořád jen zpívají". Dnešní problémy nejsou vůbec do zpěvu a je potřeba 
s tím něco dělat. Vidíte, že přichází doba soužení a církev je stále zde. Nebyla nijak vytržena. To má
nastat až při sedmé polnici.

Já jsem viděl poslední sobotní kázání a v dnešní době ta vysmátost některých pastorů nedělá dobrý 
dojem. Tohle není situace, kdy by jsme se tu mohli něčemu smát. To není vůbec legrační. Zrovna 
teď by se hodilo, kdyby nějací lidé ze světa křesťanství šli do politiky. Teď je možnost kandidovat. 
Jak jsem říkal, tak koalice Stačilo vypadá nadějně. Když se věřící budou izolovat od světa, tak jak 
někoho chtějí přesvědčit? Jak by mohli uplatnit svůj vliv na ostatní? Já sice do žádné politické 
strany jít nehodlám. Parlament vnímám jen jako nějaký předstupeň k něčemu více přirozenému. 
Politicky se ale už angažuji svým způsobem.

Zkuste se nad tím zamyslet. Jasně já vím každý na tohle není. Každý není na politiku, ale přeci tu 
nemůžeme žít ve světě, kdy po křtu je absolutně každý člověk vtahován do nějakého pěveckého 
sboru a modlitebního kroužku, když se to tu vše tak šíleně rozpadá. To nemůže církev myslet přeci 
vážně. To je přeci katastrofa takto Krista zahanbovat. Náboženský úpadek tuto společnost rozvrátí, 
byť věřím, že náboženští vůdci z toho možná dobře prosperují.

Já nejsem typický křesťan a možná nejsem nijak zvlášť poslední dobou fyzicky aktivní, ale nesuďte 
mě. Mám hlavu plnou starostí a musím se zabývat širokým spektrem problematik. Občas jsem 
vystaven celkem silným duchovním vlivům. Prostě věci dělám jinak, než je očekávání. Dělám to ale
v souladu s vírou. Také musím poslední dobou sledovat všelijaké konference dlouhé řádově hodiny. 
Prostě to zabírá čas. Nemůžete čekat, že při tom ještě budu někde obcházet domácnosti a nebo 
ulice. Církev je známá dost a měla by teď udělat něco pro opravu své pověsti. Rozbourat falešné 
světonázory a začít se trochu rozhlížet kolem sebe.

Zamyslete se nad tím a doufám že si toto vezme k srdci více křesťanů i z jiných odvětví.

S pozdravem,
Jiří Kalina“

Odesláno na email info@zasahnoutsvet.cz s předmětem „Urgentní výzva církve“ v 10:24.

Je 1.3.2024 15:09. Tak dnes je první den, 
kdy jsem zainvestoval do kryptoměny. Tak 
dlouho jsem se bránil přesunu na pravou 
stranu cashflow kvadrantu, až jsem na ní 
byl nakonec dotlačen. Nevím, co se z toho 
vyklube. S investorem Pavlem máme 
domluvu, že polovinu případných výnosů 
bude mít on.
Ono vlastně v politice se nesmí přijímat 
žádné dary. To co dělám je něco jako 

církevní záležitost. Něco jako rytíř Jedi. U církve je to jiné, ale pokud je někdo v politice, tam je to 
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problém.
Je 3.3.2024 1:47. Zahlédl jsem video, kde 
je na titulním obrázku žena s fotoaparátem 
u pasu. Navíc to má v popisku slovo 
homosexualita. Žena s foťákem je i na 
stránce 220. Video zde:
https://www.youtube.com/watch?
v=iffcEm1aydc
V tom rozhovoru se spekuluje o tom, že 
chlap, který si vybere neplodnou ženu, 
která navíc už někoho měla, tak je 
společensky považován za nějakého kance 

či kozla. Hmmm nebo snad dokonce za homosexuála či co. Tak to by asi musel Abraham být také 
vnímán jako homosexuál či kanec, protože měl ženu po faraonovi a navzdory jejímu věku s ní měl 
dokonce dítě, jehož potomstvu Bůh žehnal. Nebo takový Ježíš. Ten si údajně vzal prostitutku. David
tam měl také nějaké takové problémy. Je to divné. Vypadá to jako nějaká sexuální deviace. Jako 
homosexualita mi to tedy vůbec nepřijde. On i Bůh má či měl svůj vyvolený lid ponořený ve 
všelijakých modlách. Vymyká se to společenským konvencí. Společensky by bylo ideální, kdyby 
muž i žena nikdy před tím nikoho neměli, ale v přírodě k tomu asi moc často nedochází.
Já si připadám, jako kdyby se mi někdo skrze ženy pokoušel jen škodit. Už se cítím v tomhle ohledu
dost zlomený a nemám sílu si nějakou ženu už hledat, byť to nevnímám jako dobré, že nemám 
ženu.

Je 4.3.2024 10:43. Mám tu další tipy od Petra
Bureše k nasdílení:

„Dobrý den Jirko.

Peter Staňek v polovině tohoto roku vydá v 
nakladatelství Petr Bureš TV svou novou 
knihu "Podivná odysea života". 
Předobjednat si ji můžete již nyní na této 

stránce. 
A teď, co týden dal a co vzal:

[1] Vlastimil Vondruška: Karel IV. nebyl otec vlasti. Zadlužil české země a financoval parazity, říká 
Vondruška  (článek + VIDEO)
[2] Zbyněk Prozek: Stát toleruje a vytváří podvody (VIDEO)
[3] Nikdy nepodceňujte Putina. Základy Evropy se otřesou (článek)
[4] Dostane Rusko potvrzení o propuštění z domu šílenců? (článek)
[5] Pravda o Rohlik.cz a Vondrovi. Jandejsek řekl vše (článek)
[6] Mýtus „střední třídy“ (článek)
[7] Putin - Navalný. Komu prospela jeho smrť? (VIDEO) 
[8] Kdo vlastní obchodní řetězce a které jsou české. Přehled. Kam míří zisky, které vydělávají 
největší prodejci v Česku?  (článek)
[9] Petr Žantovský: Výnos A. Hitlera o zřízení Protektorátu Čechy a Morava (VIDEO)
[10] Pravda o muži jménem Alexej Navalnyj, údajném „Putinově nepříteli” (článek + VIDEO)
[11] Jan Campbell: Role emocí v politice (článek)
[12] Císařovy nové šaty a proruská propaganda očima Petra Koláře (článek)
[13] Dmitrij Kiseljov poslal žádost o rozhovor s americkým prezidentem Bidenem (článek)
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Váš

Petr Bureš
Krom Youtube a Rumble jsou naše pořady k poslechu na Podcast Petr Bureš TV“

Je 4.3.2024 18:40. Začínám pronikat do světa 
financí. Učím se ho chápat více prakticky. Pravá 
strana cashflow kvadrantu. Bez silné pravačky se 
tady v tomto světě asi opravdu moc nemůžete 
prosadit. Tady se mi hodí ty výukové materiály od 
Jirky Mazura (teorie) a i nějaké to hraní v kasínech 
(trocha praxe).
Zásadní poučka je „Prvně si vyřešte otázku proč a 
pak se vám otevře cesta jak.“. Nebo vtipný film 
Sudá a lichá, kde Terence Hill tvrdí, že ten nejlepší 

hráč musí umět prohrát. Nejprve tam je největší smolař, kterého každý obere a potom se něco 
překlopí a je z něj super hráč.

Je 6.3.2024 19:00. Učím se 
pracovat s energií financí. 
Svět investorů. Na předchozí
stránce je odkaz s číslem 6 a 
názvem „Mýtus „střední 
třídy“ (článek)“. Na tu 
dnešní dobu je potřeba se 
dívat komplexněji. Radim 
Valenčík na Petr Bureš TV o 
tom měl celkem zajímavou 
přednášku s názvem „prof. 
Krejčí a doc. Valenčík na 
téma Nová fáze globalizace -
ekonomika, politika , válka 
(4.3.2024)“
zde:
https://www.youtube.com/
watch?v=BIfk1kSK3sE

Další zajímavá diskuse. Celkem bohatá
na účast. Byl tam i prezident Václav 
Klaus. Diskuse s názvem „Václav 
Klaus, Ivo Strejček, Jan Veleba, 
Zdeněk Jandejsek, Bohumír Dufek a 
další - Nepříjemná pravda“ Je to zde
https://www.youtube.com/watch?
v=3M-vUzthYRU
Jsou tam celkem zajímavé postřehy. 
Zaujalo mě tam od několika lidí 
tvrzení, které mi nedávno řekl i 
bratranec. Říkal, že mladí lidé by 
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potřebovali někoho, komu budou více rozumět. Někdo, kdo by mluvil jejich řečí. Padlo tam snad 
něco i o nějakém týmu mladých lidí. Zajímavé.

Je 7.3.2024 2:09. Poslouchám teď simultálku Josefa Skály zde
https://www.youtube.com/watch?v=qJHF5o-Yx1g
V čase záznamu 27:07 tam pan Skála připomíná žádost o pomoc získat 
zakázky pro jejich přátele, co mají chráněnou dílnu a věnují se tisku, 
kopírování, skenování a digitalizaci knih. Může to být zakázka například 
pro školy i vědecké společnosti.
Mě tak napadlo, kdybych se dostal k nějakým finančním prostředkům, že 
bych si měl nechat asi natisknout tento poslední díl příběhu byť se bude 

ještě rozšiřovat. Prostě to vzít tak, jako to je bez nějakých korekcí a nechat si to natisknout. Na tom 
příběhu jsou zajímavé úkazy a jako svědectví o působení Kristovo vůle by se to možná hodilo dát 
na papír a nějak šířit mezi lidmi, kteří třeba nemají internet a nebo mají raději klasické knihy.
Případná pomoc pro tiskaře se dá komunikovat na emailu petr@petrburestv.cz

Je 7.3.2024 16:12. Tak jsem nahlédl do světa kryptoměn. To je 
něco strašného, co se připravuje. To je jen další škatule na 
rozdělení lidí. Já se v tomto prostoru pohybuji jen snad pro to, 
abych včas přesvědčil mladé lidi, aby z toho co nejdříve utekli. 
Toto lidi nutí myslet jen na sebe a ne na druhé. Postrádá to úplně 
jakoukoliv empatii. Rýsuje se něco, co bych nazval něco jako 
finanční agenti. Jsou to mladí lidé z různých zemí. Minimálně se 
to tak tváří. Asi nějaký globalistický projekt. Snad transformace 
bank do nějakého krypto elitářství. Možná jsem byl doporučen 
někým za Českou republiku, ale tohle to nemůže fungovat. To 
postrádá lidskost. Možná nějaký stroj na dělání bestií z lidí.
…
Je 7.3.2024 18:54. Tady je popis jakéhosi podivného investorského
krypto světa. Jak to asi tak vypadá. Dostanete od někoho pozvánku
třeba na Telegramu. Nabídku k investování do kryptoměn v 
nějakém speciálním informačním systému. Může to být i forma 
jakési služby, kde třeba něco hodnotíte. Nebo jen čekáte na 
zhodnocení. Nejprve si musíte koupit kryptoměnu. Nějakou 
minimální částku třeba za 1500 Kč to není tolik. Pak jste vyzváni 
to nějak zhodnotit a to se vám do nějaké míry podaří poměrně 
rychle. Při provedení vkladu tam hlídá jakási neviditelná ruka, 
těžko říct koho, která rozhodne, zda se vklad vůbec připíše. Je to 
celé nějaké vratké. Mě se první vklad povedlo zhodnotit a ten další
se nepřipsal. Ty peníze se úplně ztratili aniž by se se mnou někdo o
něčem bavil. Žádná odpověď podpory na chatu. Asi to byla 
investice do jakési lepší rychlejší služby. Ozval se mi někdo jiný s 
nabídkou efektivnějších investic. Tam už stačilo investovat méně, 
bylo to s bonusem a rychlejší zhodnocení. První zhodnocení se 
povedlo pěkně a asi by se příště urychlilo. Jenomže při další 
investici jsou tam zase nečekaná navýšení požadovaného vkladu a 

vy nedokážete reinvestovat jen z toho, co máte na kryptopeněžence. Vy jste nuceni investovat z 
banky ještě více prostředků, než jste investovali před tím. Tak že ta společnost asi sází na to, že vám
lidé z okolí budou nějak pomáhat s investicemi a vy se pak s nimi budete dělit. No ale teď zásadní 
problém. Mě se nepodařilo měnu USDT z Trust peněženky převást zpět do banky. Moje investiční 
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koučka, pokud to tedy vůbec byla žena to na chatu nepoznám, tak mi řekla, že tuto chybu ještě 
neviděla. Tak že vy máte možná možnost nějak zhodnocovat peníze na bankovním účtu na 
kryptoměnu, ale obrácený způsob převodu zpět do banky už nevím nevím.
My tady potřebujeme řešit vážné společenské problémy ale co je tohle to? To je jak nějaké kasíno 
plné podvodů. Kdo tohle bude chtít používat? Není nad normální klasickou banku.
To vážně nemůže fungovat. Zdravá společnost nemůže být postavená na tom, že žijeme v nějakém 
kasínu a za oponou nějaký mástr, kterého nikdo nezná, tak si bude rozhodovat, jestli vás finančně 
nesedře z kůže.
To musí být vše postavené na dobrých mezilidských vztazích a ne ve stylu „urvi si finančně své 
publikum“, které pak bude pod kontrolou kdo ví koho.

Je 7.3.2024 21:46. Skupinka 
mladé finanční globální elity je 
další, ze které jsem byl 
vyhozený. Jako kdybych měl 
tendenci všude na lidi „štěkat“. 
Kryptoměny bych přijímal v 
případě, že by se daly směnit na 
hotovost, ale podle pravidel 
všech těch systémů to vypadá 
jako útok na banky a přechod do 
nějaké finanční totality. Tenhle 
ten krypto svět je plný přetvářky 
a pořád máte pocit, že vás někdo 
neviditelný tahá za nos.
Na obrázku je video od, asi 

nějakého Budějovičáka. Václav Švihlík. Toho neznám, ale natočil záběr, kde je dvakrát vidět myš. 
Pouštní myš to je přezdívka Paula z Duny, na které jsem byl nedávno s lidmi z čajovny. Je tam 
vidět sklenice s pivem a dále velký hrnek s jahodami. Podobný hrnek s jahodami mám na stole. 
Autor to natočil jako připomínku úmrtí Karla Kryla. Václav Švihlík se vyjádřil negativně o roku 89 
a židobolševicích. Podle svých stránek působí pro palestinsky. No a na své Facebook profilovce má 
v hospodě smějícího se psíka s česnečkou. Tu si pravidelně také dávám v hospodě. Zajímavé. 
Myslím, že Česká republika by měla být místem, kde se najde nějaká rozumná společná cesta.
Banda zasraných a totálně vypatlaných hovad absolutně netušících vygumovaných lidiček nevědí 
do čeho ostatní cpou. No. Na každou svini se vaří voda!!!!!!! tím si buďme jistí. Nevím, jestli se tu 
někdo z nich ještě někdy vzpamatuje.

Je 8.3.2024 10:18. Když byla řeč o těch lokálních resetech, tak jsem to bral, za podnikatelský 
sektor, jako něco ve stávajících měnách. Ne likvidaci hotovosti. Nepřipadám si stále jako člověk, co
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by se měl pohybovat fyzicky někde přímo mezi politiky, ale jako někdo, kdo pomáhá přerozdělovat 
normální peníze a povzbuzuje společnost k odvaze. Nepřipadám si jako úplně vhodná osobnost na 
to být někde v blízkosti politiků. Má obratnost ve vyjadřovacích schopnostech na to není stavěná. 
Většinou si musím věci dlouho promýšlet.
Snažím se více o to komunikovat s nejvyšší elitou a to nejsou nějací podvedení mladí finančníci. 
Musím navázat komunikaci s nějakou tou nejvyšší radou. I tak ale řekl bych, že to mé krátké 
působení v okruhu jakési finanční elity mělo přínos. Podařilo se mi tam energeticky někoho 
ovlivnit. Něco asi prolomit. Třeba i přesvědčit nějaké mladé lidi, ať od toho dají ruce pryč.

Je 8.3.2024 14:34. Poslouchám teď diskusi „Jasan v 
Klatovech“ a ta mi přijde celkem zajímavá. Na 
straně 176 jsem psal poslední větu na stránce 
„Ideálně se časem stát nějakým velitelem silových 
složek.“. Zrovna tam je vidět, že se tu něco takového
poptává. To by byla ideální pozice pro mě. Pro 
člověka s mojí povahou. Poslal jsem dnes Petru 
Burešovi zprávu s předmětem „Žádost o finanční 
pomoc a hledání nějaké prospěšné práce“ v 14:59.
Text:
„Dobrý den Petře,

nedávno jsem zaslechl Petru Rédovou na jednom z Vašich vysílání mluvit o tom, že umí poskytnout
pomoc lidem ve finanční nouzi. Nevím, o co se přesně jedná, ale rád bych se dozvěděl více. Hledám
si i nějakou aktivitu, jak bych mohl být prospěšný Vašemu společenství.

S pozdravem,
Jiří Kalina“

Je 8.3.2024 19:51. Na straně 82 dne 27.10. jsem 
psal o intenzivním energetickém průchodu u 
kterého jsem zmínil, že mi to přišlo jako 
rozlomení první apokaliptické pečeti. No a včera 
navečer došlo k něčemu obdobnému. Možná to 
byla druhá pečeť. Ta má uvolnit jezdce války. 
Údajně by mělo dojít i k zabíjení lidí. K porušení 
míru. Já tedy osobně nemám zájem na tom nikoho 
zabíjet byť vím, že k tomu časem bude docházet a 
snažím se upozorňovat, aby lidé byli opatrní na 
své jednání.
…
Je 9.3.2024 10:21. Včera byl mezinárodní den žen 
a já zrovna v předvečer použiji taková hrubá slova,

která by mohla nějak poukazovat snad na něžné pohlaví. Tak to ale 
nebylo. Slovo svině se používá často ve smyslu dělání sviňáren. 
Nějakých nepravostí. To nebylo z mé strany adresováno nějak na 
stranu žen. Pane Skálo při vší úctě k vám někdy i nějaké to sprosté 
slovíčko může posloužit k dobru. Lidé se třeba mohou probrat z 
něčeho špatného a začít věci chápat správněji. Někdy třeba můžou 
lidem padat i masky podle principu kdo je nevinen, nebude 
pohoršen. Já se snažím být věrný k lidské sebezáchově.
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V souvislosti s MDŽ jsem si vzpomněl na film Pán 
prstenů. Tam se vyprávělo, že vše začalo kováním prstenů 
moci. Devět z nich bylo darováno lidem, ale všichni byli 
podvedeni. Byl skryt jeden nejmocnější prsten. Z vůdců 
lidí se stali prokleté přízraky. Ve třetím díle Pána prstenů 
byl zjeven vůdce těchto přízraků. Přitom nejmocnější 
prsten má schovaný Frodo, který je někde na cestách a jí 
suchary. Pak je tam Aragorn, který je také ve vyhnanství a 
nikde nevládne i když by měl na to nárok. Aragorn je asi 

znázorněním druhého jezdce apokalipsi. Jezdec války. Neohrožený bojovník zastávající se lidí. 
Aragorn nevelí žádné armádě. Není to poručík. Možná je to pro to, že jen nikoho prostě nemá. 
Nevím těžko říct. Na cestách se sblížil s rohanskou štítonoškou, ale nenavázal s ní vztah. Je stále 
věrný své elfce. Štítonoška Éowyn je z Rohanu a tato země řekl bych představuje obléhaný Izrael. 
Má porazit vůdce přízraků, kterého nemůže žádný muž porazit.

To, co je vyobrazováno v Pánu prstenů 
jako Mordor. Svět přízraků, obrů a 
skřetů. To v reálném světě 
nepředstavuje žádnou politicky 
ohraničenou oblast. To je na každém z 
nás, jak se budeme k ostatním chovat. 
Ve filmu Sudá a lichá, který je 
dostupný zde:
https://www.youtube.com/watch?
v=z7461RbomyQ
Tam blonďatý hráč hledá svého bráchu.
Potřebuje získat s jeho pomocí peníze 

na operaci očí jeho táty. Ty peníze asi myjí symbolizovat pránu z lidí. Bud Spencer v jedné části 
filmu pak prokoukne jakýsi podfuk. Vystoupá na vrchol elit a zatřese tam s tím. Řekne něco jako 
„nikdy nevěř modrookým“. To nevím, co přesně znamená, ale modré oči jsou i v Duně. V Pánu 
prstenů s nějak povede Aragornovi, aby se jeho láska stala člověkem. Ona sama bude chtít.

Na straně 220 je email poslaný ředitelovi Tipsportu. Zrovna dnes jsem směrem k tomuto člověku 
cítil nějakou energetickou aktivitu. Ne zrovna moc pozitivní.

Je 10.3.2024 16:22. Když je řeč o tom Aragornovi a že vlastně není 
velitel žádného vojska, tak mi vrtá hlavou jeden tajuplný artefakt, o 
kterém se napřímo nikde nemluví. Bývá vyobrazen v umění. Třeba 
jako mocný meč excalibr, který dovede vytáhnout jen spravedlivý 
člověk. Někde se setkáváte s termínem kopí osudu. Ve filmu Blade 
se tak jmenuje hlavní hrdina. Film Blade se v čemsi podobá filmu 
Sudá a lichá. Blade hraje podobnou roli jako Bud Spencer a zlý 
Frost podobnou roli jako Terrence Hill. Pokud má někdo, podle 
příběhů, záhadnou údajně nejmocnější zbraň na světě tak asi nemusí
hledat nejvyšší elity. Ty si ho najdou samostatně. Na straně 86 jsou 
odkazy na rozhovory s okultistou, který mluví o tom, že kdysi tu 
býval nějak El. Byl to člověk a vlastnil Vadžru. Hromoklín. Udajně 

to má také význam nezranitelnosti. Stal se z něj ale tyran. V knize Zjevení kapitola 6 verše 3 a 4 je:
„3 Když otevřel druhou pečeť, slyšel jsem druhou bytost říci: „Pojď!“
4 A vyšel jiný kůň, ohnivě rudý. Tomu, kdo na něm seděl, bylo dáno odejmout mír ze země, aby se 
navzájem vraždili; a byl mu dán veliký meč.“
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Byl mu dán veliký meč. Možná by to mohlo být ono. Podle védského učení kníže není někdo, kdo 
by ukazoval prstem a nechal za sebe bojovat ostatní. Kníže ani není člověk, který by měl mít vliv 
čistě skrze finance. Podle védského popisu kníže sám disponuje nějakou bojovou dovedností. Ono 
vlastně slovo kníže ani ve védách přímo není.

Je 11.3.2024 0:22. Mám od Petra Bureše 
další zprávu k nasdílení. Tentokrát s 
předmětem „Odkazy ke Skálově simultánce 
č. 77“. Číslo 77. To jsem měl na náramku v 
porodnici.

“Dobrý den Jirko.

Opět připravujeme tradiční pochod ze Štětí 
do Liběchova. Bude se konat v sobotu 13.4. 
od 9.00. Pozvánku k dalšímu šíření vám 
pošleme v příštím mailu.

Na této stráncesi můžete již nyní předobjednat nejnovější literární počin prof. Petera Staňka. 
Jmenuje se "Podivná odysea života".

Milé dámy všeho věku:  Vše nejlepší k Vašemu dnešnímu svátku MDŽ! I od od Josefa Skály.

A nyní již pravidelný informční nářez:

[1] První zprávy: Josef Skála - Gaza a ledová sprcha z USA (článek)
[2] Dr. Peter Gotzsche: BigFarma je organizovaný zločin (VIDEO)
[3] Mislav Kolakušić - poslanec EU: Válka na UA se nedá zastavit dalším penězi do zbraní 
(VIDEO)
[4] Profesor Budil: Neschopná vláda. Takhle lehké to Babiš ještě neměl (článek)
[5] USA: veteráni v Oregonu pálí své uniformy na počest upáleného Aarona Bushnella a odsuzují 
genocidu v Gaze (článek)
[6] Ivan David: EU se proměňuje v totalitní unitární stát s jasnou snahou vyvovalt válku s Ruskem 
(VIDEO)
[7] Greta Thumberg radí, jak vést na UA ekologickou válku (VIDEO) 
[8] Co se děje v Polsku?  (VIDEO)
[9] PLESK: Josef Skála - O argumentačních faulech | Nabulíkovat si nic nenechejme (VIDEO)
[10] Reportáž o zatěžkávací zkoušce našich nákladních automobilů Tatra 111 a Praga V3S, v r. 1956
(VIDEO)
[11] První zprávy: Josef Skála: Špionážní válka: Jak CIA pomáhá Ukrajině tajně v boji s Putinem 
(článek)
[12] Americký profesor ekonomie: Strategie pro Afgánistán byla použita na Ukrajině (VIDEO)

A ještě jeden článek, který nám přišel mailem:

Trendy drahých potravin

Všichni lidé by měli mít vždy fyzický a ekonomický přístup k bezpečným a výživným potravinám v
množství dostatečném pro jejich aktivní a zdravý život. 
Tato křehká poučka, jak ukazuje graf, byla narušena.

http://jkali.cz                                                                                                                                    238

http://jkali.cz/
https://rumble.com/v4i1edo-americk-profesor-ekonomie-strategie-pro-afgnistn-byla-pouita-na-ukrajin.html
https://www.prvnizpravy.cz/sloupky/spionazni-valka-jak-cia-pomaha-ukrajine-tajne-v-boji-s-putinem/
https://www.youtube.com/watch?v=iVCB4rHSlAQ
https://www.youtube.com/watch?v=62pAABdhQ-U
https://www.youtube.com/watch?v=KIGVIs17IeU
https://rumble.com/v4i1d76-greta-thumberg-rad-jak-vst-na-ua-ekologickou-vlku.html
https://www.youtube.com/watch?v=7cyjRSSyYMA
https://nase-pravda.net/2024-03-04-05/
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Profesor-Budil-Neschopna-vlada-Takhle-lehke-to-Babis-jeste-nemel-751705
https://rumble.com/v4i1bdc-mislav-kolakui-poslanec-eu-vlka-na-ua-se-ned-zastavit-dalm-penzi-do-zbran-p.html
https://rumble.com/v4i19tl-dr.-peter-gotzsche-bigfarma-je-organizovan-zloin-video-z-r.-2015.html
https://www.prvnizpravy.cz/sloupky/gaza-a-ledova-sprcha-z-usa/
https://www.youtube.com/watch?v=racnAFEnj1g
https://www.petrburestv.cz/kniha-stanek-podivna-odysea-zivota/


Spotřeba potravin ve Francii se za poslední dva roky snížila o téměř 17 % a ceny potravin vzrostly o
22 % od roku 2021. Jedná se o největší pokles v zemi od začátku sběru dat z počátku 80. let. Do té 
doby byl maximální pokles ve spotřebě potravin 4 %, a i když se takový pokles v minulosti vyskytl,
vždy se následně rychle vrátil zpět. Bylo by jistě zajímavé provést analýzu, zda kolísání bylo pouze 
přirozeným jevem, nebo zda návrat k původní úrovni byl způsoben zásahem státní moci, která 
důsledně sledovala trendy.
Dnes se však stáváme svědky setrvalého a historicky bezprecedentního poklesu spotřeby potravin v 
evropských zemích. Moderní Francie dosud nezažila tak silný úder na základní životní úroveň.
Francouzská čísla odpovídají trendům, které můžeme pozorovat i ve Spojeném království. Nedávná 
studie zjistila, že jeden ze sedmi Britů vynechává jídlo kvůli rostoucím cenám potravin. Průzkum ve
Francii zase ukázal, že 57 % lidí omezilo spotřebu masa, což je v zemi s tradičně masožravou 
stravou obzvláště zarážející.
Z České republiky sice data nemám, ale dovolím si tvrdit, že trendy se dříve či později projeví i u 
nás. Nevidíme totiž žádné odlišné politické směřování ve společnosti.
Co je důvodem růstu cen potravin?
Aby společnost a její vláda mohla plnit své základní povinnosti, to je vytváření podmínek pro 
zlepšování životní úrovně obyvatelstva, musí nejprve zvládnout přístup k cenově dostupným 
energiím.
Nemůžeme považovat za energii pouze tu, která pochází z fosilních paliv, jaderných elektráren nebo
z obnovitelných zdrojů. Energií jsou také potraviny, které člověk spotřebovává, aby byl živý a 
zdravý. Vládní rozhodnutí jdou ale přesně opačným směrem a vytvářejí podmínky, aby veškerá 
energie byla dražší.
Jedním z příkladů takových rozhodnutí je systém emisních povolenek, který zdražuje průmyslovou 
energii. To má přímou souvislost i se zdražováním potravinové energie, která je pro člověka 
důležitá. Druhým faktorem je nedostatek hnojiv, která se vyrábějí s využitím zemního plynu.
Bez dusíkatých hnojiv se průměrný výnos obilí pohybuje okolo 1000 kg/ha, jak tomu bylo v 18. 
století, kdy se hnojilo pouze hnojem. Moderní zemědělství s využitím dusíkatých hnojiv, primárně 
vyrobených z plynu, umožňuje dosahovat hektarových výnosů okolo 6000 kg/ha.
Výroba levných obilovin závisí na používání dusíkatých hnojiv, jejichž výroba vyžaduje plyn. Elita 
vnímá tento postup jako plýtvání přírodními zdroji a nevadí jí, že by se cena produktu při výnosech 
1000 kg/ha dramaticky zvýšila.
S tím úzce souvisí produkce masa. Pro dosažení přírůstku 1 kg masa je potřeba 2,5 kg obilovin u 
kuřecího masa, 4,5 kg u vepřového a 7 kg u hovězího. Levného plynu jsme se však cíleně zbavili a 
Rusko a Bělorusko patří mezi největší světové producenty minerálních hnojiv. Sankce uvalené 
Západem na Rusko vytvořily bariéru pro dovoz dusíkatých hnojiv, v důsledku čehož dovoz prudce 
klesl a ceny hnojiv vzrostly. To je hlavní příčina růstu cen potravin!
Pro elitu ztratilo obyvatelstvo na důležitosti. Domnívá se, že pro jeho obsluhu by stačilo cca 20 % 
lidí na planetě. Zbytek obyvatel bude s postupem robotiky a mechanizace ekonomicky nedůležitý. 
Výroba masa je proto označována za zátěž pro životní prostředí. Jejich slavný Green Deal tak de 
facto vyhlašuje válku samotnému životu.
Statistici nám v současné době začínají předkládat první reálné trendy vývoje politických 
rozhodnutí, které měly přímý vliv na omezení životní úrovně obyvatel. Lze konstatovat, že do 
současných evropských vlád se dostali lidé, kteří netuší, co je hlavním úkolem řízení státu, nebo 
slepě slouží elitě která vyhlásila válku samotnému lidství. 
Řízení státu nespočívá v poslušnosti elitě ani v zisku pro jednotlivce. Jeho úkolem je vytvářet 
podmínky pro zvyšování životní úrovně všech obyvatel daného regionu. To se dnes neděje a voliči 
by si to měli uvědomit.
S pozdravem Rostislav Čuba

Váš
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Petr Bureš
Krom Youtube a  jsou naše pořady k poslechu na Podcast Petr Bureš TV”

Je 11.3.2024 7:53. Mám tu zase nějaké připomínky k posledním 
událostem.

1) Papež František ujednává mír mezi Ruskem a Ukrajinou. Snaží
se přesvědčit Ukrajinu, aby na konfliktní oblasti kapitulovala. 
Podle mě je to krok správným směrem. To vypadá, že Izrael tímto
možná bude motivován, aby také kapituloval na svém území. Tím
by se pomohlo naplnit to, k čemu jsem vyzýval. Po tom všem, co 
ukrajinský prezident předvedl, tak mi nějak nedává smysl, proč 
by obyvatelé na tom kousku území se nemohli nakonec vzdát 
Rusku.

2) Přichází jaro a jak teď se zelenou dohodou? Včera jsme se tím zabývali na online setkání 
organizovaným Radimem Valenčíkem. Povídal jsem tam, aby si zemědělci nelámali hlavu s 
předpisy z Bruselu a normálně vykonávali svou práci tak, jak uznají za vhodné. Bez ohledu na to, 
zda budou nějaké euro volby a jak dopadnou. Snažil jsem se povzbudit, že jsme pod Boží ochranou 
a i malý národ může udělat velké věci. To k čemu vyzývám je v podstatě povstání, ale 
mírumilovným způsobem. Nevěřit scestným předpisům a řídit se vlastním rozumem.

3) Zahlédl jsem reklamu na nějakou vznikající českou banku. Už v lednu na straně 185 jsem v 
posledním řádku psal „Naštěstí žádné krypto-peklo tu není. Doufejme, že ani nebude.“. Možná si 
někdo řekl „Když ten Kalina tolik chce žít ve světě bank, tak ať žije, ale udělejme mu nějakou 
vlastní, ať nevidí tu paseku všude kolem“. Byla tam řeč myslím něco o miliardě korun.

4) Včera na online setkání padlo něco o organizaci Opus Dei. Nějaký návrh, zda by se s nimi někdo 
nechtěl setkat. Padlo tam varování, že to jsou ti, co hlásají, jak je špatné, že cituji „Muž chce ojíždět
ženu svého nejlepšího kamaráda.“. Ženy jsou složité a na první pohled někdy není jasné, ke komu 
opravdu patří. Síla těla je táhne někam a duše nakonec třeba úplně jinam. Setkávat se s lidmi z 
různých náboženských organizací není špatné, ale smyslem by mělo být obohatit ty lidi a nenechat 
se vtáhnout do systému.

5) Včera byl uveřejněný rozhovor s Filipem Turkem zde, kde tvrdí, že Rusko si nedalo přihlášku do 
NATO a tak ho nevzali. Také tam zmiňuje, že se najdou všelijací gaučoví a křesloví Winstonové 
Curchillové, ale přitom ani nikdy nebyli ve rvačce. Hmm ve filmu Sudá a lichá bylo, jak 
námořnictvo upadá na síle a tak si našlo dva šampióny, kteří by to mohli vytáhnout. Nebo fotka 
stolku Václava Švihlíka na straně 235, kde pouští písničku, kde se zpívá o tom, že král vlků jde do 
války a s nimi na mezku klaun. Proč oni ti králové musí mít vedle sebe klauny? Klaun upozorňuje 
lidi na důležité pravdy. Předává vzkazy, ale otázka je, jak to lidé dokáží od něho přijmout. 
Podobnou úlohu mají filmy, které jsou plné všelijakých hádanek.

6) Na online setkání zaznělo, proč člověk uráží ostatní, když je gnostik. Nevím, jestli se dám 
považovat zrovna za gnostika, když věřím v Kristovo výkupní obět, ale urážka může efektivně 
zvýšit důraz. Někdy je třeba důrazu. Něco jako když rodič zakřičí včas na malé díte „Nesahej na tu 
plotnu, nebo se spálíš“. Svět kryptoměn je svět bezzákonnosti a podvodů. Jestli tu jednou má něco 
takového být, tak určitě ne všude. Je to o plutokracii a jak víme Pluto měl svého odpůrce Pepka.
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7) Kradou knížata? Podle véd kšatrija (kníže) má dohlížet na to, aby se dodržovali nějaké správné 
společenské principy. S tím souvisí i odvádění prostředků živitelů společnosti ke knížeti, aby je měl
k dispozici pro státosprávu. Tam ten podíl, kolik se má odvádět je dokonce procentuálně stanovený 
a kníže má nárok si silově tyto prostředky vymáhat. Nedá se tedy na to dívat jako na nějakou 
zlodějnu.

8) Včerejší energetická aktivita. Viděl jsem Gretu na straně 238 v odkaze 7. Má to v hlavě 
popletené. Ucítil jsem její znovuzrození. Také jsem vnímal nějaké negativní energie k ředitelovi 
Tipsportu.

9) Jednání s Německem. Bude se muset najít někdo pro vyjednávání s Německem ohledně 
porušování smlouvy 2 + 4 zmíněné na straně 232 odkaz 3. Dá se to využít jako páka pro odškodnění
České republiky. Na nějaké takové jednání ale bude potřeba sestavit nějaký ten nový politický 
útvar. Odškodnění je popisováno detailněji ve videu “Jaroslav Novák: Česko-německé vyrovnání. Z
besedy odborníků Jasan v Klatovech: Polemika s vládou ČR” zde:
https://www.youtube.com/watch?v=cnZB1gT6W8w

Je 12.3.2024 13:05. Zde je odkaz na 
poslední online setkání Radima Valenčíka:
https://www.youtube.com/watch?
v=7eDUgBQtkN4
Byla popsána náhlá agrese francouzského 
prezidenta. Přijde mi, že věci, které se 
dějí, tak už byly záhadně symbolicky 
prezentovány ve filmech. Třeba film 
Matrix, kde je Neo před architektem a má 
dvě volby. Buďto přijme nadvládu a nebo 
upřednostní pomoc ženě. Nebo první díl 
seriálu Hra od trůny, kde malý Stark, 

který se úplně na konci stane císařem, tak je vyhozen z okna a zmrzačen jenom pro to, že viděl 
jeden zamilovaný pár. To povede do konfliktu mezi vlky (Starky) a bohatým rodem Lannisterů. 
Nebo Pán prstenů, kde Frodo zvedne prsten moci, ale nic to s ním neudělá a je poslán na 
nepříjemnou cestu plnou všelijakých válek.

Na online setkání se rozebírala náhlá agrese Francie. Situace v Arménii. Dále byli zmíněné jakési 
tajné zbraně vojensko průmyslového komplexu. Byla řeč o psovitých a kočkovitých šelmách. Těžko
říct, co to vše má znamenat. Tipoval bych, že ten konflikt byl už dopředu jasný. Lidé, co se 
rozhodnou jít do války půjdou na jistou smrt. Tak nějak mi to připadá. Je to asi předem připravený 
projekt na těžbu prány z lidí. My malý český národ se maximálně asi můžeme držet postupu 
mírumilovného povstání zmíněného v bodě 2 na předchozí stránce.

Na internetu se
pohybují
obrázky
záhadného muže
v černém
oblečení s 
kapucí. Není mu
vidět do tváře, ale vypadá to tajemně. Nějaký 
týpek v pozadí politiky. Že by to byl ten 
záhadný mírotvůrce?
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Je 12.3.2024 17:35. Já nic moc 
o vlkodlacích nevím, ale 
napadla mě taková teorie. 
Takový plán, jaký by mohly 
mít elity pro Evropu. V dobách
velkých nepokojů, kdy Evropa 
bude ve velkém konfliktu, tak 
přijde jakýsi křesťanský kněz, 
který povede armádu 
vlkodlaků. Bude to syn člověka
a ne antikrist.

To by mohlo vysvětlovat ten rod Starků ve Hře o trůny. Mají ve znaku zlo vlka a slova Zima se 
blíží.

Ve filmu 
Sudá a lichá
z roku 1978
je jeden
záběr na 
Buda
Spencera s
dudlíkem a
vedle sebe
má 

plyšového psa. Terrence Hill tam je zase na jednom záběru s dolarovou bankovkou a soškou 
symbolizující Ameriku.

Nebo ve filmu Underworld je vidět, jak se 
dostane člověk mezi vlkodlaky a ani neví jak. 
Upírská smrtonoška ho sleduje a je jí divné, 
proč tak vlkodlaky zajímá. Je na něm něco 
zvláštního. Přitom je to jen lidský lékař a o 
nějakém světě vlkodlaků a upírů možná ví jen 
z filmů.
…
Je 12.3.2024 23:30. Dnes jsem zahlédl toto 
video, kde vystupuje nějaký démon jménem 
Malebolgia. Požádá jednoho člověka, který se

dostane do pekla, aby vedl
jeho armádu démonů 
výměnou za to, že uvidí, 
asi svojí lásku (nevím 
neznám ten film). 
Malebolgia je ve válce s 
Mammonem a jsou pod 
Satanem asi tak na stejné 
úrovni. Malebolgia je 
údajně výtvorem 
Leviathana, což je vodní 

drak. To asi nebude náhoda, že se mi to ukázalo touto dobou. To by mohlo mít co dočinění s 
psovitými šelmami. Trochu to připomíná Aragorna, když šel vyzvednout zatracence. Další zajímavá
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videa má na profilu Václav Švihlík. Dnes se mi zobrazilo video od něj, kde je v názvu něco ve 
smyslu bez práce nejsou koláče. Pak je tam video, kde je něco o Samsonu a Budějcích. To mi 
připomíná, že bych se potřeboval dostat z tohoto ekonomického vákua :). Dostat se k nějaké práci 
už. Má se zase konat nějaké setkání E-koruny a já na to pořádně nemám, abych někde jezdil. Filip 
Turek povídal, že tady jsou gaučoví Churchillové, kteří nikdy nebyli ani v žádné rvačce. Nevím ani,
co je s tím ředitelem Tipsportu. Něco citelného tam určitě energeticky proběhlo, ale s tou energií to 
není tak, že by mi to chodilo, když si to sám přivolám. Jestli já nejsem typ čaroděje, jako jsou 
warloci. Žádná úderná působnost a jen se to vleče. Něco jako přivolání smůly. Správný warlock by 
měl mít schopnost přivolat si z pekla bojovníky na pomoc.

Fialové Lambo. Filip Turek říkal, že fialová je jeho oblíbená barva. 
Že bych zkusil kontaktovat formulového závodníka, zda nepotřebuje 
ochranné služby? Mít svého strážného anděla. Svého bílého koně. 
Ochranné služby od někoho, kdo nemá ani řidičák. Fialová je 
přirozená barva nemrtvých ve Warcraft 3. Pak je tam postava Thrall 
v pozici proroka. Náčelník orků z Outlandu, který umí svým 
kladivem sesílat blesky a umí i přivolat duchy vlků. Thrall je kladná 
postava, protože utvoří s lidmi alianci. Umí přivolat na pomoc duchy
vlků a sám jezdí na vlkovi. Třeba to něco má znamenat.
…
V českých hospodách se vyskytuje pes, který se jmenuje myš. Začíná

být docela známý na YouTube (147
zhlédnutí). Servírka Lucie ho zná. 
Zatím co já doma piji skoro pořád 
jen kafe.
…
Že by Filip Turek byl ten 
Baratheon? Symbolicky jelen, co 
shazuje paroží. Bílý jezdec 
apokalypsy. On to sám v jednom

videu i řekl, že je bílý jezdec. Má web https://legendy.cz/
Když se kouknu na ten jeho web, tak je to opravdu jezdec podle 
tolika aut. Začnu sledovat profil Václava Švihlíka a ráno napíši 
Filipovi.
Radim Valenčík povídal, že bouchnout do stolu to dělají omezenci. 
Jsou ale lidé, kteří za bouchnutí do stolu projevili vděk. Myslím, že
někde v bibli stojí, že židé obětují v chrámu psa stejně jako 

beránka. Jenomže pes by do chrámu vůbec vstupovat neměl. Z toho koukají jen problémy.

Je 13.3.2024 9:54. Nemyslím si, že bílý 
jezdec je nějaký antikrist a že se jedná o 
Filipa Turka. Někdy jsou nápovědy ve 
filmech. Tak třeba Rocky a Drago byly 
legendy boxu. Drago měl lepší finanční 

zázemí. Rocky měl zase silného ducha. To říkal ve hře i Thrall, který měl kladivo zhouby, že jeho 
duch je silný. V Harry Potterovi bylo, že ředitel zmijozelské koleje, který učil lektvary, uměl naučit 
připravovat věhlas a stáčet slávu. Drakův otec měl na to nakoupit týmu lepší košťata. Ředitel 
zmijozelské koleje byl asi princ pekla Mammon. Vládce nad penězi. No a kdo je to tedy ten 
Abbadon? Ten zhoubce. Může Abbadon poslat někoho do záhuby? To podle mě dělá spíše 
Mammon skrze peníze. Možná, že Abbadon je ředitelka nebelvírské koleje. Harry byl poměrně 
talentovaný čaroděj. Nějaké peníze dostal dědictvím, ale nebyla to jeho hlavní doména.
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Nebo postava Balthazar ve filmu 
Constantine. Byl to Mammonův agent. 
Měl za úkol připojit k peklu nějaké 
mocné médium. Tím médiem byla žena 
hledající svojí sestru. Kdyby to byl muž,
tak hledá asi svojí lásku.
Myslím, že v Bibli se dá někde najít, že 
archanděl Michael pomůže dostat do 
nebe lidi ne jen kteří žijí, ale i ty mrtvé. 
Tedy je asi řeč o lidech z pekla. 
Zatracencích. Aragorn ziskal meč krále. 
Byl znovu ukut. Asi to mělo 
symbolizovat ten Biblický velký meč 
druhého jezdce. Díky tomu meči se mu 
podařilo otevřít podsvětí. Přemluvit 

určitou část podsvětí, aby se dala na stranu lidí. To lidem pomohlo, ale Sauron byl stejně nakonec 
mocnější. Tak že když přijde Michael se svojí armádou vlků z podsvětí, tak na něj asi někteří lidé 
budou mylně poukazovat prstem, že to je antikrist. Domnívám se tedy, že vlci představují druhého 
jezdce a čtvrtý jezdec bude falešný prorok tedy antikrist. Vzhledově možná stejný jako Michael, ale
bude vládnout zle skrze peníze. Nakonec bude falešný prorok zničen Kristovým příchodem, ale to 
už bude opravdu hrůzostrašně až se budou vylévat kalichy hněvu na Zemi.
…
Je 13.3.2024 11:08. Napsal jsem email Filipovi Turkovi na info@legendy.cz. Předmět „Ochranné 
služby“. Odesláno v 11:08.
“Filipe zdravím Vás,

všiml jsem si, že se poslední dobou snažíte dostat do světa politiky. Na něco takového by jste 
potřeboval mít svého anděla strážného a já si zase hledám nějaký přivýdělek.

Jsem aktivní v psaní. Píši blog. Třeba by to mohlo nějak pomoci.

S pozdravem,
Jiří Kalina”

Je 13.3.2024 12:44. Dnes mě v noci probudil nějaký energetický útok. Vzbudilo mě to, ale nic 
zvláštního jinak. Zase jsem usnul. Koukal jsem na YouTube novinky Václava Švihlíka. Má tam 
video, že došlo k nějakému požáru v Praze. Na straně 238 je v odkaze 5 video, jak se upálil nějaký 
americký voják. Šlo o protestní sebevraždu. No a něco takového se stane asi zhruba za tři roky v 
Izraeli, že to tam nějak podivně vzplane, když tam pravděpodobně budu. No ale až za tři roky a v 
Izraeli. Ne teď. Nevím, kdo je tady takový sebevrah, že by si mě troufl napadnout. Filipa Turka 
budu muset kontaktovat nějak jinak. Web legendy.cz k tomu není vhodný.
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Vidím tu článek na Seznam.cz zde o 
tom, že Rakušan by se měl ovládat. 
Zazněli tvrdé věty jako „Zbláznil jste 
se?“. Někdy se hodí na lidi zakřičet a 

být důrazný i když fakt je, že do formální politiky se to moc nehodí. Člověk, který je někde v 
politice a má nějakou funkci, tak si asi opravdu nemůže dovolit někde v médiích slovně ponižovat 
ostatní.

Tady je kousek z jednoho filmu o neobviklém závodním autě s přízračným jezdcem. Video se 
jmenuje „THE WRAITH "The Final Duel" Clip (1986) Action Fantasy Horror“:
https://www.youtube.com/watch?v=tDaodm7nCvE

Tady je co má pod kapotou. Jak vypadá motor takového auta „THE WRAITH "Car Chase Scene" 
(1986) Charlie Sheen Sci Fi Horror“:
https://www.youtube.com/watch?v=s1VhaFCYeIs

Další video zobrazené dnes je o nějakém andělu, který se unavil v kostele “Within Temptation - Fire
And Ice (Official Music Video)”. Mám nějaký pocit, že tekhle to asi také nebude.
https://www.youtube.com/watch?v=ve2pS-jxXz0

Myslím, že profesorka McGonagallová byla
míněná jako smrtonoš. Proč vlastně ta 
anglická královna neměla žádného muže?
…
Je 14.3.2024 8:37. Harry Potter byl ve třetím
díle nějak moc obklopen psovitými šelmami.
Ten film je sedmidílný a poslední díl rozdělili
na dva. Ve skutečnosti má 8 dílů, ale poslední
dva díly označují jako dva díly sedmého. To

má asi nějaký důvod, proč to udělali takto jmenovitě na 7 dílů. Těch
sedm dílů má pravděpodobně představovat sedmileté apokalyptycké
soužení. Sedm pečetí a sedm polnic. Harry je v prvním díle zařazen
do jedné z kolejí a vybere si Nebelvír. Je to asi ta část pekla, která
doufá v cestu do nebe. Ta část, která má potenciál se zachránit. Ve
třetím díle se Harry střetne s jakýmsi smrtonošem. Prý po něm jde zlý
smrtonoš, který utekl z vězení. Ukazuje se mu to i v logru. Člověk zatracovaný školou. Nakonec se 
ukáže, že je to celé velká lež a je to tichošlápek, který je Harryho kmotr. Další kamarád je Lupin, 
který se mění ve vlkodlaka, ale proti své vůli. Teprve až ve třetím díle je Harry obklopen psovitými 
šelmami, kteří jsou jeho přáteli a vytváří jakýsi malý skrytý odboj. To napovídá, že Nebelvír je 
jakási škola smrtonošů, kteří ničí skrze obranu. Je to ale část pekla, která spadá pod autoritu pekla, 
která je korumpovaná, tak že cesta správným směrem je prostřednictvím vzpoury proti škole.
Na internetu se ukazují zprávy, které jako kdyby měli ukazovat, že jsme veprostřed velkého soužení
a teď v Izraeli musí povstat ten jakýsi antikrist. Takové zavádějící informace nutí lidi si asi myslet, 
že za tři roky přijde mesiáš. To je celkem nebezpečné uvažování a asi to vychází z judaismu. 
Myšlení, že zachránce bude jakýsi lidský král. Zachránce už přišel před dávnou dobou. Nejedná se 
o lidského krále, ale o Kristovo výkupní oběť, která má otevřít lidem vědomí vidět pravdu a tak i 
hrozby. Budovat si zde síť umělé inteligence a digitální obchodní infrastruktury v domnění, že je to 
perfektně promyšlené a nikdo toho nezneužije, protože králově utváří férové dohody. To se opírá o 
představu, že lidé jsou ve vesmíru samotní a nemůže přijít něco, co by se dalo považovat za 
„vyššího muže“, který ale bude zlý a může takového nástroje zneužít. Nakonec se může ukázat, že 
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tatáž bytost prostřednictvím channelingu nadiktovala lidem, jak ty technologie mají postavit.

Další film, který něco napovídá je Flash Gordon z roku 1980. Ke konci filmu je situace, kdy zlý 
vládce Ming přiletí na malou vznášející se pevnost a Flashovi přátelé se rozprchnou. Ming říká 
Fleshovi, že mu dá nabídku. Jeho ženu si vezme, ale udělá ho vladařem pod svou autoritou. Pokud 
to nepřijme, tak bude zničen. Flash to nepřijme a byť situace vypadá opravdu kriticky, tak on se z 
toho dostane a jeho odvaha inspiruje různé rasy dát se na jeho stranu. Povede to do konfliktu s 
Mingovo říší, ale Flash nakonec zvítězí.

Na ten film Harry Potter se dá dívat i tak, že 
jeden díl nepředstavuje rok, ale půl rok. To 
by asi sedělo více.

Je tu vtipné video s názvem „Inspekce 
ministryně obrany“ zde:
https://www.youtube.com/watch?
v=0hwplUH1Ntk
Dva muži neustále tvrdí, že je nás tu spousta 
mužů. V dálce ale štěká nějaký pes to je 
podezřelé.

Další zajímavý návrh zazněl ve videu s 
názvem „Tisková konference strany 
Moravané a Republikánské strany“ zde:
https://www.youtube.com/watch?
v=BYpUa2pVSBU
To by mohl být počátek formování 
něčeho, co je ve Hře o trůny znázorněno 
jako Strážce severu. Eddard Stark nosil 
dlouhý meč z vzácné Valyrijské oceli.
…
Je 15.3.2024 0:48. Koukal jsem na 
simultánku Josefa Skály a i jiné kanály. 
Jsou tady obavy z válek a z konfliktu s 
NATO. Je připomínána okupace

Německem a komplikované vyjednávání Eduarda 
Beneše.
Tato doba je naprosto unikátní a to co se zde bude dít 
ještě v historii asi nemělo obdoby. Věřím, že Bůh 
nedopustí, aby zde lítali atomové bomby. Věřím, že 
má svůj plán na to, jak se v Evropě oslavit a ne jen v 
Evropě. Také věřím, že národy jako je ten náš, že jim 
bude podána pomocná ruka.
…
Je 15.3.2024 7:38. Ta dnešní situace by měla být 
vnímána tak, že je to přicházející čas velkého soužení.
Něco, co bylo lidem prorokováno. V těžkých dobách 
lidé sílí. Učí se lépe spolupracovat a pomáhat si. Měl 
by to být motiv navrácení se k lidskosti. Období 

pokání a přijímání Kristovo oběti. Porod Božího království. V takové době se tu budeme, už to tak 
vypadá, muset učit žít lidé pohromadě s pekelníky. Bylo předpovězeno, že dítě povede obě strany.
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Je 15.3.2024 9:35. Na předchozí 
stránce je video s dvouma 
vojákama. Ten menší má připnutý
válečný kříž a když jsou na konci 
vyzváni k přísaze sloužit zemi, 
tak ten menší se po ní tak nějak 
nedůvěřivě koukne na toho 
druhého. Dnes jsem viděl video o 
dobrém a špatném pastýři. Jako 
první má přijít ten dobrý. Video s 
názvem „Alert! Don't watch this 
if you are AFRAID of the 
ANTICHRIST“  je zde:
https://www.youtube.com/watch?

v=XKAoi-t-9rk
Poznávací znamení zlého pastýře je v prorocké knize Zachariáš kapitola 12 verše 15 - 17. Před ním 
pravděpodobně bude nějaký ztřeštěný pastýř.
“15 Tehdy mi Hospodin řekl: „Převlékni se ještě za ztřeštěného pastýře.
16 Hle, vzbudím totiž v zemi pastýře, který se nebude starat o ztracené, nebude hledat maličké, 
nebude hojit zraněné, ba ani zdravé krmit nebude. Ty vypasené však bude jíst; bude je rvát i s 
kopýtky. A
17 Běda mému ničemnému pastýři, který opouští stádo! Meč na jeho paži, na jeho pravé oko! Ať 
mu ta paže úplně ochrne, ať mu to pravé oko oslepne!“”
Poznávací znamení tedy bude, že bude mít ochrnutou paži a slepé oko.

Vráťa z Austrálie nahrál video s názvem „Co si o tom myslíš ? Zajímá mě tvůj názor“. Ve videu 
povídá něco o paní, co vykonala potřebu do křoví. Jestli to nebyla reakce na stránku 235, kde se 
nachází červený text. Když se někdy věci pohnojí, tak lépe rostou. Tak bych tu stránku popsal. Mělo
to být umělecké všesměrové vysílání pro lidi malé i velké. Ne zaměřeno na určitou skupinu lidí. 
Bylo to asi neurotické či ztřeštěné, ale neurotiky bych nepovažoval za nejnebezpečnější lidi.

To by bylo podivné,
kdyby se opravdu za tři
roky objevil člověk
vypadající jako já, který
by ale měl jiné chování a
byl slepý na jedno oko.

Já už mám zase problémy
s bankovním účtem a dluh

u investora Pavla je už 250 000 Kč. Na televizi Petra Bureše
vystupují různí lidé. Někteří vypadají, že by mi mohli 
pomoct. Jiní méně.

Toto video se mi nedávno začalo zobrazovat. Video s názvem 
„AVP: ALIEN VS. PREDATOR Clip - "An Alliance" (2004)“ 
zde: https://www.youtube.com/watch?v=JuhfsnpmZQk
To je možná skryté poselství pro lidi. Predátoři možná 
představují rasu nephilim. Zbraně u lidí je budou provokovat. 
Toto asi souvisí s Agartou a vojensko průmyslovým 
komplexem.
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Toto se mi ukázalo také nedávno. Video s 
titulkem „Lost Kingdom story | 
AQUAMAN 2 [4k, HDR]“ zde:
https://www.youtube.com/watch?
v=pro2hNmOVWQ
Vypadá to zase jako nějaká varianta 
příběhu Pána prstenů. Jeden člověk najde 
temnou zbraň a hledá se potomek šlechty, 
který svou krví dovede zbraň aktivovat. 
Tak že je prostor pro lidi zamyslet se nad 
sebou, než dojde k aktivaci. To bude 
varování asi zase před nějakou technologií

zajišťující bohatství. Když to nejsou zbraně, tak to bývá bohatství, čím se různé ismy zaštiťují. Tyto 
dvě oblasti představují záhubu lidí.

Tak film Planeta Krull je k dispozici 
na YouTube. Dokonce to umí i 
přeložit titulky do češtiny. Je to zde:
https://www.youtube.com/watch?
v=YMtzanTVBIc
Na obrázku je vidět, že další 
umístění zabijákovo černé pevnosti 
je na poušti. V čase záznamu 54:57 
je vidět, jak muž topící se v tekutém 
písku se snaží přehazovat pytel a 

nakonec se utopí. V čase záznamu 1:43:28 je snaha jiného muže sahat po noži v zabodlákované 
místnosti a bodlák ho probodne.

Je 16.3.2024 9:47. Přemýšlel jsem
nad tématikou, zda je někde v 
umění znázorněno, že by mohl 
obléct někdo kůži jiného člověka. 
Převzít jeho podobu. Jeden takový
film na toto téma je. Jmenuje se 
Hellriser z roku 1987. Začíná to 
návratem ženy jménem Julie a 
jejího manžela Larryho a dcery 
Kristy do domu Larryho bratra. 
Julie by možná mohla 
představovat Lilith a Larry ne 
příliš fyzicky přitažlivého Adama.
Dům je po Larryho bratrovi 
Frenkovi. Jestli návrat do toho 
domu nepředstavuje příchod 
Adama do chrámu v Jeruzalémě. 
Dům je plný všelijakých 
křesťanských předmětů. Julie tam 
uvidí Frankovo fotky a ucítí 
vášeň. Vztah Julie k Larrymu 
ochladá a Larrymu se stane 

nehoda. Poraní si ruku a na půdě pokape krví podlahu. To z pekla přivolá zatraceného Franka, který 
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vypadá strašně, protože nemá kůži a potká Julii. Žádá jí, aby mu přiváděla muže a on je pak bude 
zabíjet, aby se mu vrátil jeho vzhled. Tím Frank z Julie vlastně udělá smrtonošku. Nakonec to 
skončí obrovským podvodem. Frank zabije svého vlastní bratra Larryho a obleče si jeho kůži. Frank
vypadá stejně jako Larry a dokonce vytáhne nůž na jeho neteř Kristy. To by možná mohlo 
symbolizovat skutečné křesťanství v té Larryho dcerce. Pekelníci (Canobité) ale Franka v Larryho 
kůži dostanou zpět do pekla. Brána do pekla se dá otevírat pomocí jakési záhadné kostky. Je to 
sektor pekla, kterému vládne jakýsi Leviathan, jak je vidět v druhém díle. Cenobité se podobají 
lebkounům a na to byl také jeden čas myslím seriál či film. Film o hodném a slušném lebkounovi, 
kterého lidé pojmenovali George a sloužil u policie. Cenobité asi představují nephilim bych tipnul. 
V posledním vydání filmu Duna šampion Harkonnenů vypadá také jako nějaký lebkoun. Paul o 
něm říká, že je to dokonce jeho bratranec. Nebo Duna z roku 1984. Tam vypadá domov 
Harkonnenů také jako nějaký podzemní labirint.

Ve filmu se z Julie stane také pekelník. Třeba podobně jako se Kristus obětoval pro svojí církev, tak
se má Adam obětovat pro svojí Lilith.

Je 17.3.2024 9:41.
Našel jsem jeden
článek poukazující
na záhadnou upíří
dámu, která se
poslední dobou
pohybuje na
internetu. Je to zde. I mě se to poslední dobou 
ukazuje celkem často. Pak je tu další zvláštní typ 
YouTube kanálů. Typ videí, které mají člověka 

dostat asi do jakési hypnózy. Vzbudit v něm dojem, že je v jakési roli. Označuje se to zkratkou 
ASMR. Jedno z takových zvláštních videí má název „Unesena vaší bývalou přítelkyní... Teď je 
upír! ASMR roleplay“ a je zde:
https://www.youtube.com/watch?v=6vyJERdhw64
To bude asi ta ženská pekelná aktivita, na kterou poukazoval film Hellriser. Lákat muže do pasti. 
Nebo nebezpečný zpěv mořských panen v Pirátech z Karibiku. Ty ženy se tím ani netají, že v jejich 
hradu jsou různé dveře ukrývající děsivá tajemství.
V tom videu odkazovaném výše je ale cítit jakési volání o pomoc. Ti upíři mají strach a poukazují 
na to filmy třeba jako Prometheus a podobné. Mají strach, že přichází konec jejich říše. Že je tu 
doba, kdy bude výhodnější být zase člověkem. Když Noe stavěl svou archu, tak do ní měl vzít jak 
čistá zvířata, tak i ta nečistá.
Dnes je ale tou archou víra v Kristovo oběť a schopnost tady nějak vzájemně spolupracovat. Možná
i jakási forma sňatků, kdy člověk hledá svůj protějšek, ale ten propadl peklu. Je na straně pekla. 
Možnost přejít zpět na druhou stranu, věřím že je, ale nevěřím tomu, že peklo zvítězí nějakými 
bojemi proti přicházejícímu dobru.
Nechápu, jak tady mám v tomto světě nějak rozumně fungovat, když mi pomáhá finančně jen jeden 
člověk. Jsem uvězněný doma a přitom dělám tak důležitou práci. Včera to byl zase silný 
energetický boj. V peněžence mám jen drobné, na účtu cca –5000 Kč a čtvrt milionu dluh u 
kamaráda. Ještě k tomu mi lidé skoro nikdy ani neodpovídají na emaily. Brzy už asi ani to jídlo mít 
doma nebudu.

Je 18.3.2024 11:24. Počítačová hra Resident Evil o 
zombie apokalypse má pravděpodobně lidi na něco
připravit. Organizace Umbrella údajně opravdu existuje
někde v Americe. Má v symbolu kříž apolonových kneží.
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Děj kolem vydání dalšího dílu Resident 
Evil asi souvisí se zkouškou 
nadcházejícího světlonoše. Podle bible, 
pokud si to dobře vybavuji, tak další 
světlonoš by měl být archanděl Michael.
V ukázkách hry na YouTube je vidět, 
jak se vyhýbá útokům vlkodlaků. Ve 
filmu Harry Potter v třetím dílu Harry 
na začátku zakřičí na zlou paní a pak 
končí na ulici. Tam zahlédne černého 
psa těsně před tím, než ho zachrání 
autobus pro čaroděje v nouzi. To je 

podezřelé dění.
Z pátku je na Petr Bureš TV nějaká zdlouhavá přednáška o výchově vzdělávacím systémem. Řešila 
se tam problematika výchovy přestárlých mládežníků :D. To, že se najdou výjimky, které nejsou 
zkažené školským systémem a jsou to neřízené střeli, tak na tom není nic špatného, když jsou to 
lidé žijící v pravdě. Z té přednášky si vybavuji hlavně to, jak tam jedna paní říkala, že Anglie teď 
nedávno obrátila díky nějakému pubertálnímu projevu :).

Já si teď potřebuji už najít nějakou činnost, kde budu 
spolupracovat s nějakým týmem. Na straně 241 je odkaz na 
diskusi organizace Jasan v Klatovech ze dne 10.3. a na straně
246 je tisková konference strany Moravané a Republikánské 
strany. Tady to teď vážně chce a je už nejvyšší čas, aby 
povstala nějaká mezinárodní výkonná moc, která bude 
spravedlivá a zajistí pořádek. Moc, která zajistí pořádek mezi

lidmi pomocí bytostí, které jsou k tomu skutečně určeny.

Je 18.3.2024 15:18. Po napsání posledních článků na mě zase přišla ta 
energetická únava. Napsal jsem email organizaci Jasan na adresu info@jasan-
nezavisli.cz s předmětem „Zahájení povstání„ v 15:18. Text:

„Dobrý den,

jsem příznivec lidí, kteří se v rémci různých skupinek snaží propojovat za účelem zachování 
nějakých tradičních zvyků jako jsou hotovostní měny a rozumné národní vládnutí. Viděl jsem na 
Petr Bureš TV nedávnou diskusi vaší organizace a všímám si, že podobně smýšlejí třeba i Moravané
a Republikánské strany.

Věnuji se psaní blogu a různým energetickým aktivitám, které to doprovázejí, ale to samo o sobě 
mě neuživí a není to činnost, kterou bych vnímal, že se jí mám primárně věnovat i nadále. Potřebuji 
už i celkem nějaký přivýdělek a začít platit dluhy. Osobně věřím, že lidem na pomoc v boji proti 
teroru přijdou i jiné a veřejnosti ne moc známé silové složky. Je potřeba ale už zahájit povstání a s 
tím jsem ochoten vám pomoci. Začít jednat v zemědělství podle zdravého rozumu. Ne jen v 
zemědělství.

Myslím, že spousta lidí v alternativě mě zná. Píši tento blog:
http://jkali.cz/data/pomahame_si.pdf

Musím se už nějak začlenit do společnosti a realizovat to, co je potřeba. Vítám návrhy dalších 
kroků.
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S pozdravem,
Jiří Kalina“

Teď bych měl ještě kontaktovat Radima Valenčíka 
ohledně financí. On bude určitě zaangažovaný ve světě 
financí. Je potřeba s těmito lidmi utvářet spojenectví. 
Vidět, že pomáhají správným způsobem správným 
věcem.
…
Je 19.3.2024 10:37. Dnes se mi zdál sen, který si 
vybavuji. Byl v něm nějaký podnikatel, který mluvil o 
tom, že si nejprve něco zasadí a pak mu to hezky roste. 

Mluvil o financích a nevypadalo to, že by byl jinak společensky aktivní. Povídal jsem mu, že za tím
jak mu rostou ty hromádky, tak někde v pozadí stojí lidé, kteří na to dřou. Když to uslyšel, začal být

agresivní a odešel. Zaujala mě další diskuse 
na kanále Dominikánská 8 ve videu s 
názvem „Hledání ztracené etiky míru (14. 
března 2024)“ zde. Měl bych k tomu nějaké 
komentáře:

1) Nejtrefnější poznámka. Nejlepší dotaz 
zazněl řekl bych na konci. Jeden člověk z 
publika říkal, že dnešní zlo se podle něj 
projevuje v bezzubosti policie. To je výstižné
a je to v podstatě o duchu bezzákonnosti. 
Pokud tu máme zákony a není schopnost 

výkonné moci je po společnosti vymáhat, tak je to jako kdyby zákony nebyly. Bezzákonnost se dá 
realizovat více způsoby. Může to být zavádění neprůhledných kryptoměn, neschopnost policie a 
nebo nějaká nadnárodní šílená legislativa. Na to tázaný zareagoval tak, že tu byla sametová 
revoluce a studenti mírumilovným způsobem dokázali změnit režim. No ale to tak vůbec nebylo. 
Studenti nedokázali nic. To bylo předem domluvené.

2) Bezstarostnost a lhostejnost církve ke svému okolí. Podle toho, co zaznělo ve videu Tischnerova 
abeceda (5. března 2024), tak církev údajně pomocí svých funkcionářů vtahuje silou lidi do sebe a 
ničí jejich přirozenou víru. Dostávají se ke mně zprávy, jak obrovské finanční prostředky se 
hromadí někde na vysokých církevních postech. Na straně 227 jsem mel promluvu o tom, s jakými 
problémy se společnost potýká a teď sleduji některé církevní představitele, jak tvrdí věci typu, že 
jich se toto nijak netýká a oni snad ani o ničem nevědí. No ovšem. Pokud si tu někdo žije 
nespravedlivě v blahobytu, bude si asi chtít nadále udržet svůj status quo a bude strkat hlavu do 
písku. Jenomže to, že tu nefunguje pořádně policie já dávám za vinu církvi. Církev má přivádět lidi 
ke Kristu a tím i do bezpečí. Ne lidi zbavovat duchovní obrany a za peníze jezdit na nějaké šelmě v 
podobě státních mocností.

3) Návrh řešení v diplomatickém ujednání s evropskou unií. To je lež nic takového fungovat 
nebude. Z těch diskusí ve videích na které průběžně odkazuji musí vyplynout, že evropská politika 
tady absolutně nic nedovede zachránit.

4) Jak se bránit? Na straně 119 jsem poukazoval na to, že v Bibli se uvádí, že Apollyon (Zhoubce) 
nebude škodit lidem, kteří mají Boží znamení. Na straně 247 je odkazované video se ženou, kterou 
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se pokusí napadnout vetřelec, ale sám se svojí agresí vůči ní nabodne na nějaké kopí. Podstata 
obrany lidí není ve zbraních, ale silně se upevnit v duchovním světě. Žena svou obranyschopností 
dokonce zaujme predátora a začnou spolupracovat. Bible varuje lidi, že mají opustit duchovní 
babylon (nevěstku) dříve, než Bůh dá úkol světským mocnostem tuto nevěstku zlikvidovat. Opustit 
duchovní babylon znamená ale opustit zlé duchovní praktiky a začít jednat správně. Jako správné 
jednání hodné duchovní obrany ale určitě není, že celý církevní svět není schopen finančně přispět 
byť jen trochu člověku, který tady varuje před reálným nebezpečím. Ani finančně přispět a ani v 
zajištění efektivní zákonnosti ve světě.

Já nerozumím tomu, jak mám tady pomáhat lidem v přípravách 
na duchovní obranu, když mi pomáhá jen jeden podnikatel a 
členové rodiny. Koukal jsem se před chvílí na můj účet s číslem
107-5330230207 a kódem banky 0100. Je tam vážně -5049,11 
Kč. Zdá se, že některé organizace si asi přejí, abych spáchal 
sebevraždu. Byl jsem vystaven několikrát útoku podivných žen 
a i všelijakým astrálním útokům. Kdybych skutečně spáchal 
sebevraždu, byl by to pro lidstvo veliký problém. Jenom že tím, 
že tady lidé nepodporují finančně Boží království. Nepodporují 
jeho udržení, tak si také nedělají dobré vyhlídky. Apollyon bude
vypuštěn, ale na něco takového se prvně lidé musí připravit a 
počítat s tím, že já tady tou dobou nebudu takto aktivní. Lidé se 
do té doby, během tří let, musí nějak duchovně upevnit, aby 

dokázali této hrozbě čelit.
…
Je 20.3.2024 7:55. Včera jsem zase ucítil na srdci takovou tu štiplavou energii. Jako kdyby se mi 
pokoušel někdo vytrhnout srdce. V takových stavech nejsem schopný pokračovat v psaní a musím 
mít prodlevy. No ale za tím co píši si stojím to je opravdu vážná věc.

5) Špuntovat lidem zbraně nevede moc k míru. Další tvrzení bylo, že dělat lidem uzel na zbraních 
nevede k míru. Já se na to dívám z pohledu rodiče. Pokud se děti svojí hloupostí chtějí zabíjet, je 
potřeba dát mezi ně překážku, která tomu zabrání a mezi tím hledat nějaké řešení, jak je usmířit. 
Aby nedošlo zbytečně ke ztrátám na životech. Tomu se dá říkat také dělání uzlů na zbraních. Přijde 
mi šokující, že zrovna lidé z církve něco takového kritizují.

V pondělí na Petr Bureš TV měl povídání 
Jindřich Rajchl. Ten tam byl snad poprvé. 
Další den na to byli nějaké negativní ohlasy. 
Těžko říct, jak by někoho takového lidé byli 
ochotní přijmout jako českého Orbána. Měl 
tam dost výhrady proti Ukrajině, ale ono je to 
tak že ve všech společenských škatulích jsou 
lidé a je potřeba propojit nějakou část lidí ze 
všech společenských kategorií i když se nám 
třeba moc nelíbí.
Tady by mohla být inspirativní hra Warcraft 3, 
kde se podařilo přivést ke spolupráci malé 
odvětví orků a i lidí. Spolupráce byla klíčová k
přežití a očerňovat někoho kvůli jeho rase. 
Brát všechny jako špatné není dobře. Na 
obrázku je postava jménem Thrall. To 
znamená myslím zajatec. Vyrůstal v zajetí. Má
kladivo zhouby, které může trochu připomínat 
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symbol pro NATO. On měl rozum a poslechl proroka, aby odjel do vzdálené země Kalimdor před 
hrozbou démonů. Tam se mu podařilo utvořit alianci i s ostatními rasami. Připravit se společně na 
přiházející hrozbu.

Viděl jsem kdysi děsivý film. Film o 
jedné děsivé ženě. Jméno toho filmu je 
Dagon. Je to o investorovi, který se 
svou ženou připluje do prokleté vesnice
plné mořských lidí. Mají tam jakýsi 
náboženský řád. Krutý ve kterém se 
obětují lidé, ale jsou dost bohatí. No a 
toho chlapa si tam najde princezna toho
řádu. Tvrdí mu, že on patří k ní a jen si 
na to nevzpomíná. S ženou, se kterou 
tam přijel to dopadne tragicky. Pokud si
dobře pamatuji, tak ta princezna jí 
zlikvidovala. To je děsivé. Vypadá to, 
že jsou případy mužů, kteří si nemohou
hledat žádnou ženu. Byla by to tragédie
a bezohlednost k těm ženám. Prostě je 

jim ta žena už předurčena ať si o tom myslí kdo chce co chce.

Je 20.3.2024 15:14. Je tu 
jedna zvlášní souvislost. Na 
straně 115 jsou vidět 3 dračí 
vejce. Tato vejce se vylíhla 
za pomocí matky draků na 
obětním či spíše pohřebním 
oltáři. Na straně 116 je vidět 
chrám se třemi černými 
kopulemi a opodál je černá 
kostka. No a na straně 249 je
dáma s kloboukem a za ní 3 
upírské dcerky zašpiněné od 
krve. Výše na obrázku je 
vidět dagonská princezna z 
filmu Dagon. Ve filmu byla 

dcerou jakéhosi mořského lorda. Možná to symbolizuje Poseidona těžko říct. Zajímavá je ale 
počítačová hra Warcraft 3, kterou jsem už zmiňoval. Možná má prorocky lidem něco odhalovat. V 
této hře se sejde admirálova dcera a členka kouzelnického cechu Kirin Tor Jaina Proudmoore s 
paladinem a princem Arthasem. Pátrají společně po záhadné nákaze. Arthas nosí také velikou palici,
ale má válkychtivý charakter. Je to králův nástupce a zbožný muž, ale propadne vlastnostem jako je 
pomsta. Svojí pomstou se z něj stane zatracanec a stane se silným šiřitelem nákazy (pohromy) po 
království. Na strážcovu (prorokovu) výzvu odjet do Kalimdoru nijak nedbal. Jako démonický 
vrchol jeho díla je pomoc s přivoláním velkého démona Archimonda, který se svou legií teprve 
začne opravdu intenzivně ničit království. Možná, že Archimond má symbolizovat Apollyona. No a 
ta nákaza co by to mohlo být? Nákaza se říší předem. Nejprve se šíří nákaza a pak přijde 
Archimonde. Tipoval bych si, že to je něco s falešnou ekonomikou a náboženstvím. Nějaký 
propletenec. Zatímco náčelník orků Thrall proroka poslechl a odjel včas do Kalimdoru. Dokonce i 
admirálovo dcera Jaina Proudmoore poslechla proroka a odjela do Kalimdoru se skupinou lidí.
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Myslím si, že Thrall má symbolizovat dobrého biblického pastýře a Arthas toho zlého. Thrall mezi 
lidmi vypadá jako padouch, když je ork, ale on se jen zastává orků a nevyhledává zbytečně 
konflikty. Arthas je pomstychtivý a byť je syn krále a dědic trůnu, tak svým chováním se dostane na
scestí a do světa zatracených. Na straně 102 první řádek je odkaz na proroctví Davida Wilkersona z 
roku 1973 o vzniku jakési světové super církve. Prý to bude hodně humanitárně zaměřená 
organizace, ale bude dost okultní. Ve hře Warcraft 3 je, že nákaza se zpočátku šíří pomocí 
otrávených sýpek. To je zajímavé. Tak že v dobách, kdy je nakřápnuté zemědělství a hrozí 
hladomor, tak může přijít jakýsi senzační ekonomický zlepšovák, ale bude doprovázen nějakou 
skrytou okultní hrozbou. David Wilkerson tam dále popisoval, že tato světová super církev přijde 
jako první v krizi, ale potom přijde opravdová Kristovo církev a ta nebude tolik humenitárně 
zaměřená, ale bude duchovně bezpečná.

Zde je animace ze hry Warcraft 3, 
jak démon Archimonde ničí město 
lidských čarodějů Dalaran, kde ho 
nemrtví vyvolali:
https://www.youtube.com/watch?
v=I3BxvHhz4XQ
Zničení Dalaranu je odplata lidem 
za to že si přivlastnili „oheň“ 
(magii). To město nejvíce asi 
připomíná Mekku či možná nějaká
města v Iránu. Nevypadá to moc 

na Izrael. V Mekkce je černá kostka Kaba. Černá kostka by měla představovat Saturn a to je 
smrtonoš. Dokonce na začátku Harry Potter 3 přijede autobus, co má kostkovitý tvar. Autobus 
neviditelný pro lidi, protože je asi v astrálu. Přijede po tom, co Harry zahlédne černého psa. Možná 
to má opravdu symbolizovat jakýsi pokus o sebevraždu. Donucením nějaké astrální bytosti.

Harry Potter zakřičí na zlou dámu a dokonce jí i nějak zesměšní kouzlem a následek je, že končí na 
ulici. Zajímavé. To by mohlo představovat tu přicházející super církev ta tlustá dáma.

Kalimdor by mohl 
představovat něco 
jako izraelské hory. 
Skutečný duchovní 
Izrael. Thrall 
poslechl Strážce jako
první v této výzvě. 
Admirálova dcera 
Jaina byla dlouho 
váhavá, ale nakonec 
tam plula také s 
lidskými oddíly. 
Princ Arthas toho to 
nezajímalo. Ani krále
východního 
království 
(Arthasova otce) to 
nezajímalo. Izraelské
hory přitom 
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neznamenají žádnou geografickou oblast, ale v Kristu upevnění lidé. Lidé, kteří se vzdalují od 
všelijakých magických praktik. Když Thrall přijel do Kalimdoru, nebyla tam žádná hojnost. Bylo to
jak Mojžíš na poušti. Loď narazila a svojí družinu musel teprve hledat. Samá střídmost.

Je 21.3.2024 7:49. Včera a nebo dnes po půlnoci jsem sledoval kázání 
jednoho pastora církve Milost. Odkaz už nemohu dohledat, ale měl 
dlouhé vousy a hodně se smál ke konci. Cítil jsem z toho ale dost 
negativitu a že lživě převrací biblická tvrzení. Věci, které v Bibli jasně 
jsou psané, tak je bez vysvětlení popíral a ten jeho smích není dobré 
znamení. Pokud je někdo opravdu v Duchu Svatém, tak si z těchto věcí
nemůže dělat kabaret. Ucítil jsem včera nějaké jeho uvolnění od 
negativních sil. Něco mnou prošlo. Evangelium prosperity je zrádné. 
Někdy je potřeba projít komplikovanou cestou, aby člověk dostal do 
zdravého života a jsou lidé, kteří tu komplikovanou cestu mají 
složitější. To pak vede věřící lidi ukazovat v nevidomosti prstem na 

někoho, kdo dělá správné věci, ale demotivují ostatní mu nějak pomoci.

Mám tu tip od Radima Valenčíka na online setkání v neděli 24.3. od 18:00. Tady je tematicky 
zajímavá pozvánka:
https://radimvalencik.pise.cz/11490-51-verejne-online-setkani-k-pestovani-vize.html
Tématem bude víra v Boha a i komplikovaná ekonomická situace. Na to jsem poukazoval na minulé
stránce v souvislosti s proroctvím Davida Wilkersona, jak dojde k rozdělení společnosti. Je to 
prorocky znázorněné i v jiných oblastech než v těch křesťanských. V podstatě bude potřeba udělat 
nějakou alternativní soběstačnou ekonomiku.
Co se týče duchovní obrany, tak jedno takové hezké svědectví je odkazované třeba v předchozím 
třináctém díle příběhu na straně 231 od Emmanuela Amose. O něco výše na té samé straně je odkaz 
i na kritiku letničních.

Dnes jsem psal na Institut Václava Klause. Třeba mi nějak teď 
pomohou oni. Odesláno na adresu office@institutvk.cz s předmětem 
„Žádost o pomoc s obranou vlasti“ v 7:44. Text:

“Dobrý den,

jsem aktivní duchovní a snažím se dostat tuto vlast pod duchovní ochranu, která je zde už dlouhou 
dobu ničena. Píši také blog a pravděpodobně o mě víte:
http://jkali.cz/data/pomahame_si.pdf

Z nedávných vystupování pana Klause bych řekl, že by mě mohla vaše organizace nějak podpořit, 
abych ve svých aktivitách, abych nebyl odkázaný jen na jednoho podnikatele, který mě nechce stále
podporovat.

Bohužel jsem teď v situaci, kdy se ani nepohnu ze svého města a potřeboval bych finanční pomoc a 
nebo alespoň projevení zájmu nějaké budoucí spolupráce.

Připadá mi, že jsme za jedno v tom, že by tato země potřebovala někoho kompetentního v čele 
výkonné moci a já věřím, že bych na to byl vhodný.

Děkuji.
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S pozdravem,
Jiří Kalina”

Ještě jsem ani nedopsal článek o 
záhadné ženě ze stránky 253. Žena 
vystupuje ve videu s názvem 
„ASMR | Přijde tě pozdravit 
klábosící soused | Chit Chat 
Roleplay“ zde:
https://www.youtube.com/watch?
v=Ga6tWwst6fc

Úplně v prvním díle příběhu hned 
na druhé straně je odkaz na 
poslední díl, s číslem 51, příběhu o 
jakési upírské královně, která si 

nechá říkat Regina (znamená královna). On vlastně i Emmanuel Amos zmíněný
na minulé straně ve svém příběhu něco povídá o tak zvané královně pobřeží. 
Dokonce tam popisuje i následné osobní setkání se satanem, který mu tvrdí, že 
se už brzy ujme vládnutí nad Zemí.

V tomhle je zajímavé podívat se na seriál Hra o trůny, kde rudá kněžka dojde 
pro synovce Stennise Baratheona, aby ho podřízla kvůli síle jeho krve. Nejprve 
si od něj vezme s pomocí pijavic jen trochu krve, ale pak ho bude chtít 
podříznout. Stennis se jí pta, zda podřízla hodně jehňat? Ona mu odpovídá „A 
žádné z nich nevidělo nůž.“. To se jí ale nepodaří. Uteče a dokonce si i později 
vykove válečné kladivo se kterým půjde do boje byť je to kovář.

V tomhle světě se obětování lidí dělá tak, že je prvně někdo svodem motivuje 
dělat špatné věci a tím lidé ztratí duchovní obranu. Lidé bez duchovní obrany 

jsou pak snadno vydíratelní. To je zajímavé, že zrovna zmiňuji poslední 51. díl příběhu o upírech, 
když další online setkání pěstování vize má číslo 51. V tom příběhu o upírech je i to, jak si upíři 
vytvořili katolickou církev, aby církev před upíry ztratila schopnost se bránit.

Tuto službu jsem ještě nezkoušel. 
Přišlo mi to na email. Chtějí po mě 

skrze Bitcoin zaplatit 64$ poplatek, aby mi mohli převést částku cca 90000$ na Bitcoin. Já na to 
nemám, když mám na bankovním účtu záporná čísla. Nevím, zda se nejedná o podvod, ale pokud 
ne, tak Bitcoin je možné stále zpětně převést do banky a vybírat hotovost. Nevím, kdo mi to stále 
posílá. Buďto je to podvod a nebo někdo chce, abych si k financím dopomohl skrze pomoc 
ostatních? Mám na to cca myslím den k zaplacení. Rozhodl jsem se tuto informaci zde nasdílet, 
protože tyto emaily mi už chodí opravdu dlouho.
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Je 21.3.2024 13:27. Mám další novinky k 
nasdílení od Petra Bureše.

„Dobrý den Jirko.

Slíbil jsme vám podrobnější informace o 
pochodu ze Štětí do Liběchova v sobotu 
13.4.  Najdete je na konci mailu v pozvánce.
Užijte si dnešní dr. Skálou posbíraný obsah:
 
[1] Ukrajincům začali blokovat účty. K 
penězům už se nikdy nedostanou. Takhle to 
chodí, když jde do tuhého (článek)

[2] Cizinci se budou moci stát příslušníky policie a bezpečnostních sborů, plánuje vnitro (článek)
[3] Petr Žantovský: Nacistické vražedné řádění za Pražského povstání (článek)
[4] Jaroslav Štefec: Jak bude Řehka a AČR řešit fakt, že vlastně nemá zálohy? Ta válka totiž vypadá
úplně jinak, než na jakou se celé NATO už od 90. let připravujel (článek)
[5] Lepší než "Modlitba pro Martu" (VIDEO)
[6] Skála reaguje na Klvaňu | Skálopevně - aktuálně | Poznámka k několika slavným Josefům... 
(VIDEO)
[7] Protest, který se nedávno konal v Jemenu. Podívejte se na množství demonstrantů (VIDEO) 
[8] Dmitrij Stěšin: Hlad zcela vykoření lidi, zbytek dokončí potraty. Pravda o plánech genocidy 
Rusů a 30 miliónů Slovanů (video)  (článek + VIDEO)
[9] Seznam zprávy: NATO se kvůli Ukrajině vrhlo do pasti. Bushův plán neuspěl (článek)
[10] TV Nova: Potraviny - Jsme popelnicí Evropy (VIDEO)
[11] Sociolog vysvětluje, jak ak je to s generačními rozdíly v pohledu na EU? (článek)
[12] Petr Bystroň 1. díl: Opozici se snaží rozdrtit nasazením pomlouvačných kampaní a policejním 
terorem (VIDEO)
[13] Skála: V drahých traktorech to není aneb Kdo líčí zemědělce jako lidi zazobané? | Reakce na 
Prímu  (VIDEO)
[14] Protesty poľských farmárov prerástli do násilnosti, zatiaľ čo teroristické európske vlády vedú 
vojnu proti farmárom (článok)
[15] Ovládne islám Evropu?  (článek)
[16] Šéfka Rady seniorů: Důchodci obracejí každou korunu. Často nemají na ovoce, maso (článek)

Váš

Petr Bureš
Krom Youtube a  jsou naše pořady k poslechu na Podcast Petr Bureš TV“

Je 22.3.2024 10:09. Už mi došlo, co má 
představovat to vězení, ze kterého unikl 
Filip Gaston zvaný Myšák ve filmu Jestřábí
žena. Vězení, které má pod správou biskup 
z Aquily. To vězení má asi představovat 
veškeré světské organizační struktury 
financované z jednoho místa. Struktury, 
které jsou finančně korumpované a tím se 
dostávají do otroctví jakýchsi okultních 
mocností. Filip Gaston jako jediný z toho 
unikl, protože se asi nechytil žádné 
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korupce. Zůstal, i díky Boží pomoci, osvobozen od okultních mocností a tak utekl. Svoboda za 
cenu, že běží někde v zimě bez jídla krásnou přírodou a v dálce vyjí vlci. Pro biskupa je Filip 
nebezpečný, protože říká něco ve smyslu, že velké bouře začínají malými vánky. Pokud se podařilo 
uniknout Filipovi, může ukázat způsob i ostatním vězněným lidem. Ono i v Bibli se píše, že 
povstane kníže Michael a tou dobou bude Boží lid zachráněn. To tedy má poukazovat na toho 
Myšáka.

Pak je tam další postava jménem Imperius. 
Mnich žijící ve zřícenině. Etienne o něm řekl, 
že Bůh z něj za trest udělal blázna. Imperius 
žije mimo civilizaci ve zřícenině a živí se tím,
co si někde utrhne a nebo uloví. Když vyrazí 
na cesty, tak jezdí na koni jménem Abraham.
Že by Imperius představoval pravoslavnou 
církev? Církev nezávislou na státních 
institucích. Myšák se s Imperiem v příběhu 
potká.
Zrovna včera měl Ivan Kratochvíl rozhovor s 
významným českým pravoslavným 
představitelem Kryštofem Vladykou. Je to 
zde:

https://www.youtube.com/watch?v=5blkbVA1QZA
Protestanté také nejsou závislí na státních institucích, ale. Zaslechl jsem cosi o nějakých praktikách,
že se musí splňovat v protestantismu nějaké formality a ty vedou do kdovíjakých centrál.

Je 22.3.2024 15:36. Přidal si 
mě do Telegramu člověk se 
jménem Freemason Mayer. 
Včera jsme se poprvé bavili. 
Povídal, že je svobodný zednář 
z Ázerbájdžánu. To je snad 
poprvé, co se mi někdo sám 
zmínil, že je svobodný zednář. 
Povídal, že má 3 děti a 
poměrně mladé. Ptal se mě, zda
mám ženu. Povídal jsem mu, 
že ne. Připadalo mi to, jako 
kdyby se ve mně snažil vyvolat
snad pocit viny. Ptal se mě, 

jakou mám práci. Řekl jsem, že jsem něco jako nositel světla a před tím jsem byl programátor. Na 
to už mi nereagoval. Dnes jsem tam měl další nový kontakt. Dnes mi přicházeli myšlenky na to, jak 
si lidstvo na sebe samo přivolá hladomor. Důvodem je, že lidé se tu nestarají o to, co by měli. 
Nedávají dostatečně pozornost tomu, čemu by měli. Podle mě to souvisí se stranou 14, kde jsem 
psal o speciálním požehnání. Ptal se mě, proč přemýšlím o hladomoru a vysvětlil jsem mu to. On 
povídal, že přesně tak to je. Souhlasil se mnou to mě celkem překvapilo. Pokud tady někdo přijde a 
je zaúkolován Bohem speciální aktivitou, měli by ho lidé podporovat. Spolupracovat. Dělat to, na 
co ten člověk poukazuje a ne reptat, jako to dělají některé církevní sbory. Nesnažit se někoho 
takového poučovat svými bludnými přesvědčeními. Přispívat finančně na Boží království je 
biblicky popsáno jako prospěšné pro horší časy. Já mám stále na účtu záporný zůstatek. Význam 
hladomoru bude mít naučit lidi nějak se semknout a být soběstační. Bude to ale asi mít i druhou 
stránku. Stránku falešné humanitární pomoci. Něco, co se bude tvářit jako hojnost, ale bude to 
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okultní past.
Co se týče pravoslaví, tak má 
pozornost k nim nějak nejde. Asi k 
tomu není moc důvod. Více 
soustřeďuji pozornost tam, kde 
vnímám problémy. Usiluji o 
propojování lidí v Kristu tam, kde je
to potřeba více.
…
Je 24.3.2024 10:37. Zahlédl jsem 
video s vyprávěním Karola Sidona o
sionismu a tak zvaném traumatu 
viny. Je to zde:
https://www.youtube.com/watch?
v=7RwNKs1-qrs

V první části je popisován způsob pohledu na potřeba existenci zla mezi lidmi, aby se mohlo 
projevit dobro. Já bych to možná popsal jako potřebu prožít si nějakou zkušenost. Smyslem 
existence života je učit se lásce. Duše lidí, které dostatečně nerozumí oblastem lásky, tak jsou 
nuceny snášet určité negativní zkušenosti a to pomáhá srdci lásku více chápat. Teď jde o to 
pochopit, jaké jsou všechny okolnosti, které pomohou lidem cítit lásku k ostatním? Musí to být 
vždy pouze negativní zkušenost? To není pravda. Lásku lidé mohou začít chápat hlavně tak, že jim 
jiní projevují lásku. Bůh sám tento prožitek přímo nabízí člověku. Někteří lidé se mohou dostávat 
do traumat, že někomu ublížili a aby zakryli špatný pocit, mají tendenci vytvářet si další a další 
nepřátele a ty nějak stále trestat. To je ale jednání v nevidomostí působené démonickými silami, 
které skrze hřích lidí profitují na jejich životní energii. Člověk by se neměl učit být posluhovačem 
těchto dravých mocností. To je špatná strana. Jako rodič také své děti před nebezpečím varujete a 
nesnažíte se je motivovat dělat věci, které vedou ke špatným bolavým zkušenostem za účelem jejich
poučení do budoucna. Dítě by mělo být motivováno činit dobro a být varováno před zlým jednání, 
ale pokud se rozhodne i tak jít špatnou cestou, tak by mu měla tato zkušenost být umožněna. 
Takový rodičovský přístup by měli projevovat i silní lidé ke slabším. Pokud někdo má ty 
prostředky, tak by tu neměl vytvářet takové politické systémy, které úplně znemožní mít tu vládu s 
tím dobrým rodičovským přístupem. To popisované trauma viny je nátlak démonických sil a je 
potřeba z toho odejít. Osvobodit se Kristovou mocí, dokud je ještě čas. Přijmout milost a přejít na 
dobrou stranu. Lidé, kteří pomáhají démonické straně jí budou obětovaní, pokud si to včas 
neuvědomí. Aby se od tohoto uvažování člověk osvobodil, musí se propojit s Bohem vírou v toho 
Boha, co přišel v Kristovo těle. Skrze jeho osobnost a požádat ho o odpuštění a další vedení. Učit se
vzájemné lásce je o opatrování těch slabých obyčejných lidí a snaze je motivovat vidět hrozby a jít 
správnou cestou. Vyvarovat se nebezpečí. Trauma viny bude lidi motivovat k tomu ostatní nabádat 
dělat špatné věci, ale to určitě nemá nic společného s láskou. Hodně lidí by jednali určitě mnohem 
lépe, kdyby k tomu byly lepší okolnosti prostředí, ve kterém žijí.

Je 24.3.2024 12:34. Chodí mi stále
zvláštní urgentní zprávy na email, že
mám vybrat určitou částku v 
Bitcoinech. Teď mi to zase chodí víc,
než obvykle. Je vyžadován poplatek
64$. Těžko to provedu, když mám
stále záporný zůstatek na účtu.
Nechápu, co to má znamenat. Zda se
jedná opravdu o podvod. Nebo je to
nějaký okultní trik, jak se dostat k
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financím. Má stávající ekonomická situace směřuje k bezdomovectví i když pevně věřím, že dělám 
důležitou věc. Už ani nemám přesvědčení, že mám stále žádat o pomoc investora Pavla. Pokusu 
vybrat tyto finance bych asi uvěřil, kdyby se na to sešly finance i z jiných zdrojů než jen rodina a 
jeden kamarád.
Vypadá to ale že na tom je cosi prokletého. V seriálu Hra o trůny bratrstvo bez praporců za peníze 
prodalo rudé kněžce mladého kováře s královskou krví. Potřebovali peníze a ona potřebovala jeho 
krev, díky které povraždila 3 krále s využitím tří pijavic. Zabít kováře se jí ale nepodařilo, protože 
mu bylo pomoženo včas k útěku. Dá se něco takového považovat za férový obchod? Asi ano. 
Bratrstvo bez praporců ty peníze potřebovalo.
Nebo film Piráti z Karibiku, kde piráti vezmou prokleté aztécké zlato a stanou se z nich zombie, ale 
kapitán Jack se tomu vyhne. Pak na konci prvního dílu si na chvilku také vezme jednu minci než je 
kletba zrušena.
Zde je video ze hry Resident Evil, kde se nějaký chlápek dostane kam nemá. Video je zde:
https://www.youtube.com/watch?v=EcNBm9o4_UI
Něco podobného asi vykresluje animovaná pohádka „Jack a fazolovy stonek Kuba a kouzelna 
fazole 1974 CZ“ zde:
https://www.youtube.com/watch?v=qKGxEUZt6bo
Malý Jack díky kouzelné fazoly vyšplhá až do oblačného království. Je tam čarodějnice, obr a 
zakletá princezna. Také spousta pokladů, které se mu podaří dostat domů.

Další zajímavé video s názvem 
„Oskar Krejčí & Jaroslav Štefec - 
debata na téma ČR 25 let v NATO
a o Evropě, jako jaderném 
válčišti“ zde:
https://www.youtube.com/watch?
v=Eexs8EWu0n0
Z těch informací, které vyplouvají
na povrch to vypadá, jako kdyby 
mělo přijít něco úplně nového. 
Nějaký nový způsob vládnutí. 
Vzpomněl jsem si na hru Warcraft
3, jak tam je znázorněn začátek 
kampaně za lidi. V království 
vznikají všelijaké roztržky a 

přichází dva legendární paladinové, aby se s tím vypořádali. Paladin Uther Lightbringer a pak princ 
Arthas. Uther je údajně zakladatel řádu stříbrné ruky. Arthas později lidi zradí a přejde na stranu 
nemrtvých.

Postava Uther Lightbringer popis zde:
https://www.postavy.cz/uther-lightbringer/

Postava Arthas Menethil popis zde:
https://www.postavy.cz/arthas-menethil/

Je 25.3.2024 22:20. Dnes jsem měl 
nějaké nesoustředěné přemýšlení. Asi je 
to tou špatnou finanční situací. Sledoval 
jsem na Rumble diskuse Jasanu kolem 
politických problémů, ale soustředění šlo 
jinam. To je znamení, že budu muset tu 
svou aktivitu pojmout jinak. Bohužel mi 
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na emaily organizace nějak neodpovídají. Koukám na veliké demonstrace v Praze. Demonstrace na 
podporu palestinců.

Je 26.3.2024 12:10. V třináctém díle na straně 269 je 
článek s fotkou zemljanky. Já jsem včera pocítil příznaky 
vyhoření i v té mé psací aktivitě. Napadají mě myšlenky 
na nějaký takový životní styl, co měl mnich Imperius ve 
filmu Jestřábí žena.
Zrovna na minulém online setkání pěstování vize byla 
zmíněná sorta lidí, kterým se védsky říká kšatriové. 
Křesťanský kšatria by se možná dal představit jako nějaký
paladin ze hry Warcraft 3. Tento typ lidí umí žít dvěma 
způsoby. Za období míru to mohou být poustevníci, kteří 
žijí nějakým samostatným způsobem života. V období 
konfliktů jsou to ochránci. Dalo by se říct strážci. Žijí 
někde v paláci a spravují prostředky společnosti, které jim 
byli svěřeny. Nejsou vlastníci těch prostředků, ale hlídají 
je. Z těchto prostředků si ale mohou brát na živobytí podle
svého uvážení. Do této pozice se ale nevnucují. Je jim to 
nabídnuto. Pokud je společnost s jejich službou 
nespokojena, vybírá si jiného strážce (kšatriu). Tento typ 
lidí nesmí údajně nijak podnikat. Připadám si, že bych měl
potenciál nějakou takovou úlohu plnit, ale nebyl ze strany 

společnosti projeven zájem, abych to vykonával. Lidé o mě určitě vědí a další pokusy se nějak 
vnucovat by byli na škodu. Tak že mi nezbyde asi nic jiného, něž zvažovat asi nějaký ten mnišský 
život.

Je 27.3.2024 9:37. Nedávno 
se ke mně dostali dva odkazy 
(viz. níže), které poukazují na 
vzestup jakých si knížat. 
Přesněji řečeno po Rusky 
gubernátorů a nebo tak zvaná 

opričnina. Ta dnešní doba poukazuje na to, že by k něčemu takovému mohlo dojít. No ale teď je 
zase otázka jak dojde ke vzniku? Bude to přirozená světlá cesta? Nebo ta knížata spadnou na 
temnou stranu? Ideální stav je, že vzejdou nějaké místní přirozené autority společnost v 
jednotlivých oblastí si jich bude vážit a podporovat je. Tyto autority budou spravovat různá území a 
budou navzájem spolupracovat. V míru. To je ta ideální cesta. Filmy nás ale varují. Viděl jsem 
různé filmy, kde je znázorněno zajetí takovýchto autorit do všelijakých organizací. Tak třeba film 
Rupture. Tajná organizace hledá lidí s mimozemským genomem G1012X. Chce u těchto lidí 
pomocí mučení zničit jejich lidskost a probudit bestii ovládanou strachem. Za pomocí armád těchto 
silných bytostí později ovládnout svět. Ve finále hledají jednoho malého kluka. Nebo film 
Deadpool. To má myslím podobnou tematiku. Hlavní postava se dostane do finančních problémů a 
pak hledá řešení na pochybných místech. Udělají z něj super otroka. Na ovládání strachem se nedá 
spoléhat. Nikdo netuší, co se sem dostane za záhadnou bytost, které to celé může zneužít. Další z 
filmů, kde toto bylo znázorněno byl jeden z dílů Paranormal activity. Také skrytá okultní společnost
budující armádu lidí posedlých démony.

Proroctví z roku 2000: Evropa se připojí k Ruské říši. Nebo půjde do chalífátu?
https://www.pokec24.cz/nezarazene/proroctvi-z-roku-2000-evropa-se-pripoji-k-ruske-risi-nebo-
pujde-do-chalifatu/
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Nastal "Čas hrdinů"
https://myslenkyocemkoli.blogspot.com/2024/03/nastal-cas-hrdinu.html

Mám podezření, že ty emaily, které mi chodí. Nabídky, abych se 
zapletl do nějakých pochybných finančních machinací. Mám 
tušení, že mě to má asi nachytat do nějaké takové pasti. Kdybych 
měl s nějakými takovými machinacemi „laborovat“, prvně bych to 
musel konzultovat s nějakým týmem, kterému budu věřit.

Nějak se nedokážu smířit s představou, že bych měl prodat byt a jít
někam cestovat. Být jakýmsi tulákem pod hvězdami, jak říká 
Tomáš Lukavec. Já mám ascendent v raku a tento typ chlapů 
potřebuje mít asi někde existenci svého domova. I kdybych měl 
cestovat, tak je potřeba vědomí nějakého zázemí.

Mám tu nové odkazy od Petra Bureše.

„Dobrý den Jirko.

Mám pro vás na úvod důležité upozornění: 
Aktuálně jsou nová videa na Petr Bureš TV 
po 7 dní pouze na Rumble.

Platí to od 22.3. do 28.3. 2024, tedy po dobu
sedmi dní. Nová živá vysílání i nová videa 
budme zveřejňovat pouze na našem 
záložním kanále na platformě RUMBLE.

Jak se k nim kdykoli dostat? Buď si náš kanál na Rumble uložíte do záložek svého prohlížeče. 
Anebo - pokud ještě nemáte zajištěný odběr, na této stránce najdete postup.

Věříme, že od 29.3. budeme opět bez problémů pokračovat ve vysílání na YouTube.

A teď alespoň několik odkazů, na které jste již mnozí z vás dlouhodobě zvyklí. Děkujeme s Josefem
Skálou za přízeň. 
 
[1] Novinky: Nezavírejme před tím oči. Německo zveřejnilo výbušná čísla o kriminalitě migrantů 
(článek)
[2] Utajené příběhy českých dějin V (6) – Zlato národa ukradeno (VIDEO)
[3] ČESKO-NĚMECKÝ AUTOMOBILOVÝ PRŮMYSL SE RADUJE PŘEDČASNĚ (článek)
[4] My Lai, začátek US ARMY válečných zvěrstev po celém světě: znásilňování, masakrování a 
upalování malých holčiček… (článek)
[5] FBI sleduje bankovní účty konzervativních Američanů, odhalil Výbor pro soudnictví (článek)
[6]  Jan Schneider: Gramotnost se šíří
 (článek)
[7] Německo zažívá největší propad životní úrovně od druhé světové války (VIDEO) 
[8] Tomáš Nielsen: Vnitro chystá zásadní omezení lidských práv (článek)
[9] Robert Vlášek a Danny Kollar: Kdo jsou to "ONI" a je z toho cesta ven?
(VIDEO)

Váš
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Petr Bureš
Krom Youtube a  jsou naše pořady k poslechu na Podcast Petr Bureš TV“

Musím řešit, jak tady 
fungovat. Zajistit si 
akceschopnost v činnosti, ve 
které si ani lidé asi pořádně 
neuvědomují, jak je důležitá. 
Požádal jsem o finanční 
pomoc Jirku Sapetu. Odesláno
na Jirkův email dnes v 9:23 s 
předmětem „Žádost o finanční 
pomoc“. Text:

„Ahoj Jirko,

vím že podnikáš. Také se 
snažím rozjet podnikání. 
Možná už brzy budu mit 
nějakou smlouvu pracovní či o
díle. Ta má spisovatelská 
aktivita, které jsem měl 
potřebu se intenzivně věnovat.
tak mě ale dostala do 
finančníco problémů.

Cítím, že se mám obrátit na 
tebe a požádat tě o finanční 
pomoc. Byl by jsi ochoten 
poslat mi 15 000 Kč 
příspěvek? Můžeme se 
tomluvit i na nějaké výpomoci
v oblasti úpravy webu, když 
budeš chtít. Nebo nějaké jiné 
pomoci co tě napadne.

Můj ůčet je 107-5330230207 a
kód banky 0100.

Díky.

Jirka“
Vypadá to, že můj nový zaměstnavatel bude asi organizace Jasan. Tato organizace 
uskupuje lidi, kteří jsou mi názorově asi nejblíže a viděl bych smysl ve spolupráci s 
nimi. Ať už na hlavní pracovní úvazek a nebo nějakou smlouvu o díle.
…
Je 28.3.2024 11:27. Dnes je zelený čtvrtek. Připadá mi, že se v oblasti církve začínají 
dít velké věci. Díky Bohu. Lidé se začínají asi více a více probouzet z náboženských 
omylů. Viděl jsem záznam kázání Petra Kuby s názvem „Online meeting s Petrem
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Kubou | 27.3.2024“ zde:
https://www.youtube.com/watch?v=A67zcLHDgdM

V pondělí jsem ucítil cosi jako vyhoření. Psal jsem o
tom na straně 261. Vyhoření v této stávající čistě 
psací aktivitě. Prostě má víra mě začíná směrovat 
zase do jiných aktivit, ale teď je otázka, jaká je 
opravdová příčina toho? Je to opravdu to, že mi 
začínají docházet finance? Nebo Bůh na to takto 

reaguje, když vidí postoje u věřících lidí, kteří vidí mou situaci a zároveň postoje náboženských 
vůdců. Jsou případy, kdy je člověk veden vírou až na smrt a ne jen do situace, kdy nemá na 
poplatky. No ta má situace je bláznivá. Hodně lidí si asi klepe na čelo, když se dozví o člověku, 
který je bez práce a píše si jen dokument. Třeba to nemusí dávat smysl a vypadá to bláznivě, ale 
někdy člověk dělá divné ztřeštěné věci úplně nevědomě aby odrážel špatné chování někoho jiného.  
Třeba o dětech se říká, že zrcadlí špatné chování dospělých a jsou tak jejich učitelé.

Ta má situace je, že z víry píšu knihu a jsem bez zaměstnání. Křesťanští představitelé čtou lidem 
Bibli, která je známá už cca 2000 let a s Boží pomocí si jí lidé mohou studovat samostatně. Přijde 
mi, že je někdy na mou adresu vyčítáno, proč nemluvím do mikrofonu jako ostatní kazatelé? Proč 
bych měl, když kazatelé (pastoři) si své přednášky připravují z Bible? Ta je jen o textech. Další věc 
je, proč by mi lidé nemohli nic přispět, když pastorům přispívají a ti lidem přednášejí z knihy, která 
je dávno napsaná. Proč by lidé nemohly přispět někomu, kdo jim odhaluje nové poznatky a tvoří tak
nové hodnoty? To nedává smyl přispívat někomu, kdo ostatní vodí za ruku svojí lidskou vůlí, žádné 
nové hodnoty nevytváří a přitom nedat nic člověku, který vyvádí lidstvo ze smrtelných omylů.

Nedává ani žádný smysl, proč by se se mnou neměli pastoři rozdělit? Žádal jsem je o příspěvek na 
technologie. Hodnoty, které jsem vytvářel chci uvolnit mezi lidi a žádal jsem jen 100 Kč nebo 200 
Kč vybrat od členů konkrétních sborů, aby lidé dostali něco nového. Pokud výběry na chod kaplí 
jsou vybírány na oko čistě dobrovolně, tak proč slýchám bokem o nuceném odevzdávání desátků. 
Desetinu výplaty lidé musí odevzdat na pronájem haly a výplatu pastorů a když chci jen 100 Kč od 
každého na reálný rozvoj světa a tím oslavit církev i jinak, tak je to nemožné. Přitom teď se 
ukazuje, jak ti lidé jsou ve sborech naštvaní.

Teď už i pastoři začínají uznávat, že ty sbory to není skutečná podoba církve, kterou popisoval 
Ježíš. Ne sbory vedené tímto stávajícím způsobem. Unikají svědectví lidí, kteří tvrdí, jak je to 
dostává do pekla. Napadají pastory, že si žijí v přepychu.

Další bludná představa je, že církev musí fungovat jedině tak, že se káže evangelium někde na 
ulicích s mikrofonem. Na to jsem v textu už několikrát poukazoval, že to tak není. Bůh se chce 
oslavit v oblasti, která je pro lidi momentálně kritická a ne tak, že bude podléhat nějakým lidským 
představám vzatých z minulosti. Do současných problémů vidí odborníci. Viz. například přednášky 
odborníků z Jasanu. Tam je slabina tam je potřeba podpořit. Tomu lidé uvěří, když se ustanoví 
nějaký politický celek, co zazáří.

Je zelený čtvrtek a obrázek článku je zelené slovo Grinch. Přišlo mi to příhodné k tomu popsanému 
dění kolem náboženství. Grinch je smyšlená postava. Neurotický mrzutý zelený mužík, co žije v 
jeskyni na okraji společnosti a nadává na zajetý systém. Vypadá to negativně, ale je na tom cosi 
pozitivního, protože zajetý systém je špatný.
…
Je 28.3.2024 14:41. Když se podívám na můj dokument psaný poslední dobou, tak vidím, co by se
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mělo teď udělat. Na straně 258 je článek,
kde je zmíněný rozhovor Ivana 
Kratochvíla s pravoslavným 
představitelem Kryštofem Vladykou. Na 
další straně 259 je odkaz na četbu 
představitele judaismu Karola Sidona. 
Na minulé straně je vyprávění o zvratech
představitele amerického protestantismu 
Petra Kuby. Pastora, který působí v 
Zasáhnout svět a má originální pohled na
protestantismus.
Všichni tito lidé působí v různých 
náboženských organizacích a určitě by 
se dali najít podobní představitelé i 

jiných organizacích, kteří jistě budou chtít, aby se situace v zemi nějak začala napravovat. Toto 
nejsou představitelé, kteří by mi připadali že jejich angažovanost sahá až k nějakým oblačným 
výšinám, kde vládne těžká esoterika a všelijaké okultní procesy. Mě by dávalo smysl, kdyby se 
propojili nějak s organizaci Jasan a nebo nějakými spřátelenými organizacemi a v jednotě 
spolupracovali na potřebných odborných krocích.
Když jsem se ještě vídal online s Connect skupinkou, tak i Sestra Lucka zmiňovala, že světské 
vlády teď budou muset být podřízeny církvi. Tak to je předpovězeno. No to je přesně ono. To se teď
očividně naplňuje.

Na obrázku je socha spravedlnosti. Zrovna včera jsem sledoval na Rumble kanálu Petra Bureše 
rozhovor s panem Skálou. V rozhovoru bylo zmíněné jednání našich soudů. Byť nevím přesně o co 
šlo neznám detaily, ale intuitivně cítím křivost v soudnictví. Ono se to ale, očekávám, bude 
stupňovat. Tady to opravdu časem povede k tomu, že lidé si budou muset zvolit nějakého vůdce či 
knížete. Někoho, kdo bude ochotný to dělat a koho lidé budou zároveň chtít. Nebo alespoň většina. 
Někdo, kdo si ale neposadí na hlavu korunu, protože tento korunovační klenot je údajně proklet. 
Teprve pak bude možné uskutečnit odkřivdění/odškodnění těchto poškozených lidí.

Je 28.3.2024 17:33. Další člověk 
z náboženského světa je ájatolláh 
Sajjid Alí Chameneí. Jedná se 
údajně v podstatě o hlavu 
Íránského státu, protože je 
duchovním vůdcem. Tento člověk
se mi z nějakého důvodu poslední
dobou často zobrazoval na 
YouTube.
Od pohledu je to reprezentativní 
důvěru vzbuzující starý pán. 
Šíitský islám je ten s mírnější 
podobou. Navíc zastánci islámu 
spadají také do monoteismu. 

Stejně jako křesťanství i judaismus. To mi připomíná, že v tomto dokumentu někde výše a raději to 
ani nebudu hledat, tak je persky vypadající dívka. Ta, která se mi dotkla ruky nedaleko rozkvetlé 
třešně a způsobila mi újmu. Na srdci. Pak je také dívka jménem Arya v seriálu Hra o trůny. Na 
konci se dokonce pomiluje s jedním kovářem, který má královskou krev. To je zajímavý úkaz. V 
tom seriálu se jedná ale o dost nebezpečnou dívku.
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Je 28.3.2024 20:09. Vzpomněl jsem si na pohádku
o zeleném dobrodruhovi jménem Shrek. On se 
vydal na výpravu najít lásku, kterou pro sebe 
vůbec nehledal. Ona se ve dne nezdála, že k němu

patří, ale v noci se k němu hodila!
Ono v těch pohádkách je těch informací asi víc, 
než by se dalo čekat. Třeba na straně 260 je odkaz
na pohádku o Kubovi a kouzelné fazoly. Ta jeho 
mamka, co je na něj přísná tak to je asi 
symbolicky církev. On ale vyleze do oblak a shodí
obra Tulipána na zem. Jeho mamka, když to uvidí,
tak se zděsí, ale to je až na konci pohádky.

Je 30.3.2024 12:19. Sledoval jsem 
rozhovor s Ivanem Kratochvílem ze 
včerejška, kde byla zobrazena pozvánka 
ve fotce nalevo. Rozhovor je zde:
https://www.youtube.com/watch?
v=HgQYWluGdDA
Další zmíněná zajímavost byla, že se dnes
bude vysílat rozhovor týkající se 
islamizace. Na to se rád podívám naživo.

Docela bych ale rád jel na tu uvedenou 
demonstraci. Teď jsem postaven před 
problém, který musím nějak vyřešit. Jak 
se dostanu na setkání, když mám v 
peněžence jen 33 Kč a na účtu záporný 
zůstatek. Investor Pavel už mi dále nechce
půjčovat, protože ty mé aktivity nevedou 
k nějakému normálnímu zaměstnání a to 
co dělám v to on nevěří, protože je ateista.
Má rodina na to nemá, aby mě 
podporovala a ani nevěří v mé aktivity. 
Přitom já si ve skutečnosti zasloužím a 
mám mít mnohem více peněz, něž mám, 
ale vlivem nedorozumění v církvi jsem o 
ně nespravedlivě obírán. Mám úkol 
podobně jako král David postavit chrám. 
Ne kamenný chrám, ale duchovní, kde 

bude možné fungovat v dobách, až přijde ten řezník. Fungovat všestranně a to jak ekonomicky, tak 
politicky. Teď poslední dobou vyplouvá na povrch od různých církevních představitelů, že ty své 
přívržence posílají na duchovní smrt. Zbavují je pravé víry. Vtahují je do okultismu. Takový útvar 
nemůže obstát. Smutné je na tom, že vytahují za to od lidí peníze a slibují jim Boží království. 
Přitom je to naopak. Dokazuje se, že lidé v církvích duchovně po nějaké době umírají.

Změna uvažování lidí by měla jít skrze vyvarování se hlasitě hulákajících lidí. 
Když někdo na lidi neustále křičí a nebo dlouze mluví, tak to lidi hypnotizuje a 
přestávají se řídit rozumem. Bůh k lidem promlouvá, když jsou v klidu. V klidu 
se mezi sebou baví a nebo si v klidu něco čtou a přemýšlí nad tím. Jak se lidé 
spoléhají na někoho hlasitého, samostatné uvažování jde stranou a lidé se
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vystavují jen nebezpečí, že přijde 
někdo, kdo na ně bude hulákat, ať se 
navzájem zabíjejí. Vystavují se 
nebezpečí, že si řeknou „To je ten 
pravý…. pojďme za ním.“.

Organizace Zasáhnout svět zajišťuje 
humanitární pomoc lidem. Pastor Petr 
Kuba to zmiňoval. Jenomže 
humanitární pomoc nákupem potravin 
od lidí, kteří žijí ve státě s rozpadající 
se soběstačností a lidem, kteří se do 
svých problémů dostávají i upadající 
vládou, která má zajišťovat pořádek. 
Taková pomoc z dlouhodobého 

hlediska není skutečnou pomocí. Je třeba se rozhlížet a mít schopnost církevně vnímat i to, co nám 
tvrdí odborníci.

Ve středu na kázání zase padalo, že je potřeba zasazovat, aby se finančně prosperovalo. Jakou toto 
má logiku, když toto zní ze strany organizací, kde prokazatelně duchovně umírají lidé. Podle Bible 
prostředky se mají odevzdávat veleknězi. Ten je potom žehná. Stejně tak král David shromažďoval 
prostředky na stavbu chrámu, což byl jen předobraz. Přeci se do pozice velekněží nemohou stavět 
lidé, kteří ostatní posílají na duchovní smrt. To postrádá logiku. Finančně to může prosperovat, ale 
je to zlo. Výše je obrázek mé emailové schránky. Od tří hodin ráno mi chodí podivné nabídky k 
výběru bitcoinů. Nevím, proč mě tím tak zavalují. Nespadá to do spamu. Podmínkou výběru je ale, 
že mám zaplatit částku kolem 60$. Tak buďto je to podvod nebo to možná opravdu zafunguje. 
Kdyby to teoreticky mělo zafungovat a nebo se to promítnout nějak jinak, stejně na to nemám 
finanční prostředky. Nebyl bych ale ochotný podílet se na něčem, co by vedlo ke zrušení hotovosti. 
Bitcoin by ale měl být stále převeditelný na fiat měny.
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Je 30.3.2024 17:22. Na obrázku je postava z mého příběhu. 
Člověk, kterého jsem vídal v čajovně. Budějovický zpěvák 
Roman Krauskopf. Když si potřebuji koupit pískavici, tak v 
Budějovicích jí najdu jen v jejich rodinném obchodě. V 13. díle
příběhu na straně 122 jsem psal smyšlený komický příběh o 
ranaři jménem Roman. Ten příběh jsem psal ještě před tím, než 
jsem Romana potkal a pak jsem psal na straně 150 článek s 
obrázkem smůly a v něm popisuji setkání s Romanem, který na 
mě koukal tak divně a záhadně pasoval různými okolnostmi do 
vymyšleného příběhu. Lámali jsme si tam nad tím hlavu.

Roman se ve videu zde rozhodl udělat návod, jak se zbavit ega: 
https://www.facebook.com/reel/1088376595762216

Je divné, proč se ale rozhodl natočit takové video? Proč bychom se měli zbavovat ega jako 
přirozené zdravé složky osobnosti. Díky egu si chráníme svůj osobní prostor. Nebo rodinný prostor 
čí dokonce nějaký společenský útvar. Setkal jsem se s názory, že ego působí zlo ve světě, ale přitom
někdy, když se spolu sejdou lidé praktikující metodiky osvobození se od ega, tak vám může 
připadat, že by se mezi sebou požrali navzájem. Cítíte někdy nevyrovnanost. Mít ego lidi může 
přivádět k tomu dostávat se do konfliktů. Naučit se řešit konflikty. No ale i to se tady máme přeci 
učit. U lidí popírající ego se někdy zdá, že si nechají vše líbit a někdy, že jsou nepochopitelně 
agresivní a útoční v jistých ohledech.

Poslední dobou se ke mně dostávají informace o tom, že lidé praktikující všelijaké moderní 
esoterické praktiky, tak začali být najednou agresivní.

Je 30.3.2024 21:20. Myslím, že 
je teď čas udělat si několik dní 
špagetovou a palačinkovou 
dovolenou. Na to doma mám 
zásoby dost i když jsem bez 
peněz. Mám přislíbený zájem o 
spolupráci od organizace Jasan, 
kde potřebují někoho na 
spojování lidí. Během několika 
dní by se mi měli snad ozvat. 
Investor Pavel mi říkal, že mi 
půjčí další peníze jenom v 

případě, že uvidí nějakou pracovní smlouvu. To bych potom mohl mít možnost někam i dojet, když 
budu mít na jízdné.

Je 1.4.2024 18:34. 
Zobrazují se mi vtipné
barvité rozhovory, 
které pořádá na 
Slovensku Miroslav 
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Kamenský. Je to na kanále Západoslovenská TV zde:
https://www.youtube.com/@ZapadoslovenskaTV/videos
Výše na obrázku vlevo je žena držící na papíru srdceryvný text. Hned pod tím je rozhovor s 
údajným posledním křižákem. Vpravo je zase hudebník Kali. Tak mě přezdívali na střední a VOŠ. 
Napadají mě k tomu nějaké postřehy:

1) Poslední křižák a volba cesty. Poslední křižák zmínil, že volí raději cestu menšího zla, než dobra.
Pokud jsou na výběr tři cesty a to větší zlo, menší zlo a dobro, tak volí menší zlo. To mi připadá 
smutné a zvlášť s ohledem na dnešní dobu závěru systému věcí. To by se mělo co nejvíce lidí přidat 
na stranu dobra. Křižák je voják a kněz. Rytíř. U takových společnost přeci čeká, že budou 
jednoznačně na straně dobra. Křižáci chránili cestu do Jeruzaléma. Dnes je potřeba také chránit 
cestu do Jeruzalém. Do toho duchovního Jeruzaléma. Ten nemá žádné územní hranice. Je to 
spojenectví lidí všech národností v Kristu. To je potřeba budovat a posilovat. David Wilkerson 
prorokova, že přijde třetí strana a to je ono.

2) Podivuhodný vztah matky a syna. Rozhovor s ženou držící bílý papír. Byl zmíněný státem 
rozvracený vztah mezi matkou a dítětem. Aby ono to nakonec nevedlo k tomu, že Česko i 
Slovensko si vezme do čela stejného vůdce, který zamezí těmto vládním hororům. Toto asi výměna 
prezidenta nevyřeší. A zrovna v pátek byl z Čech vyvezen do Německa důležitý korunovační klenot.
Divné. Podivný vztah matky k dítěti je ve filmu Jack a fazolový stonek na straně 260. Matka pošle 
syna Jacka s kravičkou, která už nedává mléko, k řezníkovi. Jack jí ale řezníkovi neprodá. Místo 
toho si koupí kouzelné fazole, které ho dostanou do oblačných výšin a odtud setřese obra Tulípána 
na zem. Pokud je obr Tulipán něco jako Kanduk, o kterých se zmiňuje článek na straně 141, tak by 
se mohl převtělit do Jacka. Drak má být podle Bible svržen na zem a biblická žena by měla být 
předem odvedena na bezpečné místo. Tím bezpečným místem bude asi ten duchovní Jeruzalém. To 
ale znamená potřebu vyjít z duchovního Babylonu.

3) Stěžování si lidí z církve na nedostatky. Na straně 264 je zmíněno kázání Petra Kuby, kde mluví 
o vzrůstající agresivitě lidí ve sboru. Já se tomu nedivím, že lidí začínají být agresivní, protože 
začínají vidět ten problém. Odevzdávají své peníze a věří, že s nimi církevní vůdci budou dobře 
nakládat. Věří v hojnost a prosperitu. Přitom se ta ideologie začíná bortit. V Bibli je psáno, že 
chrám nebude držet bez úhelného kamene, který stavitelé chrámů zavrhují. Pokud jsme tedy u 
protestantů a já se obrátil na některé pastory, tak proč spolu nespolupracují? Boží chrám potřebuje 
držet pohromadě a to znamená opustit vzájemné sváry a začít spolupracovat. Nepředhánět se v tom,
kdo bude mít více členů. Nepřetahovat se o ně. Raději se ve spolupráci domluvit na řešení problému
a tím problémem je dodat veleknězi finanční prostředky, které požadoval, aby je mohl posvětit.

Je 2.4.2024 13:24. Stále jsem církví tlačený do 
prostojů. Nuceného volna. Nejsem schopen 
pokračovat v činnosti, které se mám pevně 
držet, protože církev nespolupracuje. Čtenáři se
asi podivují, proč si nejdu vydělávat prací, 
která je žádaná a místo toho se věnuji aktivitě, 
za kterou mi nikdo neplatí a brzy asi přijdu o 
střechu nad hlavou.
Já se teď musím věnovat pevně této aktivitě a 
to i kdyby mě vedla do pohodlných prostojů či 
ke ztrátě domova. Jde o rozkrývání všelijakých 
omylů církve a Boží soud nad církví. Bůh 
sleduje rozhodování lidí na základě faktů, které
jsou jim odhalovány. Já jsem něco jako 
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obhájce. Snažím se bránit příchodu trestu. Církev se prezentuje tisíciletí jako organizace, která má 
šířit evangelium, přivádět lidi k pokání a tak napomáhat duševnímu zdraví lidí. Jenomže je poslední
dobou v úpadku a já se snažím s tímto úpadkem něco dělat. Oslavit Krista. Ukázat lidem, co po nás 
chce Bůh teď, abychom se tomu věnovali a připravili se na Kristův příchod. Změna světonázoru. 
Umět se učit mít autoritu v zemi. Dělám to skrze psaní. Tvorba slohu je někdy náročná a s tím 
souvisí i těžkost snášení duchovních vlivů. Oslovil jsem protestanty a čekám, že církev je jedno tělo
a bude tak vystupovat. Čekám, že když oslovím někoho z protestantů s problémem, budou si umět 
požádat o pomoc s řešením i ostatní odvětví církve. Máme tu vážné společenské problémy a církev 
musí umět spolupracovat jako jeden celek. Ne jako navzájem soupeřící buňky. Testuji chování 
církve jako celku a čekám morální spravedlivý přístup. Možná je v tom naivita, ale jako obhájce 
musím přicházet s určitou naivitou a doufáním v dobré jednání. Čekám, že když uvidí církev jako 
organizace člověka, který poslání, které církev má plnit, tak on plní správně, tak čekám že se církev 
neodsoudí a že takového člověka bude podporovat. Podporovat i kdyby se měla nějak semknout. 
Tak že já tu svou činnost pro Krista vidím jako činnost, ze které mi vznikají pohledávky k církvi a 
mám nárok na to je získat. Když budu při tom hledat ještě nějaké zaměstnání, tak mě to ale už staví 
do pozice otroka a ne řešitele problémového chování církve. S takovým postojem bych žádný 
problém nevyřešil. To že se dostanu do existenčních problémů, tak to mě jako obhájce staví do 
určitého řešitele problému. Obhájce nemůže být zároveň otrok. To se podle mého cítění vzájemně 
vylučuje.

Je 3.4.2024 13:01. Dnes je mi nějak špatně.
Připadám si, jako kdyby mi někdo chtěl 
vytrhnout něco duchovního ze srdce. 
Koukal jsem na email. Během několika dní
stovky nepřečtených emailů a nemám 
nějak sílu na soustředění se tím pročítat. 
Tak že z emailu se nic teď asi nedovím. 
Zahlédl jsem tam email ze dneška s 
upomínkou, že jsem stále něco nezaplatil, 
tak že je zjevné, že církev na mě stále 
kašle. To je jedna z věcí, která mě 
psychicky sráží ke dnu představa 
kombinace toho zpěvu a bezohlednosti 
církve. Je to jako plivanec Kristu do tváře, 
když tady jeho služebník má takové 
problémy, nedostává se mu pomoci a 

církev věnuje hodiny a hodiny zpěvu. Místo toho, aby se věnovala přípravám na komplikované 
období pod mým vedením a podporovala mě.
Stani povídala včera na setkání, že v CERNu na pondělní plánují něco aktivovat. Má být snad i 
nějaké zatmění.
Já teď nemám už ani sílu komentovat nějaké rozhovory na YouTube.

Je 3.4.2024 22:17. Dnes jsem většinu času 
proležel v posteli. Jako kdybych marodil, ale 
byly to nějaké útoky na srdce. Útoky na srdce 
tak vysilující, že člověk není schopen nějakých 
dalších aktivit. To je zvláštní, vždyť jsem dnes 
nic tak zvláštního nenapsal a ty útoky myslím 
přišly ještě před článkem výše.
Je tu pozitivní novinka. Zapl jsem si kolem 
sedmé online kázání od Petra Kuby a byť se mi 
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zdá, že Petr názorově obrátil oproti minulému postoji o 180 stupňů, tak ale jeden z členů sboru 
pronesl na kameru, že v neděli se nově bude konat společný oběd. To je dobrá zpráva. Společné 
obědy to je možnost ke komunikaci.
Pane Kubo asi jste čtenářem mých dokumentů. Pokud tak moc mluvíte o tom, jak je důležitá láska k
ostatním, měl by jste mít na paměti, že to je o pomoci lidem co jí potřebují, žádají si o ní a zaslouží 
si jí. Láska není o umění kopad do Joba, když je pokoušený. Já jsem egoista a egoistou mám v 
plánu zůstat, ale jsem zároveň pokorný k Bohu. Egoismus beru jako výhodu a vlastnost stát si za 
svým stanoviskem a neuhýbat. Stát pevně za dobrem je správné. Nemůžete soudit církevní 
organizace na základě jejich prosperity. Satan důkladně celou církev monitoruje a silně jí táhne ke 
dnu. Lidem, kterým se podaří být skutečně v Kristu, tak tací se potýkají s nepřízní osudu. Jeden z 
projevů egoismu je říkat lidem pravdu. Pravda ale osvobozuje a leckdy i urazí. Víte o tom, že má 
přijít tak zvaný Syn člověka a ten rozkryje všelijaké náboženské omyly. Když se koukám na to mé 
několikaleté psaní, vážně si myslím, že tím člověkem jsem já. Nemá asi smysl se klamat falešnou 
skromností.

Dnes jsem od 20:00 šel na online stůl E-koruny. Byl tam Jirka Sapeta. Tomu jsem také psal s 
žádostí o pomoc. Je to zpráva na straně 263. On mi na to nijak nereagoval. To že člověk nepomůže 
chápu, ale vůbec neodpovědět to je, jak říká můj strejda, jak kopanec do zadku. Navíc dnes na e-
koruně byla pokleslá atmosféra a já se ještě po těch útocích cítil celkem unaveně. Jirka asi jako 
jediný tam byl naprásklý super náladou a ještě zmiňoval, že si nechal dělat kuchyni za 30 000 Kč. O
něm jsem také silně přesvědčený, že čte můj dokument. Přijde mi, že je proti mně namířený a že v 
tom byla škodolibost. Já to cítím, že Jirka Sapeta je proti mně z nějakého důvodu vyostřený a je to 
už dlouho. Jenom že nedalo mi to mu napsat, jak jsem psal testuji si chování lidí. K tomu mě má 
povaha intuitivně vede byť to vypadá mnohokrát naivně. U Jirky Sapety je takový zajímavý 
poznatek. On je právě jeden z praktikantů potlačování ega. Tato sorta lidí mě nemívá moc v lásce to
už jsem vysledoval.

Napadá mě taková děsivá představa. Co když jsem jediný člověk ochotný a odvážný se pevně držet 
strany dobra, ale nenajde se tu nikdo, kdo by to ocenil. Co když mě nikdo nemá v plánu podržet a 
nebo využít mé schopnosti a organizace Jasan se mi už neozve a ani církev mě nepodpoří? Já se ale 
bez pomoci těchto lidí po tak dlouhé době bojů už potápím ke dnu. Připadám si jako ten Atrej po 
kolena v bažině, co po něm šel černý pes. V Bibli je psáno, že ten co je ve středu, tak bude vzat a 
pak bude odkryt bezbožník. No ale to snad nemá nastat už teď přeci. Snad. Vždyť teď má přijít 
doba velkého kázání evangelia a ten co je ve středu by asi měl být ještě stále nějakou dobu 
přítomen.

Mamka mi říkala, že viděla inzerát nějaké studentky, která hledá podnájem. Ptala se, jestli si nechci 
k sobě do bytu někoho vzít. Já toho nejsem schopen tu někoho mít. Tedy někoho jiného, že je žena, 
kterou jsem si vyvolil a která jediná by mě asi dovedla možná nějak změnit ke společenštějšímu 
vystupování. Tato žena mě ale odmítla a tak jsem asi nucen zůstat sám. Už vůbec si nedovedu 
představit a z toho mám fóbii, že by v mém bytě byl pes, který chodí jak venku tak v bytě.

Je 4.4.2024 0:02. Mám tu nějaké komentáře k diskusím na 
YouTube. Stále věřím v to, že za to obrovské slohové úsilí,
které jsem odvedl a spojil (s Kristovo pomocí) mnoho lidí, 
že se mi dostane odměny alespoň do té míry, že se ze mě 
nestane bezdomovec. Věřím, že pomoc nějakou cestou 
přijde ať už od lidí a nebo nějakým jiným způsobem.

1) Zpěv na prvním místě je nevhodný. O tom jsem už psal 
na minulé straně. V příběhu o samaritánovi bylo, že 
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farizeus obešel člověka v nouzi a šel někam, pravděpodobně, zpívat. Ten můj případ je podobný. 
Mám problémy kvůli tomu, že se snažím osvobodit křesťany z okultních církevních zvyků. Bourám
všelijaké omyly a jsem k této činnosti přivázán vírou. Bůh to tak chce. Je očekáváno, že na to 
nebudu úplně sám a křesťanští čtenáři mě nebudou přehlížet a nebudou si na první místo dávat 
nějaký zpěv. To je potom jako plivanec do obličeje Kristu. To je odpadlické chování věřících a je to 
duchovní Babylon.

2) Drahá izolace věřících. Viděl jsem podivný úkaz. Malá skupinka věřících si pronajímá prostory 
myslím něco kolem 20000 Kč měsíčně. Obvykle tato kázání moc nesleduji, ale posledně jsem se na 
jedno podíval. Bylo tam kázání o tom, že Ježíš byl vzkříšen, protože ho ukřižovali. Nebyl vzat, ale 
byl vzkříšen. No chápete to? Vždyť to je přeci základní myšlenka křesťanství, tak co o tom chtějí 
kázat? Jaký smysl má pronajímat si tak drahé prostory, když řešit v nich takovéto věci mezi 
křesťany nemá prach žádný význam. To nemá absolutně žádný přínos a je to vyhazování peněz z 
okna. Proč ti lidé nejdou raději v tak malém počtu párkrát do týdně do hospody a neřeší si tam 
taková témata mezi lidmi, kde to může někdo slyšet a zapojit se do řeči. To bude jen za cenu 
limonády. Mnohem levnější, efektivnější na šíření evangelia a třeba se proberou i užitečnější témata
než co, co je jasné. Vyhazování finančních prostředků nedává smysl, když by se měli křesťané 
raději efektivně domluvit na tom, jak je investovat, aby přežili sedmileté soužení a aktivity 
antikrista. Jak celkově investovat ne jen prostředky, ale i čas.

Je 04.04.2024 13:14. Tak dnes jsem 
duchovně byl na pokoji a nebo 
prozatím jsem. Jenomže co se stalo 
ráno. Já měl posunuté spaní a šel jsem 
spát myslím něco kolem páté hodiny 
ranní. Když bylo něco po sedmé, tak 
tady pod terasou nějaký buřič 
nastartoval sekačku na trávník a bylo to
fakt hlučné. Kdyby alespoň přijel sekat 
odjinud, ale on jí nastartoval pod mým 
oknem. Teď začátkem dubna, když 
není co sekat. Tak jsem se podíval z 
okna co tam dělá a připadalo to jako 
když se chaoticky pohybuje na stejných

místech a tam co to seče, tak to stejně vypadá jako v místech, kde ještě nebyl. No tohle si snad 
nemůže vymýšlet normální vláda. Tady za tou vládou stojí snad nějací potřešťěnci, co jí tahají jako 
loutku.

3) Kandidatura do evropskáho parlamentu. Slýchávám často názor jako že jedině z politiky lze něco
změnit. Jako kdyby to byla jediná možná cesta, ale to je neobjektivní pohled. Nepravdivý. Cesta ke 
změně vede skrze týmovou spolupráci probuzených lidí, kteří jsou v konvenční politice, ale kteří 
všelijak působí i mimo ní. To není pravda, že publicista musí být stejný člověk jako politik někde v 
parlamentu. Ten publicista může být mimo politiku a měl by být ve spojení s těmi politiky, kteří 
dovedou předat informace. Navíc viditelní politici nejsou ti, kteří si mohou svobodně domlouvat 
pravidla. Vlivní jsou ti za oponou, kteří ovládají finanční toky. Pokud se politik dostane do vlivu 
těchto finančních toků, tak pochybuji, že jeho samostatné rozhodování nějak nabere na síle. Naopak
bych řekl, že reálný koncept změnové společnosti, která může prorazit je ta, že ty nejsilnější pilíře 
společnosti budou úplně stát mimo konvenční politiku. Budou ve spojení s politiky, budou mít 
reálnou moc, nebudou třeba tak na očích, ale budou se umět rozhodovat správně a odborně.

4) Podle některých ego nepatří do politiky. Pro mě je člověk bez ega někdo, kdo se bojí konfliktu a 
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bojí se za něco postavit. Pokud někdo říká, že v politice mají být poddajní poslušní lidé tohoto typu,
tak to je asi člověk sám zpracovaný systémem, který systém hájí a hájí tak loutkovodiče. To přeci 
není konsenzuální spravedlivá společnost, ale jakési hraní si na moc a přetvářka, když skutečnou 
moc má někdo jiný a odmítáme to naplno říct. Tak mi to připadá.

5) Může mít Česko a Slovensko společnou vládu? Bez ohledu na to, jak dopadnou prezidentské 
volby, tak by obě země měli mít nějaký společenský aparát. Aparát, který bude vzájemně fungovat v
hledání shody. Nějaký útvar probuzených lidí, kteří se mohou skládat třeba i z lidí z církve a 
všelijakých odvětví alternativy. Aparát, který lidem zajistí konsenzuální rozhodování a prezident 
byť je to reprezentant státu, tak bude povinen tento konsenzus také hledat. Ve výsledku by to mělo 
být úplně jedno v rozhodování vývoje země, jakého si zvolí občané prezidenta.

Je 6.4.2024 10:23. V úterý 26.3. jsem si volal s jedním 
člověkem z Jasanu ohledně spolupráce. Zmiňoval jsem se 
mu, že potřebuji nějakou placenou činnost a reaguji na 
výzvu v Klatovech k aktivizaci mladých lidí. On mi sice 
říkal, že v Jasanu se lidé této aktivitě věnují mimo práci, 
která je živí, ale řekl mi že potřebují někoho na spojování 
lidí a že se mi do 10ti dnů ozve. Zítra to bude už těch 10 
dnů, ale zatím nemám reakci.
To mi připomíná, že zítra je 7.4. a zrovna další den je po 
sedmi letech zatmění slunce nad Amerikou. Nalevo je 
zvláštní obrázek, který v mých dokumentech už je. Je v 
prvním díle na straně 43. Na tom obrázku je viditelné 
zatmění slunce.
Je tu druhé zatmění slunce a když se nad tím obrázkem 
zamyslím, je tam hodně dominantně postavena osoba 
malého blonďatého kluka. Pod šachovnicí, která 
reprezentuje asi zednářství, tak je elita hledící směrem k 
tomu klukovi. Šachovnice má bílé a červené kostky a jedna 
velká červená kostka jde přes polovinu tváře kluka, který na

té šachovnici stojí. Úplně nejméně viditelná postava je sedící muž v dáli u hořícího keře před 
pyramidou. Sedí a to působí pasivně. Možná to vypadá jako porážka. Jako kdyby měl laptop či co. 
Pak je tam žena u které je naznačeno jako kdyby vytržení. Žena v kostce naznačené bílými hranami.
V šachovnici taková kostka za klukem chybí. To může znamenat, že tato žena byla zapletena do 
zednářství, ale byla z toho nějak „přesunuta“ nad úroveň šachovnice. Něco jako vyvedení z Egypta 
který je znázorněn pyramidou u v pozadí. Nalevo jsou podivné schody do nebe, které asi znázorňují
biblický žebřík z Jakobova snu. Spojnice mezi nebem a zemí. Nepříjemná mravní cesta, kterou se 
musí lidé vydat. Kristus sice je vykupitel a je potřeba ho přijímat, ale důležitá je i mravní cesta a 
skutky z víry a ne pouze věřit v Krista.

Zde je porovnání má situace dnes a před sedmi lety. Pokud pošle Bůh svého posla k lidem, tak 
očekává, že ho budou poslouchat a nějak s ním spolupracovat. Před sedmi lety jsem měl několik set 
tisíc na podnikání. Začal jsem s tímto řádově tisíci stránkovým dokumentem, udělal celkem hezké 
komunikační technologie. Jaká je situace dnes? Na bankovním účtu mám stále záporný zůstatek. V 
pátek jsem šel na nákup a měl v peněžence 33 korun. Když jsem šel z nákupu, tak v ruce jsem měl 
mýdlo a v peněžence 3 koruny. Mému ateistickému kamarádovi dlužím čtvrt milionu. No a teď 
kolik vlastně mě církev přispěla? Příspěvek od církve je 0 Kč. Přitom právě mé aktivity by primárně
měla církev podporovat. V Bibli je psáno, že se máme usmířit se svým protivníkem včas, dokud 
jsme s ním na cestě k soudu. Jinak jsme vydáni žalářníkovi. Po těch sedmi letech já to vidím tak, že 
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já a církev máme před Bohem spolu soudní spor. Já jsem pevně přesvědčen, že právo je na mé 
straně. Církev to tak asi nevidí a nebo to tak nechce vidět.

To zatmění slunce vypadá jako 
pohled na uzavřený poklop ze dna 
studny. O tom byl horor jménem 
Kruh. Zlá matka nesnesla svou 
dcerku a tak jí hodila do studny a 
zavřela poklop. Ze studny vylezl 
ale zlý přízrak, který se dostává z 
televizí k lidem. Docela děsivý 
motiv. Ono s měsícem a 
obětováním dítěte se dá setkat i 
třeba ve filmu Ničitel Conan. Žena 

díte musí být v určitou dobu, stanovenou podle nebeského uspořádání, obětována. Pokud ne, snící 
bůh Dagot se obrátí proti zlé královně.

Tohle téma je na sobotu takové rozplizlé, ale to zatmění tak působí.

Je 7.4.2024 11:52. Je vidět, jak se lidé
hezky shlukují a propojují. Toto 
vypadá nadějně. Věřím, že to bude 
směřovat k něčemu smysluplnému, co
přinese dobrý výsledek. Dvě videa z 
posledních akcí:
Ing. Blahynka, Štěpán a Jandejsek v 
Kroměříži

https://www.youtube.com/watch?v=pjTF22Mr_VA

klatovy 6 4
https://www.youtube.com/watch?v=6UKRFPfMBuk

Je 9.4.2024 10:25. Včera tu byla nějaká dlouhodobá porucha elektřiny, 
ale už je to opravené. Brzy mě ale asi odpojí od Starnetu. Nemám ho 
zaplacený. Na účtu mám stále cca -5000 Kč. Z Jasanu se mi nakonec 
neozvali. To byla jediná práce, u které jsem věřil, že bych jí měl dělat. 
Po těch všech vyhoření v zaměstnání už jsem vyhořelý i na to hledat si 

nesprávné zaměstnání pro mě, tak že jsem tlačený do nějaké ekonomického zániku. Když se vnitřně
ptám Boha, co s tím, tak mi odpovídá, že dělám správně že si stojím za svým a ať to vydržím. Lidé, 
pokud chtějí mít obránce, tak ho musí nějak podporovat. To není práce, která se dá dělat nějak na 
vedlejšák.

V neděli se konalo zase online setkání s Radimem Valenčíkem. Je do tentokrát po dlouhé době 
dostupné i na Petr Bureš TV. Připojil se tam nějaký člověk z hospody a začal to tam „koučovat“ :). 
Vynášel ducha intelektuality :). No někdo za to bude muset vzít. Začít realizovat ten plán, co 
předložil pan Blahýnka a opravovat problémy, na které poukazují lidé z Jasanu. Udělat si seznam 
úkolů, nějak ho seřadit a opravovat jeden problém za druhým. Lidé se na realizaci toho seznamu 
budou muset nějak shluknout pod vedením nějakého tahouna :).

Z mého pohledu to vidím tak a bude to vypadat asi nafoukaně, že úkol číslo jedna na tom seznamu 
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je nahromadit na mém účtu nějaké prostředky, abych byl akceschopný. V sobotu se má konat nějaký
pochod a tam by se hodilo, abych byl. Za těchto okolností se záporným staven na mém účtu je to ale
nerealizovatelné.

Číslo účtu: 107-5330230207 kód banky: 0100

První krok by měl být, že do mě lidé finančně zainvestují. To je semkne s mou sjednotitelskou 
aktivitou. Když do někoho investujete, nechcete od něj tolik dát ruce pryč v momentě, když mluví o
reálné potřebě sjednotit se pod vůdcem. Slovo vůdce vzbuzuje ve společnosti odpor a to je špatně. 
Je třeba hledat cesty, jak ten odpor překonávat.

Je 10.4.2024
6:10. Na Petr
Bureš TV se
občas
prezentuje
společnost,
která se zabývá
prodejem zlata
a zároveň ze
své marže podporuje alternativní média, osvětu a i rozvoj
podobně smýšlejících skupinek. Společnost FireGOLD s 
webem zde:
https://firegold.ibisingold.com/
Prezentovaná ve videu zde:
https://www.youtube.com/watch?v=QXLddmOP1G4

Údajně se v Číně momentálně hodně nakupuje zlato a tak by jeho cena měla růst. To je asi vhodná 
doba zvážit nákup.
Údajně by tato společnost měla být unikátní, protože buduje samostatný platební systém krytý 
zlatem. Zde jsou nějaké informace o společnosti:

• mají už přes 95000 zákazníků
• působí přes 25 let na trhu
• program iiplanGold je unikátní platební systém krytý 

zlatem
• program iiplanRentier je alternativní penzijní řešení
• možnost dodávky určeného množství zlata domů

• možnost převodu mezi FIAT měnami
• probíhající vývoj mobilních platebních aplikací
• je to velká společnost a jedna z 20ti napojená přímo na rafinerie
• nákup za velmi výhodnou cenu
• garance nejvyšší výkupní ceny na trhu, ale pouze u jejich vlastního zlata (ochrana před 

paděláním)
• kvalitní ochranné technologie proti paděláním
• konzultace zdarma
• sledovatelé Petr Bureš TV mají výhodnější cenu – kontakt: zlato.tvbures  @seznam.cz  

…
Je 11.4.2024 13:39. Dnes jsem se koukal na bankovní účet a nikdo mi nic neposlal. Je tam stále cca 
5000 Kč v mínusu. Tak to nevím nevím cesta v sobotu do Prahy se asi nekoná. Z Jasanu se mi také 
neozvali. Na Petr Bureš TV byla konference nějaké společnosti se značkou Akce D.O.S.T.. Byla
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tam řeč o vojácích a vojenské službě. No 
to je výstižné, protože tak si přesně 
připadám. Jako voják, ale ve službách 
Boha. Když mám povely související s 
psaním a čekáním na určité reakce lidí, 
musím se těch povelů držet i za cenu, že 
bych měl skončit špatně. Voják je na 

frontě také vystaven riziku. U vojáků by měla být silná věrnost. Ne věrnost penězům, ale svému 
dobrému veliteli.
Další docela hezká diskuse byla v čele s Josefem Skálou a ve videu je název započat slovy LESK A 
BÍDA. Asi tak v čase videa 1:30 tam řešení problému celkem přesně vystihuje nějaký starší muž. Já 
s tím jen souhlasím. Tady nám vládnou všelijací mafiáni ať už bytový či zdravotnický. Finanční a 
teologičtí mafiání a podobně. No tomu se bude potřeba nekompromisně postavit. Vzít armádu a za 
pomocí armády všechnu tu špínu ve financích rozkrýt a zveřejnit. Dotlačit tyto zločince k 
zodpovědnosti.
Česká republika má obrovský potenciál. Kdyby se po Evropě rozneslo, že v Čechách a na 
Slovensku je ve vedení nějaký prorok, který vypadá trochu jako kdyby měl arabské předky, hned by
se na to arabizovaná Evropa možná koukala jinak a třeba by měla k těmto dvěma zemím úctu. Dal 
by se skrze to oslavit Kristus.
Ruský problém by se tím také vyřešil, protože suveréní Evropa nenapadající Rusko by byla pro 
Rusko lepší spojenec.

Je 11.4.2024 15:57. Společnost vedená 
prorokem musí, podobně jako v armádě, najít
v sobě určitou pokoru. Když je nějaká 
potřeba, umět se pokořit a podpořit její 
realizaci. Já se pokořil tím, co už jsem do 
tohoto osvíceného psaní nainvestoval úsilí a 
kolikrát jsem ztratil zaměstnání. Pokud se 
nenajdou lidé, co by byli ochotní odeslat 
třeba jen 10 korun na účet, aby přispěli k 
realizaci plánů, tak potom opravdu o proroka 
tady nikdo nestojí. Já mám od Krista pevné 
instrukce a těch se musím přísně držet. Elita 

ta mě podporovat asi nebude pro tu jsem nevýhodný. Pokud mě ani běžní lidé nepodpoří, tak to 
potom tu není asi co řešit. Možná tak ideálně čas pro vzestup nějakého falešného proroka.
Jirka Sapeta včera na online setkání propagoval bezzákonnost. No to je přesně ta cesta do pekel. 
Cesta bezzákonnosti. Takovýmto lidem ochotně někteří posílají své peníze.

Na obrázku je domeček. Na jedné z diskusi padlo, že ochota Čechů rozmnožovat se ubývá. Jeden 
můj kamarád ze školy má přítelkyni a ti žijí v malém pronajatém bytě. Ona by s ním chtěla mít dítě,
ale problém je velikost toho bytu. To je příklad, proč se někteří Češi nemohou rozmnožovat. Je tu 
problém s dostupností prostoru. Pokud se někdo má rozmnožit, tak k tomu musí být prostor. Uměle 
vyvolávaná bytová krize tu působí takovéto problémy a tak není nutno hledat řešení v něčem jiném.
Něčem jako jsou migrace.
…
Je 12.4.2024 10:40. Na jedné diskusi zazněl dotaz týkající se tématu, o kterém vydala zrovna 
svědectví nedávno jedna žena. Životní zkušenost. Ne přímo má, ale vím, že tyto věci fungují. 
Otázka, jak přijít k penězům. K penězům se dá přijít i tím způsobem, že vymaníte z vlivů zla, které 
vás o ně připravují. Touto dobou přichází na lidi všelijaké zničení. Zničení formou ohrom ať už
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přírodních, ale i ve finančním světě jsou zničující prvky, kdy vás třeba 
ostatní nespravedlivě okrádají a nedovedete si to vysvětlit. Když se někde 
něco starého ničí, tak může ve stejnou dobu jinde něco nového vznikat. 
Způsob, jak si udělat před tím ochranu je nepřehlížet ty vznikající věci a 
snažit se je nějak podpořit. Svou pozorností a nebo i finančně. Nebo nějak 
přiložit ruku k dílu. Bůh pak žehná těm lidem, co podporují věci, které chce
vytvářet a nebo lidi, kteří vykovávají nějakou Bohulibou aktivitu. To se 
může projevit tak, že získáte ochranu před těmi vlivy, co vás obírají. Lépe 

pak hospodaříte s prostředky. Jde o to překlopit uvažování ze stylu „Já to nemůžu podpořit, protože 
tady nemám a tamhle mi chybí“ na „Mě tady a támhle chybí, protože nepomáhám podporovat tyto 
důležité aktivity“.
Lidé jsou někdy zamotaní ve všelijakých omylech a těm dokola věnují prostředky. Přitom to k 
ničemu nesměřuje a je to jen mrhání časem. Z toho je třeba vyjít a směřovat pozornost a prostředky 
tam kde to má smysl.

Toto je dnešní fotka mého 
internetového bankovnictví. Co kdyby
se vážně zjistilo, že ty potřebné 
prostředky pro lidi mám nějak 
namnožit já, ale musí mi lidé prvně 
nějaké darovat za mé dlouholeté 
aktivity. Když říkám lidi, nemyslím 
tím jen jednoho podnikatele.
…
Je 13.4.2024 13:10. Den co den si mě 
přidávají noví a noví lidé na 
Fecebooku do přátel. Já už o tom ani 
nepíši. Teď je to víc, než tomu bylo 
dříve, když jsem o tom psal. 
Paradoxně mi nikdo neposlal 
příspěvek byť třeba jen pár korun. 
Nikdo ani z těch lidí z církve, které

jsem pomohl dát do 
lepšího stavu. 
Koukal jsem se dnes 
na účet a už je tam v 
záporu víc jak 10000
Kč. Včera jsem 
komunikoval s 
Kristem. Přišlo mi, 
že ten můj účet je 
opravdu hanba, ale 
není to má hanba. Je 
to hanba církve. 
Přišlo mi včera, že 
tato má měřitelská 

činnost. Aktivita měření chránu, tak že už došla ke konci. Že už je asi dost naměřeno. Viz. verš 1 
knihy Zjevení kapitola 11 zde:
„Byla mi dána hůl jako měřicí tyč a bylo mi řečeno: „Vstaň a změř Boží chrám i oltář i ty, kteří se v 
něm klanějí.“
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Zmíněn také na straně 112. Tou holí je myšleno asi žezlo ze Sionu.

V pátek mi přišel další email s aktualitami od Petra Bureše. Já už nemám motivaci to ani 
uveřejňovat a už ani nějak nemám pořádně motivaci sledovat další a další diskuse. Tím 
diskutováním tady nikdo nic nevyřeší. Musí se začít jedna a ne jen diskutovat. Podporovat ty, co 
chtějí jednat.

Zpráva:
„Dobrý den Jirko.

Taky si kladete otázku, jestli znovu nežijeme v totalitě? Novinář Michal Semín a filosof Jiří Hejlek 
o tom 2,5 hodiny debatovali a my jsme vám z toho udělali 10minutový výtah. Má název "Koukej 
bejt tolerantní nebo dostaneš po hubě".
…“

Těch problémů, co bylo už rozkryto je spousty a je kontraproduktivní poukazovat na další a další. 
To se tu nic nakonec nezmění, když to půjde takto dál. V odkazovaném výtahu je kritika 
agresivního liberalismu a malinko to připadá, jestli by se takto nedal kritizovat třeba i Mojžíš 
opouštějící Egypt. No Mojžíš měl za zády Stvořitele a Stvořitel si může diktovat i ukončování 
svých výtvorů.

Mě to tak trochu připadá, jestli já některým lidem nepřijdu jako nevychovaný liberál. Trochu mi to 
připadá, že se svým tvrzením typu „Mafie nám tu přerůstá přes hlavu, musíme to nekompromisně 
potlačit“. Jako kdyby někteří lidé z politiky hlásající nutnost změny kvůli těm všem problémům, tak
jako kdyby je v pozadí sama mafie nějak umravňovala a povolávala proti mně. Potom tento typ lidí 
obrátí od všech zásadních společenských problémů a začíná křičet „Pomóóóóóc…. je tu 
nevychované (nebo přesněji nezpracované) dítě, největší problém světa!!“.

No tak jestli je to takhle, tak to potom celou politiku můžeme zabalit. To je pak vše jen divadlo, 
diskuse, smetánka, úsměvy, ale žádné reálné řešení.

Jak se najde odvážný jedinec, který se nechce přiklánět na žádnou ze světových mocností, tak je to 
problémový jedinec a asi je odsouzen k „ukřižování“ společností skrze lhostejnost.

Na straně 152 je verš:
„Vlk bude bydlet s beránkem, leopard ulehne vedle kůzlete; tele se bude pást spolu s lvíčetem a 
malé dítě je povede.“

Dítě má symbolizovat asi někoho oduševnělého. Nezpracovaného otrockým systémem uvažování. 
Někoho se zdravou intuicí. Někdo vyloženě hodící se do vůdčího postavení.

Všiml jsem si, že jeden křesťan často poukazuje na 
důležitost odpouštět, ale nevím jak moc si křesťané 
uvědomují, že odpouštění musí doprovázet na druhé
straně i snaha nápravy jednání. Když někomu něco 
odpustíte, přirozeně od něj očekáváte, že projeví 

lítost nad svým jednáním a pokusí se něco s tím dělat, aby se chyba neopakovala. Když takový 
člověk s tím nic nedělá a je mu to lhostejné, nějaké další odpouštění ztrácí na významu. To by přeci 
ani křesťané něchtěli být v takové bezohledné situaci. Řekl bych, že neuvědomování si tohoto 
zásadního problému vede některé křesťany do pokrytectví.
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Je 18.4.2024 10:55. Od 13.4.,
co jsem na čas ztratil 
přesvědčení psát, tak ze 
zjevně svět žene do 3. 
světové války.
Můj dodavatel elektřiny se 
zatím nerozhodl mě odpojit, 
tak mohu psát tento článek. 
Když se ptám Boha, co s tím,
tak v hledání zaměstnání mi 
brání a dostává se mi 
odpovědi, ať to ještě 
vydržím. To mé zaměstnání 
musí být vytvořeno tak, že 
mě svými prostředky lidé 

podpoří. Bude to v jejich vlastním nejlepším zájmu. Třetí světová válka je ztráta komfortu pro 
mnoho lidí.
V dnešní společnosti hrozně chybí zájem podpořit kromě vlastní rodiny a vlastních ambicí něco, 
čemu by se dalo říkat ochrana společnosti. I podle védského učení společnost má mít tak zvané 
ochránce a ty je potřeba podporovat. Je to přirozený vesmírný zákon.
V Bibli je nově přicházející Boží království vyobrazováno jako dítě, nebo vedené dítětem. Pro dítě 
je typické, že se o něj musí někdo starat. Rodič musí najít schopnost postarat se. Tedy ne starat se 
jen sám o sebe, ale věnovat nějaké prostředky někomu jinému. Umět najít v sobě sílu věnovat 
některé prostředky někomu, kdo třeba ani není člen rodiny ani se netýká mých projektů.
Přijde mi, že jsou tu všelijaké společenské skupinky, které se jeví bezradně. Vůdci vidí své ambice, 
ale nevidí problém celku. Běly by se sjednotit a začít se učit o někoho starat, jinak se válka postará 
o ně. Podpořit někoho, kdo problémy celku vidí lépe a v širším společenském kontextu.
Já sám se těžko budu soustředit na detaily problémů ostatních, když jsem zatížen stresem z mojí 
existenční situace a ten nemohu řešit hledáním zaměstnáním, když je mi v tom bráněno.

Je 19.4.2024 10:09. Na obrázku je 
stavební plán. Před tím, než se 
začne stavět, musí se prvně udělat 
celý stavební plán. Nedá se začít 
stavět, když je plán poloviční a 
neschválený. Nedávno jsem slyšel 
rozhovor o kvantování a tam se 
probíralo něco v tom smyslu, že 
změna reality začíná jejím 
proměřováním. Nebo někdo tvrdí, 
že se prvně musí udělat seznam, 
než se začne něco do hmoty 

projevovat. Na straně 277 vespod je biblický verš:
„Byla mi dána hůl jako měřicí tyč a bylo mi řečeno: „Vstaň a změř Boží chrám i oltář i ty, kteří se v 
něm klanějí.“
Přemýšlel jsem, proč se mi poslední dobou dějí takové podivnosti. Podivnosti typu, že na mě padne 
intenzivní ponurá paralyzující nálada až si musím jít lehnout. Vyspím se z toho a pak už je to třeba 
na čas i v pohodě. Nebo proč je mi vírou odepíráno hledat si nějaké klasické zaměstnání a namísto 
toho se topím ve finančně krachující aktivitě. Nebo proč s nikým nevolám a řeším stále psaní. No je
to divné, ale když z toho vycházím, cítím se psychicky silnější. Včera jsem se viděl s mamkou a ta 
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mi povídala, že vypadám mnohem lépe. Asi tím, jak jsem zhubl v obličeji.
To mé psaní se asi nějak dostává více a více mezi věřící. Připadá mi, že věřící lidé, kteří to čtou a 
srovnají si to s děním ve světě, tak leckteré ukotvené názory na křesťanství to možná otřese. Možná 
tento seznam všelijakých článků je opravdu počátek realizace nějakých smysluplných reforem.
Obecně v podnikání je známo, že úspěšný podnikatel třeba i několikrát krachne, než se to naučí. 
Nebo biblické tvrzení, že prorok to bude mít těžké. Vlastně i Ježíš byl prvně v pustině, než byl 
schválen Bohem.

Koukal jsem se do peněženky, 
kolik tam mám peněz a mám tam
nějaké drobáky. Na bankovním 
účtu mám stav -10593 Kč.
Internet a elektřina mi zatím 
fungují. I telefon.
Viděl jsem nápad na docela 
zajímavou IT aktivitu, kterou 
zmínil Josef Skála na Petr Bureš 
TV. Vyhodnocovat sledovanost 
určitých témat a těm dávat pak 
přednost. To je zajímavý nápad s
tím bych byl ochotný i nějak 
pomáhat.
Další věc. Ve středu se na e-
koruně odhalila jedna žena od 

Rosekruciánů. Máme v online týmu spojence z dalšího společenství. Toto společenství osvícených 
je celkem i mezinárodně známé.
Vidím prostě i v jiných náboženských spolcích jakousi ochotu uvažovat jinak. Nějaké pohnutí.

Přemýšlím, jak v dnešní době komunikovat. Přijde 
mi, že málokdo dnes uveřejní na sebe telefon. 
Když už se někomu dovolám, mám z toho 
odmítavou zkušenost a nebo neochotu dále 
komunikovat. Email to je snad ještě horší. Na 
email většinou lidi neodpovídají. O chatu 
Facebooku ani nemluvě. Tam to asi lidi ani nečtou 
a nebo se to k nim nějak nedostane.

Na obrázku je jezerní město Esgaroth 
z filmu Hobit. V něm bylo jakési 
„podzemní“ společenství v čele s 
drakobijcem. Tam byl znázorněn další
způsob komunikace pomocí signálů. 
Členové společenství těm signálům 
rozuměli. To je asi znázornění nějaké 
podvědomé komunikace. Něco 
řeknete a posíláte tím vedlejší vzkaz. 
Řekl bych, že to je i charakteristika 
duchovně probouzející se společnosti. 

Vedle toho tam byl i zkorumpovaný starosta města a ten město vedl silou. Tam bylo znázorněno 
Freudovské id (lidé ho označují často jako ego, ale to je podle mě zavádějící). Naše ego by se mělo 
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přiklánět k super egu a odvracet od id. V pohádce je znázorněno, jak starostu sežere drak. Id je 
něco, co vede k zhoubě. Soustředění se hlavně na sebe a na své zájmy. Teď přichází doba, kdy se 
člověk bude muset pevně duchovně ukotvit a hledat umění spolupracovat s ostatními.

Je 19.4.2024 13:52. Další doporučená 
organizace, kterou jsem zmínil, se 
jmenuje „Mezinárodní škola Zlatého 
Kříže s Růží“. Má web zde:
https://www.rosicrucianum.org/
Údajně by se mělo jednat o 
rosenkruciány. Z toho, co o sobě píší, 
tak by se mělo jednat o školu, která 
pomůže lidem, jak já bych to popsal, 
přiblížení jejich ega k super egu. To je 
něco, co ale já nehledám, protože já toto 
už umím. Já v podstatě nehledám ani tak
školu, ale organizaci, která by mi 
pomohla v mých aktivitách propojující 
oduševnělé lidi do spolupráce.

Na webu jsem našel kontaktní email:
lectorium@rosicrucianum.org 
Zajímavé je, že byť se jedná asi o velkou
organizaci, tak ani na ně v kontaktu není 
uveden telefon.

Odeslán email s předmětem „Žádost o 
pomoc s duchovním povznesením národů“ v 15:09 na adresu uvedenou výše s textem:
„Dobrý den,

byl jsem ve středu na hlavním online kulatém stole E-koruny a jedna představitelka vaší organizace 
tam organizaci rosenkruciánů zmínila a dala odkaz na webové stránky. Jsem duchovně veden do 
takové zvláštní aktivity. Píši příběh formou různých článků a mám víru, že to mám nechat v PDF 
souborech na mém webu otevřené pro všechny. Už to má myslím víc jak 2000 stran ve 14ti dílech. 
Nevím ani kolik mám čtenářů, ale věřím, že Bůh si to nějak používá a že mám čtenáře.

Připadá mi, že je to způsob měření. Řekl bych měření duchovní úrovně a osvěta. Druh 
evangelizace. Něco, co má lidi připravit na vytržení ke Kristu. Společnost teď není moc připravená. 
Jsou tu organizace hlásící se k duchovnu, ale nejsou navzájem propojeny tak, aby dokázali 
soběstačně fungovat. Přijde mi, že tato společenství ani nedokáží přinést obrození lidem. Ne v 
takové míře, jak by to bylo potřeba a jedním z důvodů je, že mezi sebou na soběstačnosti 
nespolupracují. Ani mezi sebou a ani s těmi lidmi, kteří se tímto problémem zabávají.

Já se tento nedostatek snažím napravit, ale setkávám se s tím, že jsem všelijak odstrkován. Asi jsem 
za blázna. Docela jsem i ve finančích problémech, ale duchovně jsem veden k tomu věnovat se této 
aktivitě naplno.

Přijde mi, že psaním článků a ohlédnutím se po tom, co se ve světě děje, tak že to má působnost na 
názory v církvích. Teď by bylo potřeba, kdybych se propojil s nějakou organizuací lidí, co mi budou
nejvíce rozumět a která dokáže navázat spolupráci s ostatními. Já sám jako jednotlivec toto asi 

http://jkali.cz                                                                                                                                    281

http://jkali.cz/
mailto:lectorium@rosicrucianum.org
https://www.rosicrucianum.org/


nezvládnu.

Tak že jsem se rozhodl napsat vám. Mám ale finanční problémy a doufám v pomoc. Nevěřím, že to 
mám řešit nějakou další půjčkou.

Můj poslední díl příběhu je zde:
http://jkali.cz/data/pomahame_si.pdf

Děkuji za pochopení.

S pozdravem,
Jiří Kalina“

Je 20.4.2024 12:30. Zatím mi stále funguje internet i 
elektřina. Zahlédl jsem rozhovor nad rozrůstající 
digitální ekonomikou s názvem „AKO A KDE 
VZNIKAJÚ PENIAZE - Miroslav Kamenský a Alex 
z Tik Tok-u“ zde:
https://www.youtube.com/watch?v=u8O6bT1awkQ
Ty otázky ze strany pana Kamenského jsou dobré. 
Když jsme se vstupem do evropské unie tolik 
zklamali a teď je zjevné, k jakému teroru to vede, 
nechápu kde by se teď v lidech měla brát důvěra k 
tomu dávat nějaké evropské centrální bance do rukou 
moc jedním „tlačítkem“ vybraného evropana 

ekonomicky digitálně popravit? Pokud někdo chce mít čistě digitální účet, ať si ho klidně zřídí, ale 
nevidím důvod, proč by se extrémisticky mělo nutit všem lidem brát hotovost?

Další velká a záhadná oblast ekonomiky jsou ty kryptoměny. Svět anonymity. Někteří tvrdí, že je to
nástroj, jak dostat peníze od chudých k bohatým. Co mám kolem sebe lidi, kteří zkoušeli do toho 
investovat, tak to vedlo do ztrát. Asi je to nástroj výhodný jen pro ty, kteří ho mají správcovsky v 
rukách. Kolik je v kryptosvětě podvodů. Slýchám to směrem od spolužáků, co dělají u policie. V 
diskusi nebylo zmíněno, jak se do toho krypto světa vlastně dostávají peníze. Pan Kamenský se na 
to ptal, ale Alex z Tik Tok-u na to neodpověděla. Řekl bych, že do světa kryptoměn se dostávají 
peníze podobně jako do světa kasín. Je to o dělání iluze.

Napadla mě ekonomická veličina. 
Takový výplod fantazie. Nazval jsem jí
koeficient přeplacenosti. Koeficient 
přeplacenosti je přímoůměrný 
penězům, které jste si za život získali a
nepřímoúměrný užitečnosti práce, 
kterou jste pro ostatní lidi udělali. Tedy
koeficient přeplacenosti není ovlivněn 

tím, jestli jste měli nějakou pracovní smlouvu a byly někde držení 8 hodin denně. Je to jen podíl 
získaných životních financí k užitečnosti všeho, co jsme pro ostatní za život udělali. Když myslím 
užitečnost, tak nemluvím jen o snaze a nebo o dobrých úmyslech. Myslím reálný užitečný výsledek.
Někdy může nastat situace, kdy se člověk zamyslí nad tím, co to vlastně dělá a může být zklamaný. 
Může zjistit, že to byl celé úplný omyl. Může zjistit, že ostatním lidem vůbec nepomáhá ba naopak. 
Potom v takové situaci může být dobré pro zvednutí nálady rozhlédnout se po okolí a něco z těch 
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získaných prostředků věnovat lidem, kteří mají menší koeficient přeplacenosti.

Je 20.4.2024 14:45. Nevím, co se to poslední 
dobou začíná dít. David Wilkerson kdysi 
prorokoval, že přijde doba, kdy do lidí na 
řídících pozicích vstoupí jakési šílenství. 
Hledal jsem na internetu obrázky ke slovu 
šílenství a nějaké jsem dal nalevo.
Já nechápu, proč tu někteří odborníci 
předkládající racionální problémy, tak 
najednou začnou prohlašovat věty typu 
„Máme tu největší problém….. musíme lidem 

zničit ego“. No to už je jak závan nějakých východních filozofických nauk. Ego je přeci složka 
osobnosti reprezentovaná vědomím rozhodováním se. To je naprosto zdravé a v pořádku mít ego. 
Jak může někdo začít lidem říkat „Úhlavní nepřátelé společnosti jsou ti s egem“. Máme tu 
společenské problémy a teď se k nim začíná přidávat ještě nějaký nový druh šílenství či co.

Tady v tom světě je spousta nástrah. Když se systému nepodaří vaší duši rozplácnout svazkem 
bankovek, tak třeba vám jí vyřve nějaký důstojník na vojně. Nebo se to povede už v mládí za 
pomocí výpraskem školní biflovací výukou a honbou za jedničkami. V církvi ze strachu z pekla lidé
provádějí také další nepochopitelné podivnosti.

Je 21.4.2024 3:28. V pátek se uskutečnilo
pestré setkání. Je z toho záznam na Petr 
Bureš TV. Bylo to, co jsem pochopil, 
organizované Modrým jelenem. Hledání 
společných cestiček. Sešlo se uskupení 
lidí, kteří by se normálně v nekritických 
časech asi nikdy nesetkali v takto hojném
množství.
Mít peníze na cestu a vědět o tom, že se 
to konalo, tak bych tam také rád jel.
Skoro mi to až přišlo, jako kdyby se 
naplnilo biblické proroctví zmíněné na 
druhé stránce prvního dílu a to:
„Tvůj lid přijde dobrovolně v den, kdy 

pohotovost svoláš“. Ty názory na politiku byli vystihující. Hlasování napříč stranami, jak bylo 
zmíněno mi také přijde, že se bez toho neobejdeme a bude potřeba to zavést. Stejně tak motivovat 
stávající strany více k efektivitě. Stejně tak zavádět i jiné způsoby vládnutí jako kopné právo. To 
vše se nijak navzájem nevylučuje a jsou to dobré nápady, které by bylo možné realizovat souběžně.

Pak je tam problém se strachy. Strachy, když někdo někomu negativně volá. No od toho bych tu měl
být já, abych negativní telefonáty řešil. Aby věci šli hladčeji a lidé by nemuseli mít strachy jednat v 
čem je potřeba.

Na konci tam bylo poznamenáno, že se nic podstatného nevyřešilo. Věci se nemohou vyřešit během
jednoho setkání. To se musíme setkávat pravidelně třeba každý týden a stačí bohatě v online 
prostoru. V případě nejasností se modlit ke Kristu a žádat o moudrost a nebo se obracet na mě, 
pokud nepřichází odpovědi. Bůh někdy nedá člověku informaci přímo, ale pošle do cesty někoho, 
kdo má potřebné detaily. Je potřeba se pravidelně vídat a v tom nám nic na internetu nebrání.
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Pokud lidi mrzí, že se neprobírají zásadní věci, tak může nejasnosti předložit třeba dnes od 18:00 na
online setkání organizované Radimem Valenčíkem zde:
https://meet.jit.si/radimvalencik

Nebo pravidelně každé úterý od 19:30 na Žijeme s radostí zde:
https://meet.jit.si/ZsR_utery_19.30-21.00hod

Lidem nic, asi kromně jejich vlastních zábran, nebrání se připojovat.

Je 22.4.2024 11:18. Včera 
byla na online setkání 
organizovaném Radimem 
Valenčíkem žena z církve 
jménem Madla. Od 
katolíků. Byť nejsem 
zastánce církve jako 
instituce, tak ale vím, že 
uvnitř této instituce jsou 
lidé, kteří jsou ve vlivu 
Ducha Svatého. Možná ne 
všichni, ale jsou tam tací. 
Když se potom tito lidé 
shlukují i na jiných 
veřejných místech, působí 
to zajímavé jevy. Přijde mi,
že více vyplouvá pravda na 

povrch. Když vyplouvá pravda na povrch, tak lidé vycházejí ze všelijakých omylů. Ne všichni, a 
někteří mohou být podráždění, ale ostatní, kteří to sledují se leckdy nad tím zamyslí.

Dnes mi přišel email od bráchy, že ve firmě hledají skladníka. Já nějak pořádně nevím, do jaké 
aktivity bych měl dnes investovat čas. To, co by se mělo řešit, tak k tomu tu není postavená 
infrastruktura. Napadlo mě, že bych to měl zkusit. Třeba tam poznám nějaké nové lidi.

Tak že ono to nakonec vypadá, že firma, kde dělá můj brácha, moje nevlastní sestra a druhý 
nevlastní brácha, tak že tam budu dělat i já. Nevím tedy, na jak dlouho.

Je 22.4.2024 12:25. Na email, který jsem psal v pátek 
rosenkruciánům, tak mi nikdo neodpověděl. Lidé zabývající se Gnózí
možná dosahují nějakého mystického prožitku, ale mě nepřipadá, že 
by to mělo jednotu s Duchem Svatým. Na mém účtu je stále cca 
10000 Kč v záporu. K budování potřebné infrastruktury prostředky 
zatím nemám. Má víra mi neukazuje, co se bude dít potom, kdybych 
prostředky měl. To by se odhalilo až potom podle reakcí lidí, ale 
momentálně to vnímám, že je další aktivita víry blokovaná tím, že 
nemám potřebné prostředky od lidí.
Přijde mi, že ale Bůh v tom má své záměry a on nějak způsobí, že se 
mi odněkud potřebné prostředky nějak dostanou.
…
Je 22.4.2024 18:32. Po napsání posledního článku se do mě normálně
dala nějaká zimnice. Přitom nemocný nejsem. Nemám chřipku, ale z
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ničeho nic na mě přišla zimnice. Potom zase ten druh ponuré 
srdeční únavy, až jsem se z toho musel vyspat. Od jednoho 
zednáře vím, že v astrálu si údajně lidé mečem sekají hlavy. Tato 
porážka člověka se pak ve hmotné realitě projeví údajně 
infarktem.

Zkusil jsem zjistit kontakt na webu organizace Modrý jelen. 
Kontaktní odkaz na webu je ale rozbitý. Neukazuje se stránka.
…
Je 22.4.2024 20:26. Včera mi psal Honza od katolíků a dnes jsem 
si volal s paní, která je také od katolíků. Tak jsem na něj
 zareagoval:
„Ahoj Honzo,

já na to bohužel nemám prostředky, abych někde jezdil. Snažím se,
svým způsobem evangelizovat společnost, ale setkávám se s 
útlakem. Minimálně duchovním. Potřeboval bych jako misionář 
podpořit od církve.

Telefonoval jsem si dnes s jednou katoličkou a shodujeme se na 
tom, že evangelium se nešíří tak, jak by mělo. Církev se izoluje a u
lidi to dělá dojem, že je to jen instituce řízená lidmi s vlastními 

zájmy.

Ty nevíš jako katolik, kdo by mi mohl finančně pomoci? My tady potřebujeme dostat lidi do 
Kristovo vědomí, aby se napravili problémy ve společnosti. Lidé zabívající se anketami jsou nám k 
ničemu bez ohledu na to, jak moc se snaží.

Jirka“

Moje zaměstnání jako skladníka u bráchy v práci bylo zamítnuto. Jenomže já tím, pod jakým jsem 
duchovním tlakem bych asi nemohl něco takového dělat.

Je 23.4.2024 4:05. Zatím
mi elektřina i internet 
fungují. Peníze na účtu 
jsou stále v záporu a v 
peněžence jen drobáky. 
Tady na této situaci je 
vidět, jak se hodí být 
připraven na kritické 
časy a mít doma nějaké 
zásoby trvanlivých 
potravin. Konzerva 
vydrží být dobrá 
mnohokrát déle, než je 
doporučovaná doba 
spotřeby. Věci jako 
těstoviny a mouka mi 

připadá, že se snad ani nemohou nikdy zkazit. Nebo koření. Jozef v Egyptě myslím také doporučil
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faraonovi udělat si zásoby a vyplatilo se mu to. Poslední dobou nesleduji moc 
pastory na YouTube, ale víra mě přivedla prohlédnout si video kázání z 
Budějovické církve Milost z neděle 21.4.. Byl tam nějaký kazatel odjinud. Nebylo
to kázání Vladimíra Kocmana. Ten kazatel tvrdil, že pastoři nejsou náhončí, ale že
za nimi lidé chodí dobrovolně. Když už je řeč o tom faraonovi, tak ten se stavěl 
před Boha podobně jako Nimrod. Svojí lidskou vůlí řídil davy. Pokud obrácený 

křesťan hledá společenství a chce se nechat pokřtít, je dost veliký problém najít sbor, kde by 
společně se křtem nebyla před věřícího stavěna nutná členská smlouva. Věřící je pak tlačen 
podmanit se vůli vedoucího sboru a musí platit desátky či dodržovat věci, které by od něj třeba Bůh 
ani nechtěl. To je podmanění si věřících lidskou vůlí. Kazatelé tvrdí, že lidem dávají to biblické 
Boží slovo, ale přitom Boží slovo je víra. To může dát lidem jen Bůh. Jaký je pak rozdíl mezi 
faraonským systémem a ideologií církví (nevím zda všech)?
Já už tady cca 7 let připravuji za své a kamarádovo prostředky řešení, jak se připravit organizačně 
na katastrofy a odhaluji všelijaké omyly. Já bych měl být finančně podporován církevními 
vedoucími ve své aktivitě. Finančně a i ochotou ke spolupráci. Místo toho jsem nespravedlivě 
obírán a odstrkován vedoucími církví.
Pokud je řeč o biblických vyvolených, tak oni do tohoto faraonského systému zotročování neupadli.
Vyvolení by měli být lidé veliké odvahy, co si jdou svojí cestou, mají v srdci sílu držet se svojí 
Stvořitelem předurčené cesty. Asi jsou netknutí církevním systémem. Systémem označovaným 
někdy jako dcery velké nevěstky.
To vyvolení by měli být schopni asi sestavit takovou infrastrukturu, že dokáží podobně jako Mojžíš 
vytáhnout Boží lid z faraonského systému. Přetáhnout na svojí stranu.

Tady je kniha Zjevení kapitola 3 verše 1 – 4. Je to o inspirování se v jednání:
„Andělu církve v Sardách napiš: Toto praví Ten, který má sedm duchů Božích a těch sedm hvězd: 
Znám tvé skutky – podle jména jsi živý, ale jsi mrtvý.
2 Probuď se a posilni umírající zbytek, neboť jsem shledal, že tvé skutky před mým Bohem zdaleka
nejsou naplněné.
3 Vzpomeň si, co jsi slyšel a přijal; drž se toho a čiň pokání. Pokud se neprobudíš, přijdu jako 
zloděj! Ani se nedozvíš, ve kterou hodinu na tebe přijdu.
4 Máš ale v Sardách několik osob, které neposkvrnily svá roucha. Ti se budou se mnou procházet v 
bílém rouchu, neboť si to zaslouží.“

Kniha Jeremiáš kapitola 17 verše 5 a 6 ukazuje, že se nemáme opírat čistě o člověka, jinak budeme 
jako křoví v poušti:
„5 Tak praví Hospodin: „Zlořečený, kdo spoléhá na člověka, kdo se o smrtelníka opírá a v srdci se 
odvrací od Hospodina. 6 Je jako křoví někde na poušti – necítí, když dobro přichází. Žije ve 
vyprahlých koutech pustiny, v solném kraji, kde se nebydlí.“

Je 23.4.2024 14:33. Záznam z online diskuse jménem 
„vize 53 - Důležitost morálky pro elity i pro nás“ je zde:

https://www.youtube.com/watch?v=UT_tK1dZwfY

Skupinka je gnostická, ale začínají tam chodit i 
křesťané. Potěšila mě paní Madla, která je od katolíků 
ale vnímal jsem z ní, že je pod vedení Duchem Svatým. 
V pondělí jsem si s ní telefonoval a je pracovitá a 
aktivní. Myslím, že zdravotní sestra nebo něco 
takového. Sama mi první telefon nezvedla a psala v sms,
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že má práci a věnovat se mi bude později. Tedy dojem, který to může vyvolávat v ostatních, když se řekne 
„je tu katolík“, tak může být úplně mimo realitu a silně rozdělující. Poznatky k diskusi a problémech ve 
spolupráci:

1) Jak jít správně vzorem. Gnosticky smýšlející člověk s přezdívkou bretschneider se zmiňoval o problémech
pokrytectví v křesťanství. O lidech, kteří poukazují na důležitost Krista, ale přitom nejsou dobrými vzory a 
třeba i pijí. Jestli on tím nepoukazoval na mě? Třeba to někde četl v mých spisech, že jsem se napil alkoholu.
Problém je, když člověk nejedná v souladu s vírou, ale i víra může někdy lidi vést k tomu se napít. Třeba 
příležitostně s ostatními a nebo když je ve stresu. Ježíš také na hostině změnil vodu na víno. V bibli se píše, 
že je špatná závislost na alkoholu. Stát se alkoholikem. Posuzovat člověka podle toho, že se příležitostně 
napije se nedá a my nejsme v jeho kůži a neznáme stav, jak se cítí a jak se při tom drží své víry. Naopak 
extrémní asketismus může lidi odvádět od pravdivého vnímání situace ostatních. Můžeme pak nemístně 
soudit. Pro mě je gnóze cesta jakési duchovní anarchie. V anarchii se nesjednotíme. Budeme soudit, když je 
to nevhodné a budeme vyzdvihovat nevhodné praktiky. Vztah ke Kristu je o sebezapření pro to, co chce 
Kristus. Je to o komunikaci s ním a to pak může směřovat k hledanému záměru, jak realizovat i vizi. Pro to 
je potřeba prvně se obrátit, dělat pokání, snažit se s ním komunikovat. To povede k pokoji a obrodě ducha. 
Může vás časem přivést ke křtu. Že se rozhodnete mu sloužit a pak je otázka kde se nechat pokřtít. To je 
problém a asi se bude muset založit nějaký nový útvar, co nevtahuje lidi po křtu do nesmyslných praktik, 
které nevyřeší realizaci vize.

2) Ivo Potůček zastává jakousi neaktivitu. Zmíněný postoj Ivo Potůčka je, že se věci dají vnímat i tak, že se 
tu člověk má špatně pro to, aby se pak měl dobře v nebi. Trochu mi to připadá jako konzervativní snaha 
nedělat žádné změny. Tady v této hmotné realitě dochází u lidí k jevům, že se mají umět držet své víry, aby 
dosáhly výsledku. Nebo k jevům, že jeden je pokořen, druhý povýšen a pak se situace obrátí. Bůh má 
takovéto tendence. Řekl bych, že je nebezpečné smiřovat se s tím, že tady je špatně a nechme to tak, protože 
v nebi bude lépe. Ono to království nebeské je už teď zde. Nemůžeme být k tomu lhostejní. Máme usilovat 
stát ve víře ve změnu hmotné reality.

3) Martin Krov poukazuje na to, že uspořádání, které tu je má svůj smysl. To je pravda nějak to tu funguje. Je
to ve vlivu Noci Svaroga a podle toho je fungující systém zavedený. Jenomže přichází nová doba a i ve 
Zjevení se třeba píše o andělu, který otevírá dveře které nemůže nikdo zavřít. Asi se jedná o biblického Syna 
člověka. Někteří teologové si myslí, že Syn člověka přijde, uvidí tu všelijaké rozhádaná církevní 
společenství, udělá jim konec a to co zbyde, tak to bude ta pravá církev. To zní děsivě. Ono se i píše že 
povstání knížete Michaela přinese čas soužení. Prostor k té evoluční změně.

4) Radim Valenčík se ptal, jaký pro něj má smysl věřit v Boha, když si myslí, že si vystačí sám. Jsme v 
duchovní anarchii a neposouváme se. Přešlapujeme na místě. Paní Madla mi v telefonu řekla, že ten tým vize
se setkává už dva roky. Musíme hledat jednotu v myšlení. Disciplínu v hledání vedení.

5) Paní Madla tvrdí, že mladý člověk by měl chápat národ jako rodinu, která ho podpoří. Já si v tomto národě
připadám tak trochu jako Jonáš v žaludku velryby. Přitom někteří ti lidé jsou asi jen ve strachu. Možná by 
mě někteří podpořili, ale asi se bojí. Naštěstí jsem doma dobře zásobený. Věřící disciplinovaní lidé naplnění 
Duchem Svatým jsou v církevních institucích a ti z venku na to pohlížejí všelijak negativně a já se jim ani 
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nedivím. Ta velryba jako kdyby byl propletenec všelijakých institucí a osobních zájmů lidí.

6) Otázka, jak finančně podpořit různé učitele na volné noze. Na pátečním setkání, které zastřešil Modrý 
jelen bylo vidět několik podnikatelů, kteří vlastní alternativní média. Jedním z nich je i Modrý jelen. Pokud 
je nějaký takový soukromý podnikatelský subjekt a přijde vám užitečný, tak proč ho finančně nepodpořit? 
Proč neposlat příspěvek? Čeho se bát? Když dáváte ostatním a podporujete Bohulibé činnosti, tak jejich 
podporování není k vaší škodě. Dalo by se to nazvat církevní činností.

7) Měl by jít jedinec proti systému tím, že do něj nějak vstoupí a začne tam něco řešit? Pokud vstupuje 
jedinec do nějakého systému, tak přistupuje na jeho pravidla hry. Na podmínky chování. Jak by ho mohl pak 
změnit? To asi nic nezmění. Může přinést osvětu těm, co jsou v systému a pomoci jim uvědomit si, že systém
je špatný. Lidé pak takový systém mohou asi maximálně opustit a začít fungovat v něčem čistém.

7b) Druhá možnost k bodu 7. Lidé, kteří zjistí vady, tak v systému zůstanou. Neopustí ho, ale zůstanou tam a 
bude jich taková většina, že dovedou napravit vady v jeho fungování. To ale očekává náhradu a nebo změnu 
v postojích těch na řídících pozicích.

Je 25.4.2024 8:34. Dostala se ke mně určitá poptávka. 
Poptávka od paní Madly viděné na video rozhovoru 
odkazovaném na straně 286. Pozval jsem jí na úterní 
setkání Žijeme s radostí a tam se zmínila, že katolická 
církev hledá člověka, který by dokázal křesťany 
přizpůsobit aktuálním potřebám doby. Někoho, kdo by 
dovedl usmiřovat společnost, aby se tím zabránilo 
hrozícím konfliktům. Docela se na takovou aktivitu 
hodím řekl bych.

Když byla v neděli na online setkání pořádané 
Radimem Valenčíkem, tak se děsila toho, jak dnešní 
veřejnost pohlíží na církev. Povídala mi něco o tom, že 

katolíci mají zde určitou propojenost. Dokonce zná i některé lidi z jiných měst. I z Budějovic. Mě ve středu 
přišlo, že jí mám požádat, jako členku katolické církve, o zprostředkování pomoci pro mou aktivitu. Odkázal
jsem jí na lidi, kteří se setkaly v pátek pod zastřešením Modrého jelena. Byl mezi nimi i katolík pan Baránek.
Oni by mi mohly nějak pomoci jako vesměs podnikatelsky uvažující lidé. Zprostředkováním takové pomoci 
by si církev začala dělat na alternativě lepší jméno a to by vedlo k požadovanému mírovému řešení.

Václav Vorel mi občas posílá zajímavá motivační videa. Jedno z nich zaslané nedávno se jmenuje „Cílem 
není extatická radost a štěstí, ale klid - 3. díl s Michaelou Zdráhalovou“ zde:

https://www.youtube.com/watch?v=dALIiKCMkT8

Míša Zdráhalová popisuje stavy, kterými si teď také procházím. To je něco, co si těžko představit. Asi se to 
musí jedině prožít. Pro člověka chodícího do zaměstnání, který je třeba v církvi to může být nějaké přiblížení
pochopení dění, ke kterému může docházet a lidé by to neměli odsuzovat. V Bibli je psáno, že kdo se pokoří 
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jako malé dítě, ten je ve vysokém postavení v Božím království. Důležité je zapřít sebe pro to, co chce Bůh. 
Umět hledat Boží vůli v našem životě i když je to za cenu toho, že budu vypadat před ostatními jako blázen. 
Teď je čas všelijakých společenských problémů, konfliktů a podobně. Zároveň se ale formuje určité 
seskupení lidí, které připomíná jakousi rodinu. Něco, kde si lidé více rozumí a co by mohlo být inspirací pro 
lidi v okolním systému.

Tou inspirací může být třeba to, jak hledat cestu z pokrytectví, které se Bohu protiví. Pokrytectví je o tom, že
chceme dělat to, co se líbí světu. Líbit se ostatním lidem bez ohledu na to, kam nás skutečně chce směřovat 
Bůh. Když někdo má krizi, může to vypadat jako neschopnost toho člověka či snad lenivost. Může to být 
naopak třeba křivda ze strany ostatních. Že mu bylo odepřeno něco, co si zaslouží. Krize může být něco, co 
má člověka posílit. Pokořující zkušenost, která nás má něco naučit. Naučit se upevnit v Božím vedení 
navzdory negativním podmínkám.

Na obrázku je brašna symbolizující zaměstnání. Hlavní pracovní
poměr a nebo tak něco. Na zaměstnání potřebujete mít také 
určité přesvědčení, že do něj máte jít. Pokud máte dělat něco 8 či
12 hodin denně a máte smlouvu na to, tak to opravdu vyžaduje 
značnou část soustředění i vaší psychické síly. Má psychická síla
jde teď na odolávání všelijakých stresujících vlivů. Už jenom to,
že kamarádovi dlužím čtvrt milionu je stresující okolnost. Banka
ta někomu jako jsem já těžko půjčí peníze. Moje rodina nemá na
to, aby mě nějak stále podporovala. Těžko někam vůbec dojedu, 
když nemám peníze. Do toho člověk musí číst emaily jako že 
mě poskytovatel odpojí od internetu, pokud nezaplatím a nebo 
poukazování správce bytů na to, že neplatím nájem. Musím také 

odolat, asi nějakým duchovním útokům proti mně, když píši tyto články. To jsou všechno stresující okolnosti
a těm je třeba odolat psychickou silou.

Nebo žádat si o nějaký důchod. To je ale vzdání víry. To je špatně. Já jsem aktivní a pracuji jak jen to jde a 
co mi energie dovolí. I to, že jen přemýšlím nad tématy je samo o sobě práce.

Je 25.4.2024 14:06. Je to 
asi tak 10 let, co na sídlišti
Máj, kde bydlím, byla 
postavena záhadná, 
moderně vypadající, 
prosklená budova. Byla 
postavena místo 

parkoviště vedle Pošty. Když už někdo zasahuje do infrastruktury města, to musí být opravdu někdo vlivný a
na stavbu takové moderní budovy také musí být k dispozici značné peníze. Jedná se o Salesiánské komunitní
centrum. Je to projekt katolické církve. O Salesiánech jsme se také s paní Madlou bavili, protože ona k nim 
patří. Na tu budovu jsem se jí ptal, jak to může církev ufinancovat? Povídala, že katolíci mají soukromé 
sponzory. Neřekla nikoho konkrétního. Jenomže to je už v podstatě druhé středisko. Na sídlišti Šumava 
vedle sídliště Máj mají Salesiáni kostel a tam je také centrum pro mládež. Já jsem tam včera zavolal na 
vrátnici a byl jsem je navštívit. Podíval jsem se na mši a pak měli posezení po mši a tam mě paní vrátná také 
pozvala.

Problém, který církev tohoto typu má, a paní Madla si to také uvědomuje je, že se nemluví o evangeliu. 
Setkáváte se s členy církve, ale o evangeliu se nic nedozvíte. Přitom to právě byl prvotní účel založení 
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církve. Je to humanitárně zaměřená organizace, ale lidem by hodně pomohlo propojit se s Kristovo 
vědomím. To je aktivita, kterou je potřeba rozvíjet. Vést lidi k pokání. Umět jim říkat nepříjemnou pravdu. 
To se dnes vytrácí.

Včera jsem měl zrovna svátek a na mši se zmiňoval svatý Jiří jakožto ochránce slabých. Po mši bylo setkání 
u stolu a koho jsem tam nepotkal. Na straně 33 je na fotce paní jedoucí na kole. Potkal jsem po dlouhé době 
Milenu. Vzpomněla si na mě.

Je 26.4.2024 8:42. Jak 
jsem psal, navštívil jsem 
ve středu Salesiány. 
Farnost sv. Vojtěcha. 
Prvně jsem tam volal, 

abych věděl, jak fungují. Mše pořádají myslím každý den. Paní vrátná mi udělala úvod a říkala, ať je 
navštívím. Před šestou jsem se tam byl podívat. Kostel je propojen se bývalou budovou školy, která je 
střediskem různých aktivit pro mládež. Když jsem přišel na vrátnici, pozdravil paní vrátnou a řekl jsem, že 
jsem to byl já, kdo volal. Byla velice ochotná a provedla mě budovou. Ukázala mi, co kde mají za aktivity. 
Byla tam i tělocvična a různé zasedačky. Byl jsem se podívat na mši. Ke konci mše ke mně paní vrátná přišla
a řekla mi, že se po mši koná ještě diskuse nad modlitbou ve vedlejší místnosti, a že tam můžu přijít. Tak že 
jsem tam šel. Přišlo tam tak cca 10 lidí a hlavně starší lidé. Nejmladší jsem tam byl já. Paní vedle mě se mě 
zeptala, jak jsem se o té diskusi dozvěděl. Divila se tomu, že tam jsem. Povídal jsem, že mě pozvala paní 
vrátná. Ono se asi jednalo o nějakou poradu. Nebo ne ani tak poradu, ale o školení starších či vedoucích 
představitelů. Paradoxem s tou mší je, že mše má být slavení památné poslední večeře s Ježíšem Kristem. To 
bylo společné posezení u stolu, kde se jedno a povídalo. Setkali se někde asi v nějaké krčmě na cestách. 
Božím tělem Ježíš myslel, že máme přijímat jeho oběť. Mluvil o pokání. Pít pohár nové smlouvy je držet se 
v srdci jeho cest, které bývají nepříjemné. Když se věnuje dlouho pozornost nějakému obřadu, může to 
odvádět pozornost od těchto zásadních věcí. Bůh chce s námi komunikovat a chce, abychom se k němu 
modlili, ale určitě chce, abychom měli dost prostoru komunikovat i mezi sebou.

Ta diskuse byla něco jako přednáška. Přednáška o modlení předložená papežem. Nejprve farář přečetl první 
část přednášky, pak byly dotazy a krátká diskuse. Potom přečetl druhou část a zase diskuse. První část byla o 
modlení ke Kristu a druhá část byla o panně Marii a svatých. O jejich přímluvě. To, že se máme modlit ke 
Kristu. Že s ním máme komunikovat být mu v srdci na blízku, to je pravda a dnešní společnost to postrádá. 
Jsou společenství, která mají Ježíše jen za proroka. To je špatně.

V první části přednášky tam bylo zmíněno, že se nemáme nad ostatní povyšovat. Už tam ale nebylo 
zmíněno, že se máme navzájem umět i kárat. Pokání je důležitá věc a jak mohou ostatní dělat pokání, když 
jim mnohokrát nikdo ani nenapomene? Lidi může napomenout čtení písma a nebo to může udělat druhý 
člověk. Pak může dojít k prozření a člověk hledá řešení. Ideálně v kombinaci s pokáním. Tak že jsem položil 
po první části přednášky dotaz k tomu, že se máme ale kárat , abychom znali své problémy.  Povídal jsem, že
mám problém s tím, že lidi někdy napomínám, jsem přitom pokorný v srdci, ale lidé si o mě myslí že je 
nějak soudím či se povyšuji. Povídal jsem, že lidé mají o mě zkreslený pohled a jak to mám řešit? Farář říkal,
že je potřeba se před tímto jednáním modlit, abych byl při tom co nejvíce vedený Bohem a že také má být 
zachovávána určitá diskrétnost. Já cítím, že Bůh opravdu chce, abych takto jednal. Jsem pod Božím 
vedením. S tou diskrétností je to tak, že píši veřejně dostupný příběh a to mám takto dělat. Příběh je o mé 
interakci s okolím.  Tak že jenom mi přišlo, že v církvi se málo zdůrazňují celkem podstatné věci. Jsou čímsi 
překrývané. Lidé v církvi mají zbožnost a modlí se, ale ne vše tam funguje ideálně. Chce to více pravdivý 
svět. Více upřímnosti.
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Další část přednášky poukazovala na pannu Marii a na svaté. Bylo zmiňováno, že jsou to přímluvci. Že 
modlíme se ke Kristu, ale katolíci používají svaté jen jako přímluvce. Z počátku mi dělalo problém pochopit,
jak je to myšleno jako že pouze přímluvci. Povídal jsem, že nemáme komunikovat s mrtvými, že to je okultní
praktika. To je spiritismus. Můžeme pak komunikovat s démonem byť se vydává za ducha zemřelého 
člověka. Komunikací s démony se jim člověk otevírá. Bylo mi vysvětleno, že komunikujeme s Kristem, ale 
svatí jsou přímluvci. Mě osobně toto přijde velmi tenká hrana. Něco takového snadno lidi dostane do situace,
že se začnou modlit k mrtvým. Mít někoho, kdo se za mě pomodlí může mýt smysl, ale někoho ze světa 
živých. Na straně 35 jsem zmínil setkání, kde byl i Bratr Václav od katolíků. On měl tendenci modlit se k 
nějakému svatému. Viděl jsem to na vlastní oči. Jedna sestra od protestantů mu to rozmluvila. Přitom to byl 
už člověk v důchodu. Jaký smysl má lidem předkládat nějaká taková doporučení, co vedou do nebezpečí.

Po dotazech byl už konec a šel jsem domů. Na svátek svatého Jiří jsem odhalil nějaké nedokonalosti. 
Nebezpečí, kterým by se lidé měli vyvarovat. Přijde mi, že je dáváno příliš málo prostoru k tomu, aby se lidé
mezi sebou normálně bavili jako rodina. Já mezi katolickou církví a mezi jinými církvemi nevidím žádný 
zásadní rozdíl. Katolická církev mi připadá sice více okultní, ale problémy o kterých jsem mluvil jsou i jinde.

Nedávno jsem psal jednomu katolíkovi, který dělá rodinné 
konstelace. Měl jsem takovou myšlenku, kterou jsem cítil, že 
mu mám předat. Už jsem to cítil dříve, ale nějak jsem to 
nevykonal. Tak jsem mu jí předal. Psal jsem mu, že se 
domnívám, že ty konstelace, které dělá, tak můžou být 
nebezpečné v tom, že ta cesta zdánlivé pomoci lidem nemusí 
být přesně to, co pro ně chce Bůh. Jeho odpověď byla celkem 
agresivní. Přišel mi docela naštvaný. Pokud jsou lidé v Kristu, 
nemyslím si, že je dovede rozhodit snadno poukázání na 
nějakou teorii. Jasně pro něj jsou konstelace svaté, ale to může 
být také prostě jen okultní závislost. Bavil jsem se o 
konstelacích s člověkem, který vidí hlouběji do esoteriky a 

tvrdil, že tato praktika není dobrá. Není to jen můj názor jako nezávislého křesťana. Ten katolík mi 
nepotvrdil, jestli se nějak modlí ke Kristu. Jen, že je vděčný za tuto schopnost a potýká se s vážnými 
problémy. Už jasem nějak nepochopil, za on má ty problémy a touto praktikou ustupují a nebo jsou to velké 
problémy ostatních. Těžko dále nějak komunikovat, když máme každý jiný svět, ale to co jsem cítil, že mu 
potřebuji napsat, to jsem mu napsal. Přeci jen je to katolík a měli by jsme mít společného alespoň toho 
Krista.

Já už na sobě začínám cítit, že 
potřebuji nějaké společenství. S 
někým se fyzicky vídat a 
spolupracovat. Nějaký styk s 

veřejností mimo psaní. S Jasanem to nevyšlo, ale ten vznikl teprve nedávno. To chce někoho většího s 
podobným myšlením.

Dostávám se do větších a větších finančních problémů a možná by mě lidé podpořili skrze nějaké 
společenství.

…

Je 26.4.2024 12:30. Tak už mi dnes odpojili Starnet. Teď jsem připojený na mobilních datech. Viděl jsem 
další diskuse organizované Modrým jelenem. Dokonce tam byl člověk, co vydal knihu o nějakém chlapci, 
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který zachránil svět a prý to má úspěch. Konal se tam přípitek :). Byl tam i Petr Drulák. Jeden ze zakladatelů 
organizace Svatopluk co má web zde:

https://www.svatoplukzs.cz/

Zmínil tam, že by se hodilo, kdyby ve Svatopluku byli i mladší lidé. Nebo že žít jako Robinson není tak 
úplně o svobodě. Jako Robinson žiji momentálně já. Odstřižen od finančního světa. Cítím se společensky 
omezen. Je to zajímavá zkušenost, ale chtělo by to už změnu.

Četl jsem si stanovy společenství a souhlasím s nimi. Dává mi to smysl. V podstatě ale nemám finance na to,
abych zaplatil členský příspěvek. Byť vnímám, že jsem dal skrze osvětu velkou hodnotu lidstvu.

Napsal jsem tedy panu Drulákovi 
email na adresu 
drulak@svatoplukzs.cz s 
předmětem „Zájemce o členství ve 
Svatopluku“ dnes v 13:09. Text:

„Dobrý den pane Drulák,

viděl jsem nedávné diskuse, 
poměrně hojné účasti, organizované 
Modrým jelenem. Na jedné z nich 
jste byl jako host i Vy. Zmiňoval jste
něco o tom, že by bylo dobré, kdyby
ve Svatopluku byli i mladší lidé. Mě

tedy bude tento rok 40 let. Myslím si, že bych se do svatopluku hodil. Že bych se k této organizaci měl 
připojit. Četl jsem si dnes stanovy a zamlouvá se mi to. Kdyby jste se mě zeptal, co mám za profesy, tak jsem
asi něco mezi novinářem, křesťanským kazatelem a počítačovým programátorem. To co poslední dobou 
dělám je křesťánská misijní služba, kde odkrývám spousty omylů, ale nikdo z křesťanů mě bohužel finančně 
nepodporuje. Dostávám se do krachu byť to co dělám má podle mě velký přínos pro lidi. Řekl bych, že 
vydávám svědectví o naplňování dění biblické knihy Zjevení. Svědectví o tom, že je nad námi Stvořitel a ten
lidem dává různmé vize a hledáním spolupráce povede k prosperitě všech.

Rád bych se stal členem Svatopluku. Se stanovami souhlasím. Viděl bych jako svůj domovský prut 
prosperitu a větev jihočeskou. V podstatě ale nemohu odeslat přihlášku, protože nemám na zaplacení 
členského poplatku. Ani banka mi není ochotna půjčit peníze. Dnes jsem s bankou telefonoval. To je 
paradox, protože se hlásím k prosperitě, ale přitom reálně finance nemám. To je ale mé očekávání v aktivitě 
svatopluku. Že když se lidé semknou, tak jejich společná spolupráce povede k prosperitě a ochraně 
společnosti.

Momentálně žiji jak ten Robinson, kterého jste zmiňoval. Je to zajémavá zkušennost, ale chtělo by to už 
změnu.

S pozdravem,
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Jiří Kalina

Můj blog:

http://jkali.cz/data/pomahame_si.pdf“

Je 27.4.2024 4:04. Starnet 
mi zablokoval přístup k 
internetu. Mám sice ještě 
mobilní data, ale ta jsou 
omezená a na nějaké 
sledování videí na YouTube 
to už moc nevidím.

Elektřina, voda a topení mi 
zatím fungují.

Možná přijde doba, kdy 
budu dostupný jen na 
telefonu 775 218 558.

Na email těm lidem, kterým
jsem psal, tak mi nikdo 
neodpovídá. Příčinou by 
mohlo být, že lidé nechápou
skutečnou vážnost těch 
věcí, na které poukazuji a 
nevěří, že mi mají pomáhat.
Žijí si ve svých vlastních 
světech a třeba jsou i 
zaneprázdnění a mě vnímají

jako nějakého povýšeného člověka. Přitom tady jde o to pochopit, že je třeba vymanit se z těch svých světů a
začít vnímat Kristovo vedení. Zapřít sebe pro Kristovo vůli a táhnout za jeden provaz. Smířit se s tím, že 
stejně vznikne nějaká společenská hierarchie, ale ta už nebude postavena na tom, že ti nahoře zneužívají ty 
dole.

Je 27.4.2024 6:56. To mám 
vlastně ještě účet na Air Bank s 
číslem 1992705015 / 3030. Ten 
není zatížený žádnou hypotékou 
a nebo nepovoleným debetem. 
Kdyby se našel nějaký 
dobrodinec, mohl bych z 
případných příspěvků zaplatit 
internet a bydlení. Hypotéka se 

v dnešní době už dá řešit údajně tak, že řeknete, že jste živý člověk a je zrušena. Nikdo vás nemůže uhánět 
vracet peníze, které jsou stejně vymyšlené.
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Je 27.4.2024 15:44. Když už nemám 
pořádně mobilní data na to sledovat  
diskuse a videa, tak si alespoň udělám 
přehodnocení mých finančních výdajů a
přísunů.

Nakonec zjišťuji, že státní občanství 
nijak nepotřebuji a závazky v Komerční
bance mě jen blokují, abych byl tvořivý 
a užitečný pro společnost. Pokud se 
budu propagovat jako Živý člověk, 
mohu hypotéku ve zbývající částce cca 
830 000 Kč zrušit a protože jsem 800 
000 Kč chtěl na uvolnění zdrojových 
kódů JKali Frameworku, budu je jako 
férovou náhradu společnosti moci 

uvolnit. Tím se to bude moci dále rozvíjet. Něco si člověk do společnosti vezme a něco jí zase dá.

Já letos asi ani nebudu odevzdávat daňové přiznání. Když se to tak vezme. K čemu je mi žít pod zákony, 
když jsem pod ochranou Krista a sám mám Boží zákon v srdci, tak nepotřebuji být hlídán lidskými zákony. 
Zákony a státní zřízení je pro lidi, co na toto duchovně nemají. K čemu je mi platit zdravotnictví, když ho ani
nevyužívám? Letos jsem se ani nehlásil na prohlídku k zubaři. Na zubní problémy je výborný oxid 
chloričitý. To mi bohatě stačí. Bez doktorů se obejdu. Úrazy se člověku v Kristově ochraně, podle mé praxe, 
nějak zvlášť nedějí.

K čemu je mi platit sociální zabezpečení stejně se tu formuje něco nového. Kristovo tělo, které je složené z 
lidí, kteří si navzájem pomáhají. Věřím, že se to bude lépe a lépe organizovat. Že budou přicházet další a 
další lidé. Když půjdu na sociální zabezpečení, asi mě budou mít jako věřícího za schizofrenika. To 
nepotřebuji, aby mě někdo takto nálepkoval.

Mé měsíční výdaje, když si odmyslím hypotéku, sociální a zdravotní pojištění:

Placení bytu: 3770 Kč

Elektřina: 1000 Kč

Internet: 349 Kč

Telefon: 653 Kč

Celkem: 5772 Kč

Jako Živý člověk bych měl daleko menší náklady na živobytí.

Je 28.4.2024 9:48. Od pátku, co mi zablokoval Starnet internet, tak 
jsem přestal sledovat YouTube. Dnes jsem viděl na Seznamu tento 
článek s titulkem „Billy Kid žije! Mýtus Divokého západu ovlivňuje 
Ameriku dodnes“. Tak trochu si připadám, že mě vidí lidé asi jako 
nějakého psance. Někdo, koho se společnost asi štítí. Přitom jednám 
férově k ostatním v souladu s tím, jak mě vede Bůh. Dostal jsem od

http://jkali.cz                                                                                                                                    294

http://jkali.cz/
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/zahranicni-billy-kid-zije-mytus-divokeho-zapadu-ovlivnuje-ameriku-dodnes-250701#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=zpravy.sznhp.box&source=hp&seq_no=1&utm_campaign=abtest245_nove_vyhledavaci_pole_varDD&utm_medium=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz


Starnetu email, kde mě 
přikazují, ať co nejdříve 
uhradím dlužnou částku. Já
bych to rád zaplatil, ale na 
jednom bankovním účtu 
mám záporný zůstatek a na 
druhém jen 30 Kč. Nemohu
to zaplatit.

Napíši odpověď Starnetu. 
Třeba budou shovívaví.

Odeslána odpověď v 10:35 
na email

fakturace@starnet.cz.

„Dobrý den,

ano vím o tom, že nemám zaplacený internet a opravdu rád bych zaplatil za vaše služby, ale teď toho nejsem 
finančně schopen. Společnosti Starnet jsem věrný a zůstal jsem u vás i když mi tu T-mobile nabízel výhodné 
optické připijení. Chtěl jsem zůstat podporovatelem ekonomiky místní Budějovické firmy a nepřecházet pod 
mezinárodní společnost.

Prosím vás o shovívavost s placením. Nemám na zaplacení internetu, protože jsem sám okrádán. Můsím 
dělat speciální křesťanskou misii, protože křesťanství není dostatečně efektivní. To souvisí i s ekonomickým 
úpadkem této země celkově. Můsím se této aktivitě věnovat s tak silným přesvědšením a pokračovat i kdyby 
mě to mělo stát život. Je to pro tuto dobu velmi důležité. Křesťané mě bohužel finančně nepodporují. Jsem 
na to sám a jsem někdy pod silnýmu duchovními útoky. Nemohu si při této aktivitě hledat nějaké 
zaměstnání.

Děkuji za pochopení.

S pozdravem,

Jiří Kalina

Více o mých aktivitách najdete na blogu:

http://jkali.cz/data/pomahame_si.pdf“

Je 28.4.2024 12:58. Další má komunikace je směrem ke Komerční 
bance. Týká se to zrušení účtu u nich a přechod k Živým lidem. 
Odesláno na email obchodnivymahani@kb-group.cz v 12:56. Text 
zprávy:

http://jkali.cz                                                                                                                                    295

http://jkali.cz/
mailto:obchodnivymahani@kb-group.cz
http://jkali.cz/data/pomahame_si.pdf


„Dobrý den,

bohužel se mi nedaří mou podnikatelskou aktivitou získat potřebné finanční prostředky, abych měl 
na pravidelné splátky hypotéky. Já sám jsem obíraný lidmi, kteří by mě měli podporovat na mé 
důležité záchranné misii.

Snažil jsem se získat dotace na zaplacení nákladů a další podporu vývoje mého projektu JKali 
Framerowk, který je zdokumentovaný zde:
http://jkali.cz/data/jkali_framework.pdf

Mělo to být 800 000 Kč na zaplacení mých nákladů a tak bych mohl uvolnit zdrojové kódy 
veřejnosti. Peníze, které by na to měli jít se ale v tomto ekonomickém systému směrují prokazatelně
na nevhodné aktivity.

Jediné řešení, které vidím jako vhodné pro mou situaci je můj přechod ke společenství tak zvaných 
Živých lidí. Odpoutání se od závazku ke státu a od dluhu v bance. Bude to prospěšné pro 
společnost. Mě zanikne povinnost splácet hypotéku bance a já výměnou za to věnuji společnosti 
dostupnost mnou vyvíjených technologií. Banky jako takové si svou aktivitou hodně od lidí berou a 
tímto krokem pomohu něco z toho lidem zpátky navrátit svojí službou. Vidím to jako férový krok.

Pro sebe už nevidím jako možnost setrvávat ve státě. Zaměstnání nemohu vykonávat v kombinací 
se svou misíí. Současný rozpadající se sociální systém mě nepochopí a bude mě odsuzovat. Já 
potřebuji budovat nový systém. Nový alternativní státní útvar s vlastním sociálním a zdravotním 
zabezpečením. Novou spravedlivou a dobrou společnost.

Proto si přeji, deklarací se za Živého člověka, zrušit svůj účet u Komerční banky, abych mohl být 
dále správně přínostný pro společnost svou seberealizací.

Děkuji za pochopení.

S pozdravem,
Jiří Kalina

Více o mě je v blogu:
http://jkali.cz/data/pomahame_si.pdf“

Je 29.4.2024 10:51.
Dnes ráno mi přišla
SMS od Vodafone.
Ten datum 28.4. a
slovo bude nějak nesedí. 773721149 je můj 
druhý telefon, kde mám mobilní data a platím 
ho paušálně. Pak mám ještě telefon 
775218558 a tam mám nulový tarif. Neplatím 
nic pokud nic neprovolám. Tam mobilní data 
nemám. Tak že tedy napíši teď Vodafonu.

Zpráva odeslaná skrze kontaktní formulář Vodafonu v 11:11 je tato:
„Dobrý den,

dnes mi přišla zpráva, že nemám zaplacený telefon. Bohužel rád bych zaplatil, ale sám jsem obírán lidmi, 
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kteří by mě správně měli podporovat v mé misijní aktivitě.

Snažím se přínést prosperitu tomuto národu. Je to má záchranná akce, kterou beru vážně. Přinést nějakou 
osvětu do upadajícího křesťanství a ukázat lidem, jak to doopravdy mělo být.

Nejsem schopen zaplatit za telefon, ale pomohlo by mi, kdyby jste ode mě platbu nevyžadovali a pomohli by
mi na mé misii.

Děkuji za pochopení.

Můj blog:
http://jkali.cz/data/pomahame_si.pdf“

Je 29.4.2024 12:01. Další firma je Armex Energy. můj 
dodavatel elektřiny. Příběh, jak jsem se dostal k Armexu začal 
už v roce 2018. Těsně před tím, než jsem šel pracovat na Poštu,
tak jsem se setkal s Václavem Pokorným. Majitelem 

Budějovického klubu Rockle. K tomu mě přivedl spolužák z Hluboké a VOŠ s přezdívkou Fesor. Oba tito 
lidé jsou také na mém seznamu v tomto dokumentu. Fesor a Václav mi nabízeli přechod na dodavatele 
energie jménem První rodinná a.s.. Byl to národní dodavatel energie a bylo to nabízené formou síťového 
marketingu. Když mi to nabízeli, celkem rychle jsem v to dostal důvěru. Líbila se mi ta myšlenka. Spojení 
jaké si národní rodinné sítě jakožto organizaci dodávající elektřinu. Tato firma ale v pozdější energetické 
krizi nemohla už dál tímto způsobem fungovat. Rozhodli se svojí klientelu převést k někomu, kdo by se jim 
zdál nejvhodnější. Dodavatel, který se drží v pronárodní ekonomice a má férový přístup. Tou firmou je 
Armex Energy.
Co vnímám jako dobré, že ze strany Armexu nedostávám žádné nátlakové upomínky. Ve starších zprávách 
myslím psali něco jako že v případě neplacení energie může být elektřina odpojena, ale pak už jsem tuto 
informaci nedostal. Zpráva o prodlevě v placení došla, ale nebylo tam nic o odpojení energie.
Zpráva odeslaná na formulář Armex Energy zde https://www.armexenergy.cz/pozadavek-zakaznika s 
textem:
„Dobrý den,

chtěl bych nahlásit, že se dostávám do platební neschopnosti. Bohužel mrzí mě to. Rád bych zaplatil, ale sám
jsem obírán lidmi, kteří by mě správně měli podporovat v mé misijní aktivitě.

Snažím se přinést prosperitu tomuto národu. Je to má záchranná akce, kterou beru vážně. Přinést nějakou 
osvětu do upadajícího křesťanství a ukázat lidem, jak to doopravdy mělo být.

Nejsem schopen zaplatit za elektřinu, ale pomohlo by mi, kdyby jste ode mě platbu nevyžadovali a pomohli 
by mi na mé misii. Alespoň do té doby, než budu mít potřebné prostředky k dispozici.

Děkuji za pochopení.

Můj blog:
http://jkali.cz/data/pomahame_si.pdf“

Další firma je Maty. Správce nemovitostí (https://www.maty.cz). Odeslána zpráva v 12:51 na email 
maty@maty.cz s předmětem Omluva za neplacení. Text zprávy:
“Dobrý den,
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chtěl bych nahlásit, že se dostávám do platební neschopnosti. Bohužel mrzí mě to. Rád bych zaplatil, ale sám
jsem obírán lidmi, kteří by mě správně měli podporovat v mé misijní aktivitě.

Snažím se přinést prosperitu tomuto národu. Je to má záchranná akce, kterou beru vážně. Přinést nějakou 
osvětu do upadajícího křesťanství a ukázat lidem, jak to doopravdy mělo být.

Nejsem schopen zaplatit poplatky za byt, ale pomohlo by mi, kdyby jste ode mě platbu nevyžadovali a 
pomohli by mi na mé misii. Alespoň do té doby, než budu mít potřebné prostředky k dispozici.

Děkuji za pochopení.

S pozdravem,
Jiří Kalina

Adresa bydliště V. Volfa 39 České Budějovice.

Můj blog:
http://jkali.cz/data/pomahame_si.pdf“

Mám tu nějaké detaily od obchodního ředitele FireGOLDu u Roberta Vláška ohledně možností založení si 
platebního účtu iiplanGold u nich. Informace dávají smysl, ale i to je momentálně mimo mé možnosti.
…
Je 30.4.2024 9:24. Tak mi zase funguje Starnet. Mohu jít sledovat diskuse na YouTube. Starnet mi prodloužil
splatnost o 14 dní v zámci zachování vzájemných vztahů viz. email na další straně. Byla to jejich reakce na 
zprávu ze stránky 296. Napadlo mě, až budu zakládat patnáctý díl příběhu, jestli by se to nedalo pojmenovat 
místo „Pomáháme si 2“, tak třeba „Žebravé dítě“. Včera jsem si lámal hlavu nad tím státním řešením. Musí 
existovat model řešení, který by ustál kde jakou kritiku. Spravedlivý model řešení. Já si přeci nechci rušit 
občanský průkaz. Nechci si ani rušit bankovní účet, ale jen přetransformovat dluhy na něco smysluplnějšího. 
Něco jsem vymyslel. Mohlo by to zaujmout lidi, které propojuje Modrý jelen. Nějaký společný spojující
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koncept. Výsledek je 
představa jakési nadstavby 
na stávající státní řešení. 
Situace, kdy nerušíte své 
občanství. Stále jste ve státě,
ale dostanete se pod jakýsi 
řád. Společenství, které má 
nějaké podpůrné 
společenské plány. Vstupem
do řádu není podmínkou 
křest, ale byl by ideální. 
Můžete být v řádu jak 

nepokřtění tak pokřtění. Není povinnost ani platit nějaký povinný členský poplatek, ale příspěvky jsou vítané
a jsou potřeba. Příspěvky mohou být i nefinanční. Hospodaření s prostředky bude ale v řádu zcela 
transparentní a bude transparentní i to, kdo kolik a čím přispěl. Bude to pro inspiraci ostatním. Ostatní uvidí, 
že někteří přispívají a tak budou v srdci pohnuti přispět také.
Smyslem toho společenství je mít nějaký veřejně prospěšný plán a ten se snažit plnit. Takto nějak to má ve 
stanovách Svatopluk. Je důležité umět plánovat. Pokud v řádu nepřispějete nic finančně ani nějakými 
materiálními prostředky, tak se čeká, že jste alespoň nějak o to víc aktivní. Férové by mělo být, aby bylo 
vidět, kdo si co od společenství vzal. Vidět to, co společenství dáváte, ale i kolik si od ostatních berete.

V podstatě jedinou podmínkou vstupu do společností je, že se shodujete s ideálem, že „Když já si od 
společenství něco beru, musím mu podle toho i vracet“. Stanovování plánů a priorit by mělo být samozřejmě 
konsenzuální.

Důležité asi bude, aby se předcházelo konfliktům, tak 
by si společenství mělo definovat oblasti zájmů. 
Například společenství má nějaký plán. Budou lidé, 
kteří přispějí na jeho plnění. Budou ale i lidé, kteří 
nabídnou něco jako „Já mám kvalitní tenisový kurt. 
Věnuji ho společenství.“. To je dobré pro lidi, kteří 
hrají tenis, ale těch může být třeba jen 10%. Těm 
zbylým 90% členů to nic nepřináší. V principu by se 
tenisový kurt měl stát celospolečensky prospěšný tím, 
že lidé hrající tenis, kteří využívají tuto oblast zájmu, 
tak budou nějak podporovat ty celospolečenské oblasti 
zájmů.

Zde mě napadají nějaké příklady vstupu do 
společenství. Člověk něco žádá. Nějaké řešení jeho 
problému a tak potřebuje být součástí společenství, 

které se zabývá řešením těchto problémů.
1) První příklad vstupu do společenství je, že máte 
problémy s hypotékou. Jedno z poslání společenství by 
mělo být řešení nadcházející finančně-společenské 
krize. Bankovní systém od států vyžaduje čím dál větší 
úroky a je to neudržitelné. Společenství by mělo umět 
toto kompenzovat tím, že zruší povinnost platit 
hypotéku. Tím, že máte půjčky, tak máte finance, které 
vás zvýhodňují ekonomicky oproti těm, co si je 
neberou. Proto by vstupem do společenství mělo být 
evidování, jak velká půjčka byla zrušena a převedení 
tohoto závazku směrem ke společenství. V bance se 
půjčka či hypotéka nijak asi nezruší, ale banky mají 
problém vymáhat půjčky od těch, co patří do komunity 
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Živých lidí. Živí lidé jsou řekl bych individualisté. Ne asi všichni. Někteří si roztrhali občanské průkazy. 
Přijde mi jako férové, když si od společnosti něco berete, tak jí naopak umět něco vracet. Řekl bych, že je 
člověk pak pod větší duchovní ochranou.

2) Druhý příklad vstupu, že si nepřejete už dále platit sociální a zdravotní pojištění, ale chcete být stále 
občanem.  Mnoho lidí si asi bude připadat okrádáno, když je vidět, jak se tyto oblasti všelijak tunelují. Pokud
si někdo nepřeje platit sociální a zdravotní pojištění, měl by to umět stát konsenzuálně zohlednit. Něco 
takového nemůže být povinné. Pokud nechcete platit zdravotní pojištění, tak o to více zaplatíte u doktora. To 
je férové. Je to přijetí odpovědnosti za své rozhodnutí. Společenství by ale mělo umět nabídnout lidem 
potřebné zdravotní služby. Služby, které mohou být i mnohem efektivnější a levnější.
Sociální oblast je také tunelována. Společenství by mělo být schopné najít společenskou aktivitu i pro staré 
lidi. Důchodový systém motivuje k tomu se úplně izolovat a být pasivní. Nevíte, co dělají vaši sousedé. Nic 
o nich nevíte. Nemáte důvod ke komunikaci a ten stávající systém k tomu nenapomáhá.

3) Třetí příklad vstupu, že už nechcete dále platit daně, ale chcete být stále občanem. Chcete raději 
podporovat místo toho nějak společenství. Placení daní by mělo být na vaší ochranu a na to, že žijete ve 
slušné fungující společnosti. Toto nějak více a více selhává. Řešením společenských problémů se začínají 
zabývat lidé mimo zvolenou vládu. Někteří to dělají ve svém volném čase mimo zaměstnání. Policie selhává.
Kvůli zdeformovanému náboženství se lidé dostávají více a více mimo duchovní ochranu. S penězi z daní se 
špatně nakládá. Člověk by měl mít oficiálně volbu přestat platit daně a vzdát se tak služeb, které tím platí. 
Pro ochranu těch, kteří si ale daně platí a spoléhají třeba na policii, tak by každý měl mít podle mě občanský 
průkaz. Ty zákony tu jsou z nějakého důvodu a mají smysl. Lidem bez legitimizace to dává prostor dělat více
podvody. Společenství by mělo usilovat o to, aby potlačilo nesmyslné špatné zákony, ale ne aby zlikvidovalo
vymahatelnost všech zákonů. Je potřeba být tolerantní k těm, co chtějí zůstat plně ve státě. To, že někdo chce
přestat platit daně, tak ať je neplatí. Stát by to měl zohlednit, ale potom si podobně jako u lékaře policii, v 
případě pomoci, bude muset postižený hradit sám. Občanský průkaz by ale podle mě měl mít každý. 
Společenství by mělo být nějaká nadstavba na stát. Třeba i mezinárodní.
Člověk, který je pokřtěný a žije podle toho, tak by se neměl dostávat do rozporu se zákony. Minimálně ne s 
těmi dobrými. Špatné zákony by mělo společenství napravovat.

Je 30.4.2024 15:23. Je třicátý den v měsíci, na svém 
bankovním účtu u Air Bank mám 30 Kč a jsem na 
straně 300. Společnost IBISINGOLD má anglicky 
slogan „Děláme lidi nezávislými“. Třeba bych s nimi 
našel nějakou spolupráci. Nějakou aktivitu, kde 
získám potřebné prostředky na fungování.

Zítra je 1. máj. Svátek práce. Dokonce i můj kamarád Pošťák nastupuje zítra do nové práce. Možná mě čeká 
také nějaký průlom v tomto směru. Odeslal jsem email v 16:58 na adresu rvlasek@firegoldgroup.com v 
reakci na zprávu pana Vláška na straně 298. Text zprávy:
„Dobrý den, pane Vlášek,

měl bych zájem založit si účet iiplanGold, ale nejsem momentálně schopen poslat ze svého účtu přiliš peněz. 
Jen něco symbolického pro potvrzení banky.

Mám takovou aktivitu, že píši blog. Formou příběhu, kde rozebírám různé úvahy intuitivně nad tím, co 
pravděpodobně lidé chtějí vědět. Mohl bych společnosti FireGOLD tím dělat reklamu. Poplatek za založení 
bych zvolil ten 50% z měsíčních  plateb. Také mám rozpracovaný projekt, kde jsou mé informační 
technologie. Takové, které by se možná hodily na řešení dnešních společenských problémů a hledání 
soběstačnosti. Řešení všelijakých hlasování a podobně. Možná by jsem v tomto směru mohl se společností 
FireGOLD nějak spolupracovat a vzájemě se nějak obohatit.

Mé údaje:
Jméno a příjmení: Jiří Kalina
Datum narození: 15.12.1984
Korespondenční adresa: V. Volfa 39, České Budějovice
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Email: kallii@seznam.cz
Telefon: 773721149
Bankovní účet: 1992705015 / 3030

Můj blog: http://jkali.cz/data/pomahame_si.pdf

Pěkný den,
Jiří Kalina“

Je 2.5.2024 8:58. 
Tak už jsem součástí
platebního systému 
ve světě zlata. Na 
straně 275 jsou 
nějaké shrnující 
informace o tom, co 
společnost 
FireGOLD nabízí. 
Na straně 298 jsou 
informace, jak 
snadno založit tento 
účet. Platební systém
iiplanGold je podle 
jejich tvrzení ve 
světě zlata unikátní 
produkt. To prý jiná 
společnost 
zabývající se zlatem 
nemá. Na obrázku 
vlevo je vidět něco 
podobného jako v 
internetovém 
bankovnictví 
platební formulář. 
Číslo vašeho účtu je 
zde číslo smlouvy, 

které mám přidělené 8000062125. Je zde dokonce možnost zadat automatickou pravidelnou platbu.

Na YouTube vysílá 
jedna žena, na kterou 
jsem už poukazoval. Je
na stránkách 249, 253 
a 256. Jmenuje se 
Egilea a má profil:
https://
www.youtube.com/
@EgileaASMR
Zdá se mi, jako kdyby 
poslední její nahrávky 
nějak zapadali do 
témat mého psaní. 
Poslední nahrávka je 
žena ve svěrací 
kazajce s plyšovým 
kamarádem. Ve svých 
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videích, přijde mi, že mluví na adresu někoho konkrétního. Na mě to tak působí. Když ale mluvíte k někomu 
konkrétnímu, koho máte za svého vyvoleného partnera, tak to obvykle nedáváte na YouTube k dispozici 
všem. V některých těch videí oznamuje věci typu „Já tě chtěla, ale ty jsi ode mě odešel“. To jsou výčitky na 
něco, co se stalo. Při nejmenším nějak nedává logiku toto oznamovat všem.

Já už jsem se v životě dostal kvůli 
ženám do takových problémů, že to ve 
mně nějak potlačuje zájem se o ně dále 
zajímat. Tato žena, která natáčí na 
YouTube videa na mě působí dojmem 

„Je hezká, ale zároveň z ní jde strach“. Dojem z nebezpečné ženy. Třeba má kolem sebe komunitu lidí, či 
jiných druhů bytostí, kteří by se mohly stát přátelskou součástí nově vznikajícího společenství. Přátelství se 
dá projevit třeba tím způsobem, že se stanete součástí nově vznikajících ekonomických systémů. Tím, že do 
nich nějak přispějete a budete je podporovat.

Další taková ekonomická komunita, které jsem součástí je E-koruna s webem zde:
https://e-koruna.com/

Včera i v úterý jsem byl na online setkání lidí z této komunity. Žijeme v různých místech Čech a Slovenska. 
Stani se připojuje dokonce až z Ameriky. Bez ohledu na to, jak kdo platební systém E-koruny vnímá a jak 
dávají nebo nedávají smysl lidem jeho funkcionality, tak já tato setkání beru jako užitečná tím, že je to 
budování nějakého společenství, kde si lidé mohou sdílet své potřeby. Už jen tím, že řeknu ostatním svůj 
problém, mohu dostat užitečnou radu do své individuální situace. Může mi někdo nějak tímto i významně 
pomoct. Je tu zase několik podnětů k zveřejnění. Problémy, se kterými se mohou potýkat i jiné podobné 
skupinky, které hledají cesty k řešení společenských problémů.

Tak třeba já, když jsem hledal cestu, jak pomáhat lidem, tak si myslím, že jsem jí nalezl. V roce 2015 jsem se
věnoval aktivitě tvorbě hlavolamů. Projekt Mysteasers zde:
http://jkali.cz/index.php?page=mtintro

Byla to pro mě cesta, jak se nějak seberealizovat a zároveň předvádět před ostatními. Nějak na sebe 
upoutávat pozornost. Já už byl ale celkem dlouho obrácený křesťan a v duchu jsem si budoval s Kristem 
vztah. Vnímal jsem, že toto, co dělám, že to není cesta, kterou mám jít. Je to postavené sobecky. Ten reálný 
přínos nějakých hlavolamů pro ostatní by byl mizivý. Bůh má jiné představy, jak pomáhat ostatním a já to v 
nitru vnímal. Vnitřně jsem si nějak uvědomoval, že mě bylo Kristem pomoženo a zrovna tak já bych měl 
pomoci dostat se ke Kristu i ostatním. Nějaké hlavolamy to byla má osobní cesta pod svojí lidskou 
představou, že to lidem nějak pomůže, ale více v tom bylo asi potřeby se nějak ukazovat ostatním.

Tak že co se stalo. Cítil jsem potřebu v roce 2015 se nechat někde pokřtít. Při křtu jste ponořeni do vody a 
vynořením ústně prohlašujete, že je Ježíš Kristus váš pán. Tím vstupujete do služby, ale nemusí to být 
svázané se vstupem do společenství. Tím se symbolicky omyjí vaše osobní ambice a nahrazuje je Kristovo 
vůle. Tak že tím, že plníte Kristovo úkoly jak vás vede, jste součástí Kristovo těla. Máte být ve styku s 
ostatními lidmi a nějak jim pomáhat. Tím nemyslím výhradně s věřícími, ale především s těmi, ke kterým se 
teprve má evangelium dostat. Tedy jde o to být ve styku s tím a pomáhat tak, jak chce Kristus a nehledět na 
nějaké předsudky všelijakých náboženských organizací.
…
Je 2.5.2024 14:35. Další zvláštní příběh je propojení tří příběhů lidí kolem skupiny E-koruna. To jsou 
příběhy skutečně ze života a přijde mi, že to má opravdu nějakou vzájemnou souvislost. Já bych ten příběh 
nazval Žena uvězněná v penzionu.
…
Je 3.5.2024 12:16. To, co poslední dobou pozoruji v dění životech některých lidí mi připadá jako nabídka 
možnosti přejít na Božský plán spasení. Situace, kdy všelijaké omyly jsou zbořeny a člověk se ocitá v jakési 
slepé uličce. V jakémsi bodě zlomu, kdy si může člověk uvědomit, že lepší bude dále pokračovat v životě s 
vedení Kristem. Více mu důvěřovat a hledat duchovní spojení s ním. Tedy k příběhu s názvem Žena 
uvězněná v penzionu. To, že jsem se dostal do společenství E-koruny, které je ovlivněno esoterikou, tak v
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tom má Bůh určitě nějaký svůj záměr. Jako 
obrázek k článku jsem zvolil Penzion u 
Paseků, který je obklopený sněhem. Jako že 
se symbolicky nemůžete dostat ven. 
Nedávno jsem se dozvěděl na online setkání,
že jedna kolegyně z E-koruny má problém. 
Musí opustit sídlo E-koruny Penzion Ráj a jít
si hledat nové bydlení. Tak jsme to řešili, 
jaké jsou možnosti. Já jsem to s ní 
komunikoval bokem. Nejprve mi bylo divné,
proč jí z Penzionu Ráj vyhánějí. Ten penzion
měl být zakoupen jako společný domov 
členů E-koruny. Lidé společného názoru tam
budou společně hospodařit jako taková 
rodina.
Tak jsem se jí ptal, co se tam děje. Já se o 
Penzion Ráj nezajímám a vlastně jsem tam 
ani nikdy nebyl. Pověděla mi, že penzion 
není komunitní centrum, jak se původně 

plánovalo. Tato myšlenka nevyšla a jedná se o klasický fungující penzion, ve kterém mají různí členové E-
koruny své investice. Není to tak, že by penzion měl jen jednoho investora. Ten způsob, jak se do penzionu 
kolegyně dostala byl, že ona skutečně prodala svůj, ale to už je delší doba. V pronajatém bytě žila z úspor, 
ale měla nějaké špatné vztahy se sousedy a tak z bytu odešla bydlet do penzionu. Jenomže bydlení v 
penzionu je prostě cenově dražší než klasický byt. Dražší vzhledem k tomu, co je v penzionu k dispozici za 
prostor. Kolegyně navíc nemá zaměstnání a úspory jí docházejí. Penzion je vzdálený od obchodů a to je pro 
ní docela nevýhoda. Myslel jsem, že má nějaký důchod, když nechodí do práce, ale důchod jí nedají kvůli 
tomu, že má úspory. Investoři do penzionu jí nechtějí dát nějaké výhodnější platební podmínky jako člence 
E-koruny a chtějí, aby měla stejné podmínky jako ostatní.

Ono to bylo vlastně tak, že kolegyně do penzionu šla s tím, že to bude jen dočasné řešení. Taková byla 
domluva s provozovateli penzionu. Dnes je ale komplikace si najít nějaké bydlení. Já jsem jí nabízel, že mám
v Budějovicích kamaráda, který pronajímá ve svém bytě jednotlivé místnosti a to by měla levnější jak 
penzion asi tak o polovinu. Navíc by to pro ní byla výhoda, že by byla ve městě, kde je všechno blíže. Říkal 
jsem jí jen že nevím, zda by mu nevadil její pes. Sice má malého psíka, ale někomu toto může vadit v bytě. 
Ona ale o tuto nabídku neprojevila zájem. Tvrdila později, že jí vadí v bytě jiní lidé a že už chce jít do 
něčeho vlastního. Tak jsme jí jednomyslně se Stani doporučovali, ať zkusí nabídnout nějakou pomoc 
personálu v penzionu. Přiblížit se na jejich úroveň a mít je za kolegy. Domníváme se, že potřebuje více 
sociální kontakt. Ona nám říkala, že penzion není v moc dobré ekonomické situaci a zaměstnanci by jí viděli 
jako přítěž. Tak že to vypadá, že na vině je zase ta upadající ekonomika.

Další osoba, která s tímto děním nějak souvisí je paní od Rosenkruciánů, která také chodí na E-korunu. 
Zmínil jsem jí na straně 280 v souvislosti s touto organizací. Ona má také komplikaci v bydlení a bude se 
muset do měsíce odstěhovat. Má také finanční komplikace a musí platit duchovní školu. Ona tvrdila něco v 
tom smyslu, že Rosenkruciány založil nějaký Malchisedek. Přitom ale gnostické praktiky podle mě nijak 
nesouvisí s Kristem. To je podle mě magie. To nějak nedává smysl. Já bych měl být ten Malchisedek, podle 
toho co na mě příběh ukazuje. Ten velekněz. A teď co mají ty dvě ženy společného? No řekl bych, že to jsou 
ty duchovní praktiky.
Poslední debaty na toto téma byly v úterý na setkání, které vede Stani. Jedna část lidí tvrdila, že člověk se 
potřebuje socializovat a mít uvnitř sebe něco, s čím si umí s ostatními rozumět. Nějakou osobní přitažlivost a
k tomu vede řekl bych křesťanství. Obrácení se ke Kristu. Mít v sobě to duchovní ovoce, které ostatní lidé 
uvidí. Umět mu naslouchat, jaká řešení jsou pro nás v daný okamžik vhodná. Být u někoho v bytě, byť třeba 
jen v podnájmu, ale ve větším městě bych vnímal jako příležitost časem se dostat třeba i k něčemu 
vlastnímu. Nebo k nějaké práci, co může vyhovovat. Přijde mi to jako nějaký exodus. Vyvedení gnostiků z 
jejich praxe. Zavrhovat hmotný svět ve kterém žijeme nedává smysl, když je to na úkor budování vztahů.
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Je 3.5.2024 16:43. Myslím si, že 
bychom si měli snažit udržet své 
domovy. Je pochybná finanční 
doba. Ve světě financí je chaos. 
Vyměřování odměn za výsledky 
nějak nesedí v mnoha oborech. Já 
to za sebe vnímám tak, že si 
musím nějak vyjednat fungování 
domova. Jsem spokojen tam, kde 
jsem. Jenomže to je má 
individuální situace. Někdo to 
může mít tak, že se opravdu má 
někam stěhovat a měl by být 
schopen to vnitřně rozpoznat. Žít 
někde na odlehlém místě mimo 
dostupnost obchodů a mimo 
jakoukoliv komunitu je docela na 
zváženou.

Volal mi člověk, o kterém jsem dlouho neslyšel. Postava z mého příběhu. V 13. díle na straně 340 je příběh 
se jménem Boris a kniha na benzínce. Tak tento Boris mi volal. Prý je v kontaktu s Robertem Vláškem. 
Obchodním ředitelem FireGOLDu. Domluvil nějaké setkání na Hluboké nad Vltavou. Tak že to vypadá, že 
se setkám s lidmi z této oblasti alternativního společenství.

Možná mi pomůže toto setkání lépe se začlenit do fungování nějaké komunity. Spolupracovat s někým. JKali
Framework mám v plánu veřejně uvolnit, až se trochu zberchám. Systém Eden je samostatný produkt. 
Myslím, že by stálo za to ho předat nějaké takové komunitě k dalšímu vývoji. Nějak ho rozumně prodat a 
nebo vyměnit za nějakou nabídku. Nemám úplně představu za co.

Přijde mi, že pokud je tu nějaké fungující alternativní společenství, tak by bylo inspirativní pro lidi, kdyby 
začalo být více a více viditelné. V tom bych možná mohl sehrát nějakou úlohu.

Je 4.5.2024 8:30. Penzion Ráj. 
Sídlo E-koruny. Je zvláštní to 
sledovat, jaké jsou osudy lidí. 
Penzion měl být jakýmsi 
společným domovem. Vize, že 
lidé z E-koruny prodají své 
nemovitosti a koupí si společně 
toto sídlo. Tato vize se v 
podstatě naplnila pouze v jedné 
osobě a ta ze svých peněz žije v
penzionu za standardní nájem 

pokoje. Přitom tato žena se kdysi živila jako účetní a nebo tak něco. Pak ztratila práci a ve svém městě už 
nedokázala najít jinou. Teď budu trochu fantazírovat. Jenom takové co kdyby. Jak by se teoreticky dala tato 
situace zachránit.
Najednou se na veřejnost vynoří jakési společenství. Alternativní samostatně fungující společenství. Bude to 
pro lidi inspirací a zrovna tak budou inspirativní i ty koncepty řešení, které zde sepisuji. Lidé budou mít 
zájem se do toho nějak zapojovat a s tím vznikne administrativní činnost. Něco jako obdoba účetnictví. Věci 
budou potřeba být více transparentní. No a v souvislosti s tímto společenství se připojí nějak i Penzion Ráj. 
Může to dát užitečnou práci jedné ženě a třeba by se dalo nějak lépe zařídit, aby měla férovější nájem a 
nemusela se stěhovat. Otázka je, co s dostupností obchodů? Dnes si vlastně nákup můžete nechat i přivézt 
domů. To se dá řešit. Třeba by se penzion po této události mohl stát jakýmsi společenstvím podporovaným 
místem krátkodobého ubytování pro lidi v nouzi. Penzion Ráj a příběh kolem něj by se mohl stát něčím, co 
přitáhne lidi do společenství.
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Je 5.5.2024 17:07. Dnes od 18:00 bude 
zase online setkání s týmem pěstování 
Vize dostupné zde:
https://meet.jit.si/radimvalencik
…
Je 6.5.2024 9:02. Přidávají si mě na 
Telegram a Facebook stále další lidé. 
Dostávám otázky jak se mám. Odkazuji
je na mé spisy. Připadám si, že čím dále
více a více připomíná můj životní styl 
nějakého Robinsona. Panelákového 
Robinsona. Včera jsem například 
přemýšlel nad vyplněním daňového 
přiznání. Elektronická podoba měla být
odevzdána do 2.5..  Už je po termínu 

odevzdání a když se sám sebe ptám, zda to vyplňovat, tak toho nejsem schopen. Je to mimo mé přesvědčení. 
Cítím, že mám usilovat o založení nového státního systému a to je v rozporu s tím stále se ochomítat kolem 
toho starého. Tak že má pozornost je úplně mimo to. Připadám si jako v nějakém částečném vytržení ducha. 
Už ztrácím nějak energii přemýšlet nad diskusemi a sledovat je. Podobně jako Robinson mám více starostí, 
co si udělám k jídlu. Jak seženu potravu, když jsem bez peněz. Co si vymyslím za nový recept k surovinám, 
co mám k dispozici. Otevírá se možnost nějaké spolupráce s FireGOLD, ale nevím zda to budu zvládat a zda 
je to vhodné pro mě. Zájem o mé technologie neprojevily.

Na mé emaily mi lidé nějak nereagují a to mi bere sílu pokračovat v jednání. Firmy, kterým mám platit, tak 
reagují. Zaměstnankyně Vodafonu mi pověděla, že dělám záslužnou činnost, ale nemůže mi pomoci. 
Doporučila mi odložit si blokaci. Mám odloženou blokaci telefonu ke dni 11.5. Když do té doby nezaplatím, 
asi už mi to opravdu zablokují.

Dodavatel elektřiny Armex Energy mi psal, že v případě neplacení záloh odpojují od elektřiny. Žádal jsem 
je, ať mě neodpojují, že se snažím prostředky sehnat. Zatím mi elektřina jde.

Internet od Starnetu ten mi prodloužili na 14 dní, jak jsem psal na straně 299. Z Komerční banky mi psali 
dopis, ať zaplatím nepovolený debet a nebo v případě, že nemohu platit, ať volám na jejích telefon. V dopise 
nebyla žádná zmínka na mou zprávu, že musím založit nový stát a musím nějakou formou zmírnit nátlak 
bank na lidi ohledně splácení. Protože to způsobí problémy. V tom dopise žádná reakce na to nebyla. Poslal 
to asi nějaký automatický systém.

Dokonce mi nedávno došel email od firmy Enovation, kterou jsem už asi před rokem žádal o dotace. Že prý 
mají ještě nějaký zbytek. Takhle to tu ale nemůže fungovat. Když jsem žádal před rokem, přestali mi 
odpovídat. Vnímal jsem to jako že nemám nárok, protože bych musel na technologii spolupracovat s nějakou
firmou. Pro mě byla spolupráce nemožná, protože tím bych o know-how mohl přijít. Byl jsem vystaven 
nebezpečí a Enovation mi nenabídl, jak to řešit. Nemůžeme tu dále žít ve společnosti, kde se potřeby 
ostatních lidí drtí všelijakou byrokracií. Tvořiví lidé nemají šanci se uplatnit. Společnost musí fungovat tak, 
že její představitelé mají nějaké srdce a ne jen hromadu papírů. Schopnost přistupovat k věcem spravedlivě.

Důvod, proč nemůžu jít do žádného zaměstnání je, že 8 hodin denně už značně bere pozornost na 
vykonávanou aktivitu. Nemáte pak už moc síly věnovat se něčemu jinému a Bůh trvá na tom, že svou 
pozornost musím plně věnovat tomu, na co jí soustředím teď. Je to činnost, při které si připadám jako kdyby 
pod nějakou duchovní ochranu. Jakási sféra ochrany. Něco, co musím naplnit. Soustředit se na řešení situací,
které mě potkávají. Učit se jednat s ostatními. Něco si umět vyjednat.

Vzpomněl jsem si na proroka Jonáše. Měl jít svědčit o Bohu pohanům ve městě 
Ninive, ale měl strach. Nešel tam a za trest ho spolkla velryba. Ta velryba ho ale nějak 
po čase vyvrhla a jemu se nic nestalo. Pak šel svědčit o Bohu pohanům do Ninive. 
Zatím co já jsem skoro pořád doma. Jsem doma a vydávám svědectví psaním PDF 
souborů. Připadám si drobet jako ten Jonáš v břiše velryby.
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Zaktualizoval jsem si na webu http://jkali.cz 
kontaktní stránku. Neměl jsem tam finanční spojení. 
Je tu nová doba. Vznikají nové platební systémy. 
Třeba i online platby ve zlatě. Řekl jsem si, že bych 
si měl udělat někde nějaké shrnutí a Míla mi nedávno
povídal, že na kontaktní stránce nemám platební 
spojení. Tak jsem to napravil.
…
Je 7.5.2024 16:27. Výše jsem dal inzerát, který jsem 
měl ve schránce. Slušná pracující nekuřačka hledá 
pronájem pokoje bez kauce. Můj byt není upravený 
na to, aby se v něm daly pronajímat prostory. Nemám
tu zamykání pokojů na klíček a je to napůl pracovna 
a napůl domov. Navíc jsem samotář a celkem bych 
řekl, že potřebuji mít klid. Potřebuji soukromý 
prostor a tento prostor se momentálně vztahuje na 
celou bytovou plochu. Každopádně tato žena se stává
součástí příběhu. Myslím si, že si tímto způsobem 
možná hledá partnera.

Poslal jsem SMS zprávu na uvedené číslo: „Dobrý den, měl jsem ve schránce Váš inzerát na hledání 
pronájmu pokoje. Já tuto službu neposkytuji, ale píši blog a rád vám to zpropaguji :). Jste součástí 
příběhu na straně 306 v souboru níže. Hodně štěstí! http://jkali.cz/data/pomahame_si.pdf“

Je 7.5.2024 17:20. Zajímavá okolnost. Psal jsem o hledání pronájmu pokoje a zhruba za 
necelé dvě hodiny začíná od 19:30 zde https://meet.jit.si/ZsR_utery_19.30-21.00hod 
veřejně přístupné online setkání klubu Žijeme s radostí. I tam se podobné věci řešívají. 
Žití s radostí je i o tom někam přijít a umět říct své potřeby. Popsat svou situaci. Přijde 
mi, že i to je smyslem podobných setkání. Je to forma seznámení se.

V neděli bylo pěkné 
setkání týmu pěstování 
Vize. Tým se rozrůstá. 
Tentokrát byl přítomen 
pan Skála. Video je 
dostupné s titulkem „vize 
54. - s hostem Josefem 
Skálou o tom, jak 
zasáhnout do chodu 
země“ zde:
https://
www.youtube.com/
watch?v=SyoCPeXdm7o
Opravdu zajímavý 
alianční návrh řešení.
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Od výpadku Starnetu nezvládám dosledovat diskuse. 
Je toho nějak moc. Co mě zaujalo, tak byla diskuse s 
názvem „Sněm Jasan v Samopších (Niklová, Štěpán, 
Sedláček, Jandejsek, Pilmaier, a další)“ zde:
https://www.youtube.com/watch?v=H4IlWN4CGmk
Na stole je vidět listnatá květina. Připomnělo mi to 
biblický Jišajův výhonek. Také tam zmínili, že založili 
malého Jasánka. Pan Jandejsek kromě své práce 
vyřizuje všelijaké soudní spory. To je zajímavé, proč si
na takovou práci nenajmou třeba mě. Člověka, který 
by na takové pozice měl povahu i dost času. Proč v 
této společnosti někteří lidé se tak nepochopitelně 
přetěžují. Jinak ten člověk z Jasanu, se kterým jsem si 
telefonoval, tak to byl právě pan Jandejsek a říkal, že 

se mi zve ohledně nějaké práce. K tomu ale zatím nedošlo.
To je otázka, jestli já se svým 
renomé mohu vůbec dělat něco 
takového. Chystám se odpojit 
od státu a založit nějaký 
mezinárodní „nadstát“. Nebo 
přinejmenším podporovat jeho 
vznik.
…
Je 9.5.2024 8:48. Viděl jsem 
článek na Seznamu ze včera. 
Autorem je údajně bývalý 

guvernér ČNB. Článek s titulkem „Singer: Česká ekonomika nepotřebuje nové daně, ale nový stát“ je zde. 
Banky údajně poskytují jeden z nárazníků proti otřesům chyb české ekonomiky. Přitom co jsem dohledal, tak
ředitelé poboček bank mohou mít třeba plat i cca 990 000 Kč. Má zbývající hypotéka 830 000 Kč nedosahuje
takové úrovně co měsíční platy některých top manažerů. To se pak nemůžeme divit, že si tu troška lidí 
skupuje byty a cena astronomicky narůstá. Toto je příčina skutečných problémů ve společnosti. Bývaly doby,
kdy platy zaměstnanců se řešili podle tabulek. Tito lidé nemohou mít žádnou duchovní ochranu. Co pak, až 
se otevře pekelná brána a zhoubce bude provádět hrůzy.

Ten zdaňovací systém je potřeba upravit tak, aby daně se platili svrchované spravedlivé elitě, která to pak 
bude směrovat na finanční úřady. To musí být úplně veřejně průhledné.

Jirka Sapeta údajně někde veřejně vyzýval k nějaké občanské neposlušnosti v souvislosti s neplacením 
závazků bankám. Mě to ale trochu připadá jako volání k nějaké anarchii. To může vystavit lidi nebezpečí. 
My tu přeci nemůžeme mít anarchii, ale spravedlivou průhlednou konsenzuální vládu, která opraví 
problémy. Poslouchal jsem necelé duchovní vyučování Jirky Sapety s názvem „2024-04-10 REPUBLIKA 
ŽIVA 1“ zde https://www.youtube.com/watch?v=4wXZrszDvcA
Myslím, že jsem se nedostal ani do poloviny. Nedalo se to poslouchat. Jsou tam pravdy, ale dost i omyly. 
Člověk nemůže fungovat tak, že si nevázaně bude dělat co chce a vše bude považováno za správné. Člověk 
je povahou takový, že hledá jen vlastní zájmy. To jde mimo společenské fungování. Přesně díky tomuto 
uvažování tu máme katastrofu, která tu je. V Penzionu Ráj to měla být komunita, která si pomáhá a místo 
toho jsou to investoři a žena co ztratila domov a je situací drcena. Lidi se chovají jako dravé šelmy a musí 
nad nimi být autorita.

Měl bych napsat na finanční úřad, že se zříkám povinnosti platit daně a místo toho budu podnikat kroky, 
abych se stal hlavní autoritou ve správě daní. Tady v tomto státě a i jiných státech asi není jiné řešení. Přeci 
nemá smysl abych jim platil daně, když se s tím takto nakládá a instituce nezvládají řešit krizi.
…
Je 9.5.2024 17:33. Dnes jsem potkal na sídlišti Máj u podchodu ženu, o které se zmiňuji i na straně 185. 
Tehdy šla z nákupu. Dnes jsem nikam nespěchal. Povídala mi, že v neděli bude ve sboru Milost pastor Mark
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Zechin, ať přijdu. Tento 
americký pastor byl také 
několikrát zmíněný v mém
příběhu. Já už jsem ztratil 
zájem chodit do nějakých 
sborů, protože tam 
vnímám stále stejné 
opakují se chyby, na které 
jsem upozorňoval. Božena
Cibulková před tím také 
prorocky varovala, že 
náboženské školy jsou 
místa, kde Bůh nemůže 
působit dostatečně dobře. 
Cítím to tak, že už se musí
církev posunout vpřed. Já 
budu kázání poslouchat ze
záznamu. Ideální by bylo 
nahrávat v církvi i diskuse

a ne jen kázání pastorů. Jenomže po kázání už lidé nemají moc energii na diskusi. Bohužel asi by byl 
problém i se stydlivostí. Církevní sbory mají správně fungovat jako jedna organizace. Jedno tělo. Pokud 
někdo sdělí svůj problém ve sboru 1, měla by být možnost najít pro něj pomoc třeba i za pomoci sboru 2. 
Organizace s jednotným vedením a nebo minimálně centrálním sdělováním potřebných informací.

Další postřeh je k úternímu setkání Žijeme s radostí. Stále se tam potýkám s myšlenkou tvorby jakýchsi 
buněk, kde striktně každá má jen 6 členů. Online kulatých stolů. To nedává smysl takto to dělat a je to proti 
Boží vůli. Bůh vdaný okamžik ví jaké máte informace a s kým se máte setkat. Kam máte jít do kulatého stolu
podle tématu, které nechá řešit lidmi. To ví jen Bůh. To se nedá nijak striktně členit kde máte být v danou 
dobu. Důležité je vědět, kam máte možnosti jít. Jaké jsou termíny setkání a kde.

Naštěstí tentokrát tam někdo projevil vděk za můj postřeh. Zmínil jsem to tam v chatu. Uznání, že mé 
nápady jsou opravdu praktické :).

Je 10.5.2024 19:01. Tento 
snímek bych pojmenoval „Tři 
zlatá křesla“. Video se jménem
„Hranatá Realita U Richarda 
(Rytmus / Richard Chlad / 
Filip Turek) |Podcast|“ je zde:
https://www.youtube.com/
watch?v=PWoWWnQDkRI
Na email zmíněný na straně 
244 jsem dostal odpověď 
rychle. 13.3. ve 12:28 mi přišla
reakce z adresy 
info  @legendy.cz  
“Dobrý den, pane Kalino,

Toto není email Filipa, tedy 
není možné, aby Vám zde někdo k danému dotazu odpovídal. 
Prosím kontaktujte ho jinou cestou. 

Děkujeme a jsme s pozdravem
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LEGENDY - motoristická slavnost s.r.o.”
Muž, který je bez řidičského průkazu dostal odpověď z motoristické organizace. Dnes je to vzácnost, když 
vám na email někdo kolem politiky odpoví. Hned pod mým dotazem na straně 244 je od Václava Švihlíka 
video, jak se někdo upálil či vyhořel byt. Nevím.
Filipa Turka jsem nakonec nekontaktoval. Nehledal jsem jiný kontakt na něj. Přišlo mi, že je asi nějak ve 
spojení s Václavem Švihlíkem. Václav Švihlík pouštěl CD s Wagnerem. Nevím, zda to mělo nějaký skrytý 
význam.
Každopádně se diskutující na zlatých křeslech zmiňují o nějakém dítěti, které nějak přerůstá a je čím dál 
troufalejší a sprostší. O nějakém liberálním. Filip Turek zmínil, že člověk, který je tvořivý a žije si svým 
svobodným stylem, že by měl v politice úspěch. Byl by oblíbený.

Mé poslední aktivity poněkud 
nabourávají finanční svět. Ještě jsem 
nenapsal na finanční správu. Vzpomněl 
jsem si na souboj poloboha Cenaria, 
ochránce prastaré lesní říše a orka 
Groma Hellscreama, který se napil s 
orky krve démona Mannorotha, aby 
poloboha porazil. To se mu nakonec 
povedlo, jak je vidět zde:
https://www.youtube.com/watch?
v=FCaeR3zi6eM
Polobůh Cenarius vypadá napůl jako 
jelen. Ta prastará lesní říše temných elfů
by mohla představovat nějaký 
kozervatismus.
…
Je 11.5.2024 10:11. Warcraft 3 je další z
uměleckých děl, kde postava 

symbolizující jelena zemřela. Velitelé orků Thrall a Grom Hellscream odjeli do Kalimdoru podle výzvy 
proroka. Země Azeroth byla zničena démony, kteří se podivovali nad tím, jak slabý je odpor lidí. Při invazi 
démonů do Kalimdoru se Archimondův podaný Mannoroth nechtěl přímo utkat v boji s Cenariem, ale 
vytipoval si Gromovu skupinu orků a znesvětil svou krví jeden pramen, který orkové zavětřili. Thrall zuřil, 
když se dozvěděl, že Grom se s ostatními napil této krve. Groma z kletby společně s admirálovo dcerou 
Jainou osvobodily a později se Thrall i Grom postavili Mannorothovi, kde Mannoroth byl zabit, ale zemřel i

Grom. Ten souboj je vlastně naanimovaní v 
krátkém videu zde:
https://www.youtube.com/watch?
v=AOFtqZvEkpU
Další umělecké dílo je příběh Johnnyho 
Dashe, jak šel zachránit svého uneseného 
psího kamaráda Texe. Cestou s prakem 
osvobodil další vězněné mazlíčky. Na konci 
sestřelí prakem odznaky symbolizující různá 
náboženství, které jsou na hlavním upírském 
šéfovi. Zlý šéf se vůbec nebrání a nechá se 
zabít. Při umírání mu říká, že Johnny bitvy 
vyhrál, ale válku prohrává, protože něco neví.
Zlý upírský šéf má prý údajně tchána. Hra 

konči tím, že se Johnny probudí ze snu. Poslední level v poslední epizodě je na YouTube zde:
https://www.youtube.com/watch?
v=VR2nNczks3g&list=PLZOK8A4t81FNszERGkq9O4BWGXn5E2NIF&index=29
…
Je 11.5.2024 13:03. Lidé si asi řeknou „Co to je za malého křupana v pyžamu s kšiltovkou, když ničí lidem 
prakem náboženské iluze :)“. Dnes mi došla SMS od Vodafonu. Prý mám během dneška zaplatit telefon, 
abych se vyhnul omezení jejich služeb. Platba telefonu bohužel není možná. Nemám z čeho to zaplatit.
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Bohužel výdělečná aktivita není možná. 
Nejde to zkoušel jsem to. Toto je má práce. 
Jsem v nějakém, cosi jako myšlenkovém 
vytržení, které mi nedovolí věnovat se 
něčemu, čemu nemám.
Napadl mě smyšlený příběh. Jmenuje se to 
„Záchodkový konferenciér“. Povídají si dvě 
uklízečky ve veřejných prostorech o záhadné
zamčené kabince na pánských toaletách. 
Klíčová pointa. V těchto prostorách je 
dostupná volná WiFi. Příběh rozhovoru dvou
zaměstnankyň:
Paní Putifanzlová: „Paní Knedlmaslová, 
nevíte co je s tou stále zamčenou kabinkou 
na pánských toaletách.“
Paní Knedlmaslová: „Paní Putifanzlová ano 
to vím. Zkoumala jsem to. Tam je zamčený 
nějaký muž. Prý je to konferenciér.“

Paní Knedlmaslová: „Byla jsem jednoho dne zvědavá, vzala si stoličku a troufla si nahlédnout nad dveřmi, 
co se tam odehrává. Seděl tam nějaký starý mládenec. Sluchátko v uchu a mobil v ruce. Podíval se na mě 
nahoru a vyslovil slovo ‚Strýmuju‘.“
Paní Putifanzlová: „Paní Knedlmaslová, co to prosím Vás je? Jaký strýmý?“
Paní Knedlmaslová: „Paní Putifanzlová, on mi to vysvětloval. Co jsem pochopila, tak on nějak spojuje ty 
konferenční internety v souboru a prý tím pomáhá zachraňovat lidstvo důležitými myšlenkami.”
Paní Putifanzlová: „Paní Knedlmaslová, pro Bůh. Proč je z něj Toaletní konferenciér?“
Paní Knedlmaslová: „Paní Putifanzlová, nad tím se láme hlava. Někteří jeho kolegové mají snad i statisícové
výplaty za to, že přešlapují na místě a on chodí na záchodky, protože mu nikdo nepřispěje ani na internet pár 
stovek.“

Je 11.5.2024 17:17. Na internetu jsem našel obrázek se slovy horror a 
music. Mě situace, kdy přijdu do církevního sboru a tam, kde všichni jsou
obeznámeni s tím, čím se potýkám, začnou na prvním místě zpívat, tak to 
ve mně vyvolává bolestivou vzpomínku. Ještě si pamatuji, jak pastor na 
mě křičel z povzdálí ať z toho místa odejdu. To se stalo dne, kdy jsem 
psal článek na straně 326 v minulém díle. Asi myslel, že je na mě nějaký 
zlý duch, ale to nebyla pravda. Nebylo to příjemné. Jeden pastor, co přijel 
kázat nedávno do církve Milost a psal jsem o tom na straně 286 v 
souvislosti s naháněním. Povídal, že máme před bohem stát a že jen 
David si dovoluje sedět. Tím, že se při zpěvu stojí, tak to je dobré 
maximálně na odiv ostatním lidem, ale pro Boha je důležité vnitřní 
přiblížení se mu v srdci. V novém zákoně je psáno, že to co jsme udělali 
těm malým, co se pokořují před Kristovo vůli, tak to jsme udělali Kristu. 
Z nahrávek z církve nejde vidět žádná církev. Jdou vidět jen kázání, ale to
není církev. Proč tam církve třeba nedávají video, jak sedí u jednoho stolu
a jsou slyšet hlášky typu „Dochází brambůrky…….. prosil bych doplnit 

do mističky Žanetko“. Nebo věta „Dva cukříčky do kafíčka?“. Něco více rodinného. Lidi by si pak řekli „Ty 
hele podívej na to. Tady to je z církve a vypadá to jako film Slunce seno jahody od Zdeňka Trošky“. Když 
bude vidět, že se tam nahrávají nějaké diskuse a řeší se problémy lidí, tak lidi to více přitáhne. Pro mě je 
přijít někam, kde se zpívají chvály na prvním místě už něco jako horror v kontextu dnešní situace a i mé 
situace.
Tohle se přeci snad nikde v novém zákoně nepíše, že má být nějaký učitel, co si připravuje hodinové kázání. 
Vše má být postavené na tom, že lidé se svobodně vídají, baví se spolu a třeba se dotazují někoho 
moudřejšího na vyplývající nejasnosti. Má to být ale normální dialog podobně jako v hospodách u jídla a ne 
přednášky. Když už třeba někdo chce mít přednášku, tak proč ne, ale nemělo by to zasahovat do prostoru, 
kdy se lidé sešli nad tím, aby se spolu bavily. Přednášku si mohou předem pustit ze záznamu.
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Je 12.5.2024 8:14. Měl bych sepsat nějakou zprávu pro finanční úřad. Mají kontakty na tomto webu:
https://www.financnisprava.cz/cs/kontakty
Letos jsem neodevzdával žádné daňové přiznání. Tento systém končí a je potřeba to překlopit do něčeho 
nového a čistého. Příprava konceptu:
„Dobrý den,

přináším velké zprávy do světa finanční správy. Už vaše organizace někdy slyšela o dvou andělech, kteří 
vyhladili hříšná města Sodomu a Gomoru? Ta dobrá část zprávy je, že jeden z těch dvou andělů zavčas 
vyvedl některé lidi do bezpečí.

Jistě se potýkáte s lidmi, kteří se titulují jako Živí lidé a odmítají platit daně, sociální a zdravotní pojištění. 
Osobně to nepovažuji za ideální zříci se závazků vůči společnosti a žít si jen tak sobecky pro sebe. Je v tom 
nebezpečí vzniku anarchie. Růst bezohlednosti k ostatním. Jenomže ti lidé jsou do toho tlačeni.

Lidé nechtějí platit policii, která umí jen šlapat po slabých a na velikány si netroufne. Nechtějí platit 
předraženou zdravotní péči, která je plná všelijakých jedů a tvorby závislostí na dalších a dalších lécích. 
Sociální zabezpečení je jaksi nespravedlivé. Těm, co mají větší zásluhy, tak pomáhá méně. Mladí lidé jsou 
ekonomicky tlačení žít stále u rodičů.

<koncept bude doplněn v nadcházejícím textu>“

Je 13.5.2024 8:53. Tento článek je o 
proslýchavosti betonových stěn. Včera jsem 
přišel domů. Bylo myslím něco kolem 11cti 
hodin poledne. Zase na mě padla ta psychická 
tíha z toho, jak se mi doma vrší všelijaké 
složenky. Seděl jsem u stolu v kuchyni a 
zvažoval, že se půjdu projít, ale na to nebyla 
síla jít ven. Musel jsem si jít lehnout do 
obýváku. Jedna z příčin toho psychického tlaku 
je, asi kromě složenek, to co píši. Třeba ten 
výše rozepsaný koncept. Sice jsem to neodeslal,
ale už jen to, že to sem vložím, tak působí na 
lidi. Jak zmínil Rychard Chlad odkazovaný na 
straně 308, že to dítě nějak roste a je čím dále 
troufalejší. Filip Turek tam dodal něco jako 
Donalda Trumpa od Twitteru odpojili, ale co s 
tímhle? Já nevím kolik mám čtenářů a hlavně 
jaké mám vlastně čtenáře. Tak že jsem 
psychicky ochromeně ležel v obýváku. Dnes už 

sedím u počítače ve svém pokoji a je mi dobře. Chmury jsou pryč, byť složenky v bytě stále straší. No dnes 
je mi psychicky hej, ale včera, co jsem tak ležel v obýváku, najednou slyším z vedlejšího bytu křik. Křik 
nějaké ženy. Nevím, zda to bylo z bytu nade mnou, pode mnou a nebo někde vedle mě. Nevím, zda to byl 
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byt v mém paneláku a nebo ve vedlejším. Každopádně ta žena křičela a něco jsem zaslechl tak útržkovitě. 
Kousky ve větách jako „….. a on se pořád modlí k Bohu ……“, nebo „….. proč někam nejde normálně 
pracovat …….“. Myslím, že něco takového tam povídala, ale přesně jsem nerozuměl. Trochu mi to 
připomíná vážně jak nějakou situaci z filmů typu Slunce seno jahody. Jak se tam věci dramatizují. Když byl 
rok 2017, začal jsem s psaním a jeden letáček jsem dal na nástěnku dolů v paneláku. Možná, že to někteří 
místní lidé doposud nějak pročítají. Možná, že to co tam ta žena křičela, že to nějak souviselo se mnou. To 
jsou lidé žijící těžce v materializmu. Pro ně je těžko představitelné, že by mohlo existovat něco jako 
psychická námaha a o duchovní námaze už ani nemluvě. Na straně 310 jsem zmínil film Slunce seno jahody 
v souvislosti s církví. Do žádného sboru jsem včera nešel, ale tohle se nakonec stalo. Vážně neslýchám, že 
by tady v paneláku někdo takto vyřvával. To je výjimka. Navíc mi přišlo, že ta žena tam byla snad jen na 
návštěvě a pak odešla.

Je 13.5.2024 11:18. Stále mi doma funguje elektřina, voda, 
internet a i telefon s paušálním tarifem od Vodafone. Mamka mi 
myslím v pátek volala, že jí volal jeden z předsedů bytového 
družstva, které spravuje panelák, ve kterém bydlím. Tomuto 
předsedovi jsem psal SMS už to bude cca měsíc, že do pár dnů 
snad seženu peníze na doplacení nájmu. Tak že to už teď bude 
třetí nájem, který nejsem schopen platit správě bytů Maty. Maty 
má pod sebou nějak bytové družstvo, tedy přesněji společenství 
vlastníků a neplatiče odkazují na ně. Předseda nevolal mě, ale 
mamce a můj brácha si to převzal na sebe. Bude s ním jednat 
brácha. Mamka říkala, že byla řeč o možnosti vzít si nějak půjčku.
To ještě budu muset zaplatit nedoplatek za vodu z minulého roku. 
Složenka mi straší v bytě. Předseda nekontaktoval mě, protože asi 
dobře chápe, že jsem finančně nepoužitelný. Je dost 
pravděpodobné, že i on čte mé příběhy.
Jsem finančně nedostupný, protože lidé nechápou, že už dávno 
mají platit daně legitimnímu státosprávci vyvoleným Bohem a to 
jsem já. Nemají všechno odevzdávat neschopným vládám, co nic 
nezmůžou a trčí stále v hnijícím rozpadajícím se systému, který je 
předurčen k zániku v novém přicházejícím věku.

Na obrázku je vidět žezlo. Oni to tvůrci filmu Avengers tak 
pojmenovali, byť to vypadá více jako kouzelná hůl. Slovo žezlo by mohlo zavádět k představě žezla ze 
Sionu. S tímto žezlem projde dimenzionální branou, otevřenou pomocí kostky, Loki do světa lidí. Popis 
artefaktu je zde: https://marvelcinematicuniverse.fandom.com/wiki/Scepter
Když někdo projde kostkou, to mi nepřipadá jako dobré znamení a Loki je ve filmu Avengers vyobrazován 
jako padouch. Po tom, co projde dimenzionální branou, je sám. O chvíli později vojáci, kteří na něj zaútočí, 
tak jsou po smrti a klíčové osobnosti dovede Loki pomocí žezla dostat na svojí stanu.
Na začátku filmu v laboratoři, když Loki projde branou, tak mu jednooký velitel Shieldu Nick Fury říká, že 
hlásají mír a přitom zabíjí. To je divné. Loki nese prvky antikrista. Projde z jiné dimenze a chce po lidech, 
aby ho uctívali a klaněli se před ním. Přitom ale má obě oči zdravé. Jednooký je Nick Fury. Tak že ty filmy 
jsou jakousi přípravou na dění ve světě, ale je to v nich někdy docela chaoticky zpřeházené. Loki nepůsobí 
jako zábrana před vstupem démonů do světa lidí. Někdo, kdo by se snažil lidi na takovou invazi připravit. 
Sám tu bránu otevře z vlastní vůle a nebo těch, kterým slouží.

Je 13.5.2024 16:25. Mám námět na film s názvem Slunce 
seno klíče v zámku. Podle skutečné události. Dnes mi volal 
brácha, ale já jsem hovor nepřijal. Cítím, že to tak nemělo být.
Asi v tom je nějaký nátlak systému. Chytání lidí do půjček a 
tak podobně. Vypnul jsem oba telefony a zastrčil klíč do 
zámku, aby se sem nikdo nedostal. Případně jsem dostupný na
emailech. To církevní sbory mě mají správně finančně 
podporovat na mé misii, abych mohl fungovat. Já už se na ně 
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obracel a žádal je o pomoc, ale ta se mi nedostala. To mi připomíná, že včera měl v církvi Milost na sídlišti 
Šumava kázání Mark Zechin. Jejich Facebook profil je zde:
https://www.facebook.com/profile.php?id=100067003535190
Chce to nějaké komentáře z mé strany:

Z vyprávění Marka Zechina bylo viditelné jak poukazuje na krále Davida. Zmiňoval své zkušenosti při 
zakládání romských sborů na Slovensku. Na mě osobně z toho ale drobet byla cítit jakási váhavost. 
Váhavost, zda opravdu jednali správně? Taková ta pochybnost, že to ve výsledku mělo jakési trhliny. Že to 
nakonec ve výsledku nedopadlo dobře a těm lidem to nepomohlo a situace tam je špatná. Byť navzdory 
tomu, že se tam děly i zázraky.
Bylo zmíněno, že získali modlitebnu pro sbor od vedení města. Aniž by o ní žádali. To je celkem samo o 
sobě zázrak. Bylo zmíněno, že při modlení docházelo k věcem, že třeba dorůstali končetiny. To je určitě 
zázrak. No ale teď to zásadní. Nebylo zmíněno, jak se tam přistupovalo k pokání. To je zásadní věc, která 
hodně v církvi v dnešní době uniká. Kdyby docházelo k obracení lidí a k pokání, asi by se změnil i jejich 
přístup k životu a prostředí, ve kterém žijí. Navíc církev v klasické dnešní podobě se neučí vládnout a to by v
těchto dobách měla se začít učit.
Přijde mi, že o to teď jde a že to je skutečně otevírání dveří Davidovým klíčem. Otevírání dveří mi nějak 
nesedí na zázraky v podobě dorůstání nohou. To souvisí s otevírání nové doby. Nového systému. Ten anděl, 
kterým se tím zabývá má malou moc, ale dostane pod velení členy ze satanova spolku. To vážně nesedí na 
dorůstání končetin ani na získání budovy. Otevírání dveří, které nemůže nikdo zavřít bude aktivita spojená s 
určitým odporem některých lidí. Něco, co se týká apokalyptických posledních časů a to nesedí na léčení. To 
je řekl bych špatný výklad.

Je 14.5.2024 14:18. Vypadá
to, že tento svět čekají 
velké finanční otřesy. 
Dostala se ke mně zpráva a 
jiné podobné zprávy s 
titulkem „Miliardář a 
investor očekávají „jeden 
až dva“ krachy bank týdně 
v USA“ zde.
Společnost FireGOLD jde s
dobou a připravuje nový 
produkt pro podnikatele 
jménem iiplanMax. V 
bance peníze podléhají 
inflaci a nevíte, kdy 
krachnou, ale zlato se 
zhodnocuje. Tento účet 

bude umožňovat bonus 0.5% za přijaté platby zlatem. Příjemný cashback. Toto už se za mého působení 
zavádělo v Sodexu a kolega v práci si vychvaloval, jak mu z nákupů chodily finanční bonusy. Snažím se 
firmu FireGOLD podpořit touto propagací. To co dělají mi dává smysl. Jak jsem zjistil, tak je to multi-level. 
Proto mi registrace dalších uživatelů finančně pomůže. Kdo má zájem, může mě kontaktovat na emailu 
kallii  @seznam.cz   nebo info@jkali.cz. Registrace přeze mě snižuje vstupní cenové navýšení o 30%. Detaily 
o společnosti jsou na straně 275. Detaily k registraci na straně 298. Internetová platba je vidět na straně 301.

Je vidět, že o produkt iiplanMax má zájem i letecký svaz 
Flying revue. Odpověď obchodního ředitele Roberta 
Vláška, proč do toho jít, je v čase 26:37 na videu “Jak 
digitální peníze ohrožují naší svobodu? - Václav Vašek x 
Robert Vlášek” zde:
https://www.youtube.com/watch?v=ew5nfcZlRSI
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Je 15.5.2024 13:08. Minulý týden byli na 
náměstí v Českých Budějovicích Josef Skála a 
jiní lidé z této antisystémové oblasti. Já jsem o 
tom nevěděl. Kdybych o tom věděl, přišel bych 
se na ně podívat na náměstí. Asi to tak mělo být.
Přijde mi, že když se člověk má někam dostat, 
dostane se tam.
Už jsem dlouho nesdílel novinky, které zasílá 
Petr Bureš. Nějak se to nakumulovalo.

12.4.2024

[1] Vývoj bezpečnostní situace ČR v blízké 
budoucnosti 9.4.2024  (VIDEO)

[2] Nastražte uši! Mluví k vám vaše děti! Budoucnost očima mladých. Báječné ohlasy na Českou republiku. 
(VIDEO)
[3] Vstupné pro rodinu na Karlštejn i přes 7000 Kč, na Orlík 900 Kč. Hrady a zámky už nejsou pro každého 
(článek)
[4] Fialovo Česko: Ministryní kvůli milenci. Ruský špion za každým rohem. Čerpání místo práce. (VIDEO)
[5] Rozumné pondělí Petra Hanniga: Zelení šílenci ničí naše lesy a chtějí je ničit ještě více (článek)
[6] Nejvyšší kontrolní úřad zveřejnil obžalobu státu: Nepružný, líný a zastaralý (článek)
[7]  Jaroslav Šulc: „Demagogie! To si žádná vláda nedovolila.“ Fiala se chválil, odborník se neudržel 
(rozhovor) 
[8] Radim Valenčík: Jako za protektorátu. Zavřít vysoké školy nelze, takže... Čistka na akademické půdě. 
(rozhovor)
[9]  Robert Fico: Husarský kousek aneb Co se nevešlo na tiskovku (VIDEO)
[10] Mikrobyty jsou v kurzu. Jednotky pod dvacet metrů se v Praze prodávají i za pět milionů. Zájemci jsou 
(článek)
[11] Čítam komentáre: Korčokovi voliči sa zrútili!
[12] Pellegriniho triumf a čím se netají Dr. Skála...

19.4.2024

[1] Jan Campbell: Proč nám bude hůře, i když nebude Nemyslitelné…(článek)
[2] Chce mít penis i vagínu. Získala veřejné finance na unikátní operaci (článek)
[3] Louisiana se stala prvním státem USA, který odmítl převzetí moci WHO-WEF (VIDEO)
[4] Nový slovenský prezident Pellegrini si to chce vyříkat s premiérem Fialou "z očí do očí" (VIDEO)
[5] Mojmír Grygar: Válka na Ukrajině a Mnichovská krize jako nebe a dudy (článek)
[6] Hosté Nové republiky: Šepoty a výkřiky BIS (Schneider, Procházková) (VIDEO)
[7] Scott Ritter: Analýza útoku Íránu na Izrael & co se chystá (VIDEO překlad) 
[8] RNDr. Jiří Jírovec: Pohled nestraníka na období 1952-2023 (článek)
[9]  „Opouštíme Kalifornii: Příběhy, o kterých se nemluví“  (film s titulky)
[10] Josef Skála: Co znamená, že 1/5 Čechů "nečte" a polovina žáků "nerozumí" psané informaci? (VIDEO)
[11] „Epidemie“ srdečních selhání. Pětina lidí po odchodu z nemocnice umírá
[12] ,,Na každého dojde, Jurečko.” 2700 Kč z důchodu mu sebrali. Horník-komunista, 83 let, řekl své

26.4.2024

[1] Vstupné pro rodinu na Karlštejn i přes 7000 Kč, na Orlík 900 Kč. Hrady a zámky už nejsou pro každého 
(článek)
[2] "Demokratický" válečný zločin jako odpověď na ruskou agresi? Tak hluboko jsme klesli?  (VIDEO)
[3] TO NĚCO, co má pánům z Washingtonu zachránit zadek a my si za ně máme zlámat nohy (článek)
[4] Josef Skála a Jiří Kobza o podrazech Němců a českém odboji - setkání s Kruhem Čechů vyhnaných 
r.1938 (VIDEO)
[5] Studená válka, Izrael, atomová bomba. Lidé netuší... Syn sestřeleného amerického špiona to chce změnit 
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(článek)
[6] Dámský klub ODS: konkurence pro Danuši, natřásající se tetky a kur domácí. (VIDEO)
[7] Petr Hampl: Druhý pohled (článek - souhrn aktualit) 
[8] Oskar Krejčí Vstupenka do Bílého domu (článek)
[9] Skála o Kantovi | O čem přemýšlel velký filozof a proč se máme všichni chovat slušně... (VIDEO)
[10] Lukáš Kovanda: Držte si peněženky. Přichází migrační dohoda EU (článek)
[11] Ladislav Větvička 3. díl: Že jsme udělali chybu pochopíme, až když bude hlad, či budeme jíst brouky
[12] Německé děti předstírají konverzi k islámu ze strachu z muslimských spolužáků

4.5.2024

[1] Petr Sak: Srovnání (komparace) - myšlenková operace posilující kritické myšlení (článek)
[2] Česko se při hlasování o paktu o migraci a azylu EU zdrží, rozhodla vláda (článek)
[3] Americký boom 90. let: v USA už nebude (článek)
[4] Neuvěřitelné skládky neprodaného zboží západního oděvního průmyslu v zemích třetího světa (VIDEO)
[5] Poslanci na výletech za peníze daňových poplatníků aneb Kanadská dámská jízda (článek)
[6] Rusobijské šílenství pokračuje úsilím zničit památníky osvobození. (článek)
[7] „Katastrofa století. A vláda nic.“ Mrazy zasadily v ČR krutou ránu (článekt) 
[8] J. Sachs: Česká vláda chce válku eskalovat, Lavrova si vážím. Klobouk dolů před slovenským ministrem 
(VIDEO)
[9] Dopis z radnice byl na infarkt. Vystěhují nás, zoufají si ostravští nájemníci (článek)
[10] Petr Fiala se vrátil z centrály CIA s notami na přímé obvinění Ruska z hybridního válečného aktu ve 
Vrběticích v roce 2014! (článek)
[11] Jak vymývají mozky malým dětem? Otřesný případ nového pracovního sešitu vlastivědy pro pátou třídu
[12] Kauza „Vrbětice“ odložena??!! Vyjádření ředitele NCOZ a dozorového státního zástupce jsou důkazem, 
že případ nebyl odložen v souladu s trestním řádem!!! (PDF)

12.5.2024

[1] Shaman:  "Jeřábi" a "Povstaňme" (VIDEO)
[2] Nejhorší v Evropě. Nájmy v Praze jsou mezi evropskými metropolemi nejméně dostupné(článek)
[3] „Ukrajina nás podvedla.” Plno sprostých slov z Británie. Vysoká místa (článek)
[4] Migrační pakt EU (PDF dokument)
[5] Jaroslav Míl, bývalý ředitel ČEZ: Pátý blok v Dukovanech bude podle německých not. A to je problém 
(článek)
[6] Premiérův syn: Agent 007, podivný doktorát, střet zájmů...? (VIDEO)
[7 <odkaz opraven>] „Katastrofa století. A vláda nic.“ Mrazy zasadily v ČR krutou ránu (článek) 
[8a] Martina Bednářová: Závěrečná řeč před vyhlášením rozsudku (AUDIO); [8b] Odvolací soud potvrdil 
osvobození učitelky, která měla popírat válečné zločiny
[9] Oskar Krejčí: Slovník války na Ukrajině (článek)
[10] Sluha dvou pánů (M. Donutil 1990)  (VIDEO)
[11] Skála k povstání v máji roku 45 a mozaice metra...  (VIDEO)
[12] Iveta byla záhadná a nevyzpytatelná, seriál má chyby, říká producent a skladatel Petr Hannig (dlouhý 
článek z pohledu člověka, který u všeho byl)

Je 16.5.2024 12:03. Zahlédl jsem tuto pozvánku na 
konferenci církve Milost v Hradci Králové na místní 
univerzitě. Je to pozítří 18.5. od 10:00. Je to stejné místo, 
jako je na stranách 100 a 101. Pastor, který zmiňuje pozvánku
poukazuje na žalm, kde se píše, že se má Boží lid potkávat. 
Ten žalm je dobře napsaný, ale zásadní věc je, čemu a komu 
se směřuje pozornost, když se lidé potkají. V novém zákoně 
se zmiňuje setkání dvou nebo tří lidí. Je řeč o malých 
skupinkách, kde se lidé poznají osobně. Vymění si mezi 
sebou informace, ke kterým je Bůh vede. To, co je popsáno 
na straně 100 a 101 je školení, ale ne setkání lidí podle
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nového zákona. YouTuberka 
Egilea má v sekci videí:
https://www.youtube.com/
@EgileaASMR/videos
nové video ze dne 10.5. s 
názvem „Milující objetí a 
polibky ASMR – osobní 
pozornost 🤗😘“. Přitom já
jsem 2.5. na straně 302 
komentoval její osobnost, že 
je hezká, ale zároveň z ní jde

strach. Nebo video z 13.4., kde ukazuje černé vlasy. Na straně 265 jsem dne 28.3. zmínil dívku jménem Arya
ze seriálu Hra o trůny. Egilea ve videu, kde má černé vlasy, v čase 15:30 ukazuje svou kočku jménem 
Nymeria a dodává, že je pojmenovaná podle šedé vlčice, kterou měla Arya ve Hře o trůny.

To vypadá skoro jako nějaká pohádka. Ze Svobodného vysílače také komentují 
pohádky a českou povahu. Mají archív vysílání zde na této stránce níže:
https://www.svobodny-vysilac.cz/
Dne 3.5. jsou tam komentáře pana VK od 19:30. V čase záznamu 1:50 tam je 
slyšet, že Češi mají rádi syndrom hloupého Honzy, který sleze z pece a dojde 
zachránit princeznu.

Podíváme se, co o tom říká písmo svaté kniha Daniel kapitola 11 verš 17 zde na tomto odkaze:
http://jkali.cz/data/BIBLE21.pdf#page=1176
“Rozhodne se přitáhnout s celou silou svého království, pak ale s jižním králem uzavře dohodu. Na její 
stvrzení mu dá svou dceru za ženu, ale jen proto, aby mu skrze ni škodil. To se mu však nepodaří a nesplní.”
Z tohoto verše vyplývá, že jsou i situace, kdy upřímná láska přemůže kde jakou zlobu.
Záhadná žena jménem Egilea působící na YouTube, která mi připadá, že sleduje můj PDF soubor, tak v 
posledním videu mluví o vyznání lásky. Přijde mi to zvláštní něco takového říkat takto na YouTube, kde je to
tak viditelné. Člověk neví, co si o tom má myslet. Budu jí dále pozorovat.

Je 16.5.2024 18:37. Včera na kulatém 
stole E-koruny Stani zmiňovala video s 
titulkem “The Terrible Simpsons 
Predictions for 2024” zde:
https://www.youtube.com/watch?

v=IjQitSz-ZMY
Bavily jsme se o tom, že seriál Simpsonovi je plný všelijakých předpovědí, které se skutečně časem naplnily.
Co jsem si to prohlížel, všiml jsem si tam, jak Líza nese hůlku a na ní je na konci černá díra, která se 
nakonec rozroste a pohltí město kromě malé Meggie. Zase to připomíná nějaké to biblické želo ze Sionu, 
které jsem zmiňoval naposledy asi na straně 312. Někde v Bibli jsou zmínky o lvovi z kmene Juda, který 
bude tlouct národy železnou holí pravdy. V knize Zjevení je něco o hvězdě jménem Pelyněk, které byl dán 
klíč od bezedné propasti. Jsou o tom zmínky na straně 117 a 118. Pravděpodobně to spolu nějak souvisí.
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Biblickému Janovi byla dána hůl jako měřící tyč a pak měl sníst knížku, která v žaludku zhořkla. Určitá 
hořkost může souviset s pokáním. Zjistíte nepříjemné informace, je vám z toho hořko a to motivuje k pokání.
Dva Boží svědci oblečení v pytlovinu jakožto smuteční šat souvisí také s pokáním. Dokazují, že Bůh má 
světové dění ve svých rukách a nevěřícím, či popleteným lidem je z toho hořko.

Na pondělním kulatém stole E-koruny se mě jeden kolega ptal, že mě viděl na YouTube na online setkání 
lidí, kteří usilují o kandidaturu do parlamentu. Mluvil o tom setkání, co je snímek na straně 306. Já jsem mu 
říkal, že na tom setkání byla směs různých lidí a to i těch, kteří se politicky angažují mimo parlament. 
Povídal jsem mu, že já do parlamentu kandidovat neplánuji a že jsou tu tendence utvořit vládní jádro, které 
bude úplně mimo parlament. Na parlament se nedá spoléhat, protože lidé v něm jsou ekonomicky 
podchycení a tím se na ně nedá moc spoléhat. Tady je potřeba něco na principu kopného práva, kde je 
neférový člověk odvolán z funkce okamžitě. Kolega z E-koruny se mnou v pondělí souhlasil a povídal, že 
lidé na té online skupince mají dobré názory.

Jirka Sapeta ve středu na kulatém stole pustil „znělku“ z křesťansky motivovaného seriálu The Chosen. Na 
konci byl vidět odkaz na stránky křesťanské organizace Nové stvoření zde: https://www.nove-stvoreni.cz/
To mi přijde celkem pozitivní. Třeba se E-koruna začne vydávat blíže ke Kristu. Třeba se někteří členové 
časem nechají pokřtít. Rudolf od slovanů negativně v úterý mluvil o církvi jakožto mocenské organizaci. Já 
jsem zmínil, že údajně pod Vatikánem je snad nějaké sídlo upírů. Do toho jedna členka řekla, ať obrátím list 
a proč se raději nezabýváme zvýšením energií a že toto je vše jen sen, tak proč se na to soustředit. Přitom 
právě cesta ke zvýšení životní energie by měla být skrze Krista a toho lidé označující realitu za sen odmítají.

Je 16.5.2024 23:30. Dnes jsem 
sledoval živé vysílání s Petrem 
Staňkem a Josefem Skálou na Petr 
Bureš TV. Zmínili tam i České 
Budějovice a jak tu dnes létali 
stíhačky, údajně od NATO. To je 
hrozné to válečné bujení. Jednu 
chvíli člověk poslouchá zprávy, jak
východ chce hodit na Prahu 
bomby. To je z jedné strany a pak z

druhé strany, že nad Budějovicemi létají nějak moc stíhačky západu. Fakt to tu dnes nějak moc hučelo na 
obloze. To nedává smysl taková válkychtivost. Proč ti generálové z východu i západu nepřejdou pod 
nějakého Českého sjednotitele. Malá česká zemička s utlačovaným lidem by měla být mírotvůrce.

Dostal jsem tip na zajímavou 
organizaci. Jmenuje se to 
potravinová banka. V Budějovicích 
je také jedna taková potravinová 
banka. Web: https://www.pbjk.cz/
Když nemáte peníze na jídlo, tak 

tam můžete získat jídlo zdarma. Organizace je dobrovolnická a sváží potraviny z obchodů, které jsou na 
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minimálním datu spotřeby a nebo mají nějak zdeformovaný obal a podobně. Ta potraviny rozváží skrze 
neziskové organizace lidem v nouzi, důchodcům a tak. Myslím, že bych se s nimi měl navázat nějakou 
spolupráci.

Je 18.5.2024 10:49. Poslal jsem tedy email s nabídkou spolupráce 
organizaci Potravinová banka jihočeského kraje. Odesláno na adresu 
admin@pbjk.cz s předmětem „Zájem o spolupráci“ v 10:45:
„Dobrý den,

dozvěděl jsem se o vaší společnosti. Jsem zapojený v různých aktivitách,
kterými se snažím podpořit lidi a připravit na příchod těžkých časů. 
Bohužel není to ceněné a nebo jsem si zatím nenašel vhodnou 
společnost, kde bych se uplatni. Vyhodilo mě to nedávno z finančního 
světa. Učím se fungovat bez peněz a píši o tom dokonce i příběh (už od 
roku 2017), který by měl být v tomto směru snad inspirativní a inspirací 
hlavně i v jiných oblastech. Jsem někdy celkem pod psychickou i 

duševní záteží a momentálně si hledám nějakou cestu, jak se dostat k potravinám. Bohatě se spokujím třeba 
jen s potravinami po době minimální trvanlivosti a nebo s něčím, co ma poškozený obal. Něco, na co lidé 
nepřispívají finančně, ale bylo to vyřazeno.

Co poskytuji lidem a co vám nabízím:

1) Mohu vám zdarma vyrábět pro lidi oxid chloričitý z receptury, kterou má klub léčitelů celkem vychytanou
už cca 10 let. Mám o tom informace zde: http://cdh.jkali.cz
Je to dobré na kde jakou nemoc. Někde v mém blogu jsem poznamenal, že to je velmi účinné i na bolesti 
zubů. Nepotřebuji chodit k žádnému zubaři.

2) Mám doma celkem velké množství kyseliny borité a mohu se o ní podělit. Z mé praxe je dobré dát si 
zrnko do čaje a nebo kávy. Takových dávek si dám někdy i vice za den. Pomáhá to dobře na regeneraci 
kloubů. Zlepšení třeba bolestí zad a podobně. Když jsem to začal brát, bolela mě hlava, ale to byla asi jen 
nějaká detoxikace. Je to doporučení, které jsem také dostal od jednoho léčitele a jsem s tím spokoujen.

3) Jsem tvůrce inovativní technologie JKali Framework popsané zde http://jkali.cz/data/jkali_framework.pdf 
a chtěl bych jí nějak otevřít mezi lidi a dále jí rozvíjez. Až se nějak existenčně zajistím.

4) Pro lepší organizaci v dobách nouze jsem vytvořil systém Eden. Zatím se to nepoužívá. Mělo by to sloužit
k evidenci aktivit lidí, co pomáhají ostatním a jak se účastní časově na různých projektech či aktivitách a 
také co si od ostatních berou. Je to postavené v duchu "pořádek dělá přátele" a kdo si bere víc, měl by být 
motivován víc také dávat. Je to jakási obdoba LETS systému kombinovaná s jakýmsi E-guvernmentem, kde 
se dá i hlasovat o budoucích projektech. Má to takový řekl bych holistický koncept. Byla to taková má vize, 
kterou jsem rozpracoval, ale momentálně se to zatím nepoužívá. Na video ukázky používání se dá dostat 
přez tuto stránku: https://jkali.cz/jkali-projects/eden.html

5) Mám duchovně spisovatelskou aktivitu. Věnuji se skrze to jakému si propojování lidí. Píšu to ve veřejném
PDF souboru zde:
http://jkali.cz/data/pomahame_si.pdf
Jsem už dlouho pokřtený křesťan, co se angažuje v politice. Chtěl bych znovu zavést kopné právo a 
společenský konsenzuz. Potýkám se ale i s duchovním útlakem od lidí, kteří mě čtou a asi se jim to moc 
nelíbí. V mém blogu se snažím informovat o událostech, ale i inspirovat všelijak lidi. Vyvádět z omylů. 
Mohu se modlit za duchovní problémy u lidí a nebo, když jsem požádán, tak hledat nějaké řešení.

6) Když bude potřeba, mohu třeba nějak i pomoci nějakou fyzickou prací.

To jsou oblasti, ve kterých jsem aktivní, ale ne v jeden moment ve všech najednou. Teď převažuje psaní a 
komunikace a programování momentálně "spí". Tak že bude li zájem o některé mé služby, tak jsem k 

http://jkali.cz                                                                                                                                    318

http://jkali.cz/
http://jkali.cz/data/pomahame_si.pdf
https://jkali.cz/jkali-projects/eden.html
http://jkali.cz/data/jkali_framework.pdf
http://cdh.jkali.cz/
mailto:admin@pbjk.cz


dispozici. Nemám peníze na jídlo, a tak rád bych se občas zastavil na pobočku v Riegrově 51 a vyzvedl si 
nějaké potraviny.

Hezký den,
Jiří Kalina“

Je 19.5.2024 14:30. Koukal jsem se dnes na můj bankovní účet u 
AirBank. Někdo mi 16.5. poslal příspěvek 30 Kč. V komentáři bylo,
že je to od tajného ctitele z Revolutu. Každý dar potěší. To bylo asi 
poprvé v životě, co jsem dostal dar, aniž bych se na někoho 
konkrétního obrátil s žádostí a aniž bych to bral jako nějaké 
půjčování. Opravdu došlo k nějakému drobnému energetickému 
přesměrování. Asi to požehnání, jak jsem psal o něm na straně 14. 
Děkuji neznámému dárci za dar.

Jsou tu dva nedávné státo-tvorné úkazy. Jeden státo-tvorný úkaz je 
v tomto odkaze. Je to nasdíleno dne 14.5. u Budějovické radnice. 
Jedná se o setkání k podpoře Izraele a k připomenutí založení státu 
Izrael. Jsou tam lidé až z Austrálie, Anglie a Uzbekistánu. I Oto 
Hermann od Budějovických Izraelitů.

A teď je tu druhý státo-tvorný úkaz v podobě snu, či myšlenky. 
Viděl jsem nedávné video ze dne 15.5. s názvem „PODSVĚTÍ, UTRPENÍ a MILIARDY  | RICHARD 💸
CHLAD | MKS“ zde: https://www.youtube.com/watch?v=5JjprdJYn-Y
Jedná se o rozhovor s podnikatelem Richardem Chladem, který je kamarád Filipa Turka. Poprvé zmíněný na 
straně 308. Člověk, který zažil sametovou revoluci a vydává svědectví, jak byla tehdy policie ve zmatku. On 
se tam zmínil o myšlence, kterou kdysi měl o založení státu Chladturkmenistán. Prostě někdy dostanete 
nápad, přemýšlíte o tom a v budoucnu se to třeba může i splnit. To je další odvětví lidí, které smýšlí hodně 
podobně jako ostatní ze všelijakých diskusí, které zde zmiňuji. Lidé, kteří mají zájem se nějak připojit v 
rovnosti. Hledat nějaký konsenzus.

A teď, když postavím tyto dva světy vedle sebe. Dva druhy lidí se státotvornými nápady. Vidím úplně dva 
protikladné světy. Když máte něco přečteno o vzniku státu Izrael, jak je to vlastně jen ekonomická 
křižovatka na východu založená Anglií a jak náboženští lidé do toho byli vmanipulováni. Já z toho vidím jen 
druh vyhnanství. Ten skutečný stát Izrael má reálně vzniknout podle proroctví jinou cestou. A teď kolik už za
tím bylo krve a všelijakých konfliktů. Vidíte tu lidi u radnice, co si nad tím asi lámou hlavu.

Další společenství státo-tvorného uvažování, které se objevilo na Petr Bureš TV. Záznam je vidět ve videu s 
názvem „Ctirad Musil, beseda spolku Srdcová sedma 2020“ zde:
https://www.youtube.com/watch?v=aKkyr-6Aedw
Mají tam erb s orlicí a textem „Srdcová sedma 2020 spolek rytířů Moravy a vína“. Mluvčí spolku má také 
názory dávající smysl.

Další společnost zdá se je nextFinance. Video s názvem „Markéta Šichtařová - přednáška Plán přeměny 
ekonomiky“. Je zde: https://www.youtube.com/watch?v=wkgyKINabIg
Smysluplné řešení, jak napravit věci. Upravováním zákonů. Mazání těch, které nedávají smysl. Tady bych 
řekl, že nebylo zmíněno to, co naznačoval výše pan Musil. Na něco takového bude potřeba tahoun. 
Pochybuji, že lidé to změní jen tak, že jim to někdo řekne. To bude narážet na odpor a s takovým odporem si 
bude muset poradit určitý zmocněnec.

Mám další odkazy na aktuality od Petra Bureše. A tentokrát je to i od lidí s přesahem do zahraničí. Petr Bureš
ve zprávě níže popsal kdo je kdo. To se jistě hodí takový popis.
„Dobrý den Jirko.

Možná patříte k těm, kdo již vidělli všechny reakce osobností, které se na našem kanále vyjádřily k atentátu 
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na premiéra Roberta Fica. Kdyby ne, zde jsou. Ať nikdy nezapadnou:
Josef Skála: Atentát na Fica - žalostně zbabělá přesilovka nenávisti
Pavol Ľupták: Ostrá reakce na atentát na premiéra Roberta Fica
Peter Staněk: Atentát na Fica - šílené, zvrácené, sprosté. Pisálkové, držte kušnu! Hyenismus.

A pojďme na pravidelný týdenní přehled toho, co stojí za vaši pozornost:  
 
[1] Jan Schneider: Hybridní varování ("manipulátoři jsou sice hnusní, bezskrupulózní a bezcharakterní, 
nejsou však hloupí") (článek)
[2] Rostislav Čuba: Zemědělství. Perspektivy a Výzvy do Budoucnosti (PDF dokument)
[3] Martin Herbert Dzingel: Česká republika posiluje právní postavení a propagaci němectví (Dokument k 
pořadu s Bronislavem Sedláčkem. Autorem dokumentu je prezident Shromáždění německých spolků v ČR - 
viz níže)
[4] Branci sú minulosť. Atentátnik podporoval Čaputovú a Ukrajinu, odsudzoval Trumpa a Fica.
[5] Dmitrij Orechov: Fašismus je monstrózně jednoduchý (článek)
[6] Američané neosvobodili Plzeň (dokument)
[7] Alexandr Tamanskij: Nový Morgenthauův plán, aneb jaké šance zbyly Spojeným státům k 
přeformátování světa k obrazu svému. (článek) 
[8] Mírový průvod osvobození, v Č.Budějovicích 9.5.2024. J.Skála od času 7:15 min. (VIDEO)
[9] Ivan Hoffman: Ať zvolíte do Bruselu kohokoliv, neovlivní nic. Hoffman vidí slib, na který volič čeká. 
(článek)
[10] Chudí a bohatí. Přijímačky ukázaly rozdíly (článek)
[11] Bývalý armádní právník dostal za únik spisů o Afghánistánu téměř šest let (článek)
[12] KOMENTÁŘ: Pekarová strčila do kapsy všechny dramatiky a sehrála komedii sama se sebou

Kdo je kdo
Napište nám prosím, jestli i v dalších tydenních přehledech budete mít zájem o informace níže. Pokud se vás 
sejde aspoň 50, budeme v tom pokračovat. Díky.

Kdo je Jan Schneider
Jan Schneider je český bezpečnostní analytik, publicista a bývalý disident. Byl signatářem Charty 77 a po 
pádu komunismu pracoval pro Bezpečnostní informační službu (BIS). V minulosti také působil jako 
komentátor pro Rádio Svobodná Evropa a Český rozhlas. Dnes často publikuje na témata bezpečnosti a 
politiky a je známý svými kritickými názory na současnou českou i mezinárodní politiku. Často se vyjadřuje 
k problematice dezinformací, geopolitických konfliktů a fungování zpravodajských služeb.

Kdo je Rostislav Čuba
Rostislav Čuba je český ekonom a publicista, který se často vyjadřuje k otázkám hospodářství a současného 
stavu kapitalismu. Je synem Františka Čuby, významného agronoma a předsedy JZD Slušovice, který byl 
známý pro svůj přínos k ekonomickému rozvoji během socialistické éry v Československu.Rostislav Čuba je
autorem několika ekonomických analýz a komentářů. Kritizuje současný finanční systém a nerovnoměrné 
rozdělení bohatství, které podle něj vzniká především tiskem peněz nepodložených reálnými hodnotami. 
Tvrdí, že moderní kapitalismus je založen na principu dělby práce, což vede k nerovnoměrnému rozdělení 
bohatství a moci mezi malou skupinu lidí (ParlamentniListy.cz) (ParlamentniListy.cz).Čuba také analyzuje 
historické a současné ekonomické modely a navrhuje alternativy k současnému systému, který považuje za 
neudržitelný. V jeho pracích se objevuje kritika zadlužování států a neefektivního využívání kapitálu, což 
podle něj vede k ekonomickým krizím a problémům s dluhy (ParlamentniListy.cz) (ParlamentniListy.cz)
.Jeho pohledy a názory vycházejí z dlouhodobého sledování ekonomických trendů a reflektují jak historické 
zkušenosti, tak současné globální výzvy.

Kdo je Martin Herbert Dzingel
Martin Herbert Dzingel je český lingvista, představitel německé menšiny v České republice. Narodil se 7. 
srpna 1975 a vyrůstal v Rýmařově (Hrubý Jeseník) v německé sociálnědemokratické rodině. Během studií 
lingvistiky v Pardubicích a Brně se začal angažovat pro německou menšinu a v roce 1998 byl zvolen do 
vedení Svazu Němců Severní Morava-Orlické hory. Od roku 2001 působí jako jednatel Shromáždění 
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německých spolků v České republice, kde byl v roce 2010 poprvé zvolen prezidentem a svou funkci 
několikrát obhájil  .  .Dzingel   aktivně pracuje na udržení německého jazyka a kultury v České republice a je 
členem Rady pro národnostní menšiny vlády ČR. Zasazuje se také o zlepšení česko-německých vztahů a 
podílí se na různých projektech zaměřených na historické a kulturní otázky, včetně péče o německé hroby v 
České republice.

Kdo je Bronislav Sedláček
Bronislav Sedláček je učitel a komentátor, který se aktivně vyjadřuje k otázkám vzdělávání. Působí jako 
učitel a své názory a zkušenosti sdílí ve veřejných diskusích a médiích. Kromě své pedagogické činnosti se 
věnuje také komentování stavu vzdělávacího systému, školství a dalších souvisejících témat. Je známý svými
kritickými názory a snahou o zlepšení kvality vzdělávání v České republice.

Kdo je Dmitrij Orechov
Dmitrij Orechov je ruský spisovatel a publicista známý pro své komentáře a reakce na současné politické a 
historické otázky. V roce 2024 publikoval odpověď na esej Borise Strugackého z roku 1995, ve které 
Strugacký kritizoval ruský národ a obvinil jej z fašismu. Orechov se v této odpovědi snažil vrátit termínu 
fašismus jeho historický význam a obhájit ruský národ před těmito obviněními. Orechovova práce často 
reflektuje konzervativní hodnoty a podporu tradičních ruských postojů, přičemž se věnuje také analýze 
geopolitických situací, jako je například otázka Krymu a jeho strategického významu pro Rusko.

Kdo je Alexandr Tamanskij
Alexandr Tamanskij je ruský autor, který se specializuje na alternativní výklad historie. Je známý především 
svou knihou "Jiné dějiny Římského impéria" (v originále "Другая история Римской империи"). V této 
knize prezentuje netradiční pohled na historii Římské říše, který zpochybňuje konvenční historické poznatky 
a přináší nové teorie založené na méně obvyklých zdrojích a artefaktech. Tamanskij tvrdí, že mnoho 
historických událostí bylo překrouceno nebo špatně interpretováno, a nabízí čtenářům jiný pohled na dějiny s
důrazem na kritické myšlení a zpochybňování zavedených narativů. 
Kniha byla vydána v roce 2021 v češtině pod názvem "Jiné dějiny Římského impéria" a vyvolala 
rozporuplné reakce. Zatímco někteří čtenáři oceňují odvahu autora podívat se na dějiny z jiného úhlu, jiní 
kritizují nedostatek akademické přesnosti a absence tradičního vědeckého aparátu, jako jsou citace a seznam 
použité literatury.

Kdo je Ivan Hoffman
Ivan Hoffman je slovenský i český písničkář, fotograf, publicista a komentátor. Narodil se 27. listopadu 1952
v Martině v tehdejším Československu. Svou kariéru začal jako fotograf v restaurátorských ateliérech, ale 
brzy se prosadil také jako folkový písničkář. V 70. letech byl jedním ze zakladatelů združení pesničkárov 
Slnovrat, kde působil až do roku 1987. Jeho hudební tvorba se postupně začala zaměřovat na duchovní 
témata a stal se jedním z předních představitelů slovenského gospelu.
V 80. letech byl aktivní v disidentském hnutí a vydával samizdatový časopis Fragment-K. Během sametové 
revoluce v roce 1989 se jeho píseň "Sľúbili sme si lásku" stala neoficiální hymnou revoluce na Slovensku. 
Po roce 1989 se přestěhoval do Česka, kde působil jako novinář a moderátor, mimo jiné v Rádiu Svobodná 
Evropa a Českém rozhlasu. Za svou novinářskou činnost obdržel Cenu Ferdinanda Peroutky.
V současnosti je stálým komentátorem Deníku a přispívá svými komentáři do Českého rozhlasu a 
Parlamentních listů. Hoffmanova tvorba zahrnuje jak hudební nahrávky, tak i knihy, mezi které patří 
například "Pomalý potlesk" a "Demontáž řetězu".

Kdo je Markéta Pekarová Adamová
Markéta Pekarová Adamová je česká politička a předsedkyně Poslanecké sněmovny Parlamentu České 
republiky od listopadu 2021. Narodila se 2. října 1984 v Litomyšli. Po studiu na Gymnáziu ve Svitavách 
absolvovala obory andragogika a personální řízení na Filozofické fakultě Univerzity Karlovy a později i 
ekonomii a management průmyslu na ČVUT.
Svou kariéru začala v obchodním oddělení společnosti T-Mobile a poté pracovala v personální a vzdělávací 
agentuře. V roce 2009 vstoupila do politické strany TOP 09, kde se rychle prosadila. V roce 2010 byla 
zvolena do Zastupitelstva Městské části Praha 8 a stala se uvolněnou radní pro sociální oblast. V roce 2013 
byla poprvé zvolena poslankyní Parlamentu ČR a v následujících letech svůj mandát několikrát obhájila.
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V listopadu 2019 byla zvolena předsedkyní TOP 09 a od té doby vede stranu. Pod jejím vedením se TOP 09 
stala součástí koalice SPOLU, která vyhrála volby do Poslanecké sněmovny v roce 2021. Pekarová Adamová
se také intenzivně věnuje dobrovolnické činnosti, včetně práce s dětmi a sociálně znevýhodněnými 
skupinami.

Váš

Petr Bureš a spol.
Sledujte novinky na Youtube Petr Bureš TV“

https://www.youtube.com/@PropheciesintheBible-vi4wh/videos
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